
 RSO/JBOסיפורי 

Jindřich Bayer 



מאת ג'ינדריך באייר.2022 - 2009מלוקטבשנים מהדורה ראשונה.

2022,מרץJindřich Bayerזכויות יוצרים © 

כל הזכויות שמורות.

Jindřich Bayerטען לזכותו להיות מזוהה כמחבר בהתאם לחוק זכויות היוצרים, העיצובים והפטנטים  
.כל הזכויות שמורות.אין לשכפל, לאחסן או להכניס שום חלק מפרסום זה למערכת אחזור,1988משנת 

או לשדר בכל צורה שהיא, או בכל אמצעי )אלקטרוני, מכני, צילום, הקלטה או אחר( ללא אישור מראש
.Jindřich Bayerשל המחבר 

אני רוצה להקדיש את מה שתרמתי לספר הזה לזכרם של אמי ואבי, שסביר להניח שהיו איתנו גם היום אם
הייתי יודע אז מה שאני יודע עכשיו.אני רק מקווה שהמידע הזה ימנע ממשפחות אחרות לעבור את מה שלנו

נאלץ לסבול.

מטרת אוסף זה היא להציג את הסטטוס קוו הנוכחי של הידע לגבי השימוש בשמני/תמציות קנאביס
לא מוצגת מתוך כוונה לקדם שימוש בסמים, וזהלמטרות חינוכיות בלבדברפואה.כל המידע מוצג עבור

, לעומת זאת.איננו נושאים באחריות לכל שימוש לרעה במידע הכלול בספרממכרים מסוכנים כלשהם
זה.

2022ג'ינדריך באייר,מרץ

- 1 -



תוכן העניינים
5.....................................................................................................................................מוֹטוֹ

RSO?...............................................................................................................5למה זה נקרא 
THC גבוה או שמן CBD?6................................................................................................ גבוה

9.........................................................................................................................תופעות לוואי
12....................................................................................................................אילו זנים/זנים?

15.......................................................................................................................חוץ מול פנים
16...........................................................................................................פרוטוקול ריק סימפסון

19..........................................................................................................................לבונה ומור
21..........................................................................................................עיבוד שרפי לבונה ומור

22......................................................................................................................מעשן קנאביס
23.................................................................................................מצבי עור, כוויות, אקזמה וכו'.

36......................................................................................................................טיפים להפקה
40.....................................................................................................................דקרבוקסילציה

41...............................................................................................................................ממיסים
50........................................................................................................................סרטן ועדויות

58........................................................................................................מערכת אנדוקנבינואידית
60........................................................................................................................עדויות סרטן

88.............................................................................................טיפים נוספים לחולי סרטן ריאות
89....................................................................................................דלקת פרקים, כאב, שרירים

94................................................................................................................................סוכרת
101.............................................................................................................עיכול ומחלת קרוהן

104.......................................................................................................................לב, לחץ דם
106.......................................................................................................אסטמה, נשימה, ריאות

110.......................................................................................................................דַלֶקֶת הַכָּבֵד
112................................................................................................................................יְלָדִים
123.................................................................................................................................נרות

124.................................................................................................................איך להכין נרות?
126...................................................................................................................צינורות האכלה

127...........................................................................................................ניתוח, כימו או שמן?
PMS130..............................................................................................................., גיל המעבר

131...............................................................................................................ויסות משקל הגוף
133....................................................................................................................חרדה, פרנויה

135................................................................................................................................דִכָּאוֹן
135.............................................................................................................(MSטרשת נפוצה )

136................................................................................................גלולות, סיגריות וניקוי רעלים
139........................................................................................................................התמכרויות

141......................................................................................................................איכות החיים
146................................................................................................................שינה, נדודי שינה

152............................................................................מחלות ומחלות נדירות או לא כל כך שכיחות
156......................................................................................................................שחזור ראייה

158..............................................................................................................בעלי חיים - עדויות
171................................................................................................................................סיכום

- 2 -



מוֹטוֹ
"אי אפשר לנהל כלכלה בצורה רציונלית בלי קנאביס/קנבוס, זו משימה בלתי אפשרית.כך גם לגבי רפואה
– אתה לא יכול לעשות רפואה בצורה טובה ורציונלית בלי קנאביס, אתה פשוט לא יכול לעשות את

JBהעבודה בצורה הטובה ביותר שאפשר לעשות אותה.לא בגלל שאני אומר אלא בגלל שככה זה." 

?RSOלמה זה נקרא 
.ריק לא רצה שזה ייקרא כך על שמו ולקח לי זמןRSO"ג'ק הרר התחיל לקרוא לזה שמן ריק סימפסון או 

לשכנע אותו שזה בעצם רעיון טוב.החוכמה היא שיש הרבה שמני קנבוס/קנבוס בחוץ ויש הרבה דרכים
לייצר שמן או תמצית ומטופלים רבים הוטעו לקנות שמנים או תמציות באיכות נמוכה.

RSO- מיוצר בשיטה ספציפית, מחומרים ספציפיים, ובצורה ספציפית, אז צריך לקרוא לזה מה זה  
RSO.RSO אינו BHO ,)שמן דבש בוטאן( RSO-הוא דה-קרבוקסילאט וחזק מאוד ומרגיע.ה RSOהטוב 
והוא חזק מאוד ומרגיע.רוב סוגי המיצויים האחרים פשוט לאTHC, 1-2% CBD 95-98%ביותר הוא   

 כראוי.בדרךdecarboxylatedיפיקו שמן חזק כל כך מבחינה רפואית ולעתים קרובות הם אפילו לא עברו 
ריק מאוד יעילה ויעילה לעיבוד כמויות גדולות.כלל אנו מעבדים כמויות גדולות של קנאביס והשיטה של 

ניתן לעבד קילו קנאביס ולהפיק את השמן תוך זמן קצר מאוד, באמצעות ציוד שקל למצוא ברוב חלקי
"JBהעולם.העניין הוא להכין את התרופה מהר ככל האפשר כדי שהמטופל לא יצטרך לחכות.

, אחרים כן.זה מונח טוב, מכיוון שהוא מוביל אנשים למידע של ריק עלRSO"ריק לא התחיל לקרוא לזה 
על חומרשיטות וחומרים.ריק מודאג בצדק מאנשים שקוראים לנפט שלא מיוצר לפי שיטותיו והמליץ 

.הוא יודע מה עבד בניסיונו הרב בטיפול בחולים, והוא רוצה לוודאRSO או Phoenix Tearsמוצא לייצור 
שאנשים חולים מאוד יקבלו את מה שהוא יודע שעובד, ולא משהו ש'אולי יהיה טוב' באותו השם..." מתיו

"אני אסיר תודה לנצח על שמצאתי את ריק סימפסון וג'יי.בי... שינה את חיילורי"

 שנים לא27"ללא ריק והסרטון שלו לא הייתי יודע שזה מרפא סרטן... למרות שהייתי משתמש ומגדל כ-
ידעתי שיש בו את התכונות האלה... עכשיו אני עושה זאת בזכות ריק סימפסון. .. וללא העזה והכנות

RSO הוא שם טוב לשמן ... אבל RSOשלו כולנו היינו חיים בחושך לגבי זה ... מסיבה זו אני חושב ש 
 ... לא כמה אחריםהרעיון של האדם מה הכי טוב... אם זה לא שבור - אלRSחייב להיעשות להוראות 

תתקן את זה". פיטר

"כשעבדתי במרפאה היינו מעבדים כמויות גדולות של חשיש... אנחנו מדברים על מאות פאונד... לכל
 בועות תחילה ואזhash אתה עובר.התחכמתי והפכתי הכל ל-n או בוטאן מסוג co2מיצוי!זה מדהים כמה 

אם אתה מעשן את זה, אתהRSO מה-THC הוא למעשה נמוך יותר ב-BHOחילצתי אותו.עם זאת, ה-
רוצה שזה טהור ככל האפשר עבור הריאות שלך.אם אתה אוכל את זה הגוף שלך יכול להתמודד עם
ביותר אם אתה מכין אותה בבית עובדת בצורה הטובה  מעט חומר צמחי ללא בעיה.שיטת הנפטה 

וטיהורBHOלצריכה.לא להרבה אנשים יש גישה למעבדה או לבוטאן בדרגה רפואית כדי לבצע מיצוי   
ריק עבדה עבורי ועבור אינספור אנשים אחרים שאני לא רואהואקום כדי למשוך כל זיהומים.השיטה של 

צורך לתקן משהו שעובד ללא רבב!" לי

"לא אכפת לי איך קוראים לזה!!!בבקשה תקראו לזה איך שתרצו אבל אל תבזבזו אדם כמו ריק שהציל
אלפי חיים ונתן את כל חייו להפצת הבשורה.זה פשוט לא בסדר!!" דונה

"אני קורא לזה שמן המפ כל הזמן, כי זה מה שזה, זה כתוב במילון, רק עוד מילה לקנאביס.זה מונח
אופנתי ישן, אבל מונח נכון בכל זאת.כולנו יודעים על מה הוא מדבר". דיון

 והייתי נואשISO 99"מיצוי בוטאן אינו דה-קרבוקסילציה.זה יוצא בטמפרטורה נמוכה מדי.אני משתמש ב-
 עם אלכוהול93.זה עבד מצוין וזו רק אני.התחלתי להכין את זה עוד בשנת ISO אחוז 91והשתמשתי ב-

דה-נטורלי אבל זה רק אני כי אני אחד מני רבים.כל עוד כל הממס שלך מבושל, הייתי אומר שזה בטוח
יותר ממה שרוב האנשים יאכלו לארוחת צהריים.
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 וכל עודISOהתרופה הזו הצילה את חיי כשהייתי על ערש דווי.נפט נתרם והוא היה עשוי גם מנפתה או 
כל הממס מבושל, לעולם לא תוכל להבחין בהבדל.תודה לכולכם על שיתוף הידע, זה לא יסולא בפז

 הוא בעצם חונקTHCוהמדע הוא סדרה של מחקרים שחוזרים על עצמם שוב ושוב.לפי מה שהבנתי ה-
תאים סרטניים ועוצר את מתות התאים הסרטניים האחרים אבל לא גורם נזק לתאים בריאים כל עוד

 על ידי חום.THC, ומכאן הפעלת ה-THC מחומם עד כדי הפיכתו ל-THCaאתה בולע שמן חזק כשה-

השאלה שלי היא איך לדעת מתי זה דה-קרבוקסילציה מלאה.בוב ואן בווילו קריק ספרינגס קה הוא סרטון
שבועות לחיות.שנתיים לאחר מכן אני אומר חג3היוטיוב שלי ומראה לי אחרי שנאמר לי שנותרו לי   

פסחא שמח ואני מאמין שכולם, חולים או לא, צריכים לקחת את התרופה הזו גם כמניעה.אתה לא צריך
לחכות כדי לחלות בסרטן או מחלה אחרת.אהבה." בוב

נירוסטה בכוס  לשים את השמן  ביותר היא  בוב, תודה.הדרך הקלה  ומנוסח היטב,  -- מוסבר היטב 
 מעלות צלזיוס למשך כשעה או יותר.או עד שאין שום פעילות על פני השמן.130ולהכניס אותו לתנור על 

JBאיחולים וחג פסח שמח לך.

"BHO-ו  RSO ,הם שני עולמות שונים כשזה מגיע לריפוי RSOטוב כמעט בלתי אפשרי למצוא בבתי  
החולים, ניסיתי פעמים רבות לגרום להם להתעניין - חלקם מאוד מעוניינים אחרים לא.להכין בעצמך זה
פשוט מספיק, אדתי את האלכוהול מהאצווה הראשונה שלי על מכסה המנוע של המשאית שלי ביום

שמש בצלחת פשטידה של פיירקס.המנה הקטנה הראשונה שינתה את חיי.

וגם RSOאני מכין גם   BHO אתה חולה ורוצה להשתפר --- אתה צריך. הם לא מהווים השוואה אם
 פשוט הוא לא צריך תיקון בכל מקרה.השתמש בחומר ניצן טובRSOלקחת שמן מסוג ריק סימפסון - 

ותקבל תרופה טובה.אני חושב שהטמפרטורות המשמשות להכנת השניים הן הסיבה העיקרית להבדל.
." מיכאלRSOחום מפעיל את תכונות הריפוי של 

 על הצמח.הצמח מייצרTHC"הקסם נמצא בראש הכדורי של הטריכומה.בשום מקום אחר לא קיים ה-
ה- יותרTHCאת  לניצנים, כך  על חלקי הרבייה שלו.ככל שאתה מתקרב לחלקים האלה,  להגן  כדי   

על ריק  תודה  ספקולציות.שוב  לא  מדע,  הזמינות.זה  התרופות  מירב  את  יש  לניצנים  טריכומות.לכן 
שהעניק לי השראה להכין את השמן הטוב ביותר שאני יכול.שמן ענבר שקוף ויפה." טוני

JB בגלל הקמפיין שלי במדיה החברתית." RSO"זה ידוע בתור 

THC גבוה או שמן CBD?גבוה 
וסרטן בריאות.האם עדיף לתת את שמן ה-4"אני די מבולבל.לחבר שלי יש סרטן כליות בשלב   CBD

יש רק שמץ של CBD?בשמן THCהגבוה או שמן   THCהשגתי לו שפופרת של עשרה גרם ויש בה?
18% CBD-1% ופחות מ THCהאם אני הולך על זה בדרך הלא נכונה?" ריצ'רד.

 האמיתי."מייקסRSO-- "כן זה לא זה, אתה צריך להשיג את ה-

 --95-98% THC 18% זה לא CBDנכון?תגיד למי שסיפק לך את זה שיפסיק לעשות את זה.ההייפ ,
 הולך להרוג מטופלים תמימים רבים כפי שזה נראה, זה עצוב.למה הם לא יכוליםCBDהגבוה בשיווק 

 מוגבל מאוד, הם לא עובדיםCBDפשוט לעקוב אחר ההוראות שבאמת עובדות?השימוש בשמנים עתירי 
כל כך טוב אפילו במצבי עור, אני באמת לא מבין למה כולם כל כך מבולבלים לגבי השטויות האלה ב-

CBD-כן, זו גם תרופה רבת עוצמה, אבל השימושים שלה באמת מוגבלים רק בהשוואה ל.RSO.האמיתי 

95-98% THC, 1-2% CBDעוצמתיים ביותר ומרגיעים ואופוריים; זה השמן הטוב ביותר שלך וזה מה ,
 הגבוה הזה,CBDשיעבוד הכי טוב.נסה את זה קודם.כשאתה עושה את זה, לא תיגע או תתקרב לשמן 

JB ראשון.RSOותדע את ההבדל ואף אחד לא יקרע אותך.

איך אפשר לקבל ממנו THC 20%"אם נעשה את השמן מזן ספציפי המכיל  ?לא מבין את זה."98% 
לעלות
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 דורשים קצת יותר מיומנות98% די בקלות.95%- אם הוא מסונן היטב ומבושל, תקבל שמן עם בערך 
או זן טוב במיוחד.אל תתמקד במספרים יותר מדי, וודא שהשמן חזק ומרגיע ככל שהוא יכול להיות.אתה
ריק בפרוטוקול  נמצא  הזה  המידע  יותר.כל  לעוצמתי  אותו  להפוך  כדי  מחדש  אותו  לאייד  גם  יכול 

JBסימפסוןספר אלקטרוני.

או 2"הייתה לי ליפומה גדולה מאוד בזרוע העליונה שהרופא שלי רצה להסיר.לאחר כחודש של   3
פעמים מריחת שמן מקומית זה עכשיו בגודל של אגורה!יש לי גם עקמת ומחלת דיסק ניוונית ואני מקבל

הקלה מיידית עם מריחה מקומית בכל פעם שיש לי כאב!זה פשוט מעיף אותי!!" ג'יל

"לבעלי היה נגע סרטני קטן במצח שנעלם לחלוטין לאחר חודש בערך של מריחת השמן". ג'ינה

"הצמח הזה הוא באמת מתנה." צ'ל

לשמוע מאכזב  כך  כל  זה  זאת,  ממנו.עם  ללמוד  יכול  ומהמידע שאני  הזה  נהנה מהדף  מאוד  "אני 
 כמשני.CBD מוחזקים כמשניים.הילדה הזו, והוריה, לא רואים את ה-THCקנבינואידים אחרים מלבד ה-

.תפסיק לחרבן על זה בבקשה.אתה מרתיעCBD לא עשה את זה, הוא ה-THCזה נתן לה חיים.האם ה-
 הגבוה הוא לא התשובהTHC גבוהים כאשר הם באמת יכולים להיעזר בכך.ה-CBDאנשים מלנסות זני 

להכל ובגלל זה יש יותר מקנבינואיד אחד בתוך הצמח". טינה בבקוק

"ג'יי.בי ענה על סרטן ריאות לא תסמונת דראווט, אף אחד לא מחרבן על שום דבר.לגבי סרטן המטופל
ש- כך  על  מצביעים  מדעיים  ומחקרים  כמה מחקריםTHCמדווח  את הסרטן.ישנם  שהורג  הוא מה   

מועיל לסוגים מסוימים של סרטן אך מעטים בהשוואה למחקרים שנעשו עם CBDהאומרים ש-  THC.
 גבוה זה מה שאתה מחפש." קליןCBDעכשיו התקפים וכמה מצבים אחרים 

-- קלינן וטינה, השמנים שאנו משתמשים בהם עובדים גם על התקפים.והמטופלים היו מקבלים תוצאות
טובות מאין כמותה אם היו משתמשים בדבר האמיתי ומנסים לרפא את הסיבה ולא רק את התסמינים.

, זו תרופה ממש חזקה בפני עצמה, ולדעתי היא מצוינת בלעיסת מסטיקCBDאני לא מוריד את ה-
 החזק ביותר והמוןRSOלילדים וכו', למשל.אבל אם אתה רוצה את הכוח האמיתי, אתה צריך את ה-

THC-כל שעליך לעשות הוא לנסות את זה על מצבי עור ולראות אם כוויה או פצע יגלידו מהר יותר עם ה.
RSO או עם גרסת האמיתי   CBDאני לא צריך עיניי,  גבוהה בדרגה נמוכה שלו.ראיתי את זה במו   

 גבוהים בעצמי.אני רוצה את הטוב ביותר עבור עצמי וגם עבור המטופלים שלי.CBDלהתנסות עם שמני 
-95 הטוב והחזק והמרגיע ביותר עם RSO הגבוהים הם באיכות משנית בהשוואה ל-CBDרוב שמני ה-

98% THC.

הבעיה העיקרית שלך היא שנכנסת לתיאוריית הקנבינואידים הבודדים שביג פארמה דוחפת כדי שהם
יוכלו להרוויח מתרופות קנאביס.אתה לא באמת רוצה תרופותהמבוסס על קנבינואידים בודדים, אתה

רוצה את השמן החזק והמרגיע ביותר לקבלת התוצאות הטובות ביותר.

ואתה יכול לגדל את הצמחים בעצמך ואתה יכול להכין את השמן גם בעצמך, אתה ממש לא צריך לקנות
אותו מחברות תרופות גדולות שינסו לשים תג מחיר עצום על שרף קנאביס דקרבוקסיל ללא סיבה מלבד

תאוות הבצע שלהם .

ייתכן וקרוב לוודאי שתזדקק לקילוגרמים מהשמן יום אחד - לעצמך או למשפחתך - כמה אתה רוצה
לשלם לגרם?שקל זה יותר מדי, אם הצמחים גודלו בחוץ ובקנה מידה גדול.אז בלי מיסים מיוחדים, שום

 לגליזציה היא הדרך היחידה ללכת והיא חייבת להיעשות עכשיו, אין סיבה לתת למאות100%דבר כזה.
יכול מיליוני חולים ברחבי העולם לסבול.אתה מוזמן להתווכח על זה; אבל זה בערך כל מה שאתה 

לעשות בקשר לזה בכל מקרה.איחולים, ג'יי.בי

"אני לא יכול להבין להשתמש בכמות כזו של קנאביס בשנה, אבל אני לא אהסס למות בניסיון." סוזי

"בבקשה תמשיך להסביר בדיוק כמוך, אני למשל רושם ולומד ממך כמה שאני יכול על מה טוב למה וכן
 הגבוה,THCהלאה, אני רוצה להיות מוכן ומוכן עם הידע הנכון עבורי ו שלי...אם לא סיפרת על הצורך ב-

הייתי חושב שכל זה בסדר, אני אסיר תודה על כל המידע." ויקי
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 גבוה הוא הכרחי כדי לתת לך את הסיכוי הטוב ביותר, זה ללא ספק מה שהיה לוTHC"ריק תמיד טען ש-
 עשוי להיות טוב יותר עבורם, הוא משמשCBDאת התוצאות הטובות ביותר איתו.יש הרבה דברים ש-

ילדים עם תסמונת  ,Dravetבדרך כלל על   ADHDוהפרעה טורדנית כפייתית חמורה מכיוון שהרבה  
 זה מה שמביא אותך גבוה.מצאתי כמה אנשיםTHCאנשים עדיין מפחדים לגרום לילדים להיות גבוהים.

 כדי לטפל ברוב האנשים, אבל אם המטופל לא מגיב כפי שציפה, הםTHCשמשתמשים בשמן גבוה ב-
 גבוה וזה עבד טוב יותר.CBDעברו ל-

אני מניח שכל אחד שונה וכל סרטן הוא שונה.אבל עד שכל המחקר הנדרש יתאפשר, כנראה שעדיף
 גבוה, אינדיקה דומיננטית בעקבות הפרוטוקול.אומרים שאם הם מתחיליםTHCלהיצמד לשיטתו של ריק.

 ימים, החולה יכול לבנות סובלנות במהירות והישנוניות הקשה תתפוגג4בקטנות ומכפילים מינונים כל 
 אבל ההשפעות הפסיכואקטיביות לא יזיקוTHC 95-98%לאחר זמן מה על השמן.השמן של ריק הוא 

לך.

וכשאני מנסה להחליט של מי שיטתו ללכת אני לא מאמין שלמישהו יש יותר ניסיון עם התרופה הזו
מאשר לריק.ראיתי את השיטה ההולנדית ורק תחשוב שאם מישהו גוסס למה לדלל את התרופה?" ניק

הגבוהים שעוזרים להתקפים, תמיד הייתי במחשבה שאם ההוריםCBD"מאז ששמעתי על שמני ה-  
יודע ששמני ה- ירפא.אני  ישלטו בשמן האינדיקה, הילד  אבל  היברידי  לילד שלהם  יתנו  CBDהאלה 

שולטים בהתקפים ואני כל כך שמח שמשהו יכול לעזור לילדים כמו שרלוט, אבל דמיינו את הריפוי שעלול
 והספקטרום האחר של קנבינואידים בצמח היו ניתנים.אז הילד שלך ישן הרבה בגללTHCלקרות אם ה-

, הגוף שלו יסתגל למינון.אני פשוט חושב שהצמח המלא הוא הכי שימושי, לא קנבינואיד אחד".THCה-
שרה

וגם THC"התקשורת ממשיכה להתמקד בהפרדת הקנבינואידים, אבל הוכח שגם   CBDהורגים סרטן  
ומכווצים גידולים.שמן ריק סימפסון העשוי מקנאביס אינדיקה הוא התרופה שמרפאה את לנדון ומייקילה
האמיצה ועוד רבים אחרים וכל אחד יכול להכין אותה.אל תתנו לתקשורת לגרום לכם לחשוב שאתם

עובד גם עם המערכת האנדוקנבינואידיתCBD!THCצריכים לחכות לתרופה הזו, או להפריד את ה-  
שלנו". חנן

.אני בר מזל ובריאTHC גבוה ללא ה-CBD"מצאתי כמה אתרים באינטרנט שטוענים שהם מוכרים שמן 
אבל תוהה אם אלה יהיו שווים את הכסף לקחת כאמצעי מניעה.האחד הוא שמן מדעי אמיתי.הם טוענים

.מִישֶׁהוּ?" מִיקרוֹפוֹן50שהם שולחים לכל ה-

מהותי.הצעד שליאמא לוקחת שמן THC"שמן מדעי אמיתי מופק מקנבוס תעשייתי, שאין לו   CBD-ו  
RSO-עבור ה ALS-שלה.לשמן ה CBDיש יתרונות, אבל אני חושב שללא שאר הקנבינואידים, הוא לא 

כל כך יעיל, אם בכלל". ג'ניפר

 אינו יעיל או פחותCBD Only"מניסיוני בייצור ושימוש בזנים ותערובות שונות של שמנים, מצאתי שסוג 
 יהיו יעילים בכלCBDs, כדי שה-THCיעיל.מה שגורם לי להאמין שחייב להישאר לפחות אחוז קטן של 

נושא בריאותי שהוא מרפא". עָשִׁיר

RSO"לעיתים קרובות מוצרים אלה לא יעמדו בציפיות, במיוחד בכל הקשור לשימוש פנימי.בהשוואה ל-
יחווירו בהשוואהCBD(, מוצרי ה-THC 95%האמיתי )כלומר שרף קנאביס חזק מאוד ומרגיע עם כ-  

ברוב המקרים.הם יעבדו מצוין עבור מצבי עור ושימוש מקומי בקוסמטיקה, למשל.בשימוש פנימי, הם
 האמיתי, ברוב המקרים שוב.RSOיהיו הרבה פחות יעילים מה-

הם פשוט מוצר אחר והם אינם עומדים בקריטריונים ל-CBDשמני   RSO-האמיתי.בהשוואה ל  RSO
 לרוב יהיו רק תקוות שווא במחיר מופקע.לצערי.CBDהאמיתי, שמני 

אז שוב, כמו תמיד, הפקו את השמן שלכם בעצמכם במידת האפשר, עבדו תמיד עם חומר הניצנים
20%החזק והמרגיע ביותר שתוכלו למצוא.זנים דומיננטיים של אינדיקה חזקים ומרגיעים במיוחד עם 

THCומעלה עובדים בצורה הטובה ביותר ומספקים את התשואה הטובה ביותר.רק הטוב ביותר עובד  
הכי טוב.היו מודעים לכך ואל תתנו לאף אחד לקרוע אתכם.החיים שלך עלולים להיות בסכנה, היזהר
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באמת.לעתים קרובות יש לך רק הזדמנות אחת ולא תקבל הזדמנות שנייה, אל תשכח מזה.

דחפו את המחוקקים שלכם להכשיר את הגידול והעיבוד של צמח הקנאביס/המפ ללא קשר לכמות ה-
THC.שיש.בקשו מהם לווסת את זה בערך כמו שהם מווסתים תירס או תה  THCוהשרף מגנים על  

הצמחים.ואני חושב שצמחים שיכולים לייצר תרופה בטוחה ויעילה כזו ראויים להגנה הטובה ביותר.אתה
JBמסכים?" 

תופעות לוואי
 בפברואר.זה היה יום שישי בערב והוא8"הסתכלתי בלוח השנה של הטלפון שלי כדי לראות מתי היה ה-

אמר שהוא ישן עד יום שני בבוקר.חחח, ברוך את ליבו.אם אני לוקח גרם ישר, אני יכול להבין את זה.
ברוך ברוך ברוך אותו". מרנדה

"כשהתחלתי לקחת את השמן היו לי תופעות לוואי 'איומות', בטח אכלתי חצי קופסה של סופגניות!!!הא
הא הא!!!הלוואי והיה לי עוד קצת ישנתי נפלא!כל יום ציפיתי ללילה כדי שאוכל לישון.הייתי לוקח שמן ב-

.נִפלָא!!!" טום8:30 וישן עד 9:30 נרדם בערך ב-7:00

"אירוני שאנחנו שומעים כל כך הרבה סיפורים על אנשים שלוקחים תרכיזי קנאביס, מדי יום, בלי סיפורי
אימה, בלי התמכרות, בלי תופעות לוואי או מקרי מוות קשורים, אבל מחוקקי החוק המקומיים נלחמים
נגד גידול, שימוש ומכירה של מריחואנה למען "הציבור" דאגות בטיחות', המהווה כיסוי לנאמנותם לביג

ה- של  הפיננסי  והשוחד  הקנאביסBooze-Baronפארמה  תעשיית  של  הצמיחה  את  להגביל  כדי   
בארה"ב..." רפאל

"התחלתי לתת את השמן לאבי השבוע.סרטן ערמונית מתקדם שהתפשט לכמה נקודות בעצמות.עד כה
ישן הרבה והחזיר לעצמו את התיאבון.הוא לא אכל כלום בגלל כאבי קרינה בגרון.כמו כן, חלק הוא 

מהחרדה שלו הפכה להתרחשויות עליזות לכאורה בראשו!

הוא עדיין מקבל תרופות נגד כאבים בבית החולים שעוזרות לכאבים חריפים עד שהדברים בשליטה.
הרופאים לא יודעים על השמן.אפילו רמזנו לרעיון של שילוב שמן עם תרופות, אבל הרופאים חזרו עם
המצאות של תופעות לוואי מפלצתיות.רציתי לבקש מהם להראות לנו את המחקרים, אבל לא רוצה לסכן
את שחרורו של אבא בהתחשב בכך שהיינומסומן כ'קשה' כדי להטיל ספק בצורך בתרופות מוגזמות

שהופכות אותו לגרוע יותר ויותר.

לא הייתי מאחל טיפול בסרטן בבית החולים לאויב הגרוע ביותר שלי.שמעתי את סיפורי האימה, אבל אני
מניח שברמה מסוימת חשבתי שדברים יהיו אחרת עבור אבא.מקווה מאוד שזה לא מאוחר". אדמונד

-- אדמונד, הם צדקו לגבי תופעות לוואי אפשריות, אבל אלה ייגרמו מהכימיקלים שהם נותנים לו, לא
מהשמן.ככל שתקדימו להחזיר אותו הביתה ולמלא אותו בשמן כך גדל הסיכוי.אף פעם לא מאוחר מדי
להתחיל עם השמן, השאלה היחידה היא האם לא מאוחר מדי בשביל להקדים את המחלה.אבל זה קשור

ישירות לכמה שמן תצליחו להכניס בו וכמה מהר.

בכך אני לא אומר שאסור לעקוב אחר הפרוטוקול או שצריך להתחיל במינונים אדירים.קח אותו הביתה,
JBפעל לפי הפרוטוקול ותנו לנו לקוות לטוב.

"שלום ג'ינדריץ', אני רוצה לשתף כמה מ'תופעות הלוואי' של השמן.ראשית, אני מכין את עצמי כבר זמן
מה וגם קונה כמה במרפאה )כמו שלי יותר טוב!(, אין לי שום מצב מיוחד או מחלה, כנראה בלעתי קרוב

, אז...2012 מ"ל מאז 30ל-

– לא יכול לשתות אלכוהול יותר...כוס יין אחת ואני בחוץ!לא ניסיתי להפסיק לשתות אבל באמת שהגוף
שלי דוחה את זה לגמרי וזה ממש נחמד להיות צלול!!

יודע אתה  )אם  ושם  פה  קטנות  חומות  נקודות  עוד  לחלוטין...אין  ירוקה  שלי  העיניים  קשתית   --
אירידיולוגיה, הנקודות הקטנות האלו הן אינדיקציה לתפקוד איברים או אפילו נפילות(, אז עיניים ברורות
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אומרות בריאות מצוינת!

 מנות(.השמן6 שלי עיניים ברורות והרבה אנרגיה!)יש לו בערך 10-- אותו אפקט עבור כלב הרועים בן ה-
וכל תופעות הלוואי הבלתי צפויות!!תודה לך ולריק על כל המאמצים שלך לחלוק את התרופה הזו עם

העולם.הרבה אהבה, אסטל"

ש.האם יש אכסניה בקליפורניה או בקולורדו שבה אני יכול להפוך לתושב באופן חוקי ולקבל שמן כדי
לרפא את הסרטן שלי?תודה.

א.זו שאלה טובה, דיוויד קרפנטר.לפי מה שנאמר לי, כל מה שאתה צריך זה כתובת של מוטל ואז הרופא
יכול לרשום לך קנאביס.אז אני לא חושב שצריך לשלם תוספת תשלום איפשהו.אבל אם מישהו עם מוח
עסקי קורא את זה, הרשו לי רק לומר שלאנשים רבים מרחבי העולם לא היה אכפת לטוס לקולורדו או
לקליפורניה כדי לקבל את הטיפול.זה לא פתרון לכולם ולמי שאין לו כסף לא יהיה סיכוי כזה, אבל זה

JBבוודאי יעזור לרבים אחרים שיעזרו או יוכלו לעזור לאחרים בהמשך.

כאשר מטופלים שנטלו כימותרפיה מתחילים להשתמש בשמן, הדבר הראשון שעל השמן לעשות הוא
 גרם מהשמן לפני שהוא מתחיל לתקוף את הסרטן120-150ניקוי רעלים מהגוף.אז לפעמים צריך נניח 

עצמו.זה ממש לא רעיון טוב לקחת כימותרפיה, במיוחד כשזה ממש מיותר בהתחשב בכך שהמערכת
JBהרפואית יודעת על קנאביס כתרופה לסרטן כבר עשרות שנים.

"בדיוק כתבתי בשבוע שעבר על הקאות על השמן.לבסוף הפסקתי ואני עדיין משתמש באותה אצווה של
שמן.אני מרגיש מצוין עכשיו.אני חושב שסילקתי את כל התרופות הפרמצבטיות מהמערכת שלי.זו הייתה

חוויה אומללה אבל גמילה זה אף פעם לא כיף". אָדוֹם הַחֲזֶה

"אני לא יודע בוודאות אבל הניחוש שלי יהיה שלקחת יותר מדי מוקדם מדי.יש דבר כזה להיות גבוה מדי
אישי.)רק הבנתי שזה נשמע קצת יודע את זה מניסיון  לגרום לאנשים מסוימים להקיא.אני  יכול  וזה 

מתנשא.לא התכוונתי לזה.(” טינה

"טינה, גם אני חשבתי על זה והיו לי הרבה שאלות למה אני כל כך חולה.אני באמת מאמין בזההיה
גמילה בגלל מה שקרה לי בדצמבר האחרון.נאמר לי על ידי האונקולוג שלי שאני ב'שלבים האחרונים'

 כדי לעזור לחזק את העצמות שלי.מסתבר שהשמן עבד ככדורZometa של IVשלי נגמר לי השמן ויש לי 
אלרגיה והציל אותי מההשפעות של זומטה.מהשמן הפכתי לאנורקסיה, סבלתי מאוד כשהזומטה נכנסה

לעצמות והקאתי, צמרמורת ואושפזה.

מאז אותו תקרית, לא יכולתי אפילו לשבת בסגנון הודי כי המפרקים והמותניים שלי כואבים כל כך.
כשהתחלתי לחזור על השמן, הייתי בסדר בהתחלה אבל אחר כך חליתי בהדרגה.אחר כך חליתי ממש
וכשהקאתי ימים שלמים ואומללה קרה משהו מוזר, כל המפרקים שלי התנקו ואין לי יותר כאבי פרקים

חודשים.אני שוב גמיש.אני רק מאמין שהשמן הוציא את החרא הזה מהג'וינטים שלי שיכול6אחרי   
להישאר איתך במשך שנה". אָדוֹם הַחֲזֶה

עברו הסופניים  החולים  האפשרי.רוב  בהקדם  סופני  לחולה  שיותר  כמה  להכניס  מאוד  "חשוב 
כימותרפיה/הקרנות, משככי כאבים וכו'.וודאו שהוא עשוי כמו שצריך ותתחילו לקחת כמה שיותר מהר

ככל האפשר ולא הייתי מפסיקה לקחת את זה לפחות עד שהסרטן ייעלם לגמרי!" בוני

"כשהרופאים שלך אומרים לך, "אתה סופני", האם לא היית רוצה לנסות כל מה שיש בחוץ?תחשוב על
זה...אחרי אבחון כזה, מה יש לך להפסיד?יש לי אחיינית שחיה היום...בגלל השמן הזה...אני צריך להגיד

יותר?" הִמנוֹן

"זאת אני האחיינית שלה.זה באמת עבד." ג'ואן

דולר לחקר הסרטן.לא ידעתי שכבר יש תרופה מזוינת ושלא יתנו לי5000"עשיתי חצי מרתון, גייסתי   
אותה....הם נתנו לי כימותרפיה ממש חזקה פעמיים.הם הרסו לי את הכבד; הם הרסו לי את הכליות.הם
שלחו אותי הביתה למות באפריל של שנה שעברה.הם אמרו שאני לא אחיה שישה שבועות.והנה אני

 וריק סימפסון הראה לי איך להכין את התרופה שלי כדיPhoenixTears.caהיום, עדיין חי, כי מצאתי את 
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שאוכל להיות כאן היום.

אנחנו צריכים לספר לכולם על התרופה הזו.כולם צריכים לדעת: יש מוצרי מריחואנה רפואית אמיתיים
שיעזרו לך לחיות, ויעזרו לחברים שלך לחיות עם סרטן.כולם צריכים לדעת: אף אחד לא צריך למות
מסרטן.יש תרופה, תמיד הייתה תרופה.הם רק ...ביג פארמה לא נותנת לנו את זה.איך הם מעזים?!חקר
הסרטן הוא תעשייה של מיליארדי דולרים.ומה הם עושים?הם הורגים אנשים כמוני עם הסמים שלהם.זה

חרטה!יש תרופה!שמן פיניקס דמעות עובד!ספר לכולם.אנא!" ג'ואן

"היי ריק סימפסון, אני מאמין בשמן וכרגע אני משתמש בו לאמא שלי שחולה בסרטן, אבל יש לי שאלה,
אונקיות בשלושה חודשים, אבל אמא שלי חלשה מאוד בגלל מחלה2אתה אומר שצריך לצרוך אותו   

ונלקחת רק כאונקיה ועומדת להיפגש שלושה חודשים, אבל עדיין לוקחת אותה, ואני רוצה לדעת אם זה
אותה השפעה, כי אמרת שזה צריך להיות בעוד שלושה חודשים.בבקשה תענה לי על ההודעה כי אני

מודאג." אזמרלדה

"אל תדאג יותר מדי לגבי כמה שהיא לקחה עד כה.פשוט תמשיך לנסות לגרום לה לאכול עוד קצת.תגיד
לה לאכול חתיכה גדולה יותר ממה שאי פעם אכלה בעבר, כשהיא הולכת לישון בלילה, לאט לאט היא
תוכל לאכול יותר.ודא שהיא אוכלת מנה גדולה יותר בלילה והיא תצבור סובלנות מהר יותר.אבא שלי
עשה את אותו הדבר בשלושת החודשים הראשונים.לקח לו הרבה זמן עד שהוא הצליח לאכול יותר

 גרם ביום-)הגידול הלך והצטמצם(.עכשיו הוא1/4מחצי גרם ביום והסרטן נעלם גם כשהוא בקושי אכל 
 חודשים.בהצלחה!" חוזה10מגיע לסביבות גרם ביום, והוא אכל יותר ממאה גרם ב-

THC 70-80% טהור )כ-CO"שלום לכולם, יש לי חבר שמנסה לרפא מקרה כרוני של מחלת ליים עם 
 גרם3/4ועשוי מאלכוהול דגנים אורגני( שנרכש מיצרנית שמנים פרטית בעלת מוניטין רב.כשהגיעה ל-

כ- לפני  )כמעט שלשול(3.5ביום  וקקי רך מאוד  לסירוגין  שבועות, החלה לה חוסר תיאבון, בחילות   
 פעמים ביום - זה עדיין קורה עכשיו ולא השתפר כלל, אבל גם לא החמיר, וזה טוב.3בשעהלפחות 

כל בוקר בודד כבר חודש, הגוף שלה ממש משליך הכל במעי הגס, כך נראה, וניתן לזהות את הריח
!( הדבר המוזר הוא שהקקי שלה התחיל להריח ממש רעיל. ..TMIבקצה השני של הבית )סליחה על ה-

 גרם.הריח כל כך מוזר - אפילו לא מריח3/4 ל-1/2כמעט כמו חומר כימי, כשבוע לאחר הגדלת המינון מ-
כמו קקי!!

 השבועות האחרונים(, וזה עדיין ככה, אם לא קצת יותר גרוע.אין בעיות1.5עכשיו היא על גרם ליום )ב-
או בעיות אחרות בכלל, והיא למעשה מתרפאת מהר ועושה הרבה יותר טוב ממה שהיא עשתה במשך

+ השנים האחרונות של אנטיביוטיקה, פרוטוקולים צמחיים וכו'.עד כה השיפור בבריאותה היה דרמטי10
ביותר...לטובה!!האם הקקי בעל הריח הרעיל הזה נובע מהתמותה של חיידקי ליים, ניקוי רעלים או משהו
אחר?למעשה תהיתי אם יכול להיות שיש לה סרטן המעי הגס או סרטן אחר שהשמן מטפל בו, שיכול

להיות גורם לריח הנורא ולקקי רך תכופים.יש עצות בחוץ??האם זה נורמלי?"

"זה למה לצפות.כשאתה על השמן...)אם נעשה כראוי( הגוף עושה גמילה גדולה.הדרך הכי פשוטה
לתאר את זה היא...כל מה שנכנס לגוף שלך שהתרופה לא אוהבת, היא תמצא דרך לגרש את הפסולת.
זה נשמע כאילו הספק שלך יודע מה הוא או היא עושים כי התסמינים האלה שאתה שואל לגביהם קורים

לכולנו או למטופלים שלנו.סוג זה של סימפטום נמשך את האישה ואני במשך יותר משלושה חודשים.

וה-THCהדבר היחיד שמפריע לי הוא שה-  CBDנסמכים על המוצר.כאשר אנו מייצרים, אנו נמצאים  
.ניתן להשיג זאת רק על ידי החלפת הממס או עלCBD 1.59% ל-1.34 ובין THC 93-97%בממוצע של 

ידי שינוי הדקרבוקסילציה של המוצר האמור."

-- הוסף זרעי קנבוס לתזונה, הם יסתו את הקקי מהר מאוד.כאשר הוא נוזלי מדי, אתה צריך להוסיף
JBמשהו מוצק.וזה הזרעים.ודא שהיא לא נוטלת כדורים כימיים.הריח הוא גמילה, אין מה לדאוג". 

"תופעות הלוואי כוללות: צפייה בסרטים מצוירים כל סוף השבוע." מאט
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אילו זנים/זנים?

"אני עם ריצ'רד בעניין הזה.האם יש לך רשימה של זנים שהוכחו כעובדים?מהן כמה חברות זרעים
, אינדיקהTHC, CBDטובות להזמין?בדיוק הזמנתי כמה זרעים.מהם הדברים שעליי לחפש בזן טוב?

. סיסקו0.7-1.0% בטווח של CBD ו-18-23% של THCלעומת סאטיבה?לזן שהזמנתי יש רמת 

-- הלוואי שיכולתי לספק רשימה כזו, סיסקו, אבל אני לא יכול ולא אעשה בקרוב עד שנוכל לעשות את כל
המחקרים הנדרשים כדי שנוכל להגיד לך את זה.הנה מה שכתבתי לריצ'רד: אני לא באמת יכול לתת שם
של זן, אתה תמיד צריך לנסות אותו ולראות אילו השפעות משככות כאבים יש לו.אני לא יודע במה
השתמש המטופל הזה.אלמנה לבנה שריק נהג לגדל היה משכך כאבים מצוין, נראה שלאלמנות לבנות
אירופאיות לא כל כך יש השפעה כזו.אז כמו תמיד, זני האינדיקה )הדומיננטיים( החזקים והמרגיעים

 או יותר, מערבבים שמנים מכמה זנים לקבלת התוצאות הטובות ביותר.חפשו זניםTHC 20%ביותר עם 
בעלי עוצמה אכזרית באמת שיסגרו אתכם לאחר כמה שאיפות.איחולים, ג'יי.בי

"האם לצמח הזכרי יש רכיבים שימושיים?" שטר כסף

- צמחי זכר צעירים שימשו לסיבים לבגדים רכים לעשירים.לא הייתי מכין תרופות מזכרים, יש אנשים
וזה עלול לגרום לצרות.אתה יכול מיץאותם או להשתמש בהם לתה )אם הם שיהיו אלרגיים לאבקה 

JBבריאים וגדלים באופן אורגני(.אבל לא תקבל את התרופה הטובה ביותר מצמחים.

ש.האם אפגני קוש הוא חומר ראוי להכנת שמן.הכנתי קצת שמן מחפצי רחוב והשתמשתי בו בשבועיים
האחרונים מכיוון שהיו לי בעיות שינה, עכשיו אני ישן כמו תינוק ומתעורר רגוע היטב בבוקר.הבעיה היא

, רק צריך את דעתכם עכשיו.הרבה תודותAKשקשה להשיג דברים טובים בלונדון, בגלל זה הזמנתי 

א.אני לא באמת יכול ללכת לפי שם הזן.אם זה חזק וגורם לך לישון, זה אמור לייצר תרופה טובה.כידוע,
 ויותר( והשמנים הטובים ביותרTHC 20%אנו ממליצים על הזנים החזקים והמרגיעים ביותר )רצוי עם 

מיוצרים משילוב של מספר זנים חזקים ומרגיעים מאוד, לכן אנסה להזמין מספר זני הרגעה אם ב- הכל
אפשרי, זה יהיה אידיאלי.אבל אפילו שמנים מזן בודד יכולים לעשות פלאים, כל מה שאני אומר הוא

שהשמנים הטובים ביותר מיוצרים בדרך כלל משילוב של מספר זנים.איחולים, ג'יי.בי

 ברמה גבוהה מאינדיקה. אינדיקה היאTHC"יש סיבה טובה לכך שריק סימפסון ממליץ להשתמש רק ב-
תרופת הרגעה המעודדת מנוחה ושינה, שניהם הכרחיים לריפוי. סאטיבה ממריץ ומעלה את לחץ הדם
שלך. במקרים מסוימים זה יכול להיות מסוכן לאנשים עם לחץ דם גבוה או מערכות נפגעות, אז לפני
שאתה נותן עצות, אנא דע את הנושא. אתה לא רוצה לפגוע באף אחד. עבור רוב האנשים, העצה של
סטן )סאטיבה בבוקר, אינדיקה לפני השינה( היא טובה, אם אתה משתמש בהיברידית, וודא שזה לפחות

 אינדיקה. בהצלחה." גארי90%=80

"Cרוכשי לי סרטן(...אני שייך למועדון  )יש  ריק סימפסון  ג'ינדריץ'..... אני חדש בתרופה של  : שלום 
קנאביס כאן... אז יש לי קצת מבחר של זנים לרכוש.אני רק תוהה מה תהיה הבחירה הטובה ביותר שלי

באינדיקה להכנת התרופה?כל הצעה תתקבל בברכה.תודה.

JB היי :Cקבל את האינדיקה הכי מרגיעה הכי חזקה, רצוי כמה זנים.אם יש לך את הבחירה, הייתי ,
 אונקיות מכל אחד מהזנים/ניצנים הכבדים ביותר שקיימים ומכין את השמן מחצי קילו מזה.3-4קונה 

ג: אוקיי, תודה...למה אתה מתכוון בכבד ביותר?

JBהכי מרגיע, סופר ישנוני, עם אפקט נוק אאוט :

C.סליחה, אבל כל זה חדש לי :

JB.אין בעיה.מרגיע בצורה קיצונית, כמעט נרקוטית, כבד מאוד :
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ג: בסדר

JB.מקווה אני  מדבר,  אני  מה  על  יידעו  שהם  למגדלים  ותגידו  האלה  במילים  השתמשו   :
C אני יודע שיש להם :Kush, Hash Valley.אני לא זוכר את השמות האחרים.

JB.שוב, קח איתך מישהו מנוסה ובקש ממנו לנסות את זה בשבילך :

ג: בסדר

JB ,20%: וקנו את הזנים הכי חזקים שיש להם מרגיעים THC.או יותר 

ג: בסדר....תודה רבה על כל מה שאתה עושה

JB.אתה מוזמן, סי :

ג: ותודה גם לריק...אתם ממש הצלתם את חיי עד כה.

JB.אני אספר לו עליך.אנא עקוב אחר כל ההוראות באתר שלנו למילה לקבלת התוצאות הטובות ביותר :
 של הגוף שלך )מיץ לימון, אבטיח וכו'(, אכל זרעים משני תפוחיםpHקח את השמן כמומלץ, הגבר את ה-

ורנטגן אם אתה רוצה לחיות.הם מאסטרים בלדבר אותך על הטיפוליםCTכל יום, התרחק מרופאים ו-  
ה"מאושרים" הקטלניים שלהם וייתכן שהמטופלים שלנו קיבלו את עצתם, הפסיקו להשתמש בשמן ומתו.

C.יעשה... תודה לך שוב :

)ארבע שעות מאוחר יותר(

Hash ו-Indica OG Kushג: היי ג'ינדריץ'.תודה על עזרתך קודם לכן.בסופו של דבר קיבלתי תערובת של 
Truffle.נראה היה שהאנשים במועדון חשבו שזה הטוב ביותר שהיה להם להכנת התרופה.

JB.בסדר.נשמע טוב :

ג: טוב :-(...אז אתה חושב שזה יהיה טוב להכנת התרופה?

JBאני לא באמת חושב על שום דבר, אלא אם כן אני רואה ומנסה את החומר בעצמי.השמות נשמעים :
קיבלת. באמת  ומה  חזקים  הניצנים  כמה  עד  יודע  לא  באמת  אני  אבל  ומוכרים,  בסדר 

 שבועות...השינויים בי מדהימים...כל מי שמכיר אותי נדהם.6ג: אה, בסדר.אני עושה את התרופה כ-
ימים3ובכן, אתה שוב.אתה יודע את ג'ינדריץ', פגשתי אישה שאובחנה עם אותו סרטן בדיוק כמוני,   

אחרי שהייתי.אנחנו באותו גיל, היה לנו אותו שלב של סרטן, הכל זהה.הציעו לי קרינה, וכך גם היא.
אמרתי שאין מצב, אני עושה את התרופה של ריק סימפסון.היא בחרה בקרינה.ג'ינדריץ', היא מתה לפני

, חזקה, ובכל זאת ה"תרופה" הרגה55 ימים מקרינה, מהכוויות הנוראיות שנדבקו.היא הייתה רק בת 4
אותה.רק גורם לי להיות הרבה יותר בטוח שאני עושה את הדבר הנכון עם הבחירה שלי.

JBיודע מה לחולים.איחולים, סי.אתה  עושים  : אני מכיר סיפורים כאלה.זה באמת מחליא מה שהם 
לעשות."

"אני חושב שדרך טובה להסביר את ההבדל בין איכות השמנים תהיה:

95-98% THC סיכוי לריפוי והישרדות מלאה.95-98% שווה 

80% THC סיכוי לריפוי והישרדות מלאה80% שווה 

70% THC סיכוי לריפוי והישרדות מלאה70% שווה 

60% THC סיכוי לריפוי והישרדות מלאה.וכו.60% שווה 
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אינו שווה סיכוי של THC 100%עם זאת,  לריפוי והישרדות מלאה, כי מדובר בחומר שונה100%   
מהשמן.

כאשר החולה משתמש בכימו ובהקרנות יחד עם השמן, או עבר טיפולים אלו בעבר, חלקו את האחוזים
בשניים או שלושה, אולי ארבעה או חמישה, במקרים כאלה אתה פשוט אף פעם לא יודע אם לשמן יהיה

 גרם על פני תקופה120-180 יותר שמן )3 או 2מספיק כוח לחתוך אותו .חולים כאלה צריכים לאכול פי 
של שישה חודשים(.

THCזה מוזכר למטרות הסבר בלבד,כך שאנשים יבינו טוב יותר את החשיבות של האיכות ותכולת ה-
והרגעה בעת בליעה. לייצר אפקט חזק מאוד  של השמן. הקריטריון העיקרי הוא שהשמנים צריכים 
השמנים הטובים ביותר הם מרגיעים ביותר, ועם זאת אופוריים )אז אתה אוכל אותם, נרדם ומתעורר

כמה שעות לאחר מכן מצחקק כמו ילד(.

כאשר אתה מסנן היטב את השמן שלך ומוסיף את מעט טיפות המים בסוף תהליך הרתיחה )ולכן אין בו
חומרים צמחיים מיותרים(, יש גם סיכוי טוב שאתהממש יאהב את הטעם של השמן.אז שוב ושוב ושוב -
ודא שהשמן שלך תמיד חזק ומרגיע ככל האפשר לתוצאה הטובה ביותר של הטיפול.עקבו אחר ההוראות
עבור להיות בטוחים שעשיתם את המקסימום שיכולתם  תוכלו  כך  בו,  והשימוש  בעת הפקת השמן 

”JBהמטופל.איחולים, 

 אחוז." עָשִׁיר95"אני לא מאמין שזה חייב להיות 

 הם החזקים ביותר וככל שהשמןTHC 95%, עשיר, אבל שמנים עם כ-THC 95%-- זה לא חייב להיות 
חזק ומרגיע יותר כך הוא עובד טוב יותר כתרופה.אתה תמיד יכול לקחת פחות מהשמן החזק יותר וזה

JBיעבוד טוב יותר מאשר יותר שמן בדרגה נמוכה.זה באמת כל כך פשוט.

ה- ואת  האמורים  התקנים  את  יאשר  ריק  אם  רק  כן.אבל   - איכות  ובקרת  לתבועqc"סטנדרטים   ".
מעולם לא היינו נגד בקרת איכות, סו.אבל המציאות היא שבקרת איכות בלתי אפשרית ברוב חלקי
העולם בגלל העובדה שהקנאביס אינו חוקי ומעבדות לא יכולות לבדוק אותו.אנחנו באמת עובדים עם
אנשים מכל העולם, לא מארה"ב בלבד.בדיקה זמינה בכמה מדינות כרגע, למעט מאוד אנשים יש גישה
וסיר אורז, כך שככל אליה.רוב המטופלים שלנו מתקשים למצוא מספיק כסף כדי להשיג את הממס 

שהסף נמוך יותר עבורם כך ייטב.

כמובן שאנחנו יכולים לעשות את הכל יותר מסובך אבל אנחנו לא רוצים לעשות את זה.אנחנו אוהבים
לשמור את זה פשוט.אם תמלא אחר ההוראות הפשוטות תפיק שמן באיכות טובה מאוד.מה שתשימי בו
זה מה שיהיה בתוצר הסופי.אז אם תכינו אותו מצמחים בריאים, סביר להניח שתפיקו שמן שיהיה בסדר

JBוהדברה, קוטל עשבים ומי יודע מה עוד בחינם.

חוץ מול פנים

 חוסם את ספיגת האננדמיד וגורם לךCBD מרגיע אותך.THC"ג'ף, העניין הוא שבניגוד לאמונה הרווחת, 
והם יכולים להרגיע מאוד.אבל אין ליTHC 95-98%לעצבן.אנו יודעים מניסיון שניתן לייצר שמנים עם   

מספיק תוצאות כדי שאוכל לומר מה בדיוק עושה אותן כל כך מרגיעות; בנוסף, כל אצווה שונה וממילא
איננו יכולים לשחזר אותה, לכן איננו מתמקדים בבדיקות רבות כרגע, גם בשל הנסיבות בהן אנו חיים.

אנו רוצים שהשמנים יהיו כמה שיותר חזקים ומרגיעים/סוגרים ככל האפשר לקבלת התוצאות הטובות
ה- זני  ייטב.רוב  כך  נרקוטית  מבחינה  מרגיע  שיותר  בטיפול.כמה  לאCBDביותר  שראינו  הגבוהים   

התקרבו לעוצמה של מה שאנחנו אוהבים לעבוד איתו, אז אנחנו לא ממליצים עליהם הרבה, זה הכל".
JB

, ועם אחי מחכה להשתלת כבד בחמש השנים האחרונות35"אחרי שאיבדתי את אשתי לסרטן בגיל 
בבתי רפואה.המחיר משתנה בין RSOבגלל סרטן, חיפשתי  $/ג' עד 100  גרם במדינת וושינגטון.30   
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 גבוה יותר, האם זה בכללCBD מרושע עם THC 7% היה השמן ב-RSOבאחד מהמקומות שנקראים 
.מהו האיזון92%, אני חושב 90 גרם.מאה דולר גרם שמן היה מעל 30שווה את זה?זה היה השמן של 

המושלם של שלושת הכימיקלים הפסיכואקטיביים?תודה." עֲרָבָה

 --Heath, RSO 95-98% הטוב ביותר הוא בסביבות THC 1%, בדרך כלל בסביבות CBDוחזק ומרגיע 
ורגוע בעת לישון מאוד  חייב לגרום לך  זה  )נעילת ספה,  ומרגיע  במיוחד, עם דגש על המילים חזק 

בליעה .כשזה לא קורה, נסה אצווה אחרת ושמור את השמן הממריץ לשימוש מקומי(.

, לפחות עכשיו אתה יודע למה אנחנו נגד שמנים כאלה -THC 7%" עם CBDלגבי אותם שמנים "גבוהים 
הגבוהים שמסופקים כרגע הם מילים נרדפות למה שאנחנו מכנים זבל, כי אנחנוCBDרוב שמני ה-  

יודעים את ההבדל בין דרגות גבוהות שמן ובעצם כל השאר.זה באמת הכי טובפשוט הכן את השמן שלך
במידת האפשר.קח את הניצן מהמרפאות, קנה את הטוב ביותר שיש להם, ואז תכין את השמן, אין בזה
כלום.אני בעצמי לא הייתי קונה את השמן מאף אחד, תמיד הייתי מכין בעצמי.אתה רוצה להיות בקרת
האיכות שלך, אתה לא רוצה להיות תלוי באף אחד.אם אתה יכול להכין כוס קפה או מוחיטו, אתה יכול

JBלהכין גם את השמן.

 השנים5"... אף אחד.אלפי מבחנים ב-THC 96% מעבדות שכולן ביחד מעולם לא ראו שמן "5"אני מכיר 
האחרונות.שום דבר לא קרוב לזה - אפילו כשמקצועני מעבדה מנסים בכל כוחם למדוד דגימה... הנקי

+.ואלה מקצוענים שעומדים לרשותם משאבים ממצים". פיל88%ביותר שהם יכולים להשיג הוא 

JB-- זה רק מוכיח שהם לא בדקו את השמנים החזקים ביותר שניתן לייצר, שום דבר אחר.

"אומג, כל כך הרבה הערות סותרות, אני כל כך מבולבל?!?!" דיאנה

JB-- הייתי מקשיב לאלה שיודעים מה הם עושים ואומרים.זה תלוי בך לבחור מי זה.

.אני למשל הייתי סומך על מה שאתה מפרסם ועל עצות.ברור ליJB"זו נקודה טובה שאתה מעלה את 
ריק, לאלכוהול(.אני מניח שהחלק המבלבל הוא שבאתר של  )בניגוד  ביותר  שנפתה היא המועדפת 

גבוה יותר ואתהCBDובספר שלו, הומלץ להשתמש באינדיקה, ובכל זאת ידוע שיש באינדיקה תוכן   
THCאומר למעלה שהגבול בין השניים נעלם.עבור אדם הדיוט כמוני זה מבלבל.אינדיקה מול סאטיבה.

, אז אסור לבחור בסאטיבה?או האם הרעיון הואTHC 20% וכו' וכו'.אז אם צריך לבחור לפחות CBDמול 
 שלו(?CBD )ללא קשר לתכולת ה-THC 20% גבוהה של לפחות THCלבחור באינדיקה אבל עם רמת 

אתה יכול בבקשה לייעץ כדי שמתחיל כמוני יוכל לעזור לבני המשפחה?" ג'יוטי

-- כן, אינדיקה כן, אבל החזקים והמרגיעים ביותר, אם אפשר.תעמולת התקליטורים הגבוהה החלה
.אז שוב, איןTHC 95-98%לשמש לדחיפת שמנים בדרגה נמוכה.בנוסף לשמנים האידיאליים שלנו יהיו 

JB גבוה". CBD שם.עבורנו המילים "עוצמתי ומרגיע" חשובות יותר מ"CBDכל כך הרבה מקום ל-

יכולים בבקשה לייצר זן בלי הצחקוקים?הצחקק של הובי בשלוש לפנות בוקר מתחיל "בסדר, אנחנו 
להזדקן.לצחוק בקול רם." גְדִילָן

 טהור במבחנה לתאים ממאירים והם מתמקמים.לא ראיתי מחקרTHC"קראתי מחקרים שבהם מזריקים 
עבור  ה-CBDכזה  לי שגישת  לנצל תרופותCBD.נראה  יכולים  אנשים  יותר מדרך שבה  היא מעט   

 וקידום היתרונות של קנאביס ללא ה-THCקנבינואידיות על ידי הפעלת הפחד חסר הבסיס של אנשים מ-
THCהנורא, הממכר, בעל ההשראה הגבוהה. להרוויח כסף או לעלות על הביצועים המוכחים של שמן 

 הנורא, הוא לנצל את הטירוף של ה-THC כנס, אשר, תודה לאל, הוא ההפך מ-CBDקנבוס תוך קידום 
Referer-וריחות של הונאה.אני לא אומר של CBD-אין יתרונות, מקומית למשל, אבל ברור מהמחקר ש 

THC-הוא הכי תרופתי.להתחנף לאוסרים ולהתמקד ב CBDזה דבר רע מאוד.איך תסביר את התמקדות 
המחקר בתרכובת שהיא נחותה?זה שטויות." קורי

יכול להילחם בסרטן גרורתי.במיוחד כאשר הוא חלק משמן ריק סימפסון, שאמורCBD"כן,  בהחלט   
 כנראה לא עצומה כפי שהיא מוצגת.אבלCBD.זה אומר לך שהחשיבות של THC של 95-98%להכיל 
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.אם הם ימלאו אחר ההוראות שלנוRSOהבה נקווה שיום אחד גם מדענים רפואיים יתחילו לבדוק את ה-
כיצד לייצר ולהשתמש בשמן, יהיו להם אותן תוצאות נהדרות כמונו.אם הם לא, ובכן, הם לא.זה פשוט

JBכמו זה." 

פרוטוקול ריק סימפסון
"התחילו אנשים עם מינונים זעירים, בגודל של חצי גרגר אורז יבש קצר גרגירים.למרות שהשמן אינו
מזיק, עדיף פחות מיותר למי שמתחיל טיפול.בהתחלה קח רק כתם זעיר מהחומר המדהים הזה כל
שמונה שעות, ואז תעלה את המינון שלך כל ארבעה ימים על בסיס קבוע ובקרוב הסבילות שלך תגדל.
אם האדם אומר שהוא או היא לא הרגישו את ההשפעות שלו או שהוא הרגיש אותן רק במעט, הייתי
רואה בזה מינון טוב למתחילים.אתה רק רוצה לקבל מעט מהתרופה במערכת שלהם כדי שהם יתחילו

להתרגל אליה.

אתה אף פעם לא יודע בדיוק איך האדם יגיב, אז המשיכו לאט, והגדילו את המינון שלו כל ארבעה ימים,
 שעות.לאחר שהמטופל התרגל לשימוש בשמן, הדרך24עד שהמטופל יכול לבלוע סך של גרם אחד כל 

הטובה ביותר להשיג זאת היא לקחת מנות השווה לכשליש גרם כל שמונה שעות, לאחר שהתרגלו
לשימוש בו.ובכל זאת, ברצוני להזכיר למי שחווים קשיים שניתן להעלות את המינון שלהם לאט יותר, אך

לקבלת התוצאות הטובות ביותר, יש לבלוע אותו מהר ככל האפשר.

אלו הן הוראות המינון שריק ממליץ עליהן, אם המטופל יכול לבנות את הסבילות שלו מהר מספיק.אם
מקפידים על פרוטוקול זה, חולים רבים יכולים להתקדם עד לנקודה תוך שלושה שבועות שהם יכולים

שעות.אבל בדרך כלל לוקח לרוב המטופלים ארבעה עד חמישה שבועות עד8לבלוע שליש גרם כל   
שהם יכולים לבלוע את הכמות הזו לכל מנה, ולאחר מכן הם יכולים להמשיך ליטול גרם אחד ביום עד

שהם מתרפאים או שהמצב שלהם יושגש.

ריק אוהב לספק את התרופה הזו במזרקי פלסטיק, שאין להם מחטים, במקום יש רק פתח קטן שאפשר
לסחוט דרכו את השמן.לדבריו, מתן השמן באופן זה מקל על המטופל למדוד את המינונים שלו ומונע

מחומרים זרים לזהם את התרופה.

הדרך הקלה ביותר עבור רובם להבין את הכמות שהם צריכים לבלוע היא להשוות אותה למשהו כמו
אורז יבש קצר גרגירים.מינון למתחילים צריך להיות בערך חצי מהגודל של אחד מגרגרי האורז האלה או
זו תהיה שווה לרבע טיפה בערך.במקרים מסוימים, אלה עם בערך באורך שמינית סנטימטר, כמות 
סובלנות נמוכה מאוד עשויים אפילו לגלות שזה עשוי להיות יותר מדי עבורם להתמודד בנוחות בהתחלה,

כך שאם צריך, הם יכולים להתחיל עם פחות.

מינונים בגודל זה יש לבלוע שלוש פעמים ביום, מוקדם בבוקר, באמצע אחר הצהריים וכשעה לפני
שהמטופל הולך לישון.כל מה שמתחיל צריך לעשות הוא לסחוט את המקבילה של חצי גרגר אחד של
אורז יבש מהמזרק הפלסטיק וזה המינון שלהם.למרות שאנו מדברים על כמות קטנה מאוד והיא לא

תזיק למטופל, בשל עוצמתו יש להשתמש בחומר זה בכבוד.

לאחר ארבעה ימים במינון זה, הוא מוכפל למינונים ששווים לגודל של גרגר אורז, או מינונים שאורכם
כרבע סנטימטר כאשר הם סוחטים מהמזרק.לאחר מכן, ארבעה ימים לאחר מכן, המינון מוכפל שוב וזה
נמשך כל ארבעה ימים עד שהמטופל יכול לבלוע שווה ערך לשישה עשר גרגירי אורז למנה.כמות זו שווה

לשמונה עד תשע טיפות שמן לכל מנה, שהיא בערך שליש גרם.

מ"ל אחד הוא רק מעט יותר מגרם אחד במשקל, כך שאם מטופלים רוצים, הם יכולים להשתמש במדידה
זו כדי לקבוע את המינון שלהם.בשלב זה, חולים בדרך כלל ממשיכים במינון זה עד שהם משיגים את
האפקט הרצוי עם מצבם הרפואי.יהיו חולים שלא יוכלו להגדיל את המינון שלהם כל כך מהר, אבל ריק
קורא להם לקחת את זה מהר ככל האפשר, כדי שהשמן יוכל להקל על סבלם.בנוסף, יהיו מי שיוכלו
לקחת את התרופה הזו מהר יותר ולריק אין בעיה עם זה, כל עוד למטופל נוח לקחת אותה מהר יותר,

זה פשוט אומר שהוא ירפא הרבה יותר מהר.
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במציאות, ריק מרגיש שהמטופלים צריכים להישאר באזור הנוחות שלהם בכל הנוגע לשימוש בתרופה זו.
אבל הוא עדיין חושב שכל מי שסובל ממצב חמור לא צריך לשחק משחקים עם החומר הזה, שכן אם הוא

לא יילקח כראוי, ייתכן שהוא לא יצליח להתגבר על המצב בו נועד לטפל.

מכיוון שתרופה זו כל כך בטוחה לשימוש, אנו בדרך כלל לא מודדים את המינונים במדויק, אך למי
 גרם שלוש פעמים ביום במשך ארבעת0.01שאוהב מדידות מדויקות וסולמות דיוק מספיק, התחל עם כ-

0.04 גרם למשך ארבעה ימים, ואז ל-0.02הימים הראשונים.לאחר מכן, אם אתה יכול, הכפיל את זה ל-
גרם לארבעה ימים, 0.08גרם לארבעה ימים,  גרם ולאחר מכן 0.16  גרם.זה יהיה לוח המינון0.32   

האידיאלי עבור אלה שיכולים לבלוע את החומר הזה במהירות.

כאשר אתה יכול להשיג זנים בדרגה גבוהה של ניצן אינדיקה לעבוד איתם, השמן שייוצר יהיה מרגיע
ביותר.זו ההשפעה שתהיה לשמן אם הפקתם את "שמן ריק סימפסון" האמיתי ואין מה לדאוג.המטופלים
פשוט נרדמים ובסופו של דבר הם יתעוררו.חלקם עשויים להרגיש מעט אבנים בהתחלה אבל הם לא
ייפגעו, ובדרך כלל תוך שעה לאחר שהם קמים, תחושת הישנוניות הזו נעלמת.אם השמן מופק מזני
סאטיבה של קנבוס, צפו לצרות וגבוה סאטיבה ממריץ לאורך זמן.אתה לא רוצה שאנשים עם מצבים
חמורים כמו סרטן ינסו לקחת שמן עם ההשפעות האלה והמטופל לא יקבל את היתרונות הרפואיים
שאינדיקה טובה יכולה לספק.לא כולם אוהבים להיות גבוהים וזה לא העניין מבחינה רפואית להיסקל יתר
על המידה על החומר הזה.אך במקרים מסוימים כאשר חיי המטופלים בסכנה, מתן מינונים גדולים יותר

עשוי להיות הדבר היחיד שיכול להציל את חייהם.

העניין הוא להכניס את התרופה לחולה שלוש פעמים ביום.המטופל יכול פשוט לשים אותו על האצבע ואז
לגרד אותו על השיניים.לאחר מכן, קח משקה של מים קרים או תה והם אמורים למצוא את זה די קל
לבלוע.זנים מסוימים מייצרים תמצית שאין לה טעם נעים אך קל להתמודד איתה.כל שעליך לעשות הוא
לשים את המנה של המטופלים על חתיכת לחם קטנה ולקפל אותה, ולאחר מכן להכניס אותה לתוך הפה
שלהם ולתת להם לשתות מים.ניתן לעשות את אותו הדבר גם עם שימוש בבננות או סוגי פירות אחרים.
הרעיון הוא להכניס את השמן למטופל כמה שיותר מהר, אבל ריק עדיין אוהב לראות שהם נשארים

באזור הנוחות שלהם.

כל אחד שונה והסבילות שלנו לתרופה זו תשתנה מאדם לאדם, אז וודאו שהמטופל מרגיש בנוח עם
הכמות שהם צורכים.עם מצבים חמורים רבים, חשוב לחולים לבלוע את התרופה הזו במהירות, כך
שייתכן שיש להם סיכוי טוב יותר לשרוד.כפי שכבר ציינתי, למרות שהשמן אינו מזיק, אם נוטלים יותר
מדי, לעתים קרובות החולים לא אוהבים את החוויה.אז העלו את המינון שלהם לאט; כך הם יהיו נוחים

עם השימוש בו.

ובכל זאת, כפי שאנו אוהבים לומר, יש לטפל במחלות אגרסיביות באגרסיביות, כך שאם היה לי משהו
מסכן חיים, הייתי בולע כמה שיותר תמצית שיכולתי לקחת בפרק הזמן הקצר ביותר האפשרי.אני חושב
שכדאי להתכונן, אז מי שיכול צריך להתחיל להתרגל להשפעות השמן בהקדם האפשרי, כי אז הם ידעו

למה לצפות, אם אי פעם יצטרכו לקחת מנות גדולות יותר.

 גרם שמן איכותי הנבלע בתקופה של שלושה60הטיפול המקובל לאיפוס הגוף למצב בריאותי טוב הוא 
עד 120חודשים.למי שנטל כימותרפיה והקרנות, מומלץ לבלוע  גרם מהשמן בהקדם האפשרי.180   

 גרם יכולים לרפא סרטן חמור, אך למי שנפגע מהמערכת הרפואית, לרוב נדרש יותר כדי60בדרך כלל, 
למנוע מהסרטן לחזור ולבטל את הנזק שהטיפולים הללו הותירו מאחור.

לאחר שהמטופל בריא שוב, אתה יכול להוריד את המינון בחזרה לגרם אחד או שניים בחודש או כמה
שהמטופל אוהב לבלוע; מנקודת המבט שלנו, כמה שיותר יותר טוב.אין לדלג על מינוני התחזוקה, שכן
הם חשובים לשמירה על הבריאות.גרם לחודש או טיפה ביום אחרי העבודה בערב לא נשמע כמו הרבה

אבל, לדברי ריק, זה צריךמספיק כדי לשמור על בריאות הגוף.

חיטה ועשב  תפוחים  זרעי  כמו  אחרים  טבעיים  בדברים  אוהב שהמטופלים משתמשים  הוא  בנוסף, 
בשילוב עם הטיפול בשמן.מניסיוני, הייתי נותן למטופלים לאכול גם זרעי קנבוס )ולבונה, מור וכשות(,

מכיוון שהשמן שהם מכילים כל כך מזין וטוב לגוף.
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 של גופם במהירות האפשרית על ידי בליעתpHריק גם מאמין שמטופלים צריכים לנסות להעלות את ה-
יכולה לתת זו  ועשייתה  יש לכך חשיבות גדולה ביותר,  וכו'.לדבריו,  לימון  דברים כמו אבטיח או מיץ 

למטופל סיכוי הרבה יותר טוב לשרוד.

הזנים במיוחד  בשר,  פחות  ולאכול  חיים  וירקות  פירות  יותר  לאכול  להתחיל  גם  צריכים  המטופלים 
יותר רעלים.ריק מאמין חזק בשימוש במכונות מיצים והוא מרגיש שגם מינונים המעובדים, המכילים 

 יכולים להועיל.Cגדולים של ויטמין 

זהו פרוטוקול ריק סימפסון וזו הסיבה ששמו יהיה ידוע לנצח נצחים.זה כנראה התגלית החשובה ביותר
בכל הזמנים ואי אפשר להפריז בהשפעה המיטיבה של מה שהאיש הזה נתן לנו.מה תועלת הרפואה
והטכנולוגיה המודרנית כשהן לא עובדות?אם אתה רוצה לראות תוצאות, נסה את שיטת הריפוי של ריק.

ספגנו ביקורת על כך שקראנו לשמן הזה תרופה לכל דבר, אבל מה עוד אפשר לקרוא לחומר שיכול
רפואיות?נראה שחלק חושבים שהמילים לרפא הכל בעיות  בכל כך הרבה  לטיפול  לשמש בהצלחה 
אומרות שהשמן הזה יספק חיי נצח אבל זו לא הייתה כוונתו של ריק.אין ספק, תרופה זו יכולה להאריך
את חייך ואתה עשוי לחיות הרבה יותר זמן עם השימוש בה, בכך אין ספק.ובכל זאת, זה לא אומר שזה

יספק חיי נצח.

שמן זה עדיין אינו זמין באופן חוקי לרובם ולכן ייקח זמן רב מאוד לקבוע כמה שנים נוספות הוא יכול
לספק.נכון לעכשיו, אנחנו לא מסתכלים על התרופה הזו כאליקסיר של אלמוות ואנו מאמינים בתוקף
שהיא לא הופכת אותך לעמיד בפני כדורים.ובכל זאת, כפי שריק אומר, אם אי פעם נמצא את המפתח

לאלמוות, הוא בטוח שהמפ יהיה מרכיב מרכזי.

אנא אל תחשוב שכאשר אתה משתמש בו, אינך יכול להידבק בווירוס.אתה עדיין עלול לחטוף דברים כמו
שפעת, אבל ההשפעות שלה יכולות להיות מופחתות מאוד ואתה תתאושש הרבה יותר מהר.במקרה של
מגיפה או משהו כזה, אם אתה בולע או שאתה כבר בולע את השמן הנפלא שהצמח הזה יכול לספק,

,Phoenix Tears: The Rick Simpson Storyהסיכוי שלך לשרוד בהחלט יעלה מאוד". ג'ינדריך באייר,
אפילוג לשתי המהדורות הראשונות

"ג'יי.בי, יש לי שאלה, לאחי יש סרטן, הם )המוסד הרפואי( הוציאו לו את הבטן, ואז נתנו לו כימותרפיה,
שיצר עוד סרטן עד כדי כך שהוא לא יכול לאכול כלום, אפילו לא נוזלים, הוא מקיא אותם.ואז סוף סוף
השגתי לו את השרף; החדש שלי עשה את זה, אבל העקביות היא קצת עבה )ראה תמונה(.אבל הוא נתן
ולקח את זה.החסימה היא על המעי העליון, גידול הסרטן.הפה שלו יבש מאוד מכיוון שהוא גם לוקח
מורפיום בגלל כאבים עזים.לבסוף הוא שתה נוזלים אבל הוא הקיא נוזלים פעמיים ולא בפעם השלישית
לעשות???עזרה יכול  אני  אותו הביתה.מה  והם שולחים  קיבל שבועיים מהרופאים  דם.הוא  לו  היה 

 גרם של שרף מחצי קילו של איזה זן אלמנה לבנה.אתה יכול בבקשה לעזור לי למצוא11בבקשה, יש לו 
 אמיתי שעונה על כל הכישורים עבורו.הוא בקליפורניה, לוס אנג'לסואניRSOאיפה אני יכול להשיג איזה 

ריקרדו בבקשה."  עצות  מכאן.כמה  הרבה  לעשות  הצלחתי  ולא  קשה  מאוד  מצב  סלבדור.זה  באל 
-- ובכן, ככל שהוא יתחיל לבלוע את השמן מוקדם יותר כך איכות החיים שלו תשתפר בתקווה.תגיד לו

מעלות צלזיוס )130לשים את השרף הזה בתנור שמוגדר ל- מעלות צלזיוס( למשך כשעה ואז266   
להתחיל לאכול אותו.זה טוב להתחיל עם מנות קטנות אבל כאשר חולים על מורפיום, אתה יכול לתת
להם יותר שמן ופחות מורפיום.הימים הראשונים עשויים להיות מסובכים בגלל האינטראקציות.איחולים,

ג'יי.בי

לכולם שהמנה הראשונה שלי של שמן בישול לאמא שלי הייתה הצלחה גדולה"אני רק רוצה להודיע 
גרם טובים מאונקיה של ניצן בדרגה גבוהה!מעל הירח עם הניסיון הראשון שלי.4/5וקיבלה בחזרה   

ותאמינו לי חברים זה באמת קל כמו להכין קפה!אנחנו אוהבים אותך ריק......." מארק

לבונה ומור
"לבונה היא תוספת נהדרת לטיפול בשמן קנאביס.גם פנימית וגם אקטואלית.אם אתם גרים במקום שבו
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החזקים הסוגים  את  פלאים.חפש  לעשות  יכול  גם  זה  לבונה,  בחשבון  קחו  זמין,  לא  קנאביס  שמן 
JBוהמרגיעים ביותר שאתה יכול למצוא."

"ניסיתי לבונה מקומית עוזרת להוריד את הקצה של הכאב.:(” קרול

 של ריק סימפסון.אבא שליPhoenix Tears עם Young Living Essential Oils"השתמשתי בשמן לבונה מ-
שעות בלי כאב... הוא חלה בסרטן בשלב 10יכול היה לעבור  וקם והסתובב כאילו שום דבר לא4   

בסדר." שלי

"לבונה נהדרת לכל כך הרבה דברים.אני משתמש בו על כתמי שמש על העור שלי, כל יום על הפנים שלי
.65מעורבב עם מלפפון לטונר לאחר שטיפתו בשמנים אתריים.זו הסיבה שאני נראה כל כך צעיר לגיל 

לצחוק בקול רם!צוחק.אני בן ארבעים ושתיים.אבל יש לי עור הגון מכיוון שאני לא משתמש בו בפרבנים
או כימיקלים". דניה

.זה עובד כמו אדוויל אבל טוב יותר." שרוןBoswellia"בחנויות עשבי התיבול חפשו אותו בשמו השני, 

"יש תרופה ישנה שדורשת לבונה, מור, שמן זית וקנאביס.אור על המור!!עושה פלאים לחולי סוכרת
מבחינה מקומית ופנימית!" בריאן

"כל מה שגדל בטבע יכול לטפל בנו.אלו הגרסאות הסינתטיות של כל הדברים האלה שמוכיחות את עצמן
וכו'(, במיוחד הצמחים העתיקים וכו'  כמזיקות.כל הצמחים הללו, )לבונה, מור, לבנדר, ציפורן, מנטה 
באזורים הילידיים שלהם השקיעו שנים בשכלול סוכני ההגנה שלהם מפני טורפים ודאגות סביבתיות

וניתן להשתמש בדברים האלה כדי לא רק לטפל אבל לרפא!" וונדי

"הוא חזה שעוד עשור, השימוש המאושר בקנאביס רפואי לכל מיני מצבים יהיה מרכזי, שכן יוכנו תרופות
 אך ללא החומר הפעיל שגורם להשפעה "גבוהה" על החולים.מחולם לא הגביל אתTHCשפועלות כמו 

או  לבונה  לבונה, המילה העברית  על  בקנאביס.הוא עשה מחקר  רק  Boswelliaהתעניינותו   sacra,
ששימשה כקטורת בבית המקדש הקדוש בירושלים.הכימאי של האוניברסיטה העברית, יחד עם תלמיד
הדוקטורט שלו דאז אריה מוסאיף, הראו שמרכיב עיקרי בקטורת המזרח התיכון מוריד חרדה ויש לו

השפעה נוגדת דיכאון על עכברים.

כשיקוי שמוכנס ביין כדי 'להקהות את החושים' כדי שהנידוניםBoswellia"התלמוד מזכיר את שרף   
למוות לא ידאגו...זה ]ממצאיהם[ מספק בסיס ביולוגי למסורות תרבותיות ודתיות שורשיות עמוקות".

http://www.jpost.com/Health-and-Science/The-world-is-going-to-pot-352563
לבונה ולבונה דומים מאוד בהשפעות הריפוי שלהם.כל שעליך לעשות הוא להוסיף  -- שמן קנאביס 

מ"ג שלוש150באיכות גבוהה )בוסווליה סאקרה( לתזונה שלך או לאכול אותה שלוש פעמים ביום )  
מ"ג או יותר למחלות וכאבים חמורים יותר וכו'( או שתוכלו300פעמים ביום למצבים פחות חמורים ו-  

.לבונה יכולה גם לתקןRSOלפעול לפי אותו פרוטוקול ו השתמש באותם מינונים כאילו אתה משתמש ב-
 למעלה, והיא יכולה גם לרפא סרטן ומחלות רבות אחרות "חשוכות מרפא".DNAאת הגוף שלך מרמת 

JBגם זה טוב לדעת, אני חושב.

אני יכולבקושי ללכת.5k"אני ממש מבואס שפישלתי את גיד האכילס שלי אתמול.אין יותר ספה עד   
למישהו יש עצה להחלמה מהירה?" ג'נה

- הרבה שמן באופן מקומי וגם פנימי.הוסף שמן לבונה וציפורן לשמן קנאביס חזק או לתערובת עם שמן
JB עובדות בצורה הטובה ביותר.תהנה מהטיפול.THC משחות 20-30%שיאה/קוקוס/קנבוס.כמו תמיד 

אתרי  Boswellia"לקחתי שמן   freana בשלב דרכי המרה  לסרטן  טהור   IVלריאות גרורות  , ששלח 
ולעצמות והכבד שלי לאחר חודשיים הכבד פועל כעת תקין, ללא חסימות והשבתי את האבחנה שלי של

 חודשים לחיות , והגידולים בכבד שלי מתכווצים ואחד גוסס!!אני עדיין מאוד מתעניין בשמן קנאביס,9
אבל עשיתי גם כימותרפיה כדי לעצור את ההתפשטות ואני יודע שברגע שהכימו ייגמר בחודש הבא אני
רוצה להכות חזק את הגוף שלי בכל מה שאני יכול.קניתי את הספר, עכשיו רק צריך לדעת איך להכין את

השמן, ולבקש ממישהו שיעזור לי". שרה
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ביולי היא שנה אחת מאז שהתחלתי 17"עצר להגיד שלום. עדיין מתקיים,   מ"ל ביום, החיים שלי1-2 
ק"ג ירדתי בדיוק, 200השתנו לחלוטין ואני כמעט  ק"ג לסיום, בבית המרקחת שלי יש לי 9   מ"ג179 

CBD מ"ג שמן 179 עד THC .5-87% מ"ל ליום ו THC-ו  4% CBD 1מ"ל ליום. ולבונה, מור ומיץ. זה 
לך שאני עדיין הולך!" שטר כסף, רק רציתי להודיע JBעובד כמו שאתה יודע 

 וזה עובד! חבל שאני לא יכול להשיג שמן במקום שבוHashimoto's"אני משתמש לבונה עם מור עבור 
אני גר כי זה לא חוקי". סינתיה

 ימים אחרי ששמעתי על בחורה שכיווצה את הגידול במוח שלה עם טיפה מזה3"התחלתי עם זה לפני 
על הלשון שלה כל שעתיים". לינדזי

"כבר כמה שנים שאני שם לבונה בכמוסות. נהגתי לקחת את הלבונה לבד כדי לטפל בסרטן שלי )ללא
כימותרפיה או הקרנות( באותם זמנים שלא הייתה לי גישה בטוחה לשמן קנאביס. כשלא היה לי את ה-

RSOוהבחנתי בכתמים שמתחילים להופיע, פשוט שמתי כמה טיפות של לבונה קדושה ישירות על העור 
שלי וצפיתי בכתמים נעלמים במשך כמה ימים. נדהמתי לחלוטין! אני מספר לאנשים כבר שנים.אני עדיין

( כדי לראות אם הגידול הראשי נעלם. סרטן או לא,COצריך לעבור קולונוסקופיה )כשאני מקבל ביטוח ב-
)לכל החיים(. הוא נדהם!" ליסהאני אמשיך לעשות את מה שאני עושה, כפי שהאונקולוג שלי המליץ 

וגידול בגודל אשכולית ביום במשך כמה חודשים  "שמתי שרף לבונה באוכל של הכלב שלי פעמיים 
נעלם." קארן

"FRANKINCENSEנאמר שהוא מכווץ גידולים ומאט אם לא עוצר את התקדמות הסרטן. אני יודע -  
שזה מכווץ גידולים, ראיתי שזה מוריד גידולים בגודל כדור גולף לכלום!" תמרה

"הפכתי את זה לחלק בלתי נפרד מהמתודולוגיה שלי לפני כמה שנים, יחד עם שמני קופאיבה ולמון
." סימןJBגראס, התוצאות מדהימות לחלוטין. תודה על השיתוף 

"סיבה אחת היא לפחות בגלל שאומרים להם, בסרטונים ובפוסטים בבלוג, ששמן לבונה מכיל חומצה
בוסוולית - המרכיב הפעיל נגד הגידולים בשרף מסטיק לבונה. אבל זה לא קורה, והסיבה הפשוטה היא
שחומצה בוסוולית היא הרבה מולקולה כבדה מכדי להיות נדיפה. ישנן כמה חומצות בוסווליות שנמצאות

. עם זאת, מולקולות נדיפות -500 - 450בשרף מסטיק לבונה, ויש להן משקלים מולקולריים בטווח של 
".300אלו שמסוגלות להתאדות - לכולן משקל מולקולרי נמוך מ-

-- לכן אני ממליץ ללעוס שרף לבונה ושרף מור, ולא לבלוע שמנים אתריים שהופקו )בתקווה/לכאורה(
JBמלבונה ומור. 

"שמן לבונה עזר לי להיפטר משיתוק בל תוך שבוע! ללא ספק הטיפול הטוב ביותר שקיבלתי אי פעם
שהיה "חוקי". ג'ייסון

"אני משתמש בלבונה, ילנג ילנג ולפעמים בקלירי סייג' על ג'סטין עבור התקפים במשך ארבעה חודשים
וראיתי שיפור. בזמן שהתחלתי, הוא סבל שלושה התקפים ביום וזה ירד לאחד ביום. לפעמים ריצה של
הוא הכל הנוירולוג שלו  גם בהתקפים.  עוזרת  אנג'ליקה  איפה  ללא התקפים. קראתי  יומיים-שלושה 
בשביל זה, אבל אין ידע אמיתי או כל סוג של פרוטוקול. נראה כי ארומתרפיסטים לא מכירים יותר מדי
את השימוש שמנים אתריים גם לשליטה בהתקפים. נראה ששאיפה ויישום מקומי מדולל עובדים, אבל
זה יהיה נחמד לקבל קצת הדרכה. למדתי בדרך הקשה שבהחלט יש כמה שמנים שכדאי להימנע מהם
כמו כל דבר עם תרכובות קמפור )רוזמרין, אקליפטוס, ספייק לבנדר, מרווה ספרדית( או ת'וג'ון וכן כמה

אחרים." ג'ודי

"תרופת ההצלה המועדפת שלנו היא גלויה. אני שומר אותה על המדף ומשתמשת בה בדילול עם שמן
MCT אותו שמן נשא שריי משתמש דרך הפה עם .CO.

הרחה או שתיים מתחת לאף, ואז בחלק האחורי של האוזניים, הרקות, הצוואר, פרקי הידיים ותחתית
כפות הרגליים. זוהי תרופה ההצלה הטובה ביותר עד כה. מהיר ויעיל, אבל עם כל גילוי נאות; לא בכל

פעם." מארק
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עצי  של  מהשרף  מגיע  לבונה  Boswellia"שמן   serrataוסוגים בשמים  ארומתרפיים,  שמנים  כמה   .
הודו, של  המסורתי  הבריאות  טיפול  האיורוודית,  הרפואה  זה.  שמן  מכילים  קטורת  של  מסוימים 
משתמשת גם בשמן לבונה לטיפול במספר מצבים. ברפואה המערבית, שמן לבונה מעניין בגלל תכונותיו

. תופעות לוואי מסוימות אפשריות, אךMemorial Sloan-Ketteringהאנטי דלקתיות, על פי המרכז לסרטן 
יש פחות השפעות שליליות מאשר תרופות המטפלות במצביםMSKCCה- כי נראה שללבונה  מציין   

דלקתיים, כגון סטרואידים ותרופות נוגדות דלקת לא סטרואידיות.

תופעות לוואי במערכת העיכול אפשריות בעת נטילת שמן לבונה, על פי הפניה לשולחן העבודה של
הרופאים. הם עשויים לכלול קלקול קיבה, בחילות, כאבי בטן, תחושות צריבה או תחושת מלאות לא

נעימה. שמן לבונה יכול גם להחמיר כאבי בטן או כאבי בטן.

לשמן לבונה יש השפעות מדללות דם ועלול להגביר את הסיכון לדימום חריג, כפי שצוין על ידי המרכז
הרפואי של אוניברסיטת מרילנד. זה מדאיג בעיקר אנשים עם הפרעת דימום, או כל מי שנוטל תרופות או
גינקו או  איבופרופן, אספירין  וורפרין, הפרין,  כגון  נוגדות קרישה,  צמחי מרפא אחרים עם השפעות 

בילובה. כל מי שנקבע להליך כירורגי או דנטלי צריך להפסיק לקחת שמן לבונה לפני כן." שלי

עיבוד שרפי לבונה ומור
מקפיאים לבונה, מרסקים אותה במיקסר כמו קוביות קרח )לכמה שניות במהירות גבוהה מאוד(, ואז

3 מעלות צלזיוס( על האבקה. תן לזה להתערבב כמו קוקטייל, במשך 100יוצקים שמן זית חם מאוד )
דקות בערך. יוצקים את תערובת השמן לבקבוק ונותנים לה לשבת כמה ימים, הפרידו את השכבות,
וקיבלתם תמצית לבונה. הוסיפו מור אם יש לכם - עבדו אותו באותו אופן - מקפיאים, מרסקים, מוסיפים

שמן חם, מניחים לשבת, מפרידים.

לאחר מכן מוסיפים שמן קנאביס לתערובת הלבונה, המור ושמן הזית. אתה יכול לאכול את זה גם שלוש
JBפעמים ביום. הייתי מוסיפה לזה גם שמן זרעי המפ, בנפרד, והייתי מעסה איתו את הרגליים. 

מעשן קנאביס
 עברה היום ניתוח לסרטן השד, הם אומרים שהסרטן מוסר אבל עדיין רוצים לעשות28"חברתי בת ה-

.האם אני צודק לגבי זה?RSOלה כימותרפיה.דיברנו בעבר ואמרתי לה לסרב לכימותרפיה ופשוטקח 
 הייתי חושב שזה נכון אבל אשמח לעזרתכם בתשובה על זה.תודה."Phoenix Tearsממה שקראתי ב-

ג'סטין

גרם120-180-- כל הכבוד, ג'סטין.אין כימותרפיה או סריקות.הניתוח היה מיותר.בקש ממנה לאכול   
JBמהשמן במהלך ששת החודשים הבאים ופעל לפי ההוראות באתר שלנו.

"דמיין שאתה מנסה ללמד אנשים איך ללבוש את המכנסיים שלהם...זה נראה קל.מה אם אנשים היו
שולחים לך הודעות כל יום ושואלים אותך איך ללבוש את המכנסיים שלהם?)מחמיר( זה כמו יום חזיר
טחון!אם אני לובשת את המכנסיים שלי וזה נעשה כמו שצריך אז זו הדרך שבה אני הולך להראות
למישהו אחר.אני עלול לצחוק על האנשים שרוצים לנסות ללבוש את המכנסיים שלהם לאחור ולהגיד,
"היי, הם מתאימים בסדר, בטח, אבל זה לא משנה את העובדה שהם לובשים לאחור!)זה עבד עבור

 פשוט אומר לנו מה עובד ולא יספר לנו בדרך אחרת כי אין צורך בדרכים אחרות.עקובJBכריס קרוס(. 
 כשאתה מבין שהוא רקJBאחר ההוראות או לך להסתובב עם המכנסיים שלך לאחור, אבל אל תכעס על 

הראה לך את הדרך הנכונה לעשות את זה!אנחנו לא מנסים לשנות טקסט בספר, אנחנו פשוט הולכים
לחקור ספרים אחרים!" צ'אד

 הוא כל כך פשוטRSO-- תודה לך, צ'אד, זה היה הסבר מצוין וכן, אתה צודק.כל הנושא הזה של רפואת 
בצורה פוגענית שהוא למעשה הופך אותו למסובך יותר.זה פשוט מדי בשביל אנשים להאמין בזה, כלומר
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כאשר הם לא יכולים לנסות את התרופה בעצמם וצריכים לקרוא רק עליה.

וכל העניין הוא שחייהם של אנשים בסכנה.אני מדבר איתם באופן אישי, אני רואה את הכאב בפנים
שלהם, אל תשאל אותי מה זה עושה לי אחרי כל השנים האלה.בעיני אין כאן הרבה מקום לאלתור, אין
זמן לסולואים ארוכים של ביבופ או ג'אז חופשי.זהו בלוז מוצק בן שנים עשר תיבות מיושן ואורכו שנים
עשר תיבות.ריק נתן לנו הנחיות לעקוב, אבל כולם רוצים להמציא את הגלגל מחדש בגלל בעיות אגו או

חולשות אנושיות אחרות.

, ואז כל שאר הצורותRSOכל מה שאני אומר על זה הוא, קודם כל שולט בסיר אורז ומאוורר.תחילה 
יותר יותר כך טוב  ומרגיע  רפואת קנאביס.כי העוצמה חשובה.ככל שהשמן חזק  )פחות חזקות( של 

זה מרפאלמטופל.אתה לא צריך לבדוק על מצבים פנימיים, נסה את זה על מצבי עור קודם ותראה אם 
 או עם כל דבר אחר, שאמור לענותTHC 95-98% האמיתי מאוד חזק ומרגיע עם RSOמהר יותר עם ה-

לך על זה.אז דע לך שאותו דבר שקורה על העור שלך קורה בתוך הגוף שלך כשאתה בולע את התרופה
הזו.

ברגע שתעשה זאת, אתה בעצם תאבד עניין בצורות פחות חזקות של רפואת קנאביס.לא כי הם לא
יכולים לעזור במקרים מסוימים אלא כי למה לטוס במחלקה שנייה או שלישית כאשר אתה יכול לטוס

במחלקה ראשונה באותו כסף ולהציל את חייך מהר יותר ואמינה בו זמנית?

RSOואיך שאני מסתכל על זה כל השאר הוא לא רפואת פרימיום.ואני רוצה היא רפואת פרימיום,   
תרופות פרימיום, למה שארצה תרופה מדוללת במקום הדבר האמיתי?ככל שהשמן מרגיע ועוצמתי יותר

JBכך הוא עובד טוב יותר כתרופה - וזה לא ישתנה, לעולם". 

הטוב ביותר הוא RSO"ה-  95-98% THCומרגיע במיוחד.כל דבר אחר חוץ מזה )קנאביס ועוצמתי   
ללא דה-קרבוקסילציה, תמיסות, משחות, מרקחות,CBD, BHOגולמי, מיצים, מאכלים, שמנים עתירי   

מרקטים, אתה שם את זה( הוא סוג פחות חזק של רפואת קנאביס.כל צורות רפואת הקנאביס מועילות
JBבמידה מסוימת, כמובן, אבל אל תהמר את חייך על צורות פחות חזקות של תרופות קנאביס”. 

מצבי עור, כוויות, אקזמה וכו'.

באצבעותיי ביום ראשון בבוקר.שלפוחיות גדולות וכואבות מאוד.3"קיבלתי כוויות שמן רותח מדרגה   
אנשים, הכוויה נעלמת לחלוטיןOMG מדהים לריפוי כוויות, ולכן ניסיתי את זה.RSOנזכרתי שקראתי   

 על השלפוחיות, פילה של אלוורהRSO שעות בלבד.אין לזה סימן בכלל.מרחתי כמות טובה של40תוך 
 שעות לאחר מכן.אין צורך ביישום השלישי.אתה רוק ריק סימפסון."12טרייה ותחבושת.חזר על עצמו 

בובי

"הפעם הראשונה שהכנתי את השמן )מושרה בשמן קוקוס( הייתה לטיפול מקומי בגב של שכן קשיש.היו
לה פצעים בכל הגוף שגירדו קשות.פשפשי המיטה נשללים, כך גם גרדת, פרעושים, סקייטרים וכאלה, כי
היא לא נפגעה בשום מקום אחר מלבד הגב ואין סימנים לפעילות יצורים על מיטתה.יודעים מה הבן שלה
עשה???הוא ריסס את המזרן שלה בחומרים כימיים כדי להיפטר מחרקים שלא היו קיימים.נתתי לה
מזרון חדש עם ההוראות המפורשות שאסור לרסס אותו, הוא שלי בהשאלה לה כל עוד היא צריכה אותו.
היא נאלצה להיכנס לבית החולים בגלל כיבים מדממים ובזמן שהייתה שם היא הביעה את הבעיה של
הגב ואתה יודע מה הרופאים אמרו לה לעשות???לשטוף את שיערה וגופה עבור כינים.אין לה כינים.אז
למי אתה חושב שאני אקשיב כדי לעזור לה?הרופאים?לא.הכנתי את השמן, טיפלתי בו בגבה ויש שיפור

וריפוי". מישל

"הבת שלי טיגנה צלעות חזיר בשמן עמוק ובעצם טבלה את אצבעותיה בשמן החם הרותח עד לפרק
 והכאב חלף תוך דקה בערך, היא ציפתהRSOהאצבע הראשון והן הלבינו כמו עוף מבושל.שמנו עליהם 

.הם החלימו מהר מאוד תוך מספר ימים בלבד ולא הייתה אובדן עור אוRSO פעמים ביום עם 2אותם 
)במיוחד נכווה  מישהו  אז אם  במקרר המטבח  קצת  עכשיו  כלל.זה מדהים שאנחנו שומרים  צלקות 

 מיד, אין צורך להרגיש כאב כזה כשיש לנו צמח טבעי שיטפל בו ." דברהRSOהילדים( נמרח את ה-
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"השתמשתי בו על כוויות שמש חמורות.עבד נהדר, ראיתי את זה מרפא פצע סכין תוך פחות משבוע.זה
מרפא גם הליטוזיס.אני משתמש בו במשך שישה חודשים בערך ויצאתי לחלוטין מהתרופות להתקפים.
כשאזלתי קיבלתי התקף קל.אני בר מזל שיכולתי לקבל תרופה כזו, אני ממליץ להשתמש בה גם לכאבי

עצבים". ג'ֵק

"אני משתמש בתנור עצים לחום ולכן כוויות בפרק כף היד שלי ליוו אותי הרבה חודשים קרים יותר.עשה
 קודם לכן, מרחתי טפטוף, כיסהRSOחריפה עמוקה בסתיו האחרון, עדיין לא הפסקתי ער.קיבלתי שמן 

את הכוויה ובתוך יומיים האזור היה כתם ורוד ונקי, ללא שלפוחיות או מראה כוויה כלל!אני נמכר ב-
!" ג'נין100%

"נגרם לי כוויות שמש נחמדות מיד לאחר גילוח ראשי לפני כמה שנים.הייתי בחוץ בשמש של קולורדו
 שעות ביום שאחרי.חטפתי בעבר כוויות שמש עד כדי כך על הראש.לפעם הראשונה לקח14במשך כ-

חודשים להחלים וזה זלג וכאב כל הזמן.בפעם האחרונה שמתי קצת קרם ספוג קנאביס על ראשי השרוף
 ימים לאחר מכן הוא התקלף פעם אחת והחלים לחלוטין לאחר מכן.קנאביס עבור אנשים כוויות3בשמש.

שמש!" נייט

לי שאלה.האם הכרת מישהו שמשתמש בזה לשלבקת חוגרת?אני מקבל אותם לעתים קרובות "יש 
למדי, במיוחד כשאני בלחץ ואני פשוט סקרן.תודה." טרינה

- פשוט שים את השמן על הנקודות הכואבות, או נא או בטינקטורה, ובקש מהמטופל לאכול גם את
JBהשמן, לקבלת התוצאות הטובות ביותר.

"המפרקים שלי מתנפחים על האצבעות שלי והרי, משפשפים קצת שמן, הכאב נעלם.שרפתי את עצמי
 סנטימטרים של עור שחור ומבעבע בחלק הפנימי של פרק היד שלי.3על חבית הכוויה בשבוע שעבר, 

כמות קטנה של שמן, תחבושת, יומיים לאחר מכן, עור ורוד מדהים.החל שוב, אותו דבר, יומיים לאחר
מכן וזה נרפא...תודה!!!" ג'נין

"בוקר סקוט, דיברתי עם אחותי אתמול בערב והיא אומרת שהכל נרפא!!!!התרופה ריפאה את הרעפים
 לפני שכתבתי לך.תודה רבה100%שלה.:( היא אומרת שהיא מרגישה נפלא.רק רציתי להיות בטוח ב-

על עזרתך."

אין חדשהופיעו חוגרת.  בו רק מהרגע הראשון שהופיעו שלבקת  אני השתמשתי  וגם  "גם הבן שלי 
שלבקת חוגרת ולא זוהו תסמינים אחרים. נֵס." מתייה

 על יבלת מכשפות על הפנים שלי.שתי אפליקציות מכוסות בפסטר וזהRSO"השתמשתי בשמן בסגנון 
כמעט נעלם!" לסלי

 יבלות.היו לי אותם על הרגל כל החיים שלי". מישל2"הסרתי עם זה גם 

"השתמשתי בשמן זית עם קנאביס על כוויות וחתכים והם נרפאים תוך מספר ימים.מעולם לא ראיתי דבר
 אפילו יהיה טוב יותר.השתמשו בקנאביס לטיפול בכל דבר לפני שהממשלה שלנוRSOכזה.אני יודע שה-

עשתה חמדנות". דוד

וכבר ביום  בו פעמיים  עם צנצנת קרם הפנים שלי.אני משתמש  אותו  וערבבתי  "חיממתי את השמן 
כחודשיים.הפצעונים העמוקים והעמוקים שפעם קיבלתי )אתם מכירים את הסוג, לוקח להם שבוע רק
כדי לעלות על פני השטח והם ענקיים!( כבר לא שם.גם הצלקות מהפצעונים האלה מתפוגגות.אני אפילו
רואה את העור מתחיל להתהדק!מצחיק שהפוסט הזה כאן כי ממש שמתי לב לתוצאות היום!השמן הזה

מדהים וקרם פנים הוא רק אחד מני שימושים רבים.תודה ריק." ג'ניפר

"שרפתי את עצמי על צינור פליטה די טוב ושמתי קצת שמן קנאביס עם תמצית זרעי ענבים וזה החלים
תוך פחות משבוע וכמעט ללא כאב או גירוי וללא צלקות!" דניאל

"השתמשתי בו על כוויות ואני לא יכול לדעת היכן נכוויתי.בלי מפחידים ובלי סימנים.מדהים.הייתה לי
הכוויה במשך שבוע והיא לא החלימה.השתמשתי בשמן ותוך ארבעה ימים יש לי עור חדש.שבוע לאחר
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מכן אני לא יכול לדעת איפה נכוויתי.דברים מדהימים." קליפורד

.ובלי צלקות!" אריןRSO"כן, כן, ריפאתי כוויות עם 

"הכאב ממש נעלם באופן מיידי ותוך יום הדלקת חולפת.כבר טיפלתי בכוויה אחת לפני כמה חודשים ויש
לי צריבה אחרת שאני מטפל בה כרגע.זה מאיץ את זמן הריפוי בשבועות ובשבועות ממתינים.עד כמה
הכוויה חמורה ואין מפחיד ואין רגישות למקום בו נכוויתי.אני משתמש בשמן על הכל ואני מתכוון להכל.
לאחרונה גם הכנתי אצווה שלא הייתה מהאיכות שאי פעם אוכל, אז היא בשימוש מקומי.עשיתי טיפול

 לכל מחלה שאפשר להעלות על הדעת."RSO, תוצאות מדהימות.אני משתמש ב-OMGoshפנים, 

חודשים.הו הפתעה!כמה6"יש לי הרבה פחדים ממצב עור שקיבלתי תרופות נוראיות במשך כמעט   
שבועות לאחר הטיפול העור שלי שוב רע.זה טוב לדעת.הייתי נורא על התרופות האלה, מצב רוח, עור

מתקלף יבש, הזעה, אלוהים, זה היה נורא.לא אראה רופא שוב." ניקי

"השתמשתי בשמן לדלקות עור, כאבי ראש, עקיצות יתושים, פטריות, שינה וסתם הרפיה.מאוד עוזר ב-
ערכת עזרה ראשונה." סילביהרחוב1

 ומתגורר בצפון קליפורניה.מבצע היברטיזציה של מגוון טרופות60"אדוני היקר, אני היפי זקן משנות ה-
.White Widow שנים עם תוצאות מצוינות.ראיתי שגם ריק השתמש ב-8-9רכבת ואלמנה לבנה במשך 

כרגע אני מסייע לחולה הוספיס בשם ג'ייסון ברדינג, קליפורניה. בהבראה, מי היה/הוא? מת מהשלבים
בטינקטורותMRSAהאחרונים של  איתו  רונלד סאנד...התחלתי  ד"ר  הישן שלי  הרופא  הנחיות  לפי   

שהכנתי ונותן עוגיות, גם ממחיצת מים ועד מיצוי ניצנים וגם רק מיצוי חמאה לפני ארבעה חודשים.

חבר אח מגדל אחר שאיתו אני משתתף בכנסיית יוניטי הפך אותי לאתר האינטרנט שלך רק לפני שלושה
" והוא עבר את השפופרת הראשונה שלו ועכשיו על השניJOY GREASEשבועות.התחילו את ג'ייסון ב-"

שלו.לפני קצת יותר מחודש הביצים שלו היו בגודל של מלון גדול מאוד שגדול יותר מכדור סופט...מאז
שאכל את המאפים שלי ובלע ישר "גריז קסם", הוא משתפר בכל יום והגונדות שלו כמעט חזרו לגודל

???MRSAרגיל...אומרים שאין תרופה ל-

לג'ייסון היו פצעי מיטה גדולים מאוד על הגב מכיוון שהוא לא יכול לשכב על הצד או הבטן.עכשיו הוא
אומר לי שהם שוככים וכשהרופא שלנו הופיע עם צוות אחר בעיר כולם לא הצליחו להבין למה הוא לא
מת או למה הוא משתפר.עדיין לא סיפרתי לרופא על הטיפול שלי/שלנו בשמן קנבוס אבל בקרוב בכל
לא באופן מקומי, אתה  עם השמן  עכשיו  לטפל בפצעים שלו  אישור מהרופא  רוצה  יום...אני באמת 

 בחולה שנותרו לו רק חודשים לחיות, פשוט תחשוב על מה זה יכול אוMRSAמסכים???אם נוכל לעצור 
צריך לומר צריך לומר לקהילה הרפואית.שלום וכבוד, קרייג"

במשך  צלקת  הייתה  מקום30"לבעלי  עוד  אהה,  חשבתי,  עור...אז  מכוויה שדרשה השתלת  שנה   
להתנסות במוצר המדהים הזה.ובכן, היה לו פחות מאפס אמונה שזה יעשה הכל...אחרי כמה יישומים זה

30משתנה, עכשיו יש לו פיגמנט במקום שלא היה כזה.צמיחת שיער שבה אף אחד לא צמח במשך 
שנה." רבקה

 מעורבב עם חמאתRSO"היו לי כוויות מדרגה שנייה בכל הפנים והזרועות שלי משריפה בבית.שמתי 
קקאו במשך חודש ובקושי אפשר לדעת שנכוויתי אי פעם.זה מדהים כמה מהר זה עובד וזה משכך

הכאבים הטוב ביותר שהיה לי אי פעם". אמריקני

"היתה לי שומה על הקרקפת שהתחילה לגרד לאחרונה.מרחתי טפטוף פעם ביום במשך כמה ימים
והשומה ממש התחילה להתכווץ!דבר על מדהים." אמנדה

"הקנאבלם שלי הושעה גם בשמן קוקוס, וזה עזר מאוד כשהייתה לי התקרחות." מתי

בן שנתיים ומעלה וניסתה מספר אנטיביוטיקות כולל אחת החזקותMRSA"חברה שלי סבלה מזיהום   
הזמינות ללא הועיל.השתמשנו בקצת שמן מעובה מצינור אידוי על פלסטר על הרחיפה הפתוחה וזה

נעלם עם הכאבים שפסק מיד.איכות החיים שלה הרבה יותר טובה.
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הייתה לי בליטה מחשידה בגב במשך שנתיים שבסופו של דבר שינתה צבע וכואבת מאוד והייתי מאוד
על פלסטר והוא נעלם.ניסינו את זה כי ראינו את הסרטון RSOחשדנית במה זה.השתמשתי ב-  Run

from the Cureשל ריק.אני מאמין להפצת המסר הזה הוא בעל חשיבות מונומנטלית ואני מוכן להמשיך 
והשידורים שלנו כדי לעזור לכם להוציא את במלוא הקיטור באמצעות אקטיביזם והמדיה החברתית 

המסר החוצה". רוברט

"יש לי פיברומיאלגיה ותרופות לא מורידות את הכאב שלי.אבל השמן כן." דונה

"אני מאמין...מתקן גאוט...זה חייב להביא את היין והיאנג לאיזון כי בעבר חשבתי שאני מאושר אבל
לאחרונה אני מוצא תחושת אושר שנובעת עמוק מבפנים...תודה ריק סימפסון." אירווינג

 שבועות נגד הצנית שלו בכף הרגל, והוא הפך מכיסא גלגלים3"היי קורי, אני נותן ***** תרופה כבר כ-
ליכולת לרוץ ולרדת במדרגות ויצא לטיול של שעתיים בסוף השבוע.זה לא רק לסרטן...זה רק מרפא.

 שבועות לפני התרופות."3הייתי צריך לצלם...הבדל ענק.תרופות רגילות לא נגעו בו.בכיסא גלגלים 

"השתמשתי בו על כוויות ואני לא יכול לדעת היכן נכוויתי.בלי מפחידים ובלי סימנים.מדהים.הייתה לי
הכוויה במשך שבוע והיא לא החלימה.השתמשתי בשמן ותוך ארבעה ימים יש לי עור חדש.שבוע לאחר

מכן אני לא יכול לדעת איפה נכוויתי.דברים מדהימים." קליפורד

 וללא צלקות!" אריןRSO"כן, כן ריפאתי כוויות עם 

"הכאב ממש נעלם באופן מיידי ותוך יום הדלקת חולפת.כבר טיפלתי בכוויה אחת לפני כמה חודשים ויש
לי עוד כוויה שאני מטפל בה עכשיו.זה מאיץ את זמן הריפוי בשבועות ובשבועות עד כמה חמורה הכוויה
להכל. מתכוון  ואני  הכל  על  בשמן  משתמש  נכוויתי.אני  בו  למקום  רגישות  וללא  צלקות  וללא 
**הכנתי לאחרונה אצווה שלא הייתה מהאיכות שאי פעם אוכל אז היא בשימוש אך ורקבאופן מקומי

לכל מחלה שאפשר להעלות עלRSO, תוצאות מדהימות.אני משתמש ב-OMGoshועשה טיפול פנים.  
הדעת**" מישל

.אין שום סימן לסרטן עכשיו.אני חייב לך תודה ענקית לריק18"עשיתי את זה, נתתי את זה לבן שלי בן ה-
סימפסון." אמנדה

"השתמשתי בזה כדי לרפא פצעים פתוחים.השתמשתי לאחרונה על הכיב הסוכרתי שלי שקרעתי.נרפא
יותר ממה שיכולתי לקוות.ריפאו גם שריטות חתול בן לילה.שריטות אחרות בן לילה.שים שמן על חצי
השריטה, מכוסה בפלסטר, למחרת הצד המטופל סגור מעל בפתוח מטופל ומציג זיהום.תרופה זו צריכה

להיות בכל ערכת עזרה ראשונה." ג'ארד

)כיום אני כמעט בן 11"מאז גיל  ( אני מפתח סוג של פטריות על העור שלי, בעיקר סביב הצוואר,30 
החזה והגב.הכתמים העגולים האדומים האלה מופיעים על העור שלי מדי שנה ולקחתי כל מה שצריך

ימים להסיר את הכתמים הללו5-6כדי לטפל במצב העור שלי.לתרופות שרופאי העור רושמים לוקח   
 ימים כדי להעלים אותם לחלוטין.5ועוד 

לפני כמה ימים שמתי לב שהכתמים האלה מתחילים להופיע שוב, אבל הפעם החלטתי לשים עליו קצת
 פעמים וכל הכתמים נעלמו.לא האמנתי למראה2שמן קנאביס...וזה באמת היה קסם!!!מרחתי אותו רק 

ואני עיניי!לא עוד כדורים וקרמים ושמפו מיוחדים בשבילי!עכשיו הכנתי שמן קוקוס עם שמן קנאביס 
 עלRS & JBאמשיך למרוח אותו עוד שבוע בערך כדי לוודא שהכתמים לא יופיעו שוב.תודה רבה לכם 

כל העזרה והמידע, אני אהיה אסיר תודה לנצח." יואנה

"האם השמן יעבוד על פפילומות או תגי עור ליד העין?" שון

-- כן, שון, אבל תיזהר לא להכניס את השמן לעיניים שלך, אחרת הוא ישרף קשות במשך כשעה או
JBשעתיים.זה לא יפגע בעין אבל זה לא נעים.

 עברתי תאונה איומה.היו לי חתכים בכל הגוף ואיבדתי חלק מעצם בזרוע.לאחר השתלות עור2002"ב-
ועצם כמעט נרפאתי וקיבלתי דלקת בזרוע.התברר שזוהי זיהום בעצמות והיה צריך להתחיל הכל מחדש.
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בגלל זה בכל פעם שאני מקבל חתכים/כוויות )אני רתך( הם תמיד נדבקים.בשנה האחרונה קיבלתי כוויה
איומה מקו קיטור בעבודה על הבטן.על ידי שמירה על ניקיון ושימוש בשמן הוא נרפא בנגיעה בלבד

יכולות להימשך  שבועות.כבר לא עם השמן שלי.בורג4-6במשך שבוע!כוויות הריתוך הקטנות שלי   
נאוספורין, אני משתמש בשמן!" כריס

וכבר ביום  בו פעמיים  עם צנצנת קרם הפנים שלי.אני משתמש  אותו  וערבבתי  "חיממתי את השמן 
כחודשיים.הפצעונים העמוקים והעמוקים שפעם קיבלתי )אתם מכירים את הסוג, לוקח להם שבוע רק
כדי לעלות על פני השטח והם ענקיים!( כבר לא שם.גם הצלקות מהפצעונים האלה מתפוגגות.אני אפילו
רואה את העור מתחיל להתהדק!השמן הזה מדהים וקרם פנים הוא רק אחד מני שימושים רבים!" ג'ניפר

"סיימתי לעבוד אצל הבוס שלי ביער, שם הייתה חבורה של אלון רעיל בערימה שצריך להזיז ולשרוף ולא
היה לי מושג שזה שם.אז כמובן שתפסתי אלון רעיל.הבוס שלי ראה שזה על סף צלוליטיס, ואז שלח
אותי בחזרה להתחיל טיפול עם שמן ריק סימפסון.תוך כמה ימים הזרוע שלי התחילה להפסיק לנזול,

היא גם התחילה להתהפך.אתה לא יכול להגיד לי שהצמח הזה לא יכול לטפל בשום דבר!" לְהָצִיק

 דקות... ללא בליטות, ללא פריחה, ללא כאב... אני5"קיסוס רעיל על זרועי... פריחה וכוויות נעלמו תוך 
עם מעט שמן קוקוס... נעלם תוך RSOמשתמש בגרגר אורז אחד של  דקות!!!אני אוהב את השמן5   

שלי!!!“ אסטל

לפני  להרוג את סרטן הערמונית בשלב 3"השתמשתי בשמן הזה  כדי  שנים  בטיפול4  .השתמשתי 
.זה עובד.אני אישית מכיר עשרות אנשים שמשתמשים בו מדיRSOהורמונלי מלכתחילה, ואז גיליתי על 

יום למחלות רבות.זו עזרה עצומה לחולי סרטן, אבל אני חושב שהכי מדהיםהגילוי ריפא את הפסוריאזיס
מגופו.על ידי בליעת 90%הקשה של מישהו שהוא סבל מ- עד 1/4  גרם מהשמן ביום במשך 1/2   6

שבועות, אדם זה ממש ריפא את עצמו ממצב ממנו סבל מאז ילדותו.יכולתי להמשיך שעות עם הדברים
שראיתי את השמן הזה עושה.אתה תראה, תשמור על דעתך פתוחה ותעשה כפי שריק מורה, אתה לא

תצטער." דן

"פסוריאזיס מפרקי תוך פחות מחודש..." ג'וליאנה

"הפסוריאזיס שלי נעלמה לאחר שהתחלתי לאכול את השמן... עצם השימוש בשמן באופן מקומי לא כל
כך עזר לשלי - לא נעלם לחלוטין עד שהתחלתי להשתמש בו דרך הפה.זה עדיין לא חזר.אני במינון
תחזוקה עכשיו, אז אני מקווה שזה מספיק כדי להרחיק את הפסוריאזיס.לא היו לי שום סימנים לזה כבר

 חודשים.הרופאים אמרו לי שזה לעולם לא יעבור לגמרי, ושהפעם היחידה שזה 'יתבהר' הייתה4כמעט 
כשהייתי ממש חולה ולמערכת החיסונית שלי יש דברים אחרים להילחם בהם.נו...אני לא מרגיש בחילה,

והזבל נעלם!" לינדזי

חודשים.פשוט לשפשף מעט חמאת סיר או7"גם ריפא דלקת גידים תוך כמה ימים.אפילו פציעה בת   
RSO-ב מדהים.השתמשתי  ביום.חרא  פעם  הכואב  האזור  על   RSO מדרגה בכוויה  בימים3   ,

 שעות טיפול.בטח שהלוואי שהייתי משתמש בו בשנייה40ראשון-שלישי שעברו, אין סימן לכווויה לאחר 
שזה קרה.זה היה חוסך לי שעות של כאב גדול והחזקת קרח על זה". בובי

 לפני כשנתיים וחצי וחשב שזה עשוי לעזור לפסוריאזיסRun from the Cure"חבר הושיב אותי לצפות ב-
שלי.הכנו את השמן יחד - בפעם הראשונה עבור שנינו - תוך שלושה שבועות, פסוריאזיס הפלאק שלי
נעלם.מאז אני מכינה את השמן ובלעתי אותו.אם אני בולע כל יום, ומורח את השמן באופן מקומי בלילה
על הכתמים הבודדים שצצים באקראי, הפסוריאזיס נשלט מאוד וכמעט בלתי נראה.בגלל הניסיון הזה,
קפצתי פנימה בשתי רגלים וכעת אני הבעלים של עסק המריחואנה הרפואי הראשון ברישיון המדינה

 - זה התפשט לריאות ולכבד שלו.IVבקולורדו.שנה בעסק שלי, אבא שלי אובחן כחולה במלנומה בשלב 
 חודשים ואמר לו להיות מוכן לטיפול בהוספיס.מיד התחלתי איתו במשטר12 עד 3האונקולוג שלו נתן לו 

RSOוחמישה חודשים לאחר מכן, הסרטן שלו נעלם.נעלם.הדבר הכי קל בעולם!תודה ריק, על שהחזרת 
את התרופה המדהימה הזו לעולם!" אריקה

"מה זה לא יכול לעזור?דרך הלימודים שלי האפשרויות הן אינסופיות.יש לי ציסטה בצד ימין של הלחי על
)בליעת( הציסטה התכווצה במהירות.השמן היה עשוי מעלים נטילת השמן  ימים של  הפנים.חמישה 
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קפואים וניצן קטן שהיה ספוג בצלולים מתמיד.התערובת ישבה במשך שבועיים.הלילה הראשון של השמן
לציסטה שלי הייתה תחושת עקצוץ.חמישה ימים אחר כך נעלמו.השמן עובד.יש יותר מדי הוכחות והמדע
לכל הקולטנים שלנו במערכת העצבים היא כימיות שמגיבות  מאחורי הכל מדהים.יש שם תרכובות 
עבודת הטבע.החלק המדהים הוא שהכל נמצא בצמח אחד.חֲשִׁישׁ.הגיע הזמן לראות כמה רחוק בני אדם

יכולים להגיע.הגיע הזמן להתפתח". ג'רמי

"הפעם הראשונה שהכנתי את השמן )מושרה בשמן קוקוס( הייתה לטיפול מקומי בגב של שכן קשיש.היו
לה פצעים בכל הגוף שגירדו קשות.פשפשי המיטה נשללים, כך גם גרדת, פליזות, סקייטרים וכדומה, כי
היא לא נפגעה בשום מקום אחר מלבד הגב ואין סימנים לפעילות יצורים על מיטתה.יודעים מה הבן שלה
עשה???הוא ריסס את המזרן בחומר כימי כדי להיפטר מחרקים שלא היו קיימים.נתתי לה מזרון חדש
עם ההוראות המפורשות שאסור לרסס אותו.היא נאלצה להיכנס לבית החולים בגלל כיבים מדממים
ובזמן שהייתה שם היא הביעה את הבעיה של הגב ואתה יודע מה הרופאים אמרו לה לעשות???שטפו
את שיערה וגופה בשביל כינים, אין לה כינים.אז למי אתה חושב שאני אקשיב כדי לעזור לה?הרופאים?

לא.הכנתי את השמן, טיפלתי בו בגבה ויש שיפור וריפוי". מישל

 פעמים בשנה עד היום.5-6 שנה.אני מאלה שמקבלים התפרצויות 20"נדבקתי בנגיף הרפס לפני כמעט 
או מכירים אחרים לא היה קל עבורי.אני סקרן אם אתהיש לכם הצעות  זה  לדמיין  יכול  כפי שאתה 

שהצליחו בטיפול בקנאביס?תודה על זמנך."

- פשוט שים את השמן )או תמיסת או משחה עם השמן( על המקומות שבהם מתפרץ ההרפס.חזור לפי
נגיף ההרפס נעלם לחלוטין.60הצורך.כמו כן, מומלץ לאכול לפחות את הטיפול של  גרם, לפעמים   

ההתפרצויות לא יהיו תכופות ולא יהיו לך כאבים וכו' אם תשתמשי בשמן לטיפול.השמן מתאים לכל סוגי
ההרפס ולא תמצאו שום דבר שעובד טוב יותר על הרפס מאשר השמן.איחולים, ג'יי.בי

DARE"גרושתי נקייה מווירוסים אחרי שנתתי לה מינון!!!הרופא שלה היה ומבולבל.היא הייתה בוגרת 
ועכשיו היא שומרת כמה צמחים לעצמה..." תומס

"בוקר סקוט, דיברתי עם אחותי אתמול בערב והיא אומרת שהכל נרפא!!!התרופה ריפאה את הרעפים
 לפני שכתבתי לך.תודה רבה100%שלה. :( היא אומרת שהיא מרגישה נפלא.רק רציתי להיות בטוח ב-

על עזרתך."

"לילדה עם השלבקת חוגרת קרה לה משהו אחר והיא מעולם לא סיפרה למשפחה מה לא בסדר.הנה
זה, היא בדיוק שלחה לי את זה: "היי שוב, רק אתמול גיליתי שלאחותי יש גידול בבלוטת התריס לפני
שנה אבל לא סיפרה למשפחה שלנו.כנראה שהרופא אמר לה שישגיחו על זה ואם זה יגדל אז ינתחו.זה
לא היה גדול מספיק כדי לקבל ביופסיה שלו.בכל מקרה, היא קיבלה תור לרופא בשבוע האחרון וגילתה
נפלאות?היא חדשות  אלו  הצמיחה.האין  את  עצרה  שהתרופה  מאמינה  לגדול.היא  הפסיק  שהגידול 
ממשיכה לקחת את זה בתקווה שהמינוי הבא שלה יוכיח שהשמן הורג גידולים.אודיע לך יותר כשזה

יקרה." אַגרָה

"מתישהו באביב האחרון הבחנתי בסימן אדום בצד שמאל של הסנטר.דחיתי את זה רק כפצע שיעבור
ואז לפני שידעתי זאת הופיע אחד שני; לא מחובר אלא בקו ישר מהסימן בקרוב.ובכן, זה לא קרה 
הראשון.מרחתי מעט פוליספורין וקרמים אחרים שמצאתי בארון התרופות אבל שום דבר לא שינה את
צבעו או המראה שלו.עד שיצרתי קשר והגעתי למשרדו של ד"ר שלי, היה יותר אבל זה התחיל לקבל
מראה שונה בכמה תחומים.זה נראה יותר כתמים.כשד"ר שלי בדק אותי היה לו מבט נדהם על פניו.

במהלך החודשיים הבאים הוא רשם משחות וכדורים אנטיביוטיים שונים.

כל הזמן הוא המשיך לומר, אני לא חושב שזה סרטן.אני לא חושב שזה סרטן.למרות שזה נראה מוזר
שהוא היה אומר לי לא לדאוג לקביעת פגישות נוספות, פשוט תגיע למשרד שלו כל שבוע כפי שהוא אמר
זְמַן.לומר שקצת פחדתי היה כל  ובמשרד האישי שלו, לא בחדר הבדיקה  אותי מיד,  יראה  והוא  לי 
אנדרסטייטמנט כי זה לא הלך לשום מקום.יותר מפעם אחת שאלתי אותו לגבי פנייה לרופא עור והוא
ענה, "נעשה ביופסיה ואז נכניס אותך לרופא עור, אם לא אכפת לך לנסוע להליפקס"... "אני אלך בקצב
לב," אמרתי לו לברר מה הסימנים האלה על הפנים שלי.הזמן חלף ולא שמעתי מהליפקס על שום תור
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לרופא עור.שאלתי את ד"ר שלי שוב... אז הוא ציין שיש רופא עור שנפטר בהליפקס וזה שהיה שם היה
מאוד עסוק, כלומר יעברו כמה חודשים עד שאוכל להיכנס אליו.נראה היה שהזמן משך את עקביו... שום

דבר לא קרה...

החלטתי אחרי שניסיתי את התרופות שהד"ר נתן לי לקחת את העניינים לידיים שלי.עשיתי כמה בירורים
)שמן ריק סימפסון( או במילים פשוטות, שמן המפ עשוי היטב.עקבתי אחרRSOוהצלחתי להשיג קצת 

ההוראות כיצד להשתמש בשמן.הנחתי חלק על פלסטר וכיסיתי את הסימנים על הפנים שלי בלילה.גם
אני בלעתי קצת כל ערב.

מכל מה שקראתי החומר הזה לא יכול להזיק לך אבל זה יכול להפיל אותך מהרגליים אם אתה לוקח
יותר מדי בהתחלה.ובכן, בכמה הזדמנויות לקחתי קצת יותר מדי ולא הצלחתי להגיע לעבודה כמה ימים.
מה שעשיתי היה המשכתי למרוח את השמן בלילה בכבדות כמונייכול בלי לבזבז את זה.יכולתי לראות
שזה עושה את ההבדל.אני בטוח שזה היה עובד מהר יותר לו הייתי לוקח את הזמן להתאים את הכמות

שלקחתי באופן פנימי כדי שלא יהיו תגובות שליליות לתפקוד המוטורי שלי.לצחוק בקול רם

בסך הכל החומר הזה עובד ובאחד הביקורים האחרונים שלי אצל ד"ר שלי הוא אמר, "זה לא נראה
אגרסיבי כמו שהיה." זה גרם לי להרגיש הרבה יותר טוב, וכך גם דיווח הביופסיה כשחזר ואמר שדגימת

הרקמה לא הייתה ממאירה!אני יכול לומר בכנות שהשמן פינה את מה שהיה על הסנטר שלי.

לרוב אין סימנים אדומים שגדלים, רק 'צללים' של מה שהיה פעם.אני הולך לרופא עור בעוד שבוע.אני
מקווה שהוא יכול לשפוך קצת אור על מה זה או מה היה לי.אני רוצה לדעת בוודאות בשביל השקט
לאלו גדולה  תודה  לשלוח  אשמח  עתה...  נוסף.לעת  מידע  לי  כשיהיה  אעדכן  בהחלט  הנפשי.אני 

המעורבים בעזרה לי להחלים!" שטר כסף

יעזור לכוויות של אמא שלי מקרינה?היא החליטה להמשיך בטיפול ה"קונבנציונלי",RSOש.תהיתי אם   
ועכשיו יש לה את החזה שלה, בחוסר מילים אחרות, דפוק.כואב רק להסתכל על זה.אני זוכר שפעם

, והראה תמונות של איך השמן עובד גם על כוויות.אז האםRSOאתה או ריק נכווה, אני מניח בזמן הכנת 
זה יעשה לה טוב?

א.שפשפו את השמן או משחת המפ על החזה והגב.כמובן שהיא צריכה לאכול את השמן ולהתרחק
JBמרופאים וכל שאר צורות נזק מיותר כאלה.

( יש עור סדוק כואב ברוב קצות האצבעות שלה כבר כשנתיים... כואב מאוד.הרופא72"לאמא שלי )
אומר, "כן זה בא עם הגיל." דופוס!!!ערבבנו כמות קטנה מאוד של השמן עם אקוופור...טיפול אחד, בן
לילה... נעלם!הסדקים הכואבים שלה נרפאים וממשיכים להיות טובים כבר יותר משבוע!מדהים!" מַבחֵשׁ

גידולי קרצינומה של תאי2, הוסרו לי 2012"השתמשתי בשמן על פצע ניתוח פתוח טרי.בספטמבר   
נגרד בלחי  פנימי  גידול  כן,  אותו.כמו  המזון שהפיץ  גידול  והיה  גדול  היה  מהפנים.אחד מהם  בסיס 

לביופסיה.כשהגעתי הביתה וחשפתי את הפצע שלי, היה לי מכתש בפנים.

 הימים הראשונים ערבבתי חמאת שיאה ושמן ומרחתי.לאחר מכן עברתי לשמן ישר ולא הפסקתי.4ב-
כשהלכתי לפגישה לאחר ניתוח, הדוקטור שחשב שאני עומד לעבור ניתוח פלסטי נדהם מההחלמה שלי.
החלטתי לומר לה את האמת, שלא השתמשתי במרשם, שרפאתי אותו עם שמן קנאביס.היא שמעה על
ריק סימפסון ופיניקס דמעות, היא לא שפטה אותי ואמרה להמשיך בעבודה הטובה.בעוד חודש, אני הולך
לניתוח השני שלי, תוכנית פעולה לריפוי הפצע הזה...שמן קנאביס.האם אספר למנתח הזה?בפגישה

שלי לפוסט אופ!באהבה ובאור." פטי-ג'ו

גרם במידת הצורך, אבל60-- פאטי, לא יהיה צורך בניתוח אם תמשיך עם השמן.או לדחות בעוד   
JBלהתרחק מניתוח ורופאים, אם בכלל אפשר.זהו תנאי מוקדם עצוב להצלחת הטיפול במקרים רבים.

"RSOגרם לפסוריאזיס שלי כמעט ללא קיים.כבר שלוש שנים שאני צורכת מנת תחזוקה והעור שלי  
צלול, המוח שלי צלול ומעולם לא הייתי בריא יותר". אריקה

"ראיתי מישהו קרוב אליי משתמש בשמן של ריק על כוויה חמורה שהייתה משאירה צלקת מגעיל ותוך
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שבוע מרגע מריחת השמן היא נעלם ואין סימן לצלקת או שהיא נשרפה." ג'ניס

"יש לנו את הבת שלי על השמן עכשיו.יש לה פסוריאזיס בשני המרפקים, האמות והברך האחת.צילם
ומודלק.אזורים בהתחלה.עד כה אזורי הקשקשים היבשים נעלמו.העור אדום, אבל חלקבמקום מורם 
קטנים יותר מבחוץ התפנו לחלוטין.אנחנו משוכנעים שזה הולך לעבוד.אנחנו מצלמים כל יומיים או כשיש
שיפור ניכר.כל זאת תוך פחות משבוע של שימוש מקומי בשמן.תודה רבה לך שהבאת את המודעות
לתרופה הזו שבסופו של דבר תרפא את האומות ריק וג'יי.בי.אני משתף פוסטים כל יום ומספר לכל מי

שיקשיב.זה מתחיל לשקוע". רון

ש.האם תערובות אלו פועלות לאקנה??

א.ג'ניפר, השמן עובד עבור 'כל מיני מצבי עור'. כלומר כולל אקנה.איחולים, ג'יי.בי

 חודשים חיפשתי באינטרנט תרופה לאקנה ורוזציאה.זה פתר את זה מיד!אני3")גיליתי על השמן( לפני 
מוסיפה שמן איזו לשמן קוקוס כדי להשתמש בו על הפנים והצוואר שלי פעם ביום.בעלי אומר שאני

 שנים!תודה רבה על שיתוף המידע הזה.אלוהים יברך את כולכם.המשך עם העבודה15נראית צעירה ב-
הטובה." טוני

.רוב כולם אומרים שאני4"אני נשבע שזו הסיבה שאני נראה כל כך צעיר מהאחים שלי.אני המבוגר מבין 
 שנה לפחות מאחותי הצעירה". מרי20נראית צעירה ב-

 יישומים.אהבה2 בהצלחה ב-23"זה עובד גם על שערות חודרניות על הפנים.השתמשתי בו על בני בן ה-
אחת." פטי-ג'ו

"ג'יי.בי, האם יש לך הוכחות מדעיות, או סתם אנשים שציינו שהם אי פעם אלרגיים למריחואנה?האם זה
אפשרי?אני מאוד חושב שהטריכומות הן שגורמות לאדם לגרד, מכיוון שכאשר חותכים, אתה נוטה לקבל
את הגירוד בידיים שלך כמו נגיעה בבידוד.אבל נאמר לי על ידי שני אנשים שהם מאמינים שהם אלרגיים
למריחואנה ומתפרצים בכוורות בכל פעם שהם נמצאים בסביבה או שהעשן נושף לידם.אבל הייתי רוצה
או חווה זאת יהיו חלק מהמחקר שלי אז תהיתי אם מישהו ראה אדם אלרגי למריחואנה  ששניהם 

בעצמו?"

-- תראה, קנאביס הוא צמח, אז כן, חלק מהאנשים עשויים להיות אלרגיים לחלק מהמרכיבים שלו,
כמובן.אבל עדיין לא ראינו אלרגיה לשמן ואנחנו חושבים שאם זה יקרה, אנשים יצטרכו לנסות רק זן אחר
עם טרפנים אחרים בתוכו.השמן משמש לטיפול באלרגיות מכל הסוגים.אבל יש שבעה מיליארד מאיתנו
וכל אחד מאיתנו הוא ייחודי, אז הייתי אומר שכן, סביר להניח שחלק מהאנשים יחוו אלרגיה לסוגים

JBמסוימים של שמן.

"צ'רלי הולך.ללא תרופות נגד כאבים.הוא עומד גבוה.הצעדים שלו ישרים ורחבים.הוא יכול לרוץ לקפוץ
 אחוז.זה לא נראה ככה כבר שנתיים.הוא אכל אתמול בננה, פיצה,90ולשחק.הצוואר שלו נרפא כמעט ב-

חצי כריך, אורז מטוגן, יוגורט ועוד.הוא אף פעם לא אכל כל כך הרבה.)…(

 אחוז טוב יותר.השמאלי כמעט נרפא לחלוטין50הברך הימנית של צ'רלי הייתה הגרועה ביותר.זה בערך 
פרט לעובדה שהוא גירד אותו אתמול בלילה ועורר בו שלפוחיות בחזרה.אבל שום דבר משמעותי...
השינוי הגדול ביותר הוא הפצע בצווארו ומתחת לבתי השחי.הצוואר כמעט נרפא לחלוטין, כמו גם בית

השחי שלו.

 שלו לפני אמבטיות.זה גם עזר לכאבי ברכיים.אם הברכייםg-tubeאני משתמש בטיפה קטנה מהשמן ב-
שלו כואבות, הוא מקבל את הנפילה הזו.אני לא מוסיף שום טיילנול או איבופרופן.זה עושה את העבודה.
אני גם מכינה את המשחה שלי.יש לי מכונת מים שמסננת מים ומפרידה בין מים אלקליים לחומציים.
מכיוון שמים חומציים כל כך טובים לעור והם גם אנטיבקטריאליים, אני לוקחת מים חומציים ומערבבת

אותם עם מתוצלולוז ליצירת משחה.

אני מוסיפה את התרכיז כדי ליצור משחה שהיא כמו העקביות של וזלין.אני מחמאה את הרטבים שלו עם
זה ומשתמשת בזה על הפצעים שלו.זה לבדו עושה הבדל מדהים עם הכאב, הגירוד והריפוי.אשלח לך
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תמונות בקרוב.אני לוקח אותם כל שינוי.אני חושב שהשמן יחזיק מעמד עוד חודש, אבל מכיוון שזו הפעם
הראשונה שאני עושה את זה, אנילא בטוח.אני נרגש.התיאבון שלו מעולם לא היה כל כך טוב.הוא אכל

אתמול יותר אוכל מאשר כל השנה". טרישה

)בערך. לי חבר שסבל מהפצע הזה  יש  וחברים,  ריק  על 2"היי  אינץ'  אינצ'ים בקוטר( על הכתף4   
 שנים עכשיו, זיהום מציק, ללא גלד באתר, רק פתח גולמי טהור, מתחת לפני4השמאלית שלו במשך 

השטח אפשר היה להרגיש גוש בגודל בייסבול קשה רגיש למגע .

פעמים ב-8הוא מירח את השמן באופן מקומי  חודשים עם בערך 7  סופי שבוע גם בשימוש פנימי.2   
גוש גלד וצלקת נעלם, פצע פתוח מצולק וחבר שלי מרגיש מבורך על שהייתה לו הזדמנות להשתמש

בשמן". רבקה

ואחד בבטן...בשלושת השבועות האחרונים שלי נקודות, אחד בשד  על הצוואר בשני  גושים  לי  "יש 
מהגודל... חצי  האוזן  שמאחורי  נעלם...זה  כמעט  והבטן  הצוואר  של  האחורי  GOהתכווצה...החלק 

CNNABIS OILשרון ”!!!!!!

"רק כדי לספר את הסיפור הקטן שלי...חבר שלי סובל מפקקת ורידים עמוקים כבר שנים רבות.יש לו
פצע ברגל כבר שנתיים, בגודל של רבע...אחרי שראיתי את הסיפור של ריק סימפסון, הצעתי את השמן,
הוא אמר שהוא ינסה הכל...אז בהיותי מעשן בכל מקרה, רכשתי חלק מהשמן.אמר לו לקחת את זה

ביום. זמן...הפצע2פעמיים  זה הרבה  את  ראה  לא  חייך,  בגודל...עברו שבועיים...הוא  אורז  גרגירי   
התכווץ?????...מתחיל עור חדש???זה לא יכול להיות???...או אולי???...הוא המשיך עוד שבועיים...
אנחנו כאבים...וואוווו...עכשיו  וללא  חדש  עור  נעלם???...כל  יותר...הפצע  גדול  חיוך  עם  הופיע  ואז 

מאמינים, לראות זה להאמין...לשמור על התקווה בחיים!" ג'ייסון

-- כן, זה יכול להיות, ג'ייסון הילדברנדט, ראית את זה ועכשיו אתה יודע איך תתייחס כמעט לכל דבר
שקורה לך או לכל אחד מחבריך.פשוט לשפשף קצת שמן ולאכול אותו, זה באמת כל כך פשוט.תודה

JBואיחולים, 

 לפנות בוקר התעוררתי מאצבע דופקת שניסיתי3"אתמול חתכתי את האצבע שלי בבלנדר בעבודה.ב-
קרח, מי חמצן, נאוספורין.שום דבר לא עבד.היה דופק עדיין.אז נזכרתי ששמן שמיעה יעזור להתחדשות
תאית ויעצור כאבים וריפוי צלקות ובעיות עור אז למה לא לנסות את זה.אז לקחתי טיפה ופזרתי אותה

 דקות.הצלחתי להעיף את האצבע רק עם30.תוך 80%על כל קצה האצבע שלי.תוך דקה הכאב חלף ב-
 שעות פניתי שוב ומאז אין לי כאבים". רבקה12קצת כאב אבל בלי כאב אמיתי.אני מכור.כעבור 

"סימני דרך?" עַנבָּר

JB-- כן.

"היי ריק, אני רוצה לשמור את השם שלי בסודיות אם במקרה תפרסם את זה )שלא אכפת לי(.לחברה
שלי הייתה חינוך ממש קשה והיא פנתה לחתוך את פרקי הידיים שלה כשהיא נכנסה לדיכאון, הבעיה
הזו מאחורינו שנים על גבי שנים אבל עדיין נותרו כמה צלקות די מגעילות על פרק כף היד שלה.שם
מאוד גלוי ומבעבע לא מעט, זה הדבר הראשון שהרבה אנשים שמים לב אליהם כשהם פוגשים אותה

לראשונה, היא לא הייתה רוצה יותר מאשר להיפטר מהם.

אז השאלה שלי היא האם השמן יעזור להיפטר מהצלקות?או לפחות לעזור להפוך אותם לפחות גלויים?
אני אוהב את מה שאתה עושה והלוואי שהייתי יודע על השמן כשסבא שלי חלה בסרטן, אתה גיבור לכל

החיים שעזרת להציל!"

- התחל למרוח את השמן באופן מקומי על הצלקות, סביר להניח שהן ייעלמו תוך שבועות או חודשים.
 מכל הזכרונות האלה ממה שהיא עברה.זהPTSDהייתי גם מעלה אותה על השמן, זה יעזור לה עם ה-

גם ישפר את איכות השינה שלה.צלם תמונות וסרטוני וידאו אם לא אכפת לך, הצלקת באמת תיעלם - או
לגמרי או שהם בקושי ייראו.איחולים, ג'ינדריך

"יש לי את אותה בעיה עם הפצעים ברגליים.ראשית בגלל שהייתי טרום סוכרת.אבל גיליתי שאני מאוד
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רגיש לעקיצות חרקים ויתושים.שמתי עליהם את השמן ושמתי פלסטר למשך הלילה והנשיכות נרפאות".
מישל

-- מה שהשמן יכול לעשות לעקיצות יתושים או קרציות הוא פשוט מדהים.נסה את זה ותראה למה אנחנו
אומרים שאף אחד לא צריך לצאת מהבית שלו אלא אם כן יש עליו שמן.לשמן יש כל כך הרבה שימושים

JBשזה חוסר אחריות לנסות לחיות בלעדיו.

 ברורה, ואני לא80%"תאכל את השמן...אני נוטלת את השמן כבר חודשיים, הפסוריאזיס שלי כמעט 
צריכה להשתמש בתרופה בכלל...וגם לקח לי את דלקת המפרקים..." ג'וליאנה

"השתמשתי בתערובת שמן זית קנאביס ותוך שבוע הפסוריאזיס שלי התחילה להתבהר.לצערי רק היה
 אמיתי,RSOלי מעט ולא הספקתי לקחת את זה יותר גם פנימית וגם חיצונית.שימו לב, אפילו לא היה לי 

אלא שמן קנאביס שעשוי על שמן זית". טימו

לשלוט כדי  באופן מקומי  בו  להשתמש  טימו.עדיף  בקרוב,  עוד קצת שמן  לקוות שתקבל  לנו  תן   --
בסימפטומים וגם כדי לאכול את השמן, אתה רוצה להסיר גם את הגורם הבסיסי לבעיה.איחולים, ג'יי.בי

 פעמים על50"זה עובד היטב גם על עקיצות יתושים וכאבי שיניים.הבת שלי ננשכה, בלי לצחוק, לפחות 
.ניסיתי קליפת בננה, דאודורנט,Deep Woods דקות ללא הפסקה! ספריי באגים של 15ידי יתושים תוך 

אלוורה, דרמפלסט והידרו-קורטיזון.שום דבר מזה לא הוריד את הנפיחות )היא אלרגית לעקיצות יתושים
והם מתנפחים מאוד( או סיפק לה הקלה.בייאוש גררתי את השרף ממכשיר אידוי, ערבבתי אותו רק עם
מעט שמן קוקוס כדי שיתפזר קל יותר ו"משמנתי" את רגליה כלפי מטה.תוך כחצי שעה כל הנפיחות
פחתה ובזמן שעדיין היו לה נקודות אדומות היכן שהנשיכות הן לא הפריעו לה ונמנעתי לתת לה בנדריל.

נוצרה לי מורסה בפה, ארזתי את השרף מהאדים סביב השן הפגועה ושוב תוך כחצי שעה הנפיחות
ירדה והצלחתי לרפא אותה, מאז אין בעיות עם זה.אבל ארזתי את זה יומיים ליתר ביטחון.עכשיו אני יכול

 בתוך הקונוס שבו אתה מחליף את המסך אוספת חשישVapir No2לומר שאריזת השרף )אם יש לך 
טהור, מרוכז מדי.( סביב השן שלי הגעתי גבוה להפליא, כנראה גבוה ממה שהייתי אי פעם בחיי. .

אפילו שלחתי הודעה לבעלי מהסלון כדי לבקש ממנו עזרה להגיע לחדר השינה.עם זאת, תרופות תת
לשוניות עובדות טוב יותר, וזו הסיבה שבמיון אם הם חושדים בהתקף לב הם מרססים ניטרו מתחת
ללשון שלך.אבל הכל בסדר עכשיו, לא מתתי ממנת יתר, לא התעוררתי האנגאובר נורא והכי טוב...לא

הייתי צריך לקחת כמויות גדולות של טיילנול או אדוויל ולגרום לנזק אפילו יותר לקיבה ולכבד שלי.

אני יודע שהשרף הוא לא הדרך היעילה ביותר ואפילו לא הייתי בטוח אם זה יעבוד אבל זה מה שהייתי
צריך לעבוד איתו מכיוון שאני חי במדינה לא חוקית.אבל חשבתי שזה לא יכול להזיק.אני לא יכול לחכות
יכול לגדל בחופשיות את חומר המוצא האורגני שלי מהאיכות הגבוהה ביותר לחיות במצב שבו אני 
האפשרית, להכין שמן משלי ולרפא את עצמי ואת כל המשפחה שלי...כולל הבת שלי כמעט בת שנתיים

שעברה גיהנום בשנה האחרונה כי אף אחד לא יכול להבין מה לא בסדר איתה.

הם חושבים שעכשיו יש לה הפרעת חלבון אבל זה רק עוד משהו שהם זורקים כי אין להם מושג מה
בעצם לא בסדר.להעלות אותה על השמן עשויה פשוט להציל את חייה.אמנם אשמח לקבל אבחנה
מדויקת כדי שאדע במה אני מטפל, אבל השורה התחתונה היא שאני רק רוצה שהתינוק שלי ירגיש טוב

יותר ואם זה אומר להתנגד לחברה הקונבנציונלית אז זה מה שאעשה". שרה

"נראה שהשמן מתעורר לחיים.זה זוהר בעת יישום.שרף לי את היד )לא אגיד לך איך חחח( אבל ריפא
ל- טהור  שמן  מספיק  רק  השמן.נשאר  עם  שהוכנס2אותה  בשמן  השתמשו  מכן  ולאחר  יישומים,   

פנימהשמן קוקוס.לא כאב בכלל.ובסוף אין צלקות.ללא גזה פרפין, ללא זיהומים, ללא כדורי כאב.תודה לך
ריק שוב על ששיתפת את זה עם העולם." הִמנוֹן

"תודה לא מספיקה על מה שעשית.אני יושב כאן עם שמן על אלון הרעל שלי.לעולם לא הייתי מנסה
ונגעת בכמעט  יותר מחודשיים  נמשך  בגלל שמישהו100%בלעדיך.זה  מהגוף שלי בשנה שעברה   

התחיל מדליק אז עכשיו אני אקבל את זה בכל מקום וחמור מכך אומרים כי אנחנו לא בונים חסינות לזה.
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לפני יום זה צץ.אז השמן אתמול בלילה לא עצר את הגירוד בכלל.עם זאת אני רואה את זה מרפא צלקות
 שעות לאחר המריחה הראשונה, אני רואה שזה עבד ומרפא כל עור24מדי יום אז יש לי אמונה.הבוקר, 

1#פצוע מהגירוד שלי.אז עם קצת משחת תחמוצת אבץ על השמן שלי, אני מאמין שמצאתי את העזר 
עבור אלון רעיל.אני למעשה לא יכול לחכות לעונה הבאה כדי לראות אם אולי השמן מרפא כדי לתקן את

הבעיה הזו לכל החיים.איידע אותך.זה לא יהיה נהדר?שוב, תודה על כל מה שאתה עושה." רבקה

-- השמן יכול לתקן גם את זה.זוהי תרופה או בקרה לכל הבעיות הרפואיות.ככל שהוא יושם מוקדם יותר
JBכך הוא יתקן את מה שצריך לתקן, זה בערך כל מה שיש בזה.

דקות...ללא בליטות, ללא פריחה, ללא כאב...אני5"קיסוס רעיל על זרועי...פריחה וכוויות נעלמו תוך   
 דקות!!!השמן שלי!!!” אסטל5 עם מעט שמן קוקוס...נעלם תוך RSOמשתמש בגרגר אורז אחד של 

"היו לי אלון רעיל על הפנים, אחרי היום השני זה היה מהמצח שלי עד הצוואר, כתמים גדולים מגרדים,
גולמיים ודימום מהגירוד.ערבבתי מעט שמן עם מעט שמן קוקוס כדי שיהיה קל למריחה.שמתי את זה
והקלה מיידית על גירוד וכאב, תוך שעה החמימות והדלקת נעלמו, למחרת בבוקר זה לא היה נראה לעין
אלא אם באמת הסתכלת.זה בהחלט הרים כמה גבות ולבסוף כמה ספקנים זכו לראות על מה אני תמיד

מדבר.כוחו המרפא של הקנאביס!" סינדי-לי

ענקית שבעלי קיבל על העקב בזמן ששכב במיטה כל פינה שלפוחית RSO"אני רוצה שאנשים יידעו ש-
כך הרבה זמן מלהיות כל כך חולה.שמתי עליו את השמן ותוך שבוע הוא נעלם.פחדתי לגמרי שזה
יתפתח למשהו הרבה יותר רציני.זה כיסה את כל העקב שלו.תודה לך ריק סימפסון על כל מה שאתה

עושה." סוזן

"הכנתי משחה של שעוות דבורים, שמן זית, שמן קוקוס ושמן נים שריפא את ריח הרגל המעופף שלי
 שנה...הוספתי שמני לבנדר והדרים כדי לחתוך את ריח הנים.וזה עובד טוב יותר25שיש לי כבר יותר מ-

מכל קרם עור שקניתי אי פעם.והאישה מעולם לא הייתה מאושרת יותר." רוברט

-- הייתי מוסיפה מעט מהשמן לתערובת, רוברט.אף פעם לא מזיק להוסיף כמה, בנוסף זה בהחלט
יעבוד אפילו טוב יותר.השמן לבדו יכול לעשות את אותו הדבר, כשהוא מעורבב עם שמן זרעי המפ,
למשל, ועיסוי כף הרגל עם משחת קנאביס חזק הוא אחד הדברים הכי נעימים שאפשר לחוות בעולם
הזה.האם אתה יכול לדמיין כמה זה יהיה נהדר עבור כפות הרגליים שלך אם אתה יכול פשוט לטבול
אותן בשמן פושר לא מדולל במשך עשר דקות?האם אתה יכול לדמיין כמה יעיל זה יהיה עבור אנשים עם

JBכוויות, כיבים סוכרתיים, סרטן עור וכו'?אני יכול.

"אם נשים היו יודעות שזה מבטל את הזדקנות העור ומתקן עור פגום )כמו במקרה של אדם זה(, תמיכת
הלגליזציה של קנאביס הייתה עוברת דרך הגג!הכלכלה כולה שגשגה בגלל הדיכוי של התרופה הטבעית

ופשוט יתחילוהמדהימה הזו וכולנו נראה אותה מתפוררת יחד ככל שיותר ויותר אנשים יגיעו לידיעתם 
לטפל בעצמם". גיל

"האם קראתי קמטים?זה עוזר לקמטים?" מרגי

ש.האם אתה מורח את זה על הפנים שלך לטיפול בקמטים או לוקח את זה דרך הפה או שניהם?" טוני

JBא.הן לתוצאות הטובות ביותר, אך גם יישום מקומי יכול לעשות הרבה.

"אני צריך את המתכון להתקרחות.האם זה חלק אחד שמן המפ לעשרה חלקים שמן זרעי המפ?עזרה
בבקשה!הארוס שלי מאבד את שיערו ואני ממש לא רוצה לעזוב אותו... יש לנו תאומים, אז אני די צריך

שהוא יישאר בסביבה, חה חה". ג'נה

 אלכוהול או נשאים אחרים96% שמן לשמן זרעי המפ, 20-30%-- זה יכול לעבוד.אנחנו אוהבים להוסיף 
אבל פחות מזה יכול לעשות פלאים גם בשימוש מקומי.באופן אידיאלי, כמובן שיהיה לו דלי שמן זמין והוא

ישתמש בו ישר.כי תרופה לא מדוללת עובדת טוב יותר מתרופה מדוללת.איחולים, ג'יי.בי

...זה מרפא את העור100%"בהיותי מכונאי השתמשתי בשמן בכמה חתכים די גרועים ואתה צודק ב-
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הרבה יותר מהר מכל דבר אחר." קורי

 טיפולים בלבד תוך שבועיים.עברתי מספר טיפולים כואבים3"ריפאתי את היבלות באברי המין שלי עם 
 מ"ג על כל יבלת )היו לי10 בבית החולים, שרק החמירו אותם.השתמשתי בערך GUMמאוד במרפאת 

 ימים בכל פעם עד שהשמן נספג, ואז3( כל שלושה ימים.שטפתי אך נמנעתי משימוש בסבון במשך 5
רחצתי ומרחתי מחדש.היבלות פשוט הפכו לעור מת שהתחכך ללא כאב, והותיר מאחור עור בריא חדש.
סיפרתי על זה לרופא המשפחה שלי והוא קרא לי שקרן?היה לי מזל שיש לי חבר שהכין לי קצת שמן

מהצל ועלה של ניצנים שבדרך כלל היה פסולת." מיילס

"אני כרגע בתהליך של טיפול בשומה מגעיל שהפכה לשחורה.כל בוקר אני מורחת כמות נדיבה ממש על
 שבועות אני יכול לראות חזותית את השומה מתכווצת.זה עובד.3השומה ואז מכסה עם פלסטר.בעוד 

אני גם אוכלת קצת כל יום...איזה הבדל ברמת האנרגיה.אושר רפואי דרך קנאביס!!!!!!!" מְחַזֵר

"אני מרגיש אשם על כך שרציתי לנסות את זה על הראש שלי להתקרחות גברית." רוברט

-- אל תהיה, זה עובד וכנראה תצטרך כמויות קטנות של השמן בכל מקרה.כמובן שאתה יכול לשים
 מ"ל של שמן זרעי המפ, אני100הרבה ממנו וזה יהיה טוב יותר, אבל אם אתה ממיס גרם או יותר ב-

חושב שתרצה לראות מה זה יעשה גם, רוברט.הוסף גם כמה מילילים של שמן הזרעים והשמן לשמפו
ולמוצרי קוסמטיקה אחרים שבהם אתה משתמש, אתה גם תאהב את ההבדל שזה יעשה.צלם תמונות,
אתה יכול לעזור לרבים אחרים.יש לנו רק כמה תמונות של זה, לא הקדשנו לזה יותר מדי תשומת לב,

JBמובן.אבל זה באמת עובד, נסה את זה ואל תתבייש בזה לשנייה.

ישירותRSO"אני מודה בזה...אני מגושם...יש לי הרגל רע לנעוץ את חוטי המזלג לתוך הרגל שלי.  
 ימים." אַברָש3ׁבמקום, כיסוי עם פלסטר, הכאב נעלם תוך שניות, החלים תוך 

"ראיתי גרסת מזור הרבה פחות חזקה של השמן הורסת פסוריאזיס תוך ימים, מפחיתה את נפיחות
 דקות, ומונעת צלקות וכאבים כאשר נמרח מיד על כוויות קלות.20השחלות ביום הראשון של הווסת תוך 

באמת גורם לי לתהות מה השמן יכול לעשות..." ברס

, הלוואי שהיה לי את10"היה לי אחד מהמקרים הגרועים ביותר של כף רגל של אתלט כשהייתי בן 
 שנים מאוחר יותר.מרפא כמעט הכל." דונלד47השמן.אבל יש לי את זה עכשיו.הכל בסדר 

"הבת שלי טיגנה צלעות חזיר בשמן עמוק ובעצם טבלה את אצבעותיה בשמן החם הרותח עד לפרק
 והכאב חלף תוך דקה בערך, היא ציפתהRSOהאצבע הראשון והן הלבינו כמו עוף מבושל.שמנו עליהם 

.הם החלימו מהר מאוד תוך מספר ימים בלבד ולא הייתה אובדן עור אוRSO פעמים ביום עם 2אותם 
צלקות כלל.

זה מדהים שאנחנו שומרים עכשיו קצת במקרר המטבח אז אם מישהו נכווה )במיוחד הילדים( נמרח את
 מיד, אין צורך להרגיש כאב כזה כשיש לנו צמח טבעי שיטפל בו ." דברהRSOה-

"היתה לי מנה קטנה של גושים על המרפק, טיפלתי בהם בשמן...שבוע לאחר מכן המרפק שלי חלק
יכולתי להגיד לך וללא בליטות...אני חושב שהם היו יבלות אבל בגלל שאני לא מאמין ברופאים לא 

בוודאות". קרלה

-- לא משנה מה לא בסדר בעור שלך, פשוט מרחו את השמן, כסו אותו בפלסטר ומרחו שוב את השמן
לשמן לא אכפת מה זה והואטכל יום או יומיים או כשהפלסטר נופל.כוויות, יבלות, אקזמה, פסוריאזיס...

JBיתקן את זה, רק תן לו זמן ושמן.

"עשיתי ''שטיפה'' משמן שהכנתי וביקשתי מחברה שסובלת מפסוריאזיס חמור מכף רגל ועד ראש ולא
 שנים להתרחץ עם זה.פעם אחת - כשהיא שטפה את גופה הייתי4צילמה את עצמה במשך יותר מ-

בהלם כשראיתי את כל העור האדום והחלקי הופך לפוף וראיתי עור בריא מדהים אחרי כל פעם שהיא
ניגבה חלק מגופה.צילמתי אותה באותו לילה ופרסמתי אותן.עכשיו היא נהנית להצטלם... מדי יום!

כמה אחרים שאלו איך ערבבתי את זה ושמחתי והופתעתי חולי טרשת נפוצה ואחרים שסובלים ממחלות
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השתמשו בזה באמבטיות שלהם ואחד אמר שהוא ישן כמו תינוק בלי כאב בפעם הראשונה בחייו".
טראסי

"לחבר שלי הייתה ציסטה על הפנים ואחרי נטילת השמן במשך כמה ימים היא נעלמה.והוא בלע את זה
בלי להשתמש בו באופן מקומי." יונתן

"אני לוקח קצת יותר מגודל גרגירי אורז.למעשה העפתי קצת את האף והאלרגיות שלי די נעלמו.אני גר
בבית מנוע עם שני כלבים ואנחנו מופגזים באבקה מגבעת עצים שכנה.בשנה שעברה לקחתי בנדריל כל

יום.לא נאלצתי לקחת אף אחד העונה, ואני ישן הרבה יותר טוב". ג'ודי

לטיפול טכנית  זה  על  עבדתי  לטיפול.אפילו  הגיב  שלא  בעקב  זיהום  לי  היה  אבל  סרטן  חולה  "לא 
בפצעים... הוא קיבל את הזיהום כדי להפסיק להתפשט אבל הוא עדיין לא החלים.מרחתי עליו את השמן
וביום אחד האדמומיות פחתה.היום השני והאדמומיות חלפו.יום שלישי והזיהום נראה שוב כמו עור!שמן

ריפוי נפלא!" תמי

"הייתי בנקודה שבה לא אעזוב את הבית שלי.קיבלתי פריחה שהרופא אמר שזו דרמטיטיס פריורלית וכל
מה שנתנו לי או לא עבד או גרם לי לחלות.הם אמרו שאין להם מושג מה גורם לזה או איך להיפטר ממנו

 על הפריחה ולראות מה קורה.למחרת זה דיRSOלתמיד.אחרי שנסעתי לוונקובר החלטתי לנסות לשים 
נעלם.אני לוקח את השמן באופן פנימי עכשיו ומאז לא קיבלתי את הפריחה הכואבת הזו.החומר הזה
מדהים.אני רואה עכשיו גברת מרפאת את סרטן השד והקיבה שלה עם החומר המדהים הזה שנתן לנו

לא אחר מאשר אלוהים עצמו!!!” תה

“עבדתי בחברת בריכה וספא...אני בהירת עור, בחוץ כל היום.היו לי כמה נקודות מטורפות שהופיעו על
פינה את הנקודות הללו ממש תוך והזרוע שלי שתמיד היו מחוץ לחלון הנהג.השמן  הפנים, הראש 

 טהור בכל יום כדי לעזור להילחם בכל מחלה ולשמורTHC גרם של 0.5שבועות ספורים!כעת אני בולע 
על מערכת החיסון שלי חזקה.אגב, אף פעם לא חיסון נגד שפעת!בלי שפעת מאז שהייתי ילד". עוֹרְבָנִי

"זה עובד מדהים על כוויות וכוויות שמש.מדולל בשמן זית". רייצ'ל

 חודשים הרגל שלי נדבקה עקב ניתוח.אחרי שהרופא ניסה את כל האנטיביוטיקה והנהלים הם18"לפני 
יודעים שהם בעצם ויתרו ושלחו אותי הביתה לחכות לסגירה.רק לאחר שהתחלתי לטפל בעצמי במינון

גבוה של קנאביס יכולתי למצוא שהתחדשות התחילה!" אריאל

"השתמשתי בו על כוויות קור ושלפוחיות על השפתיים, עבד טוב יותר ממה שחשבתי.ידעתי שזה יעבוד
 שעות." קווין6 ימים לא 1-2 שעות.חשבתי 24אבל הזמן להחלים היה בן לילה עד 

 ימים עם השמן!!ואז אמרנו, אם4"אמא שלי נפטרה מנקודה שהייתה על הפנים שלה כמעט שנתיים תוך 
זה מה שהוא יכול לעשות לכתמי הסרטן החיצוניים, פשוט תחשוב על מה זה עושה בפנים!" עַנבָּר

"היה לי כתם חום קטן בצד שמאל שהלך והתגבר. הראיתי את החבר שלי, ששמן קצת שמן. שימו לב,
ימים לאחר מכן בדקתי, )שכחתי מזה( זה נעלם לגמרי חוץ יעשה משהו. ארבעה  לא חשבתי שזה 

מנקודה אדומה קטנטנה היכן שהנקודה הייתה. שום דבררב-סרן, אבל זה הפך אותי למאמין". הִמנוֹן

.הבת שלי שרפה את ידה בתנור אתמול.היא יצאה החוצה והראתה לי כוויה ביד שלה שעשוJB"היי 
שלפוחיות.היא אמרה שזה כואב.אמרתי לה להיכנס הביתה לקחת את השמן ולשים קצת פלסטר ולכסות
את הכוויה.אמרתי לה שזה ירפא בלי צלקת.היא יצאה חמש דקות לאחר מכן.היא אמרה שאבא הכאב

נעלם.אמרתי שכן זה מה שהשמן אמור לעשות.

אחותי שהייתה סקפטית לגבי מה שהשמן יכול לעשות וסירבה שאני משתמשת בו בתור התרופה שלי.
היא מעולם לא נכשלה בזריקה בי כשזה הגיע לשמן.אבל זה בסדר!כי גם כולנו שיקרו כל כך הרבה זמן,
לקצר.היא ארוך  סיפור  הרופאים.להפוך  של  מסובכת  ממחלה  סובלת  שלהם.אחותי  לשקרים  האמנו 

והורידה  השמן  את  לקחת  היא מאמינה60התחילה  האחרונים.כעת  החודשים  במהלך ששת  קילו   
אמיתית בשמן.ומשתף את כולם בגלוי.תודה על כל מה שאתה עושה למען מטרה זו." רון
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 הטהור, ואני מעריץ גדול מאוד של הדבריםRSO"אני יודע שהחבר'ה כאן תמיד אומרים להשתמש ב-
לאנשים שחליטת שמן קוקוס שהוכנה עם עלי הסוכר, החליפההאלה.עם זאת, אני רק רוצה להודיע 

לחלוטין את הניוספורין עבורנו, לא נאלצתי לקנות את החומר הזה כבר שנתיים.זה עובד טוב יותר ומהיר
יותר, ואני יכול להטיל את זה על כל הידיים והפנים של אנשים ואני לא צריך לדאוג שהם יחלו אם הם

יאכלו את זה בטעות". טינה

 טהור אבל אני יודע מה אתה מנסה לומר.כמובןRSO-- טינה, שום דבר לא עובד טוב ומהיר יותר מאשר 
שגם צורות פחות חזקות של תרופות קנאביס יכולות לעשות פלאים.הבעיה היא שההצלחה אינה אמינה

 בלתי מדולל חזק ביותר.RSOכמו עם 

מוצרי קוסמטיקה קנאביס יחליפו בקרוב את רוב מוצרי הקוסמטיקה הזמינים כיום, כלומר לאחר שנשים
יגלו מה השמן יכול לעשות ליופי שלהן.שמן זרעי המפ, שמן קוקוס וחמאת שיאה הם הנשאים האהובים

20-30%עליי אבל אפשר להשתמש בכל מה שפופולרי במקום שבו הם חיים ולהוסיף לו את השמן.
RSO יכולים להועיל גם לתנאים פחות רציניים ולתחזוקה יומיומית.0.01-1% בקרמים עובד נפלא אבל 

JB

טיפים להפקה
JB"לעולם לא בלי מאוורר!!!זה אומר לעולם לא." 

"יש מאווררים שיכולים להיות מאוד מסוכנים, לכן אם מישהו לא יודע את ההבדל, )אני מפעיל מנוע
חשמלי( הם יכולים וכנראה יציתו את הממס.ניתן להשתמש רק במאווררים מסוימים.מכיוון שרוב האנשים
לא היו יודעים את ההבדל אם היו מסתכלים על מאוורר כל היום, זו עצה טובה.השיקול הוא שאם המנוע
החשמלי על המאוורר יוצר ניצוץ פנימי בעת התנעה, שלא ניתן לראות מבחוץ למנוע, הוא ידליק את
הממס.בתוך הבית הוא מקום מסוכן מאוד להכנת התרופה, כפי שאני בטוח שרובכם יודעים!הסיבה לכך
ידועה לכל...תנורים חשמליים, אורות, מתגים, תנורים, מחממי מים, מנורות וכמעט כל צריכה להיות 
מכשיר חשמלי בבית שלכם יוצרים, בין אם אתם רואים אותו ובין אם לא, ניצוץ שיצית ממסים.רבים
זה לעשות את  זאת!גם אם הצלחתם  לא תדעו  ולעולם  אוטומטי  באופן  מהניצוצות הללו מתרחשים 
בהצלחה בעבר בבית שלכם, זה כמו פצצת זמן שאולי לא נדלקת הרבה פעמים, אבל בשלב מסוים
יהיו בסכנה! זה קורה כל כך מהר!כולם בבית שלך  יהיה לברוח ממנו,  תסתיים בפיצוץ שאי אפשר 
בבקשה, לעולם, לעולם אל תתעלם מהאזהרה הזו.ג'ינדריך באייר נתן לך עצה כאן, שכנראה תציל את

חייך, אם תתמיד בה.תודה ג'ינדריך." אנתוני

 אחוז, מכיוון שגם אני הגעתי לאותה מסקנה בדיוק בסוף השבוע האחרון.אני100"אני מסכים איתך ב-
גם רוצה להוסיף ששימוש במסנן קפה לסנן את הנפטה/שמן הוא גם הדרך הטובה ביותר ללכת...שימוש
בבד גבינה או כל דבר מלבד מסנן קפה אכן ייתן לך יותר שמן אבל הולך להיות שמן חלש יותר, אולי
בצבע ירוק יותר מה שמוכיח אותךיש בו הרבה חומר צמחי.השורה התחתונה היא השתמשו בנפטה
ומסנן קפה, ואל תמעכו את החומר יותר אז אומר ריק.לדעתי ריק שיכלל את התהליך של ייצור שמן טהור
לריפוי סרטן והפיכתו בכל דרך אחרת מאשר הדרך שהוא אומר היא בזבוז חסר ערך של זמן וחומר".

מארי

.מהו הזמן הקצר ביותר שאתה יכול להשאיר ניצן לייבוש אם אתה צריך אותו בדחיפות?תודה."JB"היי 
פריסילה

 גרם של ניצן, זה ייתן לך בערך גרם שמן, מספיק5-7- עד שהוא יבש מעצם.אבל הייתי מתייבש רק נניח 
יתייבש כמו שצריך, תוך שבוע בערך.ככל שתטפלו פחות אותו כשהוא  לסיים  ואז תוכל  מלכתחילה, 
בחומר המוצא לפני העיבוד כך תבזבזו פחות שרף.אז עדיף לא לעשות דה-קרבוקסילציה של חומר

 עושים בלי סיבה בכלל, אפשר לעשות דה-קרבוקסילציה של השמן עם פחות בעיותGWהמוצא )כמו ש-
על-ידי חימום שלו, מה שצריך לעשות כדי להסיר את שאריות הממס בכל מקרה(.הדבר הטוב ביותר
לעשות הוא לשים את הניצן בדלי לעיבוד ממש בחדר הייבוש, ללא טיפול נוסף, במידת האפשר.ככל

JBשאתה נוגע פחות בניצן כך ייטב.
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"בריאן, אני יודע שהתנאים לא אידיאליים אבל בכל זאת אמשיך לשיר את אותו השיר.מה עוד אני יכול
לעשות ולמה עלי לשנות את המנגינה ולהוריד את הסטנדרטים שלנו כשאין צורך להוריד אותם?כמובן

( וחלקם60-90(, חלקם לבילוי )60%שיהיו דרגות שונות של שמן, חלקם יהיו טובים לשימוש מקומי )עד 
 ועוצמתי ומרגיע במיוחד, זה בערך כלTHC 95-98% ומעלה(, והשמנים הטובים ביותר יהיו 90לטיפול )

 ושהם צריכיםTHC שמן 95-98%מה שיש בזה.אבל עכשיו אנחנו צריכים ללמד אנשים שיש משהו כמו 
לשאוף לאיכות הטובה ביותר ולא למוצרים בינוניים שאולי יעבדו אבל אולי גם לא.

מסוימים רק כשיש ובמקרים  לפעמים  לעבוד  לחקור תרופות שעשויות  מעוניין  לא מאוד  אישית  אני 
לרשותנו תרופה שתעבוד כמעט בכל המקרים.

 מהאנשים יהפכו לאלרגים לחומרים הצמחיים או10-20-30%כל המיצים הזה טוב ונחמד אבל תגלו שכ-
שהם לא יאהבו את הטעם ולכן הם לא ישתמשו בו כתרופה.קנאביס מסלק את האדמה בה הוא גדל,
אתה לא באמת רוצה לבלוע את החומרים הצמחיים האלה הרבה בכלל.לפעמים כן, כלומר כשאתה יודע
איפה הצמח גדל ואיך, אבל הייתי מאוד נזהר בעצמי בשתיית מיצים כאלה, אתה אף פעם לא יודע מה

עליש בו, באמת, ואני יודע באילו כימיקלים משתמשים לגידול קנאביס.אז אני עצמי הייתי נזהר מלהמליץ 
מיצים.

השמן חייב להיות דה-קרבוקסילציה כדי שהוא יעבוד כמו שצריך, צריך להרתיח אותו או שהוא לא עובד
כמו שצריך והוא לא יעבור דרך מחסום הדם במוח, כך ש"מיץ לא פסיכואקטיבי" באופן הגיוני לגמרי לא

.שוב, נסה את זה על מצבי עור ותראה אתTHC 95-98%יכול לעבוד גם כן כשמנים דקרבוקסילטים עם 
ההבדל.

- שוב, כן, זה יעבוד, כלומר לפעמים ובמקרים מסוימים, וזו גם תרופהCBDבעצם אותו דבר חל על   
מצוינת, למשל כשהיא מתווספת כמרכיב למסטיקים לילדים, אבל חוץ מזה אני תמיד ירצה להשתמש

"JBבצורה החזקה ביותר של תרופות קנאביס מלכתחילה.לא היית?

"מהניסיון האישי שלי אני לא יכול למיץ, זה קורע אותי מאוד.יש לי גם הפרעה בקרישת הדם והכלורופיל
 הגבוה". דנהKהכבד הוא לא נו לא למי שנוטל תרופות כדי לדלל את הדם בגלל הוויט 

"וירג'יניה, אתה חייב להבין שראינו שמנים רבים ורוב השמנים לא מתקרבים למה שהיינו רוצים לראות
שחולים משתמשים במצבם.אסטרטגיית ה'עשה בעצמך' היא היחידה שבאמת הגיונית, אתה לא רוצה
להיות תלוי באף אחד שייצור עבורך את השמן, אתה רוצה להיות בקרת האיכות שלך ואתה רוצה לדעת
מה יש בו. את זה ואיך זה נוצר.יש יותר מדי אמני הונאה בחוץ ורובם לא מספקים איכות מספקת וזו
עובדה עצובה, והדרך היחידה למנוע זאת היא ללמד אנשים איךלעשות את שלהם כדי שהם יידעו את
יכול לעשות הרבה מאוד הבדל בחייו של מישהו.לכן אנו ההבדל.ולפעמים הבדל קטן באיכות השמן 

מנסים כל הזמן לדחוף את איכותו ועוצמתו של השמן.

איך שאנחנו מסתכלים על זה, אם אפשר להכין כוס קפה, הם יכולים להכין את השמן, אין בזה כלום.ומי
שלא יכול לייצר את השמן בעצמו בדרך כלל זקוק לסיוע בכל מקרה, אז מישהו תמיד יכול להכין לו אותו

לקבל  להיות מסוגלים  צריכים  כאלה  אנשים  בנוסף  גם מביתTHC RSO 95-98%במידת הצורך,   
JBמרקחת.או לפחות בעולם שהייתי רוצה לחיות בו.

.( טחנתי את הניצנים מיובשי העצמות בידיים בלבד, ללא שימוש במטחנה.חומר המוצא נראה כמו1"
 מ"מ, אז לרוב ללא אבקה.מכיוון שיש לי עכשיו ניסיון משלי10 עד 5ניצנים קטנים מאוד של כ.קוטר של 

ב"בישול", אני מסכים איתך לחלוטין בכל הנקודות, מלבד נקודה ג'.ראיתי שמנים שנעשו עם אלכוהול
שהם בדרך כלל הרבה יותר כהים מכיוון שהמים באלכוהול ממיסים את הכלורופילים.הכנתי את השמן
שלי עם אתר נפט טהור בדרגת מעבדה.השמן הזה הרבה יותר בהיר בצבעו )חום-זהוב( ויש לו טעם
חריף מעולה וטעים בהשוואה לשמן אלקו שהיתה לי הזדמנות לנסות.הנקודה שלי כאן היא שאני מאמין
שנפתה לא מסיר כל כך הרבה מהטרפנים והכלורופילים כמו אלכוהול.זה גם רותח הרבה יותר מבוקר
של שהשילוב  יתכן  לדעתך  האם  היא,  כאן  שלי  השאלה  אלכוהול.אז  שעושה  כפי  לניהול  וניתן 

טחינה/כביסה עם נפתא לא כל כך מזיק לשמן באיכות טובה כמו טחינה/כביסה עם אלכוהול?

 וקנבינואידים אחריםTHC-- אין לטחון את החומר קודם.כל טיפול בחומר הניצנים היבש יגרום לך לאבד 
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יותר' 'טובים  יהיו  ונפתה  בדלי(.כן, טחינה  להישאר  צריך  הוא מה שהיה  על השולחן  )האבק העדין 
מטחינה ואלכוהול - השילוב הזה הוא כישלון כמעט מובטח, אתה פשוט לא יכול לעשות שמן טוב בדרך

זו.

שמים את הניצן בדלי, מרטיבים אותו בנפטה, מרסקים אותו עם מקל למשך שתיים עד שלוש דקות,
יוצקים את תערובת השמן-ממס בדלי.אם אתה עובד עם חומר באיכות טובה, בצע שטיפה שנייה ושפך
גבוהה, אינך משתמש בחומר בדרגה  את התערובת השנייה לתוך הדלי עם הכביסה הראשונה.אם 

השתמש בכביסה הראשונה רק למטרות פנימיות )והמשך לחפש חומר טוב יותר לעבוד איתו(.

אתר מייצר שמנים נהדרים )אנחנו אוהבים שמנים ענבריים יותר משמנים כהים, אך זכרו שזנים מסוימים
מייצרים שמנים כהים יותר מאחרים(.אנחנו אוהבים גם שמני ענבר מסיבות פרקטיות – מי רוצה שיהיו לו
שיני כלורופיל שחורות?אבל אנחנו לא ממליצים עליו הרבה כי זה די מסוכן לעבוד עם אתר, קשה להשיג
אותו ברוב חלקי העולם, ואנחנו מאוד מודאגים מהבטיחות של מי שמייצרים את השמן.זה יכול להתפרץ
אנו כלל  מצוין.בדרך  יעבוד  נפטה  האנשים,  רוב  עבור  יחסית.אז  נמוכות  בטמפרטורות  רבה  בקלות 

משתמשים בנפטא, אבל האתר יהיה הממס לבחירתנו.

3.99%.נפטה קלה טהורה, 2.אתר, 1הרשימה הנוכחית של הממסים שבה נשתמש באופן אישי היא: 
, אבל זה בדרך כלל קשה להשגה ויקר מאוד.99%.אלכוהול ברמת מזון - רצוי 4איזופרופיל אלכוהול, 

אלכוהול, 96%כאשר אתה עובד עם  ליטר זה 10 מתוך 4% הנותרים הם בדרך כלל מים.4%   4dcl,
כמעט חצי ליטר מים שתצטרכו להרתיח ממנו - וזה לוקח זמן שתוכל להוציא בצורה פרודוקטיבית יותר.

מעלות צלזיוס למשך 60.( שמתי גם את השמן החם האחרון של 2 שעות תחת ואקום על מנת1.5   
את השמן decarboxylatingלהסיר לחלוטין את כל שאריות הממס.כפי שכתבתי לך, עשיתי  גרם35   

 היה הרבה יותר חריף, לא הייתי אומר יותרdecarboxylationאכול מאוחר יותר... הטעם של השמן לפני 
גרוע, אבל אתה צודק לגבי הגיהוק.

-- כפי שאמרתי בפעם הקודמת, הגיהוק היה משאריות מים.והמים היו שם בגלל הטמפרטורה הנמוכה
 את השמן בכל מקרה, אז סיר אורז שיכבהdecarboxylateה'מדעית' שבה השתמשת.אתה צריך לעשות 

 מעלות צלזיוס עובד מצוין.או, כמובן, הדבר הטוב ביותר להשתמש בו יהיה אעדיין - אבל שוב,110ב-
אנשים רבים אינם הבעלים שלהם ואינם יודעים כיצד להפעיל אותם, והסיכון של פיצוץ תמיד קיים. אם
מישהו היה משתמש בדומם שתוכנן בצורה לא נכונה כדי להרתיח את הממס, הוא עלול להתפוצץ ולגרום
לפציעה חמורה ולהרוס את כל הבית. אבל אם תכולת סיר אורז הייתה עולה באש בדרך כלשהי והתהליך
בוצע בחוץ או באזור פתוח ומאוורר היטב.אז אם מי שמייצר את השמן לא נבהל, לא אמורה להיות לו

יותר מדי בעיה להשתלט על האש וכן שיהיה מטף בהישג יד זה תמיד רעיון טוב.

לגבי ואקום - כמובן, למה לא.אם יש לך את הציוד ואם אתה יודע איך להשתמש בו נכון, זה לא רעיון רע
 שאין בו שאריות ממס או אם אתה100%לסיים את השמן בצורה כזו, אם אתה רוצה להיות בטוח ב-

רוצה לסגור את פיות של מי שמתנגד לממיסים פטרוכימיים.יש אנשים שמשתמשים בזה בהצלחה רבה
ואני לא נגד.אבל כפי שאתה יודע, רוב האנשים אינם מחזיקים בציוד הזה ורבים מהמטופלים שלנו לא
יכולים או לא יכולים אפילו להרשות לעצמם סיר אורז ומאוורר, אז אנחנו לא ממליצים על שואב אבק

כהכרח.

ריק וכמה שאלות אנחנו עדיין צריכים לענות עליהן.עכשיו תארותראו כמה קלה ופשוטה השיטה של 
ואני יגרום לבלבול נוסף  יקרה כשנוסיף מידע על שיטות אחרות להפקת השמן.זה רק  לעצמכם מה 
'מבולבלים', מה שאני ממילא לא בניסיון לענות על שאלות מאנשים  ושבועות  ימים  אצטרך להשקיע 

מתכוון לעשות עוד הרבה זמן.

.( אנא הסבר מדוע אתה מציע לבלוע את השמן ישירות מתוך הצינורית, ישירות לתוך הפה, ללא3
כמוסות?בעיה כלשהי בקליטה?אני אוכל את רוב השמן על נייר סיגריות, אבל אני ממעט להשתמש
בקפסולות אם אני צריך לצאת מהבית לעוד שעות.חוץ מזה, אני לא אוהב שזה יהיה על כל השיניים, כי

זה ממש קשה לרדת...

-- בגלל כמה סיבות.העיקרית שבהן היא ששיטת בליעה זו הוכחה כיעילה ומועילה ביותר לחולים.זה
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משפר את היגיינת הפה מכיוון שהוא גם מחטא את הפה ואז עוזר בכל מצב במערכת העיכול או בגרון
וכו'.למעשה, כשאני מקבל כאב גרון, אני מנסה למרוח את השמן בחלק האחורי של הפה שלי ואז לשמור
אותו בפה שלי כל עוד אני יכול לעמוד בזה.ברוב המקרים, שפעת או כאב גרון )או התסמינים שלה(

מטופלים בן לילה.

כמו שאמרת, קצת שמן נשאר על השיניים ומתחת ללשון, כך ששיטת הבליעה הזו משלבת למעשה
ועוד תרסיסים ותמיסות מתחת ללשון שאנשים משתמשיםala Sativexעיבוד תת לשוני של השמן )  

בהם( ועיבוד בקיבה ו קְרָבַיִם.העיקר להכניס את השמן לקיבה.לכן, אם יש לכם שמן עם טעם לא כל כך
טוב, אפשר לשים חתיכת לחם או בננה וכו' )או נייר סיגריות, אם אתם אוהבים לאכול את הכימיקלים
שבתוכו(, לקפל ולבלוע אותו כמו. כדור ושטוף אותו במים או תה או מה שאתה אוהב.צחצחו את השיניים
בשמן אחרי נגיד עשר דקות בערך, זה יעזור גם להיגיינת הפה.לשמנים רבים יש טעם טעים )במיוחד
כאשר חומר המוצא אינו טחון וכאשר לא משתמשים באלכוהול להפקת השמן.לכלורופיל בדרך כלל טעם
רע ויכול לגרום לאי נוחות רבה, גם בשימוש מקומי - שמנים כהים יכתימו את הבגדים שלך, אתה לא

באמת רוצה או צריך את זה.(

קפסולות - א( אתה צריך לקנות אותן מביג פארמה, שבאמצעותן אתה תומך בהם בכסף שלך, ב( יש
אנשים שאלרגיים אליהם, ג( חלק מתמוססים במעיים שלך ולא בבטן, ד( סוחרים מרבים לשים פחות
שמן בקפסולה ממה שצריך להיות, ה( הם לא עובדים כל כך טוב עבור כל כך הרבה מצבים, ו( קשה
להוציא מהם את השמן כשרוצים לעשות ג'וינט או לאדות את השמן למצבי ריאות או כאשר אתה רוצה
להשתמש בשמן באופן מקומי.אני לא אומר שאי אפשר להשתמש בקפסולות, כל מה שאני אומר זה
שעדיף ללמוד להשתמש בשמן ישר מהשפופרת.לאחר שתתאמן יותר, תלמד כיצד להשתמש בשמן ללא
אי נוחות כלל.אני אישית אוהב לאכול את השמן ישירות מסיר האורז, אני פשוט טובל בו את האצבע
ולוקח כמה שאני חושב שאני יכול לקחת.שימו לב, זה מאוד 'צורך שמן' ובדרך כלל תקחו יותר מאשר
מזרק.כשהשמן טוב, 'מנת יתר' רק תרדים אותך, ביג דיל.אבל כמובן, אני יכול לעשות את זה בגלל
הניסיון והסובלנות שלי, לא הייתי ואל תמליץ על זה למתחילים או לאלה שאין להם כל כך הרבה ניסיון.כל

הכבוד גם לך, סטפן.ג'ינדריך"

יותר זול מהתשלום על רוב התרופות לסרטן וחלק מהתרופות "אם אתה מודאג מהעלות, זה הרבה 
שאתה לוקח בבית לסרטן אינן מכוסות בביטוח.אם מישהו במשפחה שלי היה צריך את השמן הזה

לסרטן הייתי מוצא דרך.בהצלחה!!!!" ליסה

כל שאר העלויות לוקחים בחשבון את  זול בהרבה כאשר  ליסה, השמן הוא טיפול  אני מסכימה,   --
וההוצאות.בנוסף היא בטוחה לאין ערוך מכל מה שהמערכת הרפואית תספק, שלא לדבר על כך שהיא

JBעובדת הרבה יותר יעילה ואמינה ובהחלט יותר כיף לקחת אותה מרעל או קרינה.

לאובדן  מובילה  יבש  חומר  של  גריסה  הסבר?THCש.מדוע  לזה  יש  ?האם 
ניצן חזק באמת?אם עשית זאת, אתה צריך לדעת למה.האבקה הלבנה הזו א.האם אי פעם טחנת 

 )או טריכומים( והיא מה שהיה צריך להישאר בשמן.THCשנמצאת מסביב לשולחן אחרי הטחינה היא 
בנוסף, כאשר הוא טחון, הוא דק מדי ואתה תפשיט הרבה ממה שלא באמת רצית להפשיט בשמן שלך.

עבדו ניצנים שלמים יבשים מעצם לאחר שהרטבתם אותם בנפטה או בממס לבחירתכם, אך אל תיגעו בו
הרבה לפני שתעבדו אותו כי בכל פעם שתיגעו בו, תאבדו חלק.שמנים המופקים מחומר טחון הם פחות

חזקים משמעותית משמן המופק מניצנים שנכתשו לאחר הרטבתם.

 הזמין, הרצועות השנייה כ-THC מה-70%הכביסה המהירה הראשונה היא החזקה ביותר ומפסילה כ-
.כשאתה טוחן אותו, אתה מקבל את כל שלוש השטיפות )למעשה ארבע( בשמן5% והשלישית כ-20%

JBשלך ואתה לא רוצה את זה.איכות על פני כמות.

 בעצמך, אבל במכון יש כמה מקומיים ורק תהיתי מה אמורRSOש.אני יודע שאתה ממליץ להכין את ה-
להיות מחיר הוגן עליו?

 גרם של ניצן באיכות גבוהה כדי לייצר גרם שמן, אז זה צריך להיות 'המחיר הנכון'.בוא לא4-7א.צריך 
גרם הוא 60נדון במחירים המגוחכים של המפ, מבחינתי המחיר הנכון למנה של  דולר )או50-100   
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פחות, אם הוא היה גדל באופן חוקי בחוץ בקנה מידה גדול(.אני לא אומר שאני יודע איפה להשיג את זה
JBבמחיר הזה כרגע.שמן בדרגה גבוהה עולה כמה עולה חומר בדרגה גבוהה במקום בו אתה גר.

ולהודיע  ועדיין בחיים כמעט שנתיים אחרי"רק היה צריך לעדכן  לך שאני עדיין בחיים!מסתדר מצוין 
 חודשים.אל תאמין לרופאים שלך!שוב תודה שעזרת להציל את חיי!" לי3שאמרו לי שנותרו לי 

דקרבוקסילציה

 וחמאה/שמנים." שרילRSO"כרגע אני מבצע דה-קרבוקסילאט של צמח שלם וכן מייצר 
 את כל הצמח.הכינו את השמן מניצן סופר יבש )אל תקצצו, אל תיגעו בוdecarboxylate-- אל תעשה 

 שאתם מחפשים(.מכינים את השמן, ולאחר מכן מעבירים את השמןTHCיותר מדי, תמיד תאבדו את ה-
 מעלות צלזיוס למשך כשעה(.אל תעשה130לשחרור קרבוקסיל )מכניסים אותו לתנור חשמלי שמוגדר ל-

JBשום דבר עם הצמחים לפני עיבודם לשמן.ככל שתיגע בהם פחות כך ייטב.

 מעלות צלזיוס( למשך שעה,130 מעלות פרנהייט )266"כדי להפחית פחמימות פשוט הכניסו לתנור ב-
תקבלו פחמימות מוחלטות כך לאחר ששרפת את כל הממס בסיר האורז או בסיר החרס." ראיין

אבל לא הייתי משתמש בסיר חרס.אתה תשרוף את השמן שלך יום אחד.סיר אורז יכבה, זו באמת
JBאפשרות טובה יותר, הייתי אומר.

"דקרבוקסילציה נכונה היא חלק חשוב מאוד בייצור שמן מושלם בגלל הצמח הגולמימספק לא הרבה
delta9-THC-ו טהור   CBD אומר חומצות  יש  זאת  במקום   THCA-ו  CBDAקבוצת את  להסיר  .כדי 

הקרבוקסיל, חימום הוא ההליך.עשה זאת בזהירות רבה כדי לא לשרוף את המולקולות המוערכות שלך.
ב- Journalמצאתי   of  Chromatographyוהזמן הדרושים להיות הטמפרטורה  טובה שאמורה  הערה   

לחימום השמן כי תלוי בסיר האורז ייתכן שהטמפ' לא מספיקה.אז זה רעיון טוב לחמם את השמן שלך
דקות במינימום. 27לפחות  מעלות צלזיוס.בדוק תמיד את טמפרטורת לוחית החימום שלך עם122   

נקודות את  רואה  אתה  למטה  של השמן.בטבלה  יתר  מחימום  להימנע  כדי  דיגיטלי  מדידה  מכשיר 
הרתיחה של הקנבינואידים העיקריים שאליהן לעולם לא תגיעי, אחרת תבשל אותם.בנוסף, אני מציין
שזה נכון מה שריק אמר כל הזמן בסרטונים שלו לא לחמם יתר על המידה את השמן אבל החום הכרחי

 מעלות צלזיוס נחוצה לתהליך הדה-קרבוקסילציה הנכון106.2להכנת השמן המרפא.טמפ' של מינימום 
ו-THCAלאורך הזמן שצוין בתרשים בסביבות שעה.אם לשמן שלך יש רק את הצורה החומצית של   

CBDA יעיל מכיוון שהחומצות לא מתאימות במיוחד לקולטני ו-CB1, זה לא כל כך   CB2אז תדאגו.
יכול לעשות את העבודה נכון, רק השמן הכי טוב  לעשות את זה בצורה הנכונה כי מה שריק אמר 

כשהחיים תלויים בו.)…(

כן, הסתכלו ותפרשו את התרשים המדעי הזה כדי להבין שתהליך הדקרבוקסילציה פועל כל הזמן שאתם
מחממים את תערובת נוזל הממס של הקנבינואידים בסיר האורז.אז הגרפים מראים שזה הרבה מאוד

ל- הטמפרטורה  את  הדקרבוקסילציה130להביא  את  לקבל  כדי  מספיק  זמן  למשך  צלזיוס  מעלות   
המקסימלית.הכל שאלה של טמפרטורה וזמן להגיע לרמות הטובות ביותר.

אם אתה משתמש במכשיר מדידת טמפרטורה דיגיטלי ומניח אותו בתחתית בסיר האורז במהלך כל
התהליך כדי לאדות את הממס שלו, אתה רואה שרק בשלב המאוחר של התהליך כאשר טיפות המים

 מעלות צלזיוס.אבל הזמן בטווח הזה הוא לרוב לא100-110נכנסות בסוף כיריים, הטמפ' מגיעה סביב 
מספיק ארוך לכל תהליך הדקרבוקסילציה.לאחר מכן מחממים את השמן בסיר פלדה זעיר על צלחת
חימום למשך זמן ארוך יותר.כל כך הרבה זמן בלי פעילות )אין יותר בועות גז( אתה מחמם ומחכה.

נקודת יש THC מעלות צלזיוס במשך כחצי שעה.זכור של-130לשלוט בטמפ' ועדיף לא לעלות יותר מ-
מעלות צלזיוס, אז נא לא להסתכן בחימום יתר, אחרת הקנבינואידים הרצויים שלך157רתיחה של   

יתאדו ויבריזו...

בליבה לא חשוב לקבל את כמות השיא של דה-קרבוקסילציה, אז הרבה זמן אחר כך תקבל מספיק שמן
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בגוף.מעניין הוא הערך של גרם אחד ליום או יותר שאתה צריך לקחת.כמובן כמה שמן אתה צריך תלוי
.אם תפעלו לפי המלצתוdecarboxylation באמת יש בשמן - כלומר כמה יעיל היה ה-delta9THCבכמה 

 מעלות צלזיוס - הכל יהיה בסדר.זה לא תלוי130של ריק ותדאגו שהשמן יהיה מספיק זמן מחומם ל-
באיזה ממס אתה משתמש." סטפן

ממיסים
"נתלו אותי על הממס )נפטה( עד שגיליתי שכמה שמנים צמחיים נפוצים )קנולה או לפתית( מיוצרים

בצורה מאוד דומה". גראם

"נפטה הוא השם המסחרי לאתר נפט, אז נסה וחפש, לאתר לחיות מחמד יש שימושים תעשייתיים
רבים, מסיר שומנים למדלל צביעה." אל

ו-THC"זכור ש-  CBD-אינם קוטביים...וכלורופיל ו  H2Oהוא קוטבי...אז השמן הטוב ביותר נעשה עם  
ממס לא קוטבי...הוא נקי...ללא כלורופיל". מיכאל

"חבר כימאי שלי פישט לי את כל הסיפור והסביר לי למה נפטה עשויה להיות טובה יותר )למרות שהוא
חושב שלא בצורה משמעותית(: נפטה היא ממס לא קוטבי ולכן הוא מחלץ מולקולות לא קוטביות ביתר

 הן בעצם מולקולות לא קוטביות( ומשאירות מולקולות קוטביות.CBD ו THCקלות ויעילה )

איזופרופיל אלכוהול )ואתר לצורך העניין( הוא ממס קוטבי חלש אז הוא טוב מאוד למטרה זו, אבל אולי
 אומר שהם בדקו את שניהם, ואלה היו חזקים יותר.עריכה: אה, כן,JBקצת פחות מנפטה - מכיוון ש-

כמעט שכחתי: הוא גם אמר שאין חשש שיישאר נפטא )או איזו( במוצר הסופי אם תעקוב אחר המתכון
שסיפק ריק סימפסון )חבר שלי אמר לא להשתמש בדלי פלסטיק, עם זאת, אבל זכוכית או נירוסטה( ואם

 תמיד אומר לעשות - הוסיפו מעט מים והכניסו לתנור כך שהואJBאתה לא בטוח, פשוט תעשה מה ש-
אמור שזה  מה  בטוח שזה  אתה  כי  איזופרופיל,  באלכוהול  היה משתמש  הוא  לחלוטין.אבל  יתאדה 

להיות..." סנדרה

-- סנדרה, השיטה שריק הראה לעולם היא הבסיסית, הלא מסובכת והמשתלמת ביותר.זה כמעט חסין
.זכוכית זה טוב אבל זה נשבר ואתה לא רוצה שזה יקרה,Tתקלות כאשר עוקבים אחר ההוראות ל-

כמובן. בסדר,  זה  לא.נירוסטה  בנפטאiso 99.9%לעולם  היינו משתמשים  עדיין  אבל  בסדר,  עובד   
JBאליפאטי קל בעצמנו, במידת האפשר.או אתר.

האלכוהול, את  למקפיא  מכניסים  החילוץ.רובם  לפני  שתוכל  ככל  קר  הכל  לעשות  ממליץ  גם  "אני 
למשך  לחילוץ  כל מה שקשור  המיכלים,  נקי.24-48הקנאביס,  יותר  מוצר הרבה  שעות.כך תקבלו   

התשואות שלך יהיו נמוכות יותר אבל לא תצטרך כל כך הרבה.סליחה על שגיאות הקלדה או מילים
חסרות, טרשת נפוצה מבאסת ואין לי תרופות, חחח.תבורך." צ'אק

-- צ'אק, הקפאה הכל טוב ויפה אבל זה לא הכרחי לעשות את זה כשאתה עובד עם ממיסים לא קוטביים
וחומר מוצא איכותיים.בנוסף, אנחנו לא אוהבים להתקרר בידיים, טמפרטורת החדר עובדת מצוין עבורנו
ולא יהיו לנו בעיות עם דלקת פרקים לאחר כמה חודשים או שנים של הקפאת ניצן.בנוסף, לעתים קרובות
השמן מיוצר במקומות שבהם אין מקפיאים.אז כן, אתה יכול להקפיא את זה אם אתה רוצה אבל לא היינו

עושים את זה בעצמנו.

אני בעצמי לא אוהב ירקות קפואים, אני נמנע מאכילתם בכל פעם שאפשר, אז אני לא מבין למה לעשות
חריגה ולהקפיא את הירק שאני הכי אוהב מכולם.אבל כן, זה יכול לעזור כאשר אתה צריך להשתמש

באלכוהול כדי לחלץ את השמן, אז אני לא לגמרי נגד זה.

זה רק שאנחנו לא משתמשים באלכוהול כממס בעצמנו )או יותר טוב: זה לא ממס לבחירתנו הראשונה(,
אני לא רואה סיבה אחת למה אני צריך לשלם למדינה מס נוסף עבור ממס. יתאדה בכל מקרה )אלא אם

3-4כן אתה משתמש בדומם, מה שהיינו עושים במידת האפשר(.אני יכול לקנות ליטר נפטה קלה בכ-
 אלכוהול יעלה הרבה יותר והוא יפיק פחות שמן ושמן זה לא יהיה טוב ככל הנראה99%דולר, ליטר של 
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 איזו. .99.9%כמו שמנים שהופקו עם נפטה קלה או 

יכול לראות סיבה רציונלית אחת מדוע יש אז איפה בדיוק היתרון בשימוש באלכוהול כממס?אני לא 
להעדיף אלכוהול על פני נפטה אליפטית קלה טהורה עם נקודת רתיחה נמוכה, כאשר לוקחים בחשבון
שאין שאריות ממסות בשמן שצריך לדאוג לגביהן כאשר השמן מיוצר כראוי.כאשר הוא אינו מיוצר כראוי,
יש או עשויות להיות שאריות ממס בשמן.אבל אל תאשימו אותנו בשמנים שלא יוצרו כראוי, אנחנו באמת

JBלא יכולים לשאת באחריות לחוסר האיכות של השמנים שסופקו על ידי אחרים.זה פשוט כמו זה.

 "RSO כשהוא עשוי כהלכה לא יחזיק את רוב הממס שבו אתה משתמש.כמו כן מאז RSOמרפא סרטן 
וכל מה שאתה אוכל/נושם גורם לסרטן האמור.אני לא אדאג יותר מדי משאריות עודפות שנותרו, אם

 האמורים שאולי השתנו במהלך הבליעה הראשונית.אםDNA יכול בתורו לתקן את התאים/RSOבכלל.ה-
ידיTHCה-הממס היה מסוגל לגרום נזק כלשהו,  בפועל בתוך השמן יתקן את כל הנזק שנגרם על   

שאריות הממס." אמנדה

-- אמנדה הבינה נכון.אלה אובססיביים כפייתית לגבי כמה עמודים לדקה של שאריות ממס שעלולות
להישאר בשמן צריך פשוט לטהר ואקום את השמן.זה לא קשה בכלל.מי שלא עושה את זה עדיין לא

צריך לדאוג הרבה.

 של שאריות ממס בשמן )שזה יהיה יותר מדי בכל מקרה,בדרך כלל יש כמה מאות0.1%גם אם היו 
עמודים לדקה, אולי, כאשר השמן מופק כראוי באמצעות נפטה קלה טהורה עם נקודת רתיחה בסביבות

מעלות צלזיוס(, יהיו 80-100 גרם שאריות במנה של 0.06  גרם שמן שיאכלו. על פני תקופה של60   
חודשיים או שלושה.

לא מדאיג אותי באופן אישי, זה בטוח, זה הרבה מתחת לגבולות המזון והרבה מתחת לכמות שאריות
הממס שכבר אכלת באוכל שלך בכל מקרה.עם מה לדעתך מייצרים את רוב השמנים הצמחיים?עם

ממסים, אותם פחמימנים או דומים בהם אנו משתמשים כממסים.

תן לי רק לשאול אותך - האם אתה באמת תמיד שוטף ידיים כשאתה מכניס בנזין לרכב שלך?אם כן,
המשך לדאוג לגבי שאריות ממס אפשריות בשמן שהופק כהלכה.אם לא, או אם אתה זוכר לפחות פעם
אחת שבה לא שטפת אותם, אנא מצא משהו אחר לעשות, יש באמת הרבה נושאים חמורים יותר לדאוג

לגביהם.

יש הרבה יותר רעל בכל כדור וכדור שאתה בולע, זה בטוח.ולגבי מוצרי נפט - האם אתה נוטל ויטמינים,
למשל?הידעתם שרובם עשויים מנגזרות נפט?

ואם אתם חושבים שלעולם לא תכניסו לפה משהו שעשוי מנפט, אז הרשו לי לשאול אתכם - במה בדיוק
אתם מצחצחים שיניים?עם חתיכת עץ או מברשת שיניים?ומה לגבי פריטים ואביזרים אחרים לטיפול
שיניים שעשויים פלסטיק על בסיס נפט?האם אתה לא משתמש או לא השתמשת באף אחד מהם?אם

מיוצרRSOיש לך או יש לך, אז שוב, יש דברים אחרים לעשות מאשר לדאוג לגבי שאריות ממס ב-  
JBכהלכה.

"הסבר פשוט מאוד לשאלה שלא נגמרת...אני אישית השתמשתי בנפטה, איזו, אלכוהול ובוטאן להכנת
שמן...וללא ספק הכי טוב ... הכי נקי ...הכי חזק...והשמן הכי טעים היה מהנפטה...אני לא מבין מה
אנשים לא אוהבים... לא נשאר דלק בכלל כשעושים את זה כמו שצריך...ונראה שהנפטה מפשיטה יותר

את הצמחים...זה עושה את זה הרבה יותר מהר...אז שמן נקי יותר...)זהב(..." פיטר

"האנשים האלה רדפו אחרי באתר האינטרנט שלהם.הקבוצה של ארין שונאת את האדמה שריק הולך
עליה.והם דופקים את כל מי שמזכיר את ריק.בעיני זה לא מה שמרפאים צריכים לעמוד בו.

כל העניין של נפתא בעיני הוא תירוץ להעניש את ריק.כי בסופו של דבר כולם יודעים ששמן קנאביס
ישלול את הרעלים בנפטה.ריק תומך בנפטא כי זה קל לרוב האנשים למצוא.ריק מציין בבירור שההעדפה
שלו היא אתר - ואוהב מזקק.נפטה מייצרת שמן חזק - כלומר המפתח - שמן חזק - משהו שהמתנגדים
משאירים בחוץ.אלכוהול דגנים אינו מייצר שמן חזק - ומי שמוציא את ריק לאשפה יודע את זה.הנפתה
היא תירוץ לבלבל אנשים - אז הם יכולים לומר שהשמן שלהם טוב יותר.איפה האנשים האלה היו לפני
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ריק - איפה היית בבקשה?" טום

5-6 מעלות צלזיוס ומורכב ממולקולות עם 90 מעלות צלזיוס ל-30"נפטה קלה היא החלק הרותח בין 
6-12 מעלות צלזיוס ומורכב ממולקולות עם 200 מעלות צלזיוס ל-90אטומי פחמן.נפטא כבד רותח בין 

תהליך )באמצעות  גבוה  אוקטן  בעל  בנזין  להפקת  הזנה  כחומר  בעיקר  משמשת  פחמנים.נפטה 
הרפורמציה הקטליטי(.הוא משמש גם בתעשיית כריית הביטומן כמדלל, בתעשייה הפטרוכימית לייצור
)ניקוי(.המוצרים הנפוצים המיוצרים בו ליישומי ממס  ובתעשייה הכימית  אולפינים בקרקרים בקיטור, 

כוללים נוזל מצית, דלק לתנורי מחנה וכמה ממסים לניקוי".

"ממיסים, נפטה, תזקיק נפט...נשמע רעיל כמו מעבדת מת' או משהו.נא לפתח שיטה לעיבוד עם מים.
האם זה אפשרי?" נוצרי

גרועה תוצאה  עם  מיותרת,  נוספת  עבודה  הרבה  ידרוש  וזה  כמונו  חומר  אותו  את  תייצר  לא   --
JBמשמעותית.

"זה חבל.הלוואי והייתה דרך.הממיסים והשאריות שלהם רעילים ומסוכנים".נוצרי

-- אין שאריות שתצטרך לדאוג לגביהן כאשר השמן מיוצר כראוי.האם אתה מוכן לקבל את זה כעובדה?
JBעם מה לדעתך מייצרים את רוב השמנים הצמחיים?

ו/או 5.לנפטא קלה יש CnH2n+2"לנפטה יש את הנוסחה הכימית של   אטומי פחמן, המסתכמים ב-6 
C5H12-ו  C6H14הידועים גם כפנטן והקסאן.אז מה שאתה מחפש, זה נפטה שהיא אך ורק תערובת ,

של פנטאן והקסאן". ווטר

"רק רציתי לפרסם משהו על ממיסים.הלכתי לחבר שלי שיש לו כמה תואר שלישי ותואר שני בכימיה,
מ"ל של5ושאלתי אותו מה אני יכול לעשות כדי להסיר לחלוטין את הנפטה מהשמן.הוא אמר, "קח   

איזופרופיל אלכוהול וערב אותו פנימה לאחר שהפסיק לבעבע בפעם האחרונה.זה יתאדה וייקח איתו את
הנפטא.ממס רעיל הופך אז לממס לא רעיל.זה לא השם האמיתי שלי, חבל שאני לא יכול להשתמש

בחשבון האמיתי שלי מחשש שיפוטרו או יתקבלו לעבודה כאחות". בובי

בבריטניה, חפש את 'מחיקת לוח' או 'מחק פאנל מהיר'.זהו מוצר המשמשNaphtha"כדי למצוא את   
לתיקון פחחות רכב, כדי לנקות את המתכת ולא להשאיר שאריות.הקושי הוא למצוא רשימה מפורטת של

 איזופרופנול אמור להיות קל למצוא." אמ99.9%המרכיבים המדויקים שכן הם יכולים להשתנות.

באמצעות  שלך  התהליך  אחר  VM&P"עקבנו   Naphthaשניים למעט  התוכנית  לפי  התנהל  והכל   
הראשונים של משיכות המזרק שיצאו קצת יותר נוזלי ממה שציפינו.הוספתי כמה טיפות מים וניסיתי שוב
ונראה שזה בסדר.הדאגה/שאלה היחידה שלי היא הטעם.זה עדיין טעים כמו ממס.זה בסדר או שאני

 שעות בכל פעם שהוא לוקח את השמן.האם זה נכון עד12צריך לעשות עוד משהו?המקבל זה ישן כ-
שהוא מפתח סובלנות?כל עזרה תתקבל בהערכה רבה." פמלה

 אומרים שהוא צריך להיות אותו חומרMSDS אינו ממס טוב )למרות שחלק מגליונות VM&P-- נראה כי 
כמו מה שהיינו רוצים להשתמש בו(.נראה שזו נפטה כבדה ונראה שהיא לא מתבשלת לגמרי ונראה

שהיא דורשת טיפול נוסף.

 מעלות צלזיוס למשך כמה שעות, אולי130הייתי מוסיפה מעט מים ומכניסה לתנור חשמלי בחום של 
למשך הלילה, או עד שהממס נעלם לחלוטין, יש אומרים שלוקח עד ארבעה ימים להסיר את שאריות
הממס.לא אמור להיות טעם לוואי ממס אם השמן מיוצר כמו שצריך והשמן לא צריך להיות נוזלי, הוא
צריך להיות יותר כמו גריז.ודא שהשמן באמת מסונן כראוי, שכן שאריות ממס נוטות להידבק לחומרים

צמחיים.

כל שעליך לעשות הוא לבצע בדיקת אצבע עם הממס שאתה רוצה להשתמש בו.טבלו בו את האצבע
 שניות או מהר יותר.ככל שהוא מתאדה מהר יותר, לא משאיר30וראו אם הוא מתאדה לחלוטין תוך 

סרט, כך ייטב.
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,CAS 64742-49-0אם אינך יכול להשיג נפטא אליפאטי קל טהור )נקרא גם בנזין באירופה, בקש מספר 
הוא נמכר בשמות רבים ושונים, לא הסוג המשמש כדלק במכוניות אלא הסוג המשמש כממס או מדלל

 איזופרופיל אלכוהול -- זה נראה שאפשר למצוא99.9% או אפילו טוב יותר 99%צבע(, הייתי הולך על 
כמעט בכל מקום בעולם.

נכון לעכשיו אנחנו מעדיפים נפטא קליל אליפאטי )עם רתיחה נמוכה ומודרנית(, מכיוון שהיא מייצרת
יותר מרוב הממיסים האחרים שנמצאים בשימוש כיום.ככל שיש פחות חומרים שמנים טובים וחזקים 
צמחיים וכלורופיל בשמן כך הוא פועל כתרופה טוב יותר, טעמו טוב יותר ועוצמתי יותר.כל הטריק הוא עד

JBכמה השמן חזק ומרגיע.כמה שיותר חזק ומרגיע יותר טוב.

 או אפילו שרוויןLowes או Home Depot או Tractor Supply"הנפטה הנכונה לא נמכרת בארה"בלא ב-
מעלות צלזיוס וחוסך את הממס100וויליאמס.זה עדיין נמכר בקנדה.יש לי חבר שאכן מזקק אותו ל-  

שיורד, לשימוש להכנת שמן." סטיב

ניתן לסמוך על כל הנפתה המיוצרת לא  גר בארה"ב אז לא תקבל את הנפתה הנכונה,  "אם אתה 
טהורה נפטה  תקבל  לא  ממס.לעולם  של  זה  בסוג  מרכיבים  על  הרופפת  הרגולציה  בגלל  בארה"ב 

 יכול להיות לגמרי לא עקבי מבקבוק אחד למשנהו ואפילו לא מפורסם כטהור.VM&Pבארה"ב, אפילו ה-
,Grain alcohol או ISOבקנדה הם מייצרים נפטה טהורה וזה הממס הטוב ביותר לשימוש בהשוואה ל-

אל תעשה טעות ענקית ותבזבז תרופות או אפילו גרוע מכך תעשה את עצמך או מישהו אחר חולה עוד
יותר על ידי שימוש בממס הלא נכון.שימו לב שהנפטה הזמינה בארה"ב אפילו תייצר שמן שנראה כמו

שצריך אבל עדיין זה עלול לגרום לכם לחלות מאוד". מִרדָף

-- העובדה שנפתה אליפטית טהורה לא נמכרת בכל מקום בארה"ב לא אומרת שנפתה אליפטית טהורה
 מעלות צלזיוס אינה קיימת או שכן. לא לייצר60-80 ונקודת רתיחה סביב CAS 64742-49-0עם מספר 

שמן טוב יותר מרוב הממיסים האחרים, כאשר משתמשים בהם כראוי.אם אתה לא יכול להשיג נפטה
 איזופרופיל אלכוהול תהיה הבחירה השנייה שלנו.99.9% או אפילו טוב יותר 99%קלה טהורה, 

אבל עדיין לא הייתי מוותרת - נפטא קל או ממסים דומים משמשים להפקת שמנים מצמחים, אז הייתי
בודק עם יצרני שמנים צמחיים ורואים במה הם משתמשים.איפה שאני גר באירופה, אני יכול לקנות את
הממס כמעט בכל חנות לחומרי בניין או צבע, זה אחד הנוזלים הטכניים הכי נפוצים שזכורים לי מילדותי,
השתמשנו בו להסרת שומנים של שרשראות אופניים וכו', ולמעשה לכולם היה בקבוק. ממנו בבית.אז כל
הוויכוח הבלתי נגמר הזה על ממסים נראה לי קצת מגוחך.כאשר אתה משתמש בנפטה הקלה הנכונה,
אין שום שאריות ממס שצריך לדאוג לגביהן, אולי כמה עמודים לדקה, בדיוק כמו ברוב השמנים הצמחיים

JBהזולים שלעתים קרובות מיוצרים עם כמעט בדיוק אותו ממס כמו מה שאנו ממליצים.

 פיירקס עובדים הרבה יותר טוב.את9x13"מבשלי אורז מבאסים.מחבת חשמלית ותבנית אפייה בגודל 
השמן הרבה יותר קל לקצור מהפיירקס ואין טפלון.אפנון טמפרטורה הוא גם הרבה יותר ניתן לשליטה.

.אתה הולך להיתקל באנשים יותר חכמים ממך.זה פשוט כמו שזה.למדJBאתה עמוק בתוך האגו שלך 
." ג'ודיJBמהם במקום לחסום את הידע שלהם מדעתך.לכל אחד יש חלק קטן מהפאזל 

-- ג'ודי, כמובן, פיירקס זה נהדר, במיוחד עד שהוא נשבר ואתה מאבד את כל השמן שלך.עליך להבין
יכולים לא  שאלו הוראות חיוניות המיועדות לשימוש בכל העולם עם כמה שפחות ציוד.אנשים רבים 
להרשות לעצמם או אפילו למצוא סיר אורז במדינות מסוימות, זה לא כל כך פשוט כמו שכולם חושבים

שזה.

כמובן שאנחנו יכולים להראות לכם דרך מאוד מסובכת ויקרה להפיק את השמן אבל תצטרכו להבטיח לי
שתשב כאן כל יום במשך שנה ועונה על שאלות בנושא.רוב האנשים עדיין לא שלטו בסיר אורז והם היו
רוצים לעבוד עם סוגים אחרים של מיצוי, בעיקר על סמך אמונתם או בגלל שהם 'חושבים' שמשהו צריך

להיעשות אחרת.

RSOמיוצר בצורה זו, הוא נוסה על בני אדם וזה עובד.לגבי שיטות אחרות, אני חושב שניסינו אותן  
לאורך השנים, אל תחשוב שלא.אבל כל מה שאני יודע שאף שיטה אחרת לא נוסתה על כל כך הרבה
אנשים עם הצלחה כזו.וזכור שאנו מתחילים היכן שאחרים עצרו, החולים הסופניים שלנו זקוקים לשמן
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JB.תרצה או לא תרצה.RSOהטוב ביותר שהם יכולים להשיג - וזה 

"נפטה אליפטית קלה עבדה נהדר היה בטעם נהדר, לא נשאר שמץ של ממס בשמן שלי.אם תפעל לפי
ההוראות של ריק לא אמורה להיות לך שום בעיה". ריק

קטגוריות עיקריות של נפטא - קל וכבד.נפטה קלה אינה מכילה בנזן, לזה התכוון ריינה )לא2"ישנן   
הקסאן(.אמנם לא הייתי ממליץ אפילו על נפטה קלה אלא אם כן ניתן לבדוק את תמצית הקנאביס לאחר
הפקת שאריות נפטה, אך ניתן להשתמש בה אם זה כל מה שאתה יכול לקבל עבור ממס.המפתח הוא
לוודא שאתה מרתיח את התמציתלמצב שומן סמיך -- בשלב זה רוב הנפטה אמורה להיעלם.שימוש
והנטול ממסים, אך מעבר ליכולת של רוב האנשים בציוד זיקוק הוא הדרך לייצר את השמן הטהור 

הממוצעים.מקווה שזה יעזור." סימן

"ריינה, אני לא מתכוון להתווכח איתך.מתוך ויקיפדיה: "אתר נפט, למרות המילה הנרדפת שלו לבנזין,
אין לבלבל עם בנזן או בנזין, וגם לא צריך לבלבל אותו עם בנזין, למרות שבשפות רבות קוראים לזה
בשם שמקורו בנזין, למשל "בנזין" )גרמנית(, " בנזן" )הולנדית( או "בנזינה" )איטלקית(.אתר נפט הוא

.כמוC6H6תערובת של אלקנים, למשל, פנטאן, הקסאן והפטן, ואילו בנזן הוא פחמימן מחזורי, ארומטי, 
כן, אין לבלבל את אתר הנפט עם קבוצת התרכובות האורגניות הנקראות אתרים, המכילות את הקבוצה

'. הרקע שלי הוא מיקרוביולוגיה -- שבה למדתי כימיה אורגנית, קצת ביוכימיה / קצתRO-Rהפונקציונלית 
כימיה אנאורגנית... אני בהחלט לא יודע הכל, אבל אני יודע קצת.נפטה קלה אינה מכילה בנזן - נקודה.

אני אתעלם מהתגובה שלך.זה יהיה לטובת כולם אם לא תעלה טענות מחוץ לנתונים מדעיים". סימן

נכון, שאריות ממסים לרוב הם רעל! לב מרעל.חברות התרופותTHC"לא  אי ספיקת  יכול לתקן  לא   
הגדולות הן מי שצריך לייצר את המוצר הזה או אנשים שעברו קורס הסמכה בנושא בטיחות, לא חובבי

קנאביס בחצר האחורית". דרק

-- הם יכולים לייצר שמן בעצמם, אין לי בעיה עם זה.אין שאריות ממס שתצטרך לדאוג לגביהן אם השמן
JBמיוצר כראוי.

"ג'יי.בי, אתה קדוש על כך שאתה משלים עם מה שנראה כמו מאות תלונות ושאלות מוזרות יום אחרי
יום.אני רק רוצה להודות לכם על שהייתם כאן והייתם פעילים בתמיכה בריפוי נגד גל התעמולה שמנסה

לערער את העבודה הזו.תתביישו להם, כל הכבוד לכם!" מרילין

"מה היית רוצה לתת לאבא שלך?הטוב שבטוב או משהו שנראה דומה אבל פשוט אין לו את ההשפעות
הנכונות?כאשר מכינים את התרופה לפי הוראותיו של ריק, הסיכוי לכישלון במהלך הטיפול נמוך מאוד.
כשאתה מכין את השמן לפי הנחיות של 'מומחים ומדענים', אתה מייצר מוצר אחר.ועל סמך הניסיון שלנו,

ייתכן שהוא לא יעשה את העבודה כמו מה שאנחנו ממליצים.

אז אתה רוצה שאשתוק ואתן להם לספק אשפה בדרגה נמוכה?או שאתה מעדיף ללמוד ממני/מאתנו
JBולדעת איך לעשות את זה נכון כדי שיהיו לך אותן תוצאות שהמטופלים שלנו מדברים עליהן?" 

מסכים  באותהJB"אני  ולהשתמש  כמוהם  אינטלקטואלית  רמה  לאותה  להגיע  צריך  אתה  .לפעמים 
טקטיקות כמו האנשים שאתה מנסה להגיע אליהם.בין אם זה ריב או דרמה.יש אנשים שמגיבים רק

לדרמה ולמריבות.עצוב ככל שיהיה.רוב האנשים עדיין לא בוגרים ככה". מיצי

איזופרופיל, זה מה שהיה הכי זמין עבורי.אני משתמש בקרם של ניצני99%"אני משתמש באלכוהול   
 אורגני וללא חומרי הדברה, מטופח היטב ויבש עצמות.אנימערבבים את זה עם100%היבול שלי, גדל 

 חודשים מנטילת6 ותוך 4זני אינדיקה מרובים.טיפלתי בחולה עם לימפומה של הודג'קין, הוא היה בשלב 
השמן לפי ההוראות, הוא כעת נקי מסרטן!!תודה לך ריק סימפסון על ההקרבה שהקרבת כדי שהמידע

 לעזרה, יש לו גידול באחת הכליות4הזה יהיה זמין לכולם!רק לאחרונה פנה אלי חולה סרטן נוסף בשלב 
שלו שאינו ניתן לניתוח.מתפלל לקבל שתי תרופות מאושרות ברצף.אלוהים יברך אתכם ריק סימפסון

GrowGoddessוג'יי.בי, המשיכו להפיץ את הבשורה וללמד אנשים על שמן ההמפ המרפא הנפלא הזה." 

- ערבוב של מספר זנים הוא תמיד רעיון טוב.תסתכל על זה בפשטות, אתה לא יודע למה בדיוק זן מסוים
טוב, אז כשאתה מערבב כמה זנים, אתה מקבל שמיכה הרבה יותר טובההשפעה.בנוסף שמנים כאלה
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יקחו אותך הרבה יותר גבוה - מי שמעשן קדירה 'בפנאי' יידע על מה אני מדבר.דמיינו שאתם יושבים עם
החברים שלכם ושכל אחד מציג את הניצן הטוב ביותר שיש להם.תוך כמה שעות, לא תוכל לעשות
הרבה.וזה האפקט שאתה צריך בשביל התוצאות הטובות ביותר, אז שוב, ערבוב הזנים הוא הדרך

, אני תמיד שמחה לשמוע על אנשים שפשוט עוקבים אחרGrowGoddessללכת.איחולים ותודה לך, 
JBההנחיות ומקבלים את התוצאות שעליהן מדברים.

"אני משתמש באלכוהול איזופרופיל באפס מעלות פרנהייט. רק במיכלי נירוסטה ובמסננת סט על מסך
לחילוץ. אחר כך אני מסנן דרך שלושה מסנני קפה גדולים במסננת על מסך מעל מחבת שנייה. תוצאות

." מיכאלHep Cסופיות הן רק טריכומות במסנן. המתכון הזה הוא מה שלקחתי בשביל להביס את 

, הסתכלתי על כל המותגים100ºC, יש לי בעיה עם סיר האורז החשמלי, כל מה שראיתי יורד ל-JB"היי 
בשוק ובכל מה שיש להם תרמוסטט שנכבה כשהתוכן מגיע לטמפרטורה.מה אתה ממליץ?" כריסטינה

 מעלות130-- כריסטינה, מה בדיוק הבעיה?אתה תמיד יכול להכניס את השמן לתנור חשמלי שמוגדר ל-
JB אותו כך.decarboxylate מעלות צלזיוס( ולהשאיר אותו שם כשעה ולעשות 266צלזיוס )

 מעלות110 מעלות צלזיוס, סיר האורז החשמלי נכבה!הממס לא מגיע ל-100"כשהטמפרטורה מגיעה ל-
צלזיוס". כריסטינה

-- הממס לא באמת יכול להגיע לטמפרטורה הזו כי הוא ירתח, אני חושב.המשיכו להרתיח את הממס עד
שהסיר נכבה בפעם הראשונה )הוסף כמה טיפות מים למנה האחרונה(.לאחר מכן הניחו לו להתקרר

JBוהפעילו אותו שוב.זה כל מה שאנחנו עושים.

"מדליק בחזרה, ונותן לרתוח עד שהוא חוזר ל?ואז נכבה והשמן כבר נגמר?" כריסטינה

-- הפעל את סיר האורז, הרתיח עד שהוא מפסיק בפעם הראשונה, ואז המתן חמש דקות עד שהוא
יכבה בפעם השנייה.לאחר מכן שופכים את השמן בכוס והמתן עד שהוא  מתקרר, הפעל אותו שוב 

מעלות צלזיוס )130נירוסטה ומכניסים אותו לתנור ב- מעלות פרנהייט( למשך שעה והשמן שלך266   
JBמוכן.

, הצלת את חיי.כריסטינהJB-- תודה 

"אתה נושם את הנפתה בזמן שאתה מכין את השמן.אתה נושם רעל כשאתה עושה את זה ככה.אם
אתה יכול להריח את זה, אתה כבר מת.הרחתי דלק מחנה קולמן, דלק מצית זיפו ונפתה המשמשים
בחלקם ניקוי ויישומים תעשייתיים מאות פעמים בחיי...עדיין לא מת.לצחוק בקול רם.ברצינות...אם אתה
משתמש בממס טהור )ללא תוספים(, ומרתיח את הממס כראוי עם קצת מים שתוספת נקודת רתיחה
גבוהה יותר בסוף, בין אם זה איזו, אלכוהול או נפטה, אתה הולך להוציא הכל.אתה בולע הרבה יותר
נפטא השואב את הגז שלך במכונית שלך במשך שנה, ממה שהיית מקבל משימוש חיים שלמים בשמן

עשוי כהלכה". מתיו

ה- Big"גישת   Pharmשל מדע  בריאות,  על  מבוססת  אינה  תרופות  לפיתוח  אחת  מולקולה  בעלת   
תוצאות... היא מבוססת על רווחי פטנטים, ועיוותה לחלוטין את הדרך בה אנו מסתכלים על תרופות
צמחיות.רובם מתרחשים עם חוצצים טבעיים, ובידוד תרכובת אחת סביר מאוד שלא יהיה בריא כמו

 כשהם אומרים שצורתו של100%השימוש בהם בצורות שבהן הם מתרחשים.אתנו-בוטנאים צודקים ב-
צמח שימושי היא זו שהוא /גודל/ אליה, גם אם רק על ידי מגדלי מזון של בעלי חיים המפיצים את
הזרעים והאבקה של הצמחים הטובים ביותר.צמחים המשמשים לרפואה יהיו היעילים ביותר בשימוש

 של זרעי קנבוס - הם אופטימלייםEFAרפואי ביחס הטבעי שלהם בין רכיבים כימיים - תסתכל על יחסי 
סוגי ה- ותקרא לזה תוסף פלאEFAלבריאות האדם.למה שתוציא את אחד משלושת  אותו,  , תחדד 

 אחרים שמתעלמים מהם, שהשילוב ביניהם הוא הצורה הבריאה ביותר(?זה טיפשי."2)כאשר יש גם 
אלן

, מצאתי את הנפתה הזו באזור שלי...)קישור( לא כתוב נפתא קלה... האם זה עדיין יעבוד?שובJBש.היי 
תודה על כל העזרה והמידע הסופר!
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 כדי לראות אם מדובר בנפטה קלה טהורהMSDSא.זה צריך להיות נפטה אליפטית קלה -- בדוק את ה-
, ולא מהסוג המשמשבֶּנזִין, לאבנזיןללא תוספות(, שליט באוסטרליה, בנזין )טכני או תעשייתי( באירופה )

כדלק במכוניות(.הוא נמכר בשמות רבים ושונים.הוא משמש כמדלל צבע, ממס, מסיר שומנים, זה היה
בעבר ממס ביתי נפוץ מאוד או מסיר שומנים טקסטיל, זה יכול לשמש גם כנוזל מצית וכו'.נקודת רתיחה

 מעלות צלזיוס, ככל שפחות כך ייטב.60-80בסביבות 

יש למרוח קצת על צלחת פטרי נקייה או לטבול בה את האצבע ואם היא מתאדה תוך שלושים שניות ולא
מותירה שאריות שומניות, זה אמור להיות בסדר לשימוש.יש הרבה ספקים, אני לא יכול להגיד לך איזה

מהם הכי טוב או מה היינו ממליצים כרגע, אז אנחנו מספקים רק הנחיות כלליות.

, תזקיק נפט טהור, ללא תוספות, אם אפשר, ונקודת הרתיחה צריכה להיותCAS 64742-49-0מספר 
נמוכה ככל האפשר.רוב בתי הזיקוק מייצרים את זה, פשוט שאל אותם מה הם היו ממליצים עבור

תמציות צמחים.

 בדרגת99% איזופרופיל אלכוהול או האלכוהול היקר מאוד 99.99%או  99%האפשרות השנייה היא 
מזון.אלכוהול איזופרופיל ואלכוהול באיכות מזון אינם יעילים כמו ממס כמו נפטה, והם מפשיטים יותר
חומרים צמחיים וכלורופיל בשמן, מה שהופך אותו פחות חזק וטעים, לכן אנו ממליצים להשתמש בנפטה

תמיד כשאפשר/זמין.איחולים, ג'יי.בי

ש.ריק, במקסיקו 'נפטה' הוא רק אחד מכמה שמות מוצרים מסוג נפטה.כדי להימנע מטעות קטלנית,
האם יהיה לך במקרה את השם המדעי של ה'נפטה' שבה אתה משתמש, בבקשה?

א.חפש נפטה קלה טהורה ללא מרכיבים נוספים.זה בעצם זהה לדלק של קולמן שתוכל לראות בתמונה
למטה, אבל חפש נפטא ללא תוספים נגד חלודה שמתווספים לדלק של קולמן.

99%אם תגלה שנפתה אליפטית קלה אסורה במדינה שלך )מה שהיה במקרה בהונדורס, למשל(, חפש 
יותר  איזופרופיל אלכוהול, זה אמור להיות קל לאתר.99.9%או  אלכוהול הוא הממס השלישי99%   

שנשתמש בו, אבל היינו עושים הכל כדי להימנע משימוש בו מכיוון שהוא מפשיט יותר מדי כלורופיל
וחומרים צמחיים לא רצויים אחרים.יש כאלה שאוהבים להקפיא את הממס ואת חומר המוצא כאשר הם
משתמשים באלכוהול איזופרופיל או אלכוהול כממס.אנחנו באופן אישי לא משתמשים בממיסים האלה
אלא אם כן אנחנו חייבים ואנחנו לא אוהבים להקפיא את הידיים שלנו, אז אנחנו לא ממש מקדמים
עוזר לשפר את איכות השמן.כאשר אתה משתמש בנפטה קלה יש אומרים שזה  הקפאת זה, אבל 
טהורה לא קוטבית עם נקודת רתיחה נמוכה, אתה לא צריך להקפיא שום דבר ועדיין תקבל מוצר טוב אם

JBתפעל לפי ההוראות.

"אני פשוט שמח שאנשים לומדים דרכים חדשות לעשות את זה, זה אומר שהחדשות מגיעות לשם".
אלישיה

ייבדק.אני מעדיף להשתמש במה שכבר הוכח שעובד, -- תן לנו לקוות שזה לא יהיה אתה שהשמן 
JBבמיוחד אם הייתה לי מחלה סופנית, כמו שרוב החולים שלנו עושים.איחולים לכל הנסיינים.

ב- מציע להשתמש  סימפסון  ריק  כל,  ורובNAPTHA"קודם  טובה,  לא  כלל כבחירה  בדרך  מוכר  .זה 
, כממס.Everclearהאנשים משתמשים באלכוהול עם הוכחה גבוהה, כמו 

 חודשים.הוא15שנית, הבן שלי בן שנתיים, אובחן כחולה בסרטן מוח ועמוד השדרה סופני כשהיה בן 
 חודשים, ללא כימותרפיה או הקרנות, והגידולים שלו נעלמים!8 במשך THCקיבל שמן קנאביס גבוה ב-

למעשה, רובם נעלמו לגמרי, נשאר רק אחד!!שמן קנאביס עובד!" סוזטה

"פַנטַסטִי!!!אני מתפלל שיש לו החלמה מלאה וזה נשמע שכן.למה אנשים לא יכולים להסתכל על זה כאל
תרופה ולא כתרופה כדי להתגבר?זו רפואה והממשלה לא רוצה שנשתפר, הם מעדיפים לראות אותנו

 הסרטן לא חזר.אני2013מתים.גם לי היה סרטן והרבה הרבה בעיות רפואיות.בשלב זה, מאז אוגוסט 
באמת מאמין שזו התרופה לסרטן.למה כולם לא יכולים לפתוח את העיניים לאמת!!!” לינדה

עם המיוצרים  משמנים  יותר  חזקים  כלל  בדרך  הם  קלה  אליפטית  נפטה  עם  המיוצרים  שמנים   -
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Everclearככל שהשמן חזק ומרגיע יותר כך הוא עובד טוב יותר כתרופה.אז אם אני במקומך, הייתי.
שוקל מחדש את הממס שבו אתה משתמש ובמקום זאת הייתי משתמש בממס לא קוטבי.איחולים טובים

לך ולבן שלך, ג'יי.בי

ב-  ירקרק לשמן.כעת אנו מחפשים Everclear"השימוש  גוון  יוצר   99.9% ISOיכולים מכיוון שאיננו   
להשיג נפתא קלה אליפאטית בצורה טהורה כאן." שרה

 יש להגדיר במקפיא למשך הלילהISO 99%, ו-95% הוכחה, Everclear 190"הקפיא את הממס שלך - 
ולהשתמש בו מיד לאחר הוצאתו מהמקפיא.כמו כן, הקפאת הניצנים היא רעיון טוב.אם האלכוהול מקורר

 דקות - פעמיים כשהאלכוהול עדיין ממש קר, לא אמור להיות לו3-5במקפיא ואתה עושה כביסה מהירה 
גוון ירוק..." חוסה

- כמה שפחות ירוק בו יותר טוב.ככל שפחות חומרים צמחיים בשמן כך הוא חזק יותר.זה די הגיוני.אם
תבחר להקפיא את הניצן והממס, כנראה שהייתי עובד בכפפות.כאשר אתה משתמש בממס לא קוטבי

JBטוב ובניצן טוב, אין צורך להקפיא שום דבר ועדיין תפיק שמן נהדר.

"האם אני יכול לעשות שמן טוב מחשיש?ולהשתמש פחות בנפטא?" ג'ון

JB-- לא תכין שמן טוב.

"מעניין.באופן טבעי חשבתי להיפך.דרושה עזרה בבקשה?" טיילמן

-- איזו עזרה?זה לא זה, אתה לא תעשה את מה שאנחנו מדברים עליו מהאש.אפשר להמיס אותו
THCבנפטא קל ולסנן והוא יהיה חזק יותר מהאש אבל זה עדיין לא יהיה זה וממילא לא תכינו ממנו שמן 

95-98%.JB

"ג'ינדריך באייר, מה דעתך על אפייה עם דמעות עוף החול?כאילו אם הייתי שם את זה בכוס חמאת
LinZyבוטנים זה משהו?" 

-- לינזי, אני בדרך כלל אומר לאנשים לשים את השמן על כל מה שהם רוצים להכין איתו.כך תוכלו לראות
איך יש שם שמן.מה שאנחנו ממליצים הוא כל כך חזק שבכל מקרה תצטרכו לחשוב במיקרוגרם למנה,
אז פשוט שימו טיפה מהשמן על גבי כוס חמאת הבוטנים אם באמת צריך.אתה יודע שאנחנו מעדיפים
כשאנשים אוכלים את השמן ישירות מהמזרק, יש לזה את היתרונות שלו.ערבוב זה עם מזון תמיד ידלל

JBאת התרופה.

"אבל אל תגנה את מועדון המעריצים שלך, שכן מיצוי האפייה והחמאה הוכיחו את עצמם כמרפאים
והרבה פחות מתחמקים...כולנו במאבק הזה ביחד בבקשה אל תוקיע אחרים שמנסים". פמלה

קנאביס שמן  כמו  והתחדשות  ריפוי  תכונות  אותן  את  מספקים  אינם  וחמאה  אפייה  פמלה,  "מיצוי 
PERIODזה ירפא סרטן, ירחיק את הסימפטומים של קרוהן, ירפא סוכרת, מחלת ליים, אתה שם את.

זה!חמאה או מאכלים לא ישוו בכלל אלא אם כן היית משתמש בדמעות עוף החול במאכלים שלך אולי.
LinZyשלום ואהבה." 

על שיטה פחות יעילה.שמן ישר לקבלת התוצאות הטובות ביותר, התרגלו"פמלה, אני לא יכול להמליץ 
JBאליו ואז הגבירו את המינון.מאכלים לרוב בלתי צפויים, בדרך כלל לא יודעים כמה שמן יש בהם וכו'. 

"אני לא בטוח אם יש לי סיר אורז או סיר חרס.הגדרת הטמפ' אומרת רק מד נמוך היי, האם יש דרך
שאני יכול לבדוק את הטמפרטורה?" ג'רמי

יש  אורז  חרס.לסיר  סיר  יהיה  דב2"זה  ומחממים."  כלל.מבשלים  בדרך  הגדרות   
"קח מדחום לבשר או מדחום לנקודת לייזר ובדוק את הטמפרטורות עם מדיום אחר כמו מים או שמן.
נשמע שיש לך סיר חרס שאפשר להשתמש בו אבל אתה חייב כל הזמן לראות את הטמפ', עדיף לקנות

סיר אורז". לוק

"אפשר להשתמש בוודקה?" מוניקה
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JB-- לקוקטיילים?כן.

ידי ה- על  פירושו פשוט נחשב בטוח  מזון"  גבוהה שם.אז עצם האמירה שלFDA"דרגת  .לא ברמה 
"אלכוהול בדרגת מזון" לא עושה את זה טוב יותר מאשר, נגיד, כל אלכוהול גנרי.ואם אתה פרנואיד לגבי

ממס אחד, אתה צריך להיות פרנואיד לגבי כולם". בן

"אני לא מצליח להשיג את האלכוהול האיזופרופיל או הנפטה במדינה שלי!אז מה אני עושה?איך אני
משיג את השמן הזה כי אני לא יכול להכין אותו בעצמי?" עיישה

-- תכין את השמן עם מה שאתה יכול למצוא ואז תאייד אותו מחדש, עיישה, זו כנראה תהיה הדרך
JBהטובה ביותר ללכת במקרים כאלה.

מכיוון ללכת  היחידה  הבטוחה  הדרך  הוא  בהידרו  אורגני  גידול  בקנאביס  רק  שימוש  מיצים,  "עבור 
שג'ינדריץ' באייר צודק יותר לגבי מה שיכול להיות אורב בצמח.לכולנו יש את הנושאים החמים של "חיית
בטוחות, קרא נאמץ שיטות  אם  בסך הכל  ונזהרים מהם, אבל  המחמד" שלנו שאנו חוששים מהם 
)בהבנה( את הנתונים המדעיים שנאספו ונסמוך על הקול הפנימי של הזהירות שנוכל לפי היגיון ליצור

את התרופות שלנו.

 נעשה כראוי, תוצאות המעבדה מראות שאין ממס בשמן.פשוט ופשוט זה רותח לעשות אתRSOכאשר 
זה נכון עם הממס הנכון.אשמח לראות ערכה זמינה באינטרנט שיש בה את כל מה שצריך מהממס,

אז כל מה שאתה צריך לעשות זה להוסיף את הקנאביסRSOהסיר/מחבת, הפלטה/מבער וכו' עבור   
שלך.אני חושב שזה יעודד חולי סרטן לעשות את זה בעצמם.

 שלי, אבל אני יודע שאםMRSAאני מודה לאלוהים על הבריאות הנוכחית שלי, אפילו עם התלקחות ה-
הגרוע מכל יגיע יהיה לי האומץ לעקוב אחר הוראות ריק סימפסון וג'ינדריך באייר כדי להציל את חיי כי יש

לי יותר מדי בשביל מה לחיות )בעל אוהב ותינוק שאנחנו מעריצים( להתמוטט מפחד.

אלוהים יברך את ריק וג'ינדריץ' על כוחם.אני גם מבקש מאלוהים שיברך את כל אלה שהולכים בדרך זו
בעצמם, כי זו לא הדרך הקלה אבל היא הדרך הנכונה לריפוי". פלטיפוס אמא

.הודעות כמו זו נותנות לי אנרגיה להמשיך במאבק הארוך, אך המשמעותיPlatyPusMom-- תודה רבה, 
ביותר, למען זכותו של כולם להשתמש בתרופה זו באופן חופשי.אני לא אפסיק עד שהמפעל הזה יהיה

JBלגליזציה מלאה ברחבי העולם, אני יכול להבטיח לך את זה.

יצרני כימיקלים מוסיפים מזהמים אחרים מסיבות מפוקפקות.אלה "ניתן לטהר את הממיסים.לפעמים 
עשויים להיות הרבה יותר מסוכנים מממס, ויש מעט אחידות באופן הוספה של אלה לממסים.מי שמבין
את המורכבות הכרוכה בייצור שמן, שרחוק מלהיות שאלה של ממסים בלבד, מוצא את הוויכוח מגוחך.
כמה תגובות קראת על הדברה כימית?מהו האחוז של אלה שאתה מוצא בדרך כלל לעומת ממיסים לא
מטוהרים?איפה הוויכוח הזה?הרבה אנשים צמצמו את הדיון הזה לבחירה של ממיסים.זה מגוחך!עשה

מחקר משלך, היה סקפטי, היה ציני והחזק את הראיות שאתה מקבל כעובדה ברמה גבוהה אדוני." פול

בממיסים אם אתה משתמש  ואקום  בתא  כאן, השתמש  מישהו  עם  להתווכח  אפילו  לך  אכפת  "לא 
פטרוכימיים ותסיר את השאריות, יצאתי מהפוסט הזה.שמן קנאביס מרפא סרטן, וניתן להסיר נפטא,
אלכוהול גרגרי מזון אינו עושה שמן חזק כמו ממסים פטרוכימיים.הרגע הכנתי קבוצות של ממס על בסיס

( מזון  גרגרי  ואלכוהול  טהורה(  קלה  אליפטית  )נפטה  שני190proof, 95%פטרוכימי  את  ובדקתי   )
השמנים עם מטופלים, ואתהתוצאות היו זהות פעם אחר פעם, השמן שנעשה עם נפטה קלה טהורה הוא
למעשה חזק ומרגיע יותר משמן האלכוהול הדגן.שים זאת כך אם אתה רוצה להשתמש בממס פטרוכימי
)נפטה, בוטאן, הקסאן, אצטון( השתמש בתא ואקום בסוף התהליך כדי לוודא שיש לך את השמן הכי נקי
שאפשר!!!שאקתי גם את דרגת המזון, ולקח אפילו יותר זמן משמן הנפטה להתנקות לחלוטין )מאפיון
ומבעבע בתא הוואקום( אז הנה, הבאת ממס פטרוכימי ודאגת מהשאריות, תעשה מה שהם עושים ב

, ותראו את השאריות נשאבות החוצה!!סוף התלהמותpsi 35את התעשייה והכניסו אותו לתא ואקום על 
וחוויה ממשית!!!!!” ראיין

"אם אתה משתמש בנפטה הנכונה, אז לא יישארו שאריות בשמן. בדקתי את זה במעבדה. אוקי, זה היה
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שגף מהאוויר העמוס000קצת שאריות, אבל מואאאאאאאאאאאאאאאאאאאאאאאאאאאאאאאאאאאאאא
בעיר, או בתחנת דלק כשאתה ממלא, או מצייר משהו בגינה שלך..." כובע

"אנחנו מייצרים שמן כבר לא מעט שנים, וכמו רובם התחלנו עם אלכוהול דגנים, אבל, לאחר זמן, הניסיון
יהיו רמות ממס שיוריותRSOלימד אותנו להשתמש בממיסים מיותרים. כאשר הוא מעובד כראוי, ל-  

. ניתן להשיג את אותו הדבר עם אלכוהול דגנים, כי זה רק האלכוהול שנמדד100ppmהרבה מתחת ל-
 שנעשה עםRSOאבל הקטע שמתעלם ממנו הוא שאלכוהול דגנים נושא מים ומים נושאים חיים. ראינו 

ISOוכשמסתכלים עליהם במיקרוסקופ אין חיים אבל כמה שמנים שיוצאים מבתי עסק, שמתעקשים על 
דגנים, מלאים בחיידקים חיים!

ביליתי הרבה זמן וכסף במעבדות ואני כנראה האדם היחיד שלקח שמן אלכוהול דגנים למעבדה ובדקתי
אותו לגבי שאריות ממס ורמות מים. למעשה, אני בטוח שכן, כי באמת אין כלי למדוד כמה מים יש
בשמן. הייתי צריך לגרום לרופא לעבוד עם מגוון כלים כדי להבחין בערך כמה מים "קשורים רופפים"
ו"קשורים בחוזקה" נשארו ולמרות שהוא לא הצליח לשים מספר מדויק הוא אמר שזה יימדד באחוזים,
לא חלקים למיליון. אז מעבדה ומדען שכנעו אותי לעולם לא להשתמש בשמן שמכיל מים. זה אירוני

 גרם של ממס0.06 אתה תצרוך 100ppmשהממס אינו מדאיג כמו המים, אבל תעשה את החשבון; ב-
 טיפות,1.2 גרם, או בערך 0.06במשך חודשיים או שלושה עד שתנצח את המחלה. 

 הוא לאISO עמודים לדקה של 100 על תוכנית הטיפול שלי. הרצנו את המספרים וב-GIעבדתי גם עם 
 החששות שלו עלו לאפשרות של מעיים רפויים וריח רע מהפה. זה10ממש היה מודאג וברמה הזו פי 

השמן שהשתמשתי בו כדי להציל את חיי והוא מה שאני משתמש בו היום לתחזוקה, אבל עכשיו כשבתי
מרקחת רוצים את השמן שלנו אנחנו צריכים להשתמש גם באתילי אלכוהול ועכשיו מספרי הבדיקה
יותר נמוכים בעוד שכמות ההחזרים מאוד מוּגדָל. שוב, כשהתחלנו לראשונה, הרגשתי חוזרים קצת 

 היא רעיון טוב בדיוק כפי שהרגשתי שזו בחירה טובה בממס. המדע והחוק הוכיחוEver Clearשהחזרת 
Ever להחזיר את TTBש"הרגשות" שלי שגויות; המדע הראה לי שמים יכולים להיות מזיקים ומדינות ה-

Clearהיא עבירה פלילית". שון 

"אני חושב שמה שריק וג'יי.בי מנסים לומר הוא ששיטת השמן של ריק הצליחה להרבה אנשים, ועד שיש
לנו הוכחות ששיטת מיצוי אחרת יעילה באותה מידה, היצמד למה שעובד." רבקה

מחלת הסרטןוגם עדות

 קיבלנו את תוצאות בדיקות הדם האחרונות של בעלי ולמרות שהוא נלחם בנגיף כאב22/4/13"בתאריך 
גרון בשבועיים האחרונים, מצבו טוב מאוד.תמצית שמן קנאביס של אינדיקה עושה עבודה נפלאה בריפוי

הלוקמיה שלו!

ספירת הלימפוציטים שלו יורדת בהתמדה והטסיות שלו נמצאות בטווח הנורמלי אז אל דאגהככל שאנו
,Blackberry Kushממשיכים עם אצווה הנפט הבאה שלנו, זהו תערובת אינדיקה של   Granddaddy

Purple-ו Washington Redמבורך ברטט הטוב והמחשבות המרפאות שנכנסות לכל טיפה של תרופה זו.
לריפוי סרטן.תודה לך קנאביס." דברה

"עבד בשבילי.החיים שוב מדהימים". זד

"לא יכול היה להגיד את זה טוב יותר!" פיטר

יש אמינות מדעית מלאה אם  אתה טורח לקרוא את הספרות המדעית" רוברט"לריק סימפסון אויל 
מלמד, הלא הוא ד"ר בוב

, ולטרנסלוקציה של חלבוןBad"העיכוב של מסלול ההישרדות של התא מוביל לדה-פוספורילציה של 
Bcl-2זה למיטוכונדריה, ולאחר מכן לאפופטוזיס." אמממ, תנאים של הדיוט בבקשה???” הִזדַמְנוּת 

JB-- זה מתורגם ל: "קנאביס הורג תאים סרטניים", צ'אנס.
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"מההערות והסרטונים הרבים שראיתי על שמן קנאביס אצטרך לומר שנראה שצמח ההמפ מכיל את
ההגדרה "ברירת מחדל" או "אופטימלית" לגוף האדם." רמי

"לכל דבר עם עמוד שדרה יש מערכת אנדוקנבינואידית.כמה חבל שחצי מהאוכלוסייה עדיין לא מודעים.
המערכת האנדוקנבינואידית צריכה להיות בכל ספר מדעי ורפואה.זה מה שבתי ספר צריכים ללמד את
הרופאים העתידיים שלנו.איך אנשים יכולים פשוט להתעלם מזה ברצינות, זה חלק מהאופן שבו הגוף

מתפקד.זו בחירה מושחתת ובחירה באיזה מדע 'אמיתי' לפרסם.זה תרגול שקרי.חחח" קלואי

 אוDNA"זה עובד כי זה אימונומודולטור חזק שמחזק או מתקן מערכת חיסון פגועה.זה גם מתקן את ה-
 הורס תרופות כמו מעכבי תמלול הפוך ומעכבי פרוטאז.על ידיDNAהנזק המיטוכונדריאלי שנגרם על ידי 

תיקון הגוף שלך מהנזק שנגרם מאורח חיים לא בריא או מסיבות אחרות ועל ידי היפוך הנזק שנגרם על
ידי תרופות ארב, כן, אתה יכול לומר שזה מרפא "עזרים"."ג'ון

"כל מחלה שיש לך תוכל להיעזר אם לא נרפא לחלוטין על ידי השמן הזה.כל שאלה שתהיה לך לגבי כל
מחלה, התשובה תמיד תהיה כן מהדהד." קתי

"זה ריפא דיסקים ניווניים בעמוד השדרה, גידולים ונזק עצבי לחבר שלי וזה ריפא גידולים סרטניים אצל
הכלב שלי." שרה

"אני סטודנט לרפואה, לומד בתחום הפיזיקה הרפואית העוסק בעיקר בחולי סרטן מהצד של הדמיה
רפואית והקרנות.כל מה שאני יכול לומר זה תודה רבה מאוד על כך שהערת אותי מחלום רע מאוד.
חקרתי כמויות אינסופיות של מידע מכל זווית אפשרית ואין לי צל של ספק במוחי לגבי התרופה הזו.
התערבתי בקורס שלי כי באמת רציתי לעזור לאנשים עם סרטן וכל צורה אחרת של מחלה שאוכל לעזור
בה, אבל עדיין המערכת הרפואית המושחתת מנצחת.נראה שהאינטרס היחיד )כאן באירלנד( הוא לדמם
אנשים גוססים שהתייבשו מהאגורה האחרונה שלהם על כימותרפיה וראד לפני לזרוק אותם לבור ברגע
אכילת כדי  תוך  בהדרגה,  נעלמים  שלהם,  המחלות  כל  מתים.לאורך  אנשים  נעשה.ראיתי  שהכסף 
להיות חלק לרצות  יכול  אני  זה בחילה בבטן.איך  עם  ואני מרגישה  לא,  ומה  קוקטיילים של כדורים 

( נגעת בחיי בצורה שאני יודעRICKממערכת שעושה את זה?לא עוד.אתה לא פחות מהשראה ואתה )
שאני חייב לעקוב אחריה, ותאמין לי שאני עושה הכל כאן באירלנד כדי לוודא שאנשים ידעו את שמך.אני
אפילו לא צריך להתייחס ליכולות המדהימות של התרופה הזו כי העובדות מדברות בעד עצמן, לכל מי

שמוכן לחקור אותן.

אתה יודע, קראתי משהו לפני כמה ימים ולא ידעתי אם להתהפך או לצחוק.פוליטיקאי מוביל באירלנד
)מייקל מרטין( אמר שהשימוש בקנאביס לטיפול בטרשת נפוצה או בסרטן או בכל מחלה מבחינתו )חפש
את זה( אינו נתמך כי "ישלא היו ראיות רפואיות או מחקרים כדי לגבות את זה." הייתי צריך לקרוא אותו
כמה פעמים לפני שהוא שקע.מה לעזאזל לא בסדר עם המקום הזה?אין ראיות רפואיות??אני מצטער

אבל אני אפילו לא יודע איך להמשיך את זה בלי לכעוס...” ברנדן

-- ברנדן היקר, אני שמח מאוד שאתה רואה את השמן כפי שהוא וכי אתה מפיץ את הבשורה.לגבי מייקל
לשוטים מאפשרים  אנחנו  שפגשתי.למה  הפוליטיים  הטיפוסים  שאר  כמו  בערך  נשמע  הוא  מרטין 
מושחתים כאלה לנהל את המערכת שלנו?אני מקווה שכאשר מר.מרטין חולה בסרטן שהוא יתרגל את
מה שהוא מטיף וייקח את הכימותרפיה בעצמו.תודה על התמיכה שלך ברנדן והמשך בעבודה הטובה.זה

קרב אחד שננצח בו.איחולים, ריק סימפסון

"קנבינואידים מעכבים את צמיחת הגידול בחיות מעבדה.הם עושים זאת על ידי אפנון מסלולי איתות
מפתח של תאים, ובכך לגרום לעצירת גדילה ישירה ומוות של תאי גידול, כמו גם על ידי עיכוב אנגיוגנזה

וגרורות של הגידול.

קנבינואידים הם תרכובות נוגדות גידול סלקטיביות, מכיוון שהם יכולים להרוג תאי גידול מבלי להשפיע
ומוות על עמיתיהם הלא-מומרים.סביר להניח שקולטני קנבינואידים מווסתים מסלולי הישרדות תאים 

תאים בצורה שונה בתאי גידול ותאים שאינם גידוליים.

לקנבינואידים יש פרופילי בטיחות תרופתיים נוחים ואינם מייצרים את ההשפעות הרעילות הכלליות של
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ההשפעות ידי  על  מוגבל  זאת,  לעומת  ברפואה,  בקנבינואידים  קונבנציונליות.השימוש  כימותרפיות 
הפסיכואקטיביות שלהם, ולכן מתוכננים טיפולים מבוססי קנבינואידים נטולי תופעות לוואי לא רצויות".
מנואל גוזמן -- במילים אחרות, תמציות קנאביס אכן מרפאות סרטן.כל מה שחסר זה מחקרים אנושיים.

JBלמה?שאל את הממשלה שלך ואת אלה השולטים בהם.

 המוח... אז כן." גָבִיש4ׁ"זה ריפא אותי מסרטן... שלב 

"טנג'ה, זה עובד ואכלתי את זה.עצור, תסתכל והקשיב.אני ממליץ לקחת את השמן גם אם יש לך אפס
מחלות.זה יגן עליך מלהסתדר איתם עם גורם לך להרגיש הרבה יותר טוב מבעבר והגוף שלך יודה לך.
מוחות סגורים כמו אלה של הממשל האמריקאי גורמים למקרי מוות מיותרים רבים כתוצאה מטיפולים
לבצע את לנסות את השמן במקום  מוכנה  הייתה  והקרנות.אילו אמא שלי  כימותרפיה  כמו  שליליים 
המרשם של הרופאים שלה ל"תרגול" כזה, אני בטוחה שהיא הייתה איתנו היום.אם לא, היא לא הייתה
עוברת כל כך הרבה סבל, כאב ובסופו של דבר טובעת בנוזל הרבים שלה לאחר שאותם רופאים זרקו

.מרפאות כימותרפיה והקרנות דואגות רק100,000.00$את המגבת לאחר טיפולים בשווי של למעלה מ-
לשורה התחתונה הכספית שלהן ולא לחיסכון ולנוחות של מטופל.יש מנטליות של דלת מסתובבת עם
חדרי המתנה לעמידה בלבד, מלאים ביחידים מושחתים ובעיקר קירחים שמחכים לתורם למחט.יש לי
בעיה גם עם המחשבה שלך וגם של הרופא הרושם.תרופה לא צריכה להיות על רווח כספי.זה מצב
עניינים עצוב שצריך להשתנות ולהשתנות מהר.באופן אישי אני נמנע מלהיות נבדק עבור "תרגול" של כל
רופא. תעשי מה שאת מרגישה, טנג'ה, אבל אני מאחל לך את הטוב ביותר.תודה לך ריק סימפסון על כל

מה שעשית ועשית.נילחם במאבק הטוב; חוקים או לא חוקים." לואיס

"האמירה שזה מרפא סרטן היא הערכת יתר מסוכנת והזויה למדי של נקודה תקפה אחרת שראויה
למחקר נוסף.אבל לא, לא, לא.קנאביס לא מרפא סרטן.אין תרופה מוחלטת ואין תרופה אמיתית לסרטן
כרגע, ורק מספר מאמצים רפואיים, מזון ופסיכולוגיים מתנשאים יכולים לעזור להפחית את הסיכון למוות

כתוצאה מסרטן.קנאביס אינו מרפא סרטן, והמטופלים חייבים לדעת זאת". דויד

"RSO הורג סרטן, חבר...מעשן את זה, לא, אבל RSOכן." קווין 

"תדאג לעזור לי כאן בבקשה חבר..." ג'ף

"קודם כל, 'סרטן' הוא כל דבר, מציסטה ועד נוירובלסטומה, אז 'מרפא סרטן' הוא גנרי, אשליה, לא
ספציפי.לאחר מכן, לקנאביס יש השפעה טובה מאוד על שכפול תאים, אשרבהחלט עוזר, אבל לא מרפא
באופן שיטתי גידולים.שוב, כל סוג של סרטן הוא שונה וקנאביס הראה תגובה חיובית איכשהו לסרטן
השד, שהם סוג של קרצינומה, שטופלו באופן נרחב ויעיל גם על ידי הרפואה הקונבנציונלית.עם זאת, אני
לגמרי בעד לגליזציה של קנאביס, אבל למרות שאני מאוד פתוח לטיפולים אלטרנטיביים אני נאלץ למצוא

את עצמי לא מסכים עם הטענה המפונפת הזו". דויד

"Jindřich Bayerעזרה, בבקשה!!!" קווין ,

"הטענה שקנאביס מראה תגובה חיובית במלחמה בסוגים מסוימים של גידולים היא טענה שאני יכול
לקבל." דויד

-- דייוויד, קבל מה שאתה רוצה, זה בסדר מבחינתי.כן, יש מעט מאוד נתונים קשיחים על הנפט של ריק
סימפסון, אבל זה נובע רק מהשחיתות של המערכת הרפואית ושל אדוני הכסף שלהם.זה ישתנה בקרוב
מאוד כאשר קולורדו וושינגטון יתחילו לספק את הנתונים שלהם.בנוסף, ישראל והולנד מתחילות לבדוק

את הנפט עכשיו, צ'כיה כנראה תצטרף בקרוב מאוד.

ככל הידוע לנו, ומהניסיון המעשי שלנו עם אלפי חולים, נראה שהשמן עובד על כל סוגי הסרטן הרבה
יותר טוב מכל מה שמספקת כיום המערכת הרפואית.אם אתה רוצה הוכחה, תכין קצת שמן ומצא מישהו

עם סרטן עור ותראה מה קורה כשהשמן מורחים עליו.איחולים, ג'יי.בי

"אם אתה יודע את האמת על העשירים מאחורי כמה מארגוני הצדקה הגדולים, אתה מתחיל להבין לאן
, כאשר חיסון הפוליו60הכסף שלך הולך.אתה גם צריך להסתכל על מידע היסטורי כמו איך בשנות ה-

 נמצא בחיסונים האלה.ואז בשנתsv40 מיליון אמריקאים, הם לא היו מודעים לוירוס הקוף 230הופרע ל-
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 היה בקופיםSV40 הנשיא ניקסון הכריז מלחמה בסרטן מכיוון שנודע לו שמגפת סרטן תגיע.ראה 1963
שנה כדי להופיע30שהם אספו את הנוגדנים עבור החיסון הזה לפי נתח חברה.זה יכול לקחת עד   

שירותי הבריאות של אמריקה וניקסון עמד מאחוריכסרטן.כעת, באותה תקופה הייתה ההפרטה של 
ספק שירותי בריאות פרטי שיעשה זאת למטרות רווח.האמת היא שהם יצרו תעשייה שנקראת סרטן ולא

”. מתיוRSOרוצים שהאוכלוסייה הכללית תדע על 

יכולים להשיג את זה ואחרי זמן מה הבנו, מכיוון "תכין את זה בעצמך, שאלנו את ריק איפה אנחנו 
שאנחנו גרים רחוק רחוק מאמריקה ואנחנו לא יכולים לנסוע למקום כלשהו כדי להשיג את זה בגלל

פעמים , כמעט שיננתי את זה, מצא קנאביס מספק100מגבלות כלכליות, פשוט צפינו בסרטון כמו   
מקומי, קנה את סיר האורז, האלכוהול, אפילו מדחום כדי להיות בטוח בטמפרטורה.זה היה קל יותר

 ימים...נחכה ונראה.קראנו כתבי עת4ממה שחשבנו.עשינו את זה בעצמנו.החבר שלי לוקח את זה כבר 
,UCLAרפואיים וצפינו בסרטים תיעודיים רבים, כל הממצאים שלהם זהים )ניסויים קליניים שנעשו ב-

הרווארד...( -- השמן הורג תאים סרטניים!אז החלטנו לעשות את זה כי אחרי הכל אתה לא יכול עכשיו
עד שאתה מנסה את זה!" יואנה

"מותק, תשאל את השכנים שלך... אולי למישהו קרוב אליך יש כאלה.פשוט תבקש כמו שהיית מבקש
אספירין?נופף בעשרים." חוֹלִי

"עצם העובדה שפלצבו מרפא אנשים מסוימים היא סיבה לזרוק את התרופה לנצח וללמוד את אמנות
הפלצבו.אחרי שאמרתי שאתה אף פעם לא עושה מחקר פלצבו כשיש לך תרופה יעילה, אתה צודק, זה

יהרוג חצי מהמטופלים שלך, חולים ואכזריים." כריסטופר

-- זה אכן יהיה חולני ואכזרי, כריסטופר, וזו הסיבה שאני אישית לא אעשה את זה.אחרים יכולים אם הם
רוצים, אבל אני לא.אני רוצה שהמערכת הרפואית תתחיל להשתמש בשמן כפלצבו - אם יוכיחו שכל מה
שהם רוצים להשתמש בטוח ויעיל יותר מהשמן )וכיפי/נעים יותר למטופל(, אז הם יכולים להמשיך ולמכור
אותו .אם לא, אז לא.זה די פשוט ומאוד רציונלי, אני חושב.וממילא ככה זה הולך להיות בעתיד, אז למה

JBלחכות?

וניתנת לאימות שקנאביס עושה הכל למען הסרטן עבור מישהו? יש הוכחות?הוכחה אמיתית  "עדיין 
לסיפורים אנקדוטליים אין שום משמעות מבחינה מדעית.מצטער.מצאתי חוסר ראיות שמתפרסמות ואני
כל כך רוצה שזה יהיה נכון.אבל האם היו הוכחות ניתנות לאימות מכל סוג שהוא?מחקרים קליניים?משהו

שאתה יכול לפרסם בכלל?רק סקרן.אני לא שונא.אני בצד שלך אבל...בכל מקרה..." סי

"היו עדויות רבות של אנשים חולי סרטן והשתמשו בשמן הקנאביס כדי לרפא את עצמם או אדם אהוב...
תעשה קצת מחקר, סי.אם תדרשו מחקרים "קליניים", לא תקבלו אותם, כי החברות שעושות מחקר אינן

, בצורתו הטבעית.תחילה יש להפוך אותו לנוסחהTHCמסוגלות להרוויח כסף מחשיפת היעילות של 
"כימית" ולשווק כך.זה הכל על או להשתמש באינטואיציה ובשכל הישר שלך ולהגיע למסקנות משלך או

להתעלם מהעדויות.אני בוחר להאמין להם!" שר

"היי קים, אני מאתגר אותך להוכיח שקנאביס כתרופה לא רעילה מצילת חיים היא "רטוריקה".בהצלחה
עם זה.פעם נשמעתי בדיוק כמוך.ואז החלטתי שאני הולך לפוצץ חורים דרך ה'רטוריקה' הזו כי זה חייב

.אתה לא יכול להכחיש את העובדות המדעיותDEAD WRONGלהיות שטויות... ילד טעיתי.אני מתכוון 
 חיפוי ברזל.לא יכולתי לעשות את זה וגם אתה לא תעשה את זה.העובדות הן העובדות וזו100%של 

וביג פארמה הם פושעים.הם אפשרו ביודעין לעשות דמוניזציה למתנה הנפלאה הזוAMAעובדה, קים.  
מאלוהים ולשקר לגבי רווחים טהורים!הם אפשרו לבני המשפחה שלך לסבול ולמות, קים.אם אתה חושב
שהפטרו כימיקלים שהם רוכלים הם רפואה, כדאי שתחשוב שוב.אתה רוצה לגלות קצת 'רטוריקה', לך
תדבר עם הדוקטור שלך, לך תדבר עם האגודה האמריקנית לסרטן, לך תדבר עם יצרני גלולות הרעל
שלך.שימו לב, קים, כל גלולה שהם טוענים שהיא 'בטוחה' אינה!מצא לי אחד שהוא לא רעיל, רק אחד!
עם זאת, יש לנו ירק לא רעיל שמייצר את התרופה החזקה ביותר על פני כדור הארץ שהוכחה כמרפאת
מחלות ו"אנשי מקצוע הבריאות" שלנו והממשלה מצאה לנכון למנוע מאיתנו את הירק מציל החיים הזה,
מה שמאפשר לנו לסבול ולמות ולהישרד. בכלא כדי להפוך את הדברים אפילו יותר בטוחים בחברה...

,RIP Kimאתה רוצה לדבר על "רטוריקה"???אני מקווה שהפוסט הזה יפתח את עיניך לאמת.אם לא, 
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אין תקווה עבורך ועבור בני משפחתך, יש לך "חסרים אנדוקנבינואידים קליניים". חפש את זה, זה נכון."
דן

"תודה רבה לכם ריק וג'יי.בי... בגללכם אני יודע עכשיו את האמת.בריאות, שלווה ואושר." טינה

"ריק סימפסון, אתה כל כך מלא חרא.אי אפשר לרפא סרטן!" ג'ייסון

מתיו עיניי."  במו  עובד  זה  את  הממשלה.ראיתי  עבור  לעבוד  חייב  "ג'ייסון 
 ולאEverclear, התהליך קיים.עם זאת, הייתי משתמש ב- RSO"כריס אם אתה צופה בסרטון היוטיוב ב-

בנפתה, רק דבר אישי.מתיו, ג'ייסון אולי עובד עבור הממשלה או שהוא צעיר מאוד וחושב שהוא למד כל
פיסת מידע שיש ביקום.רק אז הוא יכול לומר הצהרה גורפת שאפשר לעשות משהו.הוא יצטרך לדעת כל

טיפת נתונים." ג'ודי

"אתה גרוע כמו התעמולה שאחרי מריחואנה...מה שאתה עושה למען אנשים זה נהדר והכל מלבד ריפוי
סרטן לא!להקל על הסימפטומים ולעזור לאנשים עם כאב כן.אבל התמציות שלך גסות ורחוקות מלהיות
טהורות.אני לא עובד עבור הממשלה.אני פשוט יודע שטויות כשאני רואה את זה". ג'ייסון "יש לי הפרעת

שנה, שמן 20שינה כבר   RSO!עזר לי לישון בפעם הראשונה ואני נטול כאבים עם ההתעוררות!יש  
ג'ייסון, למה אתה בכלל כאן?אם אתה לא רוצה לדעת את זה, פשוט עזוב!" בוני

!!!” ג'וןSTFU"@ ג'ייסון!!!תוכיח שזה לא מרפא סרטן או 

" וולגרית כמו  איך אתה צריך לחזור לשפה  לי את ההוכחה?וג'ון מצחיק  ".מראה כמהSTFU"תראה 
אינטליגנציה יש לך באמת!לא פלא שאתה מטקסס...” ג'ייסון

"ג'ייסון, אם אתה רוצה להמשיך ככה, אצטרך לאסור אותך מהאתר הזה.תעשה מחקר נוסףלפני שאתה
JBעושה את שיקוליך." 

"חסום אותי אתה תזדיין!אתה שקרן ויש לך אפס הוכחה לשום דבר!אתה עושה מחקר מזוין ותפסיק
לספר לאנשים המסכנים האלה שקרים!השמן שלך גולמי על פני זבל מלוכלך מבושל!אתה בזה בשביל

וכו'.אל תרפא סרטן מזוין,THC, CBDהכסף איכשהו איכשהו!אז אסרו אותי כי אני יודע את האמת ו-  
אתה סרטן לקהילת המריחואנה הרפואית!" ג'ייסון

JB"להתראות, ג'ייסון." 

 שמוכיחות זאת.כשהייתי כבד על השמן הגידולים שלי נעלמו בטירוף.PET סריקות 4"בעלי צודק.יש לי 
כשהייתי צריך להפחית את המינון שלי, הם יציבים יותר מאשר מתכווצים.יש לי הוכחות גלויות שהדברים

עובדים." מריה

"נשמע כמו מתיחה להרוויח כסף.אתה באמת חושב שהחוק יאפשר לי לגדל קנבוס כדי לייצר קצת שמן?
קבל אמיתי אחי.יש לי לוקמיה ואני לא מאמין לאף מילה ממה שאתה אומר.צריך לכלוא את אמן ההונאה
המטורף שמתפלל על חולים.אם אתה כל כך בטוח שזה עובד, אז תעשה כמה ניסויים קליניים אמיתיים.

 צולע!" סטיבןFDAהרבה מדינות יאפשרו לך לעשות אותם, אל תשתמש באיזה תירוץ של ה-

-- סטיבן, ככל שתעלה על השמן מוקדם יותר כך ייטב לך.אל תאשים אותי בהיעדר מחקרים מדעיים על
השמן, באמת.אם המערכת הרפואית באמת הייתה עושה את מה שהיא אמורה לעשות, שמונים העדויות
הללו לבדן היו כל מה שהם היו צריכים לראות כדי לערוך את כל אותם עשרות או מאות אלפי מחקרים

שיצטרכו להתבצע.

ריק ואני באמת לא יכולים להרשות לעצמנו לערוך את כל המחקרים האלה, זה הרבה מעבר לתקציב
שלנו, בנוסף אנחנו לא יכולים לנהל אותם באופן חוקי ואיך שאנחנו רוצים לנהל אותם, אז זה באמת תלוי
באחרים לעשות את העבודה שלהם עכשיו.עד כמה שידוע לי, יש מדינות שבהן מותר מריחואנה רפואית,
אני לא יודע למה לא ערכו עדיין מחקר.למשל על סרטן העור, זה ייעשה תוך מספר חודשים, עם שימוש

מקומי בשמן בלבד.אבל נראה שזה לא קורה, או שאני לא יודע על מחקרים כאלה.

2006http://www.ncאבל יש ראיות מדעיות שמגבות את כל מה שאנחנו אומרים: המחקר הזה פורסם ב-
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bi.nlm.nih.gov/pubmed/16908594לאחרונה רק  פורסם  וזה 
http://www.ncbi.nlm.nih.gov/pubmed/23764845.

אני מקווה שזה יספק את הצרכים המדעיים שלך ואני מקווה שתעלה על השמן לפני שהרופאים שלך
יקבלו הזדמנות להרוג אותך עם הרעל הכימי שלהם, מה שלעולם לא היה מותר לו היה נבדק במחקר

JBרפואי נכון ואתי.

ואני לא לוקח יותרPTSD"תודה לך, ריק סימפסון, על אימות האמונה שלי לגבי שמן קנאביס...יש לי   
תרופות בגלל השימוש שלי בקנאביס...הדבר האמיתי...אני מקבל התנגדות מרבים אבל אני יודע מה

...אבל אולי אוכל לעזור לחנך אנשים עלMOעובד ואני מקדם את זה לאחרים...זה עדיין לא חוקי כאן ב-
ידי שיתוף כל העדויות שלך...ואולי זה יהיה חוקי בקרוב..." אייל

בן  ותיק  בתור  מסכים,  בגלל 12"אני  לאחרונה  שנפרד   PTSDבצורה שעובדים  מאכלים  מצאתי   ,
פנטסטית, ומצפה להכין קצת שמן בעונת הקציר הזו." ג'ון

ימים בלי למצוא עבודה חדשה.ללא תופעות לוואי, גמילה, ולא לנשוך את הראש של אנשים!הנה4"  
המחקר שלך, חחח.תפיץ את המילה!אנחנו צריכים את זה.אנו חייבים לאנושות להפוך את העולם למקום

טוב יותר.זו ההתחלה.:(” כריסטינה

"החוקרים סיכמו: "הנתונים המדווחים כאן הם הראשונים שאנו מודעים להם כדי להדגים את התפקיד
 בבני אדם.ככאלה, הםPTSD )קנבינואידים( ואנדוקנבינואידים באטיולוגיה של CB1הקריטי של קולטני 

, כמו גםPTSDמספקים בסיס שעליו ניתן לפתח ולאמת סמנים ביולוגיים אינפורמטיביים של פגיעות 
."PTSDלהנחות את הרציונליותפיתוח הדור הבא של טיפולים מבוססי ראיות ל-

 חסמו המנהלים הפדרליים2011אבל אל תצפה מפקידים פדרליים לעזור לקדם את התהליך הזה.בשנת 
, מבוקר פלצבו כדיFDAאת החוקרים מאוניברסיטת אריזונה בפיניקס מלערוך ניסוי קליני מאושר ה-

.PTSD חולים עם 50להעריך את השימוש בקנאביס ב-

יושרה מדעית?לא כשזה מגיע למריחואנה.לא נורה על ידי ארוך."

-- נא לא להאשים אותנו בהיעדר מחקרים רפואיים על שמן קנאביס.ככל שתבינו מוקדם יותר שכן, יש
קבוצה של אנשים שבאמת שולטת בעולם הזה ושהם פשוט יעשו הכל כדי לעכב את הקאמבק של
הקנאביס כך ייטב לכם.זה לא אומר שלא נדחף את רפואת הקנאביס, זה רק אומר שזה ייקח יותר זמן

JBממה שצריך או צפוי.

, הרגשתי כאילו המוח שלי רכש פתאום את הכימיקל15"בפעם הראשונה שעישנתי קנאביס כשהייתי בן 
החסר שהייתי צריך עד אז. החרדה והדיכאון שלי היו הרבה יותר ניתנים לניהול, שזה נתן לי זמן מה
לחיים. תמיד תהיתי למה משהו שכמובן כל כך טוב עבורנו אינו חוקי אבל זו התשובה שלי בקצרה. תודה

שעשית עבודה נהדרת, כבוד לך ריק וג'יי.בי" מיילס

.קנאביס הואPTSD"יש לי חבר שהוא לשעבר וטרינר ימי ומלחמה בעיראק.הוא סובל ממקרה חמור של 
 מעולם לא עשה או נתן לו מעולם לאVAהדבר היחיד שעוזר לו לחיות חיים קצת נורמליים.שום דבר שה-

לנו.בגלל היחיד שעוזר  הוא הדבר  רפואיות חמורות.קנאביס  סובלים מבעיות  ואני  עזר.אשתי  באמת 
הסיבות האלה אנחנו עושים כל שביכולתנו כדי לנסות ולגרום לעשב המדהים הזה ללגליזציה כאן באיווה.
לגליזציה מאמין  איכותי.אני  לקנאביס  עקבית  חוקית  מגישה  מאוד  ירוויחו  שלנו  מהווטרינרים  רבים 

מוחלטת היא הדרך היחידה". ג'סטין

"אני על שמן המפ במשך כמה מצבים ומעולם לא ישנתי כל כך טוב או הרגשתי כל כך טוב.תודה לכם
ריק סימפסון וג'יי.בי על שהוצאתם את המסר שהצמח הזה עושה פלאים לכל מה שאפשר להעלות על

הדעת!!פשוט עשו זאת אנשים ותראו בעצמכם!!רק כך תהפוך למאמין אמיתי, תאמין לי!!" ואל

תודה לך, ואל.זה נכון ששום דבר לא מנצח ניסיון אישי עם מה שהשמן יכול לעשות.ברגע שתנסה את
זה, למשל על כוויה או עקיצת יתוש והגירוד והכאב יחלפו תוך שניות, כל אחד יכול להגיד לך מה הוא
רוצה ותדע שהוא יכול להגיד לך מה הוא רוצה אבל השמן עדיין יהיה התרופה הכי טובה שיש.ותרצו
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לקבל דלי ממנו בבית, למקרה שמשהו יקרה.

אתה לא צריך לסמוך על מילה שאנחנו אומרים, פשוט הכינו את השמן, מצאו מישהו עם כוויה, סרטן
עור, כיב סוכרתי, ואז מרחו אותו באופן מקומי ותראו מה קורה.אז תזכרו שאותו דבר יקרה בגוף שלכם

JBכשתבלעו את השמן, וזה בערך כל מה שאתם צריכים לדעת, באמת.

, סופני עם4"באפריל האחרון, לאחר חמש שנים ללא סרטן השד, אובחנתי שוב.הפעם זה היה שלב 
עמוד השדרה, הצלעות, בלוטות הלימפה, עצם החזה והשד.בעצם הציעו לי טיפול פליאטיבי ואמרו לי
שהם ינסו למנוע ממני יותר מדי כאב...ללכת הביתה ולסדר את העניינים שלי.כאב לי מאוד והם המשיכו

 ו-Percocet, Hydromorphoneלרשום עוד ועוד משככי כאבים רעילים עם תופעות לוואי מאוד מגעילות, )
dexymethasone.לא יכולתי לתפקד על אלה.)

בעלי התחיל לקרוא את הדברים האלה באינטרנט ואני הייתי, בלשון המעטה, סקפטית אבל הבנתי שאין
 פעמים ביום.בשבועWhite Widow 3לי ממש מה להפסיד מלנסות את זה.לעיסת כמות זעירה מאוד של 

 מראה כיווץMRIשעבר קיבלתי את הבשורה שהפרעות העצמות שלי נעלמו לחלוטין.היום אמרו לישה-
משמעותי של גידולי הרקמות הרכות.לא כל כך סקפטי עכשיו ומרגיש נהדר, בלי כאב". ג'וליה

שלב 3"לפני  השד,  סרטן  עם  אובחנתי  שנים  וחצי  והקרנות3  כימו  שד,  כריתת  אגרסיבי.עברתי   ,
אגרסיבי4והבדיקות חזרו שליליות לעוד סרטן.לצערי הסרטן שלי שלח גרורות וזה הביא אותו לשלב   

בירך אכל דרך העצם  פנטום שבו הסרטן  לי שבר  והיה  לי סרטן העצמות  היה  לסרטן השד.עכשיו 
RSOהשמאלית שלי ורגל העליונה השמאלית שלי הייתה מלאה בסרטן.כשהכוונה לי בכיוון הנכון עבור 

קיבלתי חדשות נהדרות מסריקה של אזור החזה, הבטן והאגן - אין סרטן שם.הסריקות הקודמות שלי
 במותני תחתון, אני אקבל סריקה/צילומי2 בעמוד השדרה ו-5 ברגל שמאל, 1 כתמים של סרטן, 8הראו 

רנטגן של האזור הזה בקרוב, ואני מקווה שאוכל לדווח שוב על חדשות טובות.זה הציל את חיי!זה בטוח
 חודשים לחיות"4היכה את המילים של הרופא "אתה סופני, תסדר את העניינים שלך ואנחנו נותנים לך 

 חודשים.)אני צריך להוסיף שהיא הולכת עכשיו בסיוע הליכון וישנה במיטה שזה משהו16וזה היה לפני 
שנים.אחת המטרות הבאות שלה היא להיות מספיק טובה/נייד כדי3שהיא לא הצליחה לעשות כבר   
להשתתף איתי בג'אם מוזיקה.("

"היי ג'ינדריץ', אתמול סיימתי לקרוא את הספר של ריק.אחלה דברים!בכנות, אני באמת לא צריך עוד
חדש משהו  מגלה  אני  יום  וכל  ניסויים  כמה  גם  של השמן!עשיתי  האמיתי  הקסם  כוח  לגבי  ראיות 
שהתרופה הזו יכולה לעשות!מדהים!לצערי למרות שאני משוכנע וגם אם החברה שלי משוכנעת עדיין
אמא שלה איכשהו לא מסוגלת 'להרפות' לגמרי...ועדיין היא לא בטוחה אם מפסיקה את הכימותרפיה
יכולה להחליט בשבילה!היא זו המחורבנת... אני כל הזמן מנסה להביא טיעונים טובים אבל אני לא 
שחולה בסרטן והיא היחידה שיכולה להחליט מה לעשות בחייה.אני יודע שהיא תרפא בכל מקרה בסוף
כי אנחנו דוחסים בה כל כך הרבה שמן שזה לא יהיה אפשרי שהיא תמות.אבל עדיין אני מרגיש שזה כל
כך טיפשי וכל כך מסוכן לשחק עם הכימיקלים המזוינים האלה, במיוחד כשיש לך גישה לרפואה טבעית
שהוכחה כמרפאה סרטן!קראתי על הניסיון שלך עם הסרטן והמערכת הרפואית...אני באמת מצטער על

האובדן שלך... ועכשיו אני מבין טוב יותר את הגישה שלך כלפי מה שנקרא 'רפואה' המסורתי!" לואיג'י

-- היי לואיג'י, תודה על המילים היפות שלך על הספר וחבל שאתה צריך לעבור אותו.הבחירה שלה
באיזה טיפול היא בוחרת אבל לא הייתי מתקרבת לכימותרפיה - פשוט תקרא את הסיפור של אמא שלי
בשבילה, אולי היא תבין שלקיחת רעל זה אף פעם לא רעיון טוב, במיוחד כשזה לא מבוסס ולא הכרחי.
הסיכוי שלה רק לשרוד את הכימותרפיה ישתפר מאוד אם היא תיקח את השמן, אבל שוב, למה לגרום

אפילו יותר נזק לגופה החולה?זה לא הגיוני בכלל. איחולים, ג'ינדריך

"זה הקרב שאנשים טובים רבים צריכים להתמודד איתו, דוקטור בור שחושב שהוא/היא יודע יותר מבלי
להתקדם על מידע חדש מתפתח וקיים על קנאביס, הקנבינואידים שלו והיכולת להרוג סרטן מבלי לפגוע
בחולה.כמה מטורף מנקודת המבט שלנו שהם ידרשו רעל על משהו כל כך בטוח, למה?האם זו בורות או

שהם רצים מפוחדים?
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שנים מאז שנודע לי על השמן הזה עבור 5פגשתי רופא פעם ב-  IBSשלי וזה היה בגלל משהו שלא  
יכולתי לעשות בעצמי.זרת שנעקרה ואני השתמשנו בשמן כדי לעולם לא להידבק, הסרנו את התפרים

1/2 2ללא סבל ובכל פעם שהנחתי אותו, הכאב נעלם מיד בגלל הסרת הדלקת.זה נרפא במלואו תוך 
 חודשים עד שנה לריפוי.ראיתי במו עיניי פעם אחר פעם ואף אחד9 חודשים במקום פיזיותרפיה וכ-3עד 

לא יכול לקחת את זה ממני". קובי

גישה כן, הם היו דורשים מהממשלה לאפשר להם  עוסקים במדע.אם  ואינם  "רופאים אינם מדענים 
למריחואנה.הסיבה היא שחלק מוכח כעת בגוף, המערכת האנדוקנבינואידית, התעלמה לחלוטין על ידי
ובמיוחד ויותר מחקר על מריחואנה  יותר  החברה הרפואית האמריקאית.בעוד מדינות אחרות עושות 
סרטןטיפול, הממסד הרפואי האמריקאי מנוהל על ידי ביג פארמה, ביטוח גדול וכסף גדול.הרופאים נתנו
את השליטה במלאכתם לגורמים שאינם רופאים ולפוליטיקאים מבוססי פחד.הם יבלו שנים בניסיון למצוא

עורכי פטנטים, תוך איום על תרופות פוטנציאליות.חלופות בשליטה של 

אם המריחואנה הייתה מוסתרת באיזה ג'ונגל עמוק, שנשלט על ידי איזה שבט אנאלפביתי, ביג פארמה
הייתה הראשונה לשלוט בייצור שלה, לרשום פטנט על תרכובות הקנבינואידים הרבות והשונות שלה,
לצעוק את כבר מתחיל  ביותר בארה"ב  אותה.אבל השבט הגדול  "לרשום"  לרופאים כדי  לפנות  ואז 

האמת.חבל לביג פארמה השבט הזה לא למכירה." בריאן

"הראיות האלה נמצאות אצלנו.ואנחנו חולקים את זה.החבורה הרפואית ]כבר לא מטופלת בכבוד[ של
למה שקורה מודעים  דוחפי הסמים, שפועלים למען תמריצים נחשפת.הם מתפתלים בארנקיהם.הם 

יורד איתם.לא שונה מכל צורה של עריצות שנתקלנו בה לפני שקיבלנוFDAוהחבר למשחק שלהם ה-  
שהפעם זה ביתי.אנחנו עושים את זה לעצמנו.יש תרופה לסרטן, אין תרופה לדרך שבה הרפואה נכפית

עלינו כרגע, אלא אם כן נצביע בכיסנו ובקלפינו!" תילמן

"ראיתי קרובי משפחה וחברים יורדים ומתים כל כך מהר לאחר שנאלצתי להוציא עשרות אלפי דולרים
כדי להיהרג לאט כשהתרופה צומחת ישירות מאמא אדמה.קדימה עכשיו, תתעורר ותריח את השטויות.

אל תקפוץ על סטריאוטיפים ותעשה מחקר אמיתי." איימי

.היא המשיכה להצית את המטבח24/7"היתה לי אישה מבוגרת עם אלצהיימר.היא הייתה זקוקה לטיפול 
שלה בניסיון לבשל.אנחנו נעשה, היא עלתה על שמן, ותוך חודש יכלה לזהות שוב את הנכדים שלה

והתחילה לשחזר את הזיכרון". ג'נט

 מאשר כימותרפיה/רד... מצחיק איך אנשים מסוימים יכולים לדחותRSO"אני יודע שאני מעדיף לקבל 
RSOכאשר תופעות הלוואי של כל השאר יכולות להשאיר אותך עם איכות חיים נמוכה מאוד." קרי 

"צריך להשיג אותו בקלות.זה צריך להיות זמין" ככל שאני קורא יותר, כך אני מוקסם יותר." שלי

"איפה המחקרים שנבדקו עמיתים?": חיפוש ב- ,PubMed"בפעם הבאה שאתה שומע מישהו אומר 
כמעט מניב  "מריחואנה"  במונח  שימוש  תוך  עמיתים,  שנבדקו  המדעיים  המאמרים  כל  של  המאגר 

 מאמרים מדעיים המתייחסים לצמח ו/או מרכיביו, שכמעט מחציתם פורסמו רק בעשור האחרון.20,000
 מאמרים שפורסמו.חיפוש17,370לשם השוואה, חיפוש מילות מפתח המשתמש במונח "טיילנול" מניב 

מניב  "איבופרופן"  במונח  מפתח המשתמש  מילות מפתח10,500מילות  מאמרים שפורסמו.חיפוש   
מניב  "ריטלין"  במונח7,012באמצעות המונח  מילות מפתח המשתמש  וחיפוש  מאמרים שפורסמו,   

 מאמרים שפורסמו." לין630"הידרוקודון" מניב רק 

, המרכיב הפסיכואקטיבי העיקריTHC"מחקר חדש במימון קנאביס/סרטן מזעזע את הקהילה המדעית...
של הקנאביס, עשוי למעשה לשנות את הקוד הגנטי האנושי, על מנת למנוע סרטן ומחלות דלקתיות.

מה?!!!!מה מה!!!????

ריק סימפסון והשדון הראשי שלו, הפעיל הצ'כי ג'ינדריץ' באייר, אומרים את זה כבר חודשים רבים, והייתי
מנומס אבל לעגתי בסתר לרעיון, כי זה נשמע לי כמו חבורה של הוקוס פוקוס )ובגלל טכניים קטנים

, נכון?לא נכון,DNAאחרים. חילוקי דעות שהיו לי עם נקודת המבט שלהם(....תרופות לא יכולות לשנות 
כנראה!קדוש ]בבל[!!!!!!" אלן
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"בסדר, מה שזה לא אומר, זה מעבר לתחום המומחיות שלי.זה כנראה אומר שמשהו כמו קנבינואידים
יכולים לרפא סרטן, והם עושים זאת באמצעות שינוי גנים, איכשהו.ויש צורך במחקר נוסף, כמו תמיד.

כל מה שאני אומר הוא שעצם המחשבה על עניין היא החלקיק הקטן ביותר של החומר והשמן יכול לתקן
גם מחשבות.הגנים עדיין גדולים מדי.המחקר צריך להתמקד במה שעושים קנבינואידים עם החלקיקים
הקטנים ביותר של גופנו, האטומים, הקווארקים, המיתרים וכו'.שם מתחילות הבעיות, בחלקיקים הקטנים

JBביותר, זה מה שאתה צריך לתקן אם אתה באמת רוצה לתקן את הבעיות.

מערכת אנדוקנבינואידית
( :aka"כל אורגניזם עם מערכת אנדוקנבינואידית   ECSויוצר הומאוסטזיס יכול/ייהנה מקנבינואידים,   )

: ספוגים,ECS)הרמוניה( בתוך האורגניזם הזה.ישנם שלושה אורגניזמים על הפלנטה הזו שאין להם 
ג'וליה ופוליטיקאים.אוקיי, אולי, אולי, ייתכן שהאחרון יכול להיות מוגזם, רק קצת." סטיב

"אני מאמין שלאובדן של גנים מדכאי גידולים תפקיד מכריע בסרטן, ושזה נגרם כתוצאה ממחסור אנדוגני
בקנבינואידים." מתי

-- גנים גדולים מדי, אתה צריך ללכת לחלקיקים הקטנים ביותר, שם נובעת הבעיה ושם צריך לתקן
JB גדול מדי. DNAאותה.אפילו ה-

"אני אשאיר את המדע למדענים שאני לא. אני אוסף את המידע שלי ממה שאני רואה ומרגיש.אני יודע
שאני טוב יותר ומי שחלקתי את הידע שלי טובים יותר או מחלימים, ובעיקר בשלום הם לא מפחדים

מהמחלה או המחלה שלהם שמשפרת את ההחלמה בלי הלחץ". קילי

"זה הכניע את ההתקפות שלי במשך שנים.זה ידוע כמקל על מיגרנות על ידי מקצוע הרפואה מאז המאה
 שחסר אנדוקנבינואיד קליני הוא האשם."2003, ורוסו שיער ב-19ה-

, מיגרנות ופיברו יכולים להיות מחסור קליני אנדוקנבינואידי." אריקIB יש מאמר שקבע ש-PubMed"ל-

ורוב זה, רוב המחלות הן סימפטומים של מחסור בקנבינואידים  על  -- בטוח.איך שאנחנו מסתכלים 
המחלות כנראה לא היו מתרחשות בכלל אם אנשים היו מקבלים כמויות קטנות של השמן מהיום שבו

JBנולדו.

סרטן? מרפא  שקנאביס  בטענה  לתמוך  מרופאים  לצפות  עלי  ש.מדוע 
 גורם לאפופטוזיס, כך שבאופן מפתיע הוא גורםTHCא.ובכן, כי זה כן מרפא סרטן וזה כל מה שיש בזה.

לאפופטוזיס בכל סוגי הסרטן.למה?ובכן, מכיוון ששמן דקרבוקסיל נכנס איכשהו לכל התאים בגוף אם
נבלע בכמויות הנכונות.המערכת האנדוקנבינואידית מווסתת את המערכת החיסונית, כך שכאשר תפעיל
את המערכת החיסונית כמו שצריך, היא יכולה להילחם גם בסרטן.לא הרבה לזה, באמת, זה באמת

פשוט באופן התקפי.

שמן שמיוצר כראוי בדרגה גבוהה הוא הסיכוי הטוב ביותר שיש למטופל בכל מקרה )ייתכן שיידרש ניתוח
בכמה מקרים מסכני חיים(.ואם אתם מכירים אפשרות טיפול בטוחה, יעילה ומהנה יותר עבור המטופל

מהשמן, ובכן, ספרו לנו.אין כזה.

ברמות מהירות  עליות  מעוררת  דלקת/רקמות  "פציעת  ופאצ'ר:  מחולם  אומרים  מה  תראו 
אחרים ובתאים  חיסוניים  בתאים  איתות  תגובות  מווסתות  שבתורן  המקומיות,  האנדוקנבינואידים 

ו/או ביטויי קולטן  CB2המווסתים את הפונקציות הקריטיות שלהם.שינויים ברמות האנדוקנבינואידים 
דווחו כמעט בכל המחלות הפוגעות בבני אדם, החל מקרדיווסקולרי, מערכת העיכול, כבד, כליות, ניוון

ו- וסרטן,  ועד כאב  אוטואימוניות, ריאות  מווסת לפעילותCB2עצבי, פסיכיאטרי, הפרעות עצם, עור,   
הקולטנים יש פוטנציאל טיפולי אדיר בפתולוגיות הללו".

הילוך יתר, בעת הצורך.anואיך עושים את כל זה?ובכן, עם השמן.אתה מאזן את הרמות או שם אותם ב-
אתה יכול לאכול את השמן, לשפשף אותו, לאדות אותו ולקחת אותו בנרות, ובין ארבע השיטות הללו,
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אתה יכול למצוא דרך לעזור לכל מטופל ומטופל על הפלנטה הזו.בהמשך, הרופאים יזריקו לגידולים את
השמן ויכווצו אותם בזמני שיא כך )לא מומלץ בבית(.

ולמה הצעתי סרטן עור )או כיבים או כוויות סוכרתיות(?ובכן, כי אתה יכול לראות מה קורה שם ובדרך
כלל לא לוקח הרבה זמן לרפא אותם עם השמן, כמה שבועות מקסימום ברוב המקרים.אז פשוט תבין
שאותו דבר שקורה לאחר מריחה מקומית על העור שלך קורה בתוך הגוף שלך כאשר אתה בולע את
השמן.שוב, פשוט מבחינה התקפית, אבל זה הסבר מאוד מדויק בסופו של דבר.ואז תחזור למה שכתב

דווחו כמעט בכל המחלות הפוגעותCB2מחולם: "שינויים ברמות האנדוקנבינואידים ו/או ביטויי קולטן   
עור, עצם,  פסיכיאטרי,  עצבי,  ניוון  כליות,  כבד,  העיכול,  מערכת  מקרדיווסקולרי,  החל  אדם,  בבני 

 טומן בחובו פוטנציאל טיפולי אדירCB2אוטואימוניות, הפרעות ריאות לכאב וסרטן, ושינוי פעילות קולטן 
בפתולוגיות אלו."

JB שלי באופן מיידי.CB2- כשאני יודע את כל זה, אני הולך לווסת את פעילות קולטן ה-

.Endocannabinoid System"כל מי שמטיל ספק.הרשה לי לבקש ממך בבקשה, חפש בגוגל את המילים 
זה נמצא בכל בן אדם.בני אדם ממש מייצרים חומרים קנבינואידים בחלב האם שלהם, זו עובדה רפואית
מוכחת.יש לנו ממש מערכת ענקית בגופנו, שהתגלתה לפני שנים, שיש בה קולטנים לתרכובות קנאביס.

ננעל בקולטן THCגם זו עובדה מוכחת.המדע הוכיח ש-  CB1של רק תאים פגומים, לא בריאים או ,
סרטניים, ומאלץ אותם למות באמצעות אפופטוזיס, מוות תאי מתוכנת.תאים סרטניים מייצרים סרמיד,

מקוםTHCה- בכל  למצוא  רפואית שתוכל  מוכחת  עובדה  זוהי  הבעיה.שוב,  את  ומתקן  אותו  מוצא   
אמיתי.לא חלק מהשורים ומרכזי מחקר אחרים.זה מדע  אוניברסיטאות מוסמכות  ידי  על  באינטרנט, 

משלימים כדי להתנשא.

אני מכיר כמה ילדים ריפאו או ריפאו סרטן באמצעות קנאביס.הבן שלי הוא אחד מהם.אתה חושב שילדי
בן השנתיים רוצה להתגבר?אתה חושב שאני רוצה את הילד שלי גבוה?אממ לא.אבל, אני גם לא אתן לו
כימותרפיה אמרו לנו שלא ירפאו אותו.ואני בהחלט לא רוצה שהוא ימות.לכן...כן, אני אשתמש בו, ואספר
יום אחד, השיחה הזו תציל את יודע את האמת.ובתקווה לעבור לחלק מהספקים...אולי  לכולם שאני 

חייהם, או מישהו שהם מכירים..." סוזטה

ביו-אקטיביים ליפידים  של  סוגים  לסרטן.מספר  הדוק  קשר  קשורים  השומנים  במטבוליזם  "שינויים 
וצמיחת ניאופלסטית  בטרנספורמציה  המעורבים  איתות  מסלולי  של  בוויסות  תפקידים  ממלאים 

-Gוהתקדמות הגידול.המערכת האנדוקנבינואידית, הכוללת אנדוקנבינואידים שמקורם בשומנים, קולטני 
protein-coupled receptors )GPCRs(והאנזימים לחילוף החומרים שלהם, מתגלה כיעד טיפולי מבטיח 

בסרטן.

-- המערכת האנדוקנבינואידית מווסתת ישירות את מערכת החיסון, אז כן, היא ממלאת תפקיד מרכזי
בטיפול בסרטן.לא צריך תואר באוניברסיטה כדי להבין את זה.

אולי? קנבינואידים,  האנדוקנבינואידית?עם  המערכת  תפקוד  את  מווסתים  ואיך 
רוב בו?כמו  להשתמש  צריכים  מטופלים  השמן.וכיצד  ביותר?ובכן,  החזקה  היא  קנאביס  צורת  ואיזו 

"JBהתרופות האחרות, הם יכולים לאכול פשוט לאכול את זה.שלוש פעמים ביום.בינגו.

עדויות סרטן
מוטו: הפוגה ספונטנית של סרטן מתרחשת לעתים קרובות באופן מפתיע בנוכחות שמן קנאביס
"חבר חולה בסרטן העצמות.רק התחיל את השמן בשבוע שעבר, הכאבים נעלמו, הוא מרגיש טוב יותר.

אונקולוגיההרופאים בהלם". ג'ו

, על רגליה האחרונות לאחר כימותרפיה אינטנסיבית.4"צפיתי בחברה טובה מתה עם סרטן השד בשלב 
 שעות.היא החלימה, והיא משגשגת!אמרה שהיא4נתתי לה עוגיות מיוחדות, ואז עוף החול דומע כל 

מעולם לא הרגישה טוב יותר!" שרלין
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 ימים של טיפול בשמן45"הצלת כל כך הרבה חיים...אחת מחברותיי ריפאה את סרטן העצמות שלה ב-
המפ." גיאן

"קצת חדשות טובות אתמול.אדם שזה עתה נתנו לו שמן ריצף את הרופא שלו כשנמצא כמה שבועות
לאחר מכן שהגידולים בריאות נעלמו כמו גם הגידול בכבד שלו שהתכווץ לכדי נקודה בלבד.צינור אחד
קטן!יש לנו כמה בדרכים וכולם מסתדרים טוב.אני מקווה שהדברים טובים.פיניקס טיירס חי וקיים". כריס

 גידולים ביחד מקרצינומה של תאי קשקש בפנים )סרטן העור(.לא3 עבר 81"חוזה: עדכון - חבר שלי בן 
יותר טוב ממה שהוא5היה להם סיכוי מול התרופה הטובה בעולם. שבועות על השמן והוא מרגיש   

 שנים.התיאבון שלו חזר!הוא מנצח בקרב!!!אנחנו מנצחים בקרב!15מרגיש ב-

סטיב: האם הוא בלע את השמן והשתמש בו גם באופן מקומי?

חוסה: שניהם

סטיב: פנטסטי.נכון שזה מדהים לדעת שאנחנו יכולים לעשות שינוי כזה בחיים של מישהו.

מעורבב עם שמן זית ושמן קוקוס על הלחי שלו במשךTHC 68%חוסה: הוא התחיל לשפשף שמן   
שבועיים לפני שהוא צץ.הוא גם בולע אותו ללא שמן הזית לאחר ששפשף אותו בחלק הפנימי של הלחי

שלו.

חוסה: הדוקטור שלו התקשר אליי אתמול ואמר לי שיש לו גם סרטן עור והוא רוצה קצת שמן לנסות על
עצמו.

סטיב: עכשיו אלו חדשות נפלאות על הרופא שרוצה עזרה.כל הכבוד חבר שלי!!!!ואני שמח שהחבר שלך
 חזר להנות מהחיים שוב.81בן ה-

חוסה: כן, זה באמת מדהים!ד"ר פ שנקרא לו, הוא מחבר ידוע של כמה ספרים ומרפא נטורופת גדול
 מהמטופלים שלו בשבועיים האחרונים.כל חולי הסרטן הסופניים".5וד"ר.הוא הפנה אליי 

"לפני שבועיים נתתי לעוד אחד מחולי סרטן העור/גרון/חבר שלי שמן מרפא לבלוע ולהשתמש בו באופן
מקומי, יחד עם מעט שמן קוקוס.ביום שלישי הוא אמר לי שהעור על הלחי שלו נפתח והגידול נחשף.
אמרתי לו להמשיך למרוח את השמן אבל, בלי שמן הקוקוס, רק את השמן המרפא הטהור.הוא שם את
השמן המרפא ישירות על הגידול החשוף והוא אמר "הבליטה שבלטה נעלמה עד למחרת.זה התחיל
להתנקז תוך דקות לאחר שפשוף אותו.זה זלג החוצה - השמן משך את הסרטן כמו משחה". הגידול

הסרטני היה שם, עכשיו הוא נעלם...שבועיים!!!" חוזה

.הסריקות של אמא הראוHAPPY HAPPY"שלום ריק סימפסון וג'ינדריך באייר, רציתי לחלוק חדשות 
ירידה "ניתנת למדידה" בגודל של כל הגידולים בכבד ובלבלב.כמו כן, הגידול בריאה שלה נעלם כעת

!!!יש כל כך הרבה תודות להסתובב, אבל האדם מספר אחת שראוי להכי הרבה אהבה100%לחלוטין, 
הוא ריק על כך ששיתף את המידע הזה עם העולם מלכתחילה.

תודה לך ג'ינדריץ' על כל מה שאתה עושה, כולל החסד התומכים וההנחיות שלך.אני יודע שאנחנו עדיין
הולכים על קליפות ביציות עם האבחנה/הפרוגנוזה שלה אבל אם הדברים ימשיכו להשתפר )גידולים
מתכווצים או "נפלמים" כפי שהם קוראים לזה ללא גרורות נוספות(.בסופו של דבר אשלח לך אותה לפני
ואחרי דיווחים רפואיים כדי שתוכל לראות שעזרת להציל את חייה של אישה מדהימה, אוהבת, פעילה,

נותנת, שנמצאת בחוץ ושותלת את גינת התבלין שלה.תוך כדי הקלדה.הרבה אהבה, ברברה"

-- היי ברברה, תודה, עשית לנו את היום עם האימייל שלך.אמור שלום לאמא שלך עבורנו ותוודא שהיא
לא הולכת לשום סריקות או צילומי רנטגן או שטויות מסרטנות אחרות.בקש ממנה ללכת לפי מה שהיא

 גרם מהשמן במשך שישה חודשים או פחות.אם הייתי היא, בכל120-180מרגישה, היא צריכה לאכול 
יום עד סוף חיי, לסרטן יש סיכוי קטן מאוד כשיש שמן בגוף.מינוני מקרה הייתי אוכל את השמן כל 

תחזוקה הם חלק חשוב ביותר בשיטה זו.איחולים, ג'ינדריך

לו  שיש  לו  שלו שהודיעו  האונקולוגים  את  מסרטן שהדהים  נרפא  חברתי  של  חודשים.זו3"בעלה   
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ל- ניגוד כל MRIהאזהרה: בגלל שהם היו המומים מהריפוי הפלא שלו, הם רשמו אותו  עם צבע   6
.JB והוא כמעט מת.אני מסכים עם MRI האחרון שלו הגוף שלו הגיב לצבע ולבו נעצר ב-MRIחודשים.ב-

הבדיקות רעילות כמו ה"תרופות" שלהן.הזהר."קולט

 של תאים קטנים עם השמן!!הזכרתי שהיא נטולת3"אמא שלי ריפאה את סרטן הריאות שלה בשלב 
סרטן רק ארבעה חודשים לאחר האבחנה?ובכן, זה מה שקרה." שַׁחַר

"לאבא שלי יש גם סרטן הלבלב שהתפשט לכבד ולריאות שלו בזמן כימותרפיה ואז הוא התפשט שוב.
חודשים.הסריקה האחרונה3הוא היה מאוד לא טוב והתדרדר במהירות.הוא התחיל את השמן לפני   

הכתמים נעלמו וסרטן הלבלב הצטמצם.הוא מרגיש 7ביום שני מראה שכל  יותר טוב ויש לו100%   
איכות חיים בחזרה.השמן באמת מדהים." ליסה

 חודשים.5"אבא שלי גם על השמן לסרטן הלבלב שהתפשט לשבעה נקודות אחרות.הוא על השמן כבר 
כל שבעת הכתמים שהופיעו בזמן טיפול כימו נעלמו מאז החלת השמן וסרטן הלבלב הצטמצם.השמן

הציל את חייו!" ליסה

 חודשים לאיתור סרטן5"היי, רק רציתי לעדכן אותך.אבא עבר סריקה נוספת מאז התחיל את השמן לפני 
 הכתמים האחרים שהופיעו בזמן שהוא7הלבלב.הסריקה האחרונה הראתה שהסרטן בלבלב הצטמצם ו-

קיבל כימותרפיה נעלמו מאז שהחל את השמן.תוצאות חדשות מראות שהסרטן בלבלב הצטמצם שוב
ואין כתמים אחרים וזה פנטסטי, בהתחשב בעובדה שזו הסיבה שסרטן הלבלב כל כך קטלני בגלל קצב

 מהחודשים האלה עם שמן אבא עושים נהדר.למעשה הוא מרגיש טוב5 חודשים לאורך 8התפשטותו.אז 
 ולכל מי שעוזר להוציא את המידע הזהJBיותר כעת מאשר כאשר אובחן לראשונה.אז שוב תודה לריק, 
החוצה.אם זה לא היה השמן לא היה לי את אבא שלי!!" ליסה

אבא שלי אובחן כחולה בסרטן הריאות, הלימפה והלבלב.סרטן הלבלב הוא שיעור2013"באוקטובר   
אחוז.הם נתנו לו 95תמותה של  חודשים לחיות.התחלנו אותו עם השמן מיד, ברגע ששמענו על2-4   

 אבא שלי אובחן נקי מסרטן.מדהים!!השמן הזה הציל את חייו של אבא2014 במרץ 26הדברים האלה.ב-
שלי.הוא ישן טוב יותר וגם אוכל טוב יותר". מליסה

.כעת2012 כתמים בכבד... זה היה בסוף נובמבר 10.היו לו גם 4"אבא שלי היה גם סרטן הלבלב בשלב 
 מ"מ(.אנחנו מנצחים את זה.הרופאים שלו בהלם.8( ונקודה אחת בלבלב )08יש לו נקודה אחת בכבד ).

הוא עולה במשקל ובסך הכל מרגיש מצוין.שמן חדורי קנאביס הוא גם טוב." אנג'י

-- אל תשחק עם תרופה מדוללת, אנג'י.זה טוב לשימוש מקומי אבל אתה לא רוצה לתת שמנים חדורי
קנאביס לחולי סרטן כטיפול היחיד שלהם.התקפה מלאה בספקטרום מלא עובדת בצורה הטובה ביותר.

במיוחד למי ש"צריך" ללכת לסריקה "מדי לראות" איך זה מרפא.אנשים כאלה צריכים להוסיף אוטומטית
 גרם מהשמן לפרוטוקול כי הם פשוט עברו הליך מסרטן מאוד "כדי לראות" איך הם מרגישים.60עוד 

סקרנות עולה כסף, סליחה על זה.ברכות ואיחולים.זה נהדר לראות את ההצלחה של אנשים שחושבים
JBאחרת.

הודות לשמן הזה.התחלתי כימותרפיה בדצמבר 4"אני ניצול סרטן הלבלב בשלב  , כל )יותר מ-2013 
( האחרים במחקר מתו.אני היחיד שלקח את השמן ונאלץ להסתיר אותו מהרופא.עכשיו, כשיצאתי200

מה- מסרטן החל  נקייה  שאני  קבע  והוא  להמשיך5על השמן  אותי  לשכנע  מנסה  עדיין  הוא  ביוני,   
בכימותרפיה.אני מסרב!כל מה שהרופא הזה עשה התברר לא נכון אבל כל מה שריק סימפסון אמר
התברר כנכון.הרישומים הרפואיים שלי מראים מה הרופאים אמרו, הייתי צריך למות בינואר אבל הנה

אני בסוף יוני.תודה ריק!השמן הציל אותי מסרטן, אני מקווה שהוא מציל אותי מכימו". חבר

,MRI.מסמכים רפואיים, סריקות NF1 ו-MPNST יש השפעה ישירה על RSO"אני הוכחה עובדתית של-
PET, CATמוכיחות הפחתה משמעותית בגודל הגידול ובהתלהבות." קריסטין 

ס"מ באשך.עשיתי גרם אחד ביום של 3.7"היה לי גידול בגודל   RSOללא תרופות אחרות וכשחזרתי  
.RSOלרופא הוא היה מבולבל.הוא אמר שהגידול נעלם ולא ידע להסביר זאת.אז אמרתי לו שאני לוקח 

הוא אמר "אני לא משכיל יותר מדי בנושא אבל אני אגיד שזו חייבת להיות הסיבה היחידה שזה ייעלם."
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רק לאחרונה היה לי עוד אחד קופץ ואני חושב שזה בגלל שלא עשיתי מנת תחזוקה.אז אני אעשה עוד
זה נעלם כמו הקודם.אז תוודא שאני אשמור אחרי." ברנדט יום ואראה אם 30גרם אחד ביום למשך 

ילנד אי פעם.תוצאות הביופסיה נמצאות.קורי  קיוויתי שיקרה  זה היום שרק  "אוקיי מציצים שלי.היום 
 לגמרי!!!!אני חופשי מסרטן!!!!אפילו לא דיספלזיה100%קיבלה זה עתה אישור שהסרטן שלה נעלם ב-

 הגדול.Cשלא לדבר על ה-

לחברים המדהימים והמדהימים שלי שביחד היו אחראים לכך שיכולתי להרשות לעצמי את התרופה=אין
מילים לתאר כמה אני אסיר תודה לכל אחד ואחת מכם.כולכם מדהימים!

-- הסרטון הזה ממש שינה את חיי.מי היהRUN FROM THE CUREלהתר ששלחה אותי לראשונה   
חושב על זה, היי?אני אוהב אותך!לריק סימפסון, לג'ינדריץ' באייר מעומק ליבי...תודה על הידע והתמיכה

שלך.אני חי היום בגלל כולכם!

אני באמת מבורך שיש לי משפחה וחברים כל כך מדהימים". קורי

"היי ג'ינדריץ', רק הערה קצרה כדי ליידע אותך שפגשתי את הרופא שלי היום.הדוח אומר שהסרטן
חודשים אם לא אעשה2-4)סרטן התעלה האנאלית( אינו ניתן לזיהוי.בסתיו שעבר אמרו לי שיש לי   

במקום זאת.ברור שזה עבד!מעומק ליבי, תודה,RSOקרינה.בחרתי לא לעשות קרינה ולנסות את ה-  
תודה, תודה לריק ולעצמך!!!!" קורי

-- קורי, אגב, איזה סרטן זה היה?שימו את השמן על הצלקת, כנראה שגם היא תעבור.בכל מקרה,
JBתתרחקי מרופאים, לא עוד סריקות וכו', ותדאגי לאכול כמה שיותר שמן כמו מנות תחזוקה.

 כבר עזר לי כל כךrso"קיבלתי הזדמנות לדבר עם ריק לפני כחודשיים בתוכנית רדיו...סיפרתי לו איך 
הרבה...היה לי אותו סרטן כמו פארה פאוסט...סרטן תעלה אנאלית...זה די נדיר...לא להתבלבל עם

סרטן המעי הגס...ואני לא מתכוונת להפסיק אי פעם את השמן." קורי

JB-- גם אני לא מתכוונת להפסיק להשתמש בשמן, זה די מובן.

, אך3 המאוחרות לחייה שאובחנה עם שלב 50"סיפור ההצלחה האחרון שלי.מדובר באישה בשנות ה-
 שלה לפניCT סרטן ריאות.היום קיבלתי את זה: "טוב, אמא שלי הלכה לבדיקת 4קרובה מאוד לשלב 

חודש וקיבלה את התוצאות שלה בחזרה לפני כמה ימים.זה נעלם לגמרי!הרופא שלה קרא אותם ואמר
שהמסה הגדולה יותר ברורה ולא נשאר כלום...

 עדיין אבל אנחנו נעבוד על זה ועל העישון שלה חחח...תודה רבה על הכלהעצות והידעCOPDיש לה 
של דברים שמעולם לא היינו מודעים אליהם.הכל התאחד מסיבה מסוימת ואנחנו כל כך שמחים.אלוהים

יברך אותך ואת משפחתך". קורי

-- נראה כי הפוגה ספונטנית של סרטן ריאות מתרחשת לעתים קרובות באופן מפתיע בנוכחות שמן
JBקנאביס.

גרם בלבד ראינו שינוי דרסטי בדיווחי הדם )4"אחרי   ESRובבדיקת הכליות של אבי שיש לו סרטן )
השתן, הוא ישן טוב, מחייך, אני רק מקווה שהוא יחזור לשגרה, מסתכל על ריק סימפסון.בשלפוחית 

ולא נתתי לאבי לעבור כימותרפיה, עד היום אני לא יצאתי נגד כל הרופאים  וביטחון עצמי,  מסירות 
מתחרט על ההחלטה שלי. תודה לך, ריק סימפסון." ארפיט

"זה עתה קיבלתי חדשות מדהימות שאני רוצה לחלוק עם כולכם.יש לי אישה כאן לפני הספירה, הצבעתי
ולמוח שלה.היא מטופלת כבר חודש על הכיוון הנכון עם סרטן השד.זה שלח גרורות לריאות, לבטן 
ופגשה את האונקולוג שלה אתמול.כל הגידולים התכווצו, ובדיקת סמן הגידול שלה היא רגילה.עוד פעם

מציצים - שמן קנאביס הורג סרטן!" קורי

"אוקיי, כל המציצים הנפלאים שלי, זו הולכת להיות קריאה ארוכה, אבל אני חושב שאולי הגעתי ל-
PAYDIRTאתמול.לא פגשתי את רופא השיניים שלי מאז ספטמבר האחרון.באותה תקופה הייתי בעיצומו 

של הלחימה על חיי.לרופא השיניים שלי נאמר באותו שלב שיש לי סרטן.קיימנו את השיחה הרגילה,
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שבה אמרתי לו שאני לא עושה קרינה ועושה "טיפול אלטרנטיבי".בזמנו הוא שאל מה אני עושה.היססתי
.הוא באמת התקשררוץ מהתרופהלומר לו, מכיוון שהוא היה ידוע ב"נוקשותו", אבל אמרתי לו שיצפה

אליי אחרי שצפה בזה.הוא אמר שכאיש מקצוע רפואי, הוא נטה להיות בקופסה, שיש לו אח, )רופא(,
ואח נוסף, )פרמקולוג( ואיך לפעמים "אין להם את כל התשובות".

מהר קדימה לאתמול.הוא היה המום לראות כמה טוב אני נראית, ולרגע חסר מילים כשסיפרתי לו ששמן
הקנאביס עבד.הוא התחיל לשאול כל מיני שאלות.רבות מהן "שאלות מדעיות" שלא יכולתי לענות עליהן.
הוא שאל על ניסויים קליניים, מצבי מחלה שונים שטופלו בקנאביס וכו'.הוא רוצה לדבר עם אחיו על
עצמי, כמו גם על קנאביס כ"תרופה" לסרטן, וגם רוצה שאחיו יחקור קנאביס כתרופה.האם זה יהיה

בסדר אם הוא ייקח את מספר הסלולרי וכתובת האימייל שלי?

הפרמקולוגיה בתוכנית  חלוץ  והיה  כדיקאן  בעבר  שימש  תיסן,  ג'ייק  ד"ר  גדול.אחיו,  נהיה  זה  כאן 
באוניברסיטת ווטרלו.כעת הוא יועץ לחברות תרופות ומתמחה ב"גישות חדשות בטיפול בסרטן". הוא
קשור חזק לאגודה הקנדית לסרטן.)כמו כן, הוא זה שהתבקש על ידי הממשלה לעמוד בראש החקירה
של שערוריית הכימותרפיה המדוללת.( ג'ון אמר שאחיו אמר לעתים קרובות, חייב להיות משהו טוב יותר
יותר." קנאביס הוא "המשהו בחוץ לטיפול בסרטן.משהו טבעי, ולא כימי.אמרתי לו "אל תחפש רחוק 

הטבעי". קורי

 שנים.סמכנו על הקהילה הרפואית ויצאנו לדרך6"בעלי אובחן במקור עם סרטן הערמונית לפני כמעט 
 שנים כאשר הסרטן4.5המסורתית של טיפול רק כדי שנאמר לנו שאנחנו "כישלון קטסטרופלי" לאחר 

חזר.חקרתי בעקביות במשך קרוב לחודשיים את כל הטיפולים האלטרנטיביים, כולל שמן ההמפ שלך,
חודשים ספירת הסרטן של בעלי ירדה בחצי.עשרה חודשים מאוחר יותר וה-3ותוך   PSA-שלו ירד ל  
 - לא ניתן לזיהוי.0.11

מצער מאוד לשמוע שהממשלה שלנו מסרבת להכיר בכל תרופה אלטרנטיבית, לרבות שמן המפ, בטיפול
במחלות, אולם כמוך לא היה לנו אלא לעג מצד "המקצוענים" ואפילו כמה מבני משפחה.כל ה"חברות"
שם בחוץ הן קבוצות בקרה גדולות בתחום הפארמה, אבל אני "הבנתי" לגבי פירוק מערכת של מיליוני

מיליארד דולר בשנה שלעולם לא תהיה20אנשים המועסקים בתעשייה כל כך מושחתת שמכניסה   
תרופה.בְּמֵזִיד!!

כל התהליך הזה חשף אותי עד כמה עמוק חור הארנב באמת הולך ואני כרגע בתהליך של כתיבת ספר
, חקלאותGMO'sעל הממצאים שלי בשם המתאים "חבר את הנקודות".זוהי פרספקטיבה היסטורית של 

ופארמה גדולה והשפעתה על בריאותו של כל אדם.אני אמשיך לעקוב אחריך באתר זה תעשייתית 
”Kומאחל לך כל טוב ובריאות טובה.תודה על כל מה שעשית ותמשיך לעשות.בכבוד רב, 

"חבר, בשלבים מאוחרים של הסרטן, שסבל מתוכנית העינויים של כימותרפיה והקרנות ללוקמיה, למד
דרך הגפן על "ברח מהתרופה" והחליט לנסות את השמן לאחר שכל השאר לא הצליח לרפא את שלו.
מחלה.לרוע המזל, הוא עזב את זה מאוחר מדי כדי להציל את עצמו, אבל הידע והאכפתיות שלו הצילו

אותי.השמן שלא הייתה לו הזדמנות להשתמש בו הוא שהחל אותי בדרכי להחלמה". סטפן

15"חמי ראה הבוקר את הרופא האונקולוג שלו לבדיקה שלו.הדוקטור השתתק.חמי סובל מלוקמיה כבר 
שנה.הוא היה על הנפט.כיום, ספירת תאי הדם הלבנים שלו חזרה לגבולות הנורמליים.איזה סרטן??שמן

קנאביס מרפא את אנשי הסרטן!" קארן

-- "אין דבר טוב יותר מד"ר שהושתק!חח אוהב את זה!עשה לי את היום!" ג'קי

"שוב שלום ריק!אני מקווה שהמייל הזה ימצא אותך טוב.אני כותב היום כדי לשאול אותך כמה זמן מטופל
 גרם עד כה.הוא40 במרץ ועבר 15צריך להישאר על השמן?יש לנו חולה עם גידול ענק.הוא התחיל ב-

גרם או יותר ביום מהיום השני.האם מפסיקים במינון טיפולי של 1.5שוקל  גרם?כסף הוא פקטור60   
 הגרם60עבור המטופל הזה.הוא לא שילם כלום עבור התרופה שלו עד כה.המטפל שלהם תרם את 

הראשונים של שמן, אבל לא יכול לתת תרופה בחינם לנצח.תודה על ההשקעה שלך.אני מעריך את
התובנה שלך.בכבוד רב, ג'נט"
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 גרם או יותר ביום מאז היום השני.השמן שאני מייצר כל כך1.5"ג'נט היקרה, אתה אומר שהוא קיבל 
גרם ביום.ייתכן1 שבועות להגיע לנקודה שבה הוא יכול לבלוע 5חזק שלרוב לוקח לאדם הממוצע כ-  

שיש בעיה עם הזן ששימש לייצור שמן זה זני קנבוס יכולים להשתנות במידה רבה ביכולות הריפוי שלהם
גרם שמן הסרטן נעלם.אבל אם זה לא,60ולכן הבעיה יכולה להיות הזן.בדרך כלל עד שהחולה בלע   

הייתי ממשיך לתת להם את השמן עד שזה יהיה.הזמן שנדרש וכמות השמן הנדרשת יכולים להשתנות
יותר מהר מאחרים.בדרך כלל אנשים ויש אנשים שמתרפאים הרבה  מאוד מאדם לאדם.כולנו שונים 
ויותר שמן.השמן צריך לבטל את כל הנזקים יותר  ידרשו טיפול ארוך  שנפגעו קשות מכימו והקרנות 
כביכול הטיפולים האלה שהותירו מאחור.העצה שלי תהיה לנסות לייצר את השמן מזן אינדיקה חזק אחר
אבל בכל האמצעים שמור אותו על השמן זה הדבר היחיד שאני יודע שעשוי להציל את חייו.איחולים, ריק

סימפסון"

"שמן הקנאביס לא יכול להציל אותך מהכימותרפיה הקטלנית.השמן יכול לעזור יותר אם החולה מסרב
כימותרפיה". סטיב

"אני לא בטוח אם זו הצלחה - אבל אני בטוח מחשיב את זה כאחת!למקרה שמישהו תוהה למה יש לי
קול גברי, זה לא בגלל שהייתי מעשנת סיגריות או משהו - אף פעם לא עישנתי, אלא בגלל שהסירו לי

)וחצי!( והשתמשתי בשמן מאז שנות ה-51את בלוטת התריס.אני בן   שלי.פשוט תמיד היה לי כיף20 
להתאדות.לפני כמה שנים- התחילו לי בעיות בבליעה, והרופאים שלי מצאו צמתים בבלוטת התריס שלי.
צמתים בבלוטת התריס שהייתי צריך ללכת לבדיקת סרטן.כשהם עושים את זה- הם פשוט תוקעים מחט
גדולה בגרון ונכנסים לצמתים כדי להיבדק.הם לא נותנים לך כלום - בלי הרדמה - בגלל המיקום.אז עשה

יכול לשבת בשקט.בכל מקרה- אחרי שדקרו אותי פי זאת כמה פעמים ותראה אם  - ובלוטת6אתה 
התריס שלי נהייתה כל כך גדולה התקשיתי לבלוע ולנשום- הסירו לי את בלוטת התריס.עם כל הסרטן
במשפחה שלי- חשבתי שאקדים את המשחק.אין סרטן.אף אחד.אני היחיד במשפחתי שנמלט עד כה

שלי.אכלתי כמעט כלבדיקת סרטן שם בחוץ עקב היסטוריה20מסרטן.אני עוסק בשמן מאז שנות ה-  
משפחתית - ונדה עד כה תודה לאל!תעשה את החשבון :-(" ג'נט

"שיתפתי את "דמעות הפניקס" של ריק סימפסון על קיר הפייסבוק שלי פעמים רבות... ואז יום אחד
חברה שלי הייתה על מיטת דווי עם לימפומה.כשהיא ראתה את הפוסטים שלי על השמן, היא מיד
התחילה לקחת את השמן וכעת היא ללא סרטן!הרופאים שלה נדהמים.הם אמרו לה שנותרו לה שלושה

חודשים לחיות... הם טעו". ג'יימי

והיא סוף סוף משתפרת.זה עובד!" וודוRS, בשמן קנבוס TERMINALמטפלת באישה עם סרטן  "אני  
טאטו

.אחרי160 שלי היה PSA אחרון OG, שמן THC SKYWALKER OG 25%"עושה את אותו הדבר עכשיו.
". ג'ימי7 גרם היום זה 100

"היי כריס, עדכון...הסרטן הולך ונעלם...היא קיבלה טלפון מהאונקולוג המבולבל שלה אתמול בבוקר.
בדרך כלל יש לנו פגישה פנים אל פנים אבל הוא התקשר אליה הפעם כדי לייעץ לה על תוצאות כל
הסריקות שנעשו לפני כמה שבועות.כבד - סרטן כבר לא ניתן לראות.סרטן ריאות, סרטן ריאות אחד
נעלם וסרטן הריאות השני הצטמצם משמעותית.אבל הוא לא הזכיר את השד...אז אמא מתקשרת אליו
לכמה שאלות ולקבוע לנו פגישה שנכנס ונדבר איתו ולצפות בסריקות קודמות ואחרונות.אני חושש שהיא
הייתה קצת בהלם כשהד"ר התחילה לדבר על כך שהכבד וסרטן הריאות שלה נעלמו והיא שכחה לשאול

על אזור השד שלה.

כל הסריקות היו לצורך בדיקה מוקדמת לניסוי חדש של טיפול הורמונלי...אבל הד"ר אומר שהיא כבר לא
באזורים הסרטניים וכל האזורים שלה לא גדליםצְמִיחָהמועמדת למחקר ההורמונים כפי שמטופל צריך

אלא מתים.התגברנו על תוצאות השמן!!!כשדיברתי עם ריק לפני חודש בערך לגבי אמא שלי, הוא הציע
יום ולכן אנחנו מתכננים את זה בתחילת ספטמבר.בינתיים נשים אותה90לה ללכת לטיפול שני של   

יכולה להרגיש וואו!היא ידעה מתחילת הטיפול שהשמן עובד על הגידולים שלה היא  במנת תחזוקה. 
ונעלמים.כולנו כל כך אסירי תודה שהכרת לי את הרעיון התיעודי שלך ושיתפת את אותם מתכווצים 

הטיפול הזה.אסירת תודה לנצח, סינדי"
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לך שנתתי את השמן שהיה לי מאמא שלי לחברה של חברה"שלום קורי היקרה...רק רציתי להודיע 
שחולה בסרטן השד...היא לקחה חודש וזה בהפוגה...חלק מתאי הסרטן מתים בגידול...והרופאה הייתה
יתחילו לעשות משהו עם יותר בפעם הבאה  יהיו לה תוצאות טובות  וכנראה שאם  וחיובית  מופתעת 
השמן.אני כל כך שמח ומודה לאלוהים שנתן לי להיות מסוגל לתת את המידע הזה על שמן הקנאביס

לאישה הזו..:(( כל כך הלוואי שאמא שלי הייתה יכולה לקחת את השמן כל יום..."

"היי ריק, יש לי חדשות טובות.אמי לא יכלה לסבול יותר מבחינה נפשית את ההכרה שיש לה סרטן בשד,
 גרם מהמנה, והיא שתתה קצת תה צמחים מאיזה30אז היא עברה את הניתוח.עם זאת, היא אכלה 

בחור שיש לו כל מיני עשבי תיבול רפואיים והיא שמה גם את התחבושות מהצמחים האלה.בכל מקרה,
 היה פעיל,1% רקמה, רק 100% מ"מ ומכיל 7כשהרופאים הוציאו את הסרטן הזה, הוא לא היה גדול מ-

 רופאים הסתכלו על זה, והם אמרו שהם מעולם לא ראו דבר כזה...אז אם היא3ממאיר ובשלב הגסיסה.
תעבור יותר שבוע או שבועיים ללא הניתוח, הכל היה נעלם.כעת, היא נוטלת כל יום את השמן במשך

גרם וחצי והיא מבינה כעת שהניתוח היה מיותר לחלוטין.

עם זאת, היא הרבה יותר רגועה עכשיו משהייתה, כי היא התחרפנה, אז לא יכולנו לשכנע אותה לצאת
הרופאים עבודתם.בכל מקרה,  את  עשו  והשמן  עשבי התיבול  וגם  טוב,  הכל  עכשיו  מהניתוח...אבל 

 טיפולי רדיו, אבל היא אמרה שהיא לא תעשה את זה והרופא אמר בין השורות23המטופשים נתנו לה 
שהיא צודקת.זה לא יאומן כמה רחוק הרופאים האלה הולכים.כולם אומרים שלום, ריק.תודה רבה על

ההמלצה, ולתתתודה גדולה לג'ינדריץ' שוב." סאסא

"ריק... לחבר זה עתה הוסר גידול במוח מהראש... יש לו כתמים בריאות... הם רוצים שיקבל כימותרפיה
אחרי והקרנות?לראות מה שלומו  כימותרפי  טיפול  בזמן  בזבוז  נטילת השמן תהיה  והקרנות...האם 

 ממה שהיה בשבוע שעבר עם הדבר הזה בראש...אני80%שהגידול במוח הוסר זה מדהים, הוא טוב ב-
רוצה להגיד לו לא לעשות כימותרפיה והקרנות ולעשות את השמן אבל זו לא בחירה שלי...” שרון

-- שרון, זה יגדיל את סיכויי ההישרדות שלו.אבל למעשה, אם הוא לוקח את הכימותרפיה הוא יצטרך
 גרם מהשמן לאחר מכן רק כדי לבטל את הנזק.כמובן, זה אם הוא ישרוד את ההרעלה.120-180לבלוע 

איחולים, ג'יי.בי

"לכל המצחיקים שחושבים שריק סימפסון הוא הונאה, כדאי שתדעו שמישל אולדריץ' ריפאה את סרטן
!למה התקשורת והרופאיםWAMM שלה עם שמן קנאביס, שסופק על ידי ולרי קורל ו-3הריאות בשלב 

חסרי לעזאזל!!!והאנשים  סרטן,  מרפא  אחת?!קנאביס  פעם  האמת  את  להגיד  להתחיל  יכולים  לא 
האחריות הם אלה שמנסים להשתיק את המציאות הזו, לא אנשים כמוני וטומי שרוצים שהעולם יידע את

האמת על קנאביס וסרטן". סטיבן הגר

"רק רציתי להגיד תודה גדולה לריק סימפסון, ג'יי.בי ולכל אדם אחר שהיה קשור למה שריק עשה במהלך
 חודשים והאונקולוגים ויתרו עליה מיד כי היא כבר18השנים.אשתי אובחנה עם גידולי מוח לפני כמעט 

 והיו לנו גם ירידה בגודל הגידול וגם2014.התחלנו את השמן בתחילת 4הייתה בשנה השלישית לשלב 
 חודשים לאחר אבחון הגידול במוח אשתי עדיין נוהגת כל יום ויכולה18עלייה באיכות החיים שלה.כמעט 

ימים בשבוע כדי להעסיק את עצמה.גם רמות האנרגיה שלה חוזרות לאט והיא אוהבת את3לעבוד   
 - כל זה לא היה אפשרי אלמלא העבודה הקשה וההתמדהLOLהעובדה שהשיער שלה צומח בחזרה!

של אנשים כמוך.תודה רבה והמשך בעבודה הטובה". בארי

מ"מ בריאה הימנית התחתונה.הנחתי 12 שבועות עם גידול בגודל 5"אובחן לפני  גרם של 1/3   RSO
 פעמים ביום2שהכנתי בעצמי שהיה בצבע זהוב עמוק, בקפסולת ג'לטין קטנה והכנסתי אותה כפתיל 

בעזרת כלי "דמוי מזרק" צינורי שנמצא אצל נקבה טיפול קרם לזיהום שמרים שהיה בארון שלי.זו הייתה
 השבועות שלאחר מכן,4דרך יעילה וקלה במיוחד להחדרת קפסולת הנרות...לאחר מספר סריקות ב-

 שבועות, וכעת זה לא מדאיג4 מ"מ ולא היה פעיל... מה שאומר מת!!!זה לקח 1הגידול התכווץ בגודל 
 גרם מאותו1...זה היה ממש לא אופורי גם כן.בנוסף לכך, בלעתי JBאת הסרטן, ד"ר.תודה על העצה 

 פעמים ביום.חודש אחד וזה הרג לי את הסרטן!!" גבריאלה3שמן 
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 שנים8.8 במשך 15"תודה לך ריק סימפסון!!שמן קנאביס ריפא את המאבק בסרטן המוח של בתי בת ה-
בחודשים!!!!אלוהים יברך אותך!!!!!!" קארן

שלה ביום שני.היאPET"שלום לכולם, קיבלתי חדשות נהדרות.האישה קיבלה את תוצאת סריקת ה-  
 סבבים של כימותרפיה והשתלת תאי גזע אחת, ואז זה עדיין חזר.6 שנים אחרי 5חלתה בסרטן במשך 

 חודשים היא הייתה אמורה לעשות השתלה נוספת אבל היא בוטלה כי לא מצאו תורם.אז היא6לפני 
התחילה עם השמן.ביום שני הרופא אמר לנו שהסרטן נעלם.תודה על השמן, ריק.אתה האיש, תודה."

לוק

- תודה לך, לוק.תיעוד רפואי יתקבל בברכה.היא צריכה להישאר במינון תחזוקה.הייתי אוכל כמה שיותר
תהיה יוטיוב  סרטון  אפשר.עדות  אם  נוספות,  מסריקות  להתרחק  ממנה  האפשר.בקש  במידת  שמן 

נהדרת.איחולים, ג'יי.בי

( על השמן שנתרם למען הסרטן שלי!!נכון לעכשיו, אין סרטן בגוף שלי!!זה באמתxxx"אשמח להודות )
עובד אנשים, ההוכחה הכל ברשומות הרפואיות שלי!תודה רבה לכולכם ואביזרים גדולים לדמעות!!!” בקי

"אגודל למעלה לג'ינדריץ', הוא צדק לחלוטין בנוגע למריחה מקומית ישירות על העור ולא על התחבושת.
סמית' רוני  ויום".  לילה  כמו  היה  ההבדל 

שמן עובדות מצוין, כי הן נכנסות מתחת לפני השטח בקלות.20-30-50%-- כמובן.גם תמיסות עם   
במקרים מסוימים, שמן זרעי קנבוס )או חמאת שיאה( ושמן קנבוס גם הם מועילים מאוד.אבל באופן

JBהגיוני, ככל שמקבלים יותר שמן על הפצע, כך ייטב.

"כתבתי קודם שהצלחנו לטפל בסרטן השד.כעת אמרו הרופאים למטופלת שהתוצאות שלה כל כך טובות
שהיא צריכה ללכת לעבודה.המטופלת אמרה תודה לאל והרופאה אמרה שהיא חייבת להודות לו לא
לקחת צריכה  לה שהיא  אמר  הזמן  כל  אבל  כלום  עשה  לא  בגלל שהוא  ואני שואלת מה  לאלוהים 

כימותרפיה והקרנות... רופא מטורף...

5אבל לקחנו את זה לשלב הבא, אנחנו מרפאים את הפנים של מישהו כי זה נהרס עם כדורים לפני 
שנים.לאדם הזה היו בעיות גדולות במעיים והם חושבים שזה היה סרטן בהתחלה והם נותנים לה כמה
כדורים חזקים שהרסו לה את הפנים, היא הייתה כמו צפרדע.אחר כך אמרו שזה יכול להיות מחלת

קרוהן וכן הלאה וכן הלאה.

 שנים ללא הצלחה.היא שמה שמן המפ על5הנקודה שלי היא שהאדם הזה ניסה לרפא את פניה במשך 
פעמים ושוב אנחנו לא מאמינים איך העור שלה נראה עכשיו.5הפנים שלה במשך   OMGהיא כל כך  

שמחה עכשיו שהיא יכולה להיות היא שוב.

 ימים אבל העור החלים כל כך מהר שאני לא יכול להראות לך3אני מנסה לצלם כמה תמונות אבל כל 
איך הפנים שלה נראו קודם, אבל ברשותה נציג לה בימים הבאים תמונות ישנות )רק עור הפנים שלה(

ואחד חדש כדי שתוכלו לראות את ההבדל..." יסמין

עם שנתיים ופגשתי בסרטן השד.השמן הזה הוא התרופה והתרופה שלי.האנשים39"אני אישה בת   
האלה כל כך מלאים בחמדנות.אין להם מושג על הכאב והייסורים שאנחנו ומשפחותינו עוברים.פשוט

חמדנות אנוכית.קארמה." סאלי

השתן.רצה לקחת אותי ישירות לחדר ס"מ בשלפוחית 2-3"טוב, שבועיים...הרופא אמר שיש לי גידול של 
פחות מ- לזה להיעלם תוך  ידי בדיקת 14המיון.גרם  על  ימים.אושר   CT-ב CT, בדיקת 15/2.אובחן 

." גרש29/2נעשתה ב-

 ס"מ, באמצעות היקף, בשלפוחית 2-3 ימים לאחר שנצפה גידול בגודל 14 הזו נעשתה CT"סריקת ה-
השתן. ימים בלבד, תוך שימוש בשמן קנאביס אתרי בלבד, לא נצפה גידול בשלפוחית 14השתן שלי.תוך 

 ימים ...נעלם.המחוקקים בבקשה הבינו את זה.אל תיקח לי את התרופה.זו לא רק14קנאביס בלבד ... 
עוד דרך להשתכר.התרופה הזו מצילה את חיי". גרש

השתן שלי התכווץ לפני שהוציאו אותו.בפעם"בסדר ...קיבלתי את הדו"ח הפתולוגי.הגידול בשלפוחית 
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 ס"מ.מעניין0.5 ס"מ.כשהוציאו אותו הוא התכווץ ל-2.5האחרונה שהרופא ראה את זה, הוא נמדד בערך 
מה הרופא הזה יגיד על זה". גרש

השתן שלי, שנראו כמו קיפודים זעירים.דו"ח הפתולוגיה חודשים הם מצאו גידולים בשלפוחית 8"לפני 
אמר שהם בדרגה גבוהה, ממאירים אגרסיביים מאוד, קרצינומה.אפשר היה לנתק אותם.ניסיתי כמה
טיפולים מקומיים, אבל נאלצתי להפסיק כי זה עשה אותי חולה מדי.הניתוח השני שלי בדצמבר, הם
מצאו עוד גידולים וסרטן ממאיר חדש אגרסיבי מאוד שמונח שטוח על הקיר, אז הם לא יכלו לחתוך אותו.

סוג זה התפשט במהירות לאיברים אחרים.

השתן שלי בתולי, כמו שלאז למה כשהניתוח של אתמול הראה, אין סרטן, והרופא שלי אמר שלפוחית 
ילד, אני מרגיש שזה היה נס!עכשיו, זה מה שעשיתי אם אתה מעוניין.אל תתחרפן, פשוט תשתמש במה

שאתה יכול ועדיין תהנה ממה שאתה אוהב במתינות...” מישל

 שלבים בלבד, שלב זה אינו בר מרפא.לפי הרפואה המערבית,4.מתוך 4"לאחי היה פצע לחץ/כיב שלב 
, אתה לא יכול להחלים ללא השתלות עור.עצמות ורקמות נראו לעין, אך3ברגע שאתה מגיע לשלב 

RSO ימים גרם להופעת צמיחת עור חדשה!אחיות ההוספיס קראו לזה 'נס'. זה היה3 אקטואלי למשך 
קנאביס!רק 

 באמת יבלבל אותי אבל הוא היה צריך יותר כדי להקל על כאבים5 גרם שלם ביום.1 ל-2הוא התקדם מ-.
מסרטן העצמות שלו כדי להירדם.אתה אמור להכין את השמן עם אינדיקה אז כל מינון גבוה פשוט צריך

 שעות.זה מכניס אותך לשינה עמוקה1.5לגרום למשתמש להירדם ברגע שהוא נכנס כעבור שעה עד 
 עמוקה ונעימה.REMואתה עושה את רוב הריפוי שלך כאשר אתה מקבל שנת 

ככל שאתה לוקח יותר זו לא תחושה לא נוחה.זה רק גורם לך להירדם מהר יותר ועמוק יותר.אם במקרה
אתה מתעורר משינה מוקדם, אתה עלול להרגיש סחרחורת כאילו אתה שיכור אבל לא בצורה לא נוחה.

לצחוק בקול רם

RSOאפשר לאחי לישון רגוע בפעם הראשונה מזה חודשים לאחר שהיה בבית החולים.אידוי העשב  
, אבל שוםIV+ מ"ג של אוקסיקונטין וקוקטייל אחר.הוא גם קיבל פנטניל 80סיפק לו יותר הקלה מאשר 
.אני לעולם לא אשכח את זה!" מישלRSOדבר לא הרגיע אותו כמו ה-

וכימותרפיהRSO"אני חי את סיפור ה- שלי עכשיו.נאבקת בסוג נדיר של סרטן השחלות.עבר ניתוח   
ואימצתי אורח חיים בריא הרבה יותר, מזון מלא אורגני, תוספי מזון וכו', אבל הסרטן חזר.ואז מצאתי
ברח מהתרופה!לקח זמן לארגן את העניינים, מכיוון שקנאביס אינו חוקי כאן בניו זילנד.אבל הצלחתי

 ל-200להכין אצווה קטנה של שמן והתחלתי להשתמש בו.שבועיים לאחר מכן סמני הגידול שלי עלו מ-
 שבועות ולקח לי חודשיים לשים את ידי על5, הירידה הראשונה מזה שנה!!נגמר לי השמן אחרי 140

בבדיקה האחרונה...( אבל אנחנו כבר 262עוד קצת.סמני הגידול עלו חזרה ) שבועות מאוחר יותר3   
ומחזיקה אצבעות שהם ירדו שוב בבדיקת הדם הבאה...

ואני מרגיש שאנחנו צריכים להפוך אותו זמין לכל מי שצריך!גם אם הסרטן שלי לאRSOאני מאמין ב-  
)אבל אני מאמין שזה ירפא!( זה כבר עשה לי הרבה טוב.זה נותן לי שינה נהדרתRSOנרפא על ידי   

ונינוחה!וזה הסדיר את יציאותיי...יש לי הערצה עצומה למה שריק סימפסון עשה למען האנושות.מגיע לו
פרס נובל על הגילוי המחודש הרפואי הטוב ביותר!ולמען מה שאתה והארגון שלך עושים!אני רק אזרח
פשוט שומר חוק ואני מרגיש נורא על הצורך לעשות דברים לא חוקיים כדי לרפא את עצמי.אז תמשיך

כך!כשאחזיר את האנרגיה שלי אצטרף לתנועה!" דיני

.עבדתי במרפאה תקופה קצרה.כשהתחלתי שם הגיעRSO"בגלל ריק, ממש ראיתי את התוצאות של 
 יום לאחר מכן הוא נרפא לחלוטין". קרלRSO.90אדם עם סרטן גרון בשלב רביעי.הוא הועלה על 

 שבועות של5השתן.הגידולים מתו לאחר "זה עתה טיפלתי באבא שלי שאובחן כחולה בסרטן שלפוחית 
טיפול.תודה לך ריק סימפסון על הידע שלך, ההשראה, הנחישות ואהבתך לאנשים." כריסטין

לשני אנשים עכשיו, בשתי הפעמים עם תוצאות מדהימות!לאחד היה RSO"עשיתי   MRSAהוא מרח ,
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את השמן באופן מקומי במשך שבוע...החלים!!לאחד השני היה סרטן עור של תאי בסיס, מיושם באופן
מקומי במשך שבועיים ... נרפא!אה, והייתה לי כתם על הפנים, חשבתי שזה אולי סרטן עור, אז מרחתי

 ימים...נעלמת!!!” מריה6באופן מקומי במשך 

 והסרטן שלח לאט גרורות בכל הגוף כולל הריאות2011"פַנטַסטִי!אמי נאבקת בסרטן השד מאז פברואר 
 מ"ל של נוזל סרטני נוקזו כמעט בכל11שלה שהיו צריכים לנקז כמעט כל שבוע במשך מספר חודשים - 

 הנפיחות בפניה ובצוואר נעלמה וכך גםRSOפעם שהיא נכנסה.עד לאחרונה.תוך שבוע לאחר נטילת ה-
+ שנה והנוזלים20הרוזציאה שלה.היא אפילו הפסיקה ליטול את התרופות שלה ללחץ דם שהיא נוטלת 

 מ"ל!!!אני מאמין שזו התרופה!זה נפלא לראות סוף סוף את הבטנה הזו במחלה כל כך6בריאות ירדו ל-
נוראית". מַלְאָך

"אז תבדוק את זה!

.2012 בדצמבר 14 ב-III-b- אשתו אובחנה כחולה בסרטן צוואר הרחם בשלב 

- אישה התחילה שמן קנאביס פחות מחודש לאחר מכן.

.)בטקסס, אין הרבה ברירה(2013- האישה התחילה כימותרפיה והקרנות ממש לפני פברואר 

.2013 במאי 6- לאישה נאמר שבקושי, אם בכלל, יש סימן לסרטן ב-

, הכל בגלל השמן!" סוּסוֹןIIIפחות מחמישה חודשים ואשתי די ניצחה סרטן בשלב 

"ריק היקר, אלוהים יברך אותך!איבדתי את אמי, סבתי, דודות ודודות וחברים אהובים לסרטן במהלך
השנים.אבל מי שהכי פגעה בי הייתה אחותי המהממת, האינטליגנטית והנפלאה קים.היא אובחנה כחולה

 היא מתה.אני לא יודע באילו טיפולים היא2011, ובפברואר 42 בגיל 2010 ביולי 4בסרטן ריאות בשלב 
נקטה כי היא לא סיפרה לאף אחד במשפחה שהיא גוססת עד מאוחר מדי, ובעלה הנרקומן לשעבר נכנס
ונעל את המשפחה בחוץ.לא גיליתי על השמן עד החודש האחרון, ומאז אני חוקרת היטב. לטיפולה 

 אנשים שטוענים27בהתחלה חשבתי שזה שמן נחשים, כמו הרבה דברים אחרים, אבל עד כה רשמתי 
אנשים!!!וזה רק ביוטיוב ובבלוגים27שהם ריפאו או הפחיתו משמעותית את הסרטן שלהם בעזרתו.  

כשסבתא שלי2000, כשאמא שלי אובחנה, או ב-1997מקוונים בלבד!הלוואי שידעתי על זה עוד ב-  
 אובחןlaw כשאמרו לאחותי ללכת הביתה ולמות, או בשנה שעברה כשאחי. -2010יצאה מהפוגה, או ב-

כחולה בסרטן הפה והגרון והיה צריך להסיר חצי פניו ולשחזר אותו.אבל עכשיו אני כן, בזכותך.אלוהים
יברך אותך ואת כל מה שאתה אוהב, ותודה שאתה עובד כל כך קשה כדי להפוך את התרופה הנפלאה

הזו לזמינה לכולם". דניס

-- דניס היקרה, מה יש לי לומר?הם הרגו את אמא שלי עם כימותרפיה בגלל סרטן ריאות מוקדם של
תאים קטנים, אז אני יודע בדיוק איך אתה מרגיש.שום דבר לא נעים.כל הזמן, התרופה הייתה צריכה

, אבל לא כולם פשוט יבלעוC'est la vieלהיות זמינה ולא הייתה רק בגלל שמישהו רוצה להרוויח כסף.
את זה בשלווה כמוני.זוהי חוויה טראומטית מאוד כאשר אתה מגלה על מה כל השמן יכול לרפא או

לשלוט ובמה הכל שימש במקום זה.

אנא שלח לי את רשימת ההמלצות המקוונות הללו, זה יכול להיות מעניין ומועיל עבור אחרים שהיו
"הרפואה וגיליתי על מצב העניינים האמיתי בתחום  שטופי מוח בדיוק כמוני לפני שפגשתי את ריק 
הקונבנציונלית". תודה על תמיכתך ועזרת לנו להפיץ את הבשורה על תרופה זו.אחרי שנתיים וחצי של
עבודה עם ריק, כל מה שאני יכול לומר הוא שהשמן מיוצר ומשמש כהלכה עושה בדיוק מה שהוא אומר

JBשהוא עושה.

"היי קורי!שוב חדשות מדהימות.חבר שלי ***** ***** שדיברת איתו ושלחת ל*** בלוס אנג'לס, ובכן הוא
על שמן קנאביס כבר כחודשיים בערך והוא הלך לעשות את הסריקות הרפואיות שלו היום אין יותר סרטן
בגוף שלו!!!!!!!הכל ברור!!!!!!!הוא יותר מודה לך על כך שסיפרת לו עליך ומעבר להכרת תודה על כך
שסיפרת לו על ****!!!תודה לך לנצח יותר.אתה כל כך כל כך טוב לעזור לכל האנשים האלה שאתה
אפילו לא מכיר ולהציל חיים בכל העולם!אני הולך לנסוע ללוס אנג'לס לעבוד עם **** ולנסות לעצור את

פעמים ביום.מה דעתך על זה לעוד דו"ח60-80כל השלשול שלי ולהוציא אותי מהשירותים מלצאת   
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מדהים??אנחנו כל כך אוהבים את זה!!”

השתן כבר הרבה זמן! זמן והד"ר"אני רוצה לשתף בהערה מהרופא שלי היום.יש לי דלקת בשלפוחית 
טיפל בזיהום.היום הוא עשה מבט ממקור ראשון עם מצלמה )לא כיף במיוחד( ו!!נראה שיש לי שאריות

השתן )גידול( שמתה במקום )המילים שלו, לא שלי( וגורמת לזיהום להתעכב.של מסת שלפוחית 

 שנה ומעולם לא ראיתי גידול מת40שוב!דבריו, לא שלי; הד"ר אמר "אני עוסק ברפואה כבר למעלה מ-
במקום ללא איזושהי התערבות חיצונית". אנימורידים שמן ומדליקים מאז מרץ, אבל מאז שהיבול שלי

 באוקטובר כדי לוודא8 שבועות.הולכת לעבור ניתוח ניקוי קטן ב-6נכנס אני מנתח שמן כפול במשך כ-
שהמסה נעלמה )אם לא אעבור אותה לפני כן(.

6 או 5היה לי ספק לגבי השמן אבל אנשים אין לי יותר ספקות.יש לי מספיק חומר ניצן כדי להרכיב בערך 
.אני לא יכול להגיד לךSativa Blend Pineapple Kush, 25% THCאונקיות שמן.החומר המשמש הוא 

כמה אני מרוצה מהתוצאות עד כה.עדיין לא סיפרתי לד"ר שלי כלום כי בפל"א איזה ד"ר יסרב לטפל בך.
אז בינתיים הוא לא יודע כלום". ג'ון

אבל אתה יודע יותר ממספיק, ג'ון.מזל טוב.אמשיך לקחת את השמן ואעזוב את הניתוח למועד מאוחר
יותר.אין יותר סריקות אם אפשר בכלל.והייתי לוקח את השמן גם בצורת נרות, אתה תמיד רוצה להביא
לקבלת אחד  מזן  מיותר  להכין את השמן  נסה  כן,  הכואב.כמו  למקום  קרוב  שיותר  את השמן כמה 

התוצאות הטובות ביותר, אם אתה יכול.איחולים טובים לך, ג'יי.בי

"הסכמה מלאה שם, ג'יי בי.ומדגישים את העיכוב בניתוח.כל עבודת גוף פולשנית מאפשרת זיהומים
לתוך המערכת שלך.בגלל הרגלים מרושלים וחוסר כבוד מוחלט לתרופות הפלא שלהם, יש לנו כעת

 יתקן את זה, אבל מה לגביRSOחיידקים אוכלי בשר עמידים לאנטיביוטיקה, הנפוצים ברוב בתי החולים.
אומר הכל." טיילמןרוץ מהתרופה'עבודה סתמית' כירורגית?

.בדקנו את זה היום וזה כמעט נעלם.RSO ימים טיפלנו בקרצינומה של תאי בסיס של חבר עם 3"לפני 
 ימים ומצפים שהוא ייעלם אם לשפוט3 וכיסינו בתחבושת.אנחנו נבדוק את זה בעוד RSOהחלנו מחדש 

 הימים הקודמים.זה על ידו הימנית.סוגי הסרטן הקודמים שריפאנו ממנו היו על ידו3לפי התוצאה של 
השמאלית.הידד, זה עובד." סימן

JB-- כן זה כן.לא היינו עושים את מה שאנחנו עושים אם זה לא היה קורה.

, זה עתה סיימה את סבב ההקרנות שלה.4"אמא שלי אובחנה לאחרונה כחולה בסרטן המוח בשלב 
לדבר.מאז יכולתה  את  איבדה  בהתחלה,  רע  די  לה  מצליחה!היה  היא  כמה  עד  מזועזעים  מסמכים 
שהתחלנו לתת לה את השמן היא משתפרת והשתפרה עכשיו היא מסוגלת לעשות דברים שהיא לא
עשתה קודם כמו לומר ביטויים במקום רק מילה אחת או שתיים, וללכת כרגיל.אנחנו יכולים גם לומר
שההבנה שלה הרבה יותר טובה.כמו כן, היא מעולם לא חלתה מההקרנות האגרסיביות והכימותרפיה
עלבון!תבהיר את זה  עובד  לא  מי שיגיד שזה  או הקאות!אז  יום אחד של בחילה  שהיא עשתה.לא 
עבורך להשיג  שיכול  מישהו  שמכיר  מישהו  מכירים  להכנה!כולם  קל  מאוד  גם  שלך!זה  העובדות 
לי את ההנחיות איך לקחת את הטיפול אז אם מישהו מעוניין אפרסם זאת בתגובה!" מריחואנה!יש 

דיאנה

-- דיאנה, תתרחקי מהכימותרפיה וההקרנות.השמן היה עושה את העבודה הרבה יותר קל אם הרופאים
גרם של שמן בדרגה גבוהה, מהר ככל שהיא יכולה120-180והשיטות שלהם לא היו עומדים בדרכו.  

לקחת אותו, אין יותר סריקות מסרטנות אם זה אפשרי.איחולים, ג'יי.בי

, אובחנתי כחולה בסרטן2010 בדצמבר 22, ה-82"שמי ג'ורג', ואני רוצה לתת לך את העדות שלי.בגיל 
 חודשים עד שנתיים לחיות וייתכן שאזדקק להכנסת גרון בשלב מסוים לאחר6הוושט.נאמר לי שיהיו לי 

טיפול הקרנות כדי לעזור בבליעה.

לפני האבחון שלי, התקשיתי לנשום ולבלוע מזון, היו לי נפיחות בשתי הרגליים והתעייפתי מפעילות קלה.
, היה לי קשה לבלוע וללעוס מזון מוצק.הרגשתי2011.עד ספטמבר 2011עברתי טיפול קרינה בתחילת 

שאני נחנק.את האוכל שלי היה צריך לחתוך לחתיכות קטנות.העדפתי לאכול אוכל עיסתי ושייקים בוסט
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במקום.גם אני חוויתי גזים חזקים בבטן.הגז קרע את הבטן שלי כמו רעמים וברקים.התחלתי לחוות
אפיזודות סחרחורות קשיי נשימה, קוצר נשימה והזעה.שיווי המשקל שלי היה גרוע ולא הצלחתי להתנייד

טוב במיוחד.היה קשה לשאת מצרכים לסוויטה שלי בלי קוצר נשימה והזעה.

מאוחר יותר פרק חמור של סחרחורת שלח אותי לבית החולים והרופא הכניס אותי לכדור שני ללחץ דם.
זמן קצר לאחר אשפוזי בבית החולים, אדם זר פנה אליי והציע לי שמן קנבוס לטיפול בסרטן שלי והפנה
אותי לאתר פיניקס דמעות לקבלת מידע נוסף.בהתחלה הייתי לא רגוע ופחדתי לקחת שמן המפ, תמיד
חשבתי שקנאביס הוא סם שער שיגרום להתמכרות ויוביל אותי לסמים קשים אחרים.לאחר מחקר על
שמן ההמפ של ריק סימפסון החלטתי שאני הולך לקחת את הטיפול.הבנתי במהלך ואחרי הטיפול ששמן

המפ/קנאביס הוא "שער" לבריאות טובה יותר.

- מיד.1/2לאחר המנה הראשונה שלי  עובד בגוף שלי  אורז של שמן המפ, שמתי לב שהוא  גרגר   
- הרגשתי שהוא זורם בגופי מהאצבעות ועד בהונות.חוויתי תחושה של רגיעה, אושר ושיפור של ההומור

 שעות דעכו.הנשימה הייתה שקטה יותר בזמן מנוחה וגם בזמן6שלי.הרגליים שלי הרגישו גומי שאחרי 
השינה.

פחתו.קוצר הנשימה פחת.מהיום השנילאחר ימים/שבועות: נעלמו לי הערימות/טחורים.כאבים בכתף 
הצטברות הגזים ואי הנוחות בבטן הורגעו והפכו לסדירים יותר והמשיכו בטיפול.הפחתי והפסקתי לקחת
את הכדורים שלי ללחץ הדם מכיוון שלחץ הדם שלי קיבל קריאות נמוכות מדי.לאחר שהפסקתי גלולות
ללחץ דם, לחץ הדם שלי התנורמל.הנפיחות בשתי הרגליים והקרסוליים הופחתה במידה ניכרת.ריסון את

 קילו עד כה.צבע העור השתפר.הסחרחורת נעלמה.26התיאבון שלי והסדרתי את המשקל שלי - ירדתי 
דופק נראה סדיר יותר ולא כל כך מטריד, בהתחשב שיש לי דופק לא סדיר מאז הלידה.תנועות המעיים
השתפרו.מסוגל וקואורדינציה  משקל  יותר.שיווי  ורגועה  יותר  טובה  שינה  יותר.חווה  לסדירות  הפכו 
להתמצא טוב יותר ללא קוצר נשימה.הפך להיות יותר רהוט בשיחות.שינה את ההשקפה שלי על דברים

והעלה את מצב הרוח שלי.שיניתי את דעתי על מריחואנה.

נעלמו. המפ  בשמן  הטיפול  את  שלקחתי  לפני  שחוויתי  התסמינים  כל  כללי,  באופן 
וחצי חודשים להשלים את הטיפול.החוויה הזו לא הייתה כל כך לא נעימה.אמנם זה היה3לקח לי   

התאמה, כשהגדלתי את המינונים אבל אחרי יום-יומיים הכל הותאם.עקבתי אחרי תוספות המינון שהציע
ריק סימפסון פחות או יותר.

לאחר חודשיים של טיפול, הביקור שלי אצל האונקולוג היה מפתיע.הוא קבע שצבע העור שלי נראה טוב,
לחץ הדם והדופק היו תקינים, ומכיוון שאין לי בעיה לבלוע, אין צורך להפסיק.כמו כן, הוא ציין כי צילום

חודשים.בדרך כלל, הייתי אמור6הרנטגן מפגישה קודמת נראה טוב וכי אני לא צריך לחזור לפחות   
 חודשים...3לראות את האונקולוג כל 

אני מאמין ששמן ההמפ הרג את הסרטן שלי.כל שאר השיפורים הבריאותיים שחוויתי משמן ההמפ
אסיר תודה כל כך  לגמרי מופתע מהנס של שמן ההמפ.אני  גבר חדש.אני  כמו  להרגיש  לי  גורמים 

שהחלטתי לקחת את שמן ההמפ.

שמן המפ חידש את בריאותי והאריך את חיי.אני מודה לך ריק סימפסון, אלוהים יברך אותך!המשך
במעשים הטובים!אני משוכנע לחלוטין ששמן המפ יכול להציל חיים.תודה." ג'ורג'

ירד + לג'ורג'....עד היום הוא  קילו, עכשיו, לפני זמן קצר הוא נאלץ לבקר את רופא31"מיני עדכון   
קילו(.הוא למד שהוא יכול280השיניים שלו, בגלל הירידה שלו במשקל )בעבר הוא היה משהו כמו   

להעלות את המשקל בחזרה די בקלות אם ירצה עכשיו, אולם הוא בוחר במשקל נמוך יותר ובאורח חיים
בריא יותר(, הוא נאלץ להחזיר/להתאים את התותבות שלו.רופא השיניים שלו העיר על כמה טוב הוא

נראה וגם על צבעו טוב יותר.

אני חייב לציין שג'ורג' אמר שעד היום יש לו נשימה טובה, ואין לו בעיות עם חנק עד היום, הוא אכל
סטייק, תפוח אדמה וירקות לארוחת ערב מוקדם יותר השבוע, והאוכל שלו יורד הרבה הרבה יותר קל
מאי פעם רגיל לפני "הטיפול" שלו. הוא מספר לנו שהוא ביקר אצל רופא המשפחה שלו)רופא רגיל(
מוקדם יותר השבוע...הרופא שלו קרא, "וואו!האםאתה בטוח שאתה אותו ג'ורג' שראיתי בעבר?" כמו כן,
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הרופא שלו אמר שהצבע שלו השתפר.ג'ורג' אומר לי שלאחר מכן הראה לרופא שלו כמה עוד נוזל הוא
איבד בשתי רגליו ואמר לו שהוא חושב שזה כמעט נעלם...ואז הרופא אמר, "ג'ורג', אין לך עוד בצקת."

וגם נאמר לו )עכשיו( שהוא צריך/יכול לנסות לקבל את ישנים,  ניירות מידע רפואיים  הוא רכש כמה 
)על דיסק( מהאונקולוג שלו בפגישה הבאה שלו )יוני(.הוא מנסהCTתמונת רנטגן ישנה פלוס סריקת   

להיכנס לפגישה לאונקולוגית שלו מוקדם יותר עכשיו...בעזרת רופא המשפחה שלו עכשיו.באותו ביקור
.הוא עשה כברת דרך ארוכה... עם זאת הבעיה האמיתית היחידה שלו כרגעMRIהוא יבקש בדיקת 

)אחרת הוא אומר שהוא יהיה נהדר!!( היא שיש לו דופק לא סדיר מאז הלידה, ולאחרונה זה עולה קצת
יותר מהרגיל.אני לא יודע אם הירידה שלו במשקל מעוררת את פעימות הלב הלא סדירות שלו או את
ההתרגשות מהאירוע שמשנה את חייו או מה עושה את זה בוודאות, אני רק יודע שאני רוצה שזה יסדר
לו מדי.כעת יש לו הפניה לקרדיולוג לגבי פעימות הלב וכו'.כמו כן, לאחרונה הצבע שלו השתפר עוד יותר,
יש לו פנים אדומות/ורדרדות יותר, גם מחזור הדם שלו נראה טוב יותר.ובכן, זה כל מה שיכולתי להשיג

חוֹפֶשׁ♥”1כרגע... שלום 

"תודה ריק/ג'יי.בי על שהעלית תשובה לשאלות שלי אתמול.אני מכיר גבר שלאמא שלו יש את זה.רצה
לקבל משהו שאוכל לשלוח לו להסתכל עליו.אתם נהדרים.הלוואי שיכולתי לעזור יותר.המידע הזה מגיע
לרבים עכשיו.עשית עבודה כל כך נהדרת לספר לעולם על זה, ריק.אתה יכול להיחשב כקדוש של ימינו.
בלי צחוק.איש מופלא.לא יכול להגיד מספיק דברים טובים לכולם עליך, ריק וג'יי.בי, שדבקו בך בכל זה.

 ספרים בכל חודש כדי לעזור לריק.שמור את המידע הנהדר, חבר'ה.אתה הכי טוב.5תחשוב שאני אקנה 
.רפואת אלוהים." פיטרRSOשלום ובריאות לכולם.

 השתלמו סוף סוף.אני עוקב אחרי דמעותRSO"ובכן, ריק וג'ינדריץ', העבודה הקשה והמסירות שלי ל-
ופיניקס מאז  ועמדתי2004ריק  ביכולות הריפוי של השמן.הפצתי את הבשורה  והייתי מאמין מיידי   

 אנשים עם סרטן סופני, ולמטופל3 גם כשאנשים צחקו וקראו לי משוגע.ריפאתי עכשיו 100%מאחוריו ב-
האחרון שלי אני חייב הרבה קרדיט על כך שעברתי את המערכת הרפואית וסירב לכל הטיפולים שם

 כדי לרפא את הסרטן שלו...שתי הריאות שלו היו מלאות בסרטן והם נתנוRSOותיעד שהוא משתמש ב-
 חודשים.5 חודשים לחיות כשאובחן לראשונה...לפני 3לו 

והוא למעשה העלה  נטול סרטן באופן רשמי  פאונד.רופאי הסרטן נפעמים מההחלמה27היום הוא   
 חודשים בלבד בקושי עזרה מהם ולמעשה אומרים שהוא בריא יותר ממה שהם5המופלאה שלו תוך 

עכשיו.לצחוק בקול רם.הוא אכל את השמן לעיני הרופאים בבית החולים ונשא מסביב למגזין "וויד וורלד"
.בקרוב יהיו ליRSOובו מאמר של דמעות הפניקס המראה אותו לכל שאר החולים והפיץ את הבשורה על 

ריפא את הסרטן שלו...כתוב על הניירת שלו שהואRSOעותקים של כל התיעוד של בית החולים ש-  
השתמש בשמן קנבוס לטיפול.

 אנשים25אני ארכיב עבורו סיפור בהקדם כדי לעזור להפיץ את הבשורה ככל שאוכל.אני גם מכיר בערך 
 עושה עבור מחלות רבות ושונות והם עובדים כעת על ריפוי עצמם...המילהRSOאחרים שראו את הנס 

יצאה החוצה!!!!:( בשם הנרפאים ובקרוב יהיו רבים אחרים באזור שלי אני רוצה להגיד תודה חבר'ה על
העבודה הקשה והמסירות המתמשכת שלכם לגילוי מחדש של תרופת הפלא...אתם מצילי חיים...פשוטו

כמשמעו!!שלום ואהבה מאת הרשות הפלסטינית" סטיב

"הייתה לי מישהו לשים את השמן על נקודה קטנה בסרטן העור שלה )הפנים( ואחרי יום, זה נראה אפילו
הכי גרוע.האם יש לה תגובה או שהשמן בעצם מושך דברים החוצה ועל פני העור בהתחלה?הכל נראה

ירקרק כאילו הוא נגוע, בערך.זה נורמלי?לִפְעָמִים?" מיגל

"כן, זה יכול להיות נורמלי!זה סימן טוב, אם אתה מרגיש גירוד ורואים את השמן עובד, אז לשיםעוד יותר
שמן על זה.ירקרק יכול להגיע מהשמן.האם השמן עשוי כמו שצריך?" אנה

"אה כן, זה לא ירוק מהשמן, זה שמן מוזהב שאני מכין, זה הכי נקי שאפשר להשיג בזמן הכנת זה בבית.
זה ממש כמו זיהום ירוק לבנבן.הייתי די בטוח שזה השמן שעושה את העבודה שלו רק רציתי אישור

ממישהו אחר.תודה." מיגל

"היי, אני חייב לספר לך סיפור על נס שקרה אתמול.יש לי חברה ושמה הוא שאנון אובריאן.היא ניצולת
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.יש לה גידול בלתי ניתן לניתוח שגדל כבר כשנה.זה גדל כמעט לכל גודל המוח שלה.17סרטן המוח בת 
 שלה הראו שהגידול הצטמצם כמעט בחצי.היא נוטלתMRI, ואתמול תוצאות ה-RSOחלקתי איתה את ה-
.אתה חייב להבין שזו הייתה שלום מרי.אני כל כך אסיר תודה שהרוח שלי מצאה14את זה מאז פברואר.

את הסיפור שלך והצלחתי להעביר אותו הלאה." נאדין

 ואונקולוגים במרכז לסרטןIV חודשים.יש לה סרטן שד גרורתי בשלב 11 כבר RSO"אשתי משתמשת ב-
MD Andersonאמרו לה שהיא התקדמה רחוק מדי עבור כימותרפיה, הקרנות או ניתוחים.היא נסעה  

ישר למדינה חוקית כדי להשיג אותו.הגידולים שלה מתכווצים.אם26מביתנו במצב לא חוקי  שעות   
 גרם ביום( אנחנו מאמינים שהיא הייתה2הייתה לה את הנגישות הדרושה לה )כרגע היא לוקחת רק 

 משאיר את אשתי בחיים ויש לנו גם בן נכה.אלוהים יודע שעבודתה כאן לאRSOנטולת סרטן עד עכשיו.
הסתיימה!!” פרדריק

כ-RSO"ובכן, ריק, אני מרגיש יותר טוב.נמצא ב- יום לגידול במוח וסוכרת.הסוכר בדם שלי יורד.30   
הפסקתי אינסולין לפני יומיים כי רמת הסוכר בדם ירדה נמוכה מדי". ג'ף

.עבר מגידול בגודל כדור גולף לקטן מאפונה תוך1"זה גם פינה את סרטן השד של חבר אחר בשלב 
גרם פעמיים ביום, שמן גולמי.חבר אחר עם סרטן העור הסיר אותו עם תמיסה מקומית0.4שבועיים.  

שפשף ישירות על העור.

על עצמי נפטרתי מזיהום ונפיחות בשן רעה, ניקיתי את הריאות שלי אחרי התקף עם אסתמה, והסרתי
שני נקודות עצבניות מהעור שלי שאולי היו סרטן או לא... מעולם לא בדקתי את זה וזה נעלם...אופס.בלי

כימותרפיה, בלי הקרנות, בלי תופעות לוואי, בלי בעיה". ברוס

4 על כל העזרה שלו!כפי שחלק מהאנשים יודעים לאשתי יש סרטן שד בשלב JB"אני רוצה להודות ל-
6שהתפשט לעצמות.הד"ר אמר שיש לה כל כך הרבה גידולים שהם נאלצו להפסיק לספור והם נתנו לה 

 גרגרי אורז5 החודשים האחרונים, נתתי לה 5חודשים לחיות!הם התחילו אותה עם כימותרפיה במשך 
ה-RSOשל שמן  את  חזרה  קיבלה  בדיוק  החיים!היא  נס  את  ראיתי  וחצי!הרגע  חודש  למשך   MRI

והסריקות שלה והם לא מצאו שום סימן לסרטן!

 שזה עזר לה להתגבר על הגיבנת!99%אני לא יכול להוכיח שהשמן היה קשור לזה אבל אני בטוח ב-
 נאמר שסרטן2012 חודשים לטיפול!בשנת 4היא אפילו לא סיימה את פרוטוקול הכימותרפיה, נותרו לה 

 אינו ניתן לריפוי אז כמו שאמרתי השמן בטח עבד!אני ממליץ לכל מי שחולה בסרטן לקחת שמן4שלב 
RSO זה בהקדם האפשרי.זה לא יכול להזיק לכלום!כמו שאמרתי תודה JB"!על כל העזרה 

"כמה טיפות בגודל אורז אני צריך לתת לה בשלב התחזוקה??" ג'ף

 גרם לחודש עשוי להספיק, ג'ף, טיפה בלילה היא כל מה שרוב החולים דורשים כמנת תחזוקה.1-2-- 
 גרם הכי מהר שהיא60אבל היא לקחה את הכימותרפיה, אז הייתי רוצה לראות אותה אוכלת לפחות 

JBיכולה כדי להסיר את הנזק שהכימו הותיר אחריו.תודה לך, 

עצמי משלב  וריפאתי את  ריק  הווידאו של  באמצעות הוראות  4"השתמשתי בשמן שהכנתי בעצמי 
Diffuse Large Cell B Cell Lymphoma ימים בלבד!!58, סרטן זקיקים כביכול "חשוכת מרפא" תוך 

 מקרים מאושרים של ריאות, שד,10מאז המשכתי לייצר את השמן לעצמי ולאחרים וראיתי למעלה מ-
ירוקים כהים!!אני לוקמיה, לבלב, חולים מרפאים את עצמםשימוש בשמנים  גס,  ערמונית, מוח, מעי 
מכינה שמן עם עלים וגם פרחים בגלל התרכובות האנטי דלקתיות המיוחדות שנמצאות רק בתוך העלים

הירוקים!

.יצרתי 'פאוץ' מהמעי הדק שלי שעובד כמו צנרת רגילה1992איבדתי את כל המעי הגס שלי בשנת 
; הוא מייחס אתPAMF שנים!לדברי הגסטרואנטרולוג שלי ב-7 שנה, שאמור היה להיחלץ לפני 20במשך 

שנה ביום שבו הוכנס20השימוש הכבד בקנבינואידים לנרתיק בריא "בצורה טובה יותר מאשר לפני   
לראשונה". הוא שמע את אותן תוצאות ממטופלים רבים אחרים שמשתמשים בקנבינואידים וכעת הוא

ממליץ על כך למטופליו!" קרייג
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 שנים של "המתנה ערנית", הלימפומה הפוליקולרית של בעלי מרימה5"אני רק רוצה להודות לך.לאחר 
 ימים בשבוע.4 שבועות בתוך השמן ומרגיש נהדר, אפילו משחק גולף 3את ראשה המכוער.הוא כבר 

אעדכן אותך ככל שנמשיך". ג'ויס

"הלכתי לסריקות של שנתיים והן נקיות לחלוטין מסרטן ומנזקי הקרינה שהם ראו קצת בפעם הקודמת.
.איזה אלוהים שלח השמן של ריק סימפסון היה לכל כך הרבה...תודהRSOאני לגמרי נקי ממחלות, שמן 

שהעברת את כל המידע שאתה עושה." לינדה

"אשתו של חבר שלי חולה בסרטן המעי הגס בשלב מאוחר.הרופאים שלחו אותה הביתה ואמרו לה שאין
יותר מה לעשות בשבילה.זה התפשט לריאות ולמוח שלה.איזה מינון היא צריכה לבלוע?כמה זמן ייקח

 טיפות בגודל גרגירי אורז ליום?הכימותרפיה3לה לבנות סובלנות?האם היא צריכה להצטבר כדי לקחת 
שנתנו לה הפכה אותה לחלשה מדי...לא יתנו לה יותר כימותרפיה...אני מקווה שהשמן יוכל לתקן את

 חודשים...” סיימון4-6הנזק שנגרם לפני שיהיה מאוחר מדי.נתנו לה עוד 

-- סיימון, אותו פרוטוקול כמו לכל דבר אחר.ברגע שהיא מתרגלת לתרופה, ככל שהיא אוכלת יותר ומהר
JBיותר, כך ייטב.

לאחר2014"התחלתי לפני ארבעה חודשים לייצר שמן קנאביס לבן דוד שוויתר אפילו על לעבור את   
שלו, נתן לו כמה פעמים תוך פחות משנה, הסיר בניתוח הרבה סרטן מתוך השלפוחית 4שהרופא שלו, 

השתן שלו.הוא התחיל לקחת אתטיפולי כימותרפיה ואמר לו. השלב הבא היה להסיר את שלפוחית 
השמן בינואר ולפני שבועיים גילה שהוא נקי מסרטן.כעת הוא מייצר שמן משלו ונוטל מנת תחזוקה מדי

יום". צ'ארלס

"שלום, רק חשבתי לחלוק איתך חדשות טובות.חולה הסרטן שדיברתי איתך עליו בעבר עבר לאחרונה
.אין גידולים!!!היה גידול בחזה שלו שהיה בערך בגודל של בייסבול.זה ושאר הגידולים נעלמוCATסריקת 

לגמרי!הדבר היחיד שנשאר זה רקמת צלקת.הוא ואני כאחד משבחים את אלוהים על התרופה הנפלאה
הזו.קנאביס, צמח מדהים, מתנה שניתנה לכולנו מאלוהים.כולנו צריכים להודות לריק סימפסון ולקורבנות
שהוא הקריב כדי לגרום לאנשים להיות מודעים למה שצמח אלוהים יכול לעשות.החולה עלה בחזרה את

 ומאמין100% הקילוגרמים שהוא איבד.הוא נראה בריא וטוב יותר ממה שראיתי אי פעם.אני בטוח ב-40
 שנים של12אמיתי ששמן ריק סימפסון, כשהוא עשוי ומשתמש בו נכון, יכול לרפא סרטן.עכשיו אחרי 

מאבק במחלה הזו, החולה הזה נטול סרטן.אנחנו יכולים רק לתת את כבודנו לאלוהים על כך.

שוב תודה, ריק, על היותו סטנדאפיסט שהקריב כמה קורבנות גדולים מאוד עבור האנשים.כבר שנה, אני
 שכל מה שנאמר בסרטונים שלך100% יכול לעשות.עכשיו אני בטוח ב-RSOמפיץ את הבשורה של מה 

ובטוח מאוד שהוא יהיה נקי מסרטן תוך4הוא כחול אמיתי.אני לוקח על עצמי עוד חולה סרטן שלב   
פחות משנה.אני אמשיך להפיץ את הבשורה כמיטב יכולתי.אני גם אעזור לכמה שיותר אנשים.האמת

תנצח.תודה על כל מה שעשית ועדיין עושה.בכבוד רב, אלת תגדל"

"ד"ר. רונדאו אמר לי לפני חג המולד שהנקודה השחורה הזו על הגב שלי היא מלנומה.הלכתי אליו אחרי
שהתחיל לדמם.חזרתי הביתה והתחלתי לשים שמן ניצן על הגב וגם התחלתי לאכול שמן קבוע.זה לקח

 אונקיות מהשמן.בקושי סימן2פחות משבועיים והנקודה על הגב שלי התבהרה והמשכתי לאכול בערך 
על הגב שלי ואני מרגיש פנטסטי.

פיליפ עבר גם בדיקה לשנה והוא נטול סרטן כבר יותר משנה.אז הם קוראים לזה ללא סרטן.הוא לא
 אונקיות של4 שנים.הוא לא לקח כימותרפיה וללא הקרנות, הוא לקח בערך 3צריך לראות רופא לפחות 

שמן קנאביס והוא עדיין אוכל מעט כמעט כל יום.לא הרבה אנשים ניצחו את סרטן המעי.ריק הוא הגיבור
שלנו". עץ חליל

"רק קשה להאמין לאנשים שלא הייתה להם הזדמנות להתחנך על כוח הריפוי של שמן קנאביס... אני גר
 שנים.זה מרפא סרטן, סוכרת, הפרעות10באזור שממנו מגיע ריק סימפסון, וראינו את כוח הריפוי כבר 

שרירים, כאבי שיניים, במיוחד תרופת פלא לכוויות )צריך לראות את זה כדי להאמין(.

עד כה אין דבר שראינו שהוא לא יעבוד עליו, אם נלקח כראוי וקבוע.טוב במיוחד לסרטן העור, בחילות,
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התכווצויות בבטן, וכל מה שצריך.שנת לילה טובה.אין דבר שמקל על מתחים כמו שמן קנאביס, ורוב
הבעיות הפנימיות שלנו נגרמות מלחץ.אז הנה לך.בהצלחה לכולם.זה באמת עובד, אתה רק צריך לסמוך

על זה.שים את מבטך באלוהים ובריק סימפסון." אֲרִיג מַגָבוֹת

"כל מה שאני יודע זה שהייתי מוכן ללכת, לא יכולתי לסבול את זה יותר, שים את הסיפור שלי כאן,
.הפסקתי לאכול, ועם מעט גרגירי אורז מהשמן, יכולתיRSOוהמלאך שלי ניגש וחיבר אותי עם שמן ה-

להרגיש את השינוי בתוכי.לפני כן החיים שלי היו על הספה עם כרית חימום, שמרו על משקאות.אבל
ביום השני כבר הייתי ער, בקופסת הקרח, מחפש משהו לאכול, התקלחתי.לחלקם זה לא עניין גדול, עד
שיגיע הזמן שבו אתה לא יכול לעמוד מספיק זמן למקלחת.נשארתי על זה, עליתי במשקל, התחלתי

,56לחיות שוב, באמת החזרתי את החיים שלי.רק חבל שלא ידעתי על זה לפני שעברתי את הניתוח.בת 
קתלין, נפגעת סרטן השד לבנה"

 שנים15 שנים, אבי אובחן כחולה בסרטן הקיבה, עבר הסרת קיבה, בילה 18 לפני כ-75"אבי כיום בן 
 שנים נאמר לו שעליו להסיר את המעיים התחתונים שלו וחלק מהמעי3ללמוד איך לחיות מחדש.לפני 

הגס שלו עקב נגעים סרטניים.לפני שנתיים נאמר לו שהסרטן החדש נמצא במקומות שאי אפשר לנתח...

 ליטר של אוורקליר(.1/2 גרם של ניצן עליון ב-350 שעות )24כששמעתי על זה הכנתי אצווה של שמן ל-
שנה לאחר מכן כשהוא נכנס לבדיקה, הד"ר לא מצא את הסרטן שלו, כנראה שהשמן הופך את הסרטן
לבלתי נראה ולא יעיל עד מוות...כעת הוא מטפל בחברו הטוב אלי, כלב הלברדור שלו, שיש לו גידולים...
והיא מגיבה יפה מאוד לשמן...אני המעריץ הכי גדול שלך בארה"ב.החיים שלי הם השמן הזה.תודה לך

ריק סימפסון." רבקה

"אני רק חייב לחלוק את החדשות המצוינות האלה איתך ועם העוקבים שלך...חברה לעבודה של אשתי
אמרה לה לפני כמה חודשים שסרטן הלבלב של בעלה חזר בפעם השנייה, אשתי ואני כבר ידענו על ה-

RSOשלך אז שמנו אותם לאתר שלך כדי ללמוד עוד על זה וכו', טוב הוא התחיל על זה ישר ואתמול 
חזר לבית החולים לתוצאות הבדיקות האחרונות שלו, בבית החולים די אמרו לו שהוא צריך כימותרפיה
שוב, אבל מה שבעצם קרה כשהם הסתכלו על התוצאות הוא שהסרטן בהחלט הפך הרבה יותר קטן
ממה שהיה כשהם הבחינו לראשונה שהוא חזר, כמעט נעלם למעשה.הם היו מבולבלים לגבי איך זה
יכול היה להתכווץ )הם צריכים ללמוד על כל סוגי התרופות אז אה, לא רק הרעילות(.הם אמרו שהם
רוצים להסיר את מה שנשאר, אבל המלצתי לו פשוט להמשיך עם אותן מנות שהוא עשה קודם, כי ברור
את לשמוע  זאת שמחתי  אליו.עם  להתקרב  האלה  לקצבים  לתת  לטרוח  ולא  לטובה,  השפיע  שזה 

החדשות ולא יכולתי לחכות ליידע אותך. :(" סימן

-120-- כל הכבוד, מארק, תראה איך המטופל מרגיש, סריקות אינן נחוצות ברוב המקרים.אם הוא אוכל 
JB גרם במשך שישה חודשים, אין לו הרבה מה לדאוג, כך נראה.180

"יש אלפי הוכחות מתועדות שזה אכן מרפא סרטן אצל אנשים שסירבו לעשות שום דבר עם רופאים, רק
 חודשים". טום14 חודשים לחיות וזה היה לפני 3.נותרו לי רק 4עם השמן.היה לי סרטן שלב 

 ויציבה.תודה שנתת לנו0.1 החדשה שלו היא PSA"רק כדי ליידע אותך, הנה עדכון על דודי טום.רמת ה-
 של סרטן הערמונית.אנחנו מחפשים לעשות עדות.אלוהים4את הידע להציל את חייו.הוא היה בשלב 

יברך אותך." שרי

.השתמשתי בטיפול4 שנים כדי להרוג את סרטן הערמונית בשלב 3"טום, השתמשתי בשמן הזה לפני 
.זה עובד.אני אישית מכיר עשרות אנשים שמשתמשים בו מדיRSOהורמונלי מלכתחילה, ואז גיליתי על 

יום למחלות רבות.זו עזרה עצומה לחולי סרטן, אבל אני חושב שהגילוי המדהים ביותר שלי היה ריפוי
 גרם מהשמן ביום1/2 עד 1/4 מהגוף.על ידי בליעת 90%פסוריאזיס חמור של מישהו שיש לו למעלה מ-

 שבועות, אדם זה ממש ריפא את עצמו ממצב ממנו סבל מאז ילדותו.אני יכול להמשיך שעות על6במשך 
הדברים שראיתי את השמן הזה עושה.אתה תראה, תשמור על דעתך פתוחה ותעשה כפי שריק מורה,

אתה לא תצטער." דן

"מאז ההתאוששות שלי מקוליטיס כיבית ומסרטן לרופא הגסטרו שלי יש כעת את כל המטופלים שלו על
מוצרי קנאביס כי הם האנטי דלקתיים החזקים ביותר שהוא מכיר...והם עובדים טוב יותר מכל תרופה
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שהוא יכול לרשום!!!" קרייג

 פעמים והיא נטולת סרטן עכשיו." מק ג'יי3"אני יודע שזה מרפא סרטן...ריפאתי את אמא שלי 

 שבועות וסריקת חיית המחמד אתמול הראתה ירידה ניכרת בגידולי עצמות5"אני משתמש בשמן במשך 
 חודשים...3 עצם וסרטן חי לפני 4וללא עדות לגידולי כבד היפר-מטבוליים יותר.הצגתי במקור עם שלב 

 הבאים!!" לורה52 סמ"ק הראשונים, הגיע הזמן לכבות את ה-8ה-הייתי אומר שזה עובד.וזה היה רק 

-- נהדר, לורה, נהדר לשמוע את זה, אבל תתרחקי מסריקות נוספות או צילומי רנטגן אם אפשר.אתה לא
רוצה להקרין גידול, האונקולוג שלך אמור להיות מסוגל להסביר לך למה זה לא רעיון טוב לעשות את זה.

איחולים, ג'יי.בי

"תשמע, חקרתי את זה במשך חודשים.זה מגובה על ידי הרווארד.הם משתמשים בזה בספרד.בגלל
העובדה שזה לא חוקי, לצערי אני לא יכול להגיד לך שום דבר יותר.אני יכול לומר שלבעלי יש סרטן שלב

 אומר אל תבטח באף אחד עם הבריאות שלך.אז לא עשיתי זאת."קפצתי מעלRS עם כאבים במוח.4
הירח" כביכול.נחתתי חזק על הרגליים ובעלי מרגיש טוב.:(” ליסה

"CureYourOwnCancer.com.היקר, לפני זמן מה, קראתי על שמן ריק סימפסון והחלטתי לנסות להכין 
אני מגדלת מריחואנה כבר הרבה מאוד זמן.השתמשתי בכמה מהניצנים הטובים ביותר שלי, והמצאתי
שמן קנבוס מובחר.ניסיתי את זה ולא האמנתי.זה היה כל כך חזק שזה לא היה כמו שום דבר שאי פעם

היה לי.

 שנים באותו11לאחר שניסיתי את זה, ידעתי על חולה שנאבק בסרטן )לימפומה של הודג'קין( במשך כ-
שלב.הצעתי להיות מטפלת המריחואנה הרפואית שלו, ולספק לו את השמן ללא עלות עבורו כל עוד הוא
ייקח את השמן כפי שהומלץ.באותה תקופה הוא היה זר לי יותר מפחות.פגשתי אותו כשנה קודם לכן
בפגישה של מועדון החמלה, ואז נודע לי שהוא חולה בסרטן.באמת רציתי לראות אם השמן יכול לרפא

.רוץ מהתרופהסרטן, כפי שהוזכר ב"ריק סימפסון".

אז, לאחר שיצרנו קשר עם המטופל הזה והצגנו לו את ההצעה, הגשנו את הניירת המתאימה למדינה
שלנו והתחלנו בטיפול.הקמנו אותו למקום שבו הוא יחזיק את הצמחים, כך שבסופו של דבר, הוא יוכל
טיפול. לעצמו.התחלנו  לעזור  איך  לומד  שהוא  מההסכם,  חלק  היה  גם  לעצמו.זה  השמן  את  לספק 
בהתחלה היה לו קשה כי השמן היה כל כך חזק, ולקחת אותו שלוש פעמים ביום יכולה להיות די קשה.
לאחר שלושה חודשים, גידול בחזה העליון שלו התחיל להתכווץ.לאחר חמישה חודשים, הגידול נעלם

.חזרו התוצאות שהוא נטול סרטן!הרופאים מנסים לרפא אתCATלחלוטין.לאחר מכן הוא נכנס לסריקת 
בערך11הסרטן שלו במשך  היה  וכו'.כל מה שנדרש  עצם  לפחות.כימותרפיה, השתלות מח  שנים   

 שלו לפני ואחרי בדיסקCATקילוגרם של ניצן פרימיום שהומרשמן קנבוס.יש לו את תוצאות סריקת ה-
)תימסר לנו בקרוב(.הוא התייצב ודיבר בפומבי עם אנשים.למעשה, הוא עכשיו מטפל שעוזר לחולים

"GrowGoddessאחרים עם שמן ההמפ המרפא!"

"לפני שנה האונקולוג שלי אמר לנו לפנות בקרוב להוספיס, סרטן המעי הגס חזר לריאות ולמעי הגס
.בעלי התעקש שהם ינסו עוד סבב אחד של כימותרפיה.באותו11 והכבד ב-09שלי, הוסר מהמעי הגס ב-

זמן שגיליתי את שמן הקנאביס, התחלתי לקחת את השמן באותו יום עם הכימותרפיה.סמן הגידול שלי
2.ביום שישי האחרון לאחר 10.6.לאחר טיפול אחד )ושבועיים של שמן( סמן הגידול שלי היה 17.6היה 

.האחות שלי אמרה לי שהיא לא יודעת מה אני4.8 שבועות של שמן, סמן הגידול שלי הוא 5טיפולים ו-
עושה, אבל הכימותרפיה הזו לא הייתה אמורה להניב את התוצאות האלה.אני מרגיש יותר טוב ממה

שהרגשתי כבר הרבה מאוד זמן". דיאן

"היי ג'ינדריץ', אתמול סיימתי לקרוא את הספר של ריק.אחלה דברים!בכנות, אני באמת לא צריך עוד
ראיות לגבי כוח הקסם האמיתי של השמן!

עשיתי גם כמה ניסויים וכל יום אני מגלה משהו חדש שהתרופה הזו יכולה לעשות!מדהים!לצערי למרות
שאני משוכנעת וגם אם החברה שלי משוכנעת עדיין אמא שלה איכשהו לא מסוגלת "לשחרר" לגמרי...
מחורבן... כימותרפיה  מפסיקה  אם  בטוחה  לא  היא  ועדיין 
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אני כל הזמן מנסה להוציא טיעונים טובים אבל אני לא מצליח להחליט בשבילה!היא זו שחולה בסרטן
והיא היחידה שיכולה להחליט מה לעשות בחייה.

אני יודע שהיא תרפא בכל מקרה בסוף כי אנחנו דוחסים בה כל כך הרבה שמן שזה לא יהיה אפשרי
שהיא תמות.אבל עדיין אני מרגיש שזה כל כך טיפשי וכל כך מסוכן לשחק עם הכימיקלים המזוינים
האלה, במיוחד כשיש לך גישה לרפואה טבעית שהוכחה כמרפאה סרטן!קראתי על הניסיון שלך עם
הסרטן והמערכת הרפואית...אני באמת מצטער על האובדן שלך... ועכשיו אני מבין טוב יותר את הגישה

שלך כלפי מה שנקרא "רפואה" המסורתי!" לואיג'י

-- היי לואיג'י, תודה על המילים היפות שלך על הספר וחבל על מה שהיית צריך לעבור.הבחירה שלה
באיזה טיפול היא בוחרת אבל לא הייתי מתקרבת לכימותרפיה - פשוט תקרא את הסיפור של אמא שלי
בשבילה, אולי היא תבין שלקיחת רעל זה אף פעם לא רעיון טוב, במיוחד כשזה לא מבוסס ולא הכרחי.
הסיכוי שלה רק לשרוד את הכימותרפיה ישתפר מאוד אם היא תיקח את השמן, אבל שוב, למה לגרום

אפילו יותר נזק לגופה החולה?זה לא הגיוני בכלל.איחולים, ג'ינדריך

לפני כשנתיים וחצי חשבתי שזה עשוי לעזור לפסוריאזיס שלי.רוץ מהתרופה"חבר הושיב אותי לצפות
הכנו את השמן יחד - בפעם הראשונה עבור שנינו - תוך שלושה שבועות, פסוריאזיס הפלאק שלי נעלם.
מאז אני מכינה את השמן ובלעתי אותו.אם אני בולע כל יום, ומורח את השמן באופן מקומי בלילה על
וכמעט בלתי נראה.בגלל הניסיון הזה, הכתמים הבודדים שצצים באקראי, הפסוריאזיס נשלט מאוד 
קפצתי פנימה בשתי רגלים וכעת אני הבעלים של עסק המריחואנה הרפואי הראשון ברישיון המדינה

 - זה התפשט לריאות ולכבד שלו.IVבקולורדו.שנה בעסק שלי, אבא שלי אובחן כחולה במלנומה בשלב 
 חודשים ואמר לו להיות מוכן לטיפול בהוספיס.מיד התחלתי איתו במשטר12 עד 3האונקולוג שלו נתן לו 

RSOוחמישה חודשים לאחר מכן, הסרטן שלו נעלם.נעלם.הדבר הכי קל בעולם!תודה ריק, על שהחזרת 
את התרופה המדהימה הזו לעולם!:-(” אריקה

"עשיתי קורס שמן של שבועיים...יכולתי להרשות לעצמי רק כל יומיים בערך, אולם הפסוריאזיס על הגוף
הכרטיס שלי למגדל בחוץ השנה כדי שאוכל להשיג מספיק חומר גלם בבת7שלי כמעט חלף.אני נותן

 יום כדי לרפא את החרא הזה אחת ולתמיד!!!" סופי60אחת כדי להכין אצווה של 

 ומשתמשת בשמן כדי לרפא את עצמי". אדל3"שמן קנאביס מרפא סרטן.אני חולת סרטן שד שלב 

ושינוי דיאטה...RSO"בלי כימותרפיה, בלי קרינה...  RSOריפא את סרטן הקיבה שלי בלי כל החרא  
הזה..." דייל

"היי ריק, דיברתי איתך לפני כמה חודשים ומאז ניסיתי את השמן לטיפול בדיכאון שלי.קשה לומר אם זה
 הימים,10 ימים בערך.לקראת סוף 10 גרם( נתנה מספיק רק ל-28היה יעיל או לא, שכן אונקיה אחת )

כי אם  לתפקד  אבל הצלחתי  בחיי  מעורב  גורם סטרס  ימים.היה  כמה  מדיכאון במשך  סבלתי מעט 
בתחושת הדיכאון.אז מי יודע, אולי זה היה גרוע יותר בלי השמן.

(.זה היה סרטן שנראה ממש76בכל מקרה ניסיתי גם קצת שמן על אחד מסרטן העור של חברתי )בת 
 מ"מ.הוא השאיר75 מ"מ של מרכז צהוב מאוד מוקף באדמומיות המתרחבת בקוטר של כ-8מגעיל, כ-

 ימים מכיוון שהגירוד והריח היו יותר מדי עבורו.אולם כאשר הכיסוי הוסר )זו הייתה2.5אותו רק למשך 
חבישה עמידה למים(, הסרטן כמעט נעלם.לרוע המזל, יש לו מספר רב של סרטן עור ואינו יכול להרשות
לעצמו את הכסף הנדרש לטיפול בהם.אז הוא שרף אותם מרוב כאב.הוא בעל אופי סקפטי ומבחינתו

לשבח את השמן זה מאוד משמעותי.

וסיפר בכימיה  בהתמחות  באוניברסיטה  שלו  האחרונה  בשנה  לומד  שלי  טובות.הבן  חדשות  כמה 
לפרופסור שלו לכימיה אורגנית )ג'נטלמן סיני יליד אוסטרליה( על התוצאות והוא די התעניין והולך לחקור
ולהתנסות עם השמן על אנשים שונים עם סרטן עור.אני לא בטוח כמה זמן זה ייקח אבל אעדכן אותך.עם

האמינות של פרופסור, אנחנו עלולים להיכנס לדלת הבירוקרטיה.בברכה, וורוויק, אוסטרליה"

... אין שום סימן לסרטן עכשיו.אני חייב לך תודה ענקית18"עשיתי את זה, נתתי את זה לבן שלי בן ה-
שעבר לפני  גידול  הסרת  לאחר  סינוביאלית  סרקומה  עם  באוקטובר  אובחן  שלי  סימפסון.הבן  לריק 
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ביופסיה...נאמר לו שהסרטן עדיין יהיה שם ויכול היה להתפשט לריאות שלו בגלל סוג הסרטן האגרסיבי
שהוא...תוצאות הבדיקה העדכניות ביותר, הם לא יכולים למצוא שום זכר לזה לתמיהתם...שמן קנאביס

היה אחד מהרבה דברים שהתחלתי איתו כמעט מיד לאחר האבחון". אמנדה

"חבר קרוב שלי קיבל פעם מורפיום עבור כאבי גידול במוח.המורפיום עצמו גרם להתמכרות, גמילה והוא
רק החמיר את המצב במהלך השימוש בו.הקנאביס עצמו היה התרופה היחידה שסיפקה הקלה בתסמיני

גמילה, דיכאון, כאב והסרטן עצמו.ההודעה שלך היא מה שהציל את חברי." יָשׁפֵה

"אני כל כך נרגש מהשמן.החודש האחרון היה הפעם הראשונה שאי פעם קראתי או שמעתי על זה.אני
עבור והאוהבת שעשית  אנוכית  על העבודה הבלתי  לך  רבים מאיתנו מודים  סימפסון,  מתלהב...מר 

, ראיתי רבים סובלים1998האנושות כולה.אתה ההגדרה שלי להומניטרי!!!אני מתנדב בהוספיס משנת 
ונפטרים, אפילו בזרועותיי.לחשוב שאפשר היה להקל על כל כך הרבה מהסבל הזה זה ממש מטריד..."

סינדי

-- זה בהחלט כן, במיוחד כשחושבים שכל המידע על "כוחות הריפוי המופלאים" של שמן ריק סימפסון
הוא נכון.שמן מיוצר ושימוש נכון יכול באמת לרפא סרטן, סוכרת ואלפי מצבים אחרים.זה באמת יכול
לעזור עם כאבים שמורפיום לא יגע.זה באמת מצעיר את הגוף ומצמיח מחדש את השרירים.המילים

JBמרתקות אינן מתארות זאת במלואן, אני חושב.

"אוומייגוד.הרגע קיבלתי הודעה ממישהו שאני נותנת לו דמעות לפניקס שהיה לו ואני מתכוון לו סרטן
יום, סריקת ה-90הכליה.לאחר נטילת השמן במשך   PETהחדשה ביותר מראה שהגידולים נעלמו..זה 

מדהים.ראיתי את דמעות הפניקס מרפאות רבות מאז שעבדתי עם זה.תודה שעזרת לי לעזור לאחרים
להחלים." גרג

יותר סריקות, רק השמן.הסריקה מסרטנת, היא עלולה ותודה שעזרת לאחרים, גרג.אין  -- מזל טוב 
JBלגרום לסרטן לחזור ומי רוצה את זה?

"שלום ריק סימפסון וג'ינדריץ' באייר המתוקים היקרים, אני מקווה ששלומם טוב ומאושרים.בהתחשב
אז כללתי את אותי מלפני חודשים  זוכר  לא  אני בטוח שאתה  בכמויות הדוא"ל שאתה חייב לקבל, 
התכתובות הקודמות שלנו.אמא חיה ובריאה מאוד!להגיד שאנחנו כל כך אסירי תודה זה אנדרסטייטמנט.

 אדנוקרצינומה של הלבלב עם גרורות לכבד ולריאות( הפרוגנוזה שלה4 )שלב 2012באבחון בפברואר 
 חודשים עם ירידה חמורה צפויה בבריאות במהלך פרק הזמן הזה.במקום זאת היא חיה,6 עד 3הייתה 

 חודשים.אני יודע ששניכם מתנגדים לכימותרפיה וגם אנחנו... אבל כשאמרו10מאושרת ובריאה כעבור 
 מיד.אמרו לנו שאף אחד לא נשארRSO חודשים זרקנו על זה הכל כולל כימותרפיה יחד עם התחלת 3

היה חייב לשמור עליה בריאהRSOבריא כמו אמא עם כמות כימותרפיה של גמזר כפי שקיבלה.ה-  
יכולה להרגיש את6במהלך הזמן הזה.הכימותרפיה הפסיקה לפני  שבועות כשהיא החליטה שהיא   

 שבועות והיא מרגישה מצוין.6התחלות של נזקי כימותרפיה.עכשיו היא הפסיקה כימותרפיה במשך 

 גרם300 ביום )כ-RSO, לאחר הצטברות ראשונית, היא נטלה גרם 2012מאז האבחנה שלה בפברואר 
, הראתה הצטמקות רבה יותר של17-12-12בסך הכל עד כה(.הסריקה האחרונה שנעשתה ביום שני, 

.אלו היוCTהגידול, כולל תיעוד שחלק מהגידולים היו קטנים מכדי להמחיש אותם באמצעות סריקת 
חדשות מדהימות!ואז ביום שלישי קיבלנו את התוצאות מעבודת המעבדה שלה.לאחר שקיבלנו חדשות

.האם2100 עד 285( עלתה מ-CA19-9סריקה כל כך טובות, נדהמנו לשמוע שבדיקת סמן הגידול שלה )
אי פעם ראית את זה קורה בעבר?יש לך הסבר למה או איך הסמנים גדלו?יש רעיונות בכלל?הצעות

 אך עד כה אין תשובה סופית.RSOכלשהן?שאלה זו יצאה למספר יצרני 

. לא בוצעה בדיקת סמן גידול באבחון37 שלה עד כה.רמה נורמלית היא פחות מ-CA19-9להלן תוצאות 
-10-8; 538...8-8-12; 4,458...6-18-12; 5,240...5-30-12; 23,568...4-30-12הראשוני בפברואר. 

הייתה 285...12 אחרונה  )כימותרפיה  יזכה2,100...12-17-12(; 10-29-12  לך  שתהיה  מידע  .כל 
להערכה על ידי משפחתי!הרבה אהבה, ב"

 נותנות מנה עצומה של קרינה וזה מה שעלול היה לגרום לזה, בנוסף הכימו היהCT"ב' היקר, סריקות 
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 גרם מהשמן האיכותי ביותר במהירות האפשרית.לא עוד180מיותר לחלוטין.הייתי מבקש ממנה לאכול 
 או כל שטות מסרטנת אחרת, רק את השמן וכמה שהיא יכולה לקחת.תחילה צריך לבטל אתCTסריקות 

הנזק מהכימו והקרינה וזה ייקח קצת זמן, זה רק עשה את העבודה קשה יותר עבור השמן.כמו לתת
תרופת נגד בזמן שאיבת ארס בוורידים שלה, זה בכלל לא הגיוני בעיני.איחולים, ג'ינדריך באייר"

 שבועות והצליחה להביא אותה לכיוון הנכון.יש לה גידול די4"פנתה אלי אישה חולת סרטן השד לפני כ-
 שבועות3משמעותי, )אני חושב שאולי יש לה יותר מגידול אחד( והיא מסוגלת להרגיש אותו.עברו רק 

 שבועות!אני מרגיש מאוד3מאז שהיא התחילה את השמן וכבר הגידול בהחלט מתרכך.לא רע במשך 
מעודד בשבילה ואני פשוט יודע שהגברת הזו תהיה עוד סיפור הצלחה.אהבה אחת." קורי

, יש לו סרטן עור על הפנים.שלוש פעמים לקחתי אותו לבית חולים כדי לחתוך קצת, מה89"אבא שלי בן 
שפותח אותו לזיהומים שלא לדבר על לקחת אותו מבית האבות ובחזרה זה קשה לו.התחלתי עם שמן

 שטיפלתי עכשיו,11קנאביס לפני שבועיים.חלקם הם בגודל של אצבע התינוק שלי עד האגודל שלי.היו 
זה בגודל אגודל של אצבע.הם פשוט מתים ונופלים מהעור שנרפא.אני מופתע כמו כל האחיות4יש   

והרופאים".סטיב

"אני רק רוצה לומר שאני מאוד שמח לבשר שהסריקה של חמי לסרטן שלו יצאה נקייה לחלוטין בפעם
השנייה לאחר שהראשונה מראה כתמים בריאות.התחלנו אותו עם השמן מיד אחרי שהראשון הראה
כתמים.הקנאביס לקח את הריאות שלו וניקה אותן!אמרו לו שהוא צריך כימו.היינו נגד זה ושמנו אותו על

השמן במקום.קנאביס מרפא סרטן!!!" קארן

...( והלכתיONE"זה מרפא גם את סרטן צוואר הרחם!לא יכולתי להרשות לעצמי טיפולים )אפילו לא 
שנה ללא כל סוג של עזרה רפואית...אבל עישנתי כמעט כל יום...ואז שנה לאחר מכן בבחינה השנתית
שלי, הרופא והאחיות היו מפוצצים...הם לא מצאו דבר מלבד צלקות קלות במקום שבו היה הסרטן...אני

 נקי מסרטן עכשיו...תודה למריחואנה...לא רופאים...לא "תרופה"...לא טיפולים...אבל בגלל צמח100%
 מללכת ללא5טהור, צמחי, טבעי...אני הוכחה חיה...הרופאים אמרו שהייתי צריך להיות בסרטן ברמה 

כל טיפול...אבל בכל זאת זה נעלם...בלי עזרה מהם...הם היו כל כך מפוצצים שהם שלחו אותי לבית
 לא מצא שום דבר מלבדUAMS לבדיקות נוספות...וגם )LITTLE ROCK )UAMSהחולים של המדינה ב-

צלקות קלות...אמרו שזה נס...אני חושב שזו הייתה רק המריחואנה...תעשה את זה כבר חוקי...לעזור
לאנשים...האם זה לא מה שהאנושות נהגה להתעסק בו?" מוניקה

"השתמשתי בשמן קנאביס לטיפול בקרצינומה של תאי בסיס על ראשי בצוואר ובפנים.בְּהַצלָחָה.זהו
סרטן אידיאלי לעשות עליו מחקר.זה נראה בבירור בעין בלתי מזוינת, וכל שינוי המתרחש נראה בקלות.
ניסיתי לעורר עניין בזה כאן בארה"ב, אבל לפד"ים יש מישהו, ונראה שכולם מצולקים למוות למגע.תראה

מה אתה יכול לעשות." יוסף

4 ס"מ, עכשיו זה פחות מחצי מהגודל ונעשה רך יותר )2"יש לי גוש בירך, פעם זה היה קשה, כמעט 
שבועות(." קטרי

 חודשים ברציפות!!" מימי5"ופשוט גיליתי שאני נקי מסרטן אחרי שהייתי על השמן במשך 

עוקב אחרJBש. מסוימים הנקראים המנגיובלסטומות?אני  גידול  סוגי  ריפוי  על  לך משהו  יש  , האם 
הפוסטים שלך, כמו גם אחרי אחרים.מעולם לא ראיתי טיפול בסוג זה של גידול מלבד כריתה.יש לי כמה

מהם." גראם

א.לא באופן אישי, בהחלט לא הייתה לנו הזדמנות לטפל בכל האבחנות המוכרות לאדם באופן אישי,
אבל אם לשפוט לפי מה שקראתי על זה עכשיו, אני לא רואה סיבה שהשמן לא יעזור.למיטב ידיעתי, הם

 צריךCT, ואיך שאני מסתכל על זה כל מי שעושה בדיקת CTיכולים לאבחן את זה רק באמצעות סריקות 
 גרם האלה לפני הניתוח, ברוב המקרים60 גרם שמן לאחר מכן.ואם הם אוכלים את ה-60לאכול לפחות 

אני בטוח שהניתוח לא יהיה נחוץ כי הגידולים לא יהיו שם.אז בהחלט הייתי מנסה את השמן בעצמי.כל
האיחולים, ג'יי.בי

"עצם העובדה שפלצבו מרפא אנשים מסוימים היא סיבה לזרוק את התרופה לנצח וללמוד את אמנות
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הפלצבו.אחרי שאמרתי שאתה אף פעם לא עושה מחקר פלצבו כשיש לך תרופה יעילה, אתה צודק, זה
יהרוג חצי מהמטופלים שלך, חולים ואכזריים." כריסטופר

-- זה אכן יהיה חולני ואכזרי, ובגלל זה אני אישית לא אעשה את זה.אחרים יכולים אם הם רוצים, אבל
אני לא.אני רוצה שהמערכת הרפואית תתחיל להשתמש בשמן כפלצבו - אם יוכיחו שכל מה שהם רוצים
להשתמש בטוח ויעיל יותר מהשמן )וכיפי/נעים יותר למטופל(, אז הם יכולים להמשיך ולמכור אותו .אם
לא, אז למה לא.זה די פשוט ומאוד רציונלי, אני חושב.וממילא ככה זה הולך להיות בעתיד, אז למה

JBלחכות?

"אף פעם לא מאוחר מדי לקבל את העובדה שקנאביס הוא פשוט תרופה.יחד עם זאת, אף פעם לא
מאוחר מדי להתחיל להשתמש בשמן כתרופה, לא משנה מה מצבך ועד כמה הוא חמור.עם השימוש
בשמן, בדרך כלל יש סיכוי טוב שהמטופל יוכל להחלים, או שהשמן יספק להם איכות חיים מקסימלית עד

"JBהסוף.וגם זה חשוב.

הוא כימותרפיה מתחילים להשתמש בשמן, הדבר הראשון שעל השמן לעשות  "כשמטופלים שנטלו 
לנקות את הגוף שלהם.כך שבמקרים מסוימים, ייתכן שהמטופל יצטרך לבלוע לא מעט שמן לפני שהוא
מתחיל לתקוף את הסרטן עצמו.זה ממש לא רעיון טוב לקחת כימותרפיה, במיוחד כשזה ממש מיותר

"JBבהתחשב בכך שהמערכת הרפואית יודעת על קנאביס כתרופה לסרטן כבר עשרות שנים.

 ביום או בעבודההם עומדים1ש.חולי סרטן 'טרמינליים': האם אתה מתחיל אותם באגרסיביות עם גרם 
בזה יותר משבוע?עצות מניסיון?

א.לא, אנחנו תמיד מתחילים עם מנות קטנות ודי עוקבים אחר ההוראות.כמובן שאם יש להם ניסיון קודם
עם קנאביס ויודעים שאין ממה לפחד, לפעמים אפשר להתחיל במינון גבוה יותר.אבל אתה אף פעם לא
יודע איך החולה יגיב לשמן, בנוסף הם בדרך כלל על שילוב של תרופות שונות, אז אולי כדאי להיזהר
פחות שהן  ככל  ההוראות,  אחר  לעקוב  היא  הכללית  וכו'.ההמלצה  החולה  של  הדם  בלחץ  ולצפות 
פורמליות - עקבו אחר האינסטינקט והשיפוט שלכם וכאשר למטופל "אין מה להפסיד", לא הייתי מהסס
לתת לו מינון גבוה בעת הצורך )כאבי גב חריפים וכו'(. .גרם של שמן בדרגה גבוהה באמת יכול להביא
למשתמש לא מנוסה גבוה מאוד, אבל עדיין זה לא מזיק.לפעמים אפילו תרדמת הנגרמת על ידי קנבוס
עשויה להוכיח תועלת ואני בטוח שהיא תשמש כך להרדמה לפני ניתוח במוקדם או במאוחר בכל מקרה,
אבל כרגע אנחנו רוצים לראות את המטופלים נשארים באזור הנוחות שלהם כמה שיותר.אני מקווה

”JBשהסברתי את זה טוב.איחולים, 

"קורי, ידידי, עזרת לי עם ***.נתתי לו תרופה עבור הגידולים הנוירואנדוקריניים שלו.הוא נוטל תרופה
כבר חודש והיא מתחילה להתכווץ.זה היה כל כך גדול שזה דחף לו את הבטן אבל עכשיו זה הגיע
לנקודה שהוא יכול לאכול שוב והרופא שלו אמר שהוא מעולם לא ראה גידול כזה מתכווץ כל כך מהר.זה
הפחיד אותו וכל עבודת הדם חזרה תקינה אז עוד אחת בדרך לריפוי וזה מדהים.ואתה מדהים ואלוהים

גדול."

.השמן עובד לשנינו!!!חבר שלי הוא הוכחה ממקור ראשוןCml"יש לי חבר שחולה בסרטן המוח ויש לי 
בעיניי שהשמן הזה הוא נס...היו לי ספקות לפני אבל לא עכשיו!קח את הנפט, זה עובד!" טיילר

"שמן הקנאביס לאחר שימוש של שנה אחת ורק שימוש בשמן קנאביס שינה את הסרטן מסוג קורי
עכביש לגידולים, כשהם הצליחו כעת להתמקד בסוג מסוים של כימותרפיה, היא גם הגדילה את מינון

18 חודשים נאמר להורים שסרטן המוח שלה סופני ושיש לה בערך 18 גרם ביום.לפני 3השמן שלה ל-
חודשים לחיות ושכימותרפיה תקנה לה רק כמה חודשים אז בתשובה לשאלתך שניהם תרמו להפוגה,

 של מישיגןCannabisscancerאני מקווה שזה עונה לך על השאלה". פרויקט 

 חודשים של שמן המפ לאמא6"נשאלתי בשנה שעברה על ידי חברה של אמי אם אוכל להכין מנה של 
שלה, מקנאביס מהדרגה הגבוהה ביותר.היא חלתה בסרטן הצוואר.הכנתי לה את השמן בעקבות העצה

חודשים עם תוצאות6, ואז פרסמתי אותו לרוסיה.היא השתמשה בקורס הראשון של YouTubeשל   
 חודשים לאחר מכן היא14 חודשים, שלחתי אליה עוד מטען, ועכשיו 6מדהימות וביקשה מנה נוספת של 

במצב בריאותי טוב.אתה עושה עבודה מדהימה, ריק.תודה." גארת'
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ואני בת  אובחנתי עם אסטרוציטומה אנאפלסטית שלב 2011.בשנת 16"שלום שמי אליסה  .אנחנו3 
)משפחתי ואני( קיבלנו את ההחלטה להשתמש בתרכיז קנאביס.אוניברסיטת מישיגן אמרה לנו שאין לי
סיכוי לשרוד יותר משנתיים והסרטן עצמו לא ניתן לניתוח כי הוא היה בצורת עכביש.בינואר האחרון

 הרגיל שלי באוניברסיטת מישיגן.כל הגידולים נעלמו".MRIהלכתי ל-

 היאRSO וזה הגיע למוח שלה אבל מאז שהיא עושה שמן קנאביס 4"לאמא שלי יש סרטן ריאות בשלב 
 נתן לאמאRSOמצליחה.עבודת הדם שלה חזרה נהדרת ואני מרגישה אסיר תודה לך כי אני מרגישה ש-

שלי הזדמנות להילחם בסרטן הזה..." שאנון

 שחי במה שנראה לי חיים בריאים נורמליים ללא בעיות עיקריות ושמר על עצמי עם חיסון68"אני גבר בן 
שנתי לשפעת ובדיקות.תפקודי הגוף שלי היו בסדר והכל נראה בסדר עד שהתעוררתי בוקר אחד עם
חירום ניתוח  לחרום.עברתי  אותי  מיהרה  אשתי  בקע  או  תוספתן  שזה  נוראים.במחשבה  בטן  כאבי 

מכן,  לאחר  באוגוסט 15כשעתיים  עם 2012  יחד  שהוסר  שלי  הגס  במעי  ענק  גידול  והיה   ,14
לימפהצמתים.שבוע לאחר מכן נשבר הפנימי שלי והרעיל אותי וזה הוביל לניתוח שני.

יותר  ימים לאחר מכן, עמדתי על הרגליים ולאט לאט החזרתי את הניידות4התחלתי להרגיש טוב   
33 ויום לאחר מכן עבר התקף לב קל.זמן קצר לאחר מכן -3והתחלתי לדמם החוצה.חזרה לניתוח מספר 

 חודשים ונעשה ניתוח היפוך8.התיק היה אצלי OSTOMYימים בטיפול נמרץ- שוחררתי ולקחתי שקית 
ללא סיבוכים.המנתח אמר שהסרטן לא התפשט מעבר לצמתים.

פרוטוקול כ"המשך".  ובהקרנות  בכימו  לדון  והתחילו  למרפאת הסרטן  אותי  זאת הם הצעידו  למרות 
סטנדרטי אמרו.בולשיט אמרתי שאני!לא יקרין את הגוף שלי או ירעיל אותו יותר עם כימו או קרינה.

CT חודשים במשך שנה, שגררו בדיקת 3האונקולוג במרפאת הסרטן לא התווכח והתווה מעקבים כל 
ובדיקת דם.

.בעקבות כל ההוראות לתהליךRSOרכשתי את החומר כפי שתואר על ידי ריק סימפסון והפקתי את ה-
ב- ושימוש  אותוNaphthaהמיצוי  לבלוע  והתחלתי  במזרקים  את השמן המוגמר  שלי, שמתי  כממס   

פעמיים ביום, כמות זעירה בכל פעם.סיימתי את המעקב הרביעי שלי במרפאה לסרטן והם ציינו שבדיקת
, אבל1.4 של CEA לא מראה שום דבר שמעיד על נוכחות של סרטן.בדיקת הדם הראתה רמת CTה-

+ כגורם לדאגה.אני מכין עכשיו אצווה5מה לעזאזל, לכולם יש תא סרטן או שניים.הם מחשיבים כל דבר 
נוספת ואבלע מדי יום כאמצעי מניעה.לכל מי שסובל כעת מסרטן, אני מציע לך לעשות את אותו הדבר.

אין לנו מה להפסיד והכל להרוויח". גרי

והוא כבר עור ועצמות, ובקושי יכול ללכת מאבדן4"האם זה מאוחר מדי להציל מישהו שיש לו שלב   
הכוח??" נפילה

"זה אף פעם לא מאוחר מדי.ניסים רבים נראו עם השימוש בשמן זה.אם זה לא יכול להציל אותם, המעט
שזה יעשה הוא להקל על סבלם ללא תופעות הלוואי הקשות של תרופות.שימו לב שאם הם מתחילים

במינונים גבוהים תהיה הרבה שינה עד שהסבילות שלהם נבנית.זה מאוד חזק". ניק

.משפחתו שהתאספה מסביב נתנה3 שבועות לחיות סרטן כבד בשלב 3"אחד הזקנים בעיר שלנו קיבל 
לו התעוררות.הוא ניסה את השמן הזה.עברו שנתיים הוא בסדר.ללא סרטן, הרופאים בדקו אותו לאורך

הדרך.הם אפילו לא ידברו על זה.אין כסף במציאת תרופה.אני מאמין שזה עובד...." בובי

"גם אני, ללא סרטן בלוטת התריס!!" מישל

"תגיד מה שאתה רוצה עליי, התיידד איתי, תשפוט אותי...הטיעון שלך לא חוקי!זו הסריקה האחרונה
שאמא תקבל אי פעם!!!קנאביס הורג סרטן!" שַׁחַר

שלך?אני יודע שפרסמת את זה פעם בעבר, אבל אני שוכח.זה דיווחסטייסי: באיזה שלב הייתה אמא 
מדהים מייד!!

זה היה שלב  קרצינומה של תאים קטנים של הריאה.3שחר: סטייסי,  גידולים עם מטות קטנות5   
למערכת הלימפה העליונה.
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דבי: זה כל כך פנומנלי!מעולם לא שמעתי על מישהו שמרפא תאים קטנים, אפילו עם כל הפרוטוקולים
הרגילים.זה מדהים!לא רק הצלת את החיים של אמא שלך, אלא גם זה יציל חיים אחרים כי זו הוכחה
הזה! השיתוף  על  רבה  עובד.תודה  שקנאביס 
שחר: דבי, היא עשתה הכל, שמן קנאביס - כימותרפיה - הקרנות אבל נרפאה לפני טיפולי הכימותרפיה
וההקרנות שלה, אז היא סירבה לטיפול שנותר ונתקעה עם השמן...מה שהיא עדיין לוקחת ותקח כל יום

עד סוף חייה!

סטיב: אומר 'זה הכי תואם לשינויים שאחרי קרינה'.האם הייתה לה קרינהתֶרַפּיָה?

שחר: סטיב, כן היא עשתה אבל היא אף פעם לא סיימה...ד"ר מרוצף!

 שלCT.בוצע CT CHEST WITH ConTRAST, נוהל: 16/11/2013., תאריך שירות: Linda Vמטופלת: 
חזה קודם מ-CTבית החזה...ההשוואה מתבצעת לבדיקת  זו אישה בת 7/8/13  עם64.אינדיקציה:   

היסטוריה של סרטן ריאות...

לבחינה בהשוואה  בין-לוברית...שהשתפר  מחיצה  ועיבוי  מוגבר  אינטרסטיציאלי  שינוי  יש  ממצאים: 
הקודמת....לא הוכחו גושים ברורים של רקמה רכה מדייסטינאלית או אדנופתיה מדיסטינאלית.אין עדות
ברורה ללימפדנופתיה ביתית או לימפדנופתיה הילרית.מלבד שינויים לאחר קרינה בהיבט המדיאלי של
האונה העליונה הימנית, לא הוכחו אטימות ריאתית פרנכימלית נוספת או גושים ריאתיים חשודים.קנה
הנשימה והסמפונות הראשיים הם פטנטים.אין תפליט פלאורלי.גודל הלב תקין.אין תפליט קרום הלב.

החלקים המדומים של הבטן העליונה אינם ראויים לציון.אין נגע עצם אגרסיבי מוקדי או טרשתית.

התרשמות: שיפור שינויים לאחר קרינה בגבעה הימנית ובאספקט המדיאלי של האונה העליונה הימנית.
אין עדות ודאית למחלה חוזרת או שארית."

"היה לי סרטן שיבולת שועל שלא ניתן לניתוח, זה סרטן תאים קטנים של האונה התחתונה של הריאה
השמאלית שלי. עליתי על שמני הקנאביס היקרים מאוד והתאים מתכווצים. הייתי טרמינל ואמרו לי שאני

." ג'ון-מיכאלTHC. ובכן, אני עדיין כאן הודות ל-2013אמות עד חג המולד 

"הנפט הפך את כל נזקי הקרינה והחלים מעבר לאמונה...מריחואנה רפואית הצילה אותי ומרחיקה אותי
 פארמים.איבדתי את הכליה הימנית שלי בגלל כימותרפיה והיא מתחילה להיתפס למקום שכואב לי5מ-

ולהתרחק להפסיק  להתקפים  גורמת  שאני  בטינקטורה  השמנים  מצריכת  דקות  עור...ותוך  לי  שיש 
חודשים...

מדהים וזה רק אחד שהשמנים הפכו את הנזק העצבי בעיניים שלי שנגרם מכימו למקום שבו אובחנתי
 חודשים לא מראה שום סימן לגלאוקומה בכלל והראייה6עם גלאוקומה, ובביקור האחרון שלי רק לפני 

שלי טובה יותר כשאני מטפלת בתרופות. ..” תרזה

 לחיות את השנה ונאמר10% שהתפשט כמו מטורף.הוא קיבל סיכוי של 4"אני מכיר אדם שהיה לו שלב 
לו שיצפה ולנסות את התרופה.תוך שנה הוא אובחן כ-רוץ מהתרופהלו לעשות סדר בענייניו.אמרתי 

 נקי מסרטן וכיום הוא מטפל במספר מטופלים והכל בזכות כוחות הריפוי הנפלאים של הקנאביס100%
והכיוון של ריק סימפסון.אז תודה לך ריק." ג'יימס

גליובלסטומה שלב  עם  שלי,  בלבד!הצד4"דודה  מנות  אחרי שלוש  להליכה  גלגלים  מכסא  עברה   ,
השמאלי שלה היה משותק במשך יותר מחודש.אבל עכשיו מתפקד לחלוטין!!כל כך מתרגש!" ניקולט

 חודשים של כימותרפיה והקרנות, תחושת6"הייתה לי גליובלסטומה ששיעור המוות שלה גבוה.לאחר 
בחילה והקאות, כליות כואבות והכל מרגיש מורעל.אחרי שלבסוף נשלחתי הביתה בלי לומר שום דבר
נוסף שאנחנו יכולים לעשות, שיניתי את התזונה שלי לאכילה נקייה של מזון שגדל אורגנית מחוץ לגינה

.לאחר מכן הוספתי את פרי החמצמץ.אז חבר השיג ליCשלי.שתיית שייקים ירוקים, נטילת זריקות ויט 
קצת מהשמן של ריק.ובכן, ביום שישי האחרון האונקולוג שלי צלצל ואמר לי שאני נקי מסרטן.כל כך

הרבה אהבה מהלב שלי אל שלך.זה היה מציל חיים". טניה

 כעת.זה50% שבועות.הגידולים הסופניים שלה הצטמצמו ביותר מ-6"דודה שלי לוקחת את השמן כבר 
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עובד." בוסים

 חודשים כי אביה קיבל כימותרפיה והחמיר, עכשיו הוא כמעט4"יש לי חברה שסיפרתי לה את זה לפני 
נקי מסרטן...ומרגיש מצוין." רות

אמרו הם   - להתפשט  לזה  גרם  הרדיו   / כשהכימו  אשתי  של  הסרטן  את  ריפא  זה   - עובד  "זה 
 ימים - ומשלמים אותו עכשיו."90 חודשים / 3להסתכללחלופות... גילינו על הנפט - הסרטן נעלם תוך 

כריס

"אני משתמש בשמן במשך כשנה כדי למנוע צמיחה מחודשת של גידול במוח גליומה.אנא העבירו את
תודותי לריק, נראה שהטיפול עוזר לבריאותי הכללית ולא הייתה צמיחה מחודשת.האם מישהו יודע מה

?עצה "סטנדרטית" היא שזהWHO של 2יהיה מינון טוב למי שמנסה למנוע הישנות של גידול מוחי דרגה 
יגדלו בחזרה תוך 50%יגדל בחזרה וידרוש כימותרפיה.הרופא שלי הציע ש- שנים, מה שהצלחתי3   

להכות בכמה חודשים.בינתיים הכל טוב." ארבע ועשרים

רופאים הסכימו שיש לוIV.9"זה עתה קיבלתי הודעה מחבר שחבר שלו נרפא מסרטן הריאות בשלב   
 שבועות על השמן, ועכשיו הרופאים אומרים שהם4-5שבועות לחיות, ושזה התפשט לעצמות ולמוח שלו.

לגידולים או לסמני סרטן בדמו.הפעלתי אותו ל- אבחנו בטעות, זה היה דלקת ריאות קלה.אין סימן 
Phoenix Tearsוהראיתי לו איך להכין אצווה באמצעות כמויות קטנות יותר ובמחיר סביר של עשב.אתה 

מוזמן להשתמש בזה, רק השאר אותי אנונימי.תודה ואלוהים יברך".

"עבדתי בקולקטיב ובמשך שנים רבות והיה לי סרטן עור בזרוע השמאלית עקב תלייתו מהחלון בזמן
כל יום ואניRSOנהיגה.עכשיו אני יודע שאף אחד לא צריך להאמין לי אבל התחלתי לשים עליו שמן   

נשבע שזה נעלם.זה לקח כמה חודשים אבל זה באמת נעלם מהמקום שבו זה היה במשך שנים."
תַאַותָנִי

"פגשתי ניצולה שבחרה להשתמש בשמן במקום זאת אם כימותרפיה והקרנות מסכנות חיים... ניתנה לה
כבר  סרטן  נטולת  משנה...היא  חולה5פחות  חלשה.  הייתה  או  שיער  איבדה  לא  ומעולם  שנים   +

מהטיפולים...רפואה טבעית לא כימית!!לא הונאה!!" גוונדולין

שלב Non-Hodgkin's"הרגע שלחתי הודעה עם אחד המציצים שלי.היא סבלה מלימפומה  ופגיעה4   
 נהגים, כך הם הסבירו לה את זה ואמרו שאחד מסוגי הסרטן למעשה הגן על3משולשת )כלומר היו לה 

הייתה השתלת מח עצם. כימותרפיה(, אז האופציה הרפואית היחידה שלה  השני מפני עבודה של 
האונקולוג שלה שראתה היום אמר ש"הסרטן יחזור עד עכשיו", מכיוון שהיא סירבה להשתלה.זה המסר
שלה: "בדיוק ראיתי את האונקולוג שלי.הדם שלי טוב.אני עושה את הדבר הנכון.הורה, תוצאות טובות,

חדשות טובות, בלי סרטן." קנאביס הורג את הסרטן!" קורי

סוגים שונים של סרטן באזור4 שנים במאבק עם 3"ריק הראה לי איך להישאר בחיים עכשיו במשך   
 לא יודע אם אני אנצח בזה,RSO עכשיו ונלחם מדי יום באמצעות ה-2השתן שלי. אני ירד ל-שלפוחית 

 שנים אחרי הקוצר ועדיין נלחם... תודה ריק והצוות... אלוהים יברך..."3אבל זה היה קרב טוב ואני כבר 
גרגורי

 עבור בעלי.הוא סובל מדלקת מפרקים שגרונית.הוא גם ניצח את לימפומה שלRSO"אנחנו עושים את ה-
איזופרופיל.אנחנו לא משאירים אותו בממס יותר מ-99.9%הודג'קינס.אנו משתמשים ב- דקות.זה3-5   

 שלו.הוא לא מתנפח ולא סובלRAלא ירוק עם כלורופיל בדרך זו.בעלי לא נאלץ לקחת שום תרופות עבור 
מכאבים.אלוהים יברך אותך ריק וחבריך על שיתוף התרופה המדהימה הזו!" ג'ניס

"ראיתי באופן אישי שזה מרפא את שני סוגי סרטן העור, ושלב רביעי בסרטן הערמונית אצל דוד שלי.

רבה. בהצלחה  שלנו  בכלב  בגידולים  גם  מטפלים  אנו  בלימפומה.  להילחם  מצליח  אותו  גם  ראיתי 
 לאחר חודשיים של נטילת אותם עם האוכל שלה. תן אותו גם לרועה הגרמני בן85%הגידולים נעלמו בכ-

 שלנו לדלקת פרקים. היא אוהבת את זה וזה באמת החזיר לה את איכות החיים, במיוחד טוב יותר9ה-
מהרימדיל שהווטרינר רשם לפני מספר שנים!" ג'ייסון

 שלי, ריפאתי כוויה מגעיל בזרוע שלי, הסדרתי את לחץ הדם4"ריפאתי את סרטן העצמות והכבד בשלב 
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 ק"ג, הפסקתי לקחת תרופות נגד כאבים, הרגעתי כוויות90שלי, ראיתי את הדליות שלי נעלמות, ירדתי 
שמש עם שמן מקומי, ריפאתי את הכלב של חבריי של סרטן העצמות... המממ, מה עוד....הדלקת
פרקים באצבעות, שכחתי שאפילו יש לי את זה. זה מטורף שהקסם של הצמח הזה אינו חוקי. לך תבין."

לורה

עם  שאובחן  לאחר  חיי  את  שינה  וצפיתיCML"זה  שנה  כמעט  לפני  כרונית(  מיאלוגנית  )לוקמיה   
על האופן שבו שמן קנאביס ריפא חולי סרטן סופני.ובכן, אני הוכחה חיה שזה עובד.רוץ מהתרופהבסרטון

זה שינה את רמות הסרטן שלי.עדיין לא נרפא, אבל אני מקווה שיום אחד בקרוב אוכל לומר שאני ניצול,
אז אלא אם כן הלכת קילומטר בנעליו של חולה סרטן, אל תתחיל להרוס משהו שאתה לא יודע עליו

כלום". דניס

 שבועות לחיות.עכשיו שנתיים לאחר מכן,3 סוגים של סרטן.ניתנו לו 3"אני מאמין.חבר שלי אובחן עם 
הוא ירד לסוג אחד ועושה טוב." סנדרה

"כולכם עזרתם להציל את חייה של אמא שלי.שנה אחת ללא סרטן!" יפייפיה

וניתנו לה 4, אמי אובחנה כחולה בסרטן השחלות בשלב 2010"הסיפור של אמא שלי: "בספטמבר   6
חודשים לחיות ללא טיפול ושנה וחצי לחיות עם טיפול. היא מיד נכנסה לכימותרפיה והסרטן הגיב בצורה

 החלים מתסמונת גווילין בר.85% שרק 70טובה למדי, אם כי הוא הרס את גופה בן ה-

, מכיוון שמערכת העיכול2011היא המשיכה עם כימותרפיה נוספת ונאלצה לעבור ניתוח חירום בדצמבר 
והגינקולוגית שלה היו שלובים זה בזה, מה שהוביל לזיהום חמור.כמה סרטן שניתן היה להסיר הוסר;
היא הייתה קרובה מאוד לדלת המוות ואיכשהו עברה את הניתוח וההתאוששות והצליחה לחזור הביתה,

אם כי עדיין לא נטולת סרטן.

בינתיים, חבר התחיל להעביר לי מידע על שמן מריחואנה/קנאביס והשימוש בו נגד סרטן.לאט לאט
התחלתי להקשיב ולעשות מחקר משלי; נדהמתי ממה שהתחלתי למצוא והמשכתי לחקור...

עברה יותר כימותרפיה; היא נטלה מורפיום ואוקסיקודון נגד הכאב.איכותבמהלך השנה הבאה אמא 
החיים שלה התדרדרה, וכך גם "לעולם אל תוותר, כנה לאלוהים, אוקי ממוסקוגי, הגישה שלה".

 היא עברה את המחזור החמישי של כימותרפיה.השנה הקודמת שלה בילתה בלחימה; היא2013בינואר 
הייתה מותשת, מוכה, כואבת, ולכימותרפיה לא הייתה יותר אפקט מרפא.

השתן שלה, ולכבד שלה, ושסרטן הכבד יהיה מה שעשה לה; הםאמרו לנו שהסרטן התפשט לשלפוחית 
לא יכלו לעצור את זה, אבל הם קיוו שיוכלו להאט את זה ולקנות לה קצת זמן.עברנו את ציר הזמן שניתן

לנו במקור עם האבחנה המקורית, אבל עדיין הרגשנו שצריך לעשות יותר.

היא הייתה גמורה ומוכנה לוותר; היא סיימה עם כימותרפיה; "לא עוד!" היא אמרה.הלכתי לראות אותה
והתחלתי לדון במה שלמדתי בשנה האחרונה פלוס על שמן קנאביס והשימוש בו נגד סרטן.למרות חינוך
קפדני שלה בשנות החמישים העניים, הדתיים, הקרקעות החקלאיות של טקסס, היא הייתה פתוחה
לצפות בסרט דוקומנטרי או שניים באינטרנט על הנפט ולשמוע עוד על סיפורי הצלחה מדווחים וכו'.לאחר

דיונים רבים, ומתן הצעה למכירות שרק בן לאם גוססת יכול לתת, גרמתי לה להסכים לנסות את השמן.

כשהחלה מינון קטן ממחצית הגודל של גרגר אורז, שנבלע בכמוסות ויטמין ריקות, היא ראתה את צריכת
 תוך יומיים והפחתה זו נשארה במשך כל תקופת השימוש בתרופה זו.50%הנרקוטיקה שלה יורדת ב-

 בחייה וזו הייתה התאמה גדולה עבורה.לפעמים ההשפעות היו מאודTHCלאמא מעולם לא היה מוצר 
 היה קצת חזק מדי, אבל אי אפשר להזיק לך מכלthcחיוביות, אבל בעיקר מאוד מרגיעות.מדי פעם ה-

מנת יתר, אז היא הייתה הולכת לשכב ולהתפלל עד שזה יעבור.שינה היא חלק מתהליך הריפוי, ולכן
אופי ההרגעה הוא בתכנון.

 והיא החלה להעלות את מינון השמן שלה455 של אמא החלה לעלות ל-CTעד מהרה, ספירת גידולי ה-
במהירות האפשרית.בהמלצת הרופא שלה היא ראתה מנתח סרטן גינקולוגי והוא הסכים להיכנס ולנסות
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 ואמא405להסיר כמה שיותר סרטן.הניתוח היה מתוכנן לסוף יוני, ועד שהגיע, ספירת הגידולים ירדה ל-
 גרם מהשמן.100בלעה למעלה מ-

כשהמנתח יצא מהניתוח כדי לדבר עם אבי, המילים המדויקות שלו היו, "זה לא יכול היה ללכת טוב
יותר!" הם הסירו את הסרטן הגדול שהם ידעו שיש, אבל לא היו גידולים סרטניים קטנים יותר שהם ציפו

)הרגיל הוא 20לראות.אמא החלימה מהניתוח וספירת הגידולים שלה נותרה מתחת ל- ( מאז יולי34 
." יפייפיה2014; הסריקה האחרונה שלה מדצמבר מאשרת שהיא עדיין נקייה מסרטן ביולי 2013

"לאחי היה לימפומה, בטן, גרורות בעמוד השדרה שלו.התרופות שהם נתנו לו החזיקו אותו ער כל הלילה
 שעות ולאכול18כל לילה ויום ולא נרדם או אכל במשך שבועות.כדור שמן אחד בגרם והוא זוכה לישון 

.הרופא היה מבולבל.לא סיפרנו לו כי הוא היה78%כאוות נפשו.שבוע לאחר מכן, הוא נטול סרטן ב-
במצב לא רפואי אבל הקנאביס הציל את חייו ושלנו.עכשיו שנה לאחר מכן אחי היכה את הלימפומה!אף

אחד לא עושה את זה...בלי קנאביס". ארל

לי שפל גדול מזה, לפני זמן מה.הייתי לוקח טיפה ביום.האדם שנתן לי את זה ביקש את זה "היה 
בחזרה.בסופו של דבר הוא נתן את זה לאישה שהתפוגגה מסרטן.היא לא יכלה לאכול, לשתות, שלא

 ק"ג.חברה שלי נתנה לה את השמן...וואלה!היא התחילה לאכול,70לדבר על לחיות.היא שקלה פחות מ-
לשתות, והמשיכה במאבקה...בהצלחה.מאמין חזק בסגולות הריפוי של קנאביס". טרה

"אני מאוד נאמן לקרוא את כל מה שאתה מפרסם.אבא שלי מת בגלל שהוא חלה בסרטן.הם התכוונו
לעשות רק קרינה.היה לו טיפול אחד והם פספסו את המקום, אז בעצם טיגנו אותו.הוא מת תוך יומיים".

אניטה

"היום קיבלתי הודעה מאדם שתרמתי לו סכום גדול.היה לו גידול סרטן בגרון.הוא קיבל צינורית מאז
שבועות של נטילת שמן 4.אשתו של החולה מתקשרת לכולן בדמעות.לאחר 2013תחילת אפריל   2

פעמים ביום זה נעלם.נעלם לגמרי...הוא אכל אוכל מוצק...אין טיפולים חדשים או תרופות חדשות, רק
RSOשתפו את הידע, הצילו חיים". ג'ארד.

, שבזמן שעשיתי את מסלול הכימותרפיה )לעולם לא עוד(, אני יכול להגיד לך את4"אני ניצול סרטן שלב 
THCכל התרופות שנרשמו למלחמה בבחילות, סיוע בשינה וכו' פשוט גרמו לי לחלות!!רק כשעברתי ל-

רפואי הצלחתי לאכול, לישון, להירגע ולסבול!!תודה לאל שאני גר בקליפורניה שם זה חוקי, לבי עם אלה
שאין להם גישה!" היינץ

"אנא שתפו כדי שאחרים לא יעשו טעויות כמונו.הדיאטה כל כך חשובה!!!!ואז, עבור חלק, כמו הגברת
שנים עם קרצינומה של תאים קטנים שלב 4כאן בסנט ג'ון, שאובחנה לפני  חודשים2-3, וקיבלתי 4   

 אחיות לסרטן הריאות.ו...זה2!!!איבדה 73לחיות, הרגע דיברתי איתה בטלפון, היא בסדר!! !!!!!והיא בת 
היה הבן שלה שסיפר לנו על זה, כי מישהו סיפר לו על זה!!!!" ברונוון

 פעמים כולל סרטן המוח, המהיר ביותר שריפאתי סרטן של מישהו היה6 בערך RSO"ריפאתי סרטן עם 
, דלקת פרקים, שערות אפורות ולחץ דם גבוה.IBS יום!!!חחח, מדגדג לי.ריפאו גם סוכרת, קטרקט, 13

מטורף לחשוב כמה פקפקתי בדבר הזה!!!עכשיו אני אאמין כמעט לכל דבר." יַרקָן

"כן זה יכול לרפא שיער אפור.הפכתי אותו למזור בעבר ומרחתי אותו על השיער והפנים שלי.וואו, החומר
עושה פלאים." בריטני

"ראיתי שלושה אנשים מרפאים עם השמן.אחד מכיב סוכרתי בכף הרגל, לאחר שהרופא שלה אמר
שצריך לקטוע את הרגל.אחד מסרטן "סופני" של הכבד.ואחד מדלקת ריאות של רגישות יתר, שפותחה

בווייטנאם.הרופא שלו ב-Agent Orangeלאחר שהושקה עם   VAאמר לו שהמצב "ניתן לניהול" אבל  
בסופו של דבר יהרוג אותו.כמה חודשים לאחר מכן, האיש הזה אושפז עם שפעת והרופא שלו הורה על

.הוא הזמין סריקה שנייה לאחר שחשב שהראשונה התערבב עם מטופל אחר.ואז הוא שאלCATסריקת 
את חברי "מה לעזאזל קורה" - רקמת צלקת בריאות שלו החלימה ויש לו "בעצם ריאות של אדם נורמלי"

- ממצב שהיה אמור להיות בלתי הפיך. תָא

 חודשים רק3"בעלי אומר שהוא לא מרגיש שונה בנטילת השמן בגלל הסרטן שעבר.הוא כבר על זה 
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הגיע לרמת תחזוקה והכל נהדר!איזה עשב נס!" דבורה

.הגידול2013.התחיל שמן בדצמבר 2012 נוירו אנדוקרינית בראש הלבלב.תאריך האבחון מאי IV"שלב 
(. ג'ואנה0-30 )טווח נורמלי 23 ל-73.סמני הגידול ירדו מ-20%הצטמצם ב-

 אובחנתי עם סרקומה של רקמות רכות.היו לי2008 בגלל שמן המפ.בשנת TERMINAL"אני ניצול סרטן 
ניתוח של 5 שבועות של קרינה,  שעות.ו-8.5  לי שאני סופני כי הסרטן8  שבועות לאחר מכן נאמר   

 מטר.כימו לא היה אופציה.נתנו25-40התפשט כל כך מהר לריאות שלי.זה לא היה פעיל בגלל שהיה בין 
ושנה לאחר מכן בדיקת 3לי  חודשים עד שנה.חודש לאחר מכן התחלתי להשתמש בשמן,   CTלא  

הראתה סימנים לסרטן בריאותי.החומר הזה עובד!ריק סימפסון הציל את חיי!" סלובנה

מאז RSO"אני נוטל  בדצמבר 23  כי אובחנתי עם סרטן המעי הגס בשלב 2013  בנובמבר 4   2012.
 החודשים האחרונים.אני מרגיש בטוח שהשמן עובד". סוזן3הגידולים שלי לא גדלו ב-

יכול יכולות להסביר איך אני מרגיש.אני  "אני בהפוגה לאחר חודש של שימוש בשמן.תודה!מילים לא 
לנסוע שוב.ותאכל הרבה יותר טוב.מציל חיים זה מה שאתה....תודה לך שוב.אבא שלי נפטר מסרטן, אז

הלוואי שידעתי על זה אז.

כמו כן, רק להזכיר.אני ניצול סרטן פעמיים.כמעט לא הצליח.הלוואי שידעתי על זה גם אז.לעולם לא היה
 ניתוחים ואיליוסטומיה עם ניתוח היפוך.לא3הולך בדרך המקובלת, שכמעט הרגה אותי.כימו, הקרנות, 

יכול לאכול או לצאת מהבית שלי במשך זמן רב.תודה!תודה!ו.תודה לך שוב.אני שוב חי." קארין

"ריפאתי באופן אישי אנשים מלוקמיה, מסרטן, ממחלת לימס, סרטן הגרון, סרטן העור, כל מיני דברים,
באמצעות שרף קנאביס.אני משתמש בשרף קנאביס כל הזמן ולא אכפת לי מי יודע את זה.כן, משטרה,
אם אתם מקשיבים, אני משתמש בשרף קנאביס כל הזמן ולא אכפת לי מה אתם חושבים על זה”. מקס

איגן

 וסרטן עם מספר גידולים בלתי ניתנים לניתוח; נתנו פחות מחודשיים,4"ראיתי באופן אישי זאבת בשלב 
 שנים.הפרעות ההתקפים נעלמו.סוכרת נרפאה, מחלת קרוהן ועוד מספר מחלות3נרפא, עדיין כאן אחרי 

ונוירופתיה.לאHep Cמעיים נרפאו. כולל פיברו  .אי ספיקת כבד, אי ספיקת כליות.כל הפרעות הכאב 
ביוטיוב אלפי המלצות.אבל אנשים שאני מכיר הצילו.נרפא וחזרה לאיכות חיים.

מצאנו שונות.כולנו  למחלות  רפואית  במריחואנה  המשתמשים  בחולים  המטפל  בארגון  חבר  אני 
ומרפא.זה והשתמשנו בשמן המפ של ריק סימפסון.מיצוי מריחואנה.ישנם אינספור מצבים זה מטפל 
משהו שניתן להשיג בכל המדינות החוקיות מהגזם והניצן שלך.וגם תהליכים.אני אישית לא משתמש ולא
מטפל במכוני תרופות אלא לכל אחד משלו.אני פשוט אוהב להיות מסוגל לטפל בעצמי ובאחרים שאני

אוהב במהלך חיי הרפואה המשחזרת.

צמח זה קיים בתנ"ך.משהו שהמדינה שלנו מתיימרת להתבסס עליו.ובכל זאת לוקח את זה והורס את
משאבי כוכבי הלכת שלנו כדי להחליף את כל מה שהיה וטוב לו מלכתחילה.למצואהקול שלך.דברו ואל
תפסיקו עד שזה יהיה חוקי לחלוטין.שדות המפ משוחזרים עבור כל השימושים הלא רפואיים ואנשים
או כימותרפיה  כולם.הלוואי שזה היה הפרוטוקול הראשון.לא  את  אדם.יברך  בני  כמו  שוב  מטופלים 
פארמה גדולה שגרמה ליותר בעיות בריאותיות ממה שטופלתי בהן במקור.ריפוי שמח.למה לא לנסות?"

בריסטי

"חבר שלי הפסיק לקחת כימותרפיה והתחיל לקחת את השמן והוא יותר טוב.הרופאים אמרו שזה חשוך
מרפא אבל עכשיו אומרים שהוא נקי!!!!” קייטי

 חודשים של כימותרפיה לפני שמישהו נתן לי שמן של ריק סימפסון.המחלה הקטלנית חשוכת18"עשיתי 
המרפא נעלמה.אני עדיין מטפל בנזק שנגרם על ידי כימותרפיה עם השמן.הפסיק את הכימותרפיה לפני

כמעט שלוש שנים.כימו היה בזבוז של הבריאות שלי". חנוך

"תודה תודה לך ריק, השגתי את זה בדיוק בזמן ואני נקי מסרטן היום ואני גם נראה טוב יותר מאי פעם".
רנדה
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"וואט הו, שמן ריק סימפסון מדהים!!תודה ששיתפת את העולם איך לעשות את התרופה הנפלאה הזו
לכולם.הכרחתי לחברה שלי כרמן לקחת את השמן כשהיא אובחנה כחולה בסרטן לימפומה הודג'קין.היא
נטולת סרטן כבר שנה!!!ומחלת אדיסון שלי נעלמה ללא זכר לכך והרופאים לא יכולים להסביר איך ולמה,

שכן זה מעולם לא קרה בעבר.אבל אני יכול ואני עושה!!!תרופות לקנאביס!!!” איימי

 חודשים לחיות.8"לפני שנה היום מישהו מאוד קרוב אלי אמר לי שיש לו סרטן סופני.נאמר לו שנותרו לו 
 שבועות חלה6 ימים נתתי לו שמן קנאביס לבלוע על ידי אכילת חצי מהשמן בגודל גרגר אורז.תוך 5תוך 

ירידה בגודל הגידול שלו ולא היה סימן להתפשטות כמו שאמרו.

אני שמח לומר שהגידול היה בגודל של אשכולית גדולה והיום הוא בגודל של בלוט.שמן הקנאביס הציל
את חייו.הוא ימשיך לאכול את השמן עד שהוא ייעלם.זה לא רק מרפא את הסרטן הסופני שלו אלא גם
השפיע בצורה מדהימה על בריאותו.הוא היה טרום-סוכרתי והשמן וכעת הוא ירד למשקל המושלם והוא

RUN FROM THEמאושר מתמיד!אני ממליץ לכולם להסתכל על טיפול בשמן קנאביס.אנא צפו בסרטון "
CUREשל ריק סימפסון ביוטיוב...זה פשוט עשוי להציל את חייך או מישהו שאתה מכיר.תן להם את "

מתנת החיים!" חוזה

 עם7/2007"כֵּן....תודה לך מר סימפסון, ההמצאה הנהדרת שלך עזרה לי לנצח את הסרטן.אובחנתי ב-
או פחות לשרוד, ואז התחלתי את הטיפולים לאחר שפגשתי את ריק באירוע.השימוש20%סיכוי של   

בשמן הציל את חיי.הלוקמיה שלי נמצאת בהפוגה ואני עדיין משתפרת מיום ליום, ובזכות השמן אני
יכולה לחלוק איתך את האמת.....שלום ואהבה." מיכאל

 חודשים.6 כבר כ-RSO"אתמול היה יום יפה להכנת תרופה מצילת חיים עבור ג'ניס )סבתא(.היא נוטלת 
 ק"ג, אבנים בכליות נעלמו, לחץ דם106הגידול שלה נעלם, נפיחות מאחורי עיניה נעלמה, היא ירדה 

 חודשים היא6תקין.אבל התפנית בבריאותה הכללית הייתה לא פחות מנס.כשהיא הגיעה לביתי לפני 
בקושי הצליחה לטפס במדרגות, עכשיו היא רצה מעלה ויורדת במדרגות ומסתובבת סביבי!אם תרצו

 עם שמן קנאביס, ג'ניס או אני נשמח לדבר איתך עלPseudo Tumor Cerebriללמוד עוד על איך לטפל 
.אני אוהב אותך סבתא!!" דברהpeaceloveCUREזה!אהבה אחת.

 חודשים לחיות אם לא אקח את הטיפול הכימי שלהם...........זה היה6"הרופאים אמרו לי שנותרו לי 
 שנים עכשיו...אלמלא השמן כנראה שהייתי נושכת את האבק.אני בריאה כמו שור עכשיו ולא11לפני 

הייתי צריכה לאבד את השיער שלי!!תודה שהבאת את זה לעולם." קרייג

40 חודשים בסתיו, כמעט ללא סרטן עכשיו!!!היו לו 6"לחבר הכי טוב שלי שהיו אמורים להיוותר רק עוד 
גרורות בכבד מסרטן המעי הגס.תודה לך ריק על כל המחקר והניסיון שלך ועל השיתוף!עזרת להציל

חיים גם בהולנד!אהבה מנטורופתית שקיבלה השראה ממך”. מרלוז

לפני 4"חבר שלי אובחן כחולה בסרטן ריאות שלב   שנים והמצב שלו מצוין.הוא נשבע בדבר הזה."3 
ריצ'רד

"RSOעובד.אני לא אנקדוטה". טיילמן 

"ריק סימפסון, תודה רבה לך. אני חי בגלל הידע. מנצח את סרטן הכבד, העצמות והערמונית.בתוך
חודשים מההתחלה עם שמן הכבד וסרטן העצמות היו בהפוגה, לא יכולתי לראות יותר בסריקה."לואיס

"כאשר מחקר סרטן הגיע לדלת שלי איסוף אמרתי להם שאתן להם יותר מכסף, רשמתי את שמו של
ריק סימפסון ואמרתי להם לעשות את זה בגוגל. אלוהים יברך אותך." ג'יין

"רק בני אדם יכולים להיות טיפשים מספיק כדי לאפשר לאחרים למנוע מהם לרפא את עצמם באופן
טבעי...כלומר כמה זה מגוחך?בורות היא האויב הגרוע ביותר של האדם". סוֹל

טיפים נוספים לחולי סרטן ריאות
ש.זה היה על השמן במשך זמן מה ועדיין נאלץ להשתמש במשככי כאבים, אז חיפשנו דרכים נוספות
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כיצד לעזור למטופל.

( הכינו עוד אצווה של שמן ותנסו לערבב אותו עם זה שיש לכם, חפשו את השמן הכי מרגיע שאפשר,1א.
אתם לא רוצים להמריץ את המטופל.

( נסו להפיק את השמן מיותר מזן אחד בכל פעם, בדרך כלל יש לו אפקט שמיכה טוב יותר ככה והוא2
יכול לטפל במצבים רבים בצורה יעילה יותר. שוב, חפש את חומר ההרגעה העוצמתי ביותר של ניצני

Indica 20% עם THCאו יותר מזני האינדיקה השונים הזמינים, כדי לייצר את התרופה היעילה ביותר 
האפשרית.

( עדיף שהיא תפסיק להשתמש בשמן בקפסולות.אתה רוצה קצת מזה בפה שלה לספיגה תת-לשונית3
נוספת )ייתכן שתגלה שיש לזה אפקט משכך כאבים טוב יותר ככה(

 גרם עם חמאת קקאו ותנו לה להשתמש בהן לפחות פעמיים ביום, היא יכולה0.3-0.5( הכינו נרות של 4
להשתמש בה אנאלית וגם דרך הפה.

( תנו לה לאדות את השמן מספר פעמים ביום - רצוי להשתעל, היא צריכה להשתעל מה שלא שייך5
לריאות שלה, כולל אותם גידולים )הם צריכים פשוט להתכווץ ואז להתפרק והיא תשתעל אותם(.

4 מ"ל מהשמן ב-1-2, תלוי בכמות השמן שיש לכם; 20-30-50%( הכינו תמיסת שמן עם אלכוהול )6
 אלכוהול( ומרחו על המקום שבו היא נותחה עם טפטפת, טיפה אחת או שתיים תצליח96-99%מ"ל של 

בדרך כלל, ובדרך זו תוכל לחסוך הרבה שמן.ניתן כמובן גם למרוח מעט שמן ישירות על המקום ולכסות
אותו בתחבושת ולחזור על כך כל שלושה ימים או כשהתחבושת נושרת.

( הכינו משחה עם חמאת שיאה או המיסו מעט שמן בשמן זרעי המפ חם או שמן זית כתית מעולה7
ושפשפו אותו על האזור מספר פעמים ביום.זה אמור לעזור להעלים את הכאב בצלעות שלה ואתה יכול

להשתמש בו גם עבור פצעי מיטה וכל דבר על העור שלה.

1-3( כלול בתזונה שלה זרעי קנבוס, לבבות קנבוס ושמן זרעי המפ - לפחות חופן זרעים/לבבות, או 8
כפות שמן זרעי המפ.

( השתדלו להחליף את משככי הכאבים והמדבקות בשמן בהקדם האפשרי.אם אתה מתחיל למרוח את9
השמן באופן מקומי, זה אמור לעזור מאוד.הנרות גם עושות פלאים למצבי ריאות.ככל שהיא צורכת יותר
שמן וככל שהיא עושה זאת מהר יותר, כך ייטב.היא צריכה להישאר על גרם או יותר ביום עד שתנצח את

JB גרם בחודש". 1-2המחלה ואז להישאר במינון תחזוקה של 

דלקת פרקים, כאב, שרירים

"חבר שלי חתך כמה מהגידים בידיו שמובילים לאצבעותיו בתאונה.הוא השתמש בשמן שעליו מיד לאחר
והוא החלים כל כך מהר שהם נאלצו להסיר את התפרים מוקדם, זה הניתוח כדי לעזור להחלמתו 
למעשה כאב לו כי הם כבר נדבקו לעור שלו, הם לא היו תפרים ניתנים להמסה.המנתח והפיזיותרפיסט
שלו נדהמו לחלוטין מזה, אבל הוא לא סיפר לו מה הוא עשה עד הפגישה האחרונה שלו.אני לא יודע אם

האמינו לו או לא אבל אני יודע מה ראיתי במו עיני והוא יודע מה הוא חווה". טינה

"אתה צריך הוכחה?אחותי נשלחה הביתה עם עוד כמה חודשים לחיות.לא יכלה לצאת מהמיטה שלה
 שבועות וכל השבוע הזה ובשבוע שעבר3 שבועות היא התחילה עם שמן.לפני 5עם זה בריאות.לפני 

4היא חזרה לנהוג במכונית שלה, עושה את הגינה שלה וחחח היא שמנה יותר מכל אחד מאיתנו שאר 
האחים שלה.זה אמיתי בזכות ריק.אוהב אותך גבר." אנדי

"עדכון: בשבוע שעבר הזכרתי אח שעוזר לאחיו על ידי קבלת החומר הדרוש לייצור שמן ריק סימפסון
לטיפול בדלקת מפרקים שגרונית מתישה שלו.הוא התקשר הלילה כדי לומר לי שאחיו קם לאכול, צחק,
דיבר בטלפון עם חברים ובני משפחה אחרי די שינה בסופת שלג של יומיים ובסופרבול.הוא רצה לדעת
אם אולי הוא נתן לו יותר מדי כי הוא אף פעם לא מתנהג ככה.אחי!)צוחק( זה נשמע לי כאילו הוא מצליח
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חוץ מהעניין של הסופרבול, הוא פולט נשימה ארוכה ואומר, "תודה אחי, זה נחמד לקבל את אח שלי
בחזרה, הוא שוב צוחק." )זה עושה הכל כדאי אנשים(

זה רק אחרי שלושה ימים, זה מרגיש כל כך טוב לדעת שהצלחנו באמת לעזור למישהו שהיה מוחלטהאין
 פנים אל פנים ששמן ריק1 על 1תקווה.זה האדם השני עם דלקת מפרקים שגרונית שאני מכיר בעובדה 

סימפסון עזר.אנחנו לא רופאים מיומנים - אנחנו רק בחורים ששמעו על השמן, גרמו לכך שכמה ניסו
אותו וגילו שהוא עובד, אנחנו פשוט אנשים רגילים כמוכם שעשו מעשה כדי לעזור לאדם אהוב - לא יותר

מזה". מיכאל

 ולא היו לי התלקחויות מאז תחילתRA ימים על שמן עכשיו ואכן רואים כמה תוצאות חיוביות!!!יש לי 78"
הטיפול בשמן המפ.בלי התקפי אסטמה, בלי כוורות, בלי תלונות!!!” בוורלי

במשך שנים.מאז שאני מטפלת בזה בשמן קנאביס, לא הייתה לי התלקחות וחלק מהנזקRA"יש לי   
למפרקים נעלם למעשה.יש לי כאבים אבל שום דבר כמו שהיו לי לפני שגיליתי תרופות.גם ככה הייתי

הרבה זמן סובלני אבל עישון לא מספיק למחלות כרוניות ולכאבים כבדים". סימן

"תנו לאדם דג, הוא יאכל ליום אחד )אלא אם כן זה לא באמת דג, רק קציצת סויה עם שמן דגים(.למד
יגבו עליו.אני כרגע לא לנו את מה שהכי  לו בטן מלאה לכל החיים.תודה שנתת  ויש  אדם איך לדוג 

(.לאRSD מסיבות כלכליות, אבל כשהצלחתי זה שלט לחלוטין בהפרעת העצבים שלי )RSOמשתמש ב-
 כדורים ביום.תודה." בטוח9יכולתי לרפא אבל הייתי מרוצה מהשליטה בתסמינים.זה החליף נטילת 

"היי ריק וג'יי.בי, רציתי לדווח על עוד תוצאה טובה של נטילת השמן באופן אישי: זה בערך היום השמיני
 סמ"ק ליום.הייתה לי הצלחה1/2 סמ"ק עד 1/4של השמן.אני לוקח את זה לפחות פעמיים ביום, בערך 

יוצאת דופן בכאבים בעקב/כף הרגל/בקרסול - עם כל יום, זה רק הולך ומשתפר!הגמישות חוזרת לכתף
הפצועה שלי ואמש - שמתי לב, במהלך עיסוי, שהקשר העצום בכתף/צוואר השמאלית שגרם לכל כך

זו למעשה ירד בגודלו לגודל של פיסטוק במקום. בגודל של אגוז מלך.זו יכולה להיותהרבה כאבים בכתף 
הסיבה מדוע כאבי הכתף שלי נרגעים כל כך מהר.אני לא בטוח מה הקשר/היה, אבל אני בטוח שמח
רקמות דלקת  מכווצים  למעשה  שהקנבינואידים  למסקנה  הגיעו  בדיקות  פעם  אי  עובר.האם  שהוא 
ומגבירים את ניידות המפרק ואת גמישות השרירים?אפילו לא אכפת לי מה אומרים הבדיקות - נמכרתי

ולא הרגשתי כל כך טובשנים!!!

דאגתי לחלוטין שלא תהיה לי אנרגיה ורק ארצה לישון, לישון, לישון בזמן שאני לוקחת את זה.אבל---זה
בדיוק הפוך בשבילי--יש לי אנרגיה מוגברת ואין לי עייפות במהלך שעות היום.הלוואי ויכולתי לתת לך

חיבוק ענק!!!" אַברָשׁ

"הצלחתי להפסיק את התרופה שקיבלתי לטיפול בדלקת מפרקים שגרונית.איך שהגעתי לכאן היה מסע
 שנים עברתי למעלה14 רציני והותיר אותי נכה ותלוי בתרופות.במשך MVA הייתי ב-1997ארוך.בשנת 

ניתוחים בשתי הרגליים, עברתי דיכאון, כעס, פיברומיאלגיה )שריפאתי את שלי ללא התרופות10מ-  
המסורתיות מהרופאים(, שנים של פיזיותרפיה, שיטות חילופיות של מדיטציה, דיקור, רייקי וכו'.הביא
אותי למצב של פיזיות שהצלחתי לצאת שוב לטיולים קצרים, לשחות הקפות בבריכה ובחזרה בתוכנית
אימונים קבועה שיכולתי לבצע פיזית.במשך העשור פלוס הזמן הייתי על סטרואידים, תרופות כאב מכל
ועוד.לפני שנתיים הכאב גבר והיה שונה ממה שחוויתי עם דלקת ועוד  סוג, תרופות אנטי דלקתיות, 
מפרקים ניוונית מהפציעות שלי בכמה מקומות על הגוף, הצוואר, בית החזה בגב ובגב התחתון, כמו גם
ברגליים וברכיים.הידיים והרגליים שלי היו כל כך כואבות ונפיחות כמו גם הידיים שלי התעוותו מהנזק של
ניסויים לשלל  והוכנסתי  אובחנתי  לראומטולוג  רבות  ונסיעות  בדיקות  ואחרי  דלקת מפרקים שגרונית 

תרופה כימו לטיפול ב-Methotrexateופרוטוקולים של תרופות שכללו את ההתחלה מיד. על   RA, 6
חודשים לאחר מכן שמו אותי בתרופה אחרת יחד עם התרופה כימו שהיו לה תופעות לוואי נוראיות אבל
נאלצתי לסבול את הפרוטוקול לפני שיכולתי לעבור לתרופה אחרת טובה ויקרה יותר )במוחות של ביג

 היהRAפארמה( כל הזמן עדיין על הכימותרפיה, אז אחרי שנה וחצי של כימותרפיה ותרופות נוספות ל-
.ובכן, עבורי מהפעם הראשונהRSO", סיפור על Run from the Cureלי חבר שהכיר לי את הסרטון "  

שצפיתי בסרטון הזה ורבים, רבים נוספים מאז, זה לגמרי שינה את החיים.התחלתי את השבוע האחרון
ישנתי הרבה2012בנובמבר  ותוך זמן קצר התחלתי לשים לב לכמה שינויים ברורים ברווחה שלי,   

- 85 -



מהשמן אבל זה רק אומר שהחלמתי, לקח זמן עד שהתיאבון שלי חזר אבל בסופו של דבר זה קרה,
השיער שלי היה שיפור משמעותי, הוא שוב היה מבריק ולא דליל ונשר". וונדי

 שעות.על זה מדובר!לא עוד כאב!" מיכאל5"השמן ריפא את הצנית שלי תוך 

"אני משתמש בו לטיפול בהשפעות השליליות של פגיעה מוחית וגם בכאב כרוני בכל הגוף.מתח מחמיר
את הסימפטומים שלי אבל מריחואנה עוזרת לי להתמודד עם הלחץ בצורה יעילה מאוד.זה עוזר להרגיע
את הנפש והגוף שלי ומאפשר לי להתמקד טוב יותר במשימות ולא להתעצבן, עצבני, התקפי זעם, דיכאון
וכו'.אני מוצא שזה משפר את מצב הרוח שלי והתגובות שלי לגירויים חיצוניים מדודות ומוגבלות יותר
מאשר מעשה אימפולסיבי.אני מקווה שהמידע הזה יעזור לך במשהו.אין לי רישיון והשמיצו אותי כשקראו
לי והתייחסו אליי כמו נרקומן.זה כשלעצמו מזין את הדיכאון שלי ולא מאפשר להחלים ולחזור לעבודה".

פרד

"הנה מה שמן חשיש בכלל עשה בשבילי.בארבע שנים עברתי מנטילת כמה שיותר מכל כדור חרדה
של כדור כאב פעמיים ביום.ישה' בלבד.1/8ומשכך כאבים )כולל הרואין( שיכולתי לשים את ידי על נטילת 

לי התכווצויות שרירים שמרגישות כאילו אני נדקר ולאחרונה התחלתי לקבל התקפים כשנגמר לי השמן.
לי מושג כמה פסיכיאטריות.אין  עם מספר הפרעות  ואובחנתי  סובלת מכאבי ראש ממיגרנה  גם  אני 

 עם ובליIQתרופות סינתטיות רופא היה רושם לי.אבל השמן דואג להכל.כמו כן עלי לציין שלקחתי מבחני 
 בלי.האם זה אומר שזה נעשה חכם יותר... כמעט לרמה גאונית?122 עם, 148השפעת שמן האש.קלע 

אולי אני כמעט גאון עם הפרעות קשב וריכוז ושמן האש מטפל במצב?ללא ספק הצלחתי יותר במכללה
כשלקחתי שיעורים מקוונים כדי שאוכל לעשות תרופות במהלך השיעור.בכל מקרה, שמן חשיש הוא

התשובה לרוב הבעיות בעולם". ג'ימי

ימים של נטילת שמן דרך הפה 4"עוד עדכון על נטילת השמן לכאבי עקב/כף רגל/קרסול.  3xdayשחרר
את הכאב שלי ונתן לי שוב טווח תנועה מלא עם רגל ימין/עקב/קרסול.אתמול, שכחתי לקחת את מנת
והייתי אומללה. הבוקר והצהריים שלי, ובסוף היום בקושי יכולתי ללכת, המפרקים שלי התקשו שוב 

 דקות התחלתי להחזיר את הגמישות הזו והכאבים נרגעו, הצליעה15הגעתי הביתה, אכלתי שמן ותוך 
20מפציעה ישנה מתאונת דרכים לפני פסקה.באופן מפתיע זה מוריד לי את כל הנוקשות שלי בכתף 

שלי המתוחיםשנה ובהקלה על כאבי הכתף, ואז זה מוריד את כל כאבי הצוואר שלי מהשרירים בכתף 
ומושכים את עמוד השדרה שלי מהיישור .גם לא יותר כאבי ראש מהנוקשות בכתף.זה היה אישור מוחלט

עבורי שהשמן אכן עובד לטיפול בכאב יחד עם קסמים רבים אחרים."

לריק שאני צולע על העקב הימני כבר כמעט שנה, לא"זו לא תרופה לסרטן או משהו, אבל רציתי להודיע 
בטוח מה לא בסדר בזה ולדעת שהד"ר ייתן לי תרופות שאני עושה. לא מרגיש בנוח לקחת, אז פשוט

התמודדתי עם כאב.

דרך חבר, צ'ארלס, והתחלנו לעשות את זה.ביומיים האחרונים בלעתי אתRSOלאחרונה הכרנו את   
השמן כמה פעמים ביום והבוקר, התעוררתי ולא צלעה.בעלי שם לב לזה מיד.הוא שם לב שהשמן בטח

עושה את הקסם שלו!תודה ריק סימפסון!]:([ אני מרגיש מצוין!" ח

 --Hהיקר, תודה על החדשות הטובות, אנחנו תמיד אוהבים לשמוע עליהם.הייתי מערבב את השמן עם 
שמן זרעי המפ או שמן זית ומכין טינקטורה ומשתמש בשמן גם באופן מקומי.כמובן שאכילת השמן היא

)מתוךJBהמפתח לריפוי האמיתי וכל ההנחיות כיצד להשתמש בשמן נמצאות באתר שלנו.איחולים,   
(FBהודעת 

, רק אומרhillbilly"שברתי את הרגל לפני שבועיים ומקבל יותר הקלה משמן וקנאביס מהאופיאטים של 
שביג פארמה עושה לי נאדה". מיכאל

.עזב את המגרש1994.שתה באלכוהול וכדורים מוקפצים עד 1987"שבר לי את הגב בשני מקומות ב-
, הפך ליועץ סמים ואלכוהול.כאבי גב כרוניים גרמו לי להעריך מחדש אתAA ו-NAועשה את העניין של 

תרופות הכאב.התמכרתי ללוס אנג'לס, מורף והרואין.התחיל לעשן סיר לאמפיזמה רעה והפסיק את כל
האופיאטים.מחקרים מראים כעת שקנאביס מפחית את הגמילה מהתמכרות לאופיאטים ומפחית את

המיליגרם הנדרש ביותר מחצי אם משתמשים בו עם קנאביס.זו תרופת פלא הכל.:(" ג'ון
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 עשורים.הפעם האחרונה2 לחיי.הייתי נגוע בסכיאטיקה במשך כמעט 20"נפצעתי בגב בתחילת שנות ה-
 חודשים זה הכפיל4 שנים וזה היה הגרוע ביותר אי פעם.במשך תקופה של 5שהחמרתי זה היה לפני 

אותי עד כדי כך שבדיוק התקרבתי לנקודה שבה לא יכולתי לחזור ולחזור לשירותים יותר.הייתי בדרגת
 במשך יותר מחודשיים ונאלצתי להישאר על הספה עם כריות.לא יכולתי להתיישר מספיק כדי10כאב 

לשכב במיטה.

גברת צעירה שהייתה חברה של הבנים שלי אמרה לי שאני צריך לנסות מריחואנה רפואית כי זה עזר
לאמא שלה עם הטרשת הנפוצה שלה.סוס צחקתי אותה ואמרתי לה שזה מיועד לחולי סרטן ולאנשים
גרועים ממני ושאני לא יכול להעפיל.לא ידעתי את זה אבל הגברת הצעירה הזו ידעה לא מעט על הנושא
ואחרי עוד כמה שבועות של הידרדרות אני מניח שנמאס לה לראות אותי סובל מיותר אז היא הביאה את
אמא שלה לדבר איתי.אמא שלה אמרה לי שאצליח בקלות, מה שעשיתי אחר כך, ושזה יעזור.היא אמרה
לי לאכול קצת ניצן מבושל במעט שמן בטמפ' נמוכה על טוסט.הייתי נואש ועשיתי את זה.המשפחה שלי

אמרה שכרבע שעה אחרי שאכלתי את הקנאביס ישנתי והזילתי ריר...חחח.

התעוררתי למחרת בבוקר, וזה היה קצת מוזר כי לא היה לי שינה בלתי נשכחת כבר יותר מחודשיים,
הייתי אומר, ובערך אותו20%והדבר הראשון ששמתי לב אליו היה ירידה משמעותית בכאב, בערך   

הדבר. שיפור בטווחי התנועה.התרגשתי והופתעתי מאוד.המשכתי לאכול קנאביס ובמהלך החודש הבא
שוב עמדתי זקוף.כך מצאתי את ריק סימפסון.פשוט חיפשתי בגוגל קנאביס אנטי דלקתי וברח מהתרופה

שנים מאוחר יותר והגב שלי מרגיש5היה בחלק מהמחקרים הראשונים שעשיתי אי פעם על הנושא.  
ככהצריך.אני אוכל קנאביס באופן קבוע וזה מפחית את הדלקת לכלום.הפציעה עדיין שם.אם אני נכנס
לחור או משהו זה כואב, אבל זה לא לוקח זמן ממושך להתאושש והגב שלי אף פעם לא כואב אלא אם כן

אני עושה משהו טיפשי". ג'ודי

"תיקנה לי את דלקת המפרקים ואת רמת הסוכר בדם, חרדה, דיכאון ונדודי שינה. אני אומר דלקת
פרקים, אבל מחלת הדיסק הניוונית הקשה שלה. אני ממש לא יכול ללכת בלי השמן )לוקח אותו כבר

 יום. לא שתיתי אפילו כדור אחד לכאב כבר יותר משנה.14 נרקוסים כל 120שנתיים(. אני נוהג לעבור 
לקחתי את זה במקור רק בגלל דלקת פרקים ותופעות הלוואי )שינה נהדרת וללא קמטים(. אני במצב

." אוורגלייד3. אמא ל-45הכי טוב בחיים שלי. סבתא בת 

 מ"ג מורפיום160 שנים ואחריה 3"אחרי שלקחתי הכל מאוקסיקודון ועד שימוש במדבקות פנטניל במשך 
מדי יום למשך שנתיים נוספות ואז נאמר לי שאני צריך להשתיל משאבת כאב, החלטתי שזה מספיק.
הפסיק קר טורקי )לא הייתי ממליץ לעשות את זה אי פעם( והתחיל עם קנאביס.גם בימים שהכאב עדיין

יוצא מכלל שליטה, שהם מעטים, המוח שלי אפילו לא שם לב אליו”. מיכאל

.פרקתי את כתף ימין.זרועי הימנית הייתה משותקת מעצב ועד לעמוד השדרהMVA הייתי ב-1981"ב-
בוכה הלילה  באמצע  מתעורר  שסבלתי.הייתי  הנורא  מהכאב  הקלה  שום  לקבל  יכולתי  שנמתח.לא 
ורץ ישר במעלה זרועי.לקחתי את מכאבים.זה הרגיש כמו מחטים שנדחפות מתחת לציפורניים שלי 

 הדולרים הראשונים ששולם הביטוח נתן לי, ונתתי לבן דוד שלי להביא חבר לבית החולים עם400.00
 הכאב נעלם לחלוטין ויכולתי לחזור לישון.זה נאמר.אני חושב שהדרך שלMJ.לאחר עישון ה-MJאיזה 

ריק לבלוע את השמן תעבוד טוב יותר מאשר עישון או אידוי למרות שאני נהנה לעשות את שניהם.
לחיים." רון

 שנה15, אני יכול לרוץ... ללא כאבים!פעם ראשונה מזה RSO ימים של 3"אני יודע שאחרי טיפול של 
עקב איחוי עמוד השדרה שהותיר נזק עצבי קבוע וכאב מתמיד.גם הקפסולות המושרותות בשמן קוקוס

 שלי מאז שהתחלתי במשטר קפסולותPercocetעובדות נהדר.לא היה לי את הדחף וגם לא לקחתי את 
השמן.זה אפילו חתך את הדחף לעשן גם את המריחואנה על ידי נטילת הקפסולות". אֲרִיג מַגָבוֹת

"עדכן, אוגוש!נאבקתי עם הבן שלי!נהגתי להתאבק עם הבנים שלי כל הזמן, במיוחד בני הצעיר.לא
.בגלל כאב בכל הגוף עקב דלקת פרקים,52 עכשיו, אני בן 22הצלחתי להיאבק איתו ממש שנים!הוא בן 

היה קשה מאוד לזוז, הרבה פחות להתאבק!אבל עשיתי היום!וכמעט היה לי גם אותו, אבל התחלתי
לצחוק, חחח.אני לא יכול להביע בפניך כמה זה מרגש!!גם אחר כך אין לי כאבים, אני מרגיש מצוין!!!”

קייסי
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"יש לי פריצת דיסק שלוחצת על העצב הסיאטי שלי וגורמת לכאבים עזים לירות מהגב התחתון שלי
 איבופרופן כל ארבע שעות רק כדי שאוכל לקום מהמיטה ולהיות3במורד רגל שמאל ועד בהונות.לקחתי 

מסוגל ללכת.התחלתי לקחת את השמן לפני כמעט שבועיים בגלל הכאבים והדלקות.כעת איני זקוק
לאיבופרופן, אני ישן טוב יותר מאי פעם, עמיתיי לעבודה הגיבו על מצבי הרוח והאושר הכללי שלי.אני

מרגיש טוב!" ג'ניפר

 בכמויות קטנות בשימוש על בסיס יומי.RSO"גם אם אין לך סרטן, חשוב על תחזוקה מונעת בגוף שלך.
אתה מאפשר לגוף שלך להדוף כל מיני וירוסים ובאגים מגעילים.לא ראיתי את "הרופא הראשוני" שלי

שנה בגלל הקנאביס וכל תכונות הריפוי שלו.לא משנה מה לא בסדר איתי, 15כבר   RSOהוא אחד  
הפריטים הראשונים שאני מגיע אליהם.

פעמים.הוחלפו חוליות ודיסקים מ-3אגב, שברתי את הגב   L-4 עד  S-2הייתי צריך לחבר מחדש את.
.Hep C שלי.טיפל בסרטן הכבד וב-ACעמוד השדרה שלי לאזור האגן... היה צריך להסיר את מפרק ה-

 הוא רק כלי בארסנל שלי". ריקRSO עם קנאביס.100%אני מתייחס לעצמי 

במשך  שדרה  חוט  פצוע  עבודתך.אני  על  רבה  ברגליים25"תודה  ונפיחות  פצעים  עם  שנהבעיות   
וברגליים.ניסיתי כמות קטנה על פצע רע בחלק העליון של כף הרגל שלי ותוך מספר ימים חל שיפור
משמעותי.נראה שגם הנפיחות לא כל כך חמורה.השאלה שלי היא לגבי חומר המוצא שממנו נוצרה
האצווה.זה היה גבוה בתכולת שרף ומספיק בוגר, אבל לא ממש נרפא כמו שצריך והיה לו קצת ריח
מעופש )למרות שהם היו זנים חזקים( האם לדעתך זה ישפיע על האיכות הכללית של השמן?כמו כן,
השארתי את השמן הנותר על מחמם ספל קפה להרבה יותר זמן מאשר "כמה שעות" השארתי אותו שם

 שעות.אתה חושב שזה ישפיע גם על האיכות?המוצר המוגמר נראה כמו שאמרת שהוא צריך.7בערך 
בדיוק כמו גריז סרן עם שאריות ענבר זהוב כהה.אגב, התחלתי לתת את זה לכלב הזקן שלי שסבל
ומתקשה להתנייד.הוא גם הראה שיפור משמעותי.שוב תודה על כל מה ששיתפת מכאבים עצומים 

XXXועשית.הייתי קצת סקפטי בהתחלה, אבל עכשיו אני נדהם!" 

JB- עבוד עם מה שיש לך וחפש חומר טוב יותר.

ואני ממשיך לראותRA"עברה כמעט שנה מאז שהתחלתי להשתמש בשמן קנאביס לטיפול ב- שלי   
 שלי נמצא בהפוגה.כמו כן, ראיתי מספר תופעות לוואיRAתוצאות חיוביות ואני יכול לומר בכנות שלדעתי 

 ל-50 נקודות( דופק בין 30חיוביות אחרות כמו ירידה במשקל, רמות לחץ דם תקינות )לחץ הדם ירד ב-
 פעימות לדקה, לא יותר דיכאון, והכי טוב לא יותר תרופות מרשם רעילות." טום60

.המפרקים זזים הרבה90"עכשיו יכול לקום מהמיטה מיד לאחר ההתעוררות במקום להרגיש שאני בן 
לתמיד!צמח מדהים באמת שצריך לא סובלים מכאבים.הפסקת תרופות מסוימות  יותר בקלות, כבר 

להפסיק להאשים אותו ברע". קרול-אן

"אני מאמין שזה מתחדש שהגוף שלנו צריך את זה כדי להיבנות מחדש ולהחלים, סבלתי מאוד מדלקת
פרקים זה הקל על הכאב וחידש את הגמישות של הידיים שלי לפני שנה לא יכולתי אפילו להקליד בלי
כאב רציני.זה נעלם עכשיו הידיים שלי רגילות וגמישות שוב אני יכול לכתוב ולתפור.ורופא העיניים שלי

הופתע מכך שהעיניים שלי באמת טובות יותר בכל פעם שאני הולך". קילי

"עברתי ניתוחים ואינספור טפיקות בעמוד השדרה במקום אחד בגב התחתון.כל זה גרם לצלקת עבה
שאפשר להרגיש והחוליה נדלקת וזה ממש כואב.סבלתי מכאבים רבים, נואשת להקלה.אז, גייל שפשף

)שמן קנאביס( במקום והניחה אותי לשכב שם כדי להיספג פנימה.ובכן,RSOמעט )טיפה אחת( של   
דקות מאוחר יותר,20השמן הרגיש מעט עקצוץ אבל חוץ מזה, לא חשבתי שהוא עושה הרבה.ובכן,   

הכאב חלף והתעלפתי עד הבוקר!ישנתי נפלא וכשהתעוררתי הגב שלי הרגיש טוב יותר ורקמת הצלקת
לא כל כך עבה.זה פראי בעיני, אבל נראה שהשמן מפרק את רקמת הצלקת הישנה.שמן קנאביס מדהים

ואלמלא הייתי קורא סיפורים אחרים בדיוק כמו זה, הייתי חושב שאני משוגע!" מיקי

"סבתא של חברה שלי סובלת מדלקת פרקים קשה והיא לא יכולה לפתוח את הידיים.ניסינו ניסוי קטן עם
הידיים שלה התחילו דקות מהמריחה  ידיה.תוך  על  אותו  למרוח  לה  ואמרנו  סימפסון  ריק  שמן של 
להשתחרר ובהינתן עוד כמה היא יכלה להתחיל להזיז שוב את האצבעות ללא כאב.זה היה באמת
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מדהים לראות דבר כזה קורה". דואן

"אין לי ספק שזה עובד.שמתי לב לתוצאות מיידיות.כבר עשיתי את תוכנית א'.הטיפול בשמן היה תוכנית
4ב'.הלוואי שהייתי מנסה קודם שמן.עברתי שנים של כאב שלא הייתי צריך.לקחתי כדור נגד כאבים כל 

שעות.עברו רק שבועיים של טיפולי שמן אבל אני מרגישה הרבה יותר טוב.שימוש גם במים אלקליים.
מדהים!!!" ג'יימס

"שמן ריק סימפסון הוא מיוחד.השתמשתי בקנאביס כדי לנהל תסמינים של כאב במשך שנים, אבל רק
בקושי כיסיתי את הסימפטומים שלי.ידעתי שהפציעה שלי לא החלימה לגמרי.כשהתחלתי לקחת שמן
ריק סימפסון כבר ניסיתי לאכול תמציות שונות העשויות מקנאביס ולכולן היו השפעות קצרות טווח אבל
אז היו גורמות לי להרגיש גבוה או שרוף אוזה פשוט לא יימשך מספיק זמן.אף פעם לא הרגשתי מושלם.
היזהרו מהתמציות  - יעיל  ולא  סימפסון שהיה מגעיל  ריק  לי בשם שמן  מוצר שנמכר  ניסיתי  אפילו 
האיכותיות הנמוכות שלא יעשו כלום ואל תתייאשו מכך כי העסקה האמיתית היא בפשטות, נס.לקחתי
כמויות הולכות וגדלות במהירות של אופיאטים.שמן ריק סימפסון מסייע בספיגת אופיאטים אך הוא גם
משכך כאבים חזק מאוד בפני עצמו.זה נמשך כל היום ואני כבר לא שם לב לתופעות גבוהות או תופעות
לוואי מהמינון שאני לוקח.אני מסוגל לעשות הרבה יותר כאדם נטול כאבים ואני יכול להרגיש את טווח
התנועה שלי גדל ואני יודע שאני מרפא.למעשה הבריאות הכללית שלי הייתה מדהימה - תמיד היו לי
הרבה מחלות או זיהומים והיה לי חשבון בריאות נקי להפליא מאז שהתחלתי את השמן הזה.עכשיו אני
שוב נוטלת את משככי הכאבים האופיאטים שלי בעודי מרגישה טוב יותר.בינתיים ניסיתי מדי פעם סוגים
שונים של תמציות כמו שמן חשיש או מאכלים.אני מוצא שההקלה בכאבים משמן ריק סימפסון היא חזקה
בסדר גודל מכל קנאביס אחר בין אם נאכל ובין אם מעשן.זה בליגה משלו של הקלה בתסמינים אפילו
בהשוואה לתמציות שעוות הקנאביס החזקות ביותר.אני מתכוון לעזוב יום אחד לגמרי את האופיאטים

עכשיו". מִיקרוֹפוֹן

"אני משתמש בשמן הזה.יש לי ניוון שרירים ויש לי בעיות בריאות מתמשכות מתסמונת סטיבנס ג'ונסון/
TENזה כן עובד.זה עובד טוב יותר מכל תרופה בשוק.זה בטוח ויעיל.לא הייתי מסוגל לתפקד בלעדיו.זה.

מאפשר לי להיות פרודוקטיבי.אני עובד במשרה מלאה.לפני נטילת השמן, הייתי על תרופות כבדות שלא
עשו דבר מלבד להפוך אותי לזומבי עם שפע של תופעות לוואי.

כדי לסכם את ה"התלהמות" שלי הרשו לי לומר זאת: לאלה המאמינים, אין צורך בהסבר.למי שלא, שום
הסבר לא מספיק טוב.אני הוכחה חיה ליעילות של זה.וזה צריך להיות חוקי וזמין לכולם". לורי

סוכרת
"השמן מצעיר את הלבלב, תאמינו או לא, אז הוא מתחיל לעתים קרובות לייצר אינסולין גם לאחר שנים
של חוסר פעילות.חולים רבים יכולים להפסיק לצרוך אינסולין לאחר מספר שבועות על השמן.השמן גם

עוזר לרפא או לשלוט בכל שאר הבעיות הקשורות לסוכרת בגוף.

הייתי אוכל את השמן ו/או משתמש בו בפתיל.עישון או אידוי יכולים גם לעזור להפחית את רמת הסוכר
בדם, אך ההשפעות מוגבלות מאוד בהשוואה לבליעת השמן.הייתי משתמשת בשמן באופן מקומי עבור
כיבים סוכרתיים, פשוט מורחת את השמן, מכסה אותו בתחבושת וחוזרת על כך כל שלושה ימים עד
שהכיב מתרפא.הייתי מערבב שמן זרעי המפ עם התמצית ומשתמש בו לעיסויים, שיעודדו את זרימת
הדם ויסייעו במניעת נפיחות ואי נוחות אחרות.הייתי כולל גם זרעי קנבוס ושמן זרעי קנבוס בתזונה שלי.

JB"

 כמעט נעלם, כמעט מכל התרופות, נלחם עם סרקואידוזיס, זה עובד." ג'ף2"סוג 

"שמן קוקוס גם עוזר לייצב את רמות הסוכר בדם בסוכרת!!בעל החנות המקומי שלי ניסה את זה וזה
עובד כמו קסם הוא אמר!!הוא גם מרגיש הרבה יותר טוב נפשית ]יותר אנרגיה[ וגם ירד במשקל!!הכל

טוב!!" אָדוֹם הַחֲזֶה

וזה ממש הפיל אותי.הנהנתי400"סוכרי הדם שלי השתגעו )עד  - מאוד מסוכן(  +- במשך חודשים 
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מאחורי ההגה - אז הפסקתי לנהוג - דברים ממש גרועים!הרופאים אפילו אסרו עליי לטוס לניו יורקלראות
את אמא שלי לחג המולד.

ובכן - הרופאים ניסו אינסולין אחד ואחר כך שניים - לא עשו כלום.אז - סוף סוף אמרתי להם - די!!אני
לוקח את השמן )מעולם לא אמרתי לרופא שעשיתי את זה קודם( והעליתי את המינון שלי לכל שעתיים.
אחד מהחבר'ה הנורמלי.הדוקטור שלי הוא  לטווח  בחזרה  צללו  הסוכרים שלי   - נכון  ניחשתם  ובכן, 
האדיבים האלה של הרווארד - והוא המום.ציון אחד לברברים!!!!אז - עכשיו יש לנו מקרה סוכרת מתועד

במלואו שבו ניצלו חיים - אני!!!!!!-- :(” ג'נט

, לטווח ארוךאינסוליןLantus"שינוי דרמטי, אני מפסיק כמעט כל אינסולין.מדי פעם אצטרך להשתמש ב- 
 מסיבות רבות, אבל אחת מהן הייתה בתקווהRSOפועל, אך לא לעתים קרובות.התחלתי להשתמש ב-

יחידות נובולוג300שאוכל להוריד אינסולין ולבסוף לראות רמת סוכר יציבה יותר בדם.השתמשתי ב-  
 כדורי מטפורמין ביום.אני עדיין על הגלולות אבל אני4 יחידות לנטוס, ו-200ביום, אינסולין לטווח קצר, ו-

6יכול לחיות עם זה כי אני כבר לא צריך להשתמש באינסולין.כבר לא להדביק את הבטן שלי עם מחט 
 מאות.5 עד 2 פעמים ביום!קל יותר לשלוט ברמות הסוכר שלי ואני כבר לא רואה את הקריאות בין 8עד 

.זה היה שלח אלוהים והדבר30אני גם לא רואה יותר את רמות הסוכר הנמוכות והדרמטיות של שנות ה-
הראשון שבעצם שמר על רמת הסוכר שלי". דנה

.בדוק את הדם שלך לפני שאתה100 ועכשיו אני ב-140"רמות הסוכר שלי בדם לפני סוכרת היו מעל 
 דקות ובדוק אותו שוב והוא יירד הרבה.שלי עשה כל כך הרבה ברגע10עושה קצת שמן, תן לו בערך 

 כדי לחזור להשתחרר." מישלGatoradeשהייתי צריך לשתות קצת 

50 יחידות ביום ל-100 גרם של השמן, עברתי מ-60"אני חולה סוכרת תלוי אינסולין ועם סיבוב אחד של 
יחידות אינסולין." לסלי

" לקחת דרך הפה ומעולם לא לקחתי גלולה מאזMETFORM"זה איזן לחלוטין את הרמות שלי.קיבלתי "
." הרמותIIהראשון, והתעוררתי שוב וחשבתי, "לא, תגדיל את השמן עכשיו כשאובחנתי סוכרת מסוג 

ל-3.4שלי קופצות בערך בין  לאחר8.1.הכי גבוה שהצלחתי לדחוף את רמת הסוכר שלי היה 7.2   
שאכלתי ממש שקית ממתקים כולל חפיסת שוקולד כניסוי.עשיתי טיפה קטנה מאוד של שמן כשדחפתי

 דקות כדי לראות אם אני יכול לגרום להם לרדת.ב-10 והתחלתי לבדוק את הרמות שלי כל 8.1אותו ל-
". מישל4.8 דקות אחרי השמן ירדתי ל-20 וכאשר בדקתי בסימון של 7.3 דקות אחרי השמן ירדתי ל-10

"אני יכול להשתמש רק במינונים קטנים של שמן.זה גורם לי להיפוגליקמיה במלוא העוצמה.אבל זה דבר
זריקות של אינסולין ארוך וקצר לפני שמונה שנים.עשיתי קצת מחקר על45/10טוב כי התחלתי עם   

המחלה החדשה שלי ומריחואנה צצה כל הזמן כתרופה טבעית יחד עם תבלינים אחרים כמו קינמון, אז
 עד שמן "אמיתי" היה זמין.הם היו כל כך חזקים שחשבתי שאני הולךhash capsהתחלתי להשתמש ב-

 אפילו לאRSO.)אבל RSOלמות בפעם הראשונה שאכלתי כובע חשיש.שלא לדבר על מנת טעינה של 
היה אופציה עבורי אז( אבל פעם אחת זה היה השימוש בשמן )דגן ביום( גרם לגוף שלי לרגישות יתר

או יריות.עצרתי את הזריקותRSOלזריקות האינסולין פעמיים ביום ואני נתקעתי במזלג בדרך לבחור   
והמשכתי את השמן.

 קילו ואין לי60, ירדתי A1C 5.7יחד עם שינוי תזונה ופעילות יומית מוגברת )פעילות גופנית( יש לי כעת 
יותר כאבי שריפת פנטום )נוירופתיה סוכרתית(.לאחר טיפול של כמה חודשים נאלצתי לעבור לתמיסות

גליצרין ואלכוהול ולעשות רק טיפולי שמן שנתיים.כי הסוכר שלי התחיל לרדת נמוך מדי.

יש לו יכולות מופלאות לריפוי סוכרת.יש לציין כיצד קנאביס פועל על המערכת האנדוקרינית של הגוף
730ולבחון אותו בהרחבה.אני מעדיף להיות מזונק למשך חודש בשנה על טיפול בשמן מאשר לעשות 

 של חזיר מהונדס.אני משתמש בזני צמחי סאטיבה כדי לחלץ את השמנים שלי ולהכיןDNAזריקות של 
לא וציינתי שפשוט  אינדיקה  שלי.ניסיתי  הסימפטומים  עבור  טוב  הכי  עובד  שלי.זה  התמיסות  מהם 
הצלחתי לתפקד ורציתי לאכול יותר והרגשתי קר כל הזמן.הסאטיבה האיצה את חילוף החומרים ואת

קצב הלב שלי, דיכאה את התיאבון וגרמה לי להתקפי צחוק היסטריים )תופעת הלוואי האהובה עלי(.

אם הסוכר שלך גבוה התחל עם מינונים עקביים נמוכים.אתה עדיין רוצה להרגיש מה קורה עם הגוף
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שלך.)בעיה אחת שהייתה לי הייתה לא לדעת אם יש לי סחרחורת מהשמן או סוכר נמוך אז אתה הולך
לעבור כמה רצועות בדיקה בחודש הראשון עד שאתה יודע מה אתה מרגיש(.ואתה הולך להיות אדם
צמא מאוד.מים הם החבר שלך עם הטיפולים האלה.סוכר גבוה גורם לך להיות צמא כל הזמן וכך גם

השמן, אז קחו גם את זה בחשבון.

ואל תדאג יותר מדי לגבי ירידת הסוכר שלך בהתחלה.זה לא כמו ירידת אינסולין מאולצת.השמן פשוט
נכנס ועושה את מה שאני אוהב להאמין כמו מקפיצה את כל האיברים שלך וזה בתורו עוזר להם לנקות
את הדם ויש לו גם קשר מצוין למערכת העצבים ואני מאמין שהמוח שלך מרגיש טוב יותר עם הגוף שלך
ויודעת לשלוח את כל יכולות הריפוי הטבעיות שלו לחלקים לחוצים.)במקרה שלי דרך הערוצים הללו 
הלבלב, הכליות והדם שלי.( עכשיו זכור שזו רק התיאוריה שלי ואני לא מדען, אני רק מדבר על איך זה
עובד בשבילי והדרך הטובה ביותר להגדיר את ההשפעות שלו.זה טוב לנהל יומן ולערוך בדיקות בריאות

 שלך ייבדק ותפקוד הכליות שלך טובA1Cקבועות ובדיקות דם כדי לסמן את ההתקדמות שלך.ברגע שה-
יותר, תדע שאתה בדרך הנכונה ואז זה פשוט לשמור על הרמה הזו שאתה תעבוד בה וזה לא נמרץ כמו
ושינוי תזונתי באורח החיים שחולי ידרוש רק מינונים קבועים נמוכים  להגיע לשם.סביר להניח שזה 

 ועוד כמה שינויים בתזונה7 ל-11 של A1Cסוכרת אינם זרים לו.)לקח לי בערך שישה חודשים לרדת מ-
.)פעילות גופנית מימית היא בעלת השפעה נמוכה ועבדה נהדר5ובפעילות גופנית כדי להגיע לטווח ה-

עבורי(. אנתוני

 גרם שמן ביום לנוירופתיה היקפית ניוונית חמורה וההקלה מדהימה!" לורי1"אני משתמש ב-

לאחרונה, עבור הסוכרת שלו.זה לא רק ייצב את רמתRSO"בעלי בולע קנאביס במשך שנים ושמן   
 והם3 שלב CKDהסוכר שלו בדם, אלא הוא גם מבטל את מחלת הכליות הכרונית שלו.הוא אובחן עם 

1 ועכשיו הוא בשלב RSOקבעו אותו להירשם ברשימת תורמי כליה.הוא התחיל לבלוע טינקטורות ושמן 
CKD וקיבלנו אחד חדש!שמן לו שזה לא אפשרי.נפטרנו מהרופאים האלה  גםRSO.הרופאים אמרו   

הוריד את לחץ הדם שלו, ייצב את האנמיה שלו ואת הרטינופתיה הסוכרתית שלו )הוא היה אמור להיות
(.תודה לרוח הגדולה על צמח הקנאביס היפה וכל מהWestern Medicineעיוור לחלוטין עד עכשיו, אומר 

ואת ריק סימפסון על שסיפקת את המידע כיצד להכין שמן אתרי קנאביס  שהיא מספקת!!תודה לך 
העדויות של אלה שעושים זאת!" ג'ולי

Spaceleaf ואכילת מעט שמן עוזרת לייצב את רמות הסוכר שלה.זו באמת מתנה..." 1"לזוגתי יש סוג 

ו-4"הייתי על  מטפורמין  דיאמיקרון ביום, רמת הסוכר בדם שלי הייתה 4  לאחר בדיקת סוכר12%   
שעות.הרופא שלי, שנראה קצת מאוכזב, אמר, "טוב, אני מניח שאתה לא צריך יותר12מהירה של   

עבור הסוכרת שלך."  פרקים,9כדורים  דלקות  כליות,  לאחר הריפוי.כל הסימפטומים שלי,  חודשים   
כולסטרול, לחץ דם, הכל הרבה יותר טוב על השמן מאשר על כדורים.זה נס.

רמת הסוכר שלי ירדה כמו אבן בסביבות השבוע השישי לריפוי.לילה אחד התעוררתי בהרגשה מצחיקה,
 הכדורים ביום שקיבלתי עבור8.הפסקתי לקחת את 3.2%, 4%רמת הסוכר בדם שלי הייתה מתחת ל-

חודשים.בסך הכל לקחתי 17.זה היה לפני 2סוכרת סוג  כדורים ביום, עכשיו אף אחד.אז, מייקל,15   
 גרם ]עקוב אחר ההנחיות באתר של ריק[, הסוכרת שלך60 חודשים, 3תעשה את הטיפול ברמת הריפוי.

תיעלם." פיטר

"שמן קנאביס הוא הדבר היחיד שיעצור את הכאב של הנוירופתיה שלי.אפילו אוקסיקונטין לא הצליח
כמו ה- כל הכאב  מיני שימושיםCBDלהסיר את  לכל  נפלא  קנאביס מעורבב בקרם.זה צמח  בשמן   

רפואיים, וסוף סוף אנשים מזהים אותו”. לִכבּוֹל

חודשים, מעל 14"ריק הציל אותי בעקיפין מגורל גרוע ממוות לאחר מה שעברתי עם מומחי לב.  22
בתי חולים ומרכז רפואי."אתה במקרה הגרוע ביותר, צד אחד של הלב שלך מת,4בדיקות שונות ב-  

 חודשים הם לא יכלו לעשות עוד בדיקות, הם עשו מעקף.14ייתכן שתצטרך להשתלת לב." ואז אחרי 

כעבור שנתיים נכנסתי למעקב של קרדיולוג חדש שאמר: "אין שום נזק ללב שלך בכלל, מי אמר לך שיש
נזק ושקיבלת התקף לב?זה לא נכון." שיחקתי בשביל פראייר.אז כשהרופא שלח אותי למומחה לסוכרת
ששלח אותי למומחה כליות, הייתי מעדיף לנמנם בגדת שלג ואז לעבורמשהו כמו מומחי בריאות שוב.ואז
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 שנה”. פיטר20מגיע השמן.עכשיו אני בריא יותר ממה שהייתי ב-

ומתגוררת בצרפת.אני רוצה לחלוק איתכם את הניסיון האישי שלי עם שמן המפ.79"אני גברת בת   
לבעלי ג'רום היו לפני כמה חודשים עצם הזנב והירך שבורים בגלל נפילה.מאותו רגע הכל השתבש, סבל
מכאבים גדולים וייסורים ריחפו עליו בעוצמה.הנכד שלי אמר לי שהוא מכיר תרופה טבעית יעילה מאוד
שיכולה לעזור לך במצב הכואב הזה.אנו משתמשים בשמן קנבוס בפצעים שלו ונרפא אך נפוח, ונתנו

דרך הפה כמות קטנה מדי יום.

אני חייב לומר שההחלמה הייתה מדהימה, אבל יש עוד משהו שאת צריכה לדעת, בעלי סבל מזמן מאין
אונות אז החלטתי לתת בנוסף לשמן, למרוח אותו על איבר המין שלו, התוצאה הייתה הכי מדהימה
שראיתי במהלך חיי, כעת בעלי מסוגל באופן מושלם לקיים יחסי מין אינטנסיביים מספר פעמים ביום,
בתוספת גודל הפין שלו כדי להגדיל במידה רבה את הגודל שהיה לי לבעלי כשהייתי צעיר.זה אולי נראה
חריג שאדם בגילי נותן את העדות הזו, אבל אני חושב שבריאות חשובה כמו חיי מין טובים.תודה ריק."

רושל

JB- תודה לך, רושל.כן, בריאות חשובה כמו חיי מין טובים, וכן, השמן עושה בדיוק את מה שתיארת.

?גברים צריכים לדעת את זה..." תומסJB"אילו זנים עוזרים לאימפוטנציה גברית, 

-- זו שאלה טובה, תומס.כל שעליך לעשות הוא להיכנס לאתר סקירת זנים ולחפש זנים עם השפעות
אפרודיזיאק מדווחות.לאחר מכן רכשו כמה, בדקו אותו על ידי עישון, ואם אתם אוהבים את האפקט,
הכינו את השמן והשתמשו בו.זה בערך כל מה שיש בזה.זנים מסוימים גורמים לך לצמרר יותר מאחרים
ושילובים מסוימים של זנים יהיו יעילים יותר משילובים אחרים של זנים או שמנים.זה בערך כל מה שאני
יכול להגיד כרגע.נסה את השמן, אם אין לו את האפקט שאתה מחפש, הכין או קבל אצווה נוספת עד

JBשתמצא את המתאים.ככה זה צריך להיות.

"כפות הרגליים שלי מרגישות טוב יותר מכל פעם בעשר השנים האחרונות בגלל הנוירופתיה." ליאון

"הייתי אומר שרוב הסיכויים שבעיות בריאות הנפש היו קיימות לפני כל שימוש בקנאביס; שאי הנוחות
, והייתי בהתמכרות פעילהC-PTSDשל מחלת הנפש דחפה אותם לנסות ולעשות תרופות עצמיות.יש לי 

 שנים.ניסיתי כמעט כל תרופה שיכולתי כי לא5.5.זה לפני 33 )לפחות( עד שנהייתי נקי בגיל 12מגיל 
וכמה שנים של וגמילה  "נכון". התנקות עבורי הייתה משמעותה של תרופות פסיכיאטריות  הרגשתי 

טיפול.

לאחר שמצאתי קנאביס )שוב( לפני שנה וקצת, והשתמשתי בו לבעיות דיסק, הזדעזעתי לגלות שאני
 שנים לפחות.אובחנתי עם סוכרת מסוג3כבר לא צריך כמה מהתרופות הפסיכיאטריות שנטלתי במשך 

 זמן קצר לפני שגיליתי קנאביס רפואי.זה היה תוצאה ישירה של כמה מהתרופות הפסיכיות!עכשיו יש2
 התרופות האחרונות )תרופות נוגדות דיכאון שיש לגמול2לי סוכר בדם קבוע, ואני עובד להפסיק את 

לאט( תוך שנתיים." ג'ן

לי להפסיק להשתמש במספר תרופות2"גם לי סכרתי סוג  יומי אפשר  .השימוש בקנאביס על בסיס 
מרשם שממש הרגו אותי מבפנים.השינוי הזה נתן לי אנרגיה ותחושה של חוסר בהירות שלא הייתה לי

הרבה זמן.אנרגיה מוגברת פירושה שבעצם רציתי לצאת לטיולים.התחלתי ללכת לשיעורי מים.

ביצעתי כמה שינויים קלים בתזונה שלי.שינוי אחד הוא שהתחלתי לאכול יותר קנאביס.בדרך כלל בצורת
שוקולד העשוי משמן קוקוס חדורי קנאביס )שמן סופר בריא, מועיל מאוד לגמילה מהכבד ומסייע בירידה

במשקל(.

קילו.הרווחתי קצת בחזרה, אבל40בשנה הראשונה של שימוש יומיומי בקנאביס ירדתי קצת יותר מ-  
אניאני בכלל לא מודאג מזה כי אני יודע שאני קצת יותר בלחץ בזמן האחרון, ושעל ידי שימוש )במיוחד

אכילה!( קנאביס יומיומי הגוף שלי יטפל בעצמו בשמחה, כמו שהוא מעוצב". ג'ן

 גרם חלבון12 הסוכרת שלי הייתה גרועה, הכליות שלי דלפו 2011"אני לא יודע אם ידעת את זה אבל ב-
 חזרו עם85ביום הברכיים שלי כואבות כל כך עד שבקושי יכולתי ללכת.הגידים שקרעתי בירך בשנת 
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 ק"ג.הרופא שלח אותי למומחה לסוכרת ששלח אותי למומחה כליות.220כאב כמעט בלתי נסבל.הייתי 
אפילו לא יכולתי לנגן יותר בגיטרה.הפסקתי לדאוג.

עשיתי קצת מחקר אחרי שמייק בפוסט הזה אמר לי איזה בחור בשם ריק סימפסון ריפא חבורה של
 -2אנשים מסרטן עם שמן הסירים.חשבתי ב.סאבל בדקתי את זה.וגיליתי שזה עבד גם על סוכרת סוג 

מה שהיה לי.

עקבתי אחר ההוראות של ריק סימפסון שיש לו באתר שלו איך להכין את זה וכמה לקחת וכו'.זה עשה
אותי חולה, חשבתי שיש לי שפעת, המשכתי לעשות את זה, ובסביבות השבוע השישי רמות הסוכר בדם

 הכדורים ביום שנטלתי ורמת הסוכר בדם שלי נשארה ביעד.8שלי ירדו, הפסקתי לקחת את 

 חודשים והרופא שלי עמד שם עם לסת3 ק"ג, הגב שלי לא כאב כל כך.נכנסתי לבדיקה של 30ירדתי 
 ק"ג הסוכר בדם שלי עדיין תקין בלי173פתוחה.כל החיוניות שלי היו תקינות.זה היה לפני שנתיים, אני 

 שעות כדי לראות איך הכליות שלי מסתדרות הכי הרבה שיכולתי24כדורים עשיתי עוד בדיקת שתן של 
להוציא מהרופא שלי היה "אני לא יודע למה שלך הכליות השתפרו בהרבה." אין לי כאבים בברך או בגב
אלא אם כן אני מגזימה, אבל זה חוזר לקדמותו לאחר מספר ימים.אני כבר בקושי מעשן גראס, אני לא

ממש אוהב לעשן את זה.זה מה שהשמן עשה בשבילי". פיטר

 גרם ליום עבור נוירופתיה אידיופטית חמורה.יום אחד התקשרו1"לא בטוח שאתה זוכר אותי, אני לוקח 
וג'נט אמרו לי לוודא שאעדכן אותך...High Noonל- והייתי המום הלילה...ישבתי על3, ריק  חודשים   

הספה, פתאום הבנתי שהכלבה שלי מתחתי, ליטפתי אותה, אין לי מושג כמה זמן, עם החלק האחורי
השנים בעשר  לברך  מתחת  כירורגיות  פרוצדורות  שלוש  רכה!!!עברתי  הרגישה  השוקיים.והיא  של 
ביופסיה של עצב ניתוחים היה  זה.אחד מאותם  יכולתי להרגיש את  לא  ללא הרדמה, כי  האחרונות 

SURALזה הלם ויראה אנשים!!" לורי!

 היה כל כך פלא עבורי, הצלחתי לאכול שוב, הכאבים שלי ניתנים לניהול לעת עתה, וללאRSO"שמן ה-
תרופות נרקוטיות, יש לי בעיות מרובות יותר מדי, תרופות נרקוטיות מכבידות את ההידבקויות שלי.
הקרביים שלי דבוקים זה לזה, הרופאים לא יעשו כלום אלא אם יש לי חסימה, לא הצלחתי לאכול כלום

ימים על 4מלבד נוזלים עד לפני יומיים,   RSO,'אכלתי כריך גבינה בגריל ואתמול חצי טונה סנדוויץ ,
 קילו וזה לא המשקל הנורמלי שלי110הרופאים לא יכולים לעשות כלום בשבילי, אז אני לבד, אני שוקל 

,24/7, עם התרופות שלהם, הם עשו זאת. תביא אותי עם כפית הזנה, 98וגם לא בריא עבורי, ירדתי עד 
מקסים, מעדיף לאכול מאכלים כמו שנועדנו...שחררו את הצמח שאלוהים נתן לנו..." ג'ויס

 מ"ג של מטפורמין ביום ועכשיו2000"אֶמֶת.רמות הסוכר שלי בדם נמצאות כעת בטווח התקין וירדתי מ-
אוכלת קרוב לאפס גלוטן ושומרת על התזונה שלי.גם לא שטויות ללא שומן, או שטויות דיאטה, או

ארוחות קפואות של שומר משקל.האם ראית את תכולת הנתרן באותן ארוחות קפואות?מְזַעזֵעַ!" צ'שייר

JB-- האם אהבתם את הטעם של המאכלים האלה כשניסיתם אותם על השמן?

"לא אהבתי אותם קודם, אבל מאז השמן או גילי, הפכתי להיות רגיש לגלוטן.יש לי יותר מיגרנות, יותר
התלקחויות פיברו, אקנה, התכווצויות בבטן, אם להזכיר כמה.בנוסף הנתרן גורם לי להתנפח כמו בלון.
מאז שהפכתי בעיקר לצרכן קנאביס ועם השמן, אני אוכל עכשיו יותר קנבוס, פירות וירקות, פחות שומן,
פחות עשבי תיבול באוכל.אני אוהב את זה!אולם, המזונות הקשורים לגלוטן כמו פסטה ולחם, אני אוהב

לא משנה אם על השמן או לא.התוצאות הן שהגוף שלי לא אוהב את זה ואני בסדר עם זה". צ'שייר

השתן.כך אומר הרופא הודות לכימו.הוא אמר שעכשיו"שלום גרג, יש לי חשבון בריאות נקי על שלפוחית 
 באוקטובר13 החל מה-RSO גרם של 19אני בהפוגה מוחלטת.אבל האמת היא שלקחתי בסך הכל כ-

.עברתי בדיקת פין דרך הערמונית שלי לתוך שלפוחית 2012 בדצמבר 19 ואילך וביום חמישי ה-2012
השתן שלי.הכל ורוד בריא וללא סימן לסרטן.השתן שלי ועכשיו יש לי הפוגה מוחלטת של סרטן שלפוחית 

הרופא שלי אומר שאני נראה כאילו מעולם לא חליתי בסרטן לפני כן.הוא היה נדהם כמה טוב נראיתי.אני
יכול לעזור להוריד אותי מהכדורים האלה לפניRSOעדיין נלחם בחומרים הנרקוטיים האלה ויודע שה-  

שהם יכניסו אותי.עדיין מקווה להקטין את הציסטות שלי בכל אחת מהכליות שלי גם כן, ימין ושמאל.
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תרופות השינה שלי הצטמצמו מאוד בחודשים האחרונים, ואני גם ירדה לגמרי מהסימבלטה שלי עכשיו
ועדיין מנסה לרדת מהן לחלוטין, מה שמדהים את ואוקסיקוטין  ליריקה  וצמצמתי גם את הבקליפין, 

הרופאים שלי כמה מהר אני אני מצמצם ואיך זה ייתן לי סיכוי לחיים קצת נורמליים.

אני מזכה את עישון מריחואנה רפואית על כך שהחזיק אותי בחיים במהלך החלק הנרקוטי הזה בחיי.
135 זה אפשר לי להתחיל לעלות במשקל לאחר שהגעתי לשפל של RSOהרופאים פיטרו אותי מזמן.

 פאונד, בדיוק בזמן שלקחתי14 -- זה עלייה של 149 רגל באוקטובר האחרון ואני שוקל כעת 6בגובה 
.הגב הנוקשה שלי נרגע מכאבים והיו לי יותר תנועה גם בחודשים האחרונים ניתוח הצווארRSOאת ה-

 שלי.RSOשלי הופסק גם כן בסתיו הזה מאז צריכת ה-

גם דלקת המפרקים הפסוריאטית שלי בכפות הרגליים שלי שככה ואני מתפללת לא לקבל יותר זריקות
של האחרונות  הזריקות  שלי  הגב  עבור  גם  דבר  אותו  ומתפללת  שלי  הרגליים  בכפות  סטרואידים 
סטרואידים אפידורליים בעמוד השדרה שלי היו בסתיו שעבר ומקווה שהכאבים שלי הרמות נשארות

למטה כדי למנוע מקרים נוספים.

הרופא שלי אומר שהגוף שלי לא יכול להתמודד עם יותר )אם אני רוצה לחיות( מסחר זריקות וכדורים
 כדי לעזור בכל המחלות שלך ולהפחית את תרופות הכאב שלךRSOלאיכות חיים.שטויות, אני אומר.קח 

ולהרוג את הסרטן לנצח.לא לקחתי הרבה ולא הרבה זמן אם זה יכול לעשות את זה בזמן כל כך קצר
בשבילי, רק תחשוב אם כל העולם יכול לדעת על זה.רפואת אלוהים!!!” טוני

 חודשים.במהלך כימותרפיה זה התפשט לכליות ולריאות.6"אבא שלי אובחן כחולה בסרטן הלבלב לפני 
היו לו כתמים שעלו בכל מקום והוא התדרדר מהר מאוד.קראתי על השמן והחלטתי שאין לו מה להפסיד.
הכנו כמה והוא היה על זה כל יום כבר שלושה חודשים.תוצאות הסריקה הגיעו אתמול.הרופא היה נדהם.
יותר טוב.בלי בחילה, העלה וכתמים אחרים נעלמו לחלוטין.אבא שלי הרבה  סרטן הלבלב הצטמצם 

במשקל, לא ישן יותר כל היום והוא שוב בחוץ.באמת מדהים.אנחנו מעל הירח." ליסה

-- נהדר, ליסה, אבל לא עוד סריקות בבקשה, שמן בלבד.ממש לא צריך סריקה מסרטנת כדי לראות
שהמצב שלו טוב.כמו שאתה אומר, לא היה לך מה להפסיד, אז אל תפסיד את המשחק הזה על ידי

ביצוע סריקות מיותרות שיכולות בקלות להחמיר אותו.

השפעות קרינה מצטברות בגוף.ככל שמטופל עם סרטן יבצע פחות סריקות כך ייטב.זה רק הגיון בריא,
 גרם שמן כשאתה לא בטוח אם אתה בריא ב-60שום דבר אחר.באופן כללי, באמת עדיף לאכול עוד 

100%.

כמו כן, כל הבדיקות והביקורים הללו אצל רופאים בדרך כלל גורמים למטופלים להיות מאוד עצבניים
ומכניסים אותם למתח רב.קשה להימנע ממתח וחרדה כשאדם מתמודד עם מחלה, אז הימנע ממתח

JBוחרדה ככל שאתה יכול - והשמן יכול לעזור עם לחץ וחרדה טוב יותר מכל חומר אחר שאני מכיר.

"השתמשתי בקנאביס במשך שנים עבור הסוכרת שלי.תמיד הרגשתי חרא.במשפחתי מצד אמי, סוכרת
הייתה גרועה, איבוד רגליים, רגליים, ראייה ואז מוות.הדודות, הדודים, סבתא שלי.ואמהות כולן חלפו

ביום, 570.הגיל שלי היום.אחותי הצעירה כאן הנקודות הן מעל 55מסוכרת.אמא שלי הייתה בת   3
זריקות ביום, אבל לגבי עצמי, אין סוכרת, כבר שנים רבות.אני די בריא.

לחייו.לפני כשבעה חודשים הגיע אלי.הנקודות שלו היו באמצע שנות ה-70חבר טוב, בשנות ה-  500,
.בעוד כמה חודשים180, רק מהגזם, שלו ירד ל-RSOהוא היה ממש חולה.ובכן, אחרי שהוא השתמש ב-

, והוא76בלבד.חדור בשמן קנבוס נלקח שתי כמוסות ביום.עכשיו הוא חוזר לצוד, לדוג ולחתוך עצים.בן 
שנים.אני יודע בוודאות שקנאביס הוא הסיבה שאני לא לוקח זריקות היום.אני עדיין15נראה צעיר ב-  

ללא סוכרת.אני היחיד במשפחה שלי.הלוואי שאחותי תחנך את עצמה, היא תרגיש הרבה יותר טוב.כמו
לקחת גריזלי כל בוקר." רון

"אני יכול לומר לך במציאות, שבמקרה שלי שילוב של שמן קנאביס ומעבר לדבש כממתיק הוריד את
רמות הסוכר שלי לרמות מקובלות )קרא נורמליות(.אני צריך להשתמש רק בכמות המקבילה לכמות
בערך בגודל של אורז ארוך.אני סובל מנוירופתיה היקפית, נדודי שינה, כאבי צוואר ומפרקים כרוניים,
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כרוני וטחול גדול יותר מטחולEBVכבד מחורבן )זה מונח רפואי ככל הנראה(, ספירת טסיות נמוכה,   
לחם.אני לא יכול )לא שהייתי( לעבור ניתוח ללא סבירות קיצונית שאגיד.

עכשיו לא הייתי מציע לאף אחד אחר לעשות את זה, אבל אני חולה כבר עשר שנים.זה החמיר ככל
, ללא תרופות מסחריות, הכלOTCsשהעבירו אותי יותר תרופות והליכים.לבסוף אמרתי "מספיק".ללא 

 שלי כדי לבקש עבורי בדיקות, ואז אני עובר איתה על זה ויכולNDעל בסיס צמחי או מזון.אני משתמש ב-
לבקש הצעות לשיטות.אבל!יש לי את המילה האחרונה.ואני מסתדר יותר טוב". הודי

או לא סוכרים בדם שלי תמיד עלו מהר.מאז שאני משתמש בשמנים הסוכרים1"מאנצ'י סוכרת מסוג   
מבחן ה-20שלי נשארים תקינים.בפעם הראשונה מאז שקיבלתי אותו בגיל   a1c 6.8 שלי הוא כעת."

יוג'ין

+ שנים, אז קיבלנו35+.עישנו במשך זמן רב 20"יש לי חבר, טוב יותר מאחד, אבל הסוכרים שלו היו 
.עדיין גבוה, אבל הוא אוהב10קצת שמן.שום דבר שהרופא עשה לא עבד.הסוכרים שלו עכשיו הם 

פפסי". דונלד

"השמן הרג לחלוטין את הכאב שלי מדורבנות עצם וריאות חלשות שנראות מתעצמות מיום ליום!ורק
התחלתי את השמן לאחרונה!אני גם מופתע וגם אסיר תודה!" יָרוֹק עַד

"מדהים.זה צמח פלא.נראה שהוא מנסה לנרמל את המערכת שלך, לא משנה מה לא בסדר." זד

ובמהלך  אחורה  כחודשיים  הנפט  לנו  ברגליים.נגמר  נוירופתיה  יותר  אין  הללו20"לאשתי  הימים   
הנוירופתיה החלה לחזור בימים האחרונים.ארבעה ימים אחורה על השמן ולא עוד סיכות ומחטים.היא

קילו, פשוט על ידי הוספת שמן קנאביס לשגרה30כבר לא סובלת מלחץ דם גבוה והיא ירדה כמעט   
שלה.יש לה גם פרפור פרוזדורים.אין הפרעות קצב מאז תחילת השמן." חבר

"הסוכרים שלי יצאו משליטה.קיבלתי כמויות אינסולין מקסימליות ותרופות דרך הפה ללא הועיל.עליתי
טיפה אחר טיפה, והייתי אומללה.התחלתי להשתמש בשמן, עליתי  המון במשקל מהתרופות האלה 

ירדו8xבדקתי את הדם שלי  ביום, כדי להיות בטוח שאני בסדר.זה עבד!במינון קל, הסוכרים שלי   
קילו, ללא שינוי בתזונה, ועוזר לריק.אם המספרים שלי67לנורמה.שנתיים לאחר מכן, אני חי, ירדתי   

עולים )אני גרוע לפעמים( אני מעלה את הנפט שלי". ג'נט

1.השתמשתי בשמן המתכונים שלך כדי לעזור לסוכרת מסוג 17"שלום מר סימפסון, אני אהרון, אני בן 
שלי.אני צריך לקחת ארבע זריקות אינסולין ביום במינון גבוה, אבל מכיוון שאני משתמש במתכון השמן
שלך אני צריך לקחת רק אחת בלילה ואני אישית רוצה להודות לך.אין הרבה בני אדם כמוך על הפלנטה

הזו, ועכשיו יש לך אחדיותר תומך מאחוריך.בכבוד רב, אהרון"

כף רגלי השמאלית2010.בסתיו 1994"למטרות הנרטיב הזה, שמי אלכסיס.אני חולה סוכרת מאז   
סבלה ממה שנראה כקרע ברצועה פשוטה, וטיפול רפואי לא הגיע והטיפול המועט שקיבלתי היה זניח.
הודיעו לי שאולי יש לי כף רגל של שארקוט, שלרוב לא מזוהה, במיוחד בשלב החריף, עד שמתרחשים
סיבוכים חמורים.זיהוי ואבחנה מוקדמים, אי-מוביליזציה מיידית ותוכנית של טיפול מונע יכולים למזער
את התחלואה הקשורה לסיבוך הרסני זה של נוירופתיה סוכרתית.אם מנוהלת בצורה לא נכונה, לכף

 עלולות להיות השלכות הרות אסון, כולל קטיעה.Charcotהרגל של 

בדצמבר, היה לי פצע כיב בחלק התחתון של כף הרגל הנפוחה מאוד.לאחר שפנה לטיפול אורטופדי
דחוף, הרופא איבחן אותה במהירות כ"שארקוט כרונית עם אוסטאומיאליטיס". בכף הרגל שלי היו כיסי
אוויר וזיהום חמור בעצם.הוא אמר לי שהטיפול היחיד הקיים הוא כריתה מיידית של כף הרגל.סבלתי
מכאבים עזים פיזית, רגשית ורוחנית.הרופא נתן לי שבוע להתמודד עם זה מבחינה פסיכולוגית.קיבלתי

כיסא גלגלים עם הוראות של נשיאה מלאה ללא משקל על כף רגלי.

כולנו יודעים שאלוהים פועל בדרכים מסתוריות ומופלאות.הוא הביא לי שניים מ"מלאכי הריפוי" האנושיים
שלו עם תרופות שהוא סיפק מזמן.בלי שום דבר להפסיד, מלבד הרגל שלי, לקחתי את התרופה, הביאו
לי באהבה, גם תת-לשונית וגם מרחו אותה ישירות על הפצע הפתוח.עד סוף השבוע, אני, והמטפלים בי,
יכולנו לראות שיפור רק עם החלק החיצוני של הפצע.כשראיתי את הרופא שוב, הוא העניק לי עוד שבוע
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 ...".המשכתי בנאמנות לתת אתOMGעם סדרה ארוכה של המלצות על מה להיזהר שהוא כינה כרגע "
מינון התרופה שהוצע.התחלתי להרגיש טוב יותר, וחשוב מכך, הפצע הכיבי החל להחלים.באפריל הרשו

ללכת על הרגל במשך  כירורגי קטן כדי להסיר קצת מסת עצם10לי  ביום.היה צורך בהליך  דקות   
שהתדרדרה שנוצרה.

אני ממשיך עם התרופות, והרופא שלי אופטימי בזהירות, שאולי אשמור על הרגל.הזיהום בעצם שלי היה
חמור מאוד, וייקח זמן עד שהוא יתבהר, אבל זה מרפא.כרגע הרופא שוקל ניתוח אפשרי בכף הרגל שלי

בתוך השנה אם זה ימשיך להשתפר". אלכסיס

"אני אחד מהחברים ש"אלקסיס" מזכיר.שלחתי לה קישור לפוסט הזה ואולי היא תרצה לחשוף את עצמה
כשהיא תראה אותו, אני אשאיר את זה לה.אני כבר זמן רב חסיד בלגליזציה של מריחואנה למטרות פנאי

 החודשים האחרונים9 או 8והייתי מודע לכך שזה יכול להקל ביעילות על כאב וחרדה.עם זאת, רק ב-
הודעתי באמת לכוח הריפוי של הקנאביס.כשדיברתי עם אלכסיס בפברואר והיא סיפרה לי על הקטיעה

ואני שוחחנו עלרוץ מהתרופההמוצעת, צפיתי בסרט של ריק. זוגי  סרטון אבל היה באמת סקפטי.בן 
האפשרות להכין שמן המפ ולנסות אותו כתרופה, והחברה המשותפת שלנו אלכסיס נראתה מועמדת
מעולה.היא הסכימה, והכנו אצווה של שמן באותו לילה והתחלנו לתת אותו למחרת.התוצאות הראשוניות
היו מבטיחות אבל עדיין הייתי סקפטי מאוד.אבל כפי שאמרתי לאלכסיס, "מה יש לך להפסיד?הרגל
שלך?הרופא כבר רוצה לקחת את זה!" מעולם לא הייתי גאה יותר מהיום שבו היא נכנסה לסלון שלי.
ולמרות שבגלל הניתוח שלה היא שוב על כיסא גלגלים לזמן מה.הרופא שלה אמר לה שזה "בעדיפות
עליונה" עבור אלכסיס לרקוד בחתונה שלה במאי הבא.זה מהאיש שרצה לחתוך לה את הרגל ארבעה

חודשים לפני כן". תָא

"תודה לך ריק, הכנתי את השמן כדי לעזור לאנשים שלא היה להם מושג על יכולת הריפוי שלו.מקרה
 תפקוד כליות וכאבים גדולים.הכאב13% שעות בכל פעם.6 ימים בשבוע, 5ראשון - סוכרתי בדיאליזה, 

 תפקוד54% שעות.ו-3 פעמים בשבוע בדיאליזה, 2חלף ביום הראשון.שלושה חודשים לאחר הטיפול עד 
תפקוד כליות חוזר, ואין יותר98%כליות בחזרה.חמישה חודשים לאחר הטיפול אין יותר דיאליזה ו-  

שנים של גיהנום.אה כן, ללא תשלום על השמן ואני25תרופות מרשם לכאבים בכלל וחייה חוזרים לאחר 
אוהב כל דקה שאני יכול לעזור לה.גם לאחרים שאנחנו מטפלים בהם יש הצלחה דומה, אז תודה שנתת

לי להיות חלק מזה". דן

ונטלה קנאביס והוא ירד מ-2"בעלי סובל מסוכרת מסוג  זריקות ביום, מלבד 3  יחידות בלילה ל-5   5
יחידות בלילה, אז זה עוזר.הוא לוקח את זה רק חודש וחצי". גלדיס

.סרטן שחלות.הַשׁמָנָה.סרטן העור.וזה מרפא את בחילות2 אנשים.חברים שלי.סכרת סוג 5"גם ריפאתי 
.אני4.אני מכין את זה בעצמי.בחצר האחורית שלי.אני מלמד את ילדי בן ה-HGGהבוקר הקשות שלי 

מבין כמה זה חשוב". המפגירל

עיכול ומחלת קרוהן
 מהכבד וכיס1/3"השמן כן עוזר למחלת קרוהן.זה עוצר את הדלקת במעיים שלך.היה לי גידול והוסרו 

Cהמרה לפני שגיליתי על השמן.עכשיו השמן ריפא את כל ההשפעות המגעילות של כימותרפיה עבור ה-
 ק"ג ואני מרגיש מצוין". מישל18שלי והניתוחים.ירדתי 

"קיבלתי כמות קטנה לנסות.וואו.אכלתי כמו שלא אכלתי שנים!התיאבון שלי חזר!עכשיו אני יודע שזה לא
זול אבל זה עובד לכל מיני בעיות.תודה!" דני

פאונד קצת יותר משנה לפני שנה מ-60"מצאתי את אותו הדבר! ויציב.אני180.עכשיו חזרתי ל-205   
 ביסים ורציתי...2משתגע לגמרי, ולא רק המנצ'ים.אני בעצם אוכל ארוחה אחת מלאה ביום עכשיו.לפני?

ובכן, בואו לא נהיה יותר מדי גרפיים." הודי

...אני משתוקק לאוכל הרבה יותר בריא עכשיו מאשר איRSO"וכמובן ששינוי התזונה נגרם גם על ידי ה-
פעם...הייתה לי בעיית שוקולד...עכשיו מספיקה חתיכה אחת ואני אפילו לא צריכה את זה רוב הזמן!!!אני
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רוצה לאכול בריא, לחיות בריא!!!” לורי

" הזה.ורק שבועיים קצריםRSO"בפורום של מחלת קרוהן הרגשתי כמעט "בריונות" כדי לגלות מה זה "
". שרה1/11/13.החיים ניצלו 29/12/12אחרי זה, זה הציל את חיי, ועושה זאת כל יום.התגלה ב-

"אני מקווה שאתה לא סגור, הרגע מצאתי אותך!שכבתי במיטה בחודש שעבר עם תחושת מוות בטוחה
על גופי, כפי שהרגשתי בעבר.רק שבועיים לפני כן נתקלתי בשמך ועבודתי בפורום של קרוהן.הבחור
הזה חזר על השם שלך כל כך הרבה פעמים, שכמעט הרגשתי "בריונות" כדי להוריד את שמך.כעבור
ברדיו אירוח  תוכנית  עם  התחלתי  אז  עלה  מידע  השמן.הרבה  ואת  שמך  את  חיפשתי  קלה  שעה 

ראיון עם ריק בנושא השמן.כשזה נגמר, בכיתי.הלכתי" והקלטה של Red Ice Radioבאינטרנט בשם "
הביתה וסיפרתי על זה לבעלי.

FF.10 היום שהייתי צריך למות.בעלי בדיוק רכש את מה שהיינו צריכים כדי לייצר שמן ב-11 עד ינואר,
 הרגשתי חולה בבוקר...כמו שאני עושה ברוב הבקרים.11והיו לו תוכניות לייצר שמן תוך יום בערך.ב-

המחלה שטפה אותי במהירות ובעוצמה.שכבתי במיטה למות...ידעתי שזה רע כשלא יכולתי להביא את
עצמי להתקשר לבעלי בעבודה.כשהגיע הביתה הוא התחיל מיד לשמן.אכלתי כדור בגודל שיבולת שועל
ויכולתי להרגיש את הגוף שלי מסתובב תוך שעה אז אכלתי עוד כדור ושעתיים אחרי זה יכולתי ללכת
לבד לשירותים.למחרת בבוקר בקושי הרגשתי את התסמינים מהיום הקודם, והלכתי לעבודה!)עבודה

 כיסיתי ויום נוסף וברגע האחרון התבקשתי לכסות את שאר השבוע.אני15סוף שבוע - איטית וקלה( ב-
!RSOאספר לעולם על ה-

שכחתי לציין שיש לי מחלת קרוהן, קוליטיס וכוויות ביו-כימיות )דליפת תוספתן( מהריאות ומטה.הנספח
 ליטר של פסולת1.הסרת 2009 במאי 19 עד 2008 וחצי חודשים באיחור בדצמבר.5שלי דלף במשך 

זיהומית.

 ביום.אני כבר3x ימים בכדור שיבולת שועל בגודל גרגר 39לקחתי את השמן הזה כל יום עכשיו במשך 
.זה גורם לשמן לעבוד אפילו טוב95%לא צריך תרופות וכמעט לא מעשן אותן.אני גם שותה מיץ אלוורה 

יותר.אני רושם הכל.לעולם לא אקח עוד חומר מעשה ידי אדם." שרה

"פוט הוא התרופה היחידה שאילצה את מחלת הקרוהן הקשה שלי להפוגה.מרפא לקנאביס". אלישיה

 שנה עם המחלה הזו, שאינה ידועה לי,30"כשאני אומר שקנאביס מרפא קרוהן, אני מתכוון לזה.חייתי 
ארוכה, הייתה הפסקה  לפנאי.זו  במריחואנה  כל השימוש  את  לאחר שהפסקתי  רק  זה  את  וגיליתי 
והקרוהן שלי לא חזר לרמות הניתנות לשליטה עד שחזרתי להשתמש בקנאביס.במקור רק הרגתי את

הבחילות שלי, אבל אז גיליתי שזה נעזר בקרוהן.לא מסתכל לאחור!" שון

( שהיה די מתקדם בקרוהן.הוא18"עבודה טובה!כשעבדתי במרפאה, התמזל מזלי לפגוש בחור צעיר )
 באותו זמן, רק כמה תרופות שנשאנו.הוא נכנס לניתוח חקר, ולא הצליח להשתמשRSOלא השתמש ב-

בקנאביס שלו.הוא חלה די בבית החולים, חום, זיהום, ירידה מהירה במשקל על מסגרת שכבר הייתה
דקה מדי.הרופא שלו הסכים לבסוף לתת לו כרטיס יום כדי שיוכל לבוא לראות אותנו ולקבל תרופה.

הרופא שלו היה נדהם ביותר כשנכנס לבדוק אותו למחרת בבוקר, והוא ישב במיטה עיניים בהיר וזנב
עבות, לאחר שאכל ארוחה נחמדה בלילה הקודם, ופשוט שקע בארוחת הבוקר שלו.בפעם האחרונה

.אין לי ספק שהוא ירפא לחלוטין מכל הבעיות של קרוהןRSOשדיברתי עם המטופל, הוא בדיוק שמע על 
תוך זמן קצר בכלל". ג'ן

"יש לי קרוהן.הודות לריק סימפסון, יש לי את החיים שלי בחזרה!" קתלין

"זה כן מרפא קרוהן, אני יודע ממקור ראשון.אתה צריך לבלוע את זה.עישנתי שנים גם כדי לחיות מחדש
את הכאב... הריפוי לא הגיע עד שבלעתי את השמן.נסה את זה, אין לך מה להפסיד מלבד מחלה בלתי

נסבלת". שרה

"שמן קנאביס עזר לרפא את הקרוהן שלי כדי שאוכל להתמודד עם זה!עכשיו יש לי שוב איכות חיים
בזכות שמן ריק סימפסון ושמן שונה בנדה.לעולם לא הייתי מסוגל לעשות דבר כזה בתקופה זו בשנה
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שעברה...בקושי הצלחתי לעשות קניות בלי לחשוש שאצטרך להיות ליד חדר השירותים.נאלצתי לסגת
כל הזמן מתערוכות אמנות והופעות ציור חיות בגלל כמה גרועה של הקרוהן שלי.לשמחתי התוודעתי
לשמן קנאביס ובסופו של דבר מצאתי את השמן המתאים לי.אני חי ואוהב את החיים שוב...ברצינות

בשנה שעברה בזמן הזה אפילו לא יכולתי ללכת לשוק איכרים...החיים דפוקים!קנאביס מרפא!!!!

קריאה של ~ לחיות חופשי או למות של שונה בנדה נתנה לי את הכוח לקום ולאיזור האומץ לחיות בחינם
ולרפא.קרא את הספר של ריק סימפסון!זו אוטוביוגרפיה נפלאה מלאה במידע שכדאי לדעת.שני הספרים
עוזרים לעורר את דעתך כך שלא תצטרך עוד להיות חלק מהכבשה.למד את האמת.חפש את זה בגוגל."

לינזי

"אחת התחושות הכי גדולות שלא הרגשתי הרבה זמן היא להרגיש את החום המדהים הזה מאכילת
ג'לפנוס עם סרירצ'ה בפו...בלי כאבים במעיים!תודה לאל על שמן קנאביס!נהגתי לסבול את הכאב רק

….המנה האהובה עליי אי פעם…..כיום אני יכול לאכול אותו ולאphoכדי להיות מסוגל לפנק את עצמי ב-
פו לטעם של  כמה התגעגעתי  בניהול מחלת הקרוהן שלי!!!אוי  עוזר  קנאביס  כי שמן  כאב  להרגיש 

ולצריבה החמה מתבלינים חמים!לעולם לא אפסיק לקחת את השמן שלי.מממממממ אין מצב!" לינזי

"יש לי קרוהן וזה עושה פלאים!!!עובד טוב יותר מכל כדור שהם אי פעם נתנו לי." אנדרו

 כרגע.כשהרס את האופנוע שלו הוא נשבר קשות ובביתRSO"מטפל בשותף שלי לדירה בקוליטיס עם 
החולים במשך חודש.בזמן שהיית בבית החולים אמרו לנו שיש לו מסה במעי הגס ושסביר להניח שזה

.29, כיום הוא בן 17סרטן.הוא סובל מקוליטיס מאז שהיהבן 

.הוא הכין את שמן ריקRSOלאחר שפחדתי עד מוות, ולא ידעתי מה קורה, דיברתי עם חברי על ניסיון 
סימפסון לחבר שלי והוא לוקח אותו מאז אוקטובר.הרופאים אומרים שהמסה הסדירה את עצמה, הצבע
עכשיו מאז עצרנו את הדימום במעיים שלו  לא מאמינים שזה סרטן.למעשה  כבר  והם  הרגיל חזר, 

במשפחהRSOאוקטובר, ללא התלקחות אחת!הדלקת היא מינימלית.לעולם לא נפסיק להשתמש ב-  
שלי!!!” כריס

"אני משתמש בשמן לקוליטיס.זה עובד.הבעיה היחידה היא שאין לי מאמץ מתאים, אז אני מקבל מעט
סחרחורת מזה.אבל למי אכפת, אני מרגיש טוב עם זה". איגור

"יש לי חבר עם קוליטיס וזה עוזר בקצב מדהים.הם קיבלו אותו על כל תרופה גנטית שם בחוץ, אני
חושב, הוא היה מאוד מאוד קרוב לשקית קלוזלית.ראה מספר רופאים, הוא מאוד פתוח לנושא, פרטים

וכו'.אני יכול לנסות לקבל עוד פרטים." ג'סטין

"יש לי קוליטיס מטיפולי ההקרנות...סמים הם חסרי תועלת.קנאביס הוא הדבר היחיד שנתן לי הקלה
כלשהי מהכאב". לי

 הם מה שנראהChemdogg"עבור אנשים שמסתכלים על זנים שעובדים עם קוליטיס, הרבה צלבי צ'יז ו-
שעובד הכי טוב עבור אלה שאני מכיר שמשתמשים בזה." כריס

מאז שנות ה-RSO"השתמשתי ב- המוקדמות שלי כדי למנוע התקדמות של קוליטיס כיבית.יש לי20   
.אבי סבל בנפרד ממחלת קרוהן ולעניות דעתי, השמן הוא שמנע41מערכת עיכול תקינה לחלוטין בגיל 

ממני גם לסבול מאותו גורל”. טוד

לי הקלה שנותן  היחיד  זה הדבר  דיברטיקוליטיס,  לי התלקחות של  כשיש  בקנאביס  "אני משתמש 
אמיתית, עוזר מאוד לכאבי בטן ועוזר לשרירי הבטן להירגע, טוב יותר מאשר משככי כאבים במרשם

שרק מסווים את הכאב עבור זמן מה!" דוד

 גם עבור הקרוהן שלי.זה היה נס עבורי". בוביRSO"אני משתמש ב-

לב, לחץ דם
"הלב הוא איבר חיוני והשמן מצעיר איברים חיוניים.כאשר חולים מתחילים להשתמש בשמן, הם בדרך
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כלל מצמצמים את המינונים של תרופות הלב שלהם, ורובם מפסיקים להשתמש בתרופות ברגע שהם
מרגישים שהם יכולים להפסיק להשתמש בהן.השמן מועיל מאוד ללב, אבל אני חושב שהמטופל באמת

צריך להתייעץ עם רופא כאשר הוא מפסיק את התרופות הללו שנרשמו לו.

השמן יכול לווסת את לחץ הדם ובמקרים מסוימים הפרעת קצב ביעילות רבה.לרוב הוא מוריד את לחץ
הדם, ולכן מי שמשתמש בתרופות ללחץ דם צריך להיזהר בשימוש בשמן עד שיתרגל אליו.שילוב של
תרופות ללחץ דם והשמן עלול להוריד את הלחץ נמוך מדי, ולכן מומלץ לעקוב אחר לחץ הדם באמצעות

בודק לחץ דם.במקרים רבים מטופלים גם יגלו שהשמן גם מגביר מעט את קצב הלב.

תחום זה דורש הרבה יותר מחקר, אז חולים צריכים לעקוב אחר השכל הישר שלהם כשהם מתחילים
כי הם עלולים להיתקל בבעיות גם לשמור על קשר עם הרופא שלהם  עם השמן, אבל הם צריכים 
מסוימות להיפטר מהתרופות הללו.חולי לב צריכים לבדוק את החיווט החשמלי בביתם או בעבודה.הלב

פועל על דחפים אלקטרומגנטיים, ולכן עליהם להימנע ככל האפשר משהייה בשדות אלקטרומגנטיים.

הייתי אוכל את השמן והייתי משתמש בו גם בנרות.לגבי יישום מקומי, זה אף פעם לא מזיק אבל אני לא
יכול להגיד עד כמה זה באמת מועיל כרגע.כמו תמיד, הייתי משתמש בהמפבכל הדרכים האפשריות.
הייתי משלב גם זרעי קנבוס ושמן זרעי קנבוס בתזונה שלי, גם לזרעים וגם לשמן יש השפעות מועילות

מאוד על מצבי לב רבים.

אם הייתי רופא והייתי עושה ניתוח לב או השתלה וכו', הייתי מנסה קודם כל להצעיר את האיבר עם
גרם מהשמן.אם 60לפחות  גרם לא היו מביאים את המטופל למצב בריאותי מספיק, עדיין הייתי60   

"JBממשיך לתת להם את השמן.

"הפחתתי והפסקתי לקחת את הכדורים ללחץ הדם שלי מכיוון שלחץ הדם שלי קיבל קריאות נמוכות
ולא כל כך יותר  מדי.לאחר שהפסקתי גלולות ללחץ דם, לחץ הדם שלי התנורמל.דופק נראה סדיר 

מטריד, בהתחשב שיש לי דופק לא סדיר מאז הלידה". ג'ורג'

.הרופא ניסה לומר לי שזה הכל דלקת2012 באפריל 2"קיבלתי התקף לב יום אחרי יום ההולדת שלי 
התקף לב.הם לא אוהבים את זה שאני משתמש בקנאביס, חטפתי מכה גדולה כאןפרקים, וזה היה רק 

למטה בין רופא שהוא רק רוקח ודוחף כדורים, לבין רוקח טבעוני, גם הדוקטור שלי הרג אותי, הייתי
בצד אחד 100%חסום ב- מהצד השני, חשבתי שאני הולך להיות נכה, אני מבקש את עזרתך80%   

בשבוע שעבר, והנחמה היחידה שהייתה לי הייתה הקנאביס, עדיין מחפש שמן, יש לי דלקת פרקים, זה
אמרו היה אלמנה יצרנית, היה לי מזל, הלכתי למיון, הם אמרו לי שהכנסתי סטנט וחכה לראות מה
לעשות לגבי השני, תודה לך ריק, אתה עושה דבר נהדר, ואתה מוערך מאוד.היי, אני עדיין כאן, ועוד
הערה: בעלי לא הולך לרופא, לא שותה או מעשן, רק משתמש בקנאביס במשך כל השנים.יש לו לחץ דם

@ ( בגלל הכאב". בַּרבִּיOבדיוק כמו נער, בריא, אלוהים יברך אותך וכולנו, ברבי עדיין חושקת )@ 

!!”RSO"הכלבה שלי שיש לה אי ספיקת לב עדיין ממשיכה והיא על השמן גם מאז מרץ.אהבת שלום ו-
ג'נה

, מעולם לא היה נמוך כל כך.תודה ריק." ג'ייסון114/80 ל-139/99"לחץ הדם שלי ירד מ-

ש.היי, יש לי שאלה.הייתי סקרן אם יש המלצות לשמן שעוזר לפרפור עורקים?סוג לא סדיר של פעימות
לב.תודה!!!!" מרי

א.מרי היקרה, כן, כמובן.יש לוודא שהשמן מיוצר ומשתמשים בו בהתאם להוראות שלנו והקפידו על
JBשילובו עם תרופות לב.

"עכשיו אחלוק עם כולם את הסיפור שלי ואת המאבק הארוך שלי עם לחץ דם גבוה )יתר לחץ דם(.מאז
 בערך לא שילמתי את הפרמיה על ביטוח2008, תמיד היה לי אתגר עם לחץ דם גבוה, אבל ב-25גיל 

מקומית לאחות  אותי  לעבודה.החברה שלחה  לחזור  כדי  פיזי  צריך  לי שאני  בזמן.אמרו  החיים שלי 
.היא אמרה לי שאני "שבץ מהלך" והמליצה לי ללכת ישר180/120שבדקה את לחץ הדם שלי.זה היה 

לחדר מיון.ובכן, אני לא אוהב במיוחד בתי חולים אז הלכתי הביתה והלכתי לדיסציפלינה של תרופות
טבעיות - כולן לא עשו כלום.בדקתי את לחץ הדם שלי לעתים קרובות כדי לראות מה עובד כולל פעילות
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גופנית.זה עדיין היה די גבוה ונשאר שם.

, חבר אמר שכדאי שאלך לרופא, מה שעשיתי.קיבלתי איזו תרופה180לאחר שנה ולחץ דם גבוה מ-
MLMשעשתה מעט, אבל גם עשתה לי סחרחורת ומעורפלת מאוד.עזבתי את התרופות ומצאתי מוצר 

ש"מובטח" לנקות את העורקים תוך חודש.ובכן עשיתי מנות ארבע ועדיין היה לי לחץ דם גבוה חמור
 )גבוה מסוכן(והרגשתי שאני עומד235/135 חודשים.באוקטובר האחרון לחץ הדם שלי עלה ל-9לאחר 

להיעלם, אז לבסוף נכנעתי והלכתי לחדר המיון בבית החולים.חיברו אותי וניסו שתי תרופות- ליסינופריל
.לקחתי את הסמים עד שנגמר לי תוך חודש.כשחזרתי150/110ודילטאזם, שהורידו את לחץ הדם ל-

.הייתי מאוד מתוסכל כי160/110לרופא שלי לבדיקה בעוד חודש ולחץ הדם שלי עדיין עלה בסביבות 
עדיין הייתי "שבץ הליכה".

בינואר הוצגתי בפני אמאן מקולורדו, שעבד במיוחד עם שמן קנאביס.הוא אמר לי שהשמן עשה פלאים
שהשתמשורוץ מהתרופהעל חולי טרשת נפוצה וכאב, שיש לאשתי.הוא גם אמר לי לראות את הסרט -

במיוחד בשמן של קנאביס, לריפוי של סוגי סרטן רבים.

אשתי לאחר שנמכרה וקצת יותר פתוחה עדיין לא רצה לקחת את זה, אז לקחתי את המנה שלי כדי
לראות מה זה עשה ללחץ הדם שלי.אמאן אמר להתחיל עם מנה קטנה מאוד ולהתקדם עד לסובלנות

 - שיפור138/90שלי.התחלתי בגודל של גרגר אורז, ולחץ הדם שלי בבוקר ללא תרופות אחרות עמד על 
הדרמטיות ההשפעות  אבל  הנמוך  במינון  כשהתחלתי.המשכתי  הישנה  התרופה  לי  נגמרה  גדול.גם 

 ירד מיד בחזרה.אני עדייןBPהפסיקו להתרחש, עד שהעליתי את המינון לשני גרגירים.למרבה הפלא ה-
3במצב ניסוי על הגוף שלי, ובימים האחרונים לחץ הדם שלי היה תקין והמשכתי אותו על ידי נטילת כ-

גרגירים לפני השינה, וללא תרופות מרשם.גם אני לא הבחנתי בתופעות לוואי, ואני מתכוון לשמור את זה
מתחת לסף של "להתגבר".

כשהגשתי בקשה לכרטיס רפואי, הרופא אמר שאין היסטוריה רפואית קודמת של תרופת שמן קנאביס
ללחץ דם.עדיין הצלחתי לקבל את האישור בגלל כאבי המפרקים שיש לי במשך שנים.נחש מה?הייתה

תופעת לוואי/תועלת נהדרת נוספת - לא עוד כאבי מפרקים.

ושמשתמשים לרעה יכולים לתפקד  עציצים" שאינם  לא אוהבים עשן."ראשי  אני,  אנשים רבים, כולל 
עין שחורה.אני מקווה שהמדינה לא תזרוק את התינוק עם מי האמבט על לענף  נתנו  בחופש הזה 

התרופה הנפלאה הזו".

ש.כמה אתה לוקח לשליטה יומית על לחץ הדם?ג'ו

JB גרם לפי ההוראות ואז לרדת למינון תחזוקה.60א.תמיד עדיף לקחת לפחות את הטיפול של 

"במהלך הזמן שלקחתי את זה בגלל סרטן, עברתי בדיקת דם בקנה מידה מלא... הרופאים נדהמו
!" לינדזי49מהכולסטרול שלי, רמות הסוכר בדם ולחץ הדם שלי!הם אמרו שזה כמו נער.ואני בן 

ובכפות240"הייתי  ונפיחות ברגליים התחתונות  והטעם, דלקת  וטרום סוכרת.איבוד חוש הריח  ק"ג   
 ליום, כלRSO 2 חודשים על גרעין אורז 6 חמור.לאחר כ-OAהרגליים, עקצוץ בקצות האצבעות.יש גם 

 ק"ג.הכנתי את השמן בעצמי." רון40.ירד מעל OAהסימפטומים של סוכרת נעלמו וללא כאב כרוני מ-

"אני לא יודע לגבי הכולסטרול שלי אבל אני יודע שאחרי שבוע שאכלתי פחות מגרגר אורז ששווה כל יום
התחלתי לרדת במשקל.בשבוע השני השומן בבטן שלי נעלם ואני מאבד עור.שבוע שלישי העור הרפוי

מתהדק שוב...” דניאל

"הכולסטרול שלי ירד לקריאות רגילות והפסקתי את התרופות מהרופאים.הרבה לפני, הם אמרו שאני
".90 שנות ה-80, עכשיו שנות ה-126הולך לקחת תרופה עד סוף חיי.גם הסוכר שלי נורמלי, הייתי בן 

חוזה

"עשיתי בדיקת דם לפני כמה חודשים והד"ר התפרץ על כך שאני לא לוקח את תרופות הכולסטרול שלי,
 חודשים.שאלתי אותו איך רמות הכולסטרול שלי והוא ענה בקול נמוך שזה10מכשפה שהפסקתי לפני כ-

בסדר אבל רדף אחרי שהכולסטרול הרע שלי גבוה מהכולסטרול הטוב שלי אבל ככה זה תמיד היה אז
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 ק"ג ורמות הסוכר ירדו אז אני לא מודאג30 כבר שנה וירדתי RSOאני חושב שככה הגוף שלי .אני ב-
יותר מדי והפסקתי כמה תרופות אחרות אז אני בטוח אוהב את השמן." אל

"הייתי מאוד סקפטי כשקראתי המלצות באינטרנט.אבל אחרי ששני חברים שלי השתמשו בזה על בסיס
בחייהם יאומן  בלתי  זהשיפור  את  רואה  ואני  לפני  שלהם  הבריאותיות  הבעיות  את  וידעתי  קבוע 
ובבריאותם, הלוואי שהמריחואנה תוסר מרשימת החומרים האסורים.צריך לתת לכל אחד לגדל את שלו.

הייתה תקופה בעבר שהייתי מאוד נגד מריחואנה אבל כמה חברים שינו את דעתי.אחת סבלה די הרבה
זמן מיתר לחץ דם - היא קיבלה טבליות )גם היא הייתה נגד זה הרבה זמן( עד שמישהו שכנע אותה

 יחידות רגילות200פשוט לנסות את זה במשך שבוע.היא עשתה זאת והאפקט הדהים אותה, שכן מכ-
 יחידות.140היא ירדה ל-

 שנים.אחרי כמה שבועות4חבר אחר נאבק עם כאבי גרון ובטן ובעיות הקשורות לכיבים במשך יותר מ-
של מנות קבועות של מריחואנה כמו תה, עשן וטיפות, הוא נראה הרבה יותר טוב.הוא ישן טוב יותר, הוא

לא צריך יותר כדורים”. אלכס

אסטמה, נשימה, ריאות
"אני במצב בריאותי כמעט מושלם, לא עוד אסטמה, ירדתי במשקל עודף ללא פעילות גופנית ואני מרגיש

מצוין כל יום.תן שם גלולה שיכולה לעשות את זה?" אדוארד

 ואנטיביוטיקה מהרופאNyQuil"תודה על השמן, הוא עזר לי לנצח דלקת ריאות קשה.השמן עשה מה ש-
לא יכלו לעשות.ונרפאתי בן לילה!!!ריק סימפסון הוסיף הקלה וריפוי בחיי ועל כך אהיה תמיד אסיר תודה

על עבודתו של ריק סימפסון והשמן שלו.תמשיך לרפא!" ג'ו

"אפשר לצפות שאידוי השמן יהיה יעיל בטיפול באסטמה ובבעיות נשימה אחרות.אך באופן מפתיע, גילינו
 דקות לאחר שמטופל נוטל30שנרות שמן המפ יעילות ביותר בפתיחת דרכי הנשימה.בדרך כלל, תוך 

פתיל, הם מדווחים שהם מרגישים כאילו הריאות שלהם נפתחות והם יכולים לנשום הרבה יותר קל.
 גרם במשך שלושה חודשים ואשאר על60כמובן, כמו בכל מחלה אחרת, הייתי בולע מינון סטנדרטי של 

חיי.הייתי לשארית  תחזוקה  מנת  לוקח  הייתי  כמובן,  לחלוטין.ואז,  בריאה  שהרגשתי  עד  ביום  גרם 
"JBמשתמש בשמן דרך הפה, באופן מקומי על הגרון והחזה שלי ובצורת נרות.

 חולה.הפסיק לעשן טבק90.אמרו לי שיש לי ריאות של בן 2002"אובחנתי עם אמפיזמה כרונית בשנת 
ופשוט עישן קנאביס טוב בכבדות.תפקוד הריאות טוב היום.זה עתה התחילו להשתמש בשמן מדי יום גם

לכאבי נזק לעמוד השדרה." ג'ון

.לא נאלצתי להשתמש במשאף שלי14 שנים, עישנתי סיגריות וממ"ג מאז 21"אני סובל מאסטמה כבר 
.עדיין יש לי משאף הצלה אבל אין צורך בו.כמו כן, אל תיקח את93מאז שהתנסיתי במריחואנה בשנת 

 מ"ג איבופרופן, תרופות נוגדות דיכאון או שניים אחרים לטיפול במיגרנות.אני800מרפי השרירים שלי, 
.זה הציל את חיי". קאריMMJאוהב את 

 גרם בכדור.לא יכולתי ללכת ישר, הרגשתי שאני עם פיגור1.7 לקחתי RSO"בפעם הראשונה שלי עם 
שכלי אבל התוצאה של זה הייתה שנרפאתי מדלקת ריאות קשה למחרת!!הייתי עושה את זה שוב,

חחח." ג'ו

"התחלתי להשתמש בשמן המפ עבור האקזמה והאסתמה שלי והכל נעלם!אני כבר לא משתמש במשאף
ייעלם.קנבוס זה  שנה  מיליון  שבעוד  חשבתי  לא  לסטרואידים.מעולם  בקרמים  או  שלי  הסטרואידים 
לניצחון!למען האמת אף פעם לא חשבתי שאמצא הקלה לבעיות שלי עד שגיליתי שהצמח שתמיד אמרו

לי לא להשתמש בו כי הוא רע לי, באמת טוב לי!" מאט

 הימים הראשונים מנטילת השמן הריאות שלך יתחילו לגרש5"שמן עובד לריאות!אידוי גם עוזר.בתוך 
ליחה ואם אתה נלחם בסרטן הריאות, הגידולים צריכים להתחיל להתכווץ בעוד שמן הורג את התאים

מהגידולים מלאים בקנדידה כך שהתכונות האנטי-פטרייתיות של ה-60-80%הסרטניים.  THCעוזרות  
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לתהליך זה יחד עם הקנבינואידים המעוררים את התהליך הכימי במערכת החיסונית שלך!קנאביס בניגוד
של למצב  הגוף  החזרת  תוך  הסימפונות  אתצינורות  ומרחיבים  הריאות  את  פותחים  לסיגריות 
הומאוסטזיס.אנשים רבים הסובלים מבעיות ריאות כמו גם מחלות רבות אחרות צריכים להסיר חיטה

 וגוף האדם לא יודע איך לעבד אותה,GMO 95%היום היא וסוכר מהתזונה שלהם מכיוון שהחיטה של 
אז היא תיאחסן ויכולה לגרום לתגובה חיסונית של דלקת או היסטמין בכל חלק בגוף!חומר למחשבה!"

מתיו

?נַפַּחַת?אַסְתְמָה?COPD, האם היה לך הזדמנות לטפל במישהו, באמצעות השמן, שסבל מ-JBש.שלום 
שון

ואנגינה פקטוריס לא יכול היה לעלות ששCOPDא.כן, כל אלה.אחד המטופלים הראשונים שלי עם   
מדרגות )לא שש קומות מדרגות, הוא בקושי יכול ללכת כי הוא לא יכול היה לנשום(.תוך חודשיים הוא
שיחק שוב בדמינטון.השמן עוזר בכל המצבים הללו בצורה יעילה ובטוחה מאוד.הייתי אוכלת את השמן,
משתמשת בו בנרות )הן עובדות מצוין גם במצבי ריאות(, הייתי מאדה את השמן כמה פעמים ביום )זה
יקדם שיעול, וזה מה שאתה רוצה, אתה צריך להרחיק כל זיהום את הריאות, ואתה עושה את זה על ידי

שיעול(, והייתי משתמש בשמן באופן מקומי על הגרון, החזה והגב.איחולים, ג'יי.בי

, הייתי בשלב הסופי וחשבתי פשוט לנתק את התקע.אני לוקח שמן קנאביס כבר חודשCOPD"יש לי 
ועכשיו אני בדרך להחלמה!" גורדון

ש- נראה  My"זה   Gramps-ה לא  הוא   Gramps!מחמלה תועלת  להפיק  שהצליח  היחיד   
 שלי גם הצליח להוריד משאפיGrampsהזקן הזה ריפא את האמפיזמה שלו באמצעות שמן קנאביס.ה-

מצמח האתרי  שימוש בשמן  ידי  על  סופי(  בשלב  ריאות  מסרטן  )למרות שהוא מת  ואסטמה  חמצן 
 השבועות האחרונים לחייו...איכשהו הוא הצליח8הקנאביס.זו התרופה היחידה שגרמפ שלי השתמש ב-

ואמפיזמה וסרטן ריאות.ה-COPDלבעוט בדלקת ריאות ללא אנטיביוטיקה, למרות שהיה לו   Gramps
, ללא צורך בסיוע ממכונות נשימה או תרופות נוספות." לינדזי100%שלי עבר עם רמות חמצן של 

"אני בעצמי ראיתי תוצאות עם: לוקמיה בילדות ומבוגרים ~ מחלת כבד ~ כאב כרוני ~ סוכרת ~ השמנת
 ~ דלקת ~ מיושם באופן מקומי על ידיים עם מפרקים - הכאבIBSיתר ~ אסטמה ~ ברונכיטיס כרונית ~ 

חלף תוך כדקה.הוחל על אצבעות שרופות והכאב חלף תוך מספר דקות...נעלם חשבתי בוודאות שכל
העור הזה יורד ורק נקודה אחת על האצבע האמצעית איבדה את העור.עכשיו כשהאצבעות האלה יצאו
משמן הקנולה הרותח הזה העור היה לבן כמו עוף מבושל!אין דבר טוב יותר עבור כוויות.מעכשיו אני

אשמור צנצנת במטבח!תודה לך קנאביס!" דברה

-- תודה, דברה.ניסיון אחד עם מה שהשמן יכול לעשות לכוויות הוא כל מה שצריך כדי שאדם רציונלי
ירצה צנצנת ממנו במטבח, אני מסכים.צריך להיות צנצנת עם השמן ליד כל תנור, אש פתוחה, תנור וכו'.

JBרק למקרה.

ולאורך שנות ה-70"בסוף שנות ה- , הייתי צריך ללכת לד"ר שלי )השמי( ולקבל כדורים להתקפי80 
ברונכיטיס לפחות פעמיים בשנה )בסתיו ובאביב, כשהאוויר היה תמיד לח(.הפסקתי לעשן סיגריות בשנת

והייתי שומר לעצמי1990 יותר סיר )זה היה כשהתחלתי לגדל הרבה יותר,  , והתחלתי לעשן הרבה 
1990 ק"ג של ניצן, עכשיו אני משתמש בהרבה יותר בגלל הכנת שמן ובישול עם זה.( אבל מאז 5בערך 

 שנה בלי צורך בכדורי ברונכיטיס...אל תנסה להגיד לי22לא חזרתי לרופא עבור כדורי ברונכיטיס.כלומר 
שעישון קנאביס לא טוב לריאות שלך...תשאל את אמא שלי, אני מבטיח שהיא לא תשקר בשביל אף

אחד..." חליל

ליום של  עבור RSO"גרם  לוקח  זה מה שאני   COPDזה כמו חרא.אני מרכיב את  עובד  וזה  שלי   
 שנה.משאפי בית המרקחת הם סתם60 מ"ג כל שש שעות.עישנתי טבק במשך 250לקפסולות ולוקח 

חמצן אקבל  ואני  תרופה  שאין  לי  אמר  הוא  כי  טיפש  שלי  המצב.הרופא  את  החמיר  שבעצם  זבל 
כשהפחזניות לא יעבדו יותר.תעלה את התחת שלו עם מקל עם מסמרים אם אתה יודע למה אני מתכוון.
המרושל במקום  נורמלי  אדם  בן  כמו  מסתובב  שוב  אני  איך  בדצמבר.מדהים  השמן  את  התחלתי 

על הטיפול הזה לאחר שהשתמשתי ב- להפוך.מעין מעדתי  ישן שהייתי במהירות  RSOוהפתטייצור 
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.שרדתי את כל הסצנה הזו רק על ידי2011לסרטן הקיבה ללא הקרנות שלי, שאובחנה אצלי בנובמבר 
מה שמהווה הוכחה ל"מזל האירים" בפעולה.עורך הדין שלי שמע על המצוקה שלי.הוא נימק בצדק שאם

 וכו'.הודיעו לי והנה אניRSOנותר לנפשי, סביר להניח שאני עומד לעזוב את העולם הזה.הוא התוודע ל-
כאן.עורך הדין שלי הרבה יותר משכיל לדברים האלה מאשר הקרוקר שלי.בכל מקרה, שוב תודה לריק

ולכל האנשים שעוזרים לנו." דייל

 לא עזרו במשך יומיים.H202 שלי...פיתחתי פצע קור שאלכוהול ו-COPD עבור RSO"אני משתמש ב-
שמתי עליו נקודה של שמן בבוקר ובהמשך היום והבוקר זה נעלם?הרגשתי את כל השפתיים הישנות
והרזות שלי ולא היה שם כלום...אני משתגע???אני נכנס לשירותים ומציף את המקום באור ולבסוף
לאחר מתיחה ומשיכה אני פורץ אותו במקום שבו הוא החלים ממש...שמתי עליו נקודה נוספת ואני לא

..." דיילRSOחושב שאי פעם הסתכלתי עליו במודע שוב... תרופה מדהימה ביותר 

כימותרפיה.אמרתי במה תשתמש אז? לא עושה  ריאות.היא אמרה שאני  יש סרטן  .היאRSO"לאמא 
ק"ג ב-60אמרה הא?היא נתנה לי את הקישור ומשם זה המשיך.היא איבדה  חודשים.לא לוקחת4   

תרופות בבית מרקחת והוא עושה את זה טוב נראה טוב וזעם ברחבי העיר עכשיו!כבר הזכרתי שיש לה
אמפיזמה?היא אפילו לא צריכה את מיכלי החמצן שלה יותר.תודה לכל המשתפים.ריק -- הגיבור שלי בלי

 -- אל תעצור אחי.זה יקרה." שטר כסףJBבדיחה!

"JB הראיתי סרטון ,PTלבעלי ושיתפתי אותו באלפי העדויות בשנתיים האחרונות.הוא בעצם מסכים עם 
כל מה שהשמן עושה.עם זאת, היה לנו דיון סוער בסוף השבוע שעבר.אני אפילו לא יודע איך עלה הנושא
של עישון המפ...אני לא מעשן את זה או רוצה לעשן את זה.הוא טוען )ואין לי שמץ של מושג איפה הוא
שמע את זה, הוא לא קורא שום דבר שישכיל את עצמו!( יש אמוניה שמשתחררת בעת עישון ושאיפת
לו קאמבק עבורו. ולא היה  ולכן טוען שהיא רעילה בשלב זה... מעולם לא שמעתי על זה  הריאות, 

מחשבות?" פאם

- לעשן כל דבר הוא לא הדבר הטוב ביותר לעשות עבור הריאות שלך.לעישון קנבוס בהחלט יש יתרונות
בריאותיים שעולים בקלות על כל ההשפעות השליליות שלו, אבל עדיין עדיף לבלוע את השמן.אם מישהו
רוצה לאדות את השמן לבילוי או למטרות רפואיות אחרות, זה צריך להיות תלוי בו.אידוי השמן הוא חלק
מהפרוטוקול לטיפול במצבי ריאות כולל סרטן, אתה רוצה שהמטופלים ישתעלו את כל מה שאסור להם
בריאות.איך שאני מסתכל על זה, אם עישון קנאביס גורם נזק, אכילת השמן יכולה לתקן את זה, אז

JBאיפה בדיוק הבעיה? 

 ק"ג אבל זה כמעט בלתי70"לאמא שלי יש פיברוזיס ריאתי...היא יכולה לעבור השתלה אם היא יורדת 
אפשרי אם אתה לא יכול לנשום כדי להתאמן...אני באמת מאמין ממחקר שעשיתי שאפשר לרפא אותה
אבל לא על ידי רופאים ואוזל לנו הזמן...אני נואש למישהו לדבר איתו על זה...ראיתי סרטון של אנשים

 כדי לנצח אותו...אני אעשה הכל כדי להציל את אמא שלי...הרופאיםRSOעם אותו מצב שהשתמשו ב-
נתנו לה את הנאום "בלה עם המשפחה שלך", אבל אני יודע שיש לה יותר מדי מה לתת לעולם, היא רק

 וגברת נפלאה מלאה בלב." אנג'לה55בת 

-- אנג'לה, תכניסי אותה לשמן, היא תרד במשקל והשמן כנראה גם יתקן את מצב הריאות הזה.תן לה
לאכול את זה, להשתמש בזה בנרות, וגם לתת לה לאדות את השמן כמה פעמים ביום, אתה רוצה שהיא

JBתשתעל מה שלא שייך לריאות שלה.

. נכנסתי לטיפול נמרץ בשלבים האחרונים. לחץ2009"אובחנתי עם פיברוזיס פריטונאלי אידיופטי בשנת 
מעל 223דם  . הסיבים היו140-40, אבי העורקים דולף, לב לא סדיר 90%, אי ספיקת כליות 130 

 החודשים12ארוזים מאחורי דופן הבטן שלי מלחיצים את כל איברי הגו, וגרמו לכאב קיצוני. שרדתי. 
הבאים מגוון כושל של תרופות כימיות. ואז התחלתי את ריק סימפסון אויל. זה הוענק לי כי לא יכולתי

 חודשים של לאטנסיגה מכימו בעת נטילת השמן. פתאום עצירה הייתה תקרוס6להרשות לעצמי. עוד 
את המערכת החיסונית שלי. אפילו עם השמן. מהר קדימה ומשאיר הרבה בחוץ. לפני חודשיים הרופאים
שלי אמרו; הם לא יכולים למצוא זכר לסיבים האידיופתיים בגופי. עדיין יש לי בעיות עם מה שהכימו עשה
לבטן ולמעיים שלי, אבל גם זה נפתר בהתמדה. הרופאים קוראים לזה נס רפואי. למרות שהם מודעים

. גם להכין ולקחת תמיסתIורושמים הערות נהדרות, כשאני מדבר על השימוש שלי בשמן ריק סימפסון. 
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על קנאביס במהלך החודש הראשון של האבחון הסופני שלי.גליצרין ירקות. הרופא הראשוני שלי המליץ 
הוא למעשה אמר שזו התקווה היחידה שהוא יודע עליה. יש יותר מדי פרטים בשביל להכניס בתגובה

הזו. אני מקווה שזה עוזר." חנוך

"גראס הציל את חיי מהתקף אסטמה.צחקו עלי במשך שנים כי סיפרתי על זה - איך עשן יכול לעזור
לאסטמה, היו אומרים?אני לא יודע איך, אני לא מדען אבל זה עבד ואני חי בגלל זה". דוד

"אנשים רבים עומדים בדרכה של התרופה הזו.אילו רק ידעו שהם ובני משפחותיהם צריכים את זה
בעצמם כדי להילחם או למנוע כל כך הרבה מחלות כל כך בקלות.אילו רק ידעו מה בני משפחתם הולכים
לספר להם כשהם יגלו את האמת האמיתית על ההשפעות הנפלאות הרבות של התרופה הזו.אילו רק
ידעו כמה כאב וסבל הם עצמם עברו בהיעדר השמן.אני חושב שהם יפעלו הרבה יותר מהר ואני חושב
שהם סוף סוף יעשו משהו בנידון, לא נגד זה.רק טיפש או אדם לא מודע יכול לעמוד נגד תרופה עם כל

"JBכך הרבה שימושים.

 שלי...COPD גם עבור RSO, כאשר אובחנתי כחולת סרטן הקיבה, אני בעיקר יציב על 2011"מאז סוף 
... דליות75שאר הדברים שהוא טיפל בהם הם מדהימים... ראייה, שמיעה ועור הם לא כמו רוב בני ה-

 לפחות...בנות היו רוצות את זה...זה רק גורם לי להרגיש בריאה..." דייל50%נסוגו בכ-

"כשיותר נשים יבינו שיש לזה תכונות אנטי-אייג'ינג הן יסתערו על הפרלמנט.לצחוק בקול רם." זָאֶבֶת
JB-- הם בוודאי יעשו זאת, לופוס, בכך אין לי ספק.

.דלקת המפרקים שלי גרמה לי לקחתCOPD"השתמשתי בזה ויצאתי מכל התרופות, כמו גם ניצחתי את 
 שנים ואחרי שירדתי מכל תרופות5כל כך הרבה תרופות הנשימה שלי הייתה גרועה.היה על חמצן מעל 

הכאב הנשימה שלי נהדרת.עדיין סובל מדלקת פרקים אבל שווה לחיות את החיים עכשיו." דַפנָה

"זה הרג סרטן עור שגדל באיטיות על הגב של אמא שלי תוך שבועיים שעברה רוב חייה...אני צריך לומר
יותר!זה עזר להרבה אנשים שאנחנו מכירים עם מחלות רבות ושונות ואנחנו צופים בזה שזה עוזר מאוד

!השבח את אלוהים על צמח הנס הזה!" בוניCOPDעם 

-- סרטן העור נעלם, מחלת ריאות חסימתית כרונית נעלמה.ובכן, כל מה שאני יודע הוא שלרופאים בדרך
כלל יש בעיה גדולה לטפל בשני אלה.לא פלא, אין להם את הכלים המתאימים לעבודה שלהם כאשר הם
לא יכולים להשתמש בקנאביס, אחת התרופות המסורתיות העתיקות ביותר בהיסטוריה המתועדת.הם

JBצריכים להיות הראשונים שמבקשים את זה.

דַלֶקֶת הַכָּבֵד
, נעלם, לחץ דם גבוה ובעיות מעיים, נעלמו." ג'נטC"הפ 

- יולי Albuferon + Ribavirin ברחבי העולם.1000 מתוך 1.ניסוי קליני.Hep C - 2006"אובחן   2007-  
מורפיום,2007דצמבר  ולקחתי  עזים  מכאבים  סבלתי  הזה,  הכימי  הקוקטייל  מתחילת  שבוע  .תוך 

.נאלצתי24-7 קילו וסבלתי כאבים עזים 47התחלתי לרדת במשקל, פריחות וכו'.עד סוף הניסיון ירדתי 
ונאבקתי בחברה שלי למען נכות במשך שנתיים ובממשלת קנדה במשך ארבע שנים.47לפרוש בגיל   

בשנה שעברה הודיעו לי שהתרופה בניסוי הקליני הופסקה עקב מקרי מוות ותופעות לוואי.

יכולת לבלוע, אובדן שיווי משקל.בקיצור, הגעתי2012בקיץ האחרון  , ביוני, התחילו התקפים, חוסר 
טרשת הבין  והנוירולוג  והבדיקות  הרנטגן  צילומי  הסריקות,  לכל  נשלחתי  זה  גלגלים.בשלב  לכיסא 

 לא ראוי לציון...MRIנפוצה???

רופא המשפחה אמר שאולי יש לי שבץ מוחי.שניהם שלחו אותי הביתה לחיות עם זה כי הם לא יעשו
בדיקות נוספות!פיטרתי את שניהם.אז חבר פנה אותי למר.ריק סימפסון באוגוסט של שנה שעברה ואני

בדצמבר היה היום בו עשיתי את ה-29התחלנו לחפש ניצן אינדיקה.ה- גרם שלי וגם באותו לילה60   
קיבלתי את ההתקף האחרון ולמחרת בבוקר התחלתי בתוכנית השמן הכבד.
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ישנתי כל כך טוב מאז הכימותרפיה שלי, התמזל מזלי לקבל  שעות...עכשיו 1-2מעולם לא  .לא7-8 
אמיתי בפני עצמו.אני לא לוקח תרופות מרשם ולקחתי כל אופיאטים, כדורי שינה ונוגדי דיכאון, כולם עם

תופעות לוואי רעות.זה גם ניהל את הכאב שלי טוב יותר מכל דבר אחר.

לכל החיים.האבחנות שלי מהרופאים עכשיו סיימתי ומחפש את הזן הבא עבור מנת התחזוקה שלי 
כדלקמן... הם  שפיטרתי  Hepהמערביים   C ,פיברומיאלגיה  ,Raynauds,  IBS,  CFSחרדה דיכאון,   ,

קיצונית, טרשת נפוצה???אני ללא תרופות מרשם, ללא התקפים ומנהלת את הכאב שלי...נסה את זה
עם כדורים!תישאר חזק - תילחם". רועי

לי תואר ראשון וכו'.יש  לי חיים מדהימים... בית נחמד, מכוניות, סירות  והיו  "הצלחתי בקריירה שלי 
.עשיתי טעויות ענקיות... ענקיות!וסבלתי מהתוצאות.28,000.00בבריאות הנפש ואני עדיין חייב על זה 

אני לא מכריז שאני מעל אף אחד, וגם לא מתחת.לכולנו יש סיפור, מסע שייחודי לנו.

, אבל זו הייתה אפשרות שהייתי צריךSSDלא בחרתי לחלות.אבל עשיתי זאת.לא בחרתי להיות על 
 בחודש, פחות מרבים, יותר מכמה.אני מנסה980.00לנצל.אני לא מתבייש, וגם לא גאה.אני חי רק על 

לא להתלונן, אבל אני מתלונן.אני מקבל תלושי מזון ומדיקייר.אני גר לבד עם הגור שלי.לפעמים אני
מרגיש חסר תקווה, חסר ערך ונואש.אני מאבד עניין בדברים שאני אוהב, ימים משתלבים יחד, ולעתים

קרובות אני לא רוצה לקום מהמיטה.

עם זאת, אני גם אוהב, אדיב, רחום ובאמת אכפת לי מאנשים.יש לי מעט מאוד מה להציע מלבד אהבה
לא לטובתם.אני  בי  והשתמשו  ממני,  שגנבו  לרבים  קורבן  הייתי  עדיין,  אבל  שלי,  לחברים  ותמיכה 
נאמר. פשוט  זה  מתבכיין, 
אני סובל מכאבים כרוניים ועייפות כל יום.כל יום אני חייבת להכריח את עצמי למצוא סיבה לקום ולצאת
מהמיטה.זה בדרך כלל הגור שלי שגורם לזה לקרות.אבל החברים שלי מדהימים!והם כנראה אפילו לא

יודעים שאני מתעורר בגללם.כן, אני בדיכאון.כאב, כאב כרוני יעשה לך את זה.

אני היפר, קצת משוגע...אבל אני אני, אלוהים לא עשה זבל.אני אומר לך את זה, כדי להגיד לך את זה...
ניסיתי אלכוהול, כדורים, סמים... נרשמו לי את הדברים הבאים: אוקסיקוטין, ויקודין, זנאקס, נוירונטין,
סרוקוול, פרוזאק, נוגדי דלקת רבים, סלברקס, ליריקה, טרמדול, פרוווינגיל, ריטלין, ורק אלוהים יודע

כמה אחרים שכחתי.

להתגבר. רוצה  שאני  בגלל  לא  רפואית.למה?ובכן,  במריחואנה  מטופל  אני 
אני עובד עם המטפלת שלי על תרופות שעובדות בשבילי.זה תהליך.אני לא רוצה שייסקלו אותי.אני רוצה

ויש ליCלחשוב בבהירות ולהיות נקי מכאב.אני לא רוצה לגרום נזק נוסף לכבד שלי.יש לי הפטיטיס   
סימפסון ריק  לוקח שמן  נוסף.אני  נזק  עושים  רק  ובכן, הם  כל המרשמים האלה...  רבות.אז,  שנים 
ומשתמש בתרופות אכילות שעזרו לי להפחית את הדלקת ועזרו לי להירגע.אני כמעט ולא ישנה בגלל
כאבים.אבל, העבודה עם המטפלת שלי מאפשרת שינה טובה יותר!אני מגלה את היתרונות של קנאביס,
ומוצא דרך לעבור את הכאב בעזרת אנשים רחמנים, אוהבים ואדיבים!אני לא חייב להיות קורבן לתרופות

מרשם.

אז, אלה מכם שסגורים על רפואה לא קונבנציונלית צריכים לחנך את עצמכם לפני שהם שופטים.אני יודע
שרבים מכם יכולים לראות רק את השלילי.אני מביןזֶה.ואולי, מריחואנה רפואית היא לא בשבילך...וזה
בסדר.אבל לאלו מאיתנו שלא רוצים להיפגע עוד יותר מהרפואה הקונבנציונלית... ובכן, בבקשה... תמכו
בהחלטה שלנו ותשכילו את עצמכם לפני שתוציאו את הדין.אני לא סטונר, אני בן אדם שסובל מכאבים...

ואני מרוויח מהשימושים הרבים של קנאביס.

שהם אוהבים, אדיבים ואכפתיים באמת, והתברכתי כל כך.ראיתי גם אתMMחוויתי אנשים בקהילת   
מעבר דבר  שום  מספקים  ולא  הכסף...  תמורת  בה  שנמצאים  הקהילה  חברי  ידי  על  שנגרם  הנזק 
מושלם. עולם  לא  הרחוב.זה  להתנהגות 

נ.ב. הייתי, אני מפחד לפרסם את זה.אבל למען הקהילה שלנו...אני מפרסם את זה שם.שָׁלוֹם." קאתי

 מהכבד וכיס1/3"השמן כן עוזר למחלת קרוהן.זה עוצר את הדלקת במעיים שלך.היה לי גידול והוסרו 
המרה שלי לפני שידעתי על השמן.עכשיו השמן ריפא את כל ההשפעות המגעילות של כימותרפיה עבור
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 ק"ג ואני מרגיש מצוין". מישל18 שלי והניתוחים.ירדתי Cה-

במשך Hep C"היה לי  שנים.עבר זריקות אינטרפרון וטיפולים איומים אחרים.בשנה שלאחר מכן35   
3 מהכבד שלי.והיה לי כיס מרה חולה שהם הסירו.אני משתמש בשמן כבר 1/3הסירו המנגיומה וגם 

 ק"ג45שנים.עדיין ללא וירוסים, הכבד מתחדש והשמן שומר על רמת הסוכר בדם שלי.גם ירדתי בערך 
מאז מאי.שמתי גם את השמן על פצעי הסוכרת שלי וכולם החלימו.בלי צלקות." מישל

 פסיכואקטיבי יחדTHC"אני מכין גרסה משלי, כל הניצנים הטובים ביותר, יותר שיכוך כאבים ועוד קצת 
 מ"ג של מורפיום לא יכלו להפסיק.השמן שלי מפסיק את הכאב90 טובים.שיכוך כאבים CBDעם מספרי 

דקות.לא 3תוך  כמו מורפיום.וזה נמשך 20  שעות ולא 4  כמו מורפיום.אבל מסכים שהגרסה שלך2   
.אני יכול לשים חלק משלי עלRSOמוסיפה תכונות אחרות.אבל זה עובד יותר טוב בשבילי, ניסיתי גם 

ולעבור מעל  ללשון  מי שצריך היא5קיסם מתחת  לכל  טובה  ללא כאבים.תרופה  ריקוד  שעות של   
המחשבה שלי". ג'ים

חייו של בעלי.הטיפול בהפ  ירד C"זה הציל את  לאכול,  יכולתי  אותו.לא  הרג  ק"ג, 70  תסריטים5   
לבחילות, אף אחד מהם לא עבד.תודה לאל שאנחנו גרים באריזונה והיו לי אנשים אכפתיים נהדרים

שעות.הוא החזיק אוכל והצליח לסיים את הטיפול.ללא 24בקו-אופ שעזרו לנו תוך   Hep Cומשתמש  
בטיפות עדיין לתיאבון.הסמים הרגו דברים טובים.אכילה חשובה בעת טיפול.זה עובד ואנחנו אסירי תודה

שהיו לנו כל כך הרבה אנשים נהדרים מועילים.תודה לאל על קנאביס ואריזונה ואנשים טובים." ג'ולי

 אונקיות6, והרגע הכנתי קצת שמן מ-hep c"אלוהים, ריק, רק רוצה להגיד תודה.יש לי שחמת הכבד מ-
ליטר איזופרופיל-אלכוהול.זה כל כך חזק!הייתה לי חתיכה בגודל של4של כידוג, אבל השתמשתי ב-  

גרגר אורז ואלוהים אדירים, ריחפתי על ענן...לצחוק בקול רם.אני רק צריך להתאים את הסכומים שלי.
 חודשים של כאבי כבד איומים, אין לי כאב.זה היה אחרי18בכל מקרה, בפעם הראשונה מזה למעלה מ-

היום הראשון של נטילת השמן.זו באמת מתנה מאלוהים לאדם...ברכות מאוסטרליה...:-((" נייג'ל

יותר מ-HEP C"חדשות טובות.אנזימי הכבד של אבא תקינים והוא סובל מ- שנים.הוא נוטל 10   RSO
חודשים, הדוקטור לא אמר שה-2.5במשך   HEP C!נעלם אבל אנזימי הכבד שלו תקינים, וזה שיפור  

, הכבד שלו נורה ועכשיו הוא נרפא!"1-2 בעשורים האחרונים Hep Cואבא היה שותה גרעין קשה עם 
רוג'ר

 בכמויות קטנות בשימושRSO"גם אם אין לך סרטן, חשוב על תחזוקה מונעת בגוף שלך.על ידי בליעת 
על בסיס יומי.אתה מאפשר לגוף שלך להדוף כל מיני וירוסים ובאגים מגעילים.לא ראיתי את "הרופא

RSO שנה בגלל הקנאביס וכל תכונות הריפוי שלו.לא משנה מה לא בסדר איתי.15הראשוני" שלי כבר 
 פעמים.הוחלפו חוליות ודיסקים3הוא אחד הפריטים הראשונים שאני מגיע אליהם.אגב, שברתי את הגב 

.הייתי צריך לחבר מחדש את עמוד השדרה שליאזור האגן... היה צריך להסיר את מפרקS-2 עד L-4מ-
וב-ACה- שלי.טיפל בסרטן הכבד   Hep C עם קנאביס.100%.אני מתייחס לעצמי  RSOהוא רק כלי  

בארסנל שלי". ריק

, הכבדhep C והייתי על השמן ארבעה חודשים.לא עוד hep c"אני יודע שזה עובד לא רק לסרטן היה לי 
כמו חדש, הרופאים נדהמים.תודה על המתנה הזו, ריק, אתה באמת מציל חיים." ג'ייסון

"Hep C ושמן קנאביס: לקרוב משפחה שלי יש Hep C חוזה מבית חולים מלוכלך13, זה נודע רק במאי.'
במהלך/אחרי הניתוח.הפחיד אותו עד אין קץ.ממש דפוק עם המוח שלו.הלך על השמן מיד והוא עלו מאז
אותה תקופה עם פרק זמן שבמהלכו הפסיק לקחת את השמן!והיה דחיפה אמיתית לגבי זה.חושב שהוא
יעשה אינטרפרון )חפש את תופעות הלוואי על זה!מַחרִיד!וזה לא מרפא את זה!!!(, מדברים על למות

ו'לא להיות פה בשנה הבאה'.המוח כל כך חזק.

בדיקות דם כדי לראות היכן נמצא מספרי הכבד שלו.מאז מאי 5הוא עבר  ' המספרים שלו ירדו13 
(!אלו חדשות לא ייאמן!הוא41 - 0 )טווח נורמלי הוא 63 לרמה הנוכחית של 108מהרמה הגבוהה של 

מעל הירח ולאט לאט מעל סוף הסתיו ולתקופה הנוכחית, רוחו התרוממת.

אני אראה לך מה שהיית על השמן התחיל לעשות, ואז הוא ירד ממנו ואז חזר עליו בהתלהבות אמיתית
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(.אלה בודקים0-41 )טווח נורמלי AST( / ו-0-63 )טווח נורמלי ALTועקב אחר הכיוון.מספרים אלו הם 
)ירידה מהירה!חדשות טובות(.באוגוסט84/79: 13, יולי '99/93: 13את הכבד לאנזימים האלה: מאי '  

השבועות שהוא הפסיק לחלוטין את השמן והיה מאוד4!)לא טוב.אתה יכול לראות את 108/99': 13  
' על השמן(.108!)ה-87/78: 13מדוכא(.נובמבר  אותו!חחחח!בחזרה  הפחיד  בפברואר: 14   72/63!!!

)כמעט בבית!(.

, קבלHep Cהמספרים האלה פנומנליים!תצעק את זה לעולם, אם אתה או מישהו שאתה אוהב יש 
אותם על שמן קנאביס בהקדם האפשרי.פשוט תגיד לא לאינטרפרון!אני בהחלט מצפה ממנו להיות

תחזוקה לכל החיים". קתי )שנה אחת בלבד מתאריך האבחון(!ואז מנת 2014בטווח הנורמלי עד מאי 

יְלָדִים
.10 טופמקס ביום מ-1 כדורים.ויש לנו אותו עד 22 כדורים מתוך 8"ג'יידן הצליח מצוין, יש לנו אותו עד 

 טופמקס והוא יקבל התקפים למשך שעה במשך שבוע.1, היינו מורידים אותו מ-CBDזה מדהים לפני ה-
הוא משמח מאוד ומבין הרבה יותר טוב משמיע צלילים שונים וקשר עין הרבה יותר טוב.הוא קיבל התקף

דקה אחת ולא הייתי צריך להשתמש בוואליום.תודה לאל.בימים הקרוביםאחד השבוע והוא היה רק 
שנים בלעדיה.נא4נוריד את ג'יידן מגלולת הטופמקס האחרונה שלו, זו תהיה הפעם הראשונה מזה   

לשים את ג'יידן על התפילות שלך שהוא יעשה טוב אחרי שהוריד אותו מהזבל הזה.תודה."

 חודשים בחיפוש באינטרנט אחר תרופה לאקנה ורוזציאה.זה פתר את זה מיד!3"גיליתי על השמן לפני 
אני מוסיפה שמן איזו לשמן קוקוס וממשיכה להשתמש בו על הפנים והצוואר פעם ביום.בעלי אומר שאני

 שנים!תודה רבה על שיתוף המידע הזה.אלוהים יברך את כולכם.המשך עם העבודה15נראית צעירה ב-
הטובה." טוני

 להריון במשקל של קצת יותר מקילוגרם.הם ניסים וברי מזל שהם23.6"יש לי תאומים שנולדו בשבוע 
בחיים!כעת הם בני שנתיים ומעוכבים התפתחותית של כשנה למרות כל הטיפול שלהם )בעיסוק, דיבור,
פיזי, שבועי התפתחותי(.קראתי ששמן המפ מרפא מחלות רבות כולל סרטן ופציעות מוח...השאלה שלי
היא - האם שמן המפ יכול לעזור להתפתחות תינוקות הנס שלי?!?ואם כן, כמה אני נותן מדי יום?תודה

רבה על העזרה!" ג'נה

 גרם(, שלוש פעמים ביום.הילדים היו צריכים0.01 - 0.005-- ג'נה היקרה, התחל עם מינונים זעירים )
להיות על השמן מהיום הראשון, אם הרופאים ידעו מה הם עושים.אני בטוח שתראהשיפורים ענקיים
בקרוב מאוד.הייתי משלב גם זרעי קנבוס ושמן זרעי קנבוס בתזונה שלהם, והייתי מוסיפה גם כפית של
שמן זרעי המפ ושמן קנבוס לאמבטיות שלהם - זה עושה עבודה נהדרת לעור שלהם ומרחיק אקזמות

JBופריחה.

JB מ"ל.0.9"היי, תהיתי כמה גרם שמן יש במזרק שקיבלתי לבת שלי?" מארי - גרם הוא בערך 

"בסוף כן יצרתי קשר עם אמא של קאשי והיא הציעה לי ללכת להקרנה ועשיתי כי השמן עדיין לא נכנס
 טיפולי הקרנות והיא התכווצה והיא סוף סוף יכולה לנשום4פנימה והיא התנשפה באוויר.אז היא עברה 

שוב.אני לא מפסיק את השמן אני עדיין נותן לה גרם ליום.אז עכשיו אני מקווה שזה יתחיל לעבוד...אני
יודע שאתם אומרים שאין קרינה אבל מה הייתי צריך לעשות?אם לא הקרינה היא הייתה מתה עכשיו...כי

הגידול גדל כולו בגרון..." מארי

 גרם שמן בדרגה גבוהה במהלך ששת החודשים120-180-- היי מארי, עשית מה שהיית צריך לעשות.
הבאים אמורים לבטל את הנזק.הייתי מעדיף להאכיל את החולה בחמישה או עשרה גרם מהשמן ליום,

אבל אנחנו לא יכולים לבטל את זה בכל מקרה.איחולים, ג'יי.בי

 גרם ביום נראה יותר מדי עבור תינוק, כי היא מתקשה להתמודד עם גרם10 חודשים.7"טוב היא רק בת 
אחד ביום".מארי

אני יודע, מארי.זה באמת קשה לספק את הייעוץ הזה דרך האינטרנט, בלי לראות את המטופל, לדעת
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את איכות השמן וכו'.עשית מה שהיית צריך לעשות, אני בסדר עם זה.כל מה שאני אומר זה לוודא שהיא
JBאוכלת הרבה שמן עכשיו כדי לבטל את הנזק שנגרם.

"היי, רק תוהה אם אוכל להזריק קצת שמן לגידול של הבת שלי?בגלל שהוא גדל שוב, הגידול שלה
נפטרה סוף  שסוף  הן  הטובות  הלחיים...החדשות  שתי  של  ובפנים  התחתונה  שפתה  על  נמצא 
מההידרומורפין וגם אם זה מתחיל לגדול שוב אין לה כאבים...אז ראיתי שהם הזריקו קצת שמן לחולות
סרטן השד וזה גרם לי לתהות אם אני צריך לעשות את אותו הדבר עבור קיילי?אם כן, כמה אני צריך

?"מאריNGלהזריק לה והאם אני עדיין נותן לה קצת עם צינורית 

-- היי מארי, הייתי משתמש בו באופן מקומי, זה אמור להספיק.תמיסת תעשה עבודה טובה, או ישר
עליה.לא הייתי מזריק יותר מדי את אזור הגידול אלא אם כן יש צורך בכך.כמובן שככל שתשיג יותר שמן
ותקרב יותר לגידול, כן ייטב, אבל במקרה הזה אני חושב ששימוש מקומי יתאים.אנא צלם תמונות או

סרטונים ואיחולים.ג'ינדריך

"אני לא חושב שהשמן יעבוד עבור קיילי.זה שוב נהיה ממש גדול...בקרוב זה יסתדר כמו בפעם הקודמת,
גרם ביום ועדיין אין שינוי...היא לא יכלה2הגידול יחסום לה את הנשימה...עכשיו היא לוקחת יותר מ-  

גרם ביום כי היא לא יכולה לסבול אפילו 10 עד 5לסבול  גרם ביום...ובנוסף זה עולה לנו 2   כל200$ 
 בנות שאנחנו צריכים2 גרם ביום, עדיין יש לנו עוד 5יומיים, אין סיכוי שאנחנו יכולים להרשות לעצמנו 

לפרנס גם...אנחנו חיים בסיוט..."

-- ובכן, אין לך מה להפסיד, החזר את המינון ואז תתחיל להזריק.זה יתכווץ במהירות, אז אל תבזבז זמן
אם אתה יודע מה אתה עושה, ואני מקווה שאתה יודע.איחולים, ג'יי.בי

"אצטרך עוד הוראות איך להזריק, עם מה אני מערבב את השמן כדי לעשות זאת וכו'?...אשמח אם תוכל
לכתוב לי את כל ההוראות אם תוכל”.

JB-- ובכן, מעולם לא עשיתי זאת בעצמי למען האמת - האם אתה עדיין רוצה את ההוראות שלי?

"כן ...אתה בטח מכיר מישהו שכן ניסה את זה?"

-- לא הייתי ממיס את השמן, הייתי מזריק אותו ממש ליד הגידול.תצטרך לחמם את המזרק כך שהשמן
יהיה נוזלי.ואז, תזריקי כמה שאת יכולה, אולי נגיד חצי גרם, מי יודע.או להתחיל עם פחות.אבל שוב -

JBרופא צריך לעשות זאת במצב אידיאלי,שנינו יודעים את זה.

"בסדר...הרופאים של קיילי לא יודעים על כך שהיא על השמן...יש לי כאן מחטים שהאחיות נתנו לי כדי
לסגת מתרופות...אם הזרקתי קצת ליד הגידול שלה, האם אני עדיין צריך לתת לה קצת לצינור הניתוח

שלה?"

-- נסה את זה, תראה איך היא מגיבה ושלב בין השניים.אני חושב שזריקה פעם ביום תתאים אבל זה
ממש קשה לתת לך עצה מקוונת.ככל שיש בה יותר שמן, הסיכוי גדל, חלק מהמטופלים לקחו צינורית
שלמה וישנו שלושה ארבעה ימים אבל הגידולים שלהם נבלעו בינתיים, אני באמת לא יודע הרבה יותר

JBמה להגיד.

"האם ניתן לתת רובונול בזמן שהיא בטיפול בשמן?כי הריר שלה ממש גרוע ואם לא הייתי נותן רובונול
אני חושב שהיא הייתה נחנקת מהליחה שלה.אבל אני חושש שהשמן עדיין לא מכווץ את הגידול שלה

בגלל זה..."

JB-- השמן ישמור על הריר שלה, אז לא הייתי נותן לה רובונול.

עובד..." לא  דבר  שום  כי  טוב  שמן  מקבל  לא  שאני  כנראה  אז  לא,  עדיין  "זה 
JB-- גם זה אפשרי.

 בבוקר."4"הבת שלי נפטרה ביום שישי בשעה 

-- מארי, עשית כמיטב יכולתך.ג'ינדריך
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 עם גידול במוח.אה כן, שוב זו הסיבה שאני לא שותקת לגבי שמן קנאביס שהורג סרטן.להלן עדכון4"בן 
עם גידול מוחי בשלב סופי שנכרך סביב חוט השדרה שלו.לפני כ-4מאם לילד בן  שבועות ר.קיבלו6   

חודשיים לחיות.הוא משותק מהמותניים ומטה מהגידול.בדיווח קודם, אמא אמרה שהוא הזיז מעט את
רגל שמאל.להלן עדכון שקיבלתי רק עכשיו.==

היי קורי, מה שלומך?הכל טוב כאן!!ר.נראה שהלך טוב!שמירה על משקלו על אכילה טובה וקצת כאב
שס.ואני והפיזיותרפיסט חושבים שזה שרירים חלשים בתא המטען שלו!!הוא ישן בנוחות ויכול לשבת

בכיסא הגלגלים שלו כמה שעות בכל פעם.אני מרגישה מאוד חיובית שהכל הולך בכיוון הנכון!!

 שעות בכל פעם והכאבים מועטים מאוד!!הוא עלול להתעורר בלילה לבקש מאיתנו לגלגל3הוא יושב 
אותו או לעסות את רגליו לפעמים, אבל זהו.הוא לא מתלונן על כאבים במקום בו היה הגידול ואנחנו לא

 שעות.אנחנו4 שעות אחרי שנתתי לו את המנה שלו וישן כ-3רואים שום דבר בולט!!!הוא מתבלבל כ-
עדיין עובדים על להגיע לגרם אחד ביום אבל עברנו את חצי הדרך!!!אנחנו מאוד מבורכים שפגשנו אותך

 באפריל!!!שמרו על22 שלו ב-MRIבזמן שפגשנו!!אני באמת מאמין שזה היה אמור להיות!!ר.מתוכנן ל-
האמונה אנשים.קנאביס הורג סרטן." קורי ילנד

"אמהות צריכות לאכול את השמן, זה יהיה טוב יותר להן וגם לילדים שלהן.עישון תרופה זו אינו יעיל
 מההשפעות הרפואיות עולות בעשן.ואם תשאלו אותי אם ילדים צריכים להשתמש בשמן90%כמעט, 

"JBכתרופה, אני אגיד שכן, בהחלט, רצוי כל יום.מה עוד היית רוצה לתת לילד כתרופה?

"הרגע נתתי לבן שלי עיסוי גב עם שמן עץ התה עם שמן קאנה מעורבב לתוכו.הוא התלונן על כאבים
תחתונים.אז יצאה התרופה.זה עבד תוך שתי דקות.הוא אמר שהכאב נעלם לגמרי.הוא חזר בחוץ עושה

פרויקט בנייה עם הטרקטורים שלו". חוזה

 וכרגע היא31.כיום היא בת 13"הבת שלי סובלת מאפילפסיה, קיבלה את ההתקף הראשון שלה בגיל 
 )ממריץ עצבVNS פעמים ביום במינונים מסיביים.יש לה גם שתל 3סוגי תרופות שהיא לוקחת  5נוטלת 

.באותה תקופה ההתקפים שלה היו כל כך גרועים שהיא הייתה אדם לא2000ואגלי( שקיבלה באפריל 
עזר מאוד עם זה!אבל עדיין ישVNSמתפקד שהיה צריך להיות חגור בכיסא גלגלים.אני חייב להודות ב-

ועצמות יותר סיכות, תפרים  יכולה לחיות חיים.היו לה  וכל התרופות היא לא  ובין אלה  לה התקפים 
שבורות ממה שמישהו צריך אי פעם להתמודד איתם.

דו-קוטבי לטיפול  ואחי משתמשים שניהם במריחואנה  בכל מקרה, מקווה שהבנתם את התמונה.בני 
וכאב.הם שאלו אותי כמה פעמים אם אי פעם בדקתי מחקרים כלשהם הנוגעים לשימוש בהתקפים.סוף
סוף התחלתי לבדוק את זה ואז מצאתי דמעות עוף החול.אני לא לגמרי בטוח שהשמן יעבוד בשבילה,
אבל התחלתי לקחת אותו בעצמי ביום ראשון שעבר בגלל כאבים בכל הגוף ונדודי שינה מסיביים.זה עזר

לי יותר ממה שאני יכול לומר!

אבל במחקר שלי נתקלתי גם בסיפור של ג'ייסון וג'יידן.אני מניח שאתה מכיר את זה אבל ליתר בטחון,
 גבוהה.התחלתי גם לחקור את זה והחלטתי לנסות אתCBDגבר מטפל בהתקפים של בניו עם תמיסת 

.מהיום אני2012 בדצמבר, 30זה עבור הבת שלי.היא קיבלה את המנה הראשונה שלה ביום ראשון, 
 פעמים ביום.תוך פחות משבוע היא עברה מכמה התקפים כמעט מדי יום לאף5 טפטפת 1/2נותן לה 

על ולקפיד  מהתרופות  אותה  להוריד  היא  שלי  והמטרה  הכל  רושם  האחרונים!אני  ביומיים  אחד 
הטינקטורה.אם התיעוד שלי יעזור בכל דרך אני אשלח לך אותו בשמחה.אני אסיר תודה על העבודה

שאתה וריק סימפסון עושים!תודה." קייסי

-- היי קייסי, תודה על החדשות.זה די אופייני, לאנשים אין הרבה התקפים כשהם על השמן.זה יהיה הכי
טוב אם היא תיקח את הטיפול כמו שצריך לפי ההוראות באתר שלנו.כמובן, תיעוד יהיה נהדר, כמו גם

קטעי יוטיוב או משהו כזה.איחולים, ג'ינדריך"

 ויש לו אקזמה קשה וקר חלק ניכר מהשנה3ש.האם יש גיל שהם יכולים להתחיל את זה?הבן שלי בן 
כאן". רוקסן

-- רוקסן, זה בטוח לחלוטין לתת את השמן לילדים, אפילו לילודים, במיוחד בשימוש מקומי בתערובת עם
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מהשמן1%שמן זרעי המפ או חמאת שיאה.זו אסטרטגיה טובה לערבב שמן זרעי המפ עם השמן )  
 יהיו אידיאליים( ואז להוסיף כמה טיפות ממנו לאמבטיה כל יום.זה ישאיר סרט דק20-30%יתאים, אבל 

על כל הגוף וזה בדרך כלל כל מה שצריך )או לפחות לתחזוקה(.צלם תמונות וסרטונים, השיפור אמור
להתחיל להתרחש מהר מאוד.הגירוד והגירוי יחלפו תוך שניות או דקות, והאקזמה פשוט צריכה להיעלם

תוך שבוע או יותר.איחולים, ג'יי.בי

"RSOהיה הטיפול הטוב ביותר ללא ספק עבור בני האוטיסט שהיה מרותק לבית קבוצתי כי חטפתי  
 ותרופות רבותb 12מכות והבית שלי נהרס.ניסיתי דיאטות, טיפול בקלציה, חמצן היפרברי, זריקות מתיל 

להרג תרופות ושום דבר לא עבד טוב יותר משמן קנאביס.

אוטיסט.להורים לקטין  כרטיס  יתנו  אם  ושואלים  רפואי לקטין אם רק מתקשרים  כרטיס  לקבל  קשה 
שמתקשים, התקשרו בזמן שילדכם כועס כדי שיוכלו לשמוע ממקור ראשון עד כמה המצב חמור.סירבו לי

 פעמים לפני שהחלטתי להתקשר בזמן שהוא חורר בקירות שלו וצרח...ואז הם אמרו שיתנו לו כרטיס."3
אָדוֹם הַחֲזֶה

"תודה לך שמן ריק סימפסון...לא יכולתי להודות לך מספיק!אתה נותן לילדה הקטנה שלי בת השבע
שסובלת מלוקמיה לימפובלסטית חריפה את הכוח להמשיך!נחשו מה עוד?!היא נכנסה להפוגה שבוע

 לשימוש חוקי בקנאביס ללוקמיה המומלצתOMMPלאחר נטילת השמן בצורת קפסולה!!!)יש לה כרטיס 
על ידי הרופא שלה(

תודה שנתת לנו את ההזדמנות לא למלא את גופה של הילדה הקטנה שלנו מלא חיים המשנים את הגוף
בבטן!תודה בחילה  מרגישים  רגילים  המנצ'ים...כשילדים  את  לה  שנתת  נרקוטיות.תודה  בתרופות 
שהעלית חיוך על פניה ואפשרת לה לא להתמוטט אפילו בחודש הארוך של טיפול בסטרואידים במינון

גבוה.

הנפילה היחידה בשימוש בשמן של ריק סימפסון עבורנו...הוא אב ביולוגי מרושע שמעולם לא היה בחייה
בעבר אינו מסכים ורוצה לקחת עליה משמורת.אבל אני מאמין בכוחות הריפוי שיש לך ואני אעמוד זקוף

בשבילנו ומריחואנה רפואית ואלחם על זה שזה החלק הכי חשוב בטיפול הילדות שלי". ארין

"ביום שני האמיצה מיקיילה בדקה את המעבדות שלה כדי לראות אם הן גבוהות מספיק כדי לחדש את
ביוני(...לצערי הם עדיין היו4הכימותרפיה שלה )היא באיחור עקב ספירת נויטרופילים נמוכה מאז ה-  

נמוכים מאוד.

עבורה ביותר  הטוב  רוצה את  לה...הגוף שלה...הבריאות שלה...העתיד שלה...שלומה.אני  דואג  אני 
ולראות את הגוף שלה במצב גרוע כל כך שובר את ליבי.כולכם רואים חיוכים ובריאים למחצה אנרגטיים

 )וזה נפלא ולא יכולתי להיות מאושר מזה( אבל במציאות אם הייתם רואים את המעבדות8מאושרים בת 
שלה...ומה הכימותרפיה עושה לגוף שלה היית מרגישה את ההרגשה שאני מרגישה.החתיכות הקטנות
גוש בגרון...ועיני לי  והקטנות של הלב המנופץ שלי מתפוררות כשהצבע מחליק מהפנים שלי...נוצר 
מתנפחות מדמעות.היא כל כך יפה...היא כל כך שמחה ובריאה למראה...אין לה סרטן...ויש לה את
התרופה הטבעית הכי טובה שיש למלחמה בסרטן...אני לא יכול לסבול את זה ומה זה עושה לה.אני

יום לפני היציאה להוואי קיבלנו את תאריך סיום הטיפול שלה ב- ייעשה בקרוב...אבל  13רוצה שזה 
 חודשים מוקדם ממה שחשבתי אבל במציאות...8.הייתי מאוד אסיר תודה שזה נגמר 2014בנובמבר 

שנים?!וכימותרפיה שבועית אינטנסיבית1.5האם אתה יכול לדמיין לקחת כימותרפיה מדי יום במשך   
 חודשים לפני כן?!10במשך 

כימותרפיה תחזוקה הוסברה לנו כתקופה קלה יותר של כימותרפיה...וזה לא היה קל בכלל.הם אומרים
שספירת הנויטרופילים שלהם יכולה להישאר נמוכה לתקופות ארוכות בזמן המלחמה בנגיף...ובכל זאת
לנו יהיה בלתי אפשרי...הם אמרו  וירוס?!זה  לקבל  ציבורי מבלי  לבית ספר  אני אמור לשלוח אותה 
שכנראה יש לה וירוס *למרות שהיא לא הראתה סימפטומים...אחותה התינוקת הייתה חולה מאוד* והנה

 ימים מאוחר יותר עדיין עם ספירה נמוכה מאוד.20אנחנו 

בבקשה חברים התפללו למיקיילה האמיצה שתמצא את הכוח להתגבר על כל מה שגורם לתקופה
לסבול את לו את האנרגיה  ותן  גופה  נמוכות.בבקשה אלוהים רפא את  הזו של ספירות  הממושכת 
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הכימותרפיה ללא תופעות לוואי או תופעות לוואי ארוכות טווח.בבקשה שאלוהים ישמור עליה בשבילי...
לא יכולתי לדמיין יום בלי החיוך היפה והחיבוק המנחם החם שלה.אנחנו נבדוק שוב מעבדות ביום שלישי

." אמא אמיצהpeaceloveCUREבשבוע הבא... ואני אעדכן את כולכם.

-- קשה לתאר מה הקריאה הזו עושה לי.וקשה לדמיין מה כל הרעל הזה עושה למיקיילה.בלי שום סיבה
מלבד חמדנות ושחיתות ברמות הגבוהות ביותר של החברה שלנו.

מיקיילה זקוקה לתרופה שתחזק את המערכת החיסונית שלה, לא לרעל שיגרום לנזק בלתי הפיך לטווח
ארוך.האם הרופאים שלה באמת לא יודעים את זה?איזו הכשרה יש להם לתת רעל ללא סיבה?האם

לאותם גנגסטרים שמרוויחים ממתן רעל לילדים יש גם רישיון להרוג?מי נתן להם את זה?

אתמול דיברנו על הפעלת נשים.הנה הסיבה שלך.כך זה נראה בפועל כשרופאים לא עושים את עבודתם
כמו שצריך.וזה תלוי בכן הנשים לשנות את זה.אתה מגן על הילדים שלך כל חייך, אז תעשה מה שצריך

JBלעשות.בצע פעולה עכשיו, אל תחכה, כל יום חשוב.

"אתה יודע...לפני כמה ימים הבאנו את מיקיילה לרופאים והם ניהלו את המעבדות הרגילות...ההמוגלובין
 )מה שבאופן טכני זה בקושי מספיק דם כדי שהגוף שלך יפעל...הרופא אמר5.2שלה היה נמוך מאוד 

לנו שהילד הממוצע כמעט ולא מגיב ברמה הנמוכה הזו( מיקיילה היא קפצה מהקירות, היפר, הסתבכה
בקפיצה על המיטה שלה, מדברת, חייכה ושמחה!!!הרופאים תוהים למה...טוב דוק מה שונהבין מיקיילה

לילדים האחרים שלך...יש לה קנאביס!!!

וחוקרים צריכים.רופאים  הם  לקנאביס...אבל  כאלה  דברים  מייחסים  לא  פעם  אף  שהרופאים  כמובן 
רפואיים ופארמה גורמים למירוץ שלנו לסבול סבל מיותר וזה הרסני.גם אם לא ניתן לרפא מישהו מסיבה
איכות החיים שלהם עם קנאביס.סבא שלך הוא ההוכחה לכך או אחרת...ניתן לשפר מאוד את  כזו 

שהסרטן שלו היה מתקדם מאוד והתפשט בכל גופו...אבל תראה מה הקנאביס עשה לו!

השתמשה לא  מאוד.היא  ואגרסיבי  מהיר  מסרטן...סרטן  מתה  סבתה  תינוקת,  הייתה  כשמיקילה 
בקנאביס.הכניסו אותה לבית הוספיס ושאיבו לה מלא מורפיום...למעשה אומר לנו שזה היה כדי לשמור
על כאבים ולהאיץ את תהליך המוות.זה אכזרי...יוצא דופן...ומרושע...וזה במקרה טיפול רפואי סטנדרטי.
יום לעולם לא ארצה להיתקע על טפטוף מורפיום כדי לסבול עד שאמות.זה אכזרי...ואני מתפלל כל 

שהשחיתות הזו תסתיים." מיקיילה האמיצה

"שני הפוסטים האחרונים שלי יצרו שאלות רבות וכמה דרישות ל"הוכחה"...אני רוצה לשתף אתכם בכל
)לוקמיה/לימפומה(.מידע זה ספציפי לשורות תאי המדע בין קנאביס לסוגי סרטן של מערכת החיסון 

...בדיוק אותו שושלת כמוCD4+ T-cell...שהיא לוקמיה לימפובלסטית חריפה של Jurkatלוקמיה של 
הלוקמיה של מיקיילה.

 האמיצה יש כמות מופלגת של מדע מוכח מאחורי הקנאביס שהואMykaylaלסוג הסרטן הספציפי של 
 ספציפי שגורם לאפופטוזיסcb2טיפול יעיל מכיוון שמדענים גילו שלתאים של מערכת החיסון יש קולטן 

)מוות תאי(.

THC גורם לאפופטוזיס בתאי  Jurkat לימפובלסטית חריפה של תאי )לוקמיה   Tבאמצעות שלושה )
שונים.) ל-THC( 1מנגנונים  נקשר   CB1-ול  CB2סרין ידי  על  סרמיד  לסינתזת  ומוביל   ,

ציטוכרום 2פלמיטוילטרנספראז.) לדליפת  וגורם  למיטוכונדריה  חודר  סרמיד   )c(.הציטוזול לתוך   3)
מתחבר עם cציטוכרום   Apaf-1 ויוצר את האפופטוזום.)9, קספאז 3( האפופטוזום הופך פרוקספס 4 
פעיל, וכתוצאה מכך אפופטוזיס.3לקספאז   THC מפעיל גם את המסלול החיצוני )קספסות ו-8   10,)

.העיכוב של מסלול ההישרדות של התא מוביל לדה-פוספורילציה שלRaf/Mek/Erkומעכב את מסלול 
Bad ולטרנסלוקציה של חלבון ,Bcl-2זה למיטוכונדריה, ולאחר מכן לאפופטוזיס". מיקיילה האמיצה 

-- ככל שהיא מקבלת בה יותר שמן כך ייטב, במיוחד בהתחשב בטיפולים הרפואיים המיותרים שעדיין יש
לה ונאלצה לעבור.איחולים להוואי, מיקיילה האמיצה, זה נהדר לראות שהחלום שלך התגשם.עם קצת

JBעזרה מהשמן.

"העשן הזה לא בריא לילדים או לאמהות... אמהות טיפשות ומה אתה אומר לילדים שלך?שמן או נאדה!
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במיוחד לילדים!" נאיה

-- אני לא אהיה כל כך קיצוני, לעישון או לאידוי יש גם השפעות מועילות, למשל נגד בחילות אצל נשים
JBהרות.זה לא יזיק לילד.

"עשן זה לא כל כך גדול... במיוחד אם יש לך נטיות לאלרגיות... רק אומר.אני לא יכול להתמודד עם עשן!
כמו כן, ילדים אינם מסוגלים לדעת מתי להפסיק... בין אם זה סוכר, קפאין, אוכל וכו'.אתה צריך להיות
המדריך שלהם.אני לא חושב שתמיכה בעישון קנאביס הוא רעיון נהדר עבור בני נוער.רק אומר.רק דעתי

ממה שראיתי.יכול גם להסיח את הדעת מהעבודה בבית הספר ומנושאים חשובים". נאיה

-- נהגתי להסיח את דעתי מעבודות בית הספר ומנושאים חשובים, ולא היה לנו קנאביס זמין כלל.כל מה
שנדרש לי זה לראות בחורה שנראית טוב איפשהו בסביבה וזה היה זה לעבודה בבית הספר ולנושאים

שהיו חשובים לאחרים אבל לא לי.

אם אתם שולטים בכמות התה שהילדים שלכם שותים, כמובן לכו ותשלטו בכמה קנאביסהם הולכים
רבים בשנים אנשים  יעסיק  אני בטוח שזה  אבל  לשווא  זה.זה מאמץ  לבלוע.בהצלחה עם  או  לקחת 

הקרובות עד שהם יבינו עד כמה קנאביס בטוח ושזה ממש בלתי אפשרי לעשות מנת יתר קטלנית בו.

אז למי אכפת כמה מזה מישהו בולע?אני לא.אפילו לא אכפת לי כמה כוסות תה או קפה אנשים שותים
עניינו של אף אחד כמה מהרפואה מצילת חיים לא  ענייני.וזה  לא  לי?זה  לעצמכם.למה  ביום, תארו 

ומניעתית מישהו בולע.

יותר כך טוב לבריאות שלך.זה הכלל היחיד שבאמת תקף. ולעתים קרובות  יותר שמן  ככל שיש לך 
לאנשים בכל הגילאים, כולל ילדים ואמהות בהריון.אם אתה לא אוהב את הרעיון הזה, תתגבר עליו, למד
לחיות עם זה, זה הדבר הכי טוב שאתה יכול לעשות.שום רגולציה של קנאביס לא תעבוד, פשוט אי

JBאפשר להסדיר אותו בכל מקרה.בנוסף, אין סיבה אמיתית להסדיר את זה.

 שבועות ללידה.הרופא שלי עשה בדיקות סמים גם בכל ביקור רופא.אז היא4"עישנתי כל ההריון שלי עד 
ונבדק שלילי ל-10.6הייתה מודעת לעישנתי ניצן.כשהתינוק נולד הוא נולד בריא,  קילו   THCאני גם.

מניקה ואני עדיין ממשיכה להשתמש בניצן.ונחשו מה, הוא מצטיין בכל אבן מייל.זה ממש הפוך מנזק
מוחי.המוח זקוק לקנבינואידים להתפתחות מוטורית גסה בריאותית, אז תפסיק לשנוא." נסה

 ימים מעל תאריך היעד שלו.אלה שני ה"חששות" המובילים שמצאתי אי5 ק"ג.8"הבן שלי נולד במשקל 
 חודשים, בדיוק9פעם עם סיר עישון במהלך ההריון, משקל לידה נמוך ולידה מוקדמת.הבן שלי כמעט בן 

עשה הערכה ביילי כדי להעריך את ההתפתחות הקוגניטיבית שלו, כמו גם את התפקוד המוטורי והשפה.
הוא קלע ממוצע גבוה ומעולה מאוד בכל הקטגוריות.אז קח את השטויות שלך ותפוצץ את זה מהתחת."

אשלי

 זריקות במוח26"הממשלה היא הפושעים כאן...יש לי טרשת נפוצה וכך גם הבן שלי...הוא צריך לקבל 
שלו, כל שבוע, כדי להרוג את הכאב בעצבים שלו במוח...

 נכדים ואני לא 'דראג'י' וגם לא הבן שלי, שסיים את לימודיו בראש הכיתה שלו, וקיבל שכר כדי3יש לי 
להיות מורה הכיתה בגלל האינטליגנציה שלו.הכליות שלו נסגרו, המעי הגס שלו לא פעל והכאבים היו כל
כך עזים שהוא לא יכול היה להתנועע.הוא מעולם לא עשה סמים או שתה משקאות חריפים, רק מדי

פעם, בחייו, לפני שפיתח טרשת נפוצה.

בן דודו החליק איזה סיר בבראוניז שלו כשאכל אותו לארוחת ערב, לא ידוע לו... ונחשו מה?הכליות שלו
התחילו לעבוד שוב, הרעידות שככו והוא באמת יכול היה לישון בלילה, כשהוא לוקח את הטינקטורה.זה

 מחטים במוח שלו מדי שבוע בגלל26מרגיע את הרעידות והוא יכול לישון בלילה...הוא עדיין צריך לקבל 
הכאב בעצב במוחו...

ילדה אחת לפני שקיבלתי אתמי אתה שתשפוט את התרופה המדהימה הזו...?????ודרך אגב, ילדתי 
, והיא ללא טרשת נפוצה, אבל תוך שבוע לאחר שקיבלתי את החיסון הייתי צריךBהחיסון נגד הפטיטיס 

 והתעוורתי.מפחד?17לקבל משקפיים ואז תוך שבועיים, הייתי עיוור לגמרי בעין השמאלית. ...הייתי בן 
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כן...אלמלא התרופה הזו, עדיין הייתי בכיסא גלגלים...

לעולם לא הייתי מאחל את המחלה הזו לאף אחד...אבל אתה צריך לקחת את השיפוט שלך למקום
אחר...למה אתה חושב שאלוהים שם את התרופה הזו על הפלנטה?או שאתה חושב שאלוהים עשה

טעות?

אני מקווה שהילדים שלך לעולם לא יצטרכו לעבור את מה שיש למשפחה שלי...לראות את הילד שלך
מת לנגד עיניך...קבל את התמונה, אדוני...הרפר הפך את זה לעבירה פלילית לגדל צמח אחד בחצר

.הגיע הזמןRCMPשלך...אני מניח שגם המשפחה שלו מעולם לא עברה טרשת נפוצה או סרטן...או ה-
שהחוקים ישתנו לטובת העם במקום חברות התרופות". דַפנָה

"אז לבת שלי הייתה חווית הריפוי הרגשית הכי עמוקה בקנאביס השבוע.לומר שיש לה טמפרמנט רגשי
יהיה אנדרסטייטמנט גס.היא נולדה עם מום מולד שיש לו אתגרים קיצוניים.מפאת כבוד הפרטיות שלה,
לא אדבר על הפרטים של זה, אבל נניח שזה קיצוני.והחיים איתה הם אתגר שהרעיד את עולמי לעתים
קרובות יותר.אתגר פיזי אחד שיש לה הוא מיגרנות.כל מה שהיא באמת יכולה לעשות כשהם עולים זה

לשכב, להסתובב בשמיכות וללכת לישון.זה הדבר היחיד שבאמת עוזר.

 דקות, המיגרנות שלה15אז לפני כמה חודשים, גרמתי לה לנסות סוף סוף רקיק ספוג שמן קנאביס ותוך 
נעלמו.אז השבוע, הלכתי לישון מוקדם לילה אחד, והיא חשבה שהיא עלולה לקבל מיגרנה מאוחר יותר,
מכיוון שהיא מרגישה אותם מגיעים...אז נתתי לה מיכל קטן ובו כמה פרוסות כדי לשמור ליד המיטה
שלה, כך שאם היא הרגישה אחד מתקרב כשאני ישן, היא תוכל לקחת אחד.ובכן, היא לקחה ארבעה

באותו לילה.הם היו תקועים יחד, והיא פשוט לקחה את כולם.והיתה לה חוויה.וחצי.

היא ישנה רוב היום והלילה שלמחרת ולמחרת בבוקר.ידעתי שהיא חוותה איזושהי חוויה...יכולתי לראות
 השלמות180את המחשבות שלה מרחפות וידעתי שהיא עוברת משהו.מה שלא התכוננתי אליו היה ה-

שהבת שלי חוותה.היא שמחה, מתוקה, מתחשבת, ושמחה להיות בסביבה.נכון, עשיתי כמה שינויים
המעבר היה  מדהים  כמה  להכחיש  אפשר  אי  אז  למחרת,  היה  זה  המצב.אבל  סביב  גם  גדולים 
מהקנאביס.אין סיכוי שאי פעם יכולתי לגרום לה לקחת כל כך הרבה.היא הייתה נרתעת מזה.ואני אפילו
לא הייתי חושב על זה למען האמת איתך.אני רוצה רק להשתחוות בהערכה.כשאני אומר לך שהלכתי
איתה על חבל דק, אני לא צוחק אפילו אפילו.התזוזה והפתיחה שקרו לנו בגלל "תאונה" אינה מקרית.

מעולם לא נתתי לה בקבוק של משהו לקחת ממנו תרופה.מה שעשיתי באותו לילה הוא נס".

"אני כל כך שמח להיות מסוגל סוף סוף להכריז שהתינוק המתוק שלי משתמש בקנאביס כדי להילחם
גידולים חדשים!התרופה הזו יגדל  וכדי להבטיח שהוא לא  בתופעות הלוואי של כימותרפיה והקרנות 
עזרה לו מאוד.לפני שהוא קיבל את התרופה הזו הוא הקיא כל הזמן, הוא לא אכל, הוא היה מאוד רדום
ועצבני...עכשיו הוא אוכל, הוא שומר על האוכל שלו, הוא עולה במשקל וכל מי שהיה בסביבתו יודע עד

כמה הוא מאושר לחלוטין."

בכימו להשתמש  הגיוני  לא  באמת  טוב.זה  יותר  הרבה  מסתדר  היה  הילד  בגופו  הרעל  ללא  ובכן, 
ובהקרנות יחד עם השמן, זה כמו לתת למטופל תרופה תוך כדי שאיבת ארס לוורידים.שמן רק לתוצאות
הטובות ביותר.הרופאים צריכים לדעת את זה, זה לא כל כך קשה להבין שזה לא רעיון טוב לתת לילדים

JBרעל כשאין צורך.

וחי עם אוטיזם בינוני.לא הייתי משנה את המיני שלי8.הבן שלי כיום בן 29ש.אני אם חד הורית בת   
בשביל שום דבר בעולם הזה, חוץ מאשר כדי להקל על חייו.תהיתי אם היו לך הורים אחרים שהגיעו אליך
ושאלו על השמן?או סיפורי הצלחה עם אוטיזם/אספרגר?אם כן הייתי מחליט ללכת בדרך זו על איזה סוג

של מינון הייתי מסתכל?אני מעריך את כל המידע!תודה.מאמא וילד קטן מתוסכלים.

א."השמן הוא בערך הדבר היחיד שעשוי לעבוד," אמר ריק כשהקראתי לו את זה.הוראות מינון ומידע
נוסף על אופן ההפקה והשימוש בשמן נמצאות באתר שלנו ובספרים הזמינים שם.עזרתי בעבר ללא מעט
ילדים אוטיסטים, והתרופה הזו עושה להם פלאים.ילדים אוהבים לקחת את התרופה הזו, אין להם דעות
קדומות, הם לא יודעים שהם "עושים משהו לא בסדר", והורים נהנים מזה מאוד כשיש להם קצת זמן

גרם, ללא60לעצמם.לקבלת התוצאות הטובות ביותר, כמו תמיד, הייתי מתחיל בטיפול סטנדרטי של   
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חייו הארוכים כל  למשך  ולאחר מכן הייתי שומר על הילד במינון תחזוקה בכמות לבחירתו  כדורים, 
והשלווים.והילד מהסרטון צריך לעשות בדיוק את אותו הדבר, אם בכללאפשרי.איחולים, ג'יי.בי

"מרי ג'יין עזרה לי מאוד כשהייתי בהריון ומעולם לא השפיעה על שני התינוקות שלי". סמנתה

1 והבת שלי רק בת 34"היי ריק, לאחרונה גילינו שיש לי גוש בסיכון בינוני עד גבוה בשד השמאלי.אני בן 
 - הייתי מבועתת!גם אני סבלתי מדיכאון לאחר לידת בתי - אז כל זה הרגיש כמו יותר מדי.עם זאת,1/2

למרבה המזל אני גר בדרום אפריקה, שם למרות שעדיין לא חוקי, קנאביס )או דגה, כפי שאנו קוראים
לזה כאן( גדל כאן בשפע ודי קל להשיג גראס הגון במחיר סביר.

התחלתי מיד להכין את השמן - חבר המושבעים עדיין בחוץ לגבי הגוש בשד שלי, מכיוון שאני חוזר
לבדיקה הבאה שלי רק בעוד חודשיים - אבל הדיכאון שלאחר הלידה כמעט חלף לאחר חודש אחד של
נטילת שמן.אני מרגישה חזקה, בעלת מוטיבציה ומסוגלת להשיג דברים יומיומיים - מה שהיה פשוט
חלום לא מזמן!בדרום אפריקה, אנו מקבלים לרוב רק זני סאטיבה או זני סאטיבה מעורבים.רק רציתי
לספר לכם על הסיפור שלי, מכיוון שיש כל כך הרבה אנשים שם בחוץ שסובלים מיותר מדיכאון, לוקחים
תרופות פארמה מגעילות שמשפיעות עליהם לרעה, כאשר למעשה, נראה שהשמן מתקן את כל מה
שצריך לתקן ללא מאמץ ללא צד מגעיל אפקטים!אני שוב מרגיש כמו האני הישן שלי וזה מרגיש נהדר!

תמשיך בעבודה הטובה ואני אמשיך להפיץ את הבשורה בצד הזה!הרבה אהבה, קלי"

-- תודה לך על ההעדה הנהדרת הזו, קלי.אני בטוח שזה יכול לעזור לאמהות רבות אחרות.איך שאני
מסתכלת על זה, אמהות צריכות לבלוע מנות זעירות של השמן במהלך ההריון ולהמשיך להשתמש בו
לאחר הלידה, אם הן באמת רוצות לתת לילד שלהן את הטוב ביותר.זה אולי נראה שנוי במחלוקת אבל

JBאיזו תרופה אחרת מאשר משהו טבעי כמו השמן תרצה לתת לאמא ולילד שלה?

"עישנתי ואכלתי לאורך כל ההריון שלי והבן שלי הוא אחד הבנים הקטנים והבריאים ביותר שפגשתי.
ניסיתי לקחת כדורים לבחילות בוקר וכאלה נגד כאבי ראש וכלום לא עזר.הסכיאט שלי היה כל הזמן צבט

ו-10והגוף שלי היה כואב )כנראה בגלל שהוא היה  ק"ג  אינץ' אורכו כשילדתי, אז לכל ספקנים23   
שאומרים שזה מעכב את הגדילה, טעית מאוד מאוד.( אכלתי דברים טובים או אכלתי נשיפה קטנה הייתי

מקבל כמעט הקלה מיידית.אני אצטרך להסכים שזו התרופה הבטוחה ביותר שיש". שרה

 ק"ג בסוף השליש הראשון, הקאתי כל יום, ללא תיאבון כלל.20"הריון עם השני שלי היה עינוי!ירדתי 
איבדתי אותה ללא ספק.ניסיתי לעשן ונפגעתי מרגשות אשם!אבל זה הציל את חייה...אכלתי ונחתי טוב

, אין בעיות בריאות בכלל". ג'ניפר9מתמיד!היא בריאה שמחה ויפה לחלוטין!עכשיו בן 

"האמא לא יכולה לשמור על אוכל.איזו השפעה יש לזה על העובר המתפתח?זה מאוד מזיק לעובר.אז
איך גורמים לאמא להצליח לשמור על אוכל?אתה משתמש בתרופה שיש לה הכי פחות סיכוי לגרום נזק.
חֲשִׁישׁ.לכל תרופה אחרת נגד בחילות שרופאים יכולים להשתמש בהן יש תופעות לוואי.תופעת הלוואי

היחידה של קנאביס היא תחושת רווחה ושינה”. גרש

להריון, היא מתארת 7ש.לאשתי יש כאבים חזקים בגב התחתון עקב היותה בחודש  את זה כעווית 
 יעזור באופן דרמטי לכאב?יש לךRSOעצבים שהיא מאוד כואבת.ניסיתי להסתכל באתר שלך וכאן.האם 

קישור לנושא קודם בנושא זה?אני מודאג שאם ישימו לה קודאין זה יזיק לתינוק

א.בקש ממנה לבלוע מנות זעירות של השמן ולמרוח את השמן באופן מקומי על גבה.תן לה עיסוי עם
תערובת של השמן ושמן זרעי המפ.כן, יש סיכוי טוב שקודאין עלול להזיק לתינוק.השמן לא יכול ולא יזיק

JBלתינוק בשום צורה.

"בני אובחן באוקטובר עם סרקומה סינוביאלית לאחר הסרת גידול לפני ביצוע ביופסיה.נאמר לו שהסרטן
הסרטן האגרסיבי שהוא.תוצאות הבדיקה סוג  בגלל  אליוריאות  להתפשט  היה  ויכול  יהיה שם  עדיין 
האחרונות ביותר, הם לא יכולים למצוא שום זכר לזה לתמיהתם.שמן קנאביס היה אחד מהרבה דברים

שהתחלתי איתו כמעט מיד לאחר האבחון". אמנדה

?האם יש פרוטוקול טיפול בילדים?אמנם לאRSO"מהו האדם הצעיר ביותר שאתה מודע לו מטופל עם 
הצלחנו עד כה להשפיע על דעתה של סבתא ולהצליח לרפא את סבא.יש לי ילדה בת שנתיים עם בעיות
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קיבה לא ידועות )כן היא בטיפול "רפואי" כבר יותר משנה וכל הכדורים, הקרמים, הקרמים ושיקוי ביג
 ק"ג לא יכול להתמודד עם אותו25פארמה לא צלחו.כעת הם נוטים לתסמונת חלבון.ברור שילד במשקל 

 ק"ג אז האם אתה ממליץ על זה בכלל עבור יישומים לילדים?" שרה175מינון כמו גבר במשקל 

- אמהות בהריון צריכות להשתמש בשמן ולאחר מכן להעלות את המינון כשהן יולדות.לאחר הלידה,
אמהות צריכות לאכול מנות קטנות של השמן כדי לוודא שהילד יתפתח בצורה מיטבית.

אז אם תשאלו אותי, המטופל הצעיר ביותר שלי היה בן מינוס שמונה חודשים ועדיין מסתדר מצוין, הוא
יותר מרוב האחרים.אמו השתמשה בשמן לפני הילד המפותח ביותר בגן שלו והתחיל לדבר מוקדם 
לוודא שהכימיקלים כדי  חיסון הקסוואסין  עם  חיסון  לאחר  השמן  את  קיבל  הילד  וגם  אותו,  שילדה 

המסוכנים יישטפו מגופו במהירות האפשרית.

שמן קנאביס הוא תרופה בטוחה לאנשים בכל הגילאים.אם יש לך בעיות לתפוס את זה, ראה מה השמן
עושה עבור אקזמה או תפרחת חיתולים ואז תחזור ותגיד לי שלעולם לא תיתן קנאביס לילד שלך.כל מה
שהייתם שומעים ממני הוא שהורה שלא היה נותן קנאביס כתרופה לילד שלו או שגוי מידע, או שהם

סדיסטים פסיכופטים שנהנים לראות אחרים סובלים.

האם אתה יודע עד כמה השמן יעיל נגד כאבי שיניים?האם היית נותן לילד את השמן כדי להילחם בכאב
הקשור לצמיחת שיניים?אני אעשה.בלי היסוס בכלל.

המינון לילדים זהה בעצם כמו למבוגרים, כאשר אתה מטפל במשהו רציני.התחילו במינון זעיר שלוש
פעמים ביום, הרגילו את החולה אליו, הגדילו את המינון כל ארבעה ימים או ככל הנוח, ותמיד השתדלו
להכניס למטופל כמה שיותר תרופות במהירות האפשרית, תוך הקפדה על הישארותם. באזור הנוחות

JBשלהם.

"אם יש לכם ילד ומסרבים לקבל את החיסונים ה"מומלצים", היו מוכנים שייקחו מכם את ילדכם בכוח על
ידי המדינה בה אתם חיים.זה קורה לעתים קרובות יותר, בקצב מדאיג.חפש בגוגל את "הדרישות" של
המדינה שלך. עובדים סוציאליים מראים יותר "תסביך אלוהים" בכל יום ומאמינים שהם יודעים טוב יותר
ילד בודד.היזהר גם כשאתה מדבר עם רופא המשפחה שלך על כל  מכל הורה מה הכי טוב עבור 

הנושא." פלטיפוס

"אני מכיר שני אנשים שילדיהם מעולם לא קיבלו חיסונים.שניהם כירופרקטורים.אחד הילדים הולך לבית
ספר פרטי.אני חושב שאם אתה בית ספר בית זה לא משנה.לא בטוח." לורינדה

"אני רואה ילדים קטנים ותינוקות חולי סרטן, לפני הטיפול הם נראים טוב, אחרי ניתוח וכימותרפיה הם
נראים כאילו הם מתים, ולעתים קרובות עושים זאת.זה שובר את לבי איך אנשים נאלצים לסבול ולמות
מוקדם, כשהשמן הזה מרפא כל כך הרבה.אני כבר שבוע עם השמן, ואני מרגיש מצוין, אני מאמין שזה

מכווץ את הגידול שלי על הכליה, אין לי עדיין הוכחות אבל בקרוב אעשה זאת". לאנה

, נעלם בן לילה!" אליס3"חבר אחות השתמש בזה בתפרחת חיתולים בשלב 

-- למי שחושב שילדים לא צריכים להשתמש בקנאביס.איזו תרופה אחרת היית רוצהרוצה לתת להם אם
לא את התרופה הטבעית הוותיקה והבטוחה ביותר שנעשה בה שימוש במשך אלפי שנים?או שאתם
הולכים לראות אתכם הילדים סובלים מכל אותן אקזמות ופריחה ללא סיבה?זה לא דבר נחמד לעשות,

הייתי אומר.במיוחד כשיש פתרון כל כך פשוט לכל בעיות העור האלו.

האם זה בסדר לראות את הילדים שלך צורחים מכאב כאשר אתה יכול פשוט לתת להם טיפה מהשמן
JBוהם יהיו ללא כאבים?הממ?

 שנשלח הביתה למות?" ריקרדו8"האם המנהל יכול בבקשה לייעץ איזה סוג של מינון לתת לילד בן 

- התחל עם מנה קטנה, ראה כיצד הילד מגיב ולאחר מכן הגדל את המינון מהר ככל שהילד יכול לקחת
אותו.שלוש פעמים ביום.בדרך כלל הם מלאים בכדורים כשהם נשלחים הביתה למות, אז אתה רוצה
לעשות ניקוי רעלים קודם כי אתה לא יודע מה האינטראקציה תעשה, בדרך כלל זה לא מאוד נחמד מה
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האינטראקציה עם הכימיקלים הקטלניים האלה עושה.אבל זה בגלל שהשמן מנסה לנקות את השולחן
כדי שהוא יוכל להתחיל לעבוד.

או, אם אין לך מה להפסיד, אתה יכול גם להתחיל עם כמות גדולה של השמן ולהכניס את החולה למצב
של תרדמת מבוקרת כך.זה מה שכנראה הייתי עושה, אבל זה תלוי בהורים באיזה כיוון טיפול הם

בוחרים.

כל מה שאני יודע זה שצריך לטפל במחלות אגרסיביות באגרסיביות.ואני גם יודע שבאופן כללי, ככל
שתצליחו להכניס יותר שמן למטופל וככל שתעשו זאת מהר יותר, הסיכוי להצלחה והישרדות גדל.אבל

אני גם יודע שהוראות המינון מוזכרות מסיבה כלשהי.

אם זה היה הילד שלי, הייתי ממלא אותו בשמן, אני יודע שבטוח, הילד היה שוחה בו וסביר להניח שלא
הייתי נותן לאף רופא להתקרב אליו או אליה.אבל זה אני ואני יודע מה לעשות.איחולים, ג'יי.בי

"בסדר, אני מתהפך כרגע.הדוקטור של דייב שם אותו על ליריקה, כדי לטפל בכאבי השלבקת חוגרת
עם השיער "הבחור  הוזה.כמו בכתבה, הוא פשוט אמר,  דייב  )וזה החמיר(,  שלו.ביומיים האחרונים 
האדום לא צריך ליילד כאן." כשאמרתי, "מה?", תשובתו של דייב הייתה, "הו, לא משנה, אני בטוח שהוא
לא כאן." בדיוק ניהלתי איתו שיחה, והוא אמר שהוא הבין שמשהו לא בסדר קורה כי כשהוא מסתכל

!!!הוא לוקח את שמן הקנאביס כבר זמן מה,WTFבזוויות עיניו, הוא יכול לראות ג'ונגל מחוץ לחלון שלנו.
ומעולם לא היה לו דבר כזה.פחות משבוע על הליריקה והוא איבד כמעט את כל השליטה המוטורית שלו

( והכאב הפסיק.DMSOועכשיו הוא הוזה.פשוט שמתי קצת שמן קנאביס על נגעי השלבקת חוגרת )עם 
, "חשיבהLyricaהתקשרתי לד"ר ואני מביאה את דייב, דבר ראשון ביום שני.אגב, בדיוק בדקתי באתר 

חריגה" ו"הזיות" הן אחת מתופעות הלוואי." קים

ודודה דודו  את  לפגוש  וזכה  בפעם הראשונה,  דוד  בן  פגש  לכולם!!הוא  היה שבוע מדהים  לספנסר 
מג'ורג'יה!!הוא התאהב לגמרי עם דודתו שרה, הוא אפילו הרים אותה עליי או על אבא!!החלקים הטובים
ביותר היו לראות אותו מחזיק עפרון בידו ובצבעו, בעודו בחיק דודתו!הוא אפילו עשה העברה, מיד ימין
ליד שמאל!!הוא צייר מכונית עץ בדיוק מוחלט באמצעות הבוהן שלו!אנסה להעלות את הסרטון שלו
בקרוב!הוא ממשיך להגיד מילים חדשות, ולהיות פשוט מקסים לגמרי!הצלחנו לגרום לו לשאת משקל על
רגליו עם הרבה תמיכה!היה לו הכי טוב להסתובב בהליכון שלו...אני לא יכול לתאר את שברון הלב
המשמח שהרגשתי כשראיתי את התינוק שלי עושה את זה.השמחה הטהורה על פניו בזמן שהוא יכול
יכול לעשות זה לצפות וכל מה שהוא  לשחק עם הבנים הגדולים...כולם רכבו על אופניים וקטנועים, 
בערגה...יכולתי לראות את הרצון להצטרף על הפנים שלו ולא להבין למה הוא לא יכול פשוט ללכת לרוץ
ולשחק איתם...ואז בן דודו ג'ייסון, עם לב זהב, התחיל למשוך אותו ישר, ואמר לבנים האחרים שכדאי
להם לרכוב מהר יותר, או שהשוטרים יקבלו אותם, מושכים אחריהם את ספנסר בהליכון שלו, עושים
צפירה.נשמע בזמן שהאחרים רכבו מסביב.אם רק יכולת לראות את הפנים שלו...סוף סוף, סוף סוף, הוא
עיניו ניצוץ  ואז משך אותו בחזרה מיד עם  ליבי למיליארדי רסיסים,  היה אחד מהבנים!זה שבר את 
והצחקוק בקולו.השבוע הכי טוב מזה הרבה זמן.ספנסר צריך להיות ילד גדול, ואני אוהב את זה!גורם לי
לרצות לדחוף חזק יותר, להילחם חזק יותר, להתפלל יותר זמן, על הנס הקטן הזה שאנחנו קוראים לו

ספנסר".

!!ספנסר נחשב סופני על ידי לומה לינדהTHC"והגידולים שלו מתכווצים באמצעות שמן קנאביס גבוה 
בדיקת  הגידול!!שמן MRIהאונקולוגית.אבל,  של  בגדלים  ירידה  הראתה  לאחרונה   THCהוא גבוה   

 גבוהה היא מה שהוכיח שהוא משפר את תפקוד הזרוע שלו, בעצםCBDהתרופה היחידה שלו!תמיסת 
מרפא את העצבים שנהרסו במהלך ניתוח המוח ועמוד השדרה שלו." סוזטה

"אני עדיין לא מאמין מה השמן עשה לי.סוכרת, נזק לכליות, דלקת פרקים, סיאטיקה, גידים קרועים,
 אם הייתי ילדADHDהשמנת יתר נעלמו וחלק מהנוירוגנזה בהחלט קרה.בנוסף היו אומרים לי שיש לי 

יותר זמן בהשחתת בית הספר ואז הלכתי לכיתה. עכשיו.הייתי מפלצת מטורפת להרס עצמי.ביליתי 
 בבית הספר ליותר30העברתי את ההורים שלי בגיהנום.עד שהתחלתי לעשן סיר.עברתי מממוצע של 

 בכמה מקצועות.ולא עוד השחתה.מצחיק שהם חושבים שסיר זה רע90, אפילו שנות ה-80משנות ה-
לילדים.אני אצטרך לא להסכים." פיטר
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עם גידול מוחי 6"אנחנו מטפלים בבן שלנו בן   AA3והפרעה גנטית נדירה.הרופאים לא יכולים להציע  
 הבא יגיד לנו יותר.בדיקה אחרונה,MRIדבר, ואמרו שיש לו רק חודשים לחיות.עד כה אין התקפים וה-

מלבד הגידול במוח, הוא במצב בריאותי מושלם.לא עבר כימותרפיה, לא הקרנות ולא ניתוח.רק שמן!!!”
פן

"OMG.אני יושב כאן עם עיניים דולפות, מנסה לקלוט את החדשות משיחת טלפון שקיבלתי זה עתה ,
 בדיוק חזרה בה.**** אובחן עם שלב5לפני קצת יותר משבועיים, דיברתי עם אבא במזרח שבתו בת ה-

4 High Risk Neuroblastoma( פרוגנוזה גרועה - )ילדים )סרטן   MYCN Amplifiedאמרו להם שאין.)
תקווה ובעצם לקחת אותה הביתה וליהנות מהימים האחרונים שלהם איתה, שיש לה מעט זמן.מובן
שאבא היה מוטרד מאוד כשהוא התקשר אליי.הבאנו אותו לכיוון הנכון והם התחילו **** בתרופה.הם
בדיוק סיימו פגישה עם האונקולוגים בבית החולים.בדיקת שתן של סמן הגידול של **** רגילה לחלוטין!!!

בשבוע שלאחר מכן וירדה כעת ל-90, ואז עלתה ל-80היא ירדה מ- ל-2.)בין 8.7  זה נורמלי(.נכון9   
אנשים, אין סימן לסרטן.תוך שבועיים הילד הזה הפך מחולה סופנית/קשה לבריאות ברורה.האונקולוג

אמר שהם מעולם לא ראו דבר כזה בעבר". קורי

סובל כימותרפיה ב-11"בני בן ה- החודשים האחרונים )והוא סבל מהקרנות גם במשך 10  שבועות6   
ב- השמן  את  לו  נותנים  ואנחנו  הזה(  הרבה4בזמן  כך  בכל  עזר  באמת  וזה  האחרונים  החודשים   

מובנים. ." אנג'לה

"השמן הציל את חיי.פשוטו כמשמעו.יש לי אי ספיקת לב חמורה, אוסטיאופורוזיס, דלקת מפרקים ניוונית,
ובריאותי משתפרת אחרת  תרופה  שום  נוטל  לא  אזורי.אני  כאב  ותסמונת  רופפות  רצועות  תסמונת 

בן ה- והוא מתפקד היטב בשל11בהתמדה.בני האוטיסט/אפילפטי  חודשים  כבר  תרופות  קיבל  לא   
השכלתו של ריק לגבי שמן.תודה שהצלת את חיינו". מריה

"שמתי לב שזה עושה כמה דברים, עבור הקטן שלי כשהוא מכה בראשו בגלל זריקת אבנים או כל דבר
אחר ומקבל גוש, השמן מפזר אותו תוך יום!נראה שזה עובד גם לסגירת חורים בעור שהותירו אקנה או
שחין או אפילו ציסטות.לפעמים יש לי שחין על הפנים והם מתנקזים עם קצת משחת איכטהמולום אבל
לפעמים נשאר חור.לאחרונה התחלתי להכניס את שמן הקנאביס לחור, והאם לא הייתם יודעים שהוא
אטם חור גדול בקוטר של כמילימטר!ועכשיו האזור סומק עם העור שלי!הדבר היחיד שזה לא עשה הוא
לדהות את אזור העור שלי שהוא קצת יותר כהה, אבל יש דברים אחרים שאני יכול להשתמש בשביל זה.

אני פשוט שמח שזה אוטם את העור!" מהנדיסה

"החברה הכי טובה שלי נתנה את זה לבנה והוא הפסיק לקבל התקפים.אני מצטער ידידי שפקפקתי בך.
ידעת מה הדבר הכי טוב עבור הילד שלך וצדקת". מרי

"אתה יודע מה נכנס לי מתחת לעור?הורים אלה בסדר עם תופעות לוואי כמו אי ספיקת כליות, תרדמת,
עיכובים בהתפתחות ואולי מוות.אבל כשתופעת הלוואי האפשרית "גבוהה" כולם מתחרפנים ישר.עד כדי
כך הם שטופי מוח גרועים.מוות הוא איכשהו תופעת לוואי מקובלת יותר מאשר גבוהה.לעתים קרובות,

אלה גם אנשים משכילים, אינטליגנטים.זה לא יאומן." מיסי

 בתרופות שלהם.לווסת את הקנאביס בדיוק באותו אופן שבו אתה מווסתTHC"שוב, ילדים צריכים גם 
תירס או תה.זה כל מה שצריך.בלי מיסים נוספים, בלי רישיונות מיוחדים, בלי כלום.זו הדרך ההגיונית

 עובדת בצורה הטובה ביותר, רק תזכור שכאשר אתה מתחילTHC 30%היחידה ללכת.קוסמטיקה של 
לחשוב על איך "לווסת קנאביס". זה בזבוז זמן ומאמץ אפילו לנסות "להסדיר את זה". יש לנו כבר מספיק

JBרגולציה, הייתי אומר".
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נרות
, כמו גם לכל מיPMS( הן ברכה לכל הנשים עם בעיות הקשורות ל-RSO"נרות עם שמן ריק סימפסון )

שיש לה טחורים, קרוהן, בעיות מעיים ומעי וכו'.הם גם נהדרים לנשימה ולמצבי ריאות, שלא לדבר על
שליטה בשפעת.הם מייצרים תחושה נעימה מאוד לאורך זמן בגוף.לא ראיתי מישהו שלא אהב לקחת

JBאותם אחרי שהם התגברו על ההיסוסים הראשוניים שלהם".

, אני לא יודע שזה שימושי לאף אחד אז אתן לך להיות השופט של זה.לאחרונה סבלתי מבעיהJB"היי 
כלשהי של חסימת מעיים, היא מעולם לא אובחנה במלואה.נפיחות פנימית, כואבת מאוד, שכמעט חסמה
את המעי.במקרה הגרוע ביותר לא יכולתי לשבת או אפילו לעמוד בגלל הכאב ורק יכולתי לשכב על הצד
להקלה.רופא המשפחה כנראה שלל סרטן מבדיקות דם אקספרס אבל לא היה לי מה לעזור לי מלבד
ליועץ בעוד כמה שבועות.ניסיתי בטיפשות טיפולי ערימות בבתי מרקחת שאחרי הרגעה קצרה תור 

החמירו את המצב.

חודש בערך לפני זה קניתי תבנית נרות באיביי אז החלטתי לנסות אותה.ערבבתי שמן קוקוס )מוצק
והוספתי כמה טיפות שמן עץ התה.ההרגעה הייתה מיידית ותוך RSOבטמפ' החדר( עם  שעות24   

 ימים חזרתי לשגרה והרגשתי7יכולתי להרגיש את השיפור, תחושת ריפוי ברורה והנפיחות פחתה.תוך 
 ימים הנפיחות חזרה.חזרתי7נרפא לחלוטין, הפסקתי להשתמש בנרות.זה היה קצת מוקדם ואחרי עוד 

 ימים )כל עוד אפשר( לאחר שהנפיחות חלפה.מחזיקה14ישר להשתמש בנרות והפעם המשכתי במשך 
לי אצבעות כשאני אומר את זה, אבל נראה שזה עבד והשמן הציל אותי ממה שהיה חוויה מפחידה

וכואבת בזמן ההמתנה לפגישה למומחה.עכשיו אני מרגיש מאוד פגיע כשאין לי שפופרת שמן במקרר.

על שהקלתי את הכאב שלי וריפאתי את עצמי במהירות, חסכתי את הזמן היקר של רופא מומחה, אני
Mכנראה עבריין מפר חוק!איזה עולם מוזר!" 

איך להכין נרות?
 גרם חמאת קקאו מומסת מלכתחילה.100 גרם שמן לכל 1-2ממיסים חמאת קקאו, מוסיפים שמן, בערך 

1 גרם מהשמן בכל נרות.0.33לאחר מכן הגדילו את המינון כל ארבעה ימים עד שהמטופל משתמש בכ-
 גרם שמן0.01-0.02 גרם )כדורים( לבעיות בנרתיק.3 גרם למבוגרים, 2גרם )משקל כולל( נרות לילדים, 

גרם בסופו, כנראה שגם הוא לא ירגיש הרבה, אבל0.05יתאים למתחילים.אם מתחילים מישהו עם   
האמיתי הוא חזק מאודRSOעדיף להתחיל במינון קטן )למי שמעולם לא ניסה קנבוס בעבר וכו'(.ה-  

ואתה אף פעם לאלדעת בדיוק איך יגיב המטופל )לחץ דם וכו'(, אבל נרות יהיו דרך טובה להרגיל אנשים
לשמן.

20הדבר המעניין בנרות הוא איך נראה שהם פותחים את הריאות ומקלים הרבה על הנשימה תוך נגיד 
עם  רבים  עבור  חלום שהתגשם   - לטיפולCOPDדקות  גם  בהם  וכו'.חולים השתמשו  אסטמה  או   

 וכו'.PMSבפסוריאזיס, לחץ דם גבוה, קרוהן, התכווצויות 

אפשר להוסיף לנרות גם שמנים טבעיים אחרים, תלוי למה רוצים אותם ומה המטרה.כל שעליך לעשות
הוא ללכת לכמה אתרי רפואה טבעית ולקרוא מה עושים שמנים אתריים שונים ותוכל להתנסות ככל

שתראה צורך.

כמו כן, נרות הן דרך מצוינת לטפל בחולים שאינם יכולים לאכול את השמן או לא יכולים לשמור אותו
היא הדרך הטובה בנרות  השמן  נטילת  לפי ההשפעות,  לשפוט  אם  כלשהי.מבחינתי,  מסיבה  בבטן 
ונראה מצחיק בהתחלה, אני מודה בזה, אבל מי שניסה והנעימה ביותר להשתמש בהמפ.זה נשמע 

מסכים.אולי זה פותח את הצ'אקרות מלמטה למעלה, מי יודע, אבל זה בהחלט מרגיש נהדר.

נשים ישמחו לקחת את הנרות - הן גם עוזרות בכל מיני זיהומים חיידקיים וויראליים, "החלפת מידע
מיקרוביולוגי של בני זוג", אלרגיות לקונדומים וחומרי סיכה המשמשים עליהם וכו'.הזכרתי באיזו יעילות

השמן דואג לחוסר איזון הורמונלי )רמות(?איחולים, ג'יי.בי
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יכולות לשמש גם לכל מיני בעיות נרתיקיות, כולל אך לא רק דלקות שמרים, RSO"נרות עם   HPV,
קונדילומות, הרפס ועוד הרבה מחלות או זיהומים שלא בהכרח צריך לסבול מהן.במיוחד כאשר ניתן

"JBלטפל בהם בקלות רבה אם משתמשים בשמן.

 פועלות נהדר עבור כל סוגי הבעיות בפי הטבעת או הנרתיק, טחורים, קרוהן,RSO"נרות שמן קנבוס 
בעיות מעיים או מעיים, לוקמיה, מצבי ריאות כולל אסטמה, גידולי מוח, לחץ דם, בקרת איזון הורמונלי

"JBוכו'.

"אתה יכול לתת לי עצה אם שמן המפ בטוח לשימוש במהלך ההריון בבקשה?אין שם הרבה מידע שאני
יכול למצוא.לחברה שלי נאמר זה עתה שיש לה ציסטה טבורית שעלולה לגרום לקרישי דם המובילים
למות התינוק שלה.ראיתי את ההשפעות של שמן המפ ואת הטוב שהוא יכול לעשות, אני פשוט לא בטוח

אם זה בטוח במהלך ההריון." כריסטין

-- כריסטין היקרה, כמובן שזה בטוח להשתמש בו, קנבוס שימש במהלך ההריון וגם עבור צירי לידה,
 גרם1-2 גרם שמן בכל אחת )התחל עם 0.01-0.06במשך מאות שנים.אני ממליץ לה להכין נרות עם 

 גרם חמאת קקאו(.הציסטה בדרך כלל תיעלם תוך מספר שבועות.שלוש פעמים ביום, ואין100שמן לכל 
דאגה, השמן לא יזיק לתינוק.איחולים, ג'יי.בי

, ותפוס כמה קריצות.שוםakaRSO"סובלים ממיגרנות?קח כמות של שמן קנאביס בגודל גרגר אורז, 
דבר טוב יותר, תן לי לספר לך!" שרה

-- עצה מצוינת, שרה.זה באמת עובד.אפשר להציע לנסות את זה בנרות, די קרוב להקלה מיידית וגם
עובד כמניעה אם נוטלים את זה באדיקות כל יום.מיגרנה יכולה להיות כל כך מתישה.)ג'ינדריץ' חינך אותי

על הנרות והוא צדק בכל הנקודות.(" טרייסי

"קיבלתי את מה שרציתי תודה.רציתי שתודה ששמן הוא תרופתי ללא קשר לעוצמתו.שמן לא חייב להיות
כדי שיהיה לו ערך רפואי.זה לא פשוט "זבל" אם לא האחוז הכי גבוה שאפשר.לי זה נראה95-98%  

מזיק שכל כך הרבה אנשים פונים לכאן כדי לקבל מידע כדי לקבל מידע מוטעה שקנאביס יכול להיות
חרא.זהו עשב קדוש ובהחלט יש לו ערך בכל צורה שהיא.

הייתי חושב שאפשר להחדיר מזרק משומן )ללא מחט כמובן( עם שמן מעט מחומם ולמרוח ישירות בתוך
המעיים.תירה את זה ישר פנימה.נראה שדילול הגיוני יותר עבור יישומים אקטואליים על פני שטחים

גדולים." בלייק

הוא חרא בהשוואהTHC 45%-- אם זה מה שרצית אז אתה עדיין מפספס את הנקודה, בלייק.שמן   
 ולעולם לא יהיו לו השפעות זהות או דומות.זהTHC RSO 95-98%למיטב החזק והמרגיע הטוב ביותר 

מה שרצית לשמוע?

כעת אנא אל תהסס למרוח מעט שמן על פי הטבעת שלך אם ברצונך להוכיח את דבריך טוב יותר, כך
תקבל ניסיון מעשי יותר כיצד להשתמש בו נכון.השמן יראה לך במהירות מדוע עדיף להשתמש בצורת
נרות ועדיף להקשיב לה מאשר לעצות מכוונות היטב.השמן יכול לעבוד כמו דבק אם עדיין לא הבנת את
הרמז.תהנה מהניסוי, בבקשה צור סרטון על זה כדי שאחרים לא יצטרכו לחזור על הטעות הזו של

מתחילים.איחולים, ג'יי.בי

"הכבד מקבל את רוב אספקת הדם שלו ממערכת העיכול כך שהוא יכול להמשיך לעבד חלבונים, חומרים
מזינים אחרים וחומרים רעילים.לכן, בליעת שמן סימפסון נותנת משלוח בטוח ומהיר לכבד, ולאחר מכן
לאספקת הדם ולשאר הגוף.בנוסף, חלק מהשמן יעשה את דרכו ישירות למעי הגס כדי להשלים את

התרופה בזרם הדם שלך.בהצלחה!" סטיב

"אחי, פתיל שמן קנאביס סופסוף הקלה על כאבי הבטן העזים שלי!גם אני לא הרגשתי אבנים בכלל!)אני
מעדיף לבחור עם זה( סוף סוף הצלחתי לישון בלי כאב והתעוררתי בהרגשה הרבה יותר טובה.חבר נתן
לי מאמר שמסביר את הזמינות הביולוגית של שמן קנאביס לשיטות שונות של מתן.זה ארוך ומדעי אבל

קראתי הכל.
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בנטילה דרך הפה, חומצות הקיבה מפחיתות את קצב הספיגה.אנשים מקבלים את ההרגשה הזו באמת
'גבוהה' או 'מאובנת' כשהם בולעים את השמן, ובתמורה, הם חושבים שהשמן חייב להיות 'באמת עובד'.

אבל עם המסלול הפה, זה בעצם לא נקלט בקצב גבוה יותר, זה פשוט נחווה בצורה פסיכואקטיבית.

אני לוקח שמן קנאביס דרך הפה כבר כמעט שנתיים וקיבלתי ריפוי נהדר.תחת )משחק מילים(, לאחר
שניסיתי יומיים של נרות, אני משוכנע!אני מרגיש הרבה יותר טוב!פחות דלקות במפרקים, לא כל כך
נוקשות, כאבי עצבים ועוויתות שרירים הרבה יותר טובים ואין כאבי בטן!סוף סוף!מחלות וכאבים כרוניים
הם נוראים.אני מרגיש אפילו יותר חיובי לגבי השמן הזה עכשיו.באמת הייתי צריך קצת תקווה עם זה.

התחלתי לחשוב שזה עשה כל מה שיכול היה, עכשיו אני מרגיש מלא תקווה לגבי זה".

"הזמינות הביולוגית של דרך פי הטבעת הייתה בערך פי שניים מזו של דרך הפה בגלל ספיגה גבוהה
יותר ומטבוליזם נמוך יותר של מעבר ראשון." מיקי

, ואלפי אנשים משתמשים בהםCR-- ספוסים נהדרים לכל כך הרבה תנאים.הפכתי אותם לפופולריים ב-
JBבהצלחה רבה.אז מזל טוב, מיקי.;( 

"נראה שאפשר לקחת מינונים גדולים בהרבה על ידי נרות ולא לקבל תגובה פסיכואקטיבית שלילית.האם
יש שיעור רוויה לספיגה דרך פי הטבעת?כלומר, האם אוכל להאיץ את הריפוי שלי על ידי הכנת נרות

במינון גדול יותר?" מיקי

 בדרך כלל10mg עבור חסרי ניסיון, בסביבות suppo ל 5mg- היזהר במינון כמו בשימוש דרך הפה.עד 
נסבל היטב.עם מינונים גבוהים יותר אתה אף פעם לא יודע איך החולה יגיב, אז עדיף להגדיל את המינון
בהדרגה גם כן.אבל ברגע שאתה בונה את הסובלנות שלך אתה יכול להתנסות בחופשיות.אני אישית

 גרם שמן - אבל זה יהיה יותר מדי עבור רוב האחרים, אז אל תנסה את זה0.3-0.5אוהב ספוסים עם 
JBאלא אם כן אתה יודע מה אתה עושה ולא אכפת לך לישון יומיים או משהו כזה.;( 

"אני מבין למה היא מרגישה קצת מפוחדת בגלל הדרך שבה השמן יכול לגרום לך להרגיש,במיוחד אם
כשהתחלנו אותה עם השמן, היא אפילו לא62מעולם לא חווית את זה בעבר.אמא שלי הייתה בת   

עישנה מריחואנה לפני כן.היא הייתה מאוד חלשה ומסוחררת ולא יכלה לאכול זמן מה אבל זה תופעות
הלוואי של השמן.עכשיו אנחנו עושים נרות וההבדל מדהים.כעת היא יכולה לקחת את הגרם המלא שלה

 כמוסות ביום.היא עדיין מרגישה כשזה נכנס אבל זה לא כבד כמו כשהיא נטלה את זה דרך3מפוצל ל-
הפה.אנחנו גם מערבבים באותו יחס של שמן זרעי קנבוס ועד כה הוא עובד היטב.אני מקווה שהבנתי

קצת". ניקיטה

( ואני דחפתי עליה את השמן, זה היום העשירי שלה עכשיו3, לאמא שלי יש סרטן ריאות )שלב JB"היי 
 גרם ביום.צדקת, היא התרגלה לזה ואפקטים של זומבי ביום טובים יותר, היא ישנה1ואנחנו כמעט ב-

 שעות בלילה.אז האם כדאי לי לעשות נרות גם עם אמא?תודה." ריו אי10-12

כן, ריו, למה לא.היא תהנה לקחת אותם, הם באמת מייצרים תחושה מאוד נעימה בגוף.אותו מינון כמו
מה שהיא רגילה לקחת דרך הפה, מערבבים אותו עם חמאת קקאו.היא יכולה לקחת את זה בין המנות
כתוספת, אם היא יכולה, או במקום המינון הפומי, עד לה.מבחינה פי הטבעת או הנרתיקית, לנשים יש

יתרון קל על גברים מבחינה זו.

ואם נשים היו יודעות כמה נרות עם השמן יכולות לעזור עם בעיות טרום וסתיות והורמונליות, כולן היו
נוטלות אותן, בזה אין לי ספק.

 גרם שמן בתוכם הן דרך מצוינת להתחיל טיפול למתחילים, המטופלים0.005-0.01כמו כן, נרות עם 
לרוב לא מתגבשים בנרות עם מינונים קטנים של השמן בתוכם ונראה שהם נהנים מאוד מהחוויה.אבל,

כפי שגילינו, נטילת הנרות היא לרוב נושא שנוי במחלוקת יותר משימוש בשמן באופן כללי.

ובכל זאת, המציאות היא שטחורים יתפסו אותך במוקדם או במאוחר, וכשיעשו זאת, תשמח לקחת פתיל
שמן קנאביס או שניים, אני יכול להבטיח לך את זה.כי ההקלה היא מיידית ותאמינו לי שרק מעט אנשים
קנאביס, נגד  דעות קדומות  לגבי  כאן  לא לקחת את הפתיל במצבים כאלה.עד  קשוחים מספיק כדי 
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JBטחורים יכולים למיין אותם מהר מאוד.

לניתוח הגדול שלי.זה עוזר לי סיבה הורמונלית  אין  "אמרת בעיות הורמונליות...אני על אסטרוגל כי 
לזה?" אליזבת

 ומשתמש בו מדי יום". כריסטי55"בטח שכן...אני בן 

צינורות האכלה
"אני מטפל באמא שלי.היא חולה בסרטן הגרון ונתנה אותו ברציפות דרך צינור ההזנה שלה.חממו אותו

מעט וערבבו אותו עם שמן קוקוס!מעולם לא סתמה את הצינור!" סטיב

"אני נותן את זה לבן שלי דרך צינור ההאכלה שלו כשהוא לא יבלע אותו - אני שופך מים חמים מאוד על
השמן בכוס, ואז הוא מתפוגג, ואז אני מוסיפה קצת מים קרים יותר )לא יותר מדי( כך שהמים לא חם
מדי, ואז לשפוך אותו לתוך הצינור.זה עבד די טוב למרות שלפעמים שמן מצפה מעט את הצינור אבל

הוא מעולם לא נחסם.הסוד הוא לשפוך אותו כשהוא עדיין חם מאוד." אנג'לה

"האם למישהו יש רעיונות איך לתת את שמן ההמפ למישהו דרך צינור האכלה?ערבבתי את זה עם שמן
זית כדי שזה לא יהיה סמיך, אבל אני עדיין מפחד שזה יסתום את הצינור.רעיונות כלשהם?" סטיבן

-- סטיבן, תמיד עדיף למצוא דרך לתת שמן לא מדולל, זו הדרך הטובה ביותר ללכת.כאשר אינך מוצא
דרך, אתה יכול לערבב אותו עם האוכל של המטופל ולגרום לו לאכול אותו כך.כן, זה עלול לסתום את
הצינור, כלומר אם השמן בעל עקביות עבה.חלק מהשמנים סמיכים, חלקם נוזלים יותר.אבל כאשר אתה

מחמם אותם לטמפרטורת הגוף, הם צריכים להיות נוזלים מספיק כדי לא לסתום את הצינור.

דרך נוספת היא לתת למטופלים בנרות עם חמאת קקאו.ובכל זאת, אכילת השמן היא הדרך המועדפת
אינדיבידואלי ולעיתים קרובות הוא  זו, במידת האפשר.ישנן דרכים רבות למתן השמן  לקחת תרופה 

מאוד, אז נסו למצוא דרך שתתאים למטופל בצורה הטובה ביותר.איחולים, ג'יי.בי

"אני יודע שזה נשמע נורא, אבל קצת קוקה קולה דרך הצינור כדי לשטוף אותו לאחר מתן חומר צמיג, או
 ישנה." אלןRNסתם כדי לנקות קבקבים באופן כללי עובד טוב.כוננות 

ניתוח, כימו או שמן?
!!" קלואיRSO"לעולם לא היית לוקח את הציצים שלי, כשאני יכול לבלוע 

"עצם הרעיון שסרטן השד הוא "סיכון באחוזים" הוא שקר מוחלט.במציאות, לכולם יש מיקרו-גידולים
סרטניים בגוף שלהם, כולל אני.סרטן הוא לא מחלה שאתה פשוט "נדבק" כמו מוכה אקראית על ידי
ברק.זה משהו שאתה חייב "לנהל" או "למנוע" מדי יום, ארוחה אחר ארוחה, באמצעות בחירה בסגנון

, תזונה, מזונות-על, מיצי ירקות והימנעות מכימיקלים וקרינה גורמי סרטן.Dחיים הכוללת תוספת ויטמין 
אז כשרופא אומר שיש לך "סיכוי" לחלות בסרטן, מה שהוא רומז זה שאין לך שליטה על הסרטן, וזה

שקר מוחלט.במילים אחרות קוואקריות של סרטן".

JB-- כאשר יש לך "סיכוי" לחלות בסרטן, פשוט עלה על השמן.זוהי אפשרות בריאה ובטוחה הרבה יותר.

"הסתכל על סרטן או כל מחלה חמורה אחרת כאילו זו שריפה.ככל שהשריפה גדולה יותר, אתה צריך
( או כוס מים )סוגיםRSOיותר כוח כדי לכבות אותה.אז, האם אתה מעדיף להשתמש במאה דליי מים )

אחרים של שמן( אם הבית שלך עולה באש?או שהייתם רוצים לראות כבאים מקצועיים באים ועוזרים
לכם בזה?זה מה שהייתי מעדיף, אבל לכבאים הנוכחיים, כלומר לרופאים, אסור אפילו להשתמש במים
כדי לכבות את כל השריפות האלה והם אפילו לא יודעים איך להשתמש בהם אחרי כל העשורים האלה

של אינדוקטרינציה, שטיפת מוח ואי שימוש בקנאביס. תרופה.

הגיוני בעיניך שמישהו ישלח כבאים מומחים לשריפה גדולה בעיר ולא נתן להם להשתמש במים, כלומר
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צורת הלחימה הבסיסית והמסורתית ביותר?לא בשבילי.אבל בכל זאת, זה בדיוק מה שבעלי הכוח עשו
למערכת הרפואית שיש לנו היום.

הרבה שריפות, אין מים, כלומר הרבה עבודה נוספת לכבאים/רופאים שאינם יכולים לעשות את עבודתם
בצורה הטובה ביותר.לא כך זה צריך להיות, לדעתי.צריך שיהיה להם את הציוד הטוב ביותר ואת הכלים
לו הייתי המנהל/הממשלה שלהם.יש משהו רע הטובים ביותר לתפקידם, לא?זה מה שהייתי עושה 

JBבלהסתכל על זה ככה?אני לא חושב". 

"לכל אישה שקוראת את זה, אני מקווה שזה יעזור לך לדעת שיש לך אפשרויות," המשיכה גב' ג'ולי
ואמרה.

-- אם גב' ג'ולי חושבת שכריתת שד כפולה היא הדרך הטובה ביותר למנוע סרטן, אז הרשו לי רק לומר
שאני מאוד לא מסכים עם זה.ואם הייתי במקומה, הייתי אוכל את השמן ומשפשף אותו על אזורים
יותר בטוחה ממה שהיא עברה.והדבר המצחיק הוא שהיא הולכת יום, זו אופציה הרבה  חשודים כל 

לאכול את השמן בכל מקרה, כי היא תצטרך.

 אחת שווה או יכולהCT היא הייתה צריכה לעשות לפני ואחרי הניתוח?בדיקת CTלדוגמה, כמה סריקות 
צילומי ריאות והשפעות הקרינה מצטברות.אז למעשה ש"ניתוח מונע" סביר להניח200-500להיות   

שייתן לה סרטן במקום למנוע אותו.נו טוב.

זה מה שאתה מקבל כשיש לך יותר מדי לבזבז וכשאתה עושה בדיקת גנים כדי לחזות את עתידך.
האמנים ההונאה אמרו לה שהיא תחלה בסרטן השד, אז היא "פעלה" ועכשיו היא תחיה בלי שדיים, היא
תהיה מדוכאת על זה, היא תחשוב על זה כל הזמן, היא תקבל הרבה מחלות אחרות כתוצאה של זה,
וסביר להניח שהיא תעשה זאת אחרי מה וסביר להניח שהיא תקבלסרטן בכל מקרה במקום אחר, 

 שאמרו לה.BSשהרופאים עשו לה ואחרי כל ה-

באמת עדיף לשבת בבית לאכול את השמן ולא לדאוג לכלום.או לפחות אני חושב כך.אם זה יבוא, זה
יבוא, למה לדאוג ממשהו שעלול לקרות בעוד עשרים שנה מהיום ולגזור לך את החזה ללא סיבה מלבד

JBשחיתות פשוטה וגניבה ברמות הגבוהות ביותר.

 לאRSO הסירו לי את השד הימני, אם הייתי יודע על ה-2005!בשנת JB"אני מאמין שאתה צודק לגבי 
 היא הדרךRSOהייתי עובר את הניתוח הזה.כפי שאתה יודע, יש לי כעת סרטן ריאות ואני מאמין ש-

היחידה ללכת". בוני

, שאני מתחרט עליו עכשיו.אם הייתי יודע1, עברתי כריתת רחם מונעת לאחר סרטן שד שלב JB"אז נכון 
 אז לא הייתי עובר שום ניתוח או הקרנות!בנוסף הקרינה הייתה פרוטוקול!!!!!יש לי כל כך הרבהRSOעל 

 שביטלתי את הממוגרפיה הבאה שלי.אני אראה את היועץ שלי פעם אחרונה כדי לומר לוRSOאמונה ב-
יודע את התרופה, אני הולך לכתוב את ריק שסיימתי עם תעשיית הסרטן, מכיוון שאני מאמין שאני 
יכול להודות לך מספיק על העזרה סימפסון פיניקס דמעות על רשימות בית החולים שלי.:( אני לא 
והמסירות שלך.התרומות שלי לסרטן עוברות עכשיו לדמעות עוף החול.אני מבורך!!!שלום, ידידי.:(” טינה

"זה כל כך טיפשי לסכן את חייך עם כריתת השד כדי שלא תצטרך לסכן את חייך עם סרטן.ואז להסתכן
ללקות בסרטן עם כל הסריקות האלה!כמה מטומטם היית מרגיש אם היה לך סרטן בריאות אחרי כל זה
מהסריקות?או מת במהלך סיבוך מהניתוח?כריתת שד לאחר שאובחן כחולה בסרטן, יחד עם שמן המפ
ולא הייתי שופט, אבל לעשות את זה בלי סרטן זה סיכון לא פחות מאשר לחלות בסרטן.היגיון פשוט."

קרלה

"לצערי אני רואה נשים עושות את זה כל הזמן כ"אמצעי מניעה". והם מפחדים מזה כי הם מרגישים שזו
האופציה היחידה שלהם.אנחנו יודעים יותר טוב אבל באלוהים כמה אנשים צריכים עוד לסבול מהמחלה
החרא הזו??!!הממשלות שלנו חסרות תועלת.אם היה לנו כאן קנאביס לשימוש חופשי, רבים לא היו

במצב בו נמצאת הגברת למעלה.מאוד מאוד עצוב ולמעשה מכעיס אותי". גאורגיה

"אז היא שחטה את עצמה וקראה לזה אמצעי מניעה?זה מטורף...חוץ מזה, גנטיקה לא עובדת ככה.

גנים מסוימים. יש את כל הגנים בעצם לכל דבר...הסביבה שלנו היא שמפעילה הפעלה של  לכולנו 
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כשאומרים "זה עובר במשפחה" זה באמת סימן לכך שההרגלים עוברים מדור לדור וגורמים לאותם
טריגרים גנטיים.זה לא רק מקרה של גנטיקה.זה דבר בור לחלוטין לומר..." אליסטר

"מה שרופא יכול לשכנע מישהו לעשות...תקשיבו אנשים, בדיקה גנטית היא יותר מורכבת מ"אה, יש לך
 לחלות בסרטן." הנה עוד עובדה שרובם לא מודעים לה: לכולם יש87%את הגן הזה אז יש לך סיכוי של 

תאים סרטניים; שמירה על מבנה גוף חיוני ומזעור רעלים סביבתיים הם ההימור הטוב ביותר של כל אחד
כדי להישאר בריא...זה נראה כל כך מוגזם.התעללות חמורה ביחסי רופא/מטופל”. ג'ֵק

"אני תוהה אם בראד פיט יקצץ את הביצים שלו כדי למנוע סרטן אשכים עכשיו." מִיקרוֹפוֹן

.חשבתי שזהRSO"ג'יי.בי, רציתי לחלוק את זה איתך ועם ריק.גלולת השמן שהיא מדברת עליה היא ה-
עשוי לעניין אותך.יש לי גם תמונות בשבילך.זה נשלח על ידי עובד ומשתמש רפואי טבעי". ריק

קצת. מקשקש  אני  אם  לי  תסלחו  אז  לעולם,  זה  את  מספר  שאני  הראשונה  הפעם  זו  "בסדר, 
אני סובלת ממקרה חמור של אנדומטריוזיס.זוהי מחלה כאשר הרקמה המצפה בדרך כלל את פנים
המעי השחלות,  את  מכסה  כלל  לרחם.בדרך  מחוץ  לצמוח  מתחילה  אנדומטריום,  הנקראת  הרחם, 
ואיברים ורקמות אחרות בדופן האגן.בדיוק כמו הרירית הרחם מגיבה בזמן הווסת, כך גם רירית הרחם
העקורה מחוץ לרחם.זה מתעבה, מתפרק ומדמם עם כל מחזור וסת.לרקמה העקורה אין דרך לצאת
דבר ובסופו של  ודלקתית,  מגורה  להיות  לרקמה שמסביב  גורם  לכודה.מה שבתורו  ולהיות  מהגוף, 

מתפתחת לרקמות צלקות והידבקויות )רקמה לא תקינה הקושרת איברים זה לזה(.

 בחילה יומיומית מתמדת.דיסמנוריאה, מחזורים כואבים, שיכוליםKbזה גורם לתופעות לוואי איומות.כאב 
וכו'.כיום הטיפול להימשך מחזור שלם בדרך כלל.דימום מוגזם, אי פוריות, עייפות, בחילות, עצירות 
הרפואי המודרני באנדומטרוסיס הוא בעיקר הורמונים ותרופות כאב כבדות.בהתאם לחומרה ולתוכניות

הטיפול שלך, הטיפול המומלץ והיעיל ביותר הוא כריתת רחם.

.אני מתמודד כל הזמן עם מאבק של כאב יומיומי ותקווה למשפחה עתידית ובריאות טובה.21אני רק בן 
זה משפיע על חיי היומיום בצורה כה שלילית שאני בקושי יכול לקום מהמיטה לפעמים.ניסיתי הורמונים,
וטונות של תרופות שעושות אותי מאוד חולה.בינתיים שום דבר לא עבד...עד לפני כחודש.הבעלים והיוצר

)תרופת העשב( הכירו לי את התרופה הנפלאה הזו שנקראת "גלולת שמן". יחד עם שינויMOTHאו   
 שעות שינה מלאות, וזה טאבו עבורי!ראיתי8התזונה שלי, ראיתי שיפורים עצומים בחודש האחרון.יש לי 

ירידה משמעותית בכאב, מעט או בכלל.הבחילות שלי נעלמו לגמרי עכשיו, ובניגוד להשפעות של תרופות
נגד כאבים שקיבלתי מהרופאים שלי, עכשיו אני יכול לעכל ולאכול בלי בעיה. אני יכול לומר בכנות שלא

!"15הרגשתי כל כך נהדר מאז שהייתי בן 

אותי על שולחן פלדה בבית חולים. יגלף  "אני מעדיף פשוט למות מסיבות טבעיות מאשר שמישהו 
 הצלחה, חברתי מרגי מתה לאחר כריתת רחם, היא דיממה על שולחן100%למנתחים לא תמיד יש 

הניתוחים". דייונג

"דאגתי לאחיותי באבני מרה.ברגע שהיא התחילה לקחת את השמן, היא הפסיקה לקבל את ההתקפים
". קלי180הנוראיים.מעולם לא עברה עוד, וביטלה את הניתוח שלה!!!!גם הבריאות שלי עשתה 

 חודשים לאחר שהוסר לי גידול סרטני במעי הגס, מרפאת הסרטן הגיעה לטלפון ביום השחרור.19"לפני 
כימותרפיה והקרנות מתוכננות להתחיל בשבוע הבא - פרוטוקול סטנדרטי לדבריהם.שטויות אמרו לי!!!
שמן קנאביס יהיה הגרסה שלי לפרוטוקול הסטנדרטי.בדיקה לשנה בחודש שעבר.הדם נקי - תוצאות

 שהוכתבו לי על ידי המנתח שלי, ציטוט, גרי - המעי הגס שלך ללא רבב." גריCTסריקת 

, יש לי שאלת חירום רפואית.אבא שלי נפל, פגע בראשו ויש לו קריש דם בקרום החיצוני שלJB"שלום 
המוח, לא ממש במוח.הוא שוחרר מבית החולים והפסיק משככי כאבים מכיוון שהם לא עובדים על כאבי

לוקח  לנתח...הוא  ינסו  יצטמצם בבוא העת, אחרת  מקווים שקריש הדם  Coversylהראש.הרופאים 
2.5mg ,עבור לחץ דם Flomackstraעבור הגדלה של הערמונית, ויש לו גם מצב של דם חסר טסיות דם 

ומעולם לא ניסה 80 בעל משמעות מסוימת.הוא בן Gammophacyשגורם ל-  RSOיש לי כמה למרות.
שהוא יושב במיכל במקרר כבר שנה...האם היה לך ניסיון בהפחתת סוג זה של קרישי דם?האם יש
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תועלת כלשהי במריחה מקומית על הראש באזור הכאב או האם הבליעה תהיה הטובה ביותר?אני אקנה
ספציפית תתקבל בברכה...כנראה פרטית  עצה  כל  אבל  היום בהחלט,  את הספר האלקטרוני שלך 

 עם שמן קוקוס, או שמן זית שהוא עשוי להעדיף כיוון שהוא איטלקי, לבליעה ו/אוRSOאערבב את ה-
ישנה אפשרות להשפעה -- האם  למריחה מקומית.אני מניח שהדבר העיקרי שאני רוצה לדעת הוא 

?יש המון דברים על הפחתת גידולים בכל מקום אבל אני לא מוצאRSOשלילית על קריש הדם מבליעת 
דבר אחד על קרישי דם בקרום החיצוני של המוח???!!!בבקשה עזרה." רוס

-- היי רוס, הנה הספר האלקטרוני בשבילך.השמן יעזור גם עם קריש הדם, קל.הוא היה צריך לקבל
קנאביס במערכת שלו מיד אחרי הנפילה.ועכשיו ככל שתקדימו להעלות אותו על זההסיכוי להצלחה גבוה
יותר.הייתי חותך את התרופות לשניים כשאתה מתחיל עם השמן כדי למנוע תופעות לוואי לא רצויות
ולאחר מכן, כמו שאתה אומר, פנימית ונקודתית.פתיל עם השמן יעבוד מצוין - הנחות מעולות למצבי

JBריאות ומוח. 

 מ"ל שמן זית )לא יודע כמה זה היה איכותי שהכנתי(.הלך לשם, הוא60"ערבבתי בערך חצי אונקיה עם 
 מ"ל0.5נראה כאילו המוות התחמם )הוא נתן לי רק למרוח אותו באופן מקומי על הראש שלו(.בדקתי 

בפיפטה ואני עדיין מתפקד, אבל אני קל משקל.מרחתי לפחות כפול מזה על הראש שלו.אחרי חצי שעה
הוא הגיע למסקנה שהכל נכנס וניגב את ראשו במגבת....אכלנו סלמון מעושן שהבאתי, אחר כך יצאתי
לשתות לחם וחלב וחזרתי לשמוע אותו מצייץ בטלפון עם ילדיו האחרים, שכנראה שמחו גם הם לשמוע

, תודה על העבודה שלכם חבר'ה!...רוסYadayadaאותו בחזרה לקדמותו.

 אז עברתי כריתת שד4 שהאבחנה האחרונה שלי הייתה סרטן שד אגרסיבי שלב 4"אני ניצולת סרטן פי 
ו-THC. ויתרתי הפעם על כימותרפיה והקרנות והשתמשתי בשמנים 2014כפולה בפברואר   CBSכדי  

 אוקיי.PMלרפא את עצמי. אני בהפוגה כבר שנתיים. כן מותק זה כן עובד. אם יש לך שאלות שלח לי 
אני חושב שאני יכול לעזור לך. עברתי טיפולי קרינה וכימו שלוש פעמים בעבר, והפעם סירבתי לכך
והשתמשתי בשיטות החלופיות שלי. הפעם הייתה לי איכות החיים הטובה ביותר. לא חולה ובחילה כל

ו-THCהזמן. רמת הכאב שלי נשלטת עם שמני   CBD.ותרכיזים. לא תרופות הפעם. ללא אופיואידים  
תודה לאל." טינה

"פגשתי ג'נטלמן לפני קצת, הוא אמר לי שהוא מנהל פרויקטים מיוחדים, שעבד עבור הממשלה בתחילת
שנות השבעים.הוא אמר לי שהם למדו אז שמן המפ רפואי, והם הפסיקו אותו.למה?כי זה עבד!!כן, הוא
אמר "הכוחות שיש יודעים שאין כסף בחיים, רק למות". כפי שכולנו יודעים, במדינה שלנו ובארה"ב יש
לפוליטיקאים השקעות במעבדות כימותרפיה ובחברות תרופות.ובכן, לאחר דיון ממושך הוא גם אמר לי
שהוא וכל הצוות שלו על שמן המפ רפואי מאז והג'נטלמן המשובח הזה נראה כאילו הוא בשנות השישים
המוקדמות לחייו, ובכן, הוא בעצם בסוף שנות השבעים לחייו ונראה נהדר !!שאר חברי הצוות שלו עדיין
חיים כולם, עכשיו זה משהו שצריך לחשוב עליו!!והי, האם גם ידעת שהאדם החי המבוגר ביותר על

, היה על שמן המפ רפואי כל חייו ועדיין הולך ועובד בחווה שלו כל יום... אנחנו131הפלנטה שלנו הוא בן 
נבגדים על ידי האנשים שאנחנו אמורים לסמוך עליהם! !" בריאן

PMSגיל המעבר ,
"זה דבר אחד שהמפ ושמן ההמפ בפרט עבורו הם הטובים ביותר שיש, בלי שום דבר.אתה פשוט לא
תמצא שום דבר שיכול או יעזור טוב יותר מאשר קנבוס.זה יעזור להחזיר את האיזון ההורמונלי ולהוריד
את החוד מהתוקפנות, מצבי הרוח וכו'.זה גם יעזור להקל על כאבים והתכווצויות טרום וסתיות, תחושות

לא פשוטות, חרדה וכו'.

 בגופה,PMSאם הייתי רואה אישה מתחילה להתנהג בצורה מוזרה בגלל חוסר איזון הורמונלי הקשור ל-
הייתי נותן לה קנבוס מיד בכל הדרכים, הצורות או הצורות הזמינות.אני לא רואה סיבה שמישהו יסבול
מיותר.שלא לדבר על כך שכאשר סובלים, כולם מסביבם סובלים כתוצאה מכך, כפי שכל מי שנאלצה
להתמודד עם אישה לפני מחזור יכולה לאשר.הייתי נותן לה לאכול את השמן, להשתמש בו בפתיל ולא
הייתי מזניח שימוש מקומי על הבטן והגב.היא תאהב את זה כי זה יוריד את הכאב וישפר את העור שלה
בחלקים האלה.הייתי גם מעשנת איתה קצת שמן כדי שהיא תדע שהיא "לא לבד" ושלמישהו אכפת.עם
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"JBקנבוס, מחזור לא חייב להיות חוויה מתסכלת ולא נעימה עבור כל המעורבים.

"שמן קנאביס הוא התרופה שלי לגיל המעבר והתרופה המונעת שלי לסרטן השחלות שלקחה את אמי
ילדים!זה ריפא את1985ב- ולהביא  יודע על השמן אמא שלי הייתה רואה אותילגדול  .אם רק הייתי 

 שעות!אני יכול לחיות שוב!אני משתף את המידע הזה בכל מקום48תסמיני גיל המעבר שלי.עבד תוך 
שאני יכול.התרופה צריכה להיות זמינה לשימוש כולם!תודה לך ריק שהפצת את הבשורה והפכת אנשים

בריאים!" שלאג

 ק"ג בגלל שזה מוציא את ההורמונים שלי -- אני יכול להרגיש את זה מיד -- לא עוד גלי חום50"ירדתי 
בגיל  והלילה.כשחליתי  היום  כל  כלל  בדרך  והמחלה37שנמשכים  מיידית  למנופאוזה  גם  נזרקתי   

". ג'ואן50 ק"ג מאז שחליתי ועם קצת שימוש ירדתי 100מתעסקת בכל הורמון.אני מאמין שעליתי 

"אני עוקב אחרי הדף של ריק כבר די הרבה זמן ובגלל המידע שצברתי שם, האסתמה שלי והזעות לילה
קשות וגלי חום עקב גיל המעבר קשה מאוד, אינם קיימים כעת.המשך עם העבודה הטובה." ליז

"יש לי סרטן ודום נשימה בשינה.לא רק שאני ישנה מדהימה, אני לא מתעוררת מגלי חום.זו ברכה".
סטפני

"האם מישהו אחר דיווח שהשמן באמת טוב להקלה על תסמיני גיל המעבר?גלי החום והזעות הלילה
שלי נעלמו כמעט לחלוטין כשלקחתי את השמן". זים

מוות. לחולה  אותה  הופכים  אסטרוגן.הם  נגד  הזריקות  עד  מצוין,  הצליחה  ג'יי.בי...היא  ש.לעזאזל, 
א.הפתעה, הפתעה, ולרי."תתרחק מרופאים" זה כלל המשחק כרגע, למרבה הצער.אנחנו לא אומרים
את זה מתוך הנאה, זו מציאות.המטופלים בדרך כלל מסתדרים טוב עם השמן עד שמומחים רפואיים
וניסיוניות.אז עד שהרופאים כימיות מיותרות אלטרנטיביות  אותו בכמה תרופות  ומדביקים  מתערבים 
ילמדו איך להשתמש בתרופה הזו כמו שצריך, באמת הכי בטוח להתרחק מהם )אם הנסיבות מאפשרות,
כמובן(.היא לא צריכה את הזריקות, היא צריכה לבלוע כמה שיותר שמן כמה שיותר מהר כדי לבטל את
הנזק מטיפולים רפואיים קודמים וכדי להשתלט על מצבה.אם השמן לא עוזר, סביר מאוד שמשהו אחר

JBיעזור.

ויסות משקל הגוף
גורם לך לא כל כך יביא אותך למשקל בריא!זה גם  ובהחלט  "שמן קנאביס מווסת את משקל הגוף 

להשתוקק לג'אנק פוד.זו באמת תרופה מדהימה.זו התרופה האמיתית היחידה לירידה במשקל". ריק

-- לא139#"גם אני יורד במשקל --- אני צריך ללכת לקנות חגורה.:( עליתי על המשקל ועכשיו אני   
ראיתי את המשקל הזה מאז התיכון.אני מופתע וממשיכים שאנשים אומרים לי עד כמה הירידה במשקל
היא בולטת, זה מרגיש נהדר.גם לי אין כמעט תיאבון וזה די מוזר כשאני מרגישה דחף להעביר כמה
ממתקים שומניים שבדרך כלל לא הייתי מוותר עליהם קודם.מוּזָר.דאגתי לשנייה ננו שאני לוקחת יותר
מדי שמן או משהו, אבל מהר מאוד הבנתי שזה הגוף שלי מרפא... מוריד את מה שלא אמור להגיע לשם
יותר.בלי דיאטות, בלי פעילות גופנית וככל שאני משנה את התזונה שלי לאורגנית, זה נעשה בריא 

.:(” הת'רRSOמוגזמת, רק רכיבה על סוסים, גינון ולהיות אמא.אני חושב שזו תופעת לוואי טבעית של ה-

"אני על השמן כבר חודשיים ואני שם לב לירידה במשקל...לגמרי מחוץ לתרופות מרשם...הפסיקו את
השימוש בגלולות ללחץ דם...רק לקחתי את לחץ הדם שלי )ללא כדורים במשך חודשיים מאז נטילת

...אוומייגוד...זה פשוט מדהים!!!בדיקת דם תיעשה בקרוב ואז79 דופק בישיבה 124/80שמן(...תוצאות 
, המלאך הירוק שלי." סוזןRSאדווח על המספרים המושלמים שכולם יוכלו לראות... תודה לך 

"כל הכבוד סוזן!!אני אוכל קנאביס מדי יום כבר יותר משנה ושמירה על המשקל שלי בתיכון מעולם לא
הייתה קלה כל כך במהלך הקריירה הצבאית שלי כשהייתי עם תרופות מרשם!אוהב כמה קל יותר גם עם

קנאביס!!!” תמי

"אני שם לב אחרי שאני מעשן קצת שמן הסוכר בדם שלי ממש יורד מהר.ואני מעשנת יותר שמן מניצן
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וירדתי קצת במשקל ומערכת העיכול שלי ממש נרגעה". מישל

"אני על השמן כבר זמן מה.זה באמת עובד בשמירה על רמת הסוכר בדם שלי, אבל יש לי בעיה.הרופא
החדש שלי לטיפול בכאב עשה שתן והגיע חיובי.אמרתי לה שאני משתמש בזה כדי שלא אצטרך לקחת
אינסולין.היא אמרה שאם אמשיך לבדוק חיובית, היא תנתק ממני את תרופות הכאב האחרות שלי.ירדתי

 ק"ג עכשיו והסוכר בדם שלי תקין עכשיו ואני מרגיש מצוין.אם יפסיקו לי את התרופות, אעלה בחזרה40
במשקל כי הגב והברכיים שלי מתנוונים ואני לא יכול להתאמן.אני גר באורגון עכשיו, שם קל יותר להשיג

 מסרבת לתרופות שליVAשמן בגלל התרופות.אני לא יודע מה להגיד לרופא שלי.הייתי איתם בחזית.ה-
ולא רוצה להתמודד איתנו שסובלים מכאבים מתנוונים כל הזמן.איזה בלאגן." מישל

עכשיו.עכשיו, כשירדתי RSO"הכירופרקט שלי, שומע אותי על  ק"ג ב-65  חודשים בלי שום פעילות5   
 מהכמות.בקרוב נוריד גם1/2גופנית, תפסיק להרבות בעצמי עם אינסולין, עכשיו קח את הכדורים שלי ב-

את אלה.הלב שלו נפתח כשסיפרתי לו על ריק והסיפור שלו.הוא ביקש את המטופלים האחרים שלו,
, בשבילו!חחח הוא אהב את זה, אז אתה, תמשיך כך,RSOהאיש היקר שהוא, הזכרתי לו שהזכרתי לו 

כולנו!" דייב

גופנית ירידה במשקל כמטרה שלי, כמו גם צפיתי בדיאטה שלי ובפעילות  "אכלתי שמן קנאביס עם 
 ק"ג.זה מרשים?אני לא בטוח עדיין, אבל אני אודיע לך.אני מחויב8 שבועות ירדתי 8סדירה.עד כה תוך 

 חודשים.שמתי לב שאני כמעט ולא רעב ואין לי חשק )חוץ משוקולד טוב(6לעשות את זה כל יום במשך 
למתוקים וכשאני אוכל משהו מתוק אני יכול לאכול רק כמות קטנה.תודה שפרסמת את זה.אשמח לראות

אם אחרים מרוויחים מהשמן בצורה כזו?" אָדוֹם הַחֲזֶה

"שלום ג'יי.בי.מקווה שההודעה הזו תמצא אותך במצב טוב.פשוט חשבתי לחלוק את הניסיון שלי עם שמן
קנאביס כתוסף יומי.לפני שגיליתי את היתרונות של שמן קנאביס ומה הוא יכול לעשות לגוף האדם דרך

ריק סימפסון ואתך, חוויתי כמה בעיות רפואיות מתקרבות להסתדר עם אלה שכבר יש לי.

 חמור מתאונת עצים שהרסה לי את הברך הימנית.בגלל הפציעה הזוOAאני סובל מכאבים כרוניים מ-
ימין, בזרוע וביד ממקלעת זרוע בכתף OAכבר לא יכולתי לעבוד במשרה מלאה.אני גם סובל מכאבים מ-

לכתף ימין שגרמה לשיתוק בזרוע הימנית במשך שנה.חוויתי עקצוצים בקצות האצבעות, כמו גם דלקת
 חודשים לפני העקצוץ באצבעותיי שאם לא6ונפיחות בשתי הרגליים התחתונות.הרופא שלי הזהיר אותי 

אשנה את אורח חיי, אני בדרך להפוך לסוכרתית.

 ק"ג.איבדתי גם את חוש הריח והטעם.כל אלה היו סימנים להפיכתם לסוכרתיים.260באותו זמן שקלתי 
.התחלתי לקחת את השמן6.5 אני בדרך @ 1-10הרופא אמר לאחר בדיקת רמת הסוכר בדם שמתוך 

חודשים.גרעין אורז בבוקר ושוב לפני השינה.עכשיו אני שוקל 6לפני כ- ק"ג, ללא עקצוץ בקצות203   
ברגליים התחתונות והדלקת  לטעום דברים שוב.הנפיחות  יכול  ואני  חזר  חוש הריח שלי  האצבעות, 

.תודה רבה על שהפצת את האמת על צמח המרפא הזה עםOAוברגליים נעלמו, כמו גם הכאבים מ-
שאר האנושות.אתה וריק הם מתת אלוהים אמיתית לאלו מאיתנו הזקוקים לכך.

הו!הבת שלי מכינה את מה שמכונה במשק הבית שלנו כדורי שמן )מנה מגולגלת לפיסת לחם קטנה(
נגמרו לנו כדורי השמן.התעצלתי מכדי להכין בעצמי והפסקתי בטיפשות לקחת את המנה שלי למשך

 פאונד203 פאונד.כשחזרתי לקחת את השמן, המשקל שלי ירד בחזרה ל-217כשבוע.עליתי בחזרה ל-
 אינץ' כך שבקרוב אדע אם זה מחזיר אותי למשקל לפני הנישואין שלי8'5וממשיך לרדת.הגובה שלי הוא 

פאונד.אני כל כך נלהב.הלקח נלמד.לעולם אל תפסיק לקחת את השמן.החיים טובים!הרבה175של   
תודות." רון

"הבן שלי משתמש בשמן סימפסון לקרוהן שלו אבל אני שומע שזה יכול לעזור לרדת במשקל.אם כך,
קריסטל איך?" 
-- כן, זה יכול, תאכל את השמן ותרד במשקל אם אתה בעודף משקל ותעלה במשקל כאשר אתה בתת
משקל.אל תשאל אותי למה, אל תשאל אותי איך זה אפשרי, אני לא יודע את התשובה.זה פשוט קורה.

 קילו על השמן ותאמין לי שניסיתי כמיטב יכולתי להפריך את ריק.אבל נכשלתי והשמן50ירדתי בעצמי 
החזיר לי גם את השרירים.זה היה מוזר וקשה להאמין, אני מודה.אבל לא אכפת לי שירדתי את כל
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המשקל הזה בלי טיפת זיעה ובלי פעילות גופנית.למעשה זה היה די מהנה ולא הפריע לי השינה הטובה
JBשהגיעה כתופעת הלוואי הבולטת היחידה של השימוש בשמן.

 מדלהי, הודו.הייתי ממש בעודף משקל.17"היי ריק, באמת רציתי להודות לך שהצלת את חיי.אני בן 
23 חודשים.אח שלי גם ירד 10 פאונד( ב-88 ק"ג )40, ירדתי RSOומאז מאי האחרון כשהתחלתי לצרוך 

ק"ג וזה בגלל שאני אוכל הרבה יותר שמן מהם כי אני לא מתגבר מזה15ק"ג ואמא שלי ירדה מאז   
בכלל גם אם אני אוכל גרם.

אז ככל שתאכלו יותר ויותר את השמן, כך התוצאות מהירות וטובות יותר.אני באמת רוצה שכולם ידעו
שזה יכול לרפא את אחת המחלות הגדולות בעולם כולו, השמנת יתר.

 שסיפקה לנו את המידע בכל פעם שנדרש.שניכם הגיבורים שלי ואני לא יכול להודות לכםJBתודה ל-
מספיק". שובית וששנק

חרדה, פרנויה

לקחת לו  ואמרו  השיא  על  התלונן  מישהו  להזיק:  יכולות  מוטעות  אך  כנות  עצות  לכמה  "דוגמה 
CITICOLINE-זה בסדר, אלא ש .CITICOLINEהוא מדלל דם והאדם לו ניתנה העצה היה אחד שלא 

יכול היה לסבול מדלל דם. האדם שנותן את העצה התכוון לטוב אבל לא הצליח לחשוף את המידע החיוני
הזה. אני יודע שיש הרבה אנשים בעלי כוונות טובות שרוצים לעזור, אבל נא להיזהר למסור מידע שיכול
להשפיע גם על החיים וגם על המוות. דרך אגב, הדרך הקלה להפחית את הגבוה היא להכניס לפה כמה

גרגירי פלפל... בטוח, זול ויעיל”. גארי

"נהדר לדעת על ציטיקולין מכיוון שאני גם לוקח וורפרין. ממש כמו כורכום, שגם מדלל את הדם שלך".
תַאַותָנִי

"ציטוכולין גורם/מסייע לתאים הגרורתיים לפתח אספקת דם משלהם. לא כל כך טוב לסרטן". ג'ים

"אתמול התחילה לי אישה לקחת את התרופה.זה הדיווח שלה מהיום הראשון.פשוט מדהים!הנה דיווח
היום הראשון שלי:

 דקות.10התעוררתי אתמול בבוקר עם אקזמה על השפה ושמתי עליה קצת שמן.העקיצה נפסקה תוך כ-
 דקות.הנפיחות ירדה תוך כמה שעות.שלפוחיות על השפה שלי נעלמו למחצה היום30הכאב נעלם תוך 

- בדרך כלל לוקח להן שבועיים להחלים.נושם את האדים מהשמן על שפתי.שמתי לב שהכאב שנמצא
בסינוס הימני שלי כבר כמה שבועות הפסיק.והאף שלי הפסיק לזרום.התעטשתי רק פעם אחת מאז
נינוחה ושקצה החרדה הזה אתמול.שמתי לב שהעייפות שלי לא עמוקה כרגיל.שמתי לב שהרגשתי 

נעלם.

שמתי לב לירידה בכאבי הגוף בערב - בדרך כלל יש לי כל כך הרבה כאבים בגוף עד הערב שאני לא יכול
לשבת בשקט )כאבי עצב בקרסול ושרירים, ברכיים/כתף/מרפק/פרקי כף היד/אגודל ירדו משמעותית(.
כמו כן, אני מקבל זוהר קל מאוד עם כל מנה.אני לא מתקשה לעבוד או להתמקד ולא הייתי מהסס לנהוג.
אני מאוד ברורה למרות ששכחתי לקחת את הסיטיקולין הבוקר.אני שם את המקבילה של בערך חצי

גרגר שמן על קרייזן ולוקח את זה ככה".

בתור טוניק כללי.סבלתי מסוג 2012"התחלתי את שמן הקנאביס בדצמבר  סוכרת באותה תקופה.2 
 זה נורמלי.קיבלתי מטפורמין מה שגרם לי לחלות בכל100, כאשר 300הסוכרים בדם שלי היו בשנות ה-

פעם שלקחתי את זה.ביקשתי לעבור לתרופה אחרת לסוכרת והורדתי את המטפורמין והוסיפו לי את
 הגבוהים רוב100ג'נוביה.רמת הסוכר בדם שלי בתרופות בלבד ירדו בצורה סבירה.המספרים שלי היו ב-

היום.כשהוספתי את השמן למשטר שלי, המספרים שלי חזרו לקצת מעל הרגיל.ואז התגלה שג'נוביה
גרם לסרטן הלבלב.רציתי להפסיק את התרופה הזו וביקשתי מהרופא שלי לחזור על מטפורמין.הוא

הסכים.כמובן שבמטפורמין, הייתי חולה בכל פעם שלקחתי את זה.
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לי.לא השתמשתי נתנה  עבורי.שנאתי את השיא שהמריחואנה  חוויה קשה  לשמן הייתה  ההתרגלות 
יותר מ- שנים לפני השימוש בשמן.התחלתי את השמן בטיפה בגודל של ראש סיכה35במריחואנה   

 כדי להקל על הרמה הגבוהה מהשמן לפי הצעתה שלCiticolineואפילו זה היה יותר מדי.התחלתי לקחת 
הובהלתי לניתוח חירום לכיס המרה2013קורי ילנד.זה עבד טוב והייתי בדרך הזו יותר משנה.במאי   

ימים ללא שמן.התגלה באותה תקופה שהמגנזיום שלי נמוך.התחילו אותי5שלי.הייתי בבית החולים   
בתוספת מגנזיום בבית החולים.כשחזרתי הביתה התחלתי לחזור על השמן.להפתעתי לאחר שהייתי
בתוספי מגנזיום במשך שבוע חוויתי גבוה מאוד נעים מהשמן.זה המשיך להיות הניסיון שלי.הצלחתי

גרגר1להפסיק להשתמש בסיטיקולין כדי להקל על השיא.הצלחתי אז להגדיל את מינון השמן שלי ל-  
ביום.התחילו לי הרבה סוכרים נמוכים בדם.הסרתי את המטפורמין מהמשטר היומי שלי.

 שלי ירדa1cמאז הגדלת מינון השמן שלי לגודל גרגר אורז אחד ביום, הסוכרים שלי נורמליים לחלוטין.ה-
מ-6.1ל- לפני שנה וחצי.הרופא שלינדהם כמו הרוקח שלי.אני לא יכול לחלוק איתם את הסיבה7.2   

להצלחה שלי מכיוון שאני חי במדינה שבה הנפט אינו חוקי.הערה צדדית מעניינת לסיפור הזה היא
שכאשר מיהרתי לניתוח ביקשתי לדבר עם הרופא המרדים באופן פרטי.פחדתי שהשמן ימנע ממני הליך
בטוח.הרופא המרדים לא היה מודאג לחלוטין מכך שאני על השמן ואמר שאם משהו זה יקל על הניתוח
שלי כי כלי הדם שלי יתרחבו והנשימה תהיה קלה יותר בזמן שאני מתחת.לאורך כל זה אמאן היה לצידי.
לא תמיד יש לו את התשובות שאני צריך אבל הורה לי לשאול ולסמוך על הגוף שלי ועל האינטואיציה

 שלי מטופלת2שלי.זה לא בא לי בקלות אבל סוף סוף הגענו למקום של הצלחה גדולה שבו סוכרת סוג 
.בכבוד רב, אליס"2014בהצלחה עם שמן בלבד.עכשיו חודש מאי 

"לעזאזל, אני אפילו מתרחץ בשמן קנאביס עם שמנים אחרים.מי היה מאמין שאמבטיה תעזור בכאבים
וחרדות.לצחוק בקול רם." טוניה

 ימים והדיכאון שלי נעלם לא עוד כאב עצבי צביטה, פיתחתי מחזור שינה תקין13"אני נוטל את זה כבר 
 שלי מעיראק.המטרה היאPTSDואין לי רגשות של כעס, דיכאון, חרדה או הרגשה של ההשפעות של 

בגלל החורים בריאות שלי מאדי זרחן מהפיצוץ בעיראק ומשאיפת חלקיקים רעילים וגם סרטן מהאורניום
המדולדל שנחשפתי אליו.שלוש שנים אחרי עיראק התחלתי לפתח קרצינומה של תאי בסיס". ירמיהו

"תודה!הכנתי כמה קבוצות של שמן עם חברים ומזרקים ביד לחברים אחרים.אני מרגישה את ההבדל
-WD שלי פוחת, הכאב פוחת והמפרקים שלי מרגישים כאילו קיבלו שפריץ של PTSDבצורה עצומה!ה-

.כשהחרדה פוגעת, אני מעשן מעט מהשמן וזה נעלם.אחרת אני מנתח שלוש פעמים ביום במשך40
האחרונות!אהבתי השנים  בשלוש  מאשר  האלה  השבועות  בשלושת  יותר  שבועות.טיילתי  כשלושה 

!אליך מר סימפסון, הכרת תודה לשארית חיי.אני יודע שעכשיו אני יכולPhoenix Tearsוהערצה לכולכם ב-
ליהנות מזה במקום להיות במיטת בית חולים". פרד

?שמן קוקוס בתולה בטוח יותר"WD-40"הכאב פוחת והמפרקים שלי מרגישים שהם קיבלו שפריץ של 
האנטר

.זה מאפשר קצב ספיגה טוב יותרRSO"אני משתמש בשמן קוקוס כתית אורגני כדי לחתוך איתו את ה-
כמו גם שמירה על השמן שלא יידבק לכל דבר, כולל שיניים.אני גם משתמש בו כדי למשוך רעלים על ידי

 דקות וירוק לפח". פרד20העברת כף סביב הפה שלי במשך 

"הייתי בשלב של חיי שבו הבריאות שלי הייתה נוראית וכאב לי מאוד.התאבדתי כי החיים היו כל כך
." מאז חיי השתפרו מאוד מיישום המידע שלמדתי.הבריאות שלירוץ מהתרופהמדכאים.ואז נתקלתי ב"

מצוינת עכשיו ואני הרבה יותר אופטימי כי אני יודע שקנאביס יגן על הגוף שלי מפגיעה.מאז לא היו לי
מחשבות אובדניות והחיים הולכים ומשתפרים ככל שאני לומד יותר על התכונות הרפואיות השונות של

שמן קנאביס". פיטר

"לא אמיתי איך החרדה שלי נשלטת...הייתי כרוני... תרגיש נורמלי, אם נורמלי זה שמח והרבה יותר
חיים... תודה לך, ריק." חבר
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דִכָּאוֹן

"יש לי הפרעת דחק פוסט טראומטית וקנאביס עוזר לי להירגע, לאכול, לישון, להתמקד, להתרכז.אני
כבר לא בדיכאון קליני...וכו...נהגתי לקחת תרופות נוגדות דיכאון, מייצבי מצב רוח, משפרי מצב רוח,
תרופות שינה...שאני לא דופק אותם...אני פשוט לא אוהב את תופעות הלוואי...ואני כבר לא צריך אותם
בגלל קנאביס...אני באמת מתפלל שאנשים ילמדו את עצמם על הצמח שנתן אלוקים, קנאביס... של

השימושים הרבים והניסים הרפואיים שיש לו...רק אומר..." אייל

ותסמיני עם הכאב שלי  לבליעה.עוזר  לקפסולה  תרופה מדהימה.הכנסתי את המנה שלי  באמת  "זו 
PTSDאני מכיר לא מעט מטופלים שנהנים מכך גם בהתקפים, קרוהן, תסמיני גמילה וכו'.חלק מבתי.

הרפואה נושאים את זה." לְקַווֹת

"אני לא יכול לדבר בשם אחרים אבל בשבילי זה ניהול הסימפטומים של הפרעה דו קוטבית, דיסקינזיה
, אבל וחרדה.אני נקי מרעל )תרופות( מאזPTSDמאוחרת, דיסטוניה מאוחרת, דיכאון מז'ורי, כאב כרוני, 

ספטמבר ואני מרפא ומרגיש מצוין.זוהי תרופת הפלא.הכלב שלי כמעט נטול סרטן גם מהשמן ומחומרים
מקומיים.צמח זה נוצר על ידי אלוהים כדי להציל את הסביבה, החיים והכלכלה.צריך ליידע את החברה".

קתי

 ימים ומרגישה8 השנים סבלתי מדיכאון, אני על השמן כבר 50"אני רק רוצה להגיד לך תודה, ריק. כל 
כאילו נולדתי מחדש. תודה רבה לך!" לתבוע

(MSטרשת נפוצה )
[ משתמשת במנה אחת של גודל גרגירי אורז שמן ליום כדי לסייע59"רק עדכון מהיר, ג'ינדריך...אישה ]

 ק"ג נמוך יותר.יש לה חוויה נפלאה בשימוש30לשינה ולבריאות הכללית, וירדה במשקל עד שהתייצב ב-
בשמן, כמוני.ההפסדים של מיומנויות מתמטיקה והרהורים בתיאוריה עם טרשת נפוצה התהפכו במקרים
רבים, ואני שוב עושה מתמטיקה מרכזית בראשי כמו כשהייתי צעיר יותר.שנינו חתרנו והשגנו יעדים
עדיין ובטי, הגולדן רטריבר  ידידי.אה,  ולך,  עיקריים בחיים בשנה הראשונה של השימוש.תודה לריק 

מצליח יותר מתמיד, בריא, והווטרינרים עדיין בהכחשה מוחלטת". סימן

"חבר טוב שלי, בכיר עם טרשת נפוצה משתמש במריחואנה כדי להקל על הטרשת הנפוצה שלה.היא
נשבעת בזה." רון

"חבר מבוגר יותר שלי בעבודה סיפר לי על אשתו עם טרשת נפוצה וכמה זה היה גרוע.הוא בקושי הצליח
לגעת בה והיא תמיד סבלה מכאבים.סיפרתי לו על השמן כי שום דבר אחר לא עבד שהם ניסו.הם ניסו
את זה וזה עובד!היא מרגישה הרבה יותר טוב והיא יכולהממש להרגיש את כפות הרגליים שלה )היא לא
יכלה לפני כן( היא יכולה לדעת עכשיו אם הרצפה חמה או לא והן סופר מוצקות.היי תמשיך לקנות נפט
בצורה לא חוקית עד שזה יהיה חוקי כי זה עובד.שום דבר אחר לא מרפא טרשת נפוצה, הם כמעט
התייאשו...שמן קנאביס נתן להם נקודת מבט חדשה על החיים והרבה תקווה לעתידם המשותף.אני
אמשיך להפיץ את הבשורה על הפלא הרפואי הזה!תודה ריק, לא הייתי נותן לאף אחד את המידע הזה

אלמלא פיניקס טירס." )מאנטריו(

"בוקר טוב ריק, אני עוקב אחריך בפייסבוק.גיליתי ממך כל כך הרבה ואני מעריך את העבודה הקשה
והמסירות שלך.הסיבה שלי לחשוב על מריחואנה לשימושים רפואיים הייתה רק בגלל המצב שלי, טרשת
נפוצה.אבל עם המחקר שמצאתי לגבי היתרונות של מחלות אחרות כולל טרשת נפוצה וסרטן, החלטתי

לאחרים, אז אני לא עושה את חלקי לחלוטין.אני מקווה להיותשאם אני לא אעשה את חלקי בלהודיע 
.כל2014תומך מועיל בשכנוע תושבי ארקנסו להצביע בחיוב על מריחואנה רפואית בבחירות הבאות ב-

כך התקרבנו השנה.תודה לך שוב.בכבוד רב, ננסי"

"ראינו את הגרסה שלנו לשמן סימפסון ושמנים קדושים אקטואליים מרפאים הכל כמעט מחולי טרשת
נפוצה, פסוריאזיס של העור, חולי סרטן, ואפילו עוזרים לחולה שבץ מוחי להתחיל לדבר מספר מילים

- 129 -



ומשפטים שהיא לא אמרה מאז שבץ!תודה לך על כל מה שעשית!" -- תודה לך, מייקל, אבל אני אף פעם
.אנא עקבו אחר ההוראות ככל האפשר.כמוRSOלא אוהב לראות מישהו עושה את "הגרסה שלו" ל-

ואתה תמיד רוצה לספק לחולים את הצורה תמיד, חייו של מישהו עלולים להיות על כף המאזניים, 
JBהחזקה ביותר של תרופה זו, בכל עת שאפשר.

"יש כל מיני הוכחות והוכחות בחוץ, חקרו את זה.אני מכיר בחור עם טרשת נפוצה, הוא סובל מזה שנים.
הוא מטפל בזה בשמן, הוא יכול ללכת ולתפקד כמוני.ואז אני מכיר בחור עם טרשת נפוצה, הוא עושה כל

מה שהרופאים והרפואה המודרנית אומרים לו לעשות.והוא בכיסא גלגלים והגוף שלו נכבה". ג'ף

 זריקות...ואני3 כדורים בשבוע ו-108 התסריטים שלי.13"גם לי יש טרשת נפוצה והפסקתי לקחת את 
משתמש רק בקנאביס עכשיו." ג'ון

"לפני חמישה שבועות קיבלתי טלפון מאישה במזרח עם טרשת נפוצההיא יושבת על כיסא גלגלים כבר
 הכל כדיCCSVI שנה.היא ניסתה כל מה שהיא יכולה לחשוב עליו, כולל הטיפול השנוי במחלוקת ב-15

לא לראות שום שיפור.הפכנו אותה לכיוון הנכון והיא התחילה לקחת את השמן.שיחת הטלפון האחרונה
לך שכיסא הגלגלים שלי במוסך." )אז אני חושבשלה אלי הייתה ככה, "היי קורי.אני רק רוצה להודיע 

שבועות(."אני קם והולך!אני מרותק.נפטרתי מהדפנדס שלי ובדיוק חזרתי5שזה שבור, כי עברו רק   
 שנים”. בשלב זה היא התחילה לבכות ואמרה,3הביתה מיום קניות.קורי, לא הצלחתי לעשות קניות כבר 

"קורי, החזרת לי את החיים שלי." קורי

גלולות, סיגריות וניקוי רעלים
"השתמש בשמן ריק סימפסון אם אתה רוצה להפסיק לעשן.פשוט לישון דרך הנסיגה.אותו פרוטוקול

 מיוצר ושימוש נכון פועלRSOואותו מינון כמו לכל מחלה אחרת, פשוט עקוב אחר ההוראות באתר שלנו.
גם עבור כל סוגי תוספות החומרים האחרים, למשל על הרואין, קוקאין, אלכוהול, מורפיום, תרופות

"JBממכרות ועוצמתיות וכו'.

"אני רוצה להודות לך באופן אישי ולכל מגדל, מפיץ ובעלי תפקידים פוליטיים על שהביאו את שמן הפלא
הזה לציבור.אני אקצר את זה, אני סובל מעוויתות איומות, בחילות ומכור לאופיאטים כבר הרבה מאוד
לאחר מאבק אכזרי בבריאותי, להשיב מלחמה. ואחרים.החלטתי,  אלו  בגלל תסמינים מקסימים  זמן 
הכדורים לא עזרו כלל לכאבים, הם היו אמורים למנוע ממני גמילה.תרופה לעישון הייתה בסדר אבל שום
דבר לא מתקרב למה שהשמן עושה בשבילי.מאוד קשה לי לכתוב את זה בלי להתמלא בכזו הכרת

תודהשאני לא יכול לראות מבעד לדמעות.

נלחמתי עם הגמילה לגמרי מהשמן!נאלצתי לעשות את זה כמה פעמים בעבר ובכל פעם זה מחמיר אבל
הפעם כמעט ולא היו לי בעיות בכלל.ללא עוויתות גוף, ללא עור מגרד, ללא הזעות...אף אחד מהסיוט

הרגיל של להיפטר מאופיאטים.אני חושב שהשמן הוא נס!זה הציל את חיי!

מאז שהפסקתי מאופיאטים שיניתי את התזונה שלי לרוב ללא גלוטן.חיטה היא בעיה אבל כמה דגנים
יכול להתמודד, אני יכול אחרים לא.אבל חלק גדול מהתזונה שלי הוא לכסניות השמן שלי.איתם אני 
ועירנות ממה יותר אנרגיה  לתפקד, לחשוב, לעשות את כל הדברים שאני רוצה לעשות, עם הרבה 

שהייתי מעשן את התרופה במקום.

אמרתי שאקצר את זה, האמת היא שאני שוקל לכתוב ספר בשבח שמן הנס הזה וכל מה שהוא עשה
בשבילי.ובגלל הערכה ואהבה עמוקה אני מודה לך ריק סימפסון.מהלו, לויס"

"לראות שאני אלרגי לאופיאטים... )הכי פחות רעיל???( אני אקח את הקנאביס, בבקשה." אַברָשׁ

, בכך3=1+1"אם אתה על אופיאטים במיוחד, אתה צריך להבין שתהיה 'סינרגיה', שמשמעותה בעצם 
שלשמן שנלקח עם אופיאטים תהיה השפעה גדולה יותר עליך מאשר אם רק היית לוקח אחד. או אחר,
הם משפרים את ההשפעות של זה, כך שלא תזדקק לכמות משככי כאבים כפי שהיית רגיל.שוחח עם
הרופא שלך על הפחתת כמות התרופות שאתה לוקח, אתה לא יכול פשוט ללכת עם רוב הכדורים בלי
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לפגוע בעצמך". ג'ים

.אנחנו2"בעלי ואני התחלנו עם השמן בתחילת השנה.יש לו תסחיף ריאתי ואובחן כחולה בסוכרת מסוג 
צורכים רק טיפת סיכה פעמיים ביום, רק כי זה כל מה שיש לנו כרגע.אגב, ההוראות היו קלות לביצוע והן

 כאן בקנדה והיאHome Hdwעבדו מצוין.אם אני יכול לעשות את זה, כל אחד יכול.ניתן לרכוש נפטה ב-
 על זה.MSDSמסומנת כמדלל צבע חסר ריח.בקש את 

אני עדיין לא בטוחה אם זה עוזר לבעלי או לא, אולי בכל זאת מרפא את ההשפעות של שתי סריקות ה-
CTאוותר אני  )אם  נרפאה  ללקטוז שלי  בזמן קצר מאוד.אי-הסבילות  זה עשה הבדל מדהים  ?איתי 

מהשמן זה יחזור(, אבל היא בהחלט נעלמה עכשיו.חל גם שינוי ניכר באלרגיות שלי לריח.יש לי דלקת
כרונית בסינוסים מאז שאני זוכרת את עצמי, אנטיביוטיקה לא עשתה כלום ואני ויתרתי עליהן לפני שנים.
אני שמח לומר שהסינוסים שלי התבהרו ואני יכול לנשום!אני עדיין מושפע מהריח אבל אפילו לא קרוב

למה שהיה.

תודה לכם ריק וג'יי.בי על שהבאתם את המידע הזה לציבור ותודה לכל מי שממשיך לכתוב ולשתף את
הסיפורים שלהם.הלוואי ויכולתי לצעוק את זה מהגג אבל בטח הייתי נעצר ;-(( יש כזו סטיגמה סביב
קנאביס ואנשים )בסביבה( פשוט לא רוצים להקשיב.חבל, אני מכיר כל כך הרבה שזה יכול לעזור". קלמי

לך שבהרבה מהעדויות והסרטים התיעודיים שצפיתי בהם, חלק מהאנשים"ליסה, אני גם צריכה להודיע 
האלה התחילו לקחת שמן עבור מחלה מסוימת, ובסופו של דבר קיבלו הטבות וסיימו מחלות אחרות

שהם אפילו לא היו. מודעים לפני השימוש בשמן.

לדוגמה, נניח שאתה לוקח את השמן לסוכרת, ואז מגלה לאחר השימוש בשמן שרמות הכולסטרול שלך
חזרו לנורמליות, פריחות העור או האקזמה שלך מתבהרות, והטחורים שלך נעלמים פתאום יחד עם גוש

מוזר שהיה לך או זיהום בסינוסים מתבהר פתאום.אני רואה הרבה מזה במחקר שלי.

כמו כן, אנשים רבים מדווחים שלעתים קרובות הם יורדים במשקל אם הם סובלים מעודף משקל, או
גולמי, חוזרים למשקל תקין, לעיתים קרובות מבלי לנסות לעשות דיאטה.ואם אתם ממיצים קנאביס 

התוצאות במשקל ובבריאות בולטות עוד יותר.

אני כן יודע שריק סימפסון גם מקדם תזונה מבוססת צמחים.אני רואה שבהרבה מחקרים אחרים, מלבד
בריאותיים, שלעתים יתרונות  כך הרבה  כל  יש  צמחית  לתזונה  רפואי, שלמעבר  בקנאביס  השימוש 
קרובות אנשים אלה הפכו מחויבים לכל החיים, משבחים ומעודדים את השינוי לתזונה צמחית. ממש

הציל את חייהם". דונה

"היי ג'ינדריץ', סליחה על הטרחה, אבל בראד תיקן אותי היום בדבר אחד, שאולי כדאי להבהיר.לקריאות
 ימים לנרמל, לא רק למחרת...עדיין זה מדהים.זה גם נותן לי את7-10הסוכר בדם הסוכרת שלו לקח 

:PTההזדמנות להעביר את שאר האימייל שלו, שלדעתי תרצה לפרסם גם ב-

 סוגי סרטן עור על זרועי השמאלית, אני יודע שאלו נוצרו כתוצאה מהשענת זרועי במדף החלון5"היו לי 
והכל חוץ מהגדול נעלם לגמרי.הגדול24/7בזמן צלילה במהלך השנים.שמרתי אותם מכוסים בשמן   

בקושי ניתן לזיהוי אבל אני עדיין מרגיש אזור מוגבה קל אז אני שומר עליו את השמן מדי יום.אני חושב
שזה ייעלם עד סוף השבוע מכיוון שהוא כל כך קרוב.זכור שהקפאתי את אלה כמה פעמים בעבר והם

תמיד חזרו, הפעם אני בטוח שלא, אם כן אני יודע בדיוק מה לעשות.הכי טוב לך ולריק, דייל."

JB-- תודה לך, דייל, זה נחמד לדעת שאתה יודע בדיוק מה לעשות.

"לקחתי את השמן כדי להפסיק עם משככי כאבים וסיגריות...ואני מצליחה!עבר יותר מחודש בלי שניהם!"
תַאַותָנִי

JB-- מזל טוב, רנדי.עם השימוש בשמן, זה לא היה כל כך קשה בסופו של דבר, נכון?

משמעותית לרדת  הצלחתי  עצמי  אני  סימפסון,  ריק  ומפחדים.בגלל  בורים  פשוט  שהם  אנשים  "יש 
 לפני השינה ולקחתי3 בבוקר ו-OxyContin 3 מ"ג של 60בתרופות הכאב שלי, זאת אומרת שלקחתי 
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 שנים...זה מבאס!8אותם כבר יותר מ-

 בצהריים!דברו על נס לפחות כך אני רואה את זה!1 בבוקר ו-1עכשיו מאז תחילת השמן אני לוקח רק 
הרופאים אמרו לי שלעולם לא אוכל לרדת או להפסיק לקחת אותם.ילד עשה את "ריק סימפסון" ואני

מוכיח שהרופאים שלי טועים,

אני עושה את זה ואני מרגיש יותר טוב ממה שלקחתי את כדורי הרעל הארורים האלה!למרות שלקחתי
, עדיין סבלתי מכאבים, יום יום, לא ישנתי ולא אכלתי...היום אני ללאOxyContinמינון כל כך גבוה של 

כאבים, ישנה רגילה ואוכלת יותר!ואני לא מפסיק את השאיפה שלי להיגמל מהכדורים האלה, אני מקווה
שעד שאני על השמן כבר חודש אפסיק לגמרי!תאחל לי בהצלחה!" ננסי

...בתוספת כדורי שינה ואחרים.RSO"עזרתי לאנשים להיפטר מאופיאטים, מכל הסוגים ובמהירות...עם 
בלי משיכות, בלי התכווצויות.מְעוּלֶה.בחור אחד אמר שזה כמו ללכת לישון ולקום נקי, בלי שום דחף
לכלום.הם מרגישים נהדר, כמו להתמודד עם דוב גריזלי בכל בוקר ששמעתי.הם מרגישים שוב צעירים

" כדי לטפל בכל בעיות הגמילה האלה.שלום כולם." רוןRSOובריאים.אנחנו צריכים "מרכז גמילה 

"שלום ג'ינדריץ', השמן בהחלט הציל את האשך הפרוע של השכן שלי.היה לו שתן דמי במשך שבוע וחצי
וכאבים בלתי נסבלים.הרופא אמר שהוא לא יכול לרשום שום דבר שיעזור לסוג כזה של כאב ונתן לו

 עבד תוך שעות על הכאב ובתוךRSOשלושה ימים לפני שהסירו את האשך אם הוא לא יפסיק לדמם.ה-
והוא בסדר.אני עדיין עובדת עליו כדי לעשות3-4 ימים הוא הפסיק להשתין לחלוטין.עברו שבועיים   

וייקחו אותי אם אני אעשה יבואו  המלצה אבל הוא קצת מפחד לעשות את זה )המילים שלו... "הם 
, אז הוא קצת סקפטי שהשמן הציל את הגבריותRSOסרטון"( והוא לא יודע הרבה על האמת כוחו של 

, כל מה שאני100%שלו, חחח.ממה שראיתי השמן בהחלט עשה את העבודה, אבל זה לא מתועד ב-
יודע זה שהוא עמד להסיר אותו כשראיתי אותו לראשונה ותוך ימים הוא היה טוב יותר לאחר שאכל את
השמן, השתמש בו באופן מקומי, וכן בתור אפְּתִילָהכובע לילה, חחח, אבל הוא לא יודה בזה.אני עדיין
אומר לו כל יום, "אחי, שמרתי את המטורפים שלך!" חחח בכל מקרה, רק רציתי לספר לך איך זה הלך

ואם אוכל לגרום לו להמליץ, אני אודיע לך." סטיב

"הצלחנו לגמול את קאשי מהמתדון, פנטניל, קלונאפין, ורסד, אטיבן ואוקסיקודון תוך פחות משבועיים עם
השמן!ללא סימנים/סימפטומים של גמילה.זה עובד נפלא!" קאלי

" התחיל לחוות התקפים, קטפלקסיה, ריר מוגזם, שאיבת נוזלים כל יוםPnut, הבן שלי "2012"באוגוסט 
ועייפות כללית.היכולות המנטליות שלו ירדו במהירות ממש לנגד עינינו.רק שנה קודם לכן הוא שיחק

.2012כדורגל, כדורגל והיה נער סקאוט.בסך הכל, הוא היה ילד רגיל עד אוגוסט 

נימן פיק מסוג 2013דלג קדימה למרץ  ולבסוף אובחן אצלו   C.NPCהיא מחלה סופנית שבמונחים  
הבסיסיים ביותר היא בעיית אחסון ליזוזומלית.אני מסתכל על זה כעל נזק מוחי מתמשך.הרופאים נתנו
למיקטל, קפרה, דילנטין,  קלונאזפאם, טגרטול,  עליה,  לחשוב  יכול  כל תרופה להתקפים שאתה  לנו 
דיאסטט ג'ל לאשכולות חירום וכו' ושום דבר לא עבד.)נדמה היה שכל מה שזה עשה היה להחמיר את
המצב בכך שהוא נותן לנו תקוות שווא.בכל פעם שזה לא עבד הרופאים העלו את המינון.אני לא מאשים
אותם כי זה כל מה שהם יודעים.( הוא היה שוכב על הספה, אולי תוציא ממנו חיוך, אולי לא.הוא פשוט
שכב שם והזיל ריר.הוא לא יכול היה לזוז.הוא הפך מבחור קטן מאוד פעיל לזומבי.היינו צריכים להביא לו

כיסא גלגלים, כלב שירות לאפילפסיה, והוא הועבר לטיפול בהוספיס.

" נכנס והציע לנו עזרה בדמות ריק סימפסון אויל.S, זר אמיתי שהפך לחבר אמיתי "הדוד 2014בינואר 
דיברנו בטלפון שעה וחצי והוא היה כל כך נלהב מרפואת צמחים שלמים והוא באמת האמין במה שהשמן
של ריק עשה באמצעות מעשיו שלו בעזרה לאחרים, שהוא הרגיש נאלץ לעזור לנו.דרך החסד הוא ליבו

הוא מצא לנו דרך לקבל את התרופה שהיינו זקוקים לה באופן נואש.

 התקפים בעודו ער, כל אלו אפילו בקלונאזפאם ובדיאסטאט.היו15 בינואר, לבננו היו לא פחות מ-31ב-
לו ימים טובים יותר מאחרים, ימים מסוימים היו מלאים בהתקפים ופחדים.אלא אם כן אתה הורה/אדם

אהוב שעבר את זה, לא תבין את המקום האפל שאתה מרגיש בו.
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בפברואר.באותו יום היו לו רק 1הוא קיבל את המנה הראשונה שלו של שמן ריק ב- התקפים.הוא3   
התיישב במיטה בפעם הראשונה מזה חודשים ואמר משפט שלם.נפילה חשבתי לעצמי.אבל שמחתי
מאוד בכל מקרה.ביום הרביעי, הוא קרא לאשתי "אמא" בפעם הראשונה מזה חודשים.דברו על שמחה

ימים עם 58, לא היו לו התקפים כלל.נכון לפוסט זה, עברנו 5ודמעות באותו יום.כבר למחרת, יום   2
התקפים בלבד ואלו ניתן לייחס לגורמים חיצוניים.

היום הבן שלנו מדבר יותר, הוא פעיל, הוא יכול למנות כמה מהנשיאים לפי הפנים שלהם, הוא יכול
לרכוב על אופניים מיוחדים משלו בעצמו.מה שקרה לנגד עינינו הוא לא פחות מנס.אני לא האיש הכי דתי

" הזה אלינו.אני מאמין שהואSאבל אני כן מאמין באלוהים.אני באמת מאמין שהוא שלח את ה"דוד 
הראה לריק איך לעשות את זה והוא הדריך אותך את ג'יי.בי.

על כל זה, על שעזרתם להחזיר את הבן שלנו אליי, אלינו.על שהחזרתי את אשתי מהדיכאון העמוק
", אני לנצח בחוב שלך.תודה!!!" קוויןSביותר, ועל שעזרה למשפחתי.ריק סימפסון, ג'יי.בי ו"הדוד 

התמכרויות
".לאחרCOLD TURKEY"מאוד לאחרונה ראיתי חולה סרטן התלוי במורפיום חולה מופחת עם מורפיום "

שנגמלה מהמורפיום, היא הפכה לרעב; כבר לא היה עצירות; ישנה שקטה מאוד והכאב שלה נשלט
180הרבה יותר טוב.היא גם הפכה להיות קוהרנטית שוב.מדהים.אם לא הייתי רואה את השינוי הזה ב-

מעלות בעצמי, אף פעם לא האמנתי בזה.מעולם לא הייתי בעד מריחואנה, אבל ההתבוננות האישית הזו
גרמה לי להיות מאמין". ג'ניס

 חודשים, זה שזה כמעט נפטר מהתשוקה3 במשך RSO"דבר אחד ששמתי לב אליו עכשיו, כשאני לוקח 
 כל ערב, אבל עכשיו אני כמעט ולא רוצה לשתות וכשאני שותה,2שלי לאלכוהול.פעם שתיתי משקה או 

 ק"ג.הדבר10אני לא שותה כל כך הרבה, גם שמתי לב שהמכנסיים שלי היו הרבה יותר רפויים.ירדתי 
היחיד שאני פחות עושה ממנו זה לשתות אלכוהול.

אני עדיין אוכל אותו דבר ועדיין נוגס באגוזים מעורבים, עוגיות וכו' בלילה כשיש לי את המנצ'יז ואולי
אפילו אוכל יותר מאשר לפני השמן.כן, השמן יכול לעשות אותך רעב.

 חודשים.ולא ממש סבלתי מעודף משקל,3 ק"ג תוך 10אז או המחסור באלכוהול או השמן גרמו לי לרדת 
 ק"ג ובכושר.עכשיו ירדתי ל-186 פאונד.כשהייתי צעיר יותר, הייתי תמיד במשקל 198 אינץ' ובערך 10'5

פאונד בפעם האחרונה שבדקתי.כך או כך, השמן או המחסור באלכוהול גרמו לי לרדת במשקל.187  
פשוט תופעת לוואי משמחת". סקוט

"אופיאטים גורמים לי לעצירות, לבחילה, קשה לקבל את המינון הנכון להקלה יעילה.הם גורמים לי להיות
"מוטר", הופכים את זה לא בטוח לנהיגה ועוד ועוד.מריחואנה לא.נאמר מספיק." פרד

 שנה שנרפאה על ידי השמן.לא הייתי מנסה את זה אם זה לא היה ריק.אז אני15"התמכרות לאופיאטים 
חייב לומר שאני באמת חייב לו את חיי אז אני עכשיו אחד התומכים הגדולים שלו.תמיד עישנתי, אבל זה
אף פעם לא עזר עם הכאב שהייתי מקבל מהשימוש בגלולות.פשוט רציתי למות כל כך הרבה פעמים כי

, אוperc, vic.אני לא על מורפיום, אוקסי, RSOכבר לא הייתי אחראי על חיי.אני יכול לומר בגלל ה-
.דלקת המפרקים שלי, שהרגשתי20 ואני מרגיש שוב בן 40סובוקסון... זה הוציא אותי מהכל!!!!!ואני בן 

 פעמים והחיים שלי התחילו שוב.אין מילים להביע10כל בוקר, נעלמה עכשיו.לקחתי את השמן פנימי 
כמה אני אסיר תודה.אם אתה לוקח גלולות, התחל בלקיחת שמן בלילה, אלא אם כן יש לך שבוע רק

לישון, אז הייתי הולך בדרך זו." רבקה

שנות התמכרות לפני יותר מ-30"קנאביס הוציא אותי מהבנזו אחרי למעלה מ- שנה, בלעדיו, אם15   
הייתי מתה עכשיו..." פיל.

"אני מכיר מישהו שמשתמש בקנאביס כדי לעזור לו לצאת מסובוקסון. הקנאביס עוזר לה מאוד.זה עוזר
עם הכאב היא אומרת.אבל אני חושב שהחלק של החלק של הגלולות שממכר לרבים הוא החלק ה"עליון"
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שבו קנאביס הוא לא הרבה "עליון"... אבל לדעתי אם תדבקו בו בעבר ובונים סובלנות תחושת העייפות
המוגזמת תיעלם.סובלנות היא המפתח". ארין

"נגמר לי כל תרופות לשיכוך כאבים ועכשיו אני מסוגל לתפקד - הלוואי שיותר אנשים היו יכולים לסמוך
על כוחו של הטבע!" לתבוע

, ובמשך שנים קיבלתי את הרעיון שבסופו של דבר2000"יש לי עצב בעמוד השדרה שנשבר בשנת 
אהיה נכה ממנו ונתקעתי על אוקסיקונטין במשך כמעט עשור, עד שהחלטתי לנסות קנאביס.כעת, כאשר

 שלי, הרופאים תוהים כיצד המיאלין על העצב החל להחלים ולהשיל רקמת צלקת.MRIמשווים את ה-
בשנתיים האחרונות, היציבה שלי התחילה להשתפר, וטווחי התנועה שלי, כמו גם הפחתת ההתקפים".

אן

 עוזר לרדת מהמתדון?זה בהחלט הסם שהכי קשה לרדת אי פעם.ניסיתיRSOש.מה עם מתדון?האם 
כמה פעמים עם כמה דברים שונים!המשיכות נמשכות כל כך הרבה זמן שזה נורא להתמודד כל כך

הרבה זמן!אפילו ברדפורד גמילה באלבמה אמר שהכי קשה לגמילה ממנו!אהרון

-- אהרון, התמכרות למתדון היא חתיכת עוגה עבור השמן, במיוחד כאשר הוא מיוצר ומשתמשים בו לפי
- הם בדרך כלל על קוקטייל של4ההוראות שלנו.תאר לעצמך את המטופלים שלנו עם סרטן שלב   

הדברים הגרועים ביותר שאתה יכול לדמיין, ובכל זאת, הם יכולים בדרך כלל להפסיק לקחת כל דברהם
לקחו תוך שבוע או שבועיים.אז שוב, בהשוואה לאותם דברים טובים, מתדון הוא חתיכת עוגה לשמן.אני
מספר על זה למומחים להתמכרות כבר שנים, הם לא רוצים להאמין ולעולם לא הופיעו כדי שאוכל פשוט

JBלהראות להם את זה.

תוצאות ראינו  אבל  העבודה  במהלך  נהרג  אחי.הוא  של  להרואין  בהתמכרות  בקנאביס  "השתמשתי 
מצוינות עם קנאביס עד מותו". לורה

 --RSOבשימוש נכון יכול לשמש כדי לנצח את כל ההתמכרויות לחומרים המוכרות לאדם.בדרך כלל  
ליטול תרופות/כדורים ממכרים, ובדרך כלל אין תסמיני גמילה לוקח למטופל שבוע-שבועיים להפסיק 

JBמשמעותיים.וזה נחמד, כלומר לחולים ולמי שמטפל בהם.

"איך שאני מסתכל על זה כל הטייסים צריכים לאכול את השמן ברגע שהם נוחתים במשך היום.כך הם
יקבלו מנוחה טובה ושינה טובה והם יוכלו לעבוד טוב שוב למחרת.כמו כן, איך עוד הם ימנעו מעצמם

מחלות קרינה ומכל עשרות הבעיות הבריאותיות שיש לטייסים?

, זו דרך טובה לדעת אם האדם אחראי או חסר אחריות כלפי בריאותו.THCאני מסכים עם בדיקת 
 במערכת שלהם פשוט משחקים עם החיים שלהם.או שהםTHCבריאות קודם כל.בעיני אלה שאין להם 

.הדבר הטוב לדעת הוא שהשמן יכולchemtrailsסובלים מזיהום הסביבה, פוקושימה ותסמונת הכחשת 
"JBלעזור גם בזה.

"אני מכור להרואין מחלים.אני רואה אנשים יום אחד ומתים למחרת, כל שבוע במרכז הייעוץ שלי לא
או  ותרופות מרשם אחרות.BHOמקנאביס  ואליום  ובנזודיאזיפנים כמו  או מריחואנה, אלא מקסנקס   

שרובם כולם נקנו באופן לא חוקי!קנאביס בכל ההיסטוריה מעולם לא הזיק ולא הרג אף אחד.כאשר
מפלגות פוליטיות מציגות את תיאוריית השער ואת תיאוריית הסכיזופרניה.מה שאתה לא מבין זה שהם
משקרים בבוטות!למעשני קנאביס שיש להם סכיזופרניה הייתה סכיזופרניה לפני שהרימו ג'וינט.וסביר
להניח שהשתמשו בו כדי לטפל בבעיה לא מאובחנת.ושער זה שטויות.אין שום דבר במריחואנה, שגורם
לך להשתוקק לסמים קשים יותר!ה"שער" האמיתי הוא סוחרים לא חוקיים שמציעים סם אחר בטענה,
יודעים שגראס לא יחבור למישהו להוציא מאות "אם אתה אוהב גראס אתה תאהב את זה" כי הם 

פעמים ביום.הגיע הזמן7דולרים בכל יום או שעה.אבל הרואין או קוקאין יגרמו לך לדפוק על דלתו   
שנתבגר.פקחו את העיניים ותבינו שהממשלה צריכה אותנו הרבה יותר ממה שאנחנו צריכים אותם ואת

השקרים שלהם". צ'ה

שנה למדתי שאם הייתי יוצא לשתות ופחדתי שהמיטה תסתובב )זכור את אלה(30"לפני למעלה מ-  
מרוב שתייה, הייתי חוטף מכה בסיר ממש לפני השינה, ואני באמת חושב שזה עזר לי לחלות או לגרום
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להנגאובר שלי לא כל כך גרוע כפי שהיה לולא היה לי את המכה הזאת". סקוט

"THCעובר את מחסום הדם המוח ומתקן את האמיגדלה של ההתמכרות לאלכוהול וסמים אחרים...זה 
ואופיאטים להחזיר לעצמו את היכולת נפגע מההתעללות באלכוהול,  לכך שהאדם  בדרך כלל מביא 

הקוגניטיבית ולהפסיק את ההתעללות שלו בעצמו". רוברט

"שמתי לב לזה.אני כבר לא שותה בכלל.או שיש לך כל רצון." בריטני

לי את הכבד.כל לי חשק בכלל לשתות את הרעל הרעיל הזה שהרס  זה.אין  "נכון מאוד.חוויתי את 
התרבות נעשית יותר ויותר מוזרה ככל שאני מתרחק ממנה.אנשים עומדים מסביב ושופכים שתן רעיל
בגרונם.זה מוזר בעיני.:( זו ברכה כל כך להשתמש בעשבי תיבול.מרגיש מדהים, בלי הנגאוברים!!!”

Camuche

"איך אתה יודע למי או לאילו חיות יש מערכת אנדוקנבינואידית?ומה המשמעות של אנדוקנבינואיד?"
טרישה

במוח, בעור,  נמצאים  חרקים.קנבינואידהקולטנים  למעט  אנדוקנבינואידית,  מערכת  יש  החיות  "לכל 
במערכת החיסון, במעיים, בכבד, בעמוד השדרה, בצלעות, בכדוריות הדם הלבנות ובמח העצם )תאי

 מיליון פלוס שנים, "תאי גזע היו פועלים כמו מכונית600גזע( וכו'.ללא המערכת האנדוקנבינואידית בת 
, לונדון, בריטניה.זה מסדיר כל פונקציה בגופנו.GW Pharmaceuticalsללא נהג". ד"ר גיא, יו"ר בכיר של 

(RSO( יוצרות אנדוקנבינואידים וזו הסיבה שהן חשובות לנו.שמן קנאביס )9, 6, 3חומצות שומן אומגה )
יכול לרפא או לטפל כמעט בכל בעיה וזו הסיבה שהוא  בעצם מגביר את מערכת האנדוקנבינואידים 

בריאותית". ריק

איכות החיים
"ברגע שתלמדו שלשמן קנאביס יש מאות סגולות רפואיות, תתאהבו בפרח.למעשה, מעולם לא פגשתי

מישהו שהאמין ששמן קנאביס כל כך חזק ועדיין לא התאהב”. פיטר

4 המדרגות הקדמיות, עכשיו אני יכול לעשות רכיבות אופניים של 3"לפני השמן בקושי הצלחתי לרדת ב-
שעות.זה רק ישתפר". פיטר

 ומצאתי את אותן תוצאות.RSO עם PTSD"תודה לך על המידע הזה!טיפלתי בהתקפי הפאניקה שלי מ-
מחלת ליים היא גם מחלה נוספת שמחקה מלריה בדרכים רבות שאנשים רבים לא מבינים שנשכו אם אי
פעם על ידי קרציה נגועה.בואו נצפה בפוסטים האלה על ידי מיליוני!!!בואו נשתמש בפייסבוק הזה פעם

אחת!!!!” לינאה

"לאחי הייתה שן רעה וכואבת.אז אמרתי למרוח על זה קצת שמן והוא אמר את זה שבועיים אחרי וזה
 שוב להציל!!!!!” סטיבRSOעדיין לא כואב ולא נראה נגוע עכשיו.לך תחשוב, 

"היי, לא יודע אם שמעתם את זה פעם אבל גיליתי שהשמן גם החלים או יותר נכון התחיל לרפא חלל
ענק שיש לי על שתי השיניים הקדמיות שלי. יש לי שם שמן בטעות והחור בחלל היה מלא בשמן ושמתי
לב שכמה ימים לאחר מכן החלל הצטמק ועכשיו היה בערך חצי מהגודל!מישהו אי פעם אמר את זה

 נשמעת כמו רעיון ממש טוב!קשה לרפא חורים ואני בטוח שכולם מעדיפיםRSOקודם?משחת שיניים 
לרפא אותם ואז לעקור להם שיניים!תאונה מאושרת עם השמן אני שמח לומר". קים

בפה נמק  היה  בנדה  על השיניים.לשונה  לשמוע  נהדרות  חדשות  עושה?אלו  לא  קנאביס  "מה שמן 
כתוצאה ממורסה נגועה שבה נמשכה שן מתה.לא היה לה כסף ללכת לרופא או לרופא שיניים כדי לתקן

 על זה והיא מעולם לא הייתה צריכה ללכת לרופא השיניים,RSOאת הנמק.במקום זה היא תמיד שמה 
במוצרים להשתמש  צריכה  הייתה  ולא  דלקתיות  אנטי  תרופות  או  לאנטיביוטיקה  נזקקה  לא  מעולם 
מיוחדים כדי לשמור על ניקיון.הכל היה הודות לשמן ריק סימפסון שהנמק נפסק ועכשיו יש לה שוב

חניכיים ורודות!
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שמתי לב גם שלא היו לי עששת מאז שהתחלתי שמן קנאביס.פעם הפה שלי היה כל כך חומצי ומלא
בשקעים שמצאתי שזה מוזר אם אין לי ריקבון/חללים.שון דיבר על זה גם לפני כמה ימים.

אני אוהב לשמוע המלצות על השמן!מה זה לא יכול לתקן?תודה לך ג'ינדריך באייר ששיתפת את האדם
הזה בעדותו על השן שלו, אני אוהב כשאנשים חולקים את החוויות שלהם בטיפול במחלות נפוצות או

LinZyכדי לשמור על הומאוסטזיס." 

"נפטרתי מפוליפים טרום סרטניים על ידי נטילת מנה כל יום." דונה

"איזה תפקיד קנאביס יכול למלא במחזור החיים של אישה?כשאמא מאושרת, כולם שמחים,” זה כל מה
"JBשאני יודע.והשמן יכול לשמח אישה לא משנה באיזה שלב של המחזור היא נמצאת.

את להבין  בוחןנדרש  יותר  או שהוא  דפוס,  בהם  יש  לעזור?האם  הצליח  לא  השמן  מקרים  "באיזה 
הסיבות?" דני

JB-- לשמן יש בעיות לתקן את מה שרופאים פישלו קודם, זה הדפוס היחיד שאני יכול לחשוב עליו.

"חברה שלי אלרגית מאוד לעקיצות יתושים ואמש היה לה אחד על הרקה... זה היה ענק, בכל מקרה
 שהכנו מעלי קנאביס על העקיצה.הבוקר כשהתעוררנו הבליטה נעלמהRSOהצעתי לקבל פלסטר ולשים 

לחלוטין".

יעזור לאנשים רבים.עונת היתושים כבר כאן.והשמן עובד גם ג'ימי.אני בטוח שמידע זה  - תודה לך, 
כדוחה, נסה את זה.תמיד עדיף למנוע בעיות לקרות למרות שכל כך קל לתקן אותן עם השמן.ניתן
להשתמש בשמן באופן מקומי על כל דבר שמגרד, שורף או כואב.ככל שתקדימו למרוח את השמן כך

JBהבעיות עלולות להיעלם מהר יותר.תזכור את זה.

"RSO,עצר לחלוטין את התקפי הגרנד מאל שלי.לעולם לא אשתמש בתרופה אחרת מעשה ידי אדם  
הלוואי וידעתי עליה לפני שבעלי נפטר.הוא עבר מלימפומה של הודג'קין.אולי הוא עדיין יהיה כאן.באותו

.הוא נעלם תוך פחות משנתיים." קלי70%זמן נאמר לנו שיש לו שיעור ריפוי של 

"רוקח אמר לי שזה חבורה של שטויות!!איבדתי את אבא שלי מסרטן במאי, היו לו שניים מהרופאים
הוא עדיין היה תינוק62בן הטובים ביותר בקליבלנד קליניק ובבית החולים גאוגה!!אבא שלי היה רק   

בספר שלי!!תוכיח לי שיש לי בן דוד שלי אבא שלי מתמודד עם סרטן עכשיו.זה הרגע גיליתי אחרי
שאיבדתי את אבא שלי ואת אלה המחותנים שלי." תמי

"ברור שרוקח יגיד לך שזה שטויות כי אין לו עבודה אם העולם יגלה ששמן קנאביס מרפא סרטן." מוני

.אם מישהו היה "דורש" ממני הוכחה הייתי אומר לו לאן ללכת אבל זה לאJB"נדהם מהנחישות שלך 
!יחד עם זאת, אם מישהו לא חקר זאת בעצמו ומכור לתקשורת המיינסטרים, הוא לא היהYoutubeיהיה 

ואולי ישקול את השטויות האלה, אני מניח.חייל על  וריק!נ.בתגיד לרוקח שלךJBיודע את העובדות   
שה"תעשייה" שלו היא חבורה של שטויות!!" גורד

עיכול כרונית, בחילות, חרדה/דיכאון.נפטרתי בהצלחה משככי בו לכאבים, שינה, בעיית  "השתמשתי 
הציל את חיי.קיבלתי את חיי בחזרהMMJכאבים, מרפי שרירים, נוגדי הקאה, כדורי שינה והרגעות.  

, לזוועת הרופא שלי". רַחֲמִיםMMJבגלל 

 חודשים, הם חזרו כשירדנו והוא4"כאשר נטלה את השמן באופן עקבי לחבר שלי לא היו מיגרנות במשך 
,RSO של ה-b/c בחודש לאפס כל ה-2-4לא מסוגל לקחת כל כך הרבה שמן מדי יום, אבל הוא ירד מ-

עקב עייפות כרונית, הוא אפילו הפסיק אתNorco, Baclofen, Prozacבזמן הזה הוא גם הפסיק את   
התרופות לבלוטת התריס למרות שהרמות עדיין לא תוקנו אחרי כמה חודשים, הוא לא מוותר ומכיוון

, אני מאוד סקרן אם בסופו של דבר בלוטתlevothyroxinשהוא מרגיש מספיק טוב אני לא מעודד את 
, אנחנו רק צריכים מקור עקבי לחומר!באופן אישי אניRSOהתריס שלו תתנרמל עם שימוש עקבי ב-

." ויטניRSOפותר משככי כאבים ומשככי שרירים באמצעות ה-

"אני שונא להישמע קשוח, אם הם היו שני הרופאים הטובים ביותר בקליבלנד, מה השתבש אז?הטיפול
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המסורתי בסרטן לא עובד!כימו, לא עובד, קרינה, לא עובד... והרוקח שלך, נו מה עוד הוא יגיד?שאל
באופן חוקי.יהי רצון שאביך נוח בשלום, תנחומים לך ולמשפחתך.RSOאותו שוב כאשר הוא מחלק   

בבקשה אל תחכו למוות נוסף כדי לבצע מחקר ביקורתי...ברכות." לורי

,1990"לא הייתי מעשן את זה, אבל לעזאזל אם הייתי יכול להיפטר מהמיגרנות הנוראיות שיש לי מאז 
הייתי מנסה שמן או משהו אחר." רבקה

JB- ככל שתעלה על השמן מוקדם יותר כך תפטר מהמיגרנות מהר יותר, רבקה.זה פשוט כמו זה.

עם בעיות בערמונית.השמן עזר לו תוך כמה ימים, הוא יכול היה ללכת63"ובכן, נתתי שמן לגבר בן   
להשתין בלי שום בעיה...לפני השמן היה צורך להניח קטטר כל יום, הליך כואב ונורא.שָׁלוֹם." יורגן

"אני סקפטית מטבעי, אבל אני לגמרי נמכרת אחרי שראיתי מה זה עשה לחייה של ג'ניפר בזמן כל כך
מדוכא.העצה היחידה של הרופאה הייתה ניתוח שהיא70.זקן אבל התנהג כמו בן 30קצר.היא בת   

הייתה עושה בשמחה לכל סוג של הקלה, אבל אין לה ביטוח בריאות.היא השלימה עם העובדה שהיא
פשוט תצטרך לחיות כך.

בתור אמא שלה, הלב שלי נשבר כשראיתי אותה סובלת.הילדים שלה סבלו גם כי לאמא שלהם לא
הייתה סובלנות, שלא לדבר על אנרגיה לעמוד בקצב שלהם.הבת השנייה שלי היא מטפלת מוסמכת

ועבדה במרץ כדי להקל על חלק מכאביה.העיסויים עזרו אבל רק לזמן קצר מאוד.

השמן הזה היה מתת משמים!!ג'ני מחייכת עכשיו )לא ראינו את זה הרבה מאוד זמן(..אני שואלת אותה
איך היא מרגישה והיא אומרת, "אמא, אני לא זוכרת שהרגשתי כל כך טוב."

אני מתכנן להשיג יותר חומר לעתים קרובות ככל שאוכל ולאחסן כמה שיותר שמן זה )אומרים שהוא
יימשך לנצח(.בעלי ואני מתכוונים להתחיל להשתמש בו בערבים לאחר סיום המטלות שלנו במשך היום,

כך שנוכל אולי למנוע מחלות רבות בגילנו.אני נמכר...תודה ריק סימפסון.!!!“ טונדה

, טיפוס צייד.נתתי לו גרם שמן, אני מודה בזה בגלוי.הוא60"חולה ערמונית טרי מאובחן, בסביבות גיל 
לו בעיה לקחת את השמן בכלל, אין  רוצה עוד שמן.שהוא מרגיש מצוין,  ואמר שהוא  התקשר היום 
שהמצב שלו יותר טוב וכו'.הוא גם אמר שהוא מרגיש "תוצאות מוחשיות" מהיום הראשון.פרצתי מצחוק

"JBואושר כשהוא אמר את זה.ואשמח לתת לו עוד - אני נהנה מאוד מסיפורים כאלה.

"למדתי שבעיות הערמונית שלי פשוט נעלמו לאחר שבועיים של צריכת שמן...אני מכין שמן בעצמי.אני
 צריכה לעלות...יש לי כמה זנים.כולם עובדים ואני משלבת אותם.האורולוגTHCבטוח שעכשיו רמת ה-

שלי היה במצב רוח הלם ויראת כבוד, כשהסתכל על תוצאות בדיקת הרנטגן והאולטרסאונד...אני ממליץ
לכולם לקנות אוהל גידול, להכין צמח משלכם, יהיה בו חלק מהאישיות שלכם...תקבל הזדמנות לפגוש

.ודא שהם נקצרים כמוBUDSאת עצמך בסופו של דבר...ולהחלים ללא רבב.ולא מטלטול וכאלה.רק 
שצריך ובזמן הנכון...השמן הזה הוא פשוט תרופה שמימית.אכן...אני יודע את זה עכשיו." גאגי

.הטיפול היחיד שעובד לי ולמיגרנות האשכולות שלי הוא56.כיום אני בן 16"אני סובל ממיגרנות מגיל 
גרגר בגודל אורז ללילה לפני השינה.התרופה ממש מסלקת את כל המיגרנות1/4התרופה.אני לוקח   

המקבילות והלא מקבילות.כשנגמר לי המיגרנות חוזרות.ניסיתי כל תרופה למיגרנה בחוץ ואף אחת מהן
לא עובדת כמו התרופה.אני לא צריך לסבול ממוח קודאין או תופעות לוואי כלשהן.זה היה שלח אלוהים

בשבילי."

נרפאתי  שלי,  המיגרנות  של  כאב.ללא30-45"מההתחלה  שמן.אין  קצת  שלקחתי  אחרי  דקות   
 היא הדרך ללכת.אהבה אחת." אלןRSOבחילות/הקאות.אין רגישות לאור/קול.נעלם!

"זה עוזר לזאבת שלי, פיברומילגיה, מיגרנות, חרדה.לא יכולתי לחיות בלעדיו.הרגשתי יותר גרוע עם כל
הגלולות.התרופה הזו מצילה אותי מדי יום". ג'סיקה

לי, הם הציעו רק מרשם גם מנקה את הזאבת שלי בעור שלי!הרופאים שלי מעולם לא אמרו  "זה 
לסטרואידים.אבל זה הרגיע את המהמורות והן נעלמו ללא תופעות לוואיאפקטים." הולי
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"אני משתמש בשמן בבסיס שמן קוקוס על בסיס הגולגולת, הרקות והמצח עבור מיגרנות...עובד תוך
שניות." שירלי

"למעשה יש לי סכיזופרניה ואני משתמש בקנאביס רפואי לתופעות לוואי הקשורות למצב שלי, כמו חרדה
ונדודי שינה.התרופה עובדת, מאז שהתחלתי לקחת תרופות בתדירות גבוהה יותר הצלחתי לישון, מה
שלא יכולתי קודם.הרבה מהסימפטומים שלי מופיעים כשאין לי שינה.אף פעם לא חוויתי קולות בזמן

השימוש בקנאביס, אני מרגיש שזה בעצם מגן עליי מהם..." חוסה

-- אני מסכים, חוזה, חוסר שינה הוא הגורם למצבים נפשיים רבים.באופן הגיוני למדי, כאשר אדם לא
שינה מספיק, האדם לא מרגיש טוב כפי שהוא/היא היה מרגיש אחרי עשר שעות שינה מרעננות לאחר

JBאכילת השמן.

"אני מטפל בליים בשמן קנאביס.בעיקר ברטונלה כרגע.לא יכולתי לישון בלעדיו, לא יכולתי לאכול בלעדיו,
ולהזיע כל הזמן בלעדיו.אני בטוח שיש עוד הרבה דברים לא נעימים אבל אני לא רוצה לצאת מזה כדי

לגלות!וכדי להוסיף, עשיתי הרקס בשבוע הראשון בערך אבל אז זה היה חלק מהפלגה משם!!!" מגי

"RSOואלרגיה לדבש.הלכתי לראות חבר שלי.יש לה הצטננות בגרון וחזרה זה עתה מהרופא שלה עם 
שלל אנטיביוטיקה.אז נתתי לה אתמול טיפה שמן, היא שפשפה קצת על הצוואר והגרון והלכה לישון.
בדרך כלל היא מדברת הרבה, לפעמים אני תוהה אם היא נושמת בכלל כשהיא מתחילה לדבר, הפעם

היא הייתה הכי שקטה שראיתי אותה אי פעם.

בבוקר הכנתי לה תה ואמרתי לה לקחת את הספל הלבן כי שמתי דבש בשנייה.היא אלרגית לדבש,
טיפה ממנו עלולה לגרום לתגובה אלרגית מסיבית שתדרוש טיפול רפואי מיידי.חצי שעה לאחר מכן,
בדקתי איך היא מסתדרת בחדרה ובוודאי ראיתי את הספל הלבן על כיור המטבח ואת הספל השני עם
שלוש כפות דבש בתוכו ליד מיטתה.למרבה המזל, היא לא הרגישה שום דבר לא בסדר בגופה, ללא
שריטה בגרון )שזה בדרך כלל הסימן להופעת התגובה האלרגית(.אז נתתי לה עוד טיפה גדולה של שמן.

היא עדיין במיטה, צופה בסרט, מחייכת בשמחה ואומרת שזו "זמן המחלה" הטוב ביותר בחייה.

 המיוצר כהלכה על אלרגיות מכל הסוגים.ואני גםRSOמבחינתי, זה רק עוד אישור למידת היעילות של 
שמח שאני יכול לשבת כאן ולפרסם את זה במקום לשבת איפשהו בבית חולים ולתהות אם היא תשרוד

"JBאת כוס התה עם דבש או לא.

"סידרתי את המורסה שלי על השן תוך יומיים, נעלם!!" סוזנה

"אני כועס רק לקרוא את האמיתות האלה כי אני יודע שהן אמיתות.אני סובל מדו קוטבי יחד עם חרדה
ובחילות קשות, ולמרות שאני מחזיק בכרטיס רפואי דרך המדינה.אני לא יכול לעשן כי רוב העבודות
בודקות סמים ועושות אקראיות בימינו.קנאביס מרגיע את נפשי ומאפשר לי להרגיש שאני באמת יכול

לנשום שוב.

אני מתעב לחלוטין את הממשלה על כל מה שיש להם או מנסים לקחת מאיתנו ובלי לטפל בעצמי כראוי
בגלל הכעס והחרדה האלה.אני חושש למצבי הנפשי.אני במצוקה מוחלטת ורק אני אסבול מזה, לא

הממשלה".

JB-- אני מבינה היטב את ההרגשה הזו, אמנדה.קנבוס צריך להיות מווסת בערך כמו תה.

"זה גרם לי להרגיש טוב יותר ולישון טוב יותר מאשר אי פעם בחיי.יש לי צורה נדירה של אפילפסיה,
ניוונית שלב  בגב התחתון, והרבה בעיות עיכול.ברגע שאוכל להרשות2פיברומיאלגיה, מחלת דיסק   

לעצמי להיות על זה לצמיתות, אני מקווה להוריד את כל התרופות שלי שרק מפחיתות את הסימפטומים
הנוכחיים שלי". מַלְאָך

"אבא שלי מת, כשהוא יכול היה להירפא, הלב שלי נשבר כבר כמעט שנתיים, הלוואי וידעתי על זה." אן

שלי.דע איך אתה מרגיש." רוברט"אותו הדבר, אבל הייתה אמא 

 כדורים ביום!52"מאדם שניצל על ידי השמן הזה בזמן שעברתי סרטן, אנשים צריכים להתעורר!!לקחתי 
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!!חשבתי שאין100%עושה טיפולים שכמעט הרגו אותי!חבר שלי קיבל שמן והביא לי אותו!הייתי נגד זה 
.Google Rick Simpsonמצב ויעיפו אותי לכלא!!הוא השאיר אותו עם הוראות ל-

חלפו כמה ימים, סבלתי מכאבים מוחלטים וניסיתי לא לחשוב על תופעות הלוואי שגרמו לטיפולים האלה
 שעות מאוחר יותר!!!וואו!!הפסקתי את11עליתי על המחשב הנייד שלי!!הדבר הבא שאני יודע זה היה 

הטיפולים לאט לאט לקחתי פחות ופחות תרופות כדי להוריד כמעט את כל התרופות האלה והתחלתי
את השמן!!לעזאזל, לא הרגשתי כל כך טוב במשך שנה!התקשרתי לחבר שלי והוא נאבק אבל הצליח
להשיג לי עוד שמן!אני הוכחה חיה שזה עובד!!הייתי עדיין על זה אם אני יכול להיות אבל זה עניין פיננסי!

 אזBRCAאה ועדיין יש לי סרטן אבל לא כל כך נורא ולא עשיתי שום סריקות כלום רק חי!יש לי את הגן 
תמיד יהיה לי סרטן אבל בגלל השמן הזה אני בחיים!תודה." סיליה

"התזה של ריי פיט אליה הגיע במלואו לאחר שנים רבות של מחקר היא שצריכת סוכר, עמילן, מלח
4:1צריכה להיות גבוהה יחסית למטרות חומצת קיבה, חלבון צריך להיות גבוה אבל ביחס של משהו כמו 

ביחס ל פחמימות, שומנים בלתי רוויים אינם נחוצים ויתרה מכך פוגעים במיטוכונדריה, קפאין עוצר את
ואת השימוש בארומטאז כדי להפוך את מעגל הלחץ התאי של קניבליזציה של חלבונים או שומנים 
השומנים הבלתי רוויים לאסטרוגן.פרוגסטרון הוא ההורמון המגן העיקרי של חילוף חומרים תקין וויטמין

Eיכול למנוע חמצון של שומנים בלתי רוויים שכבר נמצאים בגוף.העבודה המשותפת של ריי פיט וריק  
סימפסון תהרוס לחלוטין את תוכנית האומללות הפונזית הגדולה ביותר שהומצאה בהיסטוריה הידועה".

אנדרו

 שלי ומתנהג כמו נוגד עוויתות טבעי לכאבי המעי הגס שיש לי.יותר טוב מהכדורים שהד"רIBS"מסייע ל- 
רצה לתת לי, על תווית המרשם כתוב שהתרופה הזו, עם שימוש, לאורך זמן, עשויה למנוע את העיכול
הטבעי ואולי אני תלויה בה לעיכול?תלוי בזה?אבל הדוקטור קבע שהיתרונות עולים על הסיכונים?שמ!?

לא תודה!" מארי

 גרגרים בגודל אורז ליום - שום דבר1.5"הנה השימושים וההצלחות שהיו לי באופן אישי באמצעות רק 
קרוב לגרם לפי הצורך לריפוי סרטן.

 וזה מדהים.145/84 ל-189/99 - הוריד את לחץ הדם שלי מ-1

 שימושים בלבד!2 בשימוש מקומי ב-3 - נרפא זיהום בכוויה מדרגה 2

 ימים לגרום לבלוטת לימפה נפוחה לחזור לקדמותה לאחר שהיא הייתה נפוחה במשך יותר3 - לקח 3
מחודש

 ושמן זית לתוךrso עם סרטן האף, אני מרסס מיקרו ערפל של 14 - עוזר מאוד לכלבה שלי שהיא בת 4
האף שלה - עוזר לה גם עם אנרגיה, הדברת פרעושים ודלקת פרקים

 פאונד במשך חודש ללא שינויים אבל אני מקווה4-5 - לא התחלתי לרדת יותר מדי במשקל אבל אולי 5
שזה יתגבר

 - אין יותר שימוש בעזר שינה, נופל עמוק לתוך תרדמה בקלות6

יכלה.7 לא  תרופה  ששום  במקום  בכאב  נגע  אבל  מנוחה  עם  צבט  עצב  לרפא  עזר   -  
אוהב את השמן הזה...באמת מציל חיים." הישרדות

מאזRSO"ריק סימפסון שינה את חיי לנצח.כל מה שחשבתי שאני יודע על קנאביס היה שקר.אני ב-  
ולא הרגשתי טוב יותר בחיי.לחילוף החומרים שלי ישמנורמל.שטפתי כדורים ללחץ דם2012אוקטובר   

 ק"ג30גבוה.הבטן שלי מתפקדת כרגיל בפעם הראשונה מאז התיכון.הכל הודות לריק סימפסון.ירדתי 
 גרם ליום דרך הפה.אני קונה שמן1-2בלי לנסות ולא יכולתי לשים את זה בחזרה אם ניסיתי.אני צורכת 

ומחלק אותו בחינם לאנשים חולים בדרך של ריק סימפסון ואמשיך לעשות זאת לכבוד אבי המנוח סולומון
 היא רפואה אמיתית וכל ד"ר שלא מכיר בכך צריך לחזור לבית הספר". וילהלםRSOמרסדן.

"הסיר אותי מכל התרופות לחרדה דו קוטבית ובעיות שינה!!! המינון חשוב ולוקח קצת ניסיון להגיע כמו
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שצריך!!” קארה

"נאלצתי לקחת תרופות שגורמות לפרקינסון - אבל התרופה האמיתית שלי שניתנה על ידי אלוהים עזרה
 הוא בהחלט תרופה.תודה ריק!" דודRSOלי להתגבר על ההשפעות ההורגות של סוכרת.

.ריפא את זה עם שמן ריק סימפסון.עלות4"יש לי פרקינסון... ועברתי סרטן המעי הגס והחלחולת בשלב 
.יש סיבה שהם200,000.00.חולה סרטן טיפוסי ייתן לממסד הרפואי קרוב ל-2000.00כוללת מתחת ל-

לא רוצים שזה ייצא החוצה וזו הסיבה שבית החולים נמצא בבעלות ובניהול של חברות התרופות.שמן
הקנאביס עובד!!!הרופאים שלי סירבו אפילו לדבר על זה כי הם מפחדים מחברות התרופות!" לי

"כן.זה עוזר עם פרקינסון.יש סרטון של גבר שמשתמש בזה ואתה יכול לראות את השינוי לטובה.לדודה
שלי יש פרקינסון והיא אובחנה זה עתה עם גידול במוח.היא עוברת מאוהיו לפנסילבניה כדי לגור עם

סבא וסבתא שלי ואנחנו מתחילים אותה עם הנפט בהקדם האפשרי." דרלין

שינה, נדודי שינה
"אה כן, נדודי שינה. היה רע, אני ישן כמו אבן עכשיו." לורה

ישנה את השינה הכי מדהימה.אני משתמש ב- והספירות שלי בסדר, אניRSO"אני  כבר כשבועיים   
בעוד  מחמד  חיות  מדהימה.סריקת  והשינה  בריא  הגידולים3מרגיש  גודל  את  לבדוק  כדי  שבועות   

המרובים...יש לי ביטחון עצמי". לורה

"ארין: אני חושב שאכלתי חתיכה קצת גדולה מדי...אבל זה לא דבר רע!זה רק אולי הזמן ללכת לישון.

JBאיך הייתה השינה, אארין?

אהרן: מעולה!אני עדיין נח!אני מגלה שזה כבר עוזר עם הדיכאון והחרדה שלי.השמן מצחיק אותי, חחח.

היה לי פה עוד מטופל שהראיתי איך להכין את השמן ויש לו גם חרדה.גם הוא צחק.זה היה גדול.

 פעמים ביום ביומיים האחרונים, ונאלצתי לשאוף את התרופה בתדירות4אני אוכלת כמות בגודל אורז 
נמוכה יותר, ויש לי כאב מינימלי".

-- כך צריך להיראות טיפול במחלה קשה, לא?המטופל ישן, מתעורר רענן, צוחק הרבה על עצמו ועל
וכו'.אני אישית הטיפשות של כל המצב, אינו חווה לחץ, חרדה או תופעות לוואי של תרופות כימיות 

JBבהחלט הייתי אוהב את זה מאוד.

"אני על שמן המפ במשך כמה מצבים ומעולם לא ישנתי כל כך טוב או הרגשתי כל כך טוב....תודה לכם
ריק סימפסון וג'יי.בי על שהוצאתם את המסר שהצמח הזה עושה פלאים לכל מה שאפשר להעלות על
הדעת!!פשוט עשו זאת אנשים ותראו בעצמכם!!זו הדרך היחידה שתצליחהפוך למאמין אמיתי, תאמין

לי!!"ואל

תודה לך, ואל.זה נכון ששום דבר לא מנצח ניסיון אישי עם מה שהשמן יכול לעשות.ברגע שאתה מנסה
את זה, למשל על כוויה או עקיצת יתוש והגירוד והכאב יחלפו תוך שניות, כל אחד יכול להגיד לך מה הוא
רוצה, אבל השמן עדיין יהיה התרופה הכי טובה שיש.ותרצו לקבל דלי ממנו בבית, למקרה שמשהו יקרה.

אתה לא צריך לסמוך על מילה שאנחנו אומרים, פשוט הכינו את השמן, מצאו מישהו עם כוויה, סרטן
עור, כיב סוכרתי, ואז מרחו אותו באופן מקומי ותראו מה קורה.אז תזכרו שאותו דבר יקרה בגוף שלכם

JBכשתבלעו את השמן, וזה בערך כל מה שאתם צריכים לדעת, באמת.

למי שחושב שלא נעשה מחקר על קנאביס רפואי.יש יותר ממספיק מידע כדי להפוך את הקנאביס לחוקי
היום, זה פשוט שקר שאין לו ערך רפואי ושהשפעותיו לא הוכחו מדעית.קנאביס לא משמש ברפואה כי

JBהוא לא יעיל, הבעיה העיקרית שלו היא שהוא כל כך יעיל )וזול(.

"כרגע אני בוויכוח האם קנאביס יכול או גורם לפסיכוזה/סכיזופרניה.כי הם, לציטוט, "מכירים יותר מדי
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מבוגרים שעישנו הרבה סיר וכעת יש להם בעיות נפשיות שונות." מה היית אומר גם מישהו שאמר לך
את זה?הוויכוח הופעל על ידי לחיצה על כפתור הלייק בתמונה מצוירת של הורים שמספרים לילד שלהם

על היתרונות של קנאביס!!"

-- קאתי, הייתי אומר להם לקרוא את הספר של ריק.השמן מרפא פסיכוזה/סכיזופרניה כשאוכלים אותו,
וכשהוא מרפא אותו, באופן הגיוני הוא לא גורם לזה.כל מה שצריך לעשות הוא למצוא את הזן או הזנים

JBהמתאימים ושמן או שמנים או שילובים שלהם למצב זה.זה כל מה שיש בזה, באמת.

8"ככל שיותר מרגיע יותר טוב.אני משתמש בו בלילה לפני שאני הולך לישון וזה עובד.עכשיו אני ישן 
 ומעלה לוקח לך זמן להתרגל אליו80%שעות רצוף.מנוחה הייתה הדבר הטוב ביותר עבורי.החוזק של 

עם  לשם.התחל  תגיע  אתה  למעלה.ניסיתי 0.01אבל  עלה  ומשם  ההוראות  לפי  מ"ל  כדי0.025   
מ"ל.ה-0.01להתחיל...בפעם הבאה לקחתי רק  מ"ל הניחו אותי על הספה למשך 0.025  שעות.10   

היזהר אבל זכור לקחת את זה.כפי שאמרתי זמן לילה הוא הזמן הנכון עבורי.יכול לתפקד במהלך היום
ולנוח בלילה." ג'ון

"יש לי טרשת נפוצה ואני סובל מכאבים כל הזמן, בכל מקום כולל כאבי ראש קשים ביותר.אני מקבל את
הרעידות שהרגליים מוציאות, וכן הלאה.אני עדיין לא מצליח להשיג משהו שיעזור עם הכאב.אני לא אתן
להם לשים אותי על משהו חזק כי אני לא רוצה להתמכר לסמים.אז אני סובלת!!אולי אני אנסה את זה,

שכחתי איך זה שינה, כל הזמן עולה". דונה

JB-- דונה, נסה את השמן, זה יאפשר לך לישון בוודאות.

"אני על שמן המפ במשך כמה מצבים ומעולם לא ישנתי כל כך טוב או הרגשתי כל כך טוב....תודה לכם
ריק סימפסון וג'יי.בי על שהוצאתם את המסר שהצמח הזה עושה פלאים לכל מה שאפשר להעלות על

הדעת!!פשוט עשו זאת אנשים ותראו בעצמכם!!רק כך תהפוך למאמין אמיתי תאמין לי!!" ואל

"אני נותן את השמן לארוס שלי והוא לא לקח הרבה וזה כל כך עייף אותו.הוא ישן רוב היום.אני הולך
 גרגר1/2להוריד אותו מזה ליום או יומיים רק כדי לראות אילו שינויים זה גורם...אז אולי תן לו קצת כמו 

אורז )לפחות זה מה שקראנו( אולי הגענו לזה מהר בשבילו." פייטר גליובלסטומה

-- ג'ייסון, תחושת הישנוניות בסדר ואתה רוצה שהמטופל יישן כמה שיותר.השפעת ההרגעה תתפוגג
בעוד מספר שבועות אבל זה לא משהו לא רצוי, להיפך.איחולים, ג'יי.בי

לעשות יותר מה  ואין  לחיות  לו שבועיים  לאדם שהמעילים הלבנים אמרו שיש  ש: להכין כמה היום 
בשבילו.אני מקווה שיהיו חדשות טובות לכולם בקרוב.מנסה גם לגרום לו להפסיק לעשן ולשנות את
התזונה שלו ועוד כדי לתת למערכת החיסונית שלו סיכוי להילחם.תודה לכם ריק וג'יי.בי על הידע שלכם

והעניקו לנו תרופה אמיתית.

ת: דייב, תן לו לעשן, זה לא משנה אם הוא אוכל את השמן.כמו כן, הוא הולך לישון הרבה, אז הוא לא
יעשן כל כך הרבה בכל מקרה.לגבי שינוי התזונה עכשיו, ובכן, הוא צריך לשנות אותה בצורה סבירה אבל

pHלא בצורה דרסטית, לתת לו לאכול מה שמתחשק לו.לא בהכרח נקניק, אבל משהו סביר.הגדל את ה-
של גופו, בקש ממנו לאכול זרעים משני תפוחים כל יום.הכי חשוב להכניס בו כמה שיותר שמן כמה
יש סיכוי.שלב אכילת השמן, נרות, אידוי ושימוש מקומי לקבלת התוצאות הטובות שיותר מהר.עדיין 
ביותר.גם אם הוא לא יצליח, הוא יחיה באיכות חיים מקסימלית עד הסוף, וגם זה מאוד חשוב.אני בטוח
נכנס צודקים בתחזיות שלהם כאשר השמן  לא תמיד  נראה.הרופאים  אבל  יותר משבועיים,  שיעברו 

לפעולה.איחולים, ג'יי.בי

"אני ישן מאוד חזק, וארוך מהרגיל.ברגע שאני קם אני מרגיש נח מאוד, לא עצבני כמו בעת עישון". אֲרִיג
מַגָבוֹת

"אני ישן טוב וחולמת אבל אני מתעורר עצבני.לוקח שעות להופיע ואז זה נמשך הרבה מאוד זמן.אני
משתמש בו כל לילה.זה מוריד את כאבי דלקת המפרקים ונותן לי לישון". קתרין

"יש לי סרטן ודום נשימה בשינה.לא רק שאני ישנה מדהימה, אני לא מתעוררת מגלי חום.זו ברכה".
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סטפני

"זה מרגיש כמו מת בשמחה!" מאל

"המוח שלי בלעדיו הוא כמו פקק תנועה בניו יורק.בעזרתו - זה מקל עליו להיכנס למצב גן זן תוך כדי
תפקוד ברמה נורמלית." אנדריס

לי הפרעת שינה כבר  שנה, שמן 20"יש   RSOואני נטול כאבים עם עזר לי לישון בפעם הראשונה   
ההתעוררות!יש!" בוני

"יש לי פריצת דיסק שלוחצת על העצב הסיאטי שלי וגורמת לכאבים עזים לירות מהגב התחתון שלי
 איבופרופן כל ארבע שעות רק כדי שאוכל לקום מהמיטה ולהיות3במורד רגל שמאל ועד בהונות.לקחתי 

מסוגל ללכת.התחלתי לקחת את השמן לפני כמעט שבועיים בגלל הכאבים והדלקות.כעת איני זקוק
לאיבופרופן, אני ישן טוב יותר מאי פעם, עמיתיי לעבודה הגיבו על מצבי הרוח והאושר הכללי שלי.אני

מרגיש טוב!" ג'ניפר

 שבועות נגד סרטן.היא לפעמים קצת 'מתעצבנת' ושיכורה4 שלי את השמן כבר 14"אני נותן לפיט בן ה-
כשאני נותן לה יותר מדי, אבל כשהקדחתנות פוגה, היא ישנה כמו גור.היא סירבה לקחת תרופות וטרינר
אז קיבלנו קצת שמן במקום.עדיין ימים מוקדמים אבל אני מתעד את ההתקדמות שלה.לקח לה כשבוע
להתרגל לשמן ולפתח שוב תיאבון.אני מקנא, כי אנחנו יכולים בשלב הזה רק להרשות לעצמנו את השמן

בשבילה אוהב את הסיפורים היפים של כולם!"

"יש לי פוביה חברתית )שמכונה טוב יותר כהפרעת חרדה חברתית(, דיכאון ונדודי שינה.אף פעם לא
לקחתי את השמן, כי אני לא מוצא אותו כאן איפה שאני גר, גם לא יכול לטפח ולהפיק אותו בעצמי...אבל
כן עישנתי בערך עשר פעמים, מה שהרגשתי זה שאחרי הפעם הראשונה, עכשיו יכולתי לישון בכל פעם
שהרגשתי עייף, היה לי "כל החיים-ללא-דכאוני-חודש", מעולם לא הרגשתי כל כך מאושר )בלי דיכאון(
ועם כל החיוניות הזו אפילו נטילת התרופות החזקות ביותר )שמובילות אותי לבעיות בריאותיות אחרות(,
גם החרדה החברתית שלי )פוביה( ירדה מאוד ולא הייתי צריך להיות "גבוה" כדי להרגיש שאם עישנתי

 או אפילו יומיים לפני וצריך לצאת ולדבר עם אנשים אחרים, להישאר במקום ציבורי )מה שההפרעה1
הזו הופכת לבלתי אפשרית(, עכשיו יכולתי לעשות את זה, הרגשתי חי שוב כ"אדם נורמלי", שום תרופה
לא עשתה את זה.הבעיה היא שבגלל חוקים, עדיפות הצמח, בתוספת דעה מוקדמת ובורות חברתית
לגבי הצמח, אניאני אפילו לא יכול לעשן את זה יותר, לא רוצה להיות "גבוה", פשוט רוצה לחיות שוב בלי
פוביה איזושהי  עם  כמוני  שחיים  אנונימיים  אנשים  הרבה  האלה.יש  החיים  את  המגבילות  הבעיות 

והפרעות אחרות ואני חושב שהשמן עשוי להיות הפתרון". פבלו

את  ואו  ריק  לשאול את  יכול  גילינו ששימוש במוצר שהוא JB"אתה  אחד20-30%,  הוא  סאטיבה   
השילובים הטובים ביותר לבעיות הקשורות לחרדה." ברוסטר

יותר, בדיוקTHC 20%-- אנחנו אוהבים לעבוד עם הצלבות סאטיבה דומיננטיות באינדיקה עם  או   
מהסיבות האלה.ההשפעות של השמנים הטובים ביותר הן חזקות ומרגיעות ביותר, אך עם זאת אופוריות
ואף טובות יותר.כאשר אתה נותן למטופל תרופה עם השפעות כאלה, אתה יכול להיות כמעט בטוח
שהוא ייהנה לקחת אותה.מי לא יעשה זאת?אתה ישן טוב, אתה מתעורר רגוע, באופוריה ומלא תשוקה

JBלשמח מישהו.מי לא יאהב את זה?

של בגודל  בריאות  גידול  היה  דברים...לדודי  להרבה  יעיל  מאוד  טובות!זה  חדשות  אלו  טוב,  "מזל 
 חודשים לחיות...הוא בעיקר שפשף את זה על החזה והגב כי כשהוא אכל את זה, זה6אשכולית.נתנו לו 

גרם לו לישון יותר מדי...לצחוק בקול רם.הטיפול הזה כיווץ אותו לגודל של אגוז... כמעט נעלם...ועברו
שנה וחצי...הרופא היה נדהם, אבל עדיין הזמין כימותרפיה...באותו לילה לדוד שלי התקף לב... בסופו
של דבר הוא קיבל כמה התקפי לב ומת מהם לא מהסרטן... כימותרפיה היא קשה מדי...היצמד לתרופות

הטבעיות ותסתדר!" דאג

"INDICAמוסיפה )אני  ללא פלואוריד  הוא מרגיע בצורה טובה!אם אתה שותה הרבה מים טהורים   
סחיטת לימון( בגלל ייבוש העיניים והגרון במהלך השינה.לקח לי חודשיים של מינון מקסימלי עד שסוף
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סוף יסתדר, אז אני ישנה כל הלילה ומתעוררת רעננה!אין יותר מחלה!אני מאמין שמח שעושה את שלי!"
לינאה

"סם הרגעה כמו להרדים את התחת בכדור הרגעה.בלי כאבים, בלי כאבים, רק נסיעה נעימה לבריאות".
ג'ון

 כל יום ומה הוא עשה עבור אנשים/בעלי חיים.אם השמן הזה עושה מהRSO"אני מעריך ללמוד על ה-
שהם אומרים, צריך לצעוק אותו מההר הגבוה ביותר - לא להשקיט אותו.לא היה לי ניסיון אישי עם זה,
זה. את  צריכים  שאנחנו  מצא  לי  שאכפת  מישהו  או  אני  שאם  בוודאי  אבל 
בינתיים קראתי כמה שיותר פוסטים.עדיין לא קראתי פוסט שאומר, "תודה ריק סימפסון - נסקלתי לגמרי,

זה היה מגניב, אחי." דבי

-- תודה על תמיכתך, דבי, אני בטוח שתכתוב פוסט שיאמר בדיוק את זה בקרוב מאוד.ניתן לתאר את
הנכון עבורם כ"מגניב מאוד". או מגניבRSOההרגשה בגוף כאשר אדם בולע את המינון הנכון של ה-  

במיוחד.או אולי מגניב להפליא.זו אחת התחושות הכי נעימות שאפשר לחוות, היא מאוד טבעית, מרגיעה
ומרגיעה.

כפי שאנו אומרים, לשמנים הטובים ביותר יש השפעה מרגיעה מאוד, אך אופורית בעת בליעה.אז אתה
ישן טוב ואז אתה מתעורר מצחקק כמו ילד.וכשאתה ישן טוב ומתעורר מצחקק, יש סיכוי גבוה יותר
שתרגיש טוב ונח מאשר כשאתה לא ישן טוב ולא מתעורר מצחקק.וכאשר אתה מרגיש טוב ומנוח, הגוף

JBשלך יתרפא באופן הגיוני ויתפקד טוב יותר.בלי מדע טילים, כמו תמיד ברפואת קנאביס.

"יָשֵׁן??הייתי שבוע על השמן וישנתי רובו.קראתי שריק אומר שכך הגוף מרפא, אז האם זה נורמלי?האם
זה מוכיח שהשמן שאני משתמש בו הוא חומר טוב?" שרון

"אין בעיות בכלל... :( אני באמת ישנה די טוב מזה.שמתי את זה בחתיכת נייר טואלט דק וגלגלתי אותו
 מסוכן אז רציתיtpבכדור תוך שהוא מקפיץ אותו כמו כדור, או מגלגל אותו בלחם.ואז מישהו אמר ש-

 אני עד הגרם אין בעיות בכלל, חוץ משינה גווה וקצת איטיתjbלדעת מה כולם עושים.;( תודה חברה.@
כשאני מתעוררת." כריסטינה

RSO, הפרעות שינה, כאבי גב תחתון )עקב תאונת צניחה(, חרדה ומחלת כליות, PTSD"כיוצא צבא עם 
+ קילו,20היא אחת השיטות/צורות היחידות שאני יכול לקחת קנאביס.סוף סוף אני ישן בלילה, ירדתי 

בגלל שינה איכותית, ונכון לאתמול השתפרו מעבדות הכליות הדו-שנתיות שלי.המעבדות שלי השתפרו
כל כך, עכשיו אני צריך להפחית את מינון התרופות כי לחץ הדם שלי נמוך מדי.כל הסימנים החיוביים עד

 בלילה משפרת את איכות החיים שלי". קורוויןRSOכמה נטילת 

נאמר לצמצם בקטנה,  יכול  גבולית.הוא  אישיות  עם הפרעת  ואובחן  מבעיות כעס קשות  סובל  "אחי 
באמצעות משטר יומי של פרחי קנאביס כמו גם תמציות, בכך הוא מסוגל לאזן את מצב רוחו ולחיות חיים
מאושרים נורמליים וללא הכל מלבד פרק מזדמן, אף אחד לא מושלם אבל אני יכול לומר באופן אישי בלי

קנאביס אחי כנראה היה במקום אחר לגמרי.

...אני מאמין שאנשים הסובלים מפרנויה עקב צריכת קנאביס סובלים ממנה בשל חוסר יכולתם להתמודד
מרגיש שהרבה שלך.אני  המודע  לתת  המודעות  ותחושת  שלה  הטבעיות  המוח  פתיחת  יכולות  עם 
מהפרנויה הקשורה לשימוש בקנאביס היא פלסבו לחלוטין ונובעת מהתעמולה המוקדמת של עידן איסור

". קוריReefer Madnessהקנאביס של 

"מעורב...זה עוזר לחלק, אבל לאחרים נראה שזה מחמיר.זה בהחלט עוזר עם החרדה שלי!הייתה לי
עבודה מאוד מלחיצה שגרמה לעוויתות אני השרירים שלי...הכל נעלם לאחר נטילת שמן.זה הרגיע אותי

מספיק כדי להבין שאני לא צריך את העבודה המחורבנת הזו יותר ופרשתי". אַברָשׁ

, ובכן, בפשטות זה מרגיש כאילו אני כבר לא דו-קוטבי זוRSO"אני דו-קוטבי ובכל פעם שאני לוקח שמן 
הרגשה טובה." יוסף

ssri כדי לשלוט בהתקפות.אני עדיין לוקח xanax וחרדה.אני כבר לא צריך לקחת PTSD"אני ותיק עם 
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JRשמדכא את זה, אבל אם אני מרגיש שמשהו מגיע על מעט שמן, תגרור צינור או אדי ואני בסדר". 

והתנהגות מאנית קלה והפרעת פאניקה אםPTSD"כן, זה עוזר הרבה בתור מייצב מצב רוח עבור   
נלקחת נכון." ג'ניפר

"כן, מאוד מאוד.גם עם מחלת פאברי וגם עם נוירופיברומטוזיס, יש הרבה מאוד נזק עצבי הגורם גם
לחרדה.יש לי השקפה אחרת לגמרי על החיים.מריחואנה הפכה את חיי והראתה לי כמה זה יפה לחיות".

ג'יימס

 כבר שנתיים ואני מפסיק את כל התרופותRSO"מבחינה נפשית לא הייתי טוב יותר בחיי.אני משתמש ב-
שלי ורק צריך שמן מדי פעם.אני אקח כמה נקודות ואני מרגיש שאני לא דו קוטבי בכלל...וסבלתי מזה כל
כך הרבה זמן...אני מאמין שזה הציל את חיי ועזר גם להרבה מחלות אחרות...אני מרגיש מבורך שיש לי

את הידע והיכולת לצמוח ולהכין את התרופה האמיתית שלי.

 מ"ג ליום.השתמשתי בזן גבינה כחולה שנשלטת באינדיקה65התחלתי לפני שנתיים ביוני ולקחתי רק 
ונמוך יותר ב-CBDועשיר ב-  THCניסיתי גם כתם סאטיבה שהיה חזק מדי וגרם לי קצת לחרדה, אז.

 יום ועכשיו אני צריך לקחת30חזרתי לכתם האינדיקה וזה עשה פלאים...לקחתי את זה כל יום במשך 
את זה רק כשאני מתחיל להרגיש קצת עצוב...זה עבד מצוין גם לסוכרת של בעלי וההתקפים של אבא
שלי והסרטן של חבר שלי נמצאים בהפוגה... זה באמת עשה דברים נהדרים בחיי.בהצלחה ואני מקווה

שתמצאי זן שיתאים לך". שרה

 תרופות מרשם נוגדות דיכאון )אחרי4.נגמלתי מ-PTSD"בהחלט.זה הדבר היחיד שעזר לי עם חרדה ו-
עשר שנים של ניסויים עם כל תרופה זמינה ולא הצלחתי למצוא אחת בלי תופעות לוואי מתישות( וכבר

 לאחר תאונת דרכים קשה בשנתPTSDלא תרופות עצמית עם אלכוהול.סבלתי בחרדה במשך שנים ו-
 שנים.עכשיו חוזרים לעבודה בנהיגה עבור סוכנות טיפול ביתישוב וחייב את4.מעולם לא נהגתי 2007

חיי למפעל הזה." דונה

אבל בתיכון,  להישאר  כדי  להתרכז  יכולתי  כרוניות.לא  למחלות  שמתלווה  לדיכאון  מאוד  עוזר  "זה 
 חודשים.אין לי שמץ של מושג למה אין לי6 תוך Gr.9-12באמצעות קנאביס הצלחתי 'לשדרג' בקולג' מ-

PTSDמשנים של התעללות פיזית אלימה, חוץ מזה שהשתמשתי בקנאביס בקביעות, אז אולי זה קשור 
לזה.האם הדברים האלה נחשבים?" לורי

, דיכאון.אני לא לוקח תרופות עכשיו בגלל השמן". ג'ריסהPTSD"כן.סבלתי מהפרעות קשב וריכוז, 

"חרדה, התקפי פאניקה ודיכאון.פרחים יותר משמן.לעישון פרחי אינדיקה יש נטייה להחמיר את החרדה
אם אני באמצע התקף טוב.עם זאת, תרופות מוזלפות בשמן מעולם לא עשו זאת.לא משנה מאיזה זן

נגזר השמן". שרה

.שמן וניצן עוזרים לו המון!" ג'ניPTSD"אבא שלי וטרינר וסובל מ-

"זה עוזר להתקפי החרדה של הבת שלי.מפחית את התדירות והעוצמה." סוזן

)קרב בכווית PTSD"יש לי הפרעה דו קוטבית,  ( וסובל מחרדה ומחוסר שינה.קנאביס עזר לכל1991 
התסמינים הללו ולמרות שרופאים אומרים לי שזה מחמיר את התסמינים )בול-הוקי( אני יודע בוודאות
שזה עזר לי לשמור על שליטה על עצמי ומנע הרבה פציעה לאחרים בזמנים מאוד קשים .אני נשבע

בזה." אדריאן

"בהחלט עוזר לייצב דו-קוטבי, התרופות שתקבל מהרופא יהרגו אותך או יפגעו בחיי המין שלך." אנדרו

וחרדה שלי.אני מוצא ששילוב של שני הזניםPTSD"אני משתמש באינדיקה לכאב וסאטיבה לבעיות   
לעצמי". סכנה  להוות  ממני  לרמה שעוצרת  את ההיפראקטיביות שלי  ומאט  שלי  את הבעיות  מאזן 

סטיוארט

"בשלב זה, אנו עובדים לאט לאט בהפחתת התרופות הפסיכוטרופיות שלו עבור דו קוטבי.הרופאים שלו
מתים נגד זה.אני רואה את התרופות שנקבעו עושות "עיסה" במוחו.כבר הייתה לנו הצלחה מדהימה עם
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RSO.אז אנחנו בוחנים את זה עכשיו 

בעלי דו קוטבי עם דגש חזק על מאניה.במשך שנים רבות הוא עשה תרופות עצמיות עם אלכוהול, אבל
 שנים, הוא נאבק במאניה מאז.רק המגוון המטריד של התרופות מרחיק את המאניה.4כשהתפכח לפני 

אבל זה גם גורם לו להיראות כסובל מאלצהיימר.תרופות עצמיות עם האלכוהול עזרו במשך שנים רבות,
אך אלכוהוליזם הוא נושא שצריך להתמודד איתו גם.עכשיו פשוט נמאס לנו מהתרופות.אז שוב אני הולך

לקחת את העניינים לידיים שלנו.

על התרופות איכות החיים שלו די מבאסת.רק הפחתת אחת מהכדורים הרבים שלו ביום עושה את
 כ-RSOההבדל )רק התחילה להפחית אז זה חייב להיות הדרגתי מחשש להתקף מאניה(.הוא נמצא ב-

חודשים לבעיות אחרות עם התוצאות המדהימות ביותר.אז עכשיו אני מרגיש בטוח להפחית את2.5  
התרופות שלו לאט.זה עזר לאפשר לתקוף כעת את הבעיה הבריאותית האחרת הזו!" דבורה

 חודשים בעקבות התמכרות לחומרים כימיים.לא רק שזה עזר לי לישון וזה עזר12"השתמשתי בו במשך 
, דיכאון, חרדה ובעיות נפשיות רבות אחרות.PTSDלתסמיני הגמילה של "ספר הלימוד" שחוויתי כמו 

 ותרופות די שמרו על השפיות והבריאות הנפשית שלי בזמןTHCמיותר לציין שניסיתי לשתף בעובדה ש-
הטיפול". שנטל

"בעיות אלכוהוליזם / שימוש בסמים צריכות להיחשב כ"תנאים מתאימים" במדינות עם חוקים רפואיים
כאלה.מריחואנה רפואית הצילה את חייהם של אלכוהוליסטים רבים". ג'ים

"גרגר אורז ששווה ליום במשך כחמישה חודשים ריפא לחלוטין את החרדה והדיכאון שלי... עברו כמעט
שנתיים מאז נטילת השמן ולא חזרו התסמינים." דניאל

"הפסקתי את התרופות האנטי-דיכאוניות שלי נגד חרדה ואופיאטים תוך שבוע לאחר נטילת השמן.הייתי
בסכנה רצינית לאבד את הגולות שלי, אני חושב.תודה לאל על דמעות עוף החול". אידי

"עוזר לדיכאון שלי, ובהיותי מוגבלות חמורה, אני סובל עם לא מעט דיכאון מחוסר פעילות וכאב." ריק

"הייתה לי מחזור רע אחרי שהבן שלי נולד, דיכאון אחרי פרידה ואיבדתי את שני ההורים שלי.קנאביס
היה שלח אלוהים!!" לורן

"זה עזר ללחץ ולחרדה שלי בלי סוף בשנים האחרונות, למעשה זה ממש חולף לתקופה טובה.שום
תרופה לא פעלה באותה צורה..." סטיוארט

"זה עוזר נגד אובדן שינה עקב חרדה והתקפי פאניקה בלילה אם נלקח שעה אחת לפני השינה.זו הקלה,
כל מי שעובר חוסר שינה במשך חודשים יודע כמה זה מייבש.זה גם שומר אותך במצב רוח טוב רגוע

חלק ניכר מהיום." קאט

"עזר לי עם מיגרנה, הפרעה טורדנית כפייתית, חרדה, חוסר ביטחון, תסביך נחיתות, סיכום הכל, וזה
 שבועות." רידי3ריפא ישות מדוכאת תוך 

"בעיות מתח כרוניות שיוצרות קצב גבוה.רמות הלחץ שלי נרגעות מיד באמצעות קנאביס.אידוי עוזר
לעבור את הרגעים הרעים.אני הולך לכיוון של מאכלים בלבד והחיסרון בשיטה הזו הוא שצריך לחכות
שהמערכת שלי תספוג.עשיתי מספיק תרגול כדי שאני מסוגל להמתין בסבלנות חצי שעה ואם זה רגע

לחוץ במיוחד אני חוזר לוואפורייזר שלי”. אנדי

"יש לי גב שבור ונזק עצבי וקנאביס הוא התרופה היחידה שעוזרת לי לישון ולהתמודד עם היום שלי!"
לסלי

"זה עוזר לי להתעלף בלילה כדי שאוכל להתעורר ממש מוקדם לעבודה." מאט
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מחלות ומחלות נדירות או לא כל כך שכיחות
"שמן ריק סימפסון גורם לך להתרגש להתעורר ולראות מה עוד נרפא.אני די אובססיבי לגבי זה." נטליה

 ומהRSOש.שלום ריק/ג'יי.בי. שמעת פעם על מחלה נדירה פורפיריה?אם כן האם טיפלת במישהו עם 
היו התוצאות?

א.לא אני לא.אבל אם לשפוט לפי מה שקראתי על זה, אני לא רואה סיבה שהשמן לא יעזור לרפא אותו
או להביא אותו לשליטה.זה בהחלט יעזור עם תסמינים של המצב הנדיר הזה ובוודאי מאוד לא נעים.

הייתי עוקבת אחר הפרוטוקול באתר שלנו, הייתי אוכלת את השמן ומשתמשת בו בנרות )ככה הוא יכנס
ישר לזרם הדם(.הייתי משתמשת בשמן באופן מקומי בטינקטורה או משחה לבעיות עור )זה יוריד כל

גירוד ואי נוחות אחרת(.

 גרם במשך חודשיים או שלושה, לא הייתי משתמש בשום כימיקלים, פשוט הייתי60הייתי אוכל לפחות 
 גרם לא ירפאו אותו או יביאו אותו לשליטה, הייתי אוכל עוד60פועל לפי ההוראות של ריק סימפסון.אם 

 גרם.ואם זה לא יביא לתוצאות משביעות רצון, אז פשוט הייתי מתחיל לדפוק בי את השמן, אחד120
שניים שלושה גרם ביום או אפילו יותר אם יכולתי לקחת את זה, ופשוט הייתי אוכל כמה שיותר מהר ככל
האפשר. .למה?כי כשהשמן לא עוזר לך, די לא סביר שתמצא משהו אחר שכן.כמו כן, יש לטפל במחלות

אגרסיביות באגרסיביות.איחולים, ג'יי.בי

"זה אולי מגעיל אבל אני רק חייב לומר את זה בכל מקרה, ובכן, אני לא אוהב שיקול דעת.אז אין לי עדיין
את כל מה שאני צריך בשביל השמן, אבל צעדים קטנים יגיעו לשם.עם זאת היה לי הטחור הזה שתמיד

והתינוק הראשון שלי ללא טחורים התינוק השני שלי רק טחור5,3,1חוזר.נולדו לי שלושה ילדים בני   
אחד שלי טוב זה היה טחור אחד והוא חולף וחוזר עובר וחוזר.קניתי הכל תחת השמש שום דבר לא

כפית קייפ 1/8עבד.אז אמרתי מה לעזאזל.לקחתי בערך  כפית שמן קוקוס קורט לבנדר מיובש1/4   
וקורט קמומיל מיובש ושני עלים של נענע.טחנתי הכל ביחד.מרחתי אותו פעם אחת אתמול תוך שניות,
כבר לא כאב לי הבוקר זה הרגיש כמו בלון שהתרוקן.מרחתי אותו שוב, אני בטוח שביום-יומיים הקרובים
הוא ייעלם לחלוטין.בכל מקרה, הנקודה שלי היא שחסכתי כסף על ידי טיפול בו בבית במה שהיה לי
יותר מהגרסה הממשלתית וההוכחה שלו לקנאביס יש כוחות ריפוי מטורפים ורק תארו מהיר ובריא 
לעצמכם שאם הייתי משתמש בשמן הוא כבר היה נעלם.עוד בן השלוש שלי נפל מהמשאית לא הייתה לי
שום משחה בלי חמצן כלום עליי בזמן נסיעה.אז הוצאתי את המרקחת שלי סטר לי על הברך שלה

 חולה להציל את הפרוטות שלי!אהבתNeosporinובבוקר זה נראה כאילו הגלד מלפני חודש.תגיד שלום 
שלום וקנאביס". מוני

"לכבוד מר.ריק סימפסון, הרשה לי קודם כל לומר שהמשפחה שלי חושבת שאתה מדהים, והיינו רוצים
שהיינו קרובים יותר אליך כדי שנוכל לעזור לך בעבודתך המדהימה.אני משתמשת בקנאביס רפואי כבר

 שנות הרעלים10 שנים לכאבים כרוניים עקב תסמונת השחלות הפוליתאיסטיות ודלקת פרקים.עקב 14
עליתי  יותר,  חולה  הייתי  בית המרקחת,  לפנטינול.90של  לרופא שנרשם  להחריד  והתמכרתי  ק"ג   

 שבועות, וכל מה שאני יכול לומר זה ניסים קורים!תוך שישה שבועות, רמת7התחלתי את השמן לפני 
ק"ג ללא מאמץ.התחלתי להיכנס28הסוכר בדם שלי נשלטת עד כדי כך שאין צורך בכדורים, ירדתי   

יותר, למרות שהרגשתי טוב מתמיד!לאחר בדיקות רבות שהשאירו את נהיית חולה  לפאניקה שאני 
הרופאים מגרדים בראשם, ואומרים שזה נס!כעת לא רק שאין שרירנים חדשים, גידולים או מסות, אלא
שהשרירנים שהיו בעבר וכו' נעלמו!אין סימן לכך שהמחלה אי פעם הייתה קיימת!יש לי עדיין בדיקות
לראות אם זה גם נעלם גם מהכליות, אבל אני יודע בליבי גם הם ייעלמו.תודה לך ריק סימפסון, אתה

עושה את עבודתו של האל, אלוהים יברך אותך כמוני, על ידי מציאת הדף שלך." אנני

!!!הלכתי לרופאים היום כדי לקבל את תוצאות הבדיקות שלי!בלוטתJB & RICK"כל כך חדשות טובות 
שנים פעילה יותר מדי!אני אוכל 22התריס שלי שהייתה תת פעילה ומטופלת במשך   RSOבמשרה  

 גם כן!אני כלRSOמלאה רק בעצמי כבר חודש, אני גם משפשף טינקטורה ישר לתוך הגרון ואני מאדה 
כך שמח על זה!הוא רופא ממש מגניב שהיה שם ותמך בי בכל זה ויודע היטב, אני למעשה משתמש

!בהיותו הרופא שהוא, הוא עדיין רוצה לעשות אולטרסאונד על בלוטת התריס שלי כדי לבדוקRSOבשמן 
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אם יש גושים!מה אתם חושבים על האולטרה סאונד?אני תמיד אקח את השמן הזה בגאווה למשך
שארית הימים שלי זה מרגיש נכון זה כל העניין נכון!תרופות מרשם הן רעות!יש לי גם הרבה בעיות

בריאותיות שאני מטפל בהן כרגע עם השמן הנפלא הזה!

 של גזע המוח גם יש לי תעלה קרפלית חמורה ועוד הרבה יותר!אני צעירה היום בת1קיארי מום מסוג 
לא מרגישה כולי מוכה וכואבת כמו פעם!כבר אמרתי שעברתי גם ניתוח מוח לפני 45 חודשים ולא7   

השתמשתי בתרופות נרקוטיות מאז הניתוח עקב אי ספיקת כבד מהתרופות!אני באמת ההוכחה שהשמן
וריק על כל מה שאתםJBהזה הוא מאלוהים!זה כל מה שאנחנו צריכים לבלוע כתרופה!תודה לכם   

עושים מעומק ליבי!אין יותר תרופות לבלוטת התריס, יאיי!!!!!!!!" מארג'ין

-- מזל טוב, מארג'ין.לגבי האולטרסאונד, ובכן, אני חושב שאתה יודע את התשובה.כמה שפחות סריקות
22יותר טוב, זה כל מה שאני יכול לומר.אני אישית לא אתקרב לאף אחד שלא יספר לי על השמן במשך 

שנה אבל אם אתה חושב שיש לאנשים האלה עדיין מה להגיד לך, אתה מוזמן לדבר איתם, כלומר אם
אתה באמת מתעניין במה שיש להם להגיד על רפואה.אבל זה בערך כל מה שהייתי נותן להם לעשות,
לדבר רק, ככה הם לא יכולים לפגוע בך כמו שהם היו עושים, אם הם היו מצליחים לשכנע אותך לבלוע

שנים במתן עצות שגויות.22כמה כדורים לפי בחירתם.הטוב ביותרמאחלים ולהתרחק מאלה שבילה   
JBתשמח ששרדת את ה"טיפולים" שלהם, לאחרים לא היה כל כך בר מזל.

את בתי שנים בהריון וילדתי 17"יש לי גם תת פעילות בלוטת התריס )מחלת גרייבס(.גילינו את זה לפני 
 תרופות נרקוטיות לכאבים נרקוטיים למחלת דיסק3 תרופות כולל 14 בגלל זה )הייתי על סך 15בשבוע 

ניוונית מתקדמת קשה בגב התחתון שלי ועקמת בעמוד השדרה העליון / יתר בלוטת התריס שלי )מחלת
( / סקלרה כחולה / פסוריאזיס ואקזמה / יתר לחץ דם / בעיות בכליות / תסמונתIIגרייבס( / סוכרת )סוג 

רגל חסרת מנוח )השגתי יפה את זה כתופעת לוואי של תרופה אחרת( / רמות כולסטרול גבוהות / עודף
)איבדתי מעל  לא עושה100משקל  **אני  פאונד מאז שירדתי מקוקטייל התרופות ~ בקיץ שעבר(   

 שנים של16דיאטה** ותמיד אכלתי בריא כולל ללא בשר אדום ~ ירקות אורגניים וכו'...מיץ יומי וכו'...
תרופות ללא הפסקה של גלולות שמסתכמות כעת באפס כדורים מדי יום!!!!

ריק סימפסון הביתי שלי לפי ההוראות גרם ביום משמן  אני לוקח בערך רבע עד קצת פחות מחצי 
הספציפיות של ריק ~ **אני חייב להגיב...אל תעשה, אני חוזר אל תעשה זול על איכות חומרי ההתחלה
שלך < השמן שאתה בולע חייב להיות שקוף וצבע ענבר << אחרת הוא לא באיכות אכילה רפואית**"

מישל

"האם ניתן להשתמש בשמן קנאביס לטיפול בכלבת?" אאמי

-- אאמי, כן, אבל זה כנראה ידרוש לשים את החולה בתרדמת למשך זמן מה, עם מינונים גבוהים מאוד
JBשל השמן, במיוחד במקרים מתקדמים.

"אתמול נתתי מעט שמן לחבר שלי שחלה באבעבועות רוח מהלך לבית החולים.הצעתי לאדם הזה
 ואז לתוך הקרם שהאדם הזה השתמש בו.האדם הזהRSOלחמם מעט שמן זית, לערבב אותו לתוך ה-

פשוט שלח לי הודעה כדי לומר: "פיטר, אני לא יכול להגיד לך כמה אני אסיר תודה על השמן המדהים
זירו" הראשון שהופיע, לי, ה"גראונד  שיש  מרושע  מילה של שקר: ה"כיס" הכי  קדוש.אין  הזה!חרא 
שנשאר הכי גדול ומגעיל כל הזמן שהייתי חולה - פשוט התייבש והגלד ירד נקי תוך כשעתיים מיום
מריחת השמן.אני חוזר בתשובה!גיהנום קדוש!השתמשתי בו על כל הקרקפת שלי ובנקודות הכי גרועות
על הגוף שלי - השיער שלי נראה קצת שמנוני, אבל אני כבר מרגיש כל כך הרבה יותר טוב.זה באמת

מדהים.וואו!לא צריך הרבה כדי לשכנע מישהו על האמת". פיטר

 עובדים נהדר גם כן.הרבה שמן זית בשוק לא מופקRSO-- תודה לך, פיטר, כל הכבוד.שמן זרעי המפ ו-
ונמכר ברחבי העולם, כך שהסיכוי שלך זיתים בעולם לכל "שמן הזית" שמיוצר  מזיתים, אין מספיק 
להונאה נמוך יותר ברכישת שמן זרעי המפ .בנוסף, הוא חודר לעור ונכנס לעומק של סנטימטר וחצי לתוך

JBהרקמה, וזה נהדר גם לריפוי.והוא לא שמנוני כמו שמן זית.

 טוב יותר ממה100"אם דיסלקציה אינה ברשימה, אולי היא צריכה להיות.שמתי לב ליכולת לאיית פי 
עצמי ריפוי  הנוראה של  הלוואי  אחרים.תופעת  עצמי מדברים  את  לפני שנרפאתי  פעם עשיתי  שאי 
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: לא עוד דלקת פרקים, סיאטיקה, השמנת יתר או דיסלקציה.חחחח!!" פיטר2מסוכרת מסוג 

לריק שאני צולע על העקב הימני כבר כמעט שנה.לא"זו לא תרופה לסרטן או משהו, אבל רציתי להודיע 
בטוח מה לא בסדר בזה ויודע שהד"ר ייתן לי תרופות שאני לא מרגיש בנוח לקחת, אז פשוט התמודדתי

דרך חבר, צ'ארלס, והתחלנו לעשות את זה.ביומיים האחרוניםRSOעם כאבים.לאחרונה הכרנו את   
בלעתי את השמן כמה פעמים ביום והבוקר, התעוררתי ולא צלעה.בעלי שם לב לזה מיד.הוא שם לב

שהשמן בטח עושה את הקסם שלו!תודה ריק סימפסון!]:([ אני מרגיש מצוין!" ח

 --Hהיקר, תודה על החדשות הטובות, אנחנו תמיד אוהבים לשמוע עליהם.הייתי מערבב את השמן עם 
שמן זרעי המפ או שמן זית ומכין טינקטורה ומשתמש בשמן גם באופן מקומי.כמובן שאכילת השמן היא

המפתח לריפוי האמיתי וכל ההנחיות כיצד להשתמש בשמן נמצאות באתר שלנו.איחולים, ג'יי.בי

"לפני שישה ימים עזרתי לשני גברים עם סרטן כבד וסוכרת.לחבר אחד, הכימותרפיה, היה פיו, נשרף,
קילו עכשיו 225השפתיים נשרפו.היה במשקל  , לא יכול לאכול, לישון, עייף מאוד.ובכן, הוא שאל139 

 חודשים.אבל אחרי ששני בני דודיו מתו6.אני תמיד מחנכת אותו.אני איתו כבר RSOאותי הרבה על ה-
לפני שישה חודשים, שניהם סרטן, מוח אחד בכבד.וסרטן בלוטת התריס.אני מדבר עם שתי המשפחות,

אבל הם פחדו שהממשלה תיקח את בתיהם או תזרוק אותו לכלא.שניהםRSOהם רצו לנסות את   
נפטרו.ז"לאחים.

 ימים, הלכתי לבדוק מה שלומו, כמו שהבטחתי לו.הוא נדהם6 כבר RSOאבל האנשים האלה נמצאים ב-
שהוא יכול לאכול שוב והוא אמר שהוא לא יכול להפסיק לאכול.זה דבר טוב.כי כשהתחיל את השמן הוא

 ימים...הפה הכואב נעלם.הוא אמר, "צדקת, אני מרגיש הרבה6היה עצמות.נראה חולה.אבל רק אחרי 
.שוב תודה לך ריקRSOיותר טוב." יש לו שוב אנרגיה, הרבה ממנה.הוא נראה כל כך טוב, והרבה צבע.

סימפסון.עוד כמה חולי סרטן מאושרים.חיים ומרגישים פנטסטיים.תרופות לשלום, אהבה וקנאביס" רון

"למטפלת שלי יש מטופלת שמאובחנת עם לופוס והרעלת כספית בכל גופה.לאחר כשנה עד כה עם
שימוש בשמן תוצרת בית שלה, הרעלת כספית נעלמה לחלוטין והזאבת לעזאזל כמעט נעלמה.זקיקי
שיער נלקחו כל שבועיים כדי לראות בדיוק מה וכמה רעלים יש בגופה לעדכונים על הצלחתה.באמת

מדהים מה ניתן לרפא באופן טבעי.אמנם עולה קצת, אבל עדיין בריא יותר ושווה חיים!" ג'סי

"אובחנתי עם פיברוזיס מיאלואיד ראשוני, קיבלתי תרופות שעזרו אבל לא הייתי מרוצה בגלל כאבים
את שנטלתי  שינה.לאחר  נדודי  הטחול,  בגודל  עלייה  הדם,  בספירת  וירידה  תיאבון  וללא  מתגברים 

, רק חודש אחד עלRSOהתרופה במשך שנה אחת ולא הרגשתי שום שינוי מהותי, החלטתי לנסות 
השמן, הכאב שלי לא קיים, התיאבון חזר, ספירת הדם עולה, ישן כמו סלע". אגואה

"אני משתמש בו כדי לטפל באנומליה הרפואית שלי... כמה בתי חולים באזור שלי אומרים שזה לא אמור
 מדהים... אני דוחה שרת סמנכ"ל בגוף שלי, יש לי מחלת רקמת חיבורRSOלהיות אפשרי... אבל ה-

 ימים וסירבתי למלא את הסמים......רק מריחואנה36 ניתוחי מוח ב-4ועוד כמה נדירים אחרים בעיות... 
 ונשימה... מעולם לא נרפאתי כל כך מהר בחיי... אפילו כשהמעבדות שלי מראות שהגוףRSOרפואית, 

שלי כל כך דפוק, הכאב שלי הוא בעצם לא כזה נורא..." קייטי

 שלי )תסמונת השחלות הפוליציסטיות(.רוב התסמינים שלי נשלטים.PCOS"שמן הקנאביס מרפא את ה-
 התרופות שקיבלתי בגלל זה.הנוירופתיה ההיקפית שהייתה לי נעלמה והתחושה7אני מפסיק את כל 

 ק"ג ירידה במשקל.130חזרה לרגליים.התסמונת המטבולית שלי נשלטת.אני עד 

 ותסמונת מטבולית נעלמו: ההורמונים מאוזנים )טסטוסטרון גבוה מדי ב-PCOSהתסמינים הרבים של 
(.תנגודת האינסולין שלי )סוכר בדם( נמצאת בשליטה.התנגדות ללפטין )הורמון40, כעת ירד ל-180

שנים של אמנוריאה )חוסר מחזור(15שמספר מתי אתה שבע( נשלטת.מקבל מחזור חודשי לאחר   
ואנובולציה )חוסר ביוץ(.כאב עצב סוכרתי חלף.

 ק"ג לחודש(10 ק"ג בשנה אחת )120התיאבון שלי נשלט.השמן עזר להתגבר על התמכרות לסוכר.ירד 
 כוללים השמנת יתר, השמנת פלג גוף עליון וקושי לרדת במשקל.הציסטות מתחתPCOS- תסמינים של 

לזרועותיי ובשורש כף היד נעלמו.דלקת פרקים רק לעתים נדירות כואבת ואם כן זה אומר שהגיע הזמן
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לעוד שמן.

)זקיקים מעוותים, אקנה סיסטיק, נקודות שחורות( נשלטים/מופחתים.ה-Hidradenitis Suppurativaה-  
Acanthosis nigricansכתמי עור כהים, עור מחוספס, תגי עור( נעלמו.שומן קרביים אבד מיד )שומן(  

מסוכן סביב לב האיברים והכבד(.פחות אקנה, ציסטות ושערות חודרניות.גוון עור טוב יותר )נקבוביות
קטנות יותר, עיגולים שחורים סביב העיניים נעלמו.( הירסוטיזם )שיער לא רצוי על נשים על הפנים,
יותר ולאורך הלילה.אין  יותר  לישון עמוק  לא נעלם.עדיף  והבטן(.הצטמצם אבל  הצוואר, החזה, הגב 

ו-Hels Spursכאבים מ-  Plantar Fasciitisלא עוד כאבי ראש מוקל יתר לחץ דם תוך גולגולתי, כאבי.
שרירים ועצבים, לחץ בכתפיים, בצוואר ובחלק האחורי של הראש פחתו באופן דרמטי.תסמינים דמויי

ורטיגו של סחרחורת מתמדת וסחרחורת נעלמו.שינויים במצב הרוח נשלטים.אין יותר טחורים.

כאב הגרון הכרוני )דלקת גרון חוזרת עקב ריפלוקס חומצי( נרפא ונעלם.)עם זאת נשאר ריפלוקס חומצי
מכיוון שהמזון משפיע עליו מדי יום(.אלרגיות עונתיות נעלמו )נזלת/אף סתום, עודף ליחה בבוקר ועיניים
מגרדות(.אלרגיות למזון פחתו )בטעות אכל שרימפס, התגובה הייתה איטית מהרגיל, אבל עדיין היה

גב.אצבע ההדק נעלמה.תסמונת המעי הרגיז של  נמצאתIBSצריך לקחת בנדריל(.הקלה על כאבי   
בשליטה.לחץ הדם ירד.הצלקת מאז שעברתי ניתוח תעלה קרפלית החלימה לחלוטין.

ריפאתי כמה כוויות עם שילוב של שמן קנאביס ושמן קוקוס.החבר שלי שרף את היד שלו קשות ולא היה
ניקוי של  תקופה  עברתי  גבוה.אכן  עדיין  שלי  בשמן.הכולסטרול  השימוש  לאחר  יום  לכך  סימן 
רעלים/הרקסינג שבו נאלצתי להתנתק מהשמן או שאעשה הרקס גרוע יותר.אני עובד בחזרה לאותו

ו- במשפחתי  עוברים  חלשים  נאלציםPCOSמינון.כבדים  רבים  ואנשים  אלביקנס  לקנדידה  קשור   
להתמודד עם תגובת הרקסהיימר אם השמרים עוברים עיבוד יתר דרך הכבד.עברתי גם למזון אורגני,
להיות חלק מהגמילה.נראה שהשמן לא משפיע על יכול  זה  והפסקתי לאכול סוכר מזוקק, כך שגם 
הכולסטרול שלי, אבל ככל שאני עושה יותר מחקר, אני רואה שהכולסטרול לא כל כך רע כמו שחושבים,

וכל עוד יש דלקת יהיה כולסטרול.זהו מנגנון ההגנה של הגוף מפניו.אז אני לא מודאג." דרך אמאן

 והוא משתמש בתרופה בשנתיים האחרונות.בדיקות הדם שלוFSGS"לבני יש מחלת כליות נדירה בשם 
תמיד הראו אלבומין נמוך )חלבון נשפך לתוך השתן מה שמוריד את רמות האלבומין בדם(.מאז שהחל

( בדיקת הדם שלו השתפרה כל כך עד שהנפרולוג שלו נדהם.PM גודל גרגר אורז ב-1/4את התרופה )
התוצאות האחרונות שחזרו הראו רמות אלבומין של אדם 'נורמלי'.הנפרולוג אמר "אני לא יודע מה אתה

8עושה, אבל תמשיך ככה." עם סוג זה של מחלת כליות, מטופל בדרך כלל יכול לצפות להשתלה תוך 
.עדיין יש לו את שתי הכליות25שנים מרגע האבחנה.הבן שלי אובחן בגיל שנתיים וכיום הוא כמעט בן 

גם רואים  כליות.הנפרולוג מגרד בראשו.אנו  לו מחלת  'בריא' שאין  ושתיהן מתפקדות כמו אדם  שלו 
 השנים האחרונות.הוא גם עזר מאוד אבל אני יודע שהתרופה היא שתיקנה17נטורופת ועשינו זאת ב-

את תפוקת האלבומין.יש הרבה מחלות שאפשר לרפא עם זה ואני באמת מאמין ויודע שהתרופה הזו
עזרה גם לי וגם לבן שלי.תודה!!"

ואנחנו משתמשים בשיטת השמן של ריק מאז C"לבננו יש נימן פיק מסוג  בפברואר.עברנו מ-1   15+
ל- ישן  בזמן שהוא  ואינספור  ער  כשהוא  ביום  ממוצעים  גראנד מאל בלבד ב-2התקפים  הימים56   

לחוות התקפים מוקדים קטנים.האם אתה מציע אולי להכין שמן חדש האחרונים.כעת אנו מתחילים 
ולהחליף זנים?" קווין

כן, קווין.

 גבוה אחרTHC עם זן Harlequin גבוה כמו CBD גבוה אחר או שזה בסדר לערבב זן THC"נצמדים לזן 
?"Candy Kushכמו 

.ככל שהוא חזק יותרCBD שלי עם RSO-- הייתי מכין שני שמנים נפרדים, לא הייתי רוצה לדלל את ה-
JBומרגיע כך זה יעבוד טוב יותר כתרופה.

 הגבוהים יותר לעומתTHC"מכיוון שאתה עושה זאת במשך זמן מה, האם היית מציע לדבוק בשמני ה-
 הגבוהים יותר?אני לא רוצה ללכת בדרך של רשת שרלוט כי ראינו תוצאות מצוינות בזן ה-CBDשמני ה-

THC-הגבוה יותר שהשתמשנו בו.אבל אני סקרן לגבי הארלקין.או שהואזה דומה מדי ל CW"?
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 מהזן הדומיננטי האינדיקה הכי חזק ומרגיע שיכולתי לקבל.אז אוליRSO-- שוב, קווין, הייתי מכין את ה-
ב- גבוה  בנפרד שמן  מכין  אידיאליCBDהייתי  לו.במקרה  לבחור מה הכי מתאים  למטופל  אתן  ואז   

מטופלים יוכלו לבחור מבין מאות סוגי שמנים.ממש כמו בחנות יין - כל אחד אוהב את מה שהוא אוהב
ואין דרך לדעת איזה יין הוא הכי אוהב.

שחזור ראייה
"הרגע הכנתי אצווה של 'שמן המפ' לפני כמה לילות ואצווה של חמאה.נתתי לחולה גידול במוח את
השמן, לפני נטילת השמן היא הייתה כמעט עיוורת, לאחר חודש של נטילת השמן, הראייה שלה כמעט
שוחזרה לחלוטין.לא תקבל את אותן תוצאות מחמאה.אתה מקבל תוצאות רפואיות מחמאה, אבל השמן

הוא צורה הרבה יותר מרוכזת של תרופות, וזה עובד כמעט לכל דבר, הדברים פשוט מדהימים". דיון

"נלקח בעל פה משחזר את הראייה של אמי.היא עיוורת כחוק בעינה השמאלית.פציעה הותירה אותה
 כבר שנה וחצי - משתמשתRSOללא עדשה ומספר ניתוחים הותירו אותה עם גלאוקומה.היא נמצאת ב-

בו מדי יום.היא מעולם לא שמה לב לכמה הראייה חוזרת עד שהיא שמה איפור עיניים.היא עיוורת בעין
 שנה, אז היא אימנה את עצמה איך להתאפר בעיניים עצומות.זו הייתה הדרך היחידה שבה40הזו כבר 

יכלה להחיל את זה על עינה הטובה הייתה לעצום את עינה הטובה ולהשאיר אותה עיוורת לחלוטין.ובכן,
בפעם האחרונה שהיא עצמה את העין הטובה שלה, היא התחילה ממש לראות ולהתמקד מתוך עינה
לפני שהראייה שלה זמן עבר  לא בדיוק בטוחה כמה  העיוורת.היא מתאפרת רק לפעמים כך שהיא 
התחילה לחזור, אבל אחרי שהייתה על השמן במשך יותר משנה היא יכולה להבחין בתמונות, צבעים
ואפילו לקרוא דברים מסוימים מתוך העין הרעה שלה!החזקתי בשקית של לייס צ'יפס, ומצדו השני של

.היא חושבת שאם הייתה לה עדשה חדשה הראייה שלה הייתה משוחזרתlaysהשולחן היא יכלה לקרוא 
לחלוטין.כדי לקבל עדשה חדשה יש להכניס אותה לרשימת תורמי איברים- אני לא בטוח שהביטוח שלה
יכסה משהו כזה אז בינתיים- השמן הזה עשה לה נס- נס ראייה שבו היה פעם רק חושך !אז הייתי אומר

קבועה!עכשיו, בוא לשתול את התרופה שלך!אה כן- גם אין לה הוכחותשאין צורך בטיפות - רק אספקה 
לגלאוקומה!" לינדזי

 דקות.תחושת הביצה הקהה10"אני משתמש בחמאת קאנה לגלאוקומה שלי והיא מתחילה לעבוד תוך 
בעין נעלמת ומנקה את הראייה הכפולה המעורפלת שלי.מעולם לא היו לי כאבים בגוף אז אני לא יודע

ואין לי כאבים, אולי זה בגלל שאני כבר משתמש47אם זה עובד על כאב, אבל אני בטוח שכן.אני בן   
לא צריך את  כבר  או Wellbutrinבחמאת קנאה.אני   Adderallואת , קנאביס ריפא את הדיכאון שלי 

ADD/ADHDזה גם עוזר לחרדה שלי, הרופא רצה לשים אותי על קלונופין.חחחח וואו." רבקה.

"היום אבי שסובל מניוון מקולרי והיה עיוור כמעט לחלוטין בשתי העיניים הלך שוב לרופא לאחר שלקח
החודשים האחרונים.היום הרופאים הופתעו כי ראייתו שלא עשתה דבר6את דמעות הפניקס שלי ב-  

 בעין20/20מלבד החמרה החלה להשתפר.קצות העצבים החלו להתחבר מחדש והוא נבדק היום עם 
ימין.תרופות לקנאביס.נתתי לו פיניקס דמעות שלמדתי איך להכין מריק סימפסון.זהו יום טוב מאוד.זה

מוכיח את כוחו של הקנאביס". גרג

"בסדר, אז אני חושב שרוב הקוראים שלנו התרגלו לעובדה ששמן המפ מרפא סרטן, במיוחד כאשר
מייצרים אותו ומשמשים אותו כראוי וכאשר המטופל ממלא אחר הוראותיו של ריק סימפסון.אחר כך
ראית אותי ממשיך על סוכרת, דלקת פרקים, קרוהן, טרשת נפוצה וכל מיני מחלות אחרות.חלקם כבר
התגברו ויודעים שהשמן כנראה באמת תרופה הכל או לפחות נראה כך, חלקם לא.ואז הגענו לטיפול
בכוויות ולהסרת צלקות ישנות -- פשוט להוכיח, רבים עשו זאת.ואז אמרנו שהשמן מצמיח מחדש שיער
על קרחות - וזהעושה.אחר כך הזכרנו הפרעות זיקפה ורבים חשבו שזה מוגזם.אבל חכו עד שתקראו את

העדות הזו:

 הורים שצריכים את העדויות שלהם מוקלטות!אמא שלי מחזירה את האתר שלה לעין העיוורת2"יש לי 
שלה, )אחרי שהייתה על השמן( היא באמת יכולה לראות צבעים וצורות עכשיו אפילו כשהעין הטובה

שלה עצומה ואבא שלי ריפא את הסוכרת שלו." לינדזי
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-- תודה לך, לינדזי באן רוג'רס, זה עשה לנו את היום.כל מה שאני יכול לומר זה שהראייה שלה כנראה
"JBעוד תשתפר, ואני גם ממליץ שהיא תשתמש בשמן גם בנרות.נרות לבעיות עיניים?כמובן.

 במשך יותר משנה עבור סרטן... לא רק שזה מכווץ את הגידולים שלי אלא שהראייה שליRSO"אני נוטל 
.רופא העיניים שלי לא האמין כמה הראייה שלי השתפרה.נאלצתי להחליף את400 ל-650השתפרה מ-

המשקפיים שלי פעמיים עכשיו". דבי

בעלי חיים - עדויות
 חודשים לאחר שאובחן עם11 חודשים לחיות לפני כמעט 4"ריפאתי את השור המסטיף שלנו.הוא קיבל 

המנגיוסרקומה!כל כך שמח שמצאנו את ריק סימפסון ושמן קנאביס!" אמנדה

 היא סופר צייתנית ואתה יכול לשים סטייק על14"לא היה לי מושג לגבי קנאביס רפואי.הכלבה שלנו בת 
הרצפה, לצאת מהחדר, והיא לא תיגע בו אלא אם כן אתה אומר בסדר.ובכן, הייתה קצת חמאה עם
חליטה שהתרככה ליד האש לכמה דקות, ודאסטי דוג בטח ידעה שזה טוב, כי היא אכלה הרבה!זה היה

והיא30בערך  מנות אנושיות חזקות בישיבה אחת.הרגשתי די רע, במיוחד כשהרגליים שלה נכנעו   
החליקה לתרדמת למחצה.נשארתי איתה ומזרקי מי סוכר לפה שלה במשך היומיים הבאים, ואז היא
התעוררה, הקיאה הקאה ירוקה, עשתה חרא ירוק גדול, עברה שייק ומאז היא כמו כלב חדש.היא הייתה
כמו גור.בהתחלה תיארתי את זה להיות שמח להיות בחיים, אבל זה היה יותר מזה.זה היה כאילו מישהו
ביצע בה איפוס להגדרות היצרן.זה מה שגרם לנו לבדוק סגולות רפואיות וגילינו את הסיפור של ריק

סימפסון". אדם

 של ילד נעלם!T מסוג לימפומה מסוג CLCT-1"סרטן מסוג 

 כדי לעקוב אחרFNA למדידת רמות סידן ו-CBCsנלך לווטרינר רק לבדיקות כל שלושה שבועות עבור 
 סרטניים.היא כבר לא זקוקה לתרופות שנקבעו, אבל נשאיר אותהtספירת הדם האדום-לבן עבור תאי 

על שמן ריק סימפסון שריפא את הסרטן כל יום למשך שארית חייה.אנחנו משפחה אסירת תודה". איזה
ילד

להתחיל אמור  והוא  לפני שבוע,  הרגל  את  לו  עצמות(.כרתו  )סרטן  אוסטאוסרקומה  יש  שלי  "לכלב 
 מהכלבים מתים מסרטן95%כימותרפיה בעוד שבוע.עם הסרטן שלו, זה בדרך כלל מתפשט לריאות, 

ריאות תוך שנה.אם זה היה הכלב שלך היית מתחיל את השמן עכשיו ועדיין עושה את הכימותרפיה, או
3 ק"ג, האם היית מתחיל עם 70בלי כימו ושמן ישר?עבור בני אדם אתה מתחיל עם גרגר אורז, עם כלב 

מזה פעמיים ביום?תודה שקראת את זה ואני מחכה בקוצר רוח לתגובתך." אדה

"אדה, השמן הציל את הכלבה היקרה שלנו סופי.היא הלכה למות.תן לכלב שלך את השמן בהקדם
האפשרי...כימו יהרוג אותה.תפילות איתך..." ברוסטר

...זה היה ענק ועכשיו זה נעלם!!!!” אנדריאהRSO"טיפלתי בגידול של הכלב שלי באוזן שלו עם 

RSO“לכלב שלי היה גידול שהווטרינר לא רצה לנתח!!זה המשיך להתפצל ולהידבק.השתמשתי בשמן 
שלי מעורבב עם שמן קוקו, ומרחתי באופן מקומי מדי יום עד שהגידול נעלם.אין צמיחה בפנים או מבחוץ

של הילד שלי!!" בוריס

 כאמצעי מניעה.RSO שנים, שאני מטפל בהם מדי יום עם 8 ו-9, 10"יש לנו שלושה תינוקות פרווה, בני 
טיפלתי גם בפצעים ובפגמים האקטואליים השונים שלהם בהצלחה רבה.תודה לך ריק!" וירג'יניה

"הרגע קיבלתי חדשות ממש טובות על הכלב של החברים שלי שפשוט הייתי חייב לשתף!לפני כמה
חודשים, לפיטבול שלה מקסימוס היה גידול בתוך אחת מרגליו האחוריות שצמח ללא שליטה.הווטרינר

אלף כדי שיכרתו לו את הרגל, אחרת זה יתפשט והוא3אמר לחבר שלי שהיא צריכה לשלם יותר מ-  
חודשים.אז, כשראיתי את הסטטוס שלה לגבי הניתוח המתוכנן שלו,4ימות תוך שנה.זה היה לפני כ-  

שלחתי לה הודעה והצעתי להאכיל לו שמן קנאביס במקום.היא חשבה שתנסה את הטיפול הטבעי לפני
)ולמזלה של מקסימוס(, כבר היה לה כרטיס שתעשה משהו דרסטי ובלתי הפיך כמו קטיעה.למזלה 
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קנאביס מאז שהיא גרה בקליפורניה.אז היא הלכה למרפאת קנאביס ולקחה כמה.היא האכילה אותו
בטיפה אחת של שמן בערך בגודל של אפונה, פעמיים ביום עם הארוחות שלו.מיד היא אמרה שהיא
שמה לב שהוא כואב פחות והרגיש הרבה יותר בנוח.בנוסף, הרגלי האכילה שלו חזרו מיד לשגרה.אחרי
כמה שבועות הוא אפילו יכול היה לרוץ בלי לצלוע, אז היא ביטלה את הניתוח שלו והתמידה בטיפול
הטבעי.היא בדיוק חזרה הביתה מבדיקת וטרינר היום, וגילתה שהגידול שלו נעלם לגמרי.לא נותר זכר

לגידול.הוטרינר היה ממש המום כשסיפרה לו איך ריפאה אותו.

לידיעתך: זהו הכלב השלישי שאני מכיר שהציל שמן קנאביס.אני גם מכיר הרבה בני אדם שניצלו.אם
אתה עדיין חושב שקנאביס לא מרפא סרטן, אז לא שמת לב.אני יודע את האמת כבר שנים, ומעולם לא

מצאתי מישהו, בעל חיים או אדם, ששמן קנאביס לא הצליח להציל". לארה

"יש לי שכנה שהסיר בהצלחה גידולים בכלבה שלו תוך חודש על ידי האכלה של התרופה לה.המשך כך
וכן, מינונים קטנים מאוד, כפי שריק אמר שהחילוף חומרים שלהם גבוה מאוד, כך שהם משתפרים

הרבה יותר מהר מאיתנו." קובי

"כן, זה יעזור לכלב שלך.לכלב שלי היו התקפים אבל לא אחד אחרי שהתחלתי עם השמן!" שלאג

 וקריאת לחץ העין12"אנחנו משתמשים בו כדי לטפל בגלאוקומה של כלבי הבס האהובים שלנו.היא בת 
ל-60שלה הייתה בין  והם אמרו שאולי יצטרכו להסיר את העין אם היא תגיע ל-70  , אז התחלנו80 

! !!זה8להשתמש בשמן במהלך החודשים האחרונים ובדיקת לחץ העיניים האחרונה שלה נמדדה רק 
מתחת לרמת לחץ עיניים נורמלית ורופא העיניים מסכים שזה מתועד היטב בטיפול בגלאוקומה.אנחנו
נותנים לה רק כמות קטנה מאוד של ראש סיכה מדי יום וכל דבר גדול יותר היא נעשית ממש באבנים
אבל פשוט ישנה טוב ותוכלו לראות את השיפור בעין כשהיא מתעוררת.השמן גם עזר לי לרדת מתרופות

 שכל כך שנאתי וגם לקחת אותו מדי יום ואף פעם לא הרגשתי טוב יותר ולשלבWarfarinמדללות דם של 
 במידת האפשר ואכילה כללית טובה וקצת פעילות גופנית ואני באמת אדם חדש.GMOעם דיאטה ללא 

כוח לשמן המדהים הזה ולהודות לריק ולכולם המקדמים את צמח המרפא המדהים הזה." דֵיקָן

"אלוהים יברך את ג'יי בי וריק סימפסון על הנאמנות שלך לאנשים שהכי זקוקים לך.אני אעשה את שלי
כשאוכל לעזור לאנשים שאני מכיר שזקוקים לזה נואשות.הבת שלי הכינה קצת מקצץ לגידול בכלב שלה.
ימי שימוש היא אמרה שזה נראה כאילו הוא עומד ליפול.אני עדיין מחכה לתוצאות סופיות. ארבעה 

אלוהים לפני כימאי!" גרג

לתחזוקה בריאותית מכיוון שמשפחתי חלתה בסרטן רב.התחלתיRSO"סיפור מדהים!אני מכין ולוקח   
Discoidלתת את זה לכלבים שלי, כמו גם לשניהם יש גידולים קטנים ולכלב הרועים השטלנדי שלי יש 

Lupus-והכלב70%, סוג של זאבת כלבית.זה לא יאמן!תוך שבועיים אחד הגידולים של הכלב הצטמצם ב 
השני עם זאבת מסתדר מדהים!לראשונה מזה שנים האף האדום, הנפוח והכואב שלה מתרפא!ניסיתי

 מרפא את הזאבת של הכלב שלי, אני יודע שהואRSOמרשמים, סטרואידים, דיאטה וכלום לא עזר.ה-
אשלי" ♥♥♥יכול לעזור גם לבני אדם!

"ברוך כל מי שמרפא חיות!!ריפאתי את שני הכלבים שלי מסרטן.סרטן הרחם על אחד.סרטן העור מצד
.RSO על זרועי השמאלית גם עם ה-3שני.שניהם נרפאים לחלוטין.ואני מרפא כוויות מסיביות מדרגה 

!!!!!!" שֵׁדוֹןRS & JBברך את 

"לקחתי את הכלב שלי לווטרינר כי הוא צולע.הרופא עשה צילומי רנטגן והראה לי אותם )ראיתי את
המסה בכתפו( ואמר לי שיש לו בערך שבועיים.הם שמו לו הרבה תרופות נגד כאבים וזה עשה אותו כל

כך חולה ואני חושב שהוא ראה ושמע דברים.

 אז הפסקתי את התרופות נגד כאבים ונתתי לוTHCבכל מקרה חבר שלי מכין מוצצי ממתקים עם שמן 
 שעות והוא הצליח מצוין הוא אפילו התחיל לאכול שוב.בקיצור, החזירו אותו כעבור4 מהפראייר כל 1/4

שבועיים והם עשו שוב צילומי רנטגן וזה נעלם. הרופא אמר שהוא מעולם לא ראה דבר כזה בעבר...אני
___” תמיNO BULLSHאעלה תמונה...השמן באמת עובד...

"בלעדיך והידע שלך לא הייתי יכול לעזור לחברים ולאנשים אחרים במצוקה נואשת.זו הרגשה כל כך
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טובה בפנים כשאתה רואה איך עזרת להם.תמשיך להפיץ את המידע, אני אעשה זאת.זה אפילו עוזר עם
דלקת פרקים של הכלב שלי.עצר אותו בצליעה תוך יומיים." קריסטל

"הסרתי גידול סרטני על פניה של הכלב שלי אלי.היא במקרה החברה הכי טובה שלי.שלוש מילים לתאר
את ריק...מנהיג פרוגרסיבי לא אנוכי".

על הכלבים והסוסים שלנו יחד עם עצמנו.נראה לנו שבעלי חייםRSO"כמו שריק יודע, השתמשנו ב-  
מגיבים הרבה יותר מבני אדם.אנחנו מייחסים את זה לא רק לפי כמות הקולטנים שיש להם, הם באמת

מטופל תמים". ברוסטר

"התחלתי את הכלב שלי על חצי גודל של גרגר אורז ליום בלילה עד שהיא התרגלה לזה.שים לב שזה
יגרום לכלב ישנוני וזה יכול לגרום להם להשתגע אבל כמו שג'יי.בי אמר הם מגיבים לזה מהר.טיפלתי בה
בגידול ישירות על הגידול עצמו וכן נתתי לה דרך הפה פעמיים ביום וזה עבד תוך פחות מחודש, הגידול

נעלם.בהצלחה!" פניקס

"הדרך הטובה ביותר היא לנגב את זה על הלשון שלהם - יש כלבים שאוהבים את הטעם - זה עלול
להרגיע אותם ואולי אפילו לגרום לבריחת שתן כלשהי, אז אל תדאגו שהם בסדר.עבור הכלבים דיאטת

בשר ועצמות נא היא גם אידיאלית ותעזור נגד הסרטן.מצא גם וטרינר הומיאופתי." ויטני

"שני הכלבים שלי מקבלים שמן מדי יום )תחזוקה(.אם זה היה מסוכן לכלבים אז בוודאי שלכלב שאוכל
5 גרם שמן ללא ניסיון קודם היו כמה תופעות לוואי חמורות מלבד שינה ופיפי במיטה.מתוך 1.5בערך 

 חודשים4הכלבים שטיפלתי בשמן, לכל אחד מהם היה יותר אנרגיה והגיב בחיוב לטיפול.הם נעים בין 
שנים, ומטפלים בכל דבר, מחתכים ועד סרטן.זו התרופה היחידה שהכלבים שלי מקבלים, אני10ל-  

משתמש בוטרינר הוליסטי והיא מאחוריי ומטפלת בהם איתה.

 גרגר אורז לכל מנה.בדיוק כמו לאנשים, לכולם1/4 פאונד( עם בערך 80 פאונד עד 20התחלתי כל כלב )
גרוע שיקרה זה שהם יותר מזה.הכי  נמוך  ראיתי צורך להתחיל במינון  לא  אבל  יש סבילות שונות, 
ישתפרו, אם נראה שהם לא נוחים, פשוט תשכב איתם, הם יירגעו כי אתה רגוע והם ילכו לישון.ואז
כשהם יתעוררו הם יהיו מלאי אנרגיה, זה היה עקבי עם כל כלב.ניתן להגדיל את המינון די מהר, כל כמה

ימים.

אם הכלבים לא אהבו את מה שהם חוו מזה, אז הם לא היו לוקחים את הפינוקים או האוכל ששמתי
אותו.נראה שאין להם בעיה לאכול סביב תמצית זרעי הענבים שלהם, להשאיר אותו בקערות שלהם,

אבל חתיכת האוכל עם השמן עליה לעולם לא נשארת מאחור". עוֹרְבָנִי

"לפני כמה שנים התחלתי לראות יותר ויותר התייחסויות ל"ריק סימפסון אויל" ובהיותי משתמש ותיק
בקנאביס, התעניינתי יותר.במהלך תקופה זו, איבדנו את הגולדן רטריבר שלנו לסרטן שנולד בדם בשם

 שבועות לאחר האבחנה על ידי הווטרינר שלנו.3המנגיוסרקומה שידוע כי גולדן חולה בו.זה הרג אותה 
סרטן מהיר ומגעיל במקרה הטוב.

, כאמצעי לשלוט הן בטרשת הנפוצה שליRSOבמהלך תקופה זו, אשתי ואני התחלנו לייצר ולהשתמש ב-
והן בפגיעה העצבית בעמוד השדרה שלה.הגולדן רטריבר של אחד החברים שלנופתאום חלה די, ואובחן
עם המנגיוסרקומה, וקיבלו שבועיים מקסימום לחיות על ידי הוטרינר.התייעצתי עם הבעלים, והתחלנו

 מנה אחת בגודל "גרגר אורז" ליום עם מזון.RSOלתת לכלבה, בטי, 

עד 3תוך  ימים, היא לא רק הייתה 5   UP and ABOUTאלא למעשה רצה ושיחקה שוב.היא רודפת ,
אחרי אופני ההרים של המאסטרים שלה בכל שבילי העפר המקומיים כל היום, ונראית בריאה יותר ממה
שהייתה אי פעם.בביקורה החוזר לווטרינר, בהתחלה הוא היה מבולבל בגלל האבחנה הקודמת שלו
וציפה שהיא תמות מהר, כמו כל שאר החיות שאבחן כראוי.לאחר מכן הוא עשה פרצוף מיידי והכריז

 הוא עשה קקי ברעיוןRSOשברור שאבחן את מצבה בצורה שגויה, אבל כשסיפרו לו על הטיפול שלה ב-
ואמר שאין הוכחה רפואית ליעילותו.סירובו להאמין ב"נס רפואה" ממשי הוא הוכחה לחברותו באגודת

חסרי-הראש ]רופאים[.

הייתה השפעה דרמטית על הטרשת הנפוצה שליכפי שהוכח על ידי בדיקות מתמשכות שאניRSOל-  
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גרסה, שנה שונה, אותו משחק, אותה  ]משחקי מחשב,  לעקוב אחר התקדמות המחלות  כדי  עושה 
למעשה עושה את זה מהר יותר ומדויק יותר[.ירדתי במשקל, ואני בריאה יותר מתמיד, לאחר שהפסקתי

,OF שנה.ואולי לא תוצאה ישירה של 15לגמרי עם כל התרופות התרופות שהרופאים נטלו אותי במשך 
 שנות עישון טבק הצלחתי סוף סוף, לפני50, אחרי RSOאבל בכל זאת צברתי כוח על ידי השימוש ב- 

 יום, לכבות את הסיגריה האחרונה שלי ולזרוק את כל המאפרות.אני מאוד גאה בעובדה הזו, ואסיר60
כדי להילחם בשדים היומיומיים שלי.העולם, לעומת זאת, מסריח יותרRSOתודה על הכוח שנתן לי   

לחודש שמוציאים על טבק, יכולים כעת לשמש למוצרי מזון באיכות גבוהה250$עכשיו!!!!!כמו כן, כ-  
 טובה יותר.תודה לך ריק וג'יי.בי.שינית את חיי המשפחה שלי לטובה!!!!!אהבתי אתLIFEיותר, ולדרגת 

הספר שלך!!!” סימן

-1/4"החתול שלי קיבל  אורז בגודל 1/3   הדלקתי הכרוני שלו כאשרUTI פעמים ביום לטיפול ב- 2-3 
מספר סבבים מרובים של נוזלים, אנטיביוטיקה ותרופות לא יכלו, גם להכניס אותו לדיאטה גולמית ולא
היה לו זה חוזר על עצמו.כמובן שעבור סרטן תשתמש במינון גבוה יותר.בדרך כלל אני מנסה למצוא את
המינון שנראה שלא משפיע עליהם בצורה דרסטית יותר מדי - זה לא יזיק להם אף פעם, אבל הבעלים
יבחין בישנוניות, בריחת שתן, אולי קצת שיכרות.כמובן שבסרטן לא אכפת לך - פשוט תעלי אותם מהר

ככל האפשר למינונים גבוהים יותר בהדרגה.

( יש סיכוןAWESOMEזה נועד ל"תחזוקה" - למשל לכלבה שלי שהוסרו לה עין מגלאוקומה )והיא עושה 
שהעין השנייה שלה תהפוך לגלאוקומה אז אני מנתח לה לפחות פעמיים ביום קצת שמן ומצאתי תרופה
טובה מינון שלא גורם לבריחת שתן וכו' אבל היא עדיין מקבלת את השמן שלה.נתתי לה לקחת יותר לפני

לאחרenucהעין  גם  קונבנציונליות  יותר מתרופות כאב  לה  עזר  לכאב.אני באמת מרגישה שהשמן   
 מנות של תרופות כאב שקיבלתי וטרינר ואז הלכתי1-2הניתוח - ביום הראשון או היומיים היא קיבלה 

ל- ילדה מאושרת.קלואיRSOרק  והייתה  בכדור  כבר רצתה לשחק שוב  היא  הניתוח  ביום שלאחר   ,
 מהאצבע שלי - בניגוד לחתול שלי ששונא אותו.לצחוק בקול רם )…(RSOלמעשה תלקק את ה-

 גורם לחרדה בבעלי חיים - ניתן להבחין ברגישות לאור במינונים גבוהים יותר.RSOאני לא מוצא ש-

 על החמוס שלי - הוא היה זקן מאוד והתעורר יום אחד חלש מאוד, אולי הואRSOאפילו השתמשתי ב-
 במהלך היום כדי רק לשמור עליו לישון - באותו ערב נראה היהRSOעבר שבץ.נתתי לו מנות זעירות של 

פשוט קנאביס,  אוכלים  כשהם  עושים  שלי  כמו שהכלבים  ומתנהג  בראשו  מנענע   - שהוא מתעורר 
השארתי אותו ישן וחשבתי מה הגוף שלו הולך לעשות תעשה לפחות הוא לא כואב או סובל - היה לי חצי
רעיון שהוא יתעורר בסדר - למרבה הצער הוא נפטר אבל איכות החיים שלו עד אותו היום האחרון הייתה

 נתן לו את היום האחרון הכי טוב אפשרי.אני יודע שהוא לא כאב והואRSOמצוינת אז אני מרגישה שה-
יותר מדי  יודע שזה לא היה  ואני  כי הוא קיבל מינון בבוקר ואחר הצהרייםRSOישן מאוד בשלווה   

המוקדמים ואז שום דבר ובדקתי אותו מאוחר מאוד באותו ערב הוא פשוט ישן - הוא יכול היה להתעורר
אבל הוא רק רצה לישון." ויטני

JB- איכות החיים הטובה ביותר עד הסוף, זה מה שחשוב מאוד גם כשהשמן מעורב.תודה לך, 

 קילו?יש135"אני בטוח שענית על השאלה הזו בעבר.מה המינון המומלץ לכלב אנגלי מסטיף השוקל כ-
12לו גידול גדול מאוד באזור המפשעה שלו.זה נראה כמו שק כדור שלישי למען האמת.הוא בערך בן 

 יתמודד עם הצמיחה הזו.תודה!"RSOוהייתי רוצה לראות אם טיפול 

 מ"ג(1-2-5-- ג'נט, זה בעצם תמיד אותו הדבר, מתחילים עם מנות קטנות )חצי גרגר אורז או פחות, 
שלוש פעמים ביום, רואים איך החולה מגיב ואז תגדיל את המינון כל ארבע ימים או בכל פעם שאתה נותן

ואז100%לכלב/מטופל את השמן.לאחר מכן אתה שומר אותם על גרם ביום עד שהם מתרפאים ב-  
JBאתה מוודא שהם ממשיכים לאכול מנות תחזוקה.

 שלי אובחנה עם גלאוקומה בעין אחת.הלחץ היה גבוה8"אתמול קלואי, נקבת הילר פוקס טרייר בת ה-
נוזלי  עיוורת בה לצמיתות.עשינו טיפול חירום עם  והיא עלולה להיות  IVמאוד בעין הראשונה שלה 

ומניטול והיא מטופלת בשתי תרופות.הלחץ ירד קצת אבל לא הרבה, והיא לא נהנית מההסתגלות לחיים
 כי זה היה מדהים עבור החבר שלי והכאב שליRSOחצי עיוורים כרגע.אני רוצה להתייחס אליה עם ה-
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ואני באמת מאמין בשמן והסיפורים שאנשים מספרים כאן הם מדהימים.אני לא רוצה שקלואי תקבל
גלאוקומה בעין השנייה ואני רוצה לרפא כל מה שאוכל בעין הפגועה.אני מבין שהרבה חיות מחמד נעזרו
בשמן ואני אשמח אם קלואי תוכל לשחזר את הראייה שלה או אפילו ראייה כלשהי בעין הפגועה...תודה

על כל עזרה או עצה!" ויטני

וויטני, פשוט תניחי אותה על השמן.שמנים מסוימים טובים יותר לגלאוקומה מאחרים.הדרך הקלה ביותר
לגלות עד כמה זה יכול להיות יעיל היא לקחת מנה ולצפות בעיניים שלה בבוקר.אם הם נקיים, חפשו זן
אחר או שילוב של זנים.אם יש לך הרבה דברים לנקות עליהם, סביר להניח שזה מאמץ טוב להורדת

לחץ תוך עיני.איחולים, ג'יי.בי

!אתמול חשבתי שאנחנו מתקדמים בצורה מדהימה, העין הייתה צלולה )הוצאתי מהן בול כלJB"תודה 
היום( והאישון לא היה מורחב לגמרי ולמרות שהוא לא התאים לאישון של העין השנייה חשבתי שהוא
מגיב לאור, אבל הבוקר הכל שוב נראה מעונן.אולי באור בהיר כמו אתמול זה ייראה טוב יותר...כמה

 ונראה30#ובאיזו תדירות אתה ממליץ לי לתת לה?עד כה עשיתי מינון קטן מאוד בגודל אפונה, היא רק 
שזה משפיע עליה, הכלב הזה תמיד אהב לאכול גבעולים ועלים או מקקים, לקבל עשן וכו' כך שאוכל
לדעת מתי היא מושפעת מ. גם השמן ונראה שזה משפיע עליה קצת בדומה לזה שהיא אכלה גבעולים,

אבל זה לא מדאיג אותי, אני קצת מרגיש שזה אומר שזה 'עובד'." ויטני

-- וויטני, הייתי נותן לה את זה עם משהו טוב פעמיים או שלוש ביום.ככל שאתה מקבל בה יותר וכמה
שיותר מהר, כך ייטב.גם אם היא תצטרך לישון יום או יומיים, למי אכפת.תרדמת קטנה הנגרמת על ידי

JBקנבוס לא יכולה להזיק.

"נשמע לי טוב!אני אעשה את זה היום.גם אתמול היא הייתה די מזועזעת.תודה על התגובה המהירה כל
!" ויטניJBכך 

 האסקי של החברים שלי אהב פעם לאכול חשיש וכשהיה לו עציץ בסלון שלו הכלב היה1/2 זאב 1/2"
שומר עליו.הם היו צריכים לשחד אותו במטעמים כדי להרחיק אותו מזה.יש לי הרגשה שהרבה יותר

חיות בר היו אוכלות קנאביס ממה שאנחנו חושבים". פיטר

... נראית כמו ראש בוב כשהיאLOL"הבוסטון טרייר/פאג שלי גונב את שלי אם אני לא אסתיר אותו!!
יוצאת מזה." שרה

"גם הבור שלי אוהב את הגראס!אני חותך, היא ממש שם מתחננת לעלים...” מנגינה

"האסקי שלי גונב לי את קאפקייקס השמן בכל סיכוי שיש לה...אני די בטוח שהיא יודעת מה ההשפעהזה
משפיע עליה גם...אולי זה בגלל שנתתי לה את כל המניות שלי ללעוס כשהיא הייתה כלבלב". בריאן

"בעלי חיים יודעים מה הם צריכים וישתמשו במה שהם צריכים - חכם!" שרי

"אבל התחל במינונים קטנים, יותר מדי והם מקבלים שליטה בשרירים רופפת ורופפת." זאק

"הכלבה שלי אכלה אתמול חלק מצמח כי הוא ידע שזה יעזור לבטן שלו אחרי שנכנס לשאריות השומן
של ארוחת העוף ואכלה הרבה ממנה היא צעדה הרבה ואחר כך הקיאה ואז נחה בנוחות.נחשו מה היה

בהקיאה שלה -- עלי סיר.כלב חכם." דונה

 דיווח לראשונה על קנאביס הורג תאים סרטניים...כל מהFDA ה-70"תחשוב שזה היה עוד בשנות ה-
שאני יודע זה שסרטן הקיבה של החתולה שלי נראה נעלם, היא אוכלת טוב עכשיו, עולה במשקל ורצה

כמו חתלתול חדש..." טוני

.היא הייתה מאוד רפה, קקי2011 שלי קנאביס דקרבוקסיל טחון מאז דצמבר 19"אני נותן לחתול בן ה-
לה  לתת  לי  וטרינר הציע  אצל  סניליות חתולית...מכר שעבד  סימנים של  אספירין, 1/4נזול,   1/4 t

metamucilעשה את זה במשך כמה ימים ואז החליט לנסות את הקנאביס...אני מפזר כמות קטנה...
במזון הרטוב שלה כל יומיים...היא עדיין איתנו!!!" לורי

"כן, ריפאתי את החתול שלי מסרטן ביוני, כשהווטרינר אמר להניח אותו.פשוט האכילו אותו בשמן, ותוך
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 ימים הגידול הקטלני נעלם!הוטרינר אמר שזה נס!" צ'רלי10

"היתה לי לקוחה שטיפלה בגידול של החתול שלה, ואותו דבר קרה - הוא פשוט צץ החוצה, ולא השאיר
מאחור דבר מלבד עור חדש מבריק." סיטה

 שלי מגידול בפה14"אתה מאכיל את השמן לחתול, כמו שאדם יאכל את זה!ריפאתי את החתול בן ה-
שלו על ידי האכלה שלו בשמן קנאביס במשך שבוע וחצי...ואז פוף!...<נעלמת!הוטרינר שלי אמר, "ניסים

קורים."

-- הוא צדק, צ'רלי, ניסים קורים לעתים קרובות באופן בלתי צפוי בנוכחות השמן.תודה לך ואיחולים לך
JBולחתול שלך.

 הייתה אותה בעיה עם גושים שגדלים ודלקת פרקים, היא נטלה את שמן סימפסון12"למעבדה שלי בת 
 ק"ג )היא סבלה מעודף משקל( ומרגישה הרבה יותר טוב20 חודשים ויותר והיא איבדה כמעט 6במשך 

ומסתדרת הרבה יותר קלה.גם הגידולים שלה נעלמו!אני לא בטוח כמה היא לוקחת עכשיו, אבל זה
 גרגרי אורז." אנדריאה3בגודל של יותר מ-

1"ג'יי.בי, עשינו לה מספר מנות, כאשר אנו מייצרים לה אצווה חדשה כל חודשיים, מכיוון שהיא לוקחת 
ליום.השתמשנו ב- זנים שונים.כרגע היא משתמשת באותה אצווה שריפאה את הסרטן של2סמ"ק   

החתול שלי." צ'רלי

אובחנה ב-14"ריק, אני חייב להודות לך.החתולה האהובה שלי בת  ביוני עם קרצינומה של תאי1   
בשבוע אחד!הוטרינר אומר שזה נס.החזרתי אותו אליו ב-RSOקשקש.ריפאתי אותו עם  ביוני והוא8   

שאל אותי אם זה אותו חתול, כי הגידול בפה שלו כמעט נעלם והוא ציפה לגמרי שחזרתי בשבילו כדי
להוריד אותו.כעת הוא החלים כמעט לחלוטין.אני אוהב אותו מאוד ונאלצתי להודות לך על שחלקת איך

להכין את התרופה כמו שצריך בחינם!"

"החתול שלי אובחן כחולה בצורת סרטן 'צומחת במהירות, אגרסיבית, בלתי ניתנת לטיפול, בלתי ניתנת
לניתוח' ביוני האחרון, קרצינומה של תאי קשקש במחיצה שלו, שהיא מכוערת כמו שזה נשמע.הוא קיבל

על זה1-3 עכשיו'.בכיתי, חשבתי  אותו  'לשחרר  והווטרינר שלי הציע בעדינות  לכל היותר,  חודשים   
גיליתי שיש הרבה מאוד תרופות יכול לראות אותו מת.נכנסתי לאינטרנט,  והחלטתי שאני פשוט לא 
לסרטן.התחילו לתת לו מספר תוספי מזון וכו'.הוא היה בסדר, אבל הסרטן עדיין גדל והשפיע על הנשימה
שלו.הגידול סוף סוף התחיל לצמוח לצד השני של אפו, ובדצמבר הוא התחיל לרדת.חשבתי, בסדר, הגיע

הזמן עכשיו.

 מאז דצמבר עכשיו.זהRSOואז גיליתי את הקנאביס ואיך הוא יכול להרוג סרטן.בקיצור, טד לוקח את ה-
היה קצת מצב בהתחלה לקבל מינון זעיר נכון, כי הוא חתול.והרבה יותר קטן מאדם.הוא ישן הרבה יותר
טוב, הנשימה שלו טובה יותר כשהוא ישן, התיאבון שלו חזר, אם כי לא למה שהיה פעם.כל זה מסע

בתהליך ואני לא יודע איך זה יסתיים.

עם זאת, נראה שהגידול משתטח, אם כי לאט מאוד.אני חושב שאם זה לא היה סרטן כל כך מגעיל, הוא
כנראה היה נרפא לפני חודשים.הווטרינר שלי מאושר ומתרשם מהמצב שלו.אז אני פשוט לוקח את זה
ימים טובים.תאריך התפוגה המקסימלי שלו היה ואני שמח שרוב הימים האלה נראים  יום  יום אחר 

בספטמבר האחרון אז הוא בסדר". אן-מארי

דולר4800"יש!!!!גם לי יש חתלתול קנאביס.שמן קנאביס ברמה גבוהה חסך לי את הצורך להוציא   
גידול.הידד להסיר  כדי  שלי  החתול  באוזן  ניתוח  אה...לעשות  מתכוון  לשחוט...אני  כדי  לווטרינרים 

Kitties n Cannines!" LinZyלקנאביס 

הציל חיי כלב במשקל RSO"חומר מסוג  ק"ג - שמן שהופק באתיל, זהה אחרת ל-40   RSOמשמש ,
להצלת הכלב שלי ששתה את 'הנוגד-הקפאה של השכן'.הווטרינר אמר בטלפון שהיא גמרה, מאוחר מדי,

 הדקות הנסיעה כדי להמתה, והומלץ לי שיהיה לה נוח.40וסביר להניח שלא תשרוד את 

בן לוויה הנאמן שלי הקציף מהפה, סבל מהתקפים תכופים, התחמם יתר על המידה קשות והגרון כל כך
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נפוח עד שבקושי הצליחה לנשום, שקע פנימה והחוצה מההכרה. בהחלט מת, אין ספק.בניסיון להקל על
 גרם שמן לכפית חמאה וממש דחפתי אותה במורד הגרון שלה1/2המעבר שלה מהעולם הזה, חיממתי 

באצבע, דחפתי פתח בגרון הנפוח שלה.תוך עשר דקות היא כבר לא הקציפה בפה, החום נשבר, היא
נושמה כרגיל, כל הפרכוסים וההתקפים פסקו.

שעות והתעוררה במצב מושלם לכאורה, רצה12היא שתתה מים בשקיקה, ואז שכבה לישון במשך   
ושיחקה תוך דקות לאחר היקיצה.סיפרתי לווטרינר שלי, וביקשתי ממנה לפרסם את האירוע במחקר

מקרה, והיא סירבה בטענה שקנאביס רעיל לכלבים!" אלן

"יש לי כלב שקרה לו אותו דבר.היה לה גידול בגודל של כדור רך על החזה כשכל העור על החזה שלה
וטרינרים נתנו לה 3מודלק.  שבועות אם אתן לכאן לחיות בכאב.לאחת משכו את החרא במחט מוכן6 

ו- ימים לאחר תחילת הטיפול זה צץ.יומיים אחר כך היא חזרה3להרוג אותה.הבאתי אותה הביתה   
לעצמה ושמחה". עָשִׁיר

 שיש לו התקפים.לפני כמה חודשים חשבנו שהיא לא14"אנחנו משתמשים בזה על הצ'יוואווה שלנו בת 
תחזיק הרבה זמן, אז חשבתי למה לא לנסות קצת שמן?תוך יום היא הייתה כמו כלב חדש לגמרי!היא

אכלה טוב יותר והרגישה עליז ורצתה לשחק!החומר הזה באמת עובד להרבה דברים!" מינדי

"קיבלנו גור שנרמס על ידי אדם גדול מאוד.היא צ'יוואווה צעצוע, היה לה ברך של ארבעה על ארבעה
אינץ' שכיסה את כל החצי התחתון שלה.היא נעשתה ממש גרועה והתחילה להתקרר, אז החלטתי

שלנסות את הדמעות לא יזיק לה יותר מדי.

כשנתתי אותה לראשונה, היא בקושי הצליחה להזיז את ראשה.עם זאת, אני מאוד שמח לספר לך
שאחרי שבוע של דמעות שלוש פעמים ביום, היא תחת קטנה שמחה, בריאה ומייפה.תודה לריק וג'יי.בי

שחשפתם אותנו לאמת.אשתי ואני מאמינים שהדמעות הצילו אותה.

3 פעמים ביום.זה RSO, 3בואו לא נשכח שנתתי צ'יוואווה צעצוע בעלות של פחות מקילוגרם עם גרם 
300גרם ליום לגור ששקל פחות מקילוגרם, והיה בפתח המוות עקב דריכה על ידי ילד שמשקלו מעל 

ק"ג.אם קנאביס אכן היה רעיל, קיימנה לא הייתה עדיין איתנו, רצה מטורפת וקופצת לעשן גראס". יהושע

"אני משתמש בזה על הכלבים שלי.אבל לא מעט פחות ממה שהיינו משתמשים בעצמנו.יש לי ילד בן
אותה...הוסר!12 להחליף  לא  שלה,  הירך  את  להסיר  צריך  והיה  צלקת4שנדרסה  ב...אין  שבועות   

מהניתוח, הליכות, עדיין עם צליעה אבל מסתדרת בסדר והשתמשתי בשמן במקום תרופות נגד כאבים...
עבד מצוין!" מַבחֵשׁ

כדי לעזור לה עם דלקת פרקים ברגליה האחוריות ובמותניים...13"נתן את זה לילדה שלנו אז בת   
 גורים.אין סיכוי שהיא הייתה יכולה עדיין לשתות ליטר,4הפתעה, גם קיבלנו לא רק כלב קפיצי אלא גם 

!" ג'וליRSOוכולם בריאים ומסתדרים מצוין!אוהב 

"לכלב שלי הייתה בעיית עור )פריחה שגרמה לו לקרוע את פרוותו( ודלקת אוזניים שחוזרת על עצמה.לא
לי  ודלקת האוזנייםRSOהיה  לו טינקטורה שחבר שלי הכין.הפרווה שלו צמחה בחזרה  אבל נתתי   

 אוכל לרפא אותו לחלוטין.אז הייתיRSOהתבהרה.אם הטינקטורה עבדה כל כך טוב, אני חושב שעם ה-
יעבוד על סרטן של כלב באותה מידה שהוא עובד על בני אדם.יברך אותך ריק וגםRSOאומר שכן,   

אתה, ג'יי.בי."

ולכן השמן ונכונה.לבעלי חיים יש חילוף חומרים מהיר יותר,  -- תודה לך, בט.החשיבה שלך הגיונית 
מרפא אותם הרבה יותר מהר ממה שהוא מרפא את בני האדם.זה תענוג לרפא בעלי חיים עם השמן,

JBהם אוהבים לקחת אותו.

 לא יכול לעצור4"גם אני אוהב את הבריונים שלי.סמוקי עדיין איתנו לאלו מכם שתוהים.תא מסה שלב 
בריון.במיוחד כשהוא על השמן.לכל החיים עכשיו.הרבה כבוד." בוקאז'

 שנדרסה ונאלצה12"אני משתמש בזה על הכלבים שלי.רק הרבה פחות ממה שהיינו.יש לי ילדה בת 
 שבועות ב...אין צלקת מהניתוח, הליכות, עדיין עם צליעה4להסיר את הירך שלה.לא הוחלף... הוסר!
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9אבל מסתדרת בסדר והשתמשתי בשמן במקום תרופות נגד כאבים...זה עבד מצוין!)...( יש לי רוטי בן 
שיש לו תולעי לב, אלרגיות נוראיות, אנרגיה נמוכה מאוד ואיבוד שיער על הזנב.מתחילים אותו היום...

 גידולים ואני יודע שזה יתקן אותה מיד!!!" מַבחֵש3ׁ שיש לה 10הרגע הצילה צ'יוואווה בת 

"הכלבה שלנו נכנסה עם דמעה ענקית על האף.אנחנו גרים בחווה אז לא בטוח איך זה קרה.ניקה פצע
.היא הלכה לישון.הפצע נרפא לחלוטין.וכן, שתה הרבה מים.עוד אחד לריק!!" דבורהRSOומילוי חתך עם 

"RSO OILביסקוויטים לכלבים ועם משחה מקומית על הפצעים הסרטניים ברגלה זה היה חצי בגודל של 
היו קשות.ידעתי ש- והרעידות שלה  לבכות כשהיא קמה  דולר.היא התחילה  יעבוד...כברRSOשטר   

למחרת היא קמה בלי בכי ורעדה והיא רצה בחצר כמה ימים לאחר מכן עם החבר הקטן שלה, נאגט,
.זה אחד מכל כך הרבה12 עכשיו, לא בת 6 חודשים.היא כמו כלבה בת 6עכברים טרייר.זה היה לפני 

סיפורים שראיתי בשנתיים האחרונות.

 הציל את חיי.אין יותר אופיאטים.ומעט מאוד כאב ברוב הפעמים.RSOהסיפור שלי הרבה יותר ארוך...
תודה ריק סימפסון...שהשלום יהיה עימך." רון

"טיפלתי בחבר אחר שלי, הוא טרייר ג'ק ראסל עם גידול גדול בחלק האחורי שלו. 'ד"ר ג'יי אמר שהוא
ראה את זה אלף פעמים וזה לא טוב לכלב הזכר ברגע שהבחינו בזה..ובכן התחלתי לתת לו טיפות של

RSO כמו כן שמתי RSOעל הגידול.חשבתי שהוא ייעלם בעוד כמה ימים.כפי שראיתי את אותו גידול 
בעבר על כלב של חבר.הוא עבר כמה ימים לאחר מכן.

לו צבע.זה נראה שחור ממש מגעיל, אדום סגול ואין  ובכן, נאגט מסתדר מצוין, הגידול שטוח לעור 
ומדמם.תוך יום אחד הסדק בגידול היה חצי מגודלו כעבור יומיים נעלם לחלוטין והדימום הפסיק נגזל.זה

 אג' יום ולוקח את זה טוב.ישן הרבה בימים הראשונים, עכשיו הוא בא,1/2היה לפני שבועיים.הוא על 
מלקק את זה, והוא בסדר.בלי רגליים מתנודדות, נאגט מסתדר מצוין.אני מאמין שתפסתי את הסרטן

בזמן.הגידול מתכווץ מהר והוא כלב חדש.שוב שובב מאוד.שוב תודה לך ריק ס." רון

אוכלים מהיד ולחברות התרופותרוב האנשים  מוח  "אני חושב שאנשים מהמיינסטרים הפכו לשטופי 
שלהם, אנשים חמדנים.סביר להניח שהם לעולם לא ישתמשו בקנאביס בבית החולים או דרך כל רופא
ירוויח כסף לחברות התרופות.למזלי אני גר לרפואה מערבית.אם לא ניתן לרשום עליו פטנט זה לא 

בקליפורניה שם זה הפך למקובל ומחובק.

את האצווה הראשונה שלי של  מכיווןRSOהכנתי  הכלבים שלי  לשני  זה  את  בחודש שעבר.נתתי   
שלשניהם יש גידולים קטנים, כמו גם לכלב הרועים השטלנדי שלי יש סוג של זאבת כלבית.לא רק שאחד

 תוך כמה שבועות, אלא שלשניהם יש יותר אנרגיה במהלך היום והם ישנים50%מהגידולים הצטמצם ב-
ממש טוב בלילה.וזה אפילו נראה שהוא עוזר לכלב הצאן השטלנדי שלי עם הזאבת שלה.אני נותן להם

באמצעות פינוק.שמתי את ה-RSOגרגר קטן של אורז בגודל   RSOישירות על האף שלה כשהזאבת  
 שנים לפחות!4אוכלת אותו.בעוד שבוע האף שלה נראה הכי טוב שיש לו מזה 

, אני זוכר שריק דיבר על זה בספר שלו.אני אוהב את זה!RSOלאחרונה הכנתי גם קרם פנים עם קצת 
העור שלי נראה חלק וחלק יותר מדי יום.אני אפילו לוקח את זה דרך הפה בעצמי כאמצעי מניעה.

לאחרונה היה לי גידול שפיר של תאי ענק של נדן הגיד שנכרת מהאמסטרינג שלי.זה היה בגודל של
תפוז והוא היה עטוף סביב הסכיאט שלי.הרופא שלי אמר שזה גידול נדיר מאוד ולא בטוח למה הוא
הופיע.לקחתי את השמן כשלושה שבועות עד לניתוח.אני לא יכול לחכות לקבל את הדוח הפתולוגי הסופי

!RSOבחזרה עם מדידת הגידול.אני באמת חושב שזה התכווץ מה-

תודה לך ריק שהקדשת את חייך למטרה הזו, אני יודע שביחד נוכל לעשות שינוי.אנשים ש"מרפאים" את
עצמם צריכים לאסוף את כל התיעוד הרפואי שלהם ולהפיץ את הבשורה.אני חושב שאם תהיה מספיק
הוכחה עם תיעוד טוב נוכל לעמוד בסיכוי שיום אחד נוכל להוכיח ולשכנע את הזרם המרכזי של היתרונות

.RSOשל הרג הסרטן של 

שוב תודה לך ריק.אנשים כמוך הם שנותנים לי אמונה באנושות.שמור על האמונה והנחישות שלך, ודע
שהתשוקה שלך ריפאה רבים ועשתה מאמינים מהרבה אנשים.אתה יפה." אשלי
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"עוד סיפור להוסיף לספר!הסוס שלי החליק ונפל )אני יכול רק להניח, לא ראיתי מה קרה( וקרע את שני
הקרסים שלו.זילוף על סוס הוא לא הדבר הכי קל לעטוף ולשמור עליו נקי, למען האמת, זה בעצם חסר

 ימים של4תועלת!אתה יכול לקנות את העטיפות הכי יקרות והם עדיין מחליקים ונדבקים לפצע.לאחר כ-
עטיפת קרסוליו, התייאשתי.זה לא עזר לעניינים כשהייתי צריך לקלף את התחבושות מהפצעים שלו תוך
כדי ספיגה בצינור מים כדי לרכך אותם.הוא לא היה מרוצה, גם אני, המסכן לא!!פניתי לדבר היחיד שאני

 שאנו משתמשים בה באופן מקומיRSO!יש לנו צנצנת של 'שארית' RSOיודע כדי לרפא כמעט כל דבר...
או במקטרת שלנו כדי לעזור לנו לישון.תפסתי את הצנצנת הזו והלכתי לקרסים!!טשטתי את פצעי הקרוז
שלו בשמן.עטפו אותם וקיוו לטוב.הבוקר הגיע, העטיפות היו על רצפת הדוכן )לא מפתיע( והמחשבה

 עדיין היה מודבקRSO!אבל לאחר בדיקה נוספת, ה-RSOהראשונה שלי הייתה, ובכן, זה היה בזבוז של 
לפצעי הזיז והתקשה לחומר דמוי זפת, ויצר מחסום לזבובים ולאיטום הפצעים.עזבתי את זה.לא ניסיתי

לעטוף מחדש או משהו.למחרת... אותו דבר.

 ימים לפני שהייתי צריך לעשות משהו מחדש על קרסוליו כי השמן עשה פלסטר כל כך4עברו לפחות 
נהדר!

 לפציעה שלו, ניקיתי את הקרסים שלו ולקח לי חצי שעה טובה להוריד את ה-3היום הוא בערך שבוע 
RSO-הישן מהקרסים, לחשוף את העור שזה עתה נרפא/הכלא מתחתיו.החלתי שוב את ה RSOונראה 

 ימים.אני אדאג להעלות תמונות ולשתף.4מה יביאו לנו עוד 

 הראשונה שלך שהיא תעלה על גדותיה אפילוRSOתודה ריק -- האם חשבת שכשהכנת את אצווה ה-
לעולם הסוסים?אתה מדהים!!" אַברָשׁ

תודה לך, הת'ר.השמן עושה פלאים לסוסים, בדיוק כמו שהוא עושה פלאים לכל בעלי החיים האחרים.
לכל בעל סוס צריך להיות דלי שמן בהישג יד עבור הסוסים שלו.אתה יודע איך זה איתם - אתה אף פעם

JBלא יודע איך הם יפתיעו אותך.

"לכלב שלי היה סרטן העצמות.סירבתי לכל הטיפולים שהווטרינר אמר לי לעשות, אפילו הסרתי את
הכתף והרגל שלו.אמרו לי שיש לו שבועיים וקיבלו הרבה תרופות נגד כאבים.הם עשו אותו כל כך חולה

והוא ראה חרא.

התקשר לחבר וקיבל פראיירים מהשמן.נתתי לו את זה בגלל כאב וזה עבד נהדר.הוא לא יכול היה ללכת
לפני כן.

ובכן, חודש לאחר מכן הרופא לא האמין שהוא עדיין כאן ועשה עוד צילומי רנטגן והסרטן נעלם...אם
ואפרסם אותם עבורך.זה קנבוס אמיתי הורג ואחרי  תרצה, אלך לקחת את צילומי הרנטגן של לפני 

סרטן..." תמי

 חודשים לחיות, הקנאביס החזיק אותה בחיים אבל אני3"ג'יי.בי, בשנה שעברה נאמר לי שיש לסוס שלי 
.התכוונתי לעשות את זה, ואז ג'יני הרר, שהיאRSOרק האכלתי את העלים שלה כי אני עוף כדי להכין 

חברה שלי מכיתה ח', גרמה לי להבטיח לא לעשות את זה עד שמישהו יהיה כאן איתי כי אני נזיר ואוהב
ולעולם לא תדעו שיש לה את זה ככה.בכל מקרה רק העלים גרמו לכל הגידול מלבד אחד להיעלם 

.היא בריאה ומאושרת אבל כועסת אם אין לי סיר להאכיל2011מלנומה.היא הייתה אמורה למות ביולי 
אותה בכל בוקר.תודה לאל הטוב, אני מכיר כמה מטפלים באזור שלי שתורמים עבורה מוצר!אני הולך
להתרברב קצת ולומר שג'ק הרר הודה לי בספרו המתוקן האחרון על היותי לוחם חופש, אני צועק על

 שנה!אנחנו ננצח בקרב, אני חושב שזה נראה באופק!מקווה תקווה!"40טובת הקנאביס כבר למעלה מ-
ג'ואן

, זה לא כל כך קשה או מסוכן כמו שזה נראה ואתהRSO- נחמד, ג'ואן.אל תכעסו אותה ותעשו לה את ה-
יכול לנסות לעשות את זה עם נגיד אונקיה או שתיים ולבנות את הביטחון שלך ככה.איחולים, ג'יי.בי

 שנים.אין הופעה3-4"אותה תוצאה עבור החתול שלי!!!אבל עדיין הסירו את הגידול בניתוח.זה היה לפני 
לה  גידולים כלשהם!יש  יותר ב"לעשבים" מאשרה'16חוזרת של  יום הולדת בחודש הבא!ידעתי שיש 

למסיבה!" ראיין
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 שלי." דן16"ריפאתי סרטן בעינו של החתול בן ה-

 עבורRSO ק"ג, 40 שלי, במשקל 8ש.חברים יקרים, מקווה שזה ימצא אתכם טוב.אני נותן לכלב בן ה-
הגידולים הגדלים בצד ימין של גופו.היום הוא היום הראשון לטיפול והוא נדפק וישן.נתתי לו בערך כמות
של גרגר אורז.זה יותר מדי?לכמה זמן ובאיזו תדירות היית ממליץ לתת לו את השמן?אני בעצמי על
השמן.ככל שעובר הזמן אני מתרגל יותר ויותר ל"שיא". אני חייב לעבור ניתוח בחודש הבא ואני מתכנן

לכאבים ולהחלמה שלי.אם אני יכול לעבוד על זה, אני אשאר על זה עד סוף חיי.RSOלהשתמש ב-  
ברכות ותודה רבה

 גרם מהשמן בגרם ליום )או180א.קתרין, הייתי דוחה את הניתוח אם בכלל אפשר עד שתאכלי נניח 
יותר( בשלוש מנות.תן לכלב חצי מזה אם אתה חושב שהוא לא מרגיש בנוח עם מה שהוא קיבל עכשיו.
שינה היא חלק מתהליך הריפוי, אין מה לדאוג וזה סימן שהשמן מרגיע, וזה מה שאתה רוצה.כמה שיותר

חזק ומרגיע, יותר טוב.איחולים, ג'יי.בי

( שהיה לה גידול בולט שגדל1.5 ביולי על עכברוש המחמד של בני )בן 9"היי ג'ינדריך!דיברתי איתך ב-
אינץ'(.התחלתי לתת לה 1מאחורי רגלה הקדמית הימנית )בקירוב   RSO 3פעמים ביום ושבוע לאחר 

 פעמים ביום וגם אחותה3מכן הגידול בקושי נראה.שבועיים לאחר מכן זה נעלם!המשכתי לתת לה מנה 
מקבלת מנת תחזוקה.שניהם מאוד שמחים ובשם המשפחה שלי אני רוצה להודות לריק ולעצמכם על

מתן המידע הכי חשוב שיש!קנאביס מרפא סרטן!"

 ביוני עברו שבעה חודשים, צילומי1"שולח לך את העדכון של הכלב שלי שאובחן כחולה בסרטן העצמות.
רנטגן אחרונים לא מראים שום התפשטות לריאות.הם אכן מצאו שבר שלם ליד מקום הגידול ברגל, הם
לא יודעים מה לעשות עם זה.בדרך כלל כלבים אלה שיש להם הפסקה, אתה צריך להניח אותם.הם
הגיעו למסקנה שהחליטות החודשיות של התרופה הנקראת זומטה שומרים עליה שלמה ולכן הם ימשיכו
אותה בניסוי בעוד שהיא תקבל עירוי חודשי של זומטה.אבל אין סרטן התפשט והם לא יכולים לקלוט את

 חודשים.רק חשבתי שתרצה לדעת.סרטן אגרסיבי זה לוקח בדרך כלל את חייו7הגידול שהיה שם לפני 
 חודשים, ללא התפשטות סרטן.שבר שלם אבל עדיין7 חודשים מהאבחנה.הנה היא, 4-6של הכלב תוך 

הולך כאילו כלום לא בסדר". לינדה

 שבועות סרטן העור אצל הכלב שלי נעלמו לחלוטין!!מנת תחזוקה כעת לשארית חייו.מה שאני9"אחרי 
!!<;-(" גריןRS & JBמרגיש שעכשיו יהיה לא רק יותר נוח לו אלא גם חיים ארוכים יותר.ברכות 

1-2"הכלבה שלי הצליחה בהתחלה עם גודל ראש סיכה כדי להתחיל, ואז הגדילה עד שהיא לקחה 
 ק"ג בור.למרבה הצער, השמן שאני יכול לקבל הוא לא אחוז גבוה מספיק )80חתיכות בגודל אורז.היא 

( אז למרות שזה שיפר לה את התיאבון, עזר לה לדלקת פרקים, שיפר את הפרווה והעור שלה, זה82%
+%,90 ויש לו שמן של WAלא עזר לאף הנזלף שלה שהוא כנראה סרטן האף.אם מישהו כאן נמצא ב-

אני אתרום עבורו בשמחה." הישרדות

ואולי תנסה להעלות קצת את האף שלה -- נסה למרוח את השמן באופן מקומי גם על האף שלה, 
או משהו דומה, אם היא לא נושכת אותך על זה.אפשר גם לנסות להכניס את השמןQ-tipבאמצעות   

כך.או130לתנור בחום של  יותר  אותו למרוכז/עוצמתי  להפוך  ולנסות  צלזיוס למשך כשעה  מעלות   
JBשתהיה סבלנות ותן לשמן יותר זמן". 

 שבועות3 שבועות לחיות.גידולי תאים המוניים בכל גוף הפיטבול הגזע שלו...לאחר 3"לכלב שלי נותרו 
.אני נשבע.הוא השתין את עצמו כמה פעמים והתנהג שיכור אבל ידעתיISO/RSOהגידולים מתכווצים ב-

שזה לטובה.הוא עדיין על זה.אפילו כשהם ייעלמו, אני עדיין אכין לו את התרופה שלו.אוהב אותך, ג'יי בי
וריק." בוקאז'

 שבועות נגד סרטן.היא לפעמים קצת 'מתעוותת' ושיכורה4 שלי את השמן כבר 14"אני נותן לפיט בן ה-
כשאני נותן לה יותר מדי, אבל כשההשפעות מתפוגגות, היא ישנה כמו גור.היא סירבה לקחת תרופות
וטרינר אז קיבלנו קצת שמן במקום.עדיין ימים מוקדמים אבל אני מתעד את ההתקדמות שלה.לקח לה
כשבוע להתרגל לשמן ולפתח שוב תיאבון.אני מקנא, כי אנחנו יכולים בשלב זה רק להרשות לעצמנו את

השמן עבורה.אוהב את הסיפורים היפים של כולם!" ג'נין
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"האם לכלב שלך היו תופעות לוואי?רוצה גם את הכלב שלי על זה.הוא ביגל." מארי

לסייע כדי  דבר  כל  או  דשא  לועסים  כשהם  כלבים  שעושים  כפי  עשתה,  לוואי.היא  תופעות  "ללא 
בהתקדמות, כדי להתנקות.אף אחד )כולל חיות מחמד( לא עושה תרופות עצמיות על שום דבר שנותן

תופעות לוואי שליליות.אנחנו פשוט לא בנויים לפעול כך". טיילמן

"הציל את חיי הכלב שלי ממחלה חיסונית אוטומטית שסטרואידים הפסיקו לעבוד עליה.ללא תופעות
לוואי!" ג'ון

...בימים הראשונים רובי )כלב בן RSO"ראיתי את ההשפעות ממקור ראשון של כלב הנוטל  ( עדיין12 
היה חולה ורעדה מעט, תסמינים מדאיגים אם אתה סקפטי בנושא, אבל אני יכול להבטיח לך חודש אחד
לטיפול והכלב מקפץ מלא חיים ריצה במדרגות קופצת על המיטה וכיסאות מלאי אנרגיה כל הזמן שוב
ושוב מאוד.פעם העיניים היו דומעות והן בעלות כיסוי אפור עכשיו הן חזרו למצב נורמלי לחלוטין.לרובי
היה גידול די גדול בחלק הפנימי של הרגל שהיה שם שנים וכעת לאחר אכילת שמן הוא כמעט נפל!!!

 ברך את השמן הזה, זה באמת עובד, למה אין המלצות שאומרים שזה לא...?"xxxהודות לריק סימפסון 
ברט

 )שמן ריק סימפסון( שהוא תרכיז קנאביס לטיפול תרופתיRSO לטיפול בכלב שלי עם 3"היום הוא יום 
ובערך 13למחלות קשות רבות.היא בת  לפני חודשים, היא קיבלה משהו שגרם לה לנזילות קיצונית,7 

או כלבים  "שיעול  אמרתי  באינטרנט,  זה  את  רדומה.חיפשתי  הייתה  היא  ימים  ולכמה  גדולה  ליחה 
הצטננות כלבים" אז שתיתי פה אנטיביוטיקה והתחלתי אותה בקורס.לא עזר בכלל, אז לקחנו אותה

לוטרינר.

 בחשבונות הוטרינר, סירבתי אז500כמובן, הם רצו לעשות עבודת דם, צילומי רנטגן ובדיקת ריר.בערך 
התחלנו לה באנטיביוטיקה רחבה שגם לא נגעה בה במשך חודש.לקח אותה בחזרה וקיבל עוד שתי

אנטיביוטיקה חזקה יותר, לקח חודש על אותם באדיקות.גם לא נגע בזה!

אז הווטרינר ניסה תרופה קוטל פטריות...עדיין לא נגע במחלה שלה!!קשה לקבוע מה מוצדק בהוצאות
...אז הפסקתי את כל התרופות לפני כחודש כדי לתת לגופה להתאושש והתחלתי אותה ב-13על כלב בן 

RSO מנות והיא כלבה חדשה לגמרי!6 ימים, בסך הכל 3 רק לפני 

יאומן באמת.מניסיוני בלי נזלת, בלי שיעול, יש לה את המנצ'יז ובאופן כללי ראינו שיפור מדהים.לא 
האישי, אני יכול להעיד שזו תרופה סוריאליסטית מדהימה.תודה מעומק הלב!" הישרדות

"הבוקסר שלי מחפש אותי כדי לתפוס את העשן.היא נתפסה עומדת מעל הקטורת שלנו מנסה לתפוס
את הבאזז מדי...היא לומדת שלא כל עשן ידידותי.מקווה שהכלבלב שלך יזכה לחוות את השמן בקרוב!!"

אוגוסט

 ניו פאונדלנד( והיא נהגה לבכות כל כך כי50% גולדן רטריבר 50% )14 בת 14"יש לי ניופי גולדן בת 
הירכיים שלה כואבות לה כל כך כי ברור שיש לה דלקת פרקים )כלב זקן + רצפות עץ( אבא ואח סירבו

 וכשהיא מתחילה להרגיש40$לקחת אותה לוטרינר, אז במקום זאת הייתי קונה לכלבה שלי שקית של 
כאב, הייתי מעשן אותה קצת והיא התנהגה כמו גור.בלי יבבות, יבבות, לא הייתה לה בעיה להסתובב או

לעשות דברים והיא הייתה ישנה בשקט.

היה לה גם גידול בתקופה זו.לבסוף שכנעתי את אבא שלי לקחת אותה לוטרינר )אמרתי שאם צריך
להפיל אותה אז נעשה אבל אני רוצה חוות דעת של וטרינרים לפני שנקבע תור( אנחנו מגיעים לשם והיא

בודקת את הכלב שלי.בתום הפגישה היא אמרה שהיא הכלבה הכי בריאה שראתה אי פעם בגילה!

יש לה דלקת פרקים קלה ואמרה שאין לה מושג איך זה לא הרבה יותר גרוע והגידול שלה בגודל של
בייסבול?כן, עכשיו זה היה בגודל של כדור מסטיק!היא אמרה שהתרופה לדלקת פרקים שהיא קיבלה

.אפילוSHIT יום וזה עשה 30 דולר עבור מרשם של 150אמורה לעזור בשמירה על התוכן שלה זה היה 
הפסקתי לעשן אותה כדי לראות אם התרופה שווה את זה.לא.היא נלחמה כדי לקחת אותם, גרמה לה

עצירות, והיא סבלה מכאבים כל הזמן!
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עם הגראס, היא הייתה באה ישר אליי לשבת שם וידעה מה היא מקבלת ואהבה את זה!עזר לגידול שלה
להיעלם, וידא שדלקת המפרקים שלה היא בקושי משהו עד לנקודה שבה אני בקושי צריך לעשן אותה,
כי זה לא מפריע לה כמעט אפילו חצי מהכמות שהיא הייתה לפני שעישנתי אותה.מריחואנה היא צמח
פלא והפך את חיי הכלבים שלי ארוכים ובריאים יותר!אני אעשה הכל בשביל התינוקת שלי!היא הגאווה

והשמחה שלי!" בתאני

.לפני כמה שנים הופיע גוש קטן בצד שלו.זה פתאום התחיל לצמוח13"הכלב שלי הוא רועה בלגי בן 
בקצב מדאיג לפני כמה חודשים.למרבה הצער הוא אובחן כחולה סרטן...ולא רק הגוש האחד.בבדיקה היו
לו רבים.היו לו גם בעיות אחרות...בעיקר דלקת פרקים ודיספזיה בירך.ניתוח לא היה אופציה שכן היה
ללכת יכול  אותו סובל...הוא בקושי  לראות  יכולתי לשאת  חומר ההרדמה.לא  ישרוד את  ספק שהוא 
והפסיק לאכול.החלטתי לנסות לתת לו שמן קנאביס כניסיון אחרון לעזור לו.בן זוגי פט ואני נתנו לו כמות
זעירה )בערך בגודל של גרגר אורז( על עוגיה.זה ממש השפיע עליו...הוא לא היה יציב על רגליו וישן

שעות.

שינינו את המינון במהלך הימים הבאים ושמנו לב שהתיאבון שלו השתפר מיד.הוא גם התחיל לנוע
הרבה יותר בקלות והגישה שלו הייתה הרבה יותר מבריקה.ככל שהימים התקדמו הגדלנו לאט לאט את

שבועות ואני בקושי מזהה אותו כאותו כלב.הוא שמח!מכשכש בזנב, שובב, אוכל,3המינון שלו.עברו   
והכי טוב הגידול הוא חצי מהגודל שהיה לפני שהתחלנו עם השמן!!!!אני אמשיך בטיפול שלו )אנחנו ברי
נעלמים האלה  הגידולים  את  לראות  מצפה  אותך.אני  ואעדכן  משלנו(  שמן  לספק  שיכולנו  מזל 

לגמרי!!!!!!!!" ג'וזי

"התחלתי את הפומרניאן הקטן שלי עם השמן כי יש לו קריסת קנה הנשימה ואי ספיקת לב מולדת.הוא
לא קיבל את התרופות הקבועות שלו מאז הקיץ והוא לא השתעל כמעט בכלל בפעם הראשונה מאז
הקיץ )הוא השתעל ללא הרף ובדק אפילו על התרופות שנתן הרופא(.יש לו יותר אנרגיה והוא מסתדר

טוב יותר ממה שהוא עשה כשהוא קיבל תרופות". קארן

"לכלב שלי יש גם גושים ונתתי לו שמן, אבל אני חושב שקצת יותר מדי הוא היה רועד מאוד מנומנם
 ק"ג, אז אני צריך לצבוט את הכמות שאני נותן לו .אבל135נראה כאילו הוא היה שיכור הוא רוטוויילר 

אני מאמין שזה יעזור לו". פיטר

 אקטואלי יתאים לצפרדע שרק אחת מרגליה האחוריות נשברה ועכשיו נקטעהRSOש.היי, רק תוהה אם 
לאחרונה?אולי טפטוף קטן על העצם החשופה יעזור לבחור הקטן הזה לצאת?או אולי חזק מדי עבור

יצור כל כך קטן?תודה ואלוהים יברך על העברת המסר!

א.למרות שאני כן חייב להודות שמעולם לא טיפלתי בצפרדע בשמן, איך שאני מסתכל על זה יותר שמן
וכמה שיותר מהר, יותר טוב.הייתי גם שמה קצת באוכל שלה.התרחיש הגרוע ביותר הוא שהצפרדע

המסכנה תיסקל באבנים.עניין גדול.איחולים, ג'יי.בי

"היה לי חבר שהכלבה שלו סבלה מגלאוקומה ועשה "ניסוי" הוא נתן לכלבה שלו קנאביס במשך שבוע
ובדק לה לחץ בעיניים...הווטרינר אמר שמעולם לא ראה את הלחץ יורד כל כך מהר...ואז הוא עשה את
זה" אני לא נותן לה במשך שבוע ולקח אותה...הווטרינר שאל מה הוא עושה כי הלחץ היה כל כך גבוה
שזה ממש פגע בראייה שלה...כשהוא ענה לווטרינר לגבי ה"ניסוי" שלו הווטרינר שלו מאשר עודד אותו

להמשיך בטיפולי הקנאביס!!!!!" גארט

"נתתי קנאביס לכלב הזקן שלי פעמים רבות.זה עזר מאוד בכאב והקל על ימיה האחרונים.ביום שהורדתי
אותה, נתתי לה לסטייק לצאת כדי לספוג את השמש עם כמה פינוקי כלבים עם קנאביס.היא נהנתה

מהזמן האחרון שלה איתי והייתה שלווה כשהגיע הזמן". סמנתה

"אני והחיות שלי נאבקנו באיזה באג לא ידוע, פצעים איומים, קנאביס להצלה.למרות שחיות המחמד שלי
הן משתפרות כמוני.מה שזה לא יהיה נורא, הווטרינרים או הרופאים לא הצליחונסקלו כמו פסל סלע, 

JBלהבין את זה". -- עדיף להיסקל כפסל סלע מאשר קר ומת.זה כל מה שאני יודע, ג'ואן.חחח, 

"אף פעם לא באמת נתתי לשמנים הרבה תשומת לב.ואז ניסיתי תמיסת ... הולי פאקינג מולי ...אני נותן
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 וזה באמת עוזר לה שהיא אוכלת היא משחקת והיא כמו האני הישן שלה.12את זה לכלבה שלי היא בת 
ניסיתי גלוקוזאמין אבל זה אפילו לא נוגע בכאב שלה...אף פעם לא חשבתי לתת את זה לכלב שלי עד
שראיתי שאחרים כאן עשו את זה...אבל כן שמן זה ממש טוב...תודה לכולם אם הכלבה שלי הייתה

יכולה להודות לכם, אני בטוח שהיא תעשה את זה...שלום.. .” קארי

ה'משפחה מציצים,  זה  על  הלבלב.תעלי  בסרטן  שנוצרה  מאינסולינומה  שלנו  החמוס  את  "ריפאתי 
הפרוותית' שלך צריכה אותך.הנה פרח במהלך הטיפול שלה, היא קצת מושחתת פה ומוכנה לשינה

רגועה...!" המפי

"לאחד משני הכלבים שלי אין יותר אפילפסיה בגלל שמן קנאביס." צ'ארלס

לו ויש  יכולים לעשות  ולא היה כלוםהם  לו סרטן בבטן  לי בחג המולד שיש  ואמרו  רוטוויילר  לי  "יש 
מקסימום חודשיים לחיות.אז ניסיתי אותו על שמן שהכנתי בעצמי.סרק אותו לפני שבועיים.הסרטן כולו

נעלם." איאן

". סטפני2 שלי.ואז הוא רודף אחרי כדור כאילו היה בן 13"אני נותן את זה למעבדה בת ה-

"ריפא את המלנומה של הפיטבול שלי." ברנדון

"זה עתה אספה את הרוטוויילר שלי מהווטרינר לאחר הניתוח השני שלה כדי "לקבל את שאר הסרטן
 כבר חודש, כמו גם משפשף מזור לקנאביס עלRSOשלא יכולנו לקבל בפעם הראשונה." אני נותן לה 

מקום החתך.נחש מה?המנתח ראה "אין סרטן גלוי".אצטרך לחכות לתוצאות המעבדה כדי לוודא, אבל
 פאונד משלי." ג'וני100הייתי אומר שיש לי נס 

"לחתול של בן דוד שלי היה צורת חתול של פרקינסון.וויד היה בערך הדבר היחיד שהרגיע אותו ועצר את
העוויתות שלו ובהחלט האריך ושיפר את חייו.רחוק מלהיות הגורם למותו או להיות רעיל לו!אגב, בת
דודה שלי השתמשה בזה באותו זמן כדי לשמור על האפילפסיה שלה!תרופה יעילה לבני אדם ובעלי

חיים כאחד!" אניו

 פאונד100"התחל עם כמות קטנה מאוד על גבינה או בשר על מה שהם יאכלו את זה!הרוטי שלי שוקל 
 שעות". גרג4-6וחצי גרגר אורז מספיק!גרגר אורז מלא מותיר אותו לשבת מזיל ריר במשך 

"הכלב שלי אכל עוגות שטח של חודש ללא תופעות לוואי, מלבד שינה ארוכה מאוד." נד

"כל כך נכון.לאחת מבני משפחתנו האהובים ארבע הרגליים הייתה גידול עור במשך חמש שנים טובות
 שנים. זקנה היא החלה להראות סימנים של11ממש מתחת למרפק.מה שגדל מדי שנה.כשמלאו לה 

דיפלציה בירך.במקום לשאוב לה מלא תרופות נגד כאבים שעלולות להרוס לה את הכבד והכליה.התחלנו
לפזר ניצני אדי מחדש באוכל שלה או כפינוק.היא אהבה את הטעם של פרחים קלויים קלות.לאחר מכן
היא החלה להיות פעילה יותר.לאחר כמה שנים של טיפול דתי בה עם קנאביס אווד מחדש, הגידול שלה

גיל  .היא מעולם לא כשלה להסתכל עלינו14במרפק החל להצטמצם לעור רפוי בלבד.היא חיה עד 
ולקפוץ.אז קיבלנו את ההחלטה להיות כלבה שיכולה לרוץ  יכלה  בעיניים אוהבות.עד שהיא כבר לא 
הקשה ביותר לשים קץ לסבל שלה באמצעות וטרינר משפחתי אדיב ואוהב שעבדנו איתו למעלה מעשור.
במעבר לנו  לעזור  כדי  הביתה  בדרכם  לביתנו  ואשתו  הווטרינר  הגיעו  המולד  חג  לפני  ימים  כמה 
שלה.*דמעות* בסך הכל קנאביס הוא תרופה לסבלים רבים.היא הזדקנה עד לזקנה בשלה בגלל אהבתנו

ואהבתנו לסקרמנט אמיתי... קנאביס.

"כן, אני יודע את זה, הכלב שלי מת בסוף אפריל, והדבר האחרון שעשינו יחד עישנתי איתו גראס וסוף
סוף כאב לו.הוא הלך לישון בשקט". מורגנה

"טוב לדעת.אתה חושב שזה יעבוד גם עבור חיות מחמד אנושיות, על עמוד השדרה?" ברנדה

"יש לך חיית מחמד אנושית?" קולין

"איפה אני יכול להשיג אחת מחיות המחמד האנושיות האלה?הם נשמעים מסקרנים.אני רוצה לאמן את
שלי לעשות את הגינון.האם הם מספיק חכמים לעשות את זה, אתה חושב?" סשה
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JB"כן, זה עובד גם על חיות מחמד אנושיות.תודה על זה - זה הצחיק אותי." 

"השתמשתי בניצני עציצים )כמויות קטנות( על הארנבת שלי עם גידול על העין האחת שלה.הצמיחה
נעלמה והיא שמרה על ראייתה.טיפול של חודש בלבד והכל היה ברור.)בפיקוח וטרינר(.עכשיו יש לי דני
נהדר שיש לו בעיות מוח והתקפים.אני מעשן בגלל הזאבת שלי )ללא תסריטים של ד"ר, רק מריחואנה
וד"ר יודע( והדני הגדול ישן על הספה לידי.עם תרופות ההתקפים שלה והיותה בביתי )אימצתי אותה

 וחצי שבועות והיא מעלה במשקל,5 שבועות( לידי כשאני עושה זאת, היא לא עברה התקף כבר 6לפני 
 כפות מדי יום, והיא מראה2הולכת טוב יותר ופשוט יותר נינוחה .הוספתי לשגרה שלה גם שמן קוקוס, 

התקדמות יוצאת דופן בניידות ובמחלה שלה". עַרְפִילִי

 היה גידול על הגב בגודל של גולה "יורה"... לא ממש גדול כמו כדור פינג פונג.9"למתאגרף שלי בת 
.היא סבלה היטב את המינון והגידול בסופו של דבר יצא מהעור3xday בעל פה RSOהתחלתי אותה ב-

ואנטיביוטיקה עד לסגירה מלאה.היא כמו חדשה ללא גידולRSOוהותיר בעצם חור.משטר המשך של   
 טוב מאוד וצריך ליטול מינונים קטניםRSOכלשהו וללא תופעות לוואי.עם זאת, הדוברמן שלי אינו סובל 

יותר באופן משמעותי.אבל גם הוא קיבל ריפוי מזה". קארן

"נהגתי לרפא את הכלב הזקן שלי על ידי הפרחת עשן באוזנו.הוא אהב את זה והתנהג כמו גור ולא כלב
 )שנות אדם( עם ירכיים רעות ודלקת פרקים". ג'ינה21בן 

9"שמן המפ הציל את כלבת הרועה הגרמני שלי כשהיא אובחנה כחולה בסרטן הטחול, היא כעת בת 
ונמצאת בהפוגה ומצבה טוב." פול

3 שבועות כדי להפעיל אותו שוב.אני נותן ל-3 פיתח דלקת פרקים חמורה.זה לקח 6"הזכר שלי בן ה-
הכלבים שלי מנה מונעת פעמיים בשבוע...אין לי חשבונות וטרינר אף פעם...אני רואה אותם בשיאם כל
יום...שמן קנאביס הוא חלק הכרחי מהתזונה שלנו מבחינתי...אני מתפעל מהצמח הזה...כל הזמן..."

ספארקי

 סיכום
"ג'ינדריך באייר: אתה לא יכול לנהל כלכלה בצורה רציונלית בלי קנבוס.

ריק סימפסון: זה נכון!

JB.פשוט אי אפשר לעשות את זה:

800,000דוגמה פשוטה... אם נצמד לרפואה.צ'כיה מוציאה כמיליארד דולר על חולי סוכרת בלבד.יש 
כאלה!

 - מוזיקאי, פעיל קנאביס, חולה סוכרת - שיושב לריק ואליו...[JAKA, פונה ל-JB]עכשיו 

 גרם ביום לא היית צריך את האינסולין4אתה יודע בעצמך מה השמן עושה לסוכרת.אם היית יכול לאכול 
בכלל.

ואנחנו מוציאים מיליארד דולר בכל שנה...והכסף עוזב את צ'כיה והולך לאנשהו...ולעולם לא חוזר!

]מצחקק בחוסר אמון...[

וזו רק סוכרת!לאחר מכן, הוסף דלק, כמו שריק אמר... אוקיי ]אני נותן לך...אולי...[, לא כל המכוניות, לא
... אם ]רק[ כל הטרקטורים נסעו על ]דלק קנבוס[... למה לא???50%הכל... אבל אם 

יורו עבור ליטר דלק כדי3, 2, €1ואז, מחיר המזון יורד, באופן הגיוני...כי כאשר אתה לא צריך לשלם   
יותר. זול  להיות  יכול  האוכל  הגיוני,  באופן  אז,  משאית/טרקטור...  לתדלק 

ולאנשים אין כסף...

המדינה צריכה לדאוג שהאנשים יאכלו וישרדו.לא שהם מתים...
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:ולא רק זה, אלא שלחקלאים יש את הזכות לגדל את היבול הזה כדי לעזור לקיים את קיומם.לאורךSר
כל ההיסטוריה, זה היה עובדה ידועה שהצמח הזה שימש כמזון נפלא לבעלי חיים, לאחר שהם מוציאים
את שמן זרעי ההמפ מהזרעים, עוגות הזרעים הללו מוזנות לבעלי החיים.זה חלק מהמזון הטוב ביותר
לבעלי חיים על פני כדור הארץ!לכן, זה לא רק יספק להם תרופות לטיפול בבעלי החיים שלהם, אלא זה

גם יספק להם מקור מזון לבעלי החיים שלהם.

וזה כמו שג'ינדריך אמר...לכל מדינה, לנסות לנהל כלכלה ללא שימוש בקנבוס... או שכל חקלאי באמת
תרגיל בחוסר התוחלת'!החקלאים צריכיםינסה לעסוק במקצוע הזה, ולא יורשה לו לגדל קנבוס,יהיה רק 

את הזכות לגדל את הצמח הזה.ולכל אחד צריכה להיות אותה זכות לספק את הדרישות שלו.כולנו
צריכים לקבל את החופש הזה...

JBהאם אתה מעדיף לאכול בשר מבעלי חיים שניזונו במזון לא בריא והוזרק להם אנטיביוטיקה, או האם:
אתה מעדיף לאכול בשר מבעלי חיים שהאכילו אותם בקנבוס ולא ידרשו כלל לאנטיביוטיקה?

האם אתה מעדיף לאכול עוף שמוזן בזרעי קנבוס והוא בריא - לא סובל מכל התנאים הרעים האלה - או
שאתה מעדיף לאכול את המוצר התעשייתי?האם אתה מעדיף לאכול קרפיון או דגים - שיהיו עשירים

 כי הם ניזונים מזרעי ההמפ - או האם תעדיף לאכול דגים שניזונים מעלים טחונים או9, 6, 3באומגה 
בעלי חיים מתים?זה פשוט כמו זה... כלכלה... אתה משלם יותר מדי והכסף עוזב את הארץ.אתה רוצה
את הכסף כאן.ומה הכי טוב - כשאתה לא צריך להוציא את הכסף...]אז[ אתה לא צריך להרוויח את

תיעודי,זמין ביוטיוב(מנשר קנאביסהכסף..." )מתוך

.אנשיםD ו-A, B, C"תן לי לסכם את רוב מה שקורה סביב שמן ריק סימפסון.ההוראות אומרות לאנשים 
,A, האם Bקוראים אותם ושואלים - אם לא אעשה את א', האם ב', ג' ו-ד' עדיין יעבדו?אם לא אעשה את 

C-ו D עדיין יעבדו?אם לא אעשה את C האם ,A, B-ו D יעבדו?מה אם לא אעשה את D האם ,A, B-ו C
, אחרת, האם זה עדיין יפיק את הדבר האמיתי?D ו-A, B, Cעדיין יעבדו?ומה אם אעשה את 

בתרופה, עקוב אחר ההוראותRSOהתשובה הכללית היא: לא, זה לא יקרה.אם ברצונך להפיק את ה-
ספר אלקטרוני למכתב.אם אתה רוצה לייצר משהו אחר, פעל לפי הוראותלסרטן: פרוטוקול ריק סימפסון

אחרות.אבל בבקשה אל תטיל עלינו אחריות כאשר אתה מייצר שמן מסוג אחר והטיפול נכשל ומסתיים
במוות מיותר של מטופל.

ו-A, B, Cאם תעשה   Dהשמן יעבוד בצורה הטובה ביותר, לכן ההוראות שם.אם לא, ייתכן שזה לא ,
יעבוד.זה פשוט כמו זה, לא?מה היית רוצה לקבל באופן אישי אם תצטרך את התרופה?משהו שהוכח
כעובד כל כך טוב, או משהו אחר שיש לו תכונות רפואיות לא ידועות, רק כדי שמי שיצר את השמן יוכל

JBלהוכיח או להפריך את ההשערה או ה'שיטה' שלו?" 
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